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Moto
“Ilma kanepita/kanepita ei saa majandust ratsionaalselt juhtida, see on võimatu missioon.Sama
kehtib ka meditsiini kohta – ilma kanepita ei saa meditsiiniga hästi ja ratsionaalselt hakkama,
lihtsalt ei saa seda tööd teha nii, nagu saaks.Mitte sellepärast, et ma ütlen, vaid sellepärast, et
see on nii." JB

Miks seda nimetatakse RSO-ks?
"Jack Herer hakkas seda nimetama Rick Simpson Oiliks või RSO-ks.Rick ei tahtnud, et see
tema järgi niimoodi nimetataks ja mul kulus veidi aega, et teda veenda, et see on tegelikult hea
mõte.Trikk seisneb selles, et seal on palju kanepi-/kanepiõlisid ja õli või ekstrakti tootmiseks on
palju  viise  ning  paljusid  patsiente  on  meelitatud  ostma  madalama  kvaliteediga  õlisid  või
ekstrakte.

RSO-d toodetakse kindlal meetodil,  kindlatest materjalidest ja kindlal viisil,  nii  et seda tuleks
nimetada nii, nagu see on – RSO.RSO ei ole BHO (butaan-meeõli), RSO on dekarboksüülitud
ja väga tugev ja rahustav.Parim RSO sisaldab 95–98% THC-d, 1–2% CBD-d ning on äärmiselt
tugevatoimeline  ja  rahustav.Enamik  teisi  ekstraheerimistüüpe  lihtsalt  ei  anna  meditsiiniliselt
sama tugevat õli ja sageli pole neid isegi korralikult dekarboksüülitud.Töötleme tavaliselt suurtes
kogustes kanepit ja Ricki meetod on väga tõhus ja sujuv suurte koguste töötlemiseks.Saate
töödelda kilo kanepit ja toota õli väga lühikese ajaga, kasutades seadmeid, mida on enamikus
maailma  osades  lihtne  leida.Asi  on  selles,  et  ravim  tuleb  valmistada  võimalikult  kiiresti,  et
patsient ei peaks ootama.JB”

"Rick ei hakanud seda RSO-ks kutsuma, teised tegid seda.See on hea termin, kuna see juhib
inimesi Ricki meetodite ja materjalide kohta teabe juurde.Rick on õigustatult mures selle pärast,
et  inimesed  nimetavad  õli,  mis  ei  ole  valmistatud  tema meetodeid  ja  soovitatud  lähteainet
järgides Phoenix Tears'i või RSO tootmiseks.Ta teab, mis on tema patsientide ravimise laialdase
kogemuse jooksul aidanud, ja ta tahab tagada, et väga haiged inimesed saaksid seda, mida ta
teab, mitte midagi, mis sama nimega „võib olla sama hea”...” Matthew

"Olen igavesti tänulik, et leidsin Rick Simpsoni ja JB... Muutis mu eluLaurie”

"Ilma Ricki ja tema videota poleks ma teadnud, et see ravib vähki ... kuigi olen olnud kasutaja ja
kasvataja umbes 27 aastat, ma ei teadnud, et sellel on need omadused ... nüüd tean seda tänu
Rick  Simpsonile.  ..  ja  ilma  tema  julguse  ja  avameelsuseta  elaksime  me  kõik  sellest
pimedas  ...sellepärast  arvan,  et  RSO  on  õlile  hea  nimi  ...aga  RSO  tuleb  teha  RS  juhiste
järgi  ...mitte  mõni  teineinimese ettekujutus  sellest,  mis on parim...  kui  see pole  katki  –  ära
paranda seda. Peeter

"Kui ma ambulatooriumis töötasin, töötlesime suures koguses kanepit...Me räägime sadadest
naeltest... ühe kaevandamise kohta!See on hämmastav, kui palju CO2 või n-tüüpi butaani te
läbite.Sain  aru  ja  tegin  kõigepealt  kõik  mulliräsi,  seejärel  ekstraheerisin  selle.Kuid  BHO on
tegelikult  THC-s  VÄIKSEM  kui  RSOKui  suitsetate,  soovite,  et  see  oleks  teie  kopsudele
võimalikult  puhas.Kui  te  seda  sööte,  saab  teie  keha  ilma  probleemideta  hakkama  vähese
taimematerjaliga.Tööstusbensiini  meetod  töötab  kõige  paremini,  kui  valmistate  seda  kodus
tarbimiseks.Paljudel inimestel  pole juurdepääsu laborile või  meditsiinilisele butaanile,  et  teha
BHO ekstraheerimine ja vaakumpuhastus, et eemaldada kõik lisandid.Ricki meetod töötas minu
ja lugematute teiste inimeste jaoks, kellest ma ei näe vajadust parandada midagi, mis töötab
laitmatult! Lee

"Mind ei huvita, kuidas seda nimetatakse!!!Palun nimetage seda kuidas iganes soovite, kuid
ärge visake prügisse sellist meest nagu Rick, kes on päästnud tuhandeid elusid ja on kogu oma
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elu andnud sõna levitamisele.See lihtsalt ei ole õige!!” Donna

"Ma kutsun seda kogu aeg kanepiõliks, sest see on see, mis see on, see on sõnastikus, lihtsalt
üks sõna kanepi kohta.See on vanamoe termin, kuid õige termin sellegipoolest.Me kõik teame,
millest ta räägib." Dion

"Butaani  ekstraheerimine  ei  ole  dekarboksüülitud.See  väljub  liiga  madalal  temperatuuril.Ma
kasutan ISO 99 ja olen olnud meeleheitel ja kasutanud 91 protsenti ISO.See töötas hästi ja see
olen ainult  mina.Hakkasin  seda tegema 93.  aastal  denaturiseeritud  alkoholiga,  kuid  see on
ainult  mina,  kuna olen üks paljudest.Niikaua kui  kogu teie lahusti  on ära keedetud,  on see
ohutum kui see, mida enamik inimesi lõunaks sööb.

See ravim päästis mu elu, kui olin surivoodil.Nafta annetati ja see oli valmistatud nii naftast kui
ka ISO-st ja seni, kuni kogu lahusti on välja keedetud, ei saa te kunagi vahet teha.Täname teid
kõiki  teadmiste  jagamise  eest,  need  on  hindamatud  ja  teadus  on  uuringute  jada,  mida
korratakse ikka ja  jälle.Minu arusaamist  mööda lämmatab THC põhimõtteliselt  vähirakud ja
peatab teiste vähirakkude suremise, kuid ei kahjusta terveid rakke seni, kuni sööte tugevat õli,
mille THCa on kuumutatud kuni THC-ks muutumiseni, aktiveerides seega THC. kuumuse järgi.

Minu küsimus on,  kuidas  teada saada,  millal  see on  täielikult  dekarboksüülitud.Bob ja  Ann
Willow Creek Springs Ca's on minu Youtube'i video ja see näitab mind pärast seda, kui mulle
öeldi, et mul on elada 3 nädalat.Kaks aastat hiljem ütlen ma häid lihavõttepühi ja usun, et kõik,
olgu haiged või mitte, peaksid seda ravimit võtma ka ennetava vahendina.Sa ei pea ootama
vähi või mõne muu haiguse saamist.Armastus." Bob

-- Hästi seletatud ja hästi sõnastatud, Bob, aitäh.Lihtsaim viis on panna õli roostevabast terasest
tassi  ja  panna  see umbes  tunniks  või  kauemaks 130°C ahju.Või  seni,  kuni  õli  pinnal  pole
absoluutselt mingit tegevust.Parimate soovidega ja häid lihavõttepühi teile.JB

"BHO ja RSO on tervendamise osas kaks erinevat maailma, head RSO-d on ambulatooriumides
peaaegu  võimatu  leida,  olen korduvalt  püüdnud  neid  huvitada  -  mõned on väga  huvitatud,
teised  mitte.Ise  valmistamine  on  piisavalt  lihtne,  ma  tõmbasin  oma  esimese  partii  alkoholi
päikesepaistelisel  päeval Pyrexi pirukavormis oma veoauto kapotil  maha.See esimene väike
partii muutis mu elu.

Valmistan nii RSO-d kui ka BHO-d, NEED EI OLE VÕRDLUS, KUI OLETE HAIGE JA TAHAD
PAREMADA ---  PEATE VÕTMA RICK SIMPSONI TÜÜPI  ÕLI  -  RSO on lihtne,  see ei  vaja
nagunii parandamist.Kasutage head pungamaterjali ja saate häid ravimeid.Ma arvan, et nende
kahe  tegemiseks  kasutatud  ajad  on  erinevuse  peamine  põhjus.Kuumus  aktiveerib  RSO
raviomadused. Michael

"Maagia  on trihhoomi  kerajas peas.THC-d taimel  pole  kusagil  mujal.Taim toodab THC-d,  et
kaitsta  oma  reproduktiivseid  osi.Mida  lähemale  nendele  osadele,  pungadele,  seda  rohkem
trihhoome.Seetõttu  on  pungadel  saadaolevaid  ravimeid  kõige  rohkem.See  on  teadus,  mitte
spekulatsioon.Tänan veelkord Ricki, et inspireeris mind valmistama parimat õli, mida saan.Ilus
läbipaistev merevaiguõli. Toni

"See on minu sotsiaalmeediakampaania tõttu tuntud kui RSO." JB

Kõrge THC või kõrge CBD õli?
"Ma olen natuke segaduses.Mu sõbral on 4. staadiumi neeruvähk ja kopsuvähk.Kas on parem
anda kõrge CBD või THC õli?CBD õlis on THC-st ainult jälg?Ostsin talle kümnegrammise tuubi
ja selles on 18% CBD-d ja alla 1% THC-d.Kas ma lähen sellega valesti?" Richard

-- "Jah, see pole nii, peate hankima tõelise RSO."Mikees
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--  95–98%  THC  ei  ole  18%  CBD,  kas  pole?Öelge  sellele,  kes  selle  teile  andis,  et  see
lõpetaks.Kõrge CBD turundusplaan tapab palju pahaaimamatuid patsiente, nagu näib, see on
kurb.Miks  ei  võiks  nad  lihtsalt  järgida  juhiseid,  mis  tõesti  töötavad?Kõrge  CBD-ga  õlide
kasutamine on väga piiratud, need ei tööta nii hästi isegi nahahaiguste korral, ma tõesti ei saa
aru, miks kõik on selle CBD jama pärast nii hämmingus.Jah, see on ka võimas ravim, kuid selle
kasutusalad on tegeliku RSO-ga võrreldes tõesti piiratud.

95-98% THC, 1-2% CBD, äärmiselt tugev ja rahustav ja eufooriline; see on teie parim õli ja see
töötab kõige paremini.Proovi seda esmalt.Kui teete seda, ei puuduta te neid kõrge CBD õlisid
ega lähe nende lähedale ning teate nende erinevust ja keegi ei rebi teid ära.RSO esimene.JB

"Kui me teeme õli  konkreetsest tüvest,  mis sisaldab 20% THC-d, kuidas on võimalik sellest
saada 98%?Ei saa sellest aru." Ascen

-- Kui see on hästi filtreeritud ja maha keedetud, saate üsna hõlpsalt umbes 95% õli.98% nõuab
veidi  rohkem  oskusi  või  erakordselt  head  pinget.Ärge  keskenduge  liiga  palju  numbritele,
veenduge, et õli oleks võimalikult tugev ja rahustav.Võite selle ka uuesti aurustada, et muuta
see tugevamaks.Kogu see teave on Rick Simpsoni protokollise-raamat.JB

"Mul oli õlavarrel väga suur lipoom, mille arst soovis eemaldada.Pärast umbes kuu aega 2 või 3
korda  õli  paikselt  pealekandmist  on  see  nüüd  peenraha  suurune!Mul  on  ka  skolioos  ja
degeneratiivne  kettahaigus  ning  paikselt  manustades  saan  KOHE leevendust  iga  kord,  kui
valutab!See lööb mind lihtsalt ära!!” Jill

"Mu abikaasal  oli  otsmikul  väike  vähkkasvaja,  mis  kadus  täielikult  pärast  umbes  kuu  aega
pärast õli pealekandmist." Gina

"See taim on tõeline kingitus." Chelle

„Mulle väga meeldib see leht ja teave, mida saan sellest õppida.Siiski on pettumus kuulda, et
peale THC muude kannabinoide peetakse teisejärguliseks.See tüdruk ja tema vanemad ei pea
CBD-d teisejärguliseks.See on andnud talle elu.Mitte THC ei teinud seda, vaid CBD.Lõpetage
palun selle jama ajamine.Heidutate inimesi proovimast kõrgeid CBD tüvesid, kui see võib neid
tõesti  aidata.Kõrge  THC  ei  ole  lahendus  kõigele  ja  seetõttu  on  taimes  rohkem  kui  üks
kannabinoid. Tina Babcock

"JB vastas kopsuvähi kohta, mitte Draveti sündroomi kohta, keegi ei jama midagi.Patsientide
aruanded  ja  teaduslikud  uuringud  näitavad  vähi  puhul  vähi  tapab  THC.Mõnede  uuringute
kohaselt on CBD kasulik teatud tüüpi vähi puhul, kuid võrreldes THC-ga tehtud uuringutega on
neid vähe.Nüüd otsite krambid ja mõned muud kõrge CBD-ga seisundid. Kellin

--  Kellin  ja  Tina,  õlid,  mida  me kasutame,  toimivad  ka  krambihoogude  korral.Ja  patsiendid
saaksid võrreldamatult paremaid tulemusi, kui nad kasutaksid tõelist asja ja prooviksid ravida
põhjust, mitte ainult sümptomeid.

Ma ei pane CBD-d maha, see on iseenesest tõesti võimas ravim ja ma arvan, et see sobib
suurepäraselt näiteks lastele jne.Kuid kui soovite tõelist jõudu, vajate kõige jõhkralt võimsamat
RSO-d ja palju THC-d.Lihtsalt proovige seda nahahaiguste korral ja vaadake, kas põletus või
haav paraneb kiiremini tõelise RSO või selle madala kvaliteediga kõrge CBD versiooniga.Olen
seda oma silmaga näinud, kõrge CBD õlidega pole mul endal vaja katsetada.Soovin parimat nii
endale  kui  ka  oma  patsientidele.Enamik  kõrge  CBD  õlisid  on  teisejärgulise  kvaliteediga
võrreldes parima ja kõige tugevama ja rahustavama RSO-ga, mille THC sisaldus on 95–98%.

Teie peamine probleem on see, et ostsite sisse üksiku kannabinoidi teooria, mida Big Pharma
surub peale, et nad saaksid kanepiravimitest kasu saada.Sa ei taha tegelikult ravimeidpõhineb
üksikutel  kannabinoididel,  soovid  parimate  tulemuste  saavutamiseks  kõige  võimsamat  ja
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rahustavamat õli.

Ja  võite  ise  taimi  kasvatada  ja  õli  saab  ka  ise  teha,  te  ei  pea  seda  ostma  suurtelt
ravimifirmadelt,  kes  üritavad  dekarboksüülitud  kanepivaigule  tohutut  hinnasilti  panna  muul
põhjusel kui oma ahnusest. .

Võib-olla vajate ja tõenäoliselt vajate ühel päeval kilo õli – enda või oma pere jaoks – kui palju
soovite grammi eest maksta?Raha on liiast, kui taimi kasvatati avamaal ja suures mahus.Nii et
ei  mingeid erimakse,  ei  midagi sellist.100% legaliseerimine on ainus tee ja seda tuleb teha
kohe, pole põhjust lasta sadadel miljonitel patsientidel üle maailma kannatada.Vaidle selle üle
julgelt; aga see on ka kõik, mida sa sellega teha saad.Parimate soovidega, JB

"Ma ei suuda ette kujutada nii  palju kanepit  ühe aasta jooksul, kuid ma ei kõhkle proovides
surra." Susie

"Palun jätkake selgitamist nii, nagu teil on, mina näiteks teen märkmeid ja õpin teilt nii palju kui
võimalik, mis on milleks hea ja nii edasi, ma tahan olla valmis ja ette valmistatud enda jaoks
õigete teadmistega ja minu...Kui te ei rääkinud sellest, et vajate kõrget THC-d, oleksin arvanud,
et kõik on korras, olen KOGU INFO eest tänulik. Vicky

"Rick on alati väitnud, et kõrge THC tase on hädavajalik, et anda teile parim võimalus. Ilmselgelt
saavutas  ta  sellega  parimad  tulemused.On  palju  asju,  mille  jaoks  CBD  võib  olla  parem.
Tavaliselt  kasutatakse seda lastel  Draveti  sündroomi,  ADHD ja raske obsessiiv-kompulsiivse
häire korral, sest paljud inimesed kardavad endiselt, et lapsed saavad kõrgeks.THC on see, mis
sind  kõrgele  viib.Olen  leidnud  inimesi,  kes  kasutavad  enamiku  inimeste  raviks  kõrge THC-
sisaldusega õli, kuid kui patsient ei reageeri ootuspäraselt, läksid nad üle kõrge CBD-ga ja see
on toiminud paremini.

Ma arvan, et kõik on erinevad ja iga vähk on erinev.Kuid seni, kuni kõik vajalikud uuringud on
tehtud,  on  ilmselt  kõige  parem  jääda  Ricki  meetodi  juurde.Kõrge  THC,  protokolli  järgiv
domineeriv  indikaator.Öeldakse,  et  kui  nad  alustavad  väikeste  annustega  ja  suurendavad
annust iga 4 päeva järel, võib patsient kiiresti taluda ja tugev unisus taandub pärast mõnda
aega õliga.Ricki õlis on 95–98% THC-d, kuid psühhoaktiivne toime ei kahjusta teid.

Ja kui proovin otsustada, kelle meetodit järgida, ei usu ma, et kellelgi on selle ravimiga rohkem
kogemusi  kui  Rickil.Olen näinud Hollandi  meetodit  ja  mõelge lihtsalt,  kui  keegi  sureb,  miks
peaksite seda ravimit lahjendama? Nick

"Kuna olen kuulnud kõrge CBD õlidest, mis aitavad krambihooge, olen alati  mõelnud, et kui
need  vanemad  annaksid  oma  lapsele  hübriidi,  kuid  domineerivad  indicaõlis,  siis  laps
paraneb.Ma tean, et CBD õlid kontrollivad krampe ja mul on nii hea meel, et MISKI võib aidata
selliseid lapsi nagu Charlotte, kuid kujutage ette paranemist, mis võiks juhtuda, kui THC ja muu
taime kannabinoidide spekter  antakse.Nii  et  teie laps  magab THC tõttu  palju  ja  tema keha
kohaneb annusega.Ma arvan, et kõige kasulikum on täistaim, mitte ükski kannabinoid. Sara

"Meedia keskendub jätkuvalt kannabinoidide eraldamisele, kuid on tõestatud, et nii THC kui ka
CBD tapavad vähki ja kahandavad kasvajaid.Cannabis Indicast valmistatud Rick Simpsoni õli
on  ravim,  mis  ravib  Landoni  ja  Brave  Mykayla  ja  paljusid  teisi  ning  igaüks  saab  seda
valmistada.Ärge laske meedial panna teid arvama, et peate seda ravi ootama, ega eraldage
CBD-d!THC töötab ka meie endokannabinoidsüsteemiga. Hanan

"Leidsin Internetist paar saiti, mis väidavad, et müüvad kõrge CBD õli ilma THCta.Olen õnnelik
ja terve, kuid mõtlen, kas need oleksid seda raha väärt,  et  neid ennetustööna võtta.Üks on
tõeline teaduslik õli.Nad väidavad, et saadavad kõigile 50-le.Keegi?” Mike

“Tõeline teaduslik õli ekstraheeritakse tööstuslikust kanepist, millel puudub sisuline THC.Minu
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sammema võtab oma ALS-i jaoks CBD õli ja RSO-d.CBD õlil on eeliseid, kuid ma arvan, et ilma
teiste kannabinoidideta pole see nii tõhus, kui üldse. Jennifer

„Oma  kogemuse  põhjal  olen  erinevate  õlide  ja  õlide  segude  valmistamisel  ja  kasutamisel
leidnud, et CBD Only tüüp on ebatõhus või vähem tõhus.See paneb mind uskuma, et THC-d
peab  alles  olema  vähemalt  väike  protsent,  et  CBD-d  oleksid  tõhusad  kõigis
terviseprobleemides, mida see ravib. Rikas

„Väga sageli ei vasta need tooted ootustele, eriti sisekasutuse osas.Võrreldes tõelise RSO-ga
(st  dekarboksüülitud  väga  tugev  ja  rahustav  kanepivaik,  milles  on  umbes  95%  THC-d),
muutuvad  CBD  tooted  enamikul  juhtudel  võrreldes  kahvatuks.Need  sobivad  suurepäraselt
näiteks nahahaiguste ja  paikseks kasutamiseks kosmeetikas.Sisemisel  kasutamisel  on need
enamikul juhtudel palju vähem tõhusad kui tegelik RSO.

CBD õlid on lihtsalt erinev toode ja nad ei vasta tegeliku RSO kriteeriumidele.Võrreldes tõelise
RSO-ga, on CBD õlid sageli vaid ülehinnatud vale lootus.Kahjuks.

Nii et jällegi, nagu alati, tootke võimalusel ise õli, töötage alati kõige tugevama ja rahustavama
pungamaterjaliga,  mida  leiate.Äärmiselt  tugevatoimelised  ja  rahustavad  indica  domineerivad
tüved,  mille  THC sisaldus on 20% või  rohkem, toimivad kõige paremini  ja  annavad parima
saagise.Ainult  parim töötab kõige paremini.Olge sellest teadlik ja ärge laske kellelgi end ära
rebida.Teie elu võib olla kaalul, olge tõesti ettevaatlik.Väga sageli on teil ainult üks võimalus ja
teist te ei saa, ärge unustage seda.

Suruge  oma  seadusandjaid  legaliseerima  kanepi/kanepitaime  kasvatamist  ja  töötlemist
olenemata sellest, kui palju THC-d sisaldab.Paluge neil seda reguleerida umbes sama palju, kui
nad  reguleerivad  maisi  või  teed.THC  ja  vaik  kaitsevad  taimi.Ja  ma  arvan,  et  taimed,  mis
suudavad  toota  nii  äärmiselt  ohutut  ja  tõhusat  ravimit,  väärivad  parimat  kaitset.Kas  sa
nõustud?" JB

Kõrvalmõjud
«Vaatasin oma telefoni kalendrist,  millal  on 8. veebruar.Oli  reede õhtu ja ta ütles, et magas
esmaspäeva  hommikuni.Haha,  õnnista  tema  südant.Grammi  otse  üles  võttes  saan  sellest
aru.Õnnista, õnnista teda. ” Maranda

"Kui ma esimest korda õli võtma hakkasin, tekkisid mul kohutavad kõrvalnähud, ma sõin vist
pool kasti sõõrikuid!!!Ha ha ha!!!Soovin, et oleksin veel natukenegi, magaksin imeliselt!Iga päev
ootasin ööd, et saaksin magada.Ma võtaksin õli kell 7:00, jään magama umbes 9:30 ja magan
kuni 8:30.Imeline!!!” Tom

"Irooniline, et kuuleme nii palju lugusid inimestest, kes võtavad iga päev kanepikontsentraate,
ilma  õudusteta,  sõltuvuseta,  kõrvalnähtudeta  ega  sellega  seotud  surmajuhtumiteta,  kuid
kohalikud seadusandjad võitlevad avalikkuse huvides marihuaana kasvatamise, kasutamise ja
müügi vastu. ohutusprobleemid", mis varjab nende lojaalsust Big Pharmale ja "Booze-Baroni
rahalist altkäemaksu, et piirata USA kanepitööstuse kasvu..." Raphael

"Hakkasin sel nädalal oma isale õli andma.Kaugelearenenud eesnäärmevähk, mis on levinud
luude teatud kohtadesse.Siiani  magab ta  palju  ja  on isu  tagasi  tulnud.Ta ei  söönud midagi
kiiritusvalu tõttu kurgus.Ka osa tema ärevusest on muutunud tema peas näiliselt rõõmsateks
sündmusteks!

Ta saab endiselt haiglas valuvaigisteid, millest on abi ägeda valu korral, kuni asjad on kontrolli
all.Doktorid aga õlist ei tea.Vihjasime isegi ideele kombineerida õli ravimitega, kuid arstid tulid
tagasi väljamõeldistega koletutest kõrvalmõjudest.Tahtsin paluda neil meile uuringuid näidata,
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kuid  ei  tahtnud  isa  vabanemist  ohtu  seada,  kuna  oleme  olnudmärgiti  "raskeks",  et  seada
kahtluse alla liigsete ravimite vajadus, mis muudavad teda aina hullemaks.

Ma ei  sooviks  haiglavähiravi  oma halvimale  vaenlasele.Olin  õuduslugusid  kuulnud,  aga ma
arvan,  et  mingil  tasemel  arvasin,  et  isa  puhul  on  asjad  teisiti.Loodan  siiralt,  et  pole  hilja.”
Edmund

--  Edmund,  neil  oli  võimalike  kõrvalmõjude  osas  õigus,  kuid  need  olid  põhjustatud
kemikaalidest, mida nad talle annavad, mitte õlist.Mida varem ta koju tagasi saad ja õli  täis
täidad, seda suurem on võimalus.Õliga pole kunagi hilja alustada, küsimus on vaid selles, kas
tal  pole veel  hilja haigusest  ette jõuda.Kuid see on otseselt  seotud sellega,  kui  palju ja kui
kiiresti teil õnnestub õli sisse saada.

Sellega  ma  ei  ütle,  et  te  ei  peaks  protokolli  järgima  või  et  peaksite  alustama  suurte
annustega.Viige ta koju, järgige protokolli ja lootkem parimat.JB

"Tere, Jindrich, ma tahan jagada mõningaid õli "kõrvalmõjusid".Esiteks olen juba mõnda aega
ise valmistanud ja  ostnud ka ambulatooriumist  (nagu enda oma parem!),  mul  ei  ole  mingit
eriseisundit ega haigust, ilmselt olen 2012. aastast neelanud ligi 30 ml, nii et…

– Ei saa enam alkoholi juua... üks klaas veini ja ma olen väljas!Ma ei üritanud joomist lõpetada,
kuid mu keha tõrjub seda täielikult ja on väga tore olla selge!

-- Minu silmade iiris on täiesti roheline... siin-seal pole enam väikseid pruune täppe (kui teate
iridoloogiat, siis need väikesed täpid viitavad elundite talitlushäiretele või isegi surmadele), nii et
selged silmad tähendavad suurt tervist!

-- Sama efekt ka minu 10-aastasele lambakoerale selged silmad ja palju energiat!(Ta on saanud
umbes  6  annust).Õli  ja  kõik  ootamatud  kõrvalmõjud!!Täname  teid  ja  Ricki  kõigi  teie
jõupingutuste eest seda ravimit maailmaga jagada.Palju armastust, Estelle”

K.Kas Californias või Colorados on hostel, kus saaksin legaalselt elanikuks saada ja vähi raviks
õli hankida?Aitäh.

A.See on hea küsimus, David Carpenter.Minule öeldu põhjal on sul vaja vaid motelli aadressi ja
siis  saab  arst  sulle  kanepit  välja  kirjutada.Nii  et  ma  arvan,  et  pole  vaja  kuskilt  lisatasu
maksta.Aga kui keegi asjaliku mõtlemisega seda loeb,  lubage mul  lihtsalt  öelda,  et  paljudel
inimestel üle maailma ei oleks midagi selle vastu, et lennata ravi saamiseks Coloradosse või
Californiasse.See ei ole lahendus kõigile ja kellel raha pole, seda võimalust ei ole, kuid kindlasti
aitaks see paljusid teisi, kes hiljem aitaksid või saaksid teisi aidata.JB

Kui keemiaravi võtnud patsiendid hakkavad õli kasutama, on esimene asi, mida õli teha, keha
detoksifitseerida.Nii  et  mõnikord  kulub  näiteks  120–150  g  õli,  enne  kui  see  vähki  ennast
ründama  hakkab.Keemiaravi  ei  ole  tõesti  hea  mõte,  eriti  kui  see  on  täiesti  ebavajalik,
arvestades, et meditsiinisüsteem on kanepist kui vähiravist teadnud juba kümneid aastaid.JB

"Ma just eelmisel nädalal kirjutasin õli oksendamisest.Lõpuks lõpetasin ja kasutan endiselt sama
partii  õli.Tunnen  end  praegu  suurepäraselt.Ma  arvan,  et  eemaldasin  kõik  ravimid  oma
süsteemist välja.See oli armetu kogemus, kuid detox pole kunagi lõbus. Robin

„Ma ei tea täpselt, aga ma arvan, et sa võtsid liiga vara liiga palju.On olemas selline asi nagu
liiga kõrgele tõusmine ja see võib mõnel inimesel oksendada.Tean seda isiklikust kogemusest.
(Sain just aru, et see kõlas kuidagi alandlikult.Ma ei mõelnud seda nii.)” Tina

"Tina, ma mõtlesin ka sellele ja mul oli palju küsimusi, miks ma nii haige olen.Ma tõesti usun
sedaoli  detox  selle  tõttu,  mis  minuga eelmise  aasta  detsembris  juhtus.Minu onkoloog  ütles
mulle, et olin oma "lõppfaasis", mul oli õli otsa saanud ja mulle tehti IV Zometa, et aidata mu luid
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tugevdada.Selgus, et õli töötas allergiatabletina ja päästis mind Zometa mõjude eest.Pärast õli
manustamist  muutusin  anorektiks,  tundsin  palju  valu,  kuna  Zometa  läks  mu  luudesse,
oksendas, külmavärinad ja sattusin haiglasse.

Pärast seda juhtumit ei saanud ma isegi India stiilis istuda, sest mu liigesed ja puusad valutasid
nii kõvasti.Kui ma uuesti õliga alustasin, oli mul alguses kõik korras, kuid siis hakkasin tasapisi
haigeks jääma.Ma jäin siis väga haigeks ja kui ma oksendasin mitu päeva ja õnnetu, juhtus
midagi imelikku, kõik liigesed said puhtaks ja 6 kuu pärast ei ole enam liigesevalu.Olen jälle
paindlik.Ma võin ainult uskuda, et õli sai mu liigestest selle jama, mis võib teiega aastaks jääda.
Robin

“Väga oluline on jõuda võimalikult palju terminaalsesse haigesse nii kiiresti kui võimalik.Enamik
terminaalseid  patsiente  on  läbinud  keemiaravi/kiirituse,  valuvaigisteid  jne.Veenduge,  et  see
oleks korralikult tehtud ja hakake võimalikult kiiresti võtma nii palju kui võimalik ja ma ei lõpetaks
selle võtmist vähemalt enne, kui vähk on täielikult kadunud! Bonny

"Kui teie arstid ütlevad teile: "Te olete lõplik", kas te ei tahaks proovida kõike, mis seal on?Mõtle
selle üle...Mida on teil pärast sellist diagnoosi kaotada?Mul on õetütar, kes on täna elus...selle
õli tõttu...Kas ma pean rohkem ütlema?" Carol

„See olen mina, tema õetütar.See tõesti töötas.” Joanne

"Tegin poolmaratoni, kogusin vähiuuringuteks 5000 dollarit.Ma ei teadnud, et see kuradi ravim
on  juba  olemas  ja  nad  ei  anna  seda  mulle....Nad  andsid  mulle  kaks  korda  väga  tugevat
keemiaravi.Nad rikkusid mu maksa; nad rikkusid mu neerud.Nad saatsid mind eelmise aasta
aprillis koju surema.Nad ütlesid, et ma ei ela kuus nädalat.Ja siin ma täna olen, ikka veel elus,
sest leidsin PhoenixTears.ca ja Rick Simpson näitas mulle, kuidas teha ise ravimeid, et saaksin
täna siin olla.

Peame sellest ravist kõigile rääkima.Kõik peavad teadma: on olemas tegelikud meditsiinilised
marihuaanatooted,  mis aitavad teil  elada ja  aitavad elada teie sõpradel,  kellel  on vähk.Kõik
peavad teadma: keegi ei pea vähki surema.Ravi on olemas, ravi on alati olnud.Nad lihtsalt...Big
Pharma ei lase meil seda endale võtta.Kuidas nad julgevad?!Vähiuuringud on mitme miljardi
dollari  suurune  tööstus.Ja  mida  nad  teevad?Nad  tapavad  oma  uimastitega  inimesi  nagu
mina.See on jama!Seal on ravi!Phoenix Tears õli töötab!Räägi kõigile.Palun!” Joanne

"Tere, Rick Simpson, ma usun õlisse ja kasutan seda praegu oma ema jaoks, kellel on vähk,
kuid mul on küsimus, te ütlete, et seda tuleks tarbida 2 untsi kolme kuu jooksul, kuid mu ema on
väga nõrk, sest haigus ja seda võetakse ainult untsu ja see on umbes kolm kuud, kuid võtan
seda endiselt ja ma tahan teada, kas sellel on sama mõju, sest te ütlesite, et see peaks olema
kolme kuu pärast.Palun vastake mulle sõnumile, sest ma olen mures. Esmeralda

"Ärge muretsege liiga palju selle pärast, kui palju ta on siiani võtnud.Lihtsalt proovige panna
teda natuke rohkem sööma.Ütle talle, et ta sööks suurema tüki, kui ta kunagi varem on söönud,
kui ta õhtul  magama läheb, jõuab ta vähehaaval rohkem süüa.Veenduge, et ta sööks öösel
suurema annuse ja tal tekib kiiremini taluvus.Mu isa tegi sama asja esimesed kolm kuud.Tal
kulus palju aega, enne kui ta suutis süüa üle poole grammi päevas ja vähk kadus isegi siis, kui
ta sõi vaevu 1/4 grammi päevas (kasvaja muutus väiksemaks).Nüüd on ta kuni grammi ringis
päevas ja 10 kuuga on ta söönud üle saja grammi.Edu!" Jose

"Tere kõigile, mul on sõber, kes üritab kroonilist borrelioosi juhtumit ravida puhta CO-ga (umbes
70–80%  THC  ja  valmistatud  orgaanilisest  teraviljaalkoholist),  mis  osteti  väga  mainekalt
eraõlitootjalt.Kui ta jõudis umbes 3,5 nädalat tagasi umbes 3/4 grammi päevas, tekkis tal isutus,
vahelduv iiveldus ja väga pehme kaka (peaaegu kõhulahtisus)vähemalt 3 korda päevas - see
juhtub praegugi ja pole üldse paranenud, kuid pole ka halvenenud, mis on hea.
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Juba kuu aega igal hommikul viskab tema keha sõna otseses mõttes kõike jämesooles, mis
näib, ja lõhna võib tuvastada maja teises otsas (vabandust TMI pärast!) Kummaline on see, et
tema kaka hakkas haisema väga mürgiselt.  ..peaaegu nagu kemikaal,  umbes nädal  pärast
annuse suurendamist 1/2-lt 3/4 grammile.Lõhn on nii imelik - ei lõhna isegi kaka järgi!!

Nüüd on tal gramm päevas (viimased 1,5 nädalat) ja see on endiselt selline, kui mitte natuke
halvem.Mingeid muid probleeme pole ja ta paraneb tegelikult kiiresti ja läheb palju paremini kui
viimased 10+ aastat antibiootikume, taimseid protokolle jne.Seni on tema tervise paranemine
olnud  äärmiselt  dramaatiline...  paremuse  poole!!Kas  see  mürgise  lõhnaga  kaka  on  tingitud
borrelioosi bakterite suremisest, detox-ist või millestki muust?Ma olin tegelikult mõelnud, kas tal
võis  olla  käärsoolevähk  või  mõni  muu  vähk,  mille  eest  õli  hoolitseb,  mis  võib  põhjustada
kohutavat lõhna ja sagedast pehmet kakat.Kas on nõuannet??Kas see on normaalne?"

"Seda  on  oodata.Kui  oled  õli  peal...(kui  see  on  korralikult  tehtud)  teeb  keha  suure
detoxi.Lihtsaim viis selle kirjeldamiseks on...kõik, mis teie kehasse jõuab, mis ravimile ei meeldi,
leiab  see võimaluse  jääkainete  väljutamiseks.Tundub,  et  teie  teenusepakkuja  teab,  mida ta
teeb,  sest  need  sümptomid,  mille  kohta  te  küsite,  esinevad  meie  kõigi  või  meie
patsientidega.Selline sümptom kestis minu ja naise üle 3 kuud.

Ainus, mis mind häirib, on toote THC ja CBD väärtus.Kui me toodame, on meil keskmiselt 93–
97% THC-d ja 1,34–1,59% CBD-d.Seda on võimalik saavutada ainult lahusti muutmisega või
nimetatud toote dekarboksüülimise muutmisega.

-- Lisage kanepiseemned dieeti,  need reguleerivad kaka väga kiiresti.Kui see on liiga vedel,
peate lisama midagi tahket.Ja see on seemned.Veenduge, et ta ei võta keemilisi tablette.Lõhn
on detox, pole põhjust muretseda. JB

"Kõrvalmõjud on järgmised: koomiksite vaatamine terve nädalavahetuse." Matt

Millised tüved/sordid?

"Olen  selles  koos  Richardiga.Kas  teil  on  nimekiri  tüvedest,  mille  toimimine  on  tõestatud?
Millistest headest seemnefirmadest saab tellida?Ma just tellisin mõned seemned.Milliseid asju
peaksin hea pinge korral otsima?THC, CBD, indica vs sativa?Minu tellitud tüvel on THC tase
18–23% ja CBD 0,7–1,0%. Cisco

-- Soovin, et saaksin esitada sellise loendi, Cisco, kuid ma ei saa ega tee seda niipea enne, kui
saame teha kõik vajalikud uuringud, et teile seda öelda.Kirjutasin Richardile järgmiselt: ma ei
oska tüvele nimetust anda, seda tuleb alati proovida ja vaadata, mis valuvaigistav toime sellel
on.Ma  ei  tea,  mida  see  patsient  kasutas.White  Widow,  mida  Rick  varem  kasvatas,  oli
suurepärane  valuvaigisti,  Euroopa  valged  lesed  ei  paista  seda  mõju  avaldavat.Nagu  alati,
segage parimate tulemuste saavutamiseks kõige tugevama toimega, rahustavama ja diivanit
lukustava indica  (dominantsete)  tüvede  sisaldusega  20% või  rohkem THC-d.Otsige tõeliselt
jõhkralt võimsaid tüvesid, mis panevad teid pärast paari mahlakamist lukku.Parimate soovidega,
JB

"Kas isastaimel on kasulikke komponente?" Bill

-- Noori isastaimi kasutati kiudainetena rikaste pehmete riiete jaoks.Ma ei teeks isastest rohtu,
mõned  inimesed  on  õietolmu  suhtes  allergilised  ja  see  võib  põhjustada  probleeme.Võite
mahlaneid või kasutage neid teede jaoks (kui need on tervislikud ja mahedalt kasvatatud).Kuid
taimedest ei saa parimat ravimit.JB

K.Kas  Afghan  Kush  on  õige  kraam  õli  valmistamiseks.Olen  teinud  tänavakraamist  õli  ja
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kasutanud seda viimased kaks nädalat, kuna mul olid unehäired, nüüd magan nagu beebi ja
ärkan hommikul  korralikult  välja  puhanuna.Probleem on selles,  et  Londonis  on  raske  head
kraami hankida, sellepärast tellisin AK, vajan kohe teie arvamust.Suured tänud

A.Ma ei saa tegelikult selle tüve nime järgi minna.Kui see on tugev ja muudab teid uniseks,
peaks  see  andma head  ravimit.Nagu  teate,  soovitame  kõige  tugevamaid  ja  rahustavamaid
tüvesid  (soovitavalt  20%  THC-ga  ja  rohkem)  ning  parimad  õlid  on  toodetud  mitme  väga
tugevatoimelise ja rahustava tüve kombinatsioonist, seega prooviksin tellida mitu rahustitüve,
kui kõik võimalik, see oleks ideaalne.Kuid isegi ühetüvelised õlid võivad teha imet. Ma ütlen
vaid, et parimaid õlisid toodetakse tavaliselt mitme tüve kombinatsioonist.Parimate soovidega,
JB

"On hea põhjus, miks Rick Simpson soovitab kasutada ainult  kõrgetasemelist Indica THC-d.
Indica on rahusti, mis soodustab puhkamist ja und, mõlemad on tervenemiseks vajalikud. Sativa
annab energiat ja tõstab teie vererõhku. Mõnel juhul võib see olla ohtlik kõrge vererõhuga või
kahjustatud süsteemidega inimestele,  nii  et  enne nõu andmist  tutvuge teemaga. Sa ei  taha
kellelegi haiget teha. Enamiku inimeste jaoks on Stani nõuanne (sativa hommikul, indica enne
magamaminekut) hea. Kui kasutate hübriidi, veenduge, et see oleks vähemalt 80=90% Indica.
Edu." Gary

"C:  Tere,  Jindrich.....Ma  olen  Rick  Simpsoni  ravis  uus  (mul  on  vähk)...Kuulun  siinsesse
kanepiostjate klubisse... Nii et mul on natuke valikut, mida osta.Ma lihtsalt mõtlen, milline oleks
minu parim indica valik ravi tegemiseks?Kõik ettepanekud on väga teretulnud.Aitäh.

JB: Tere C, hankige tugevaim ja kõige rahustavam indica,  eelistatavalt  mitu tüve.Kui teil  on
valida, ostaksin 3–4 untsi igat saadaolevat kõige raskemat sorti/punga ja valmistaksin õli sellest
kilost.

C: OK, tänan... mida sa mõtled kõige raskema all?

JB: Kõige rahustavam, üliunitav, väljatõrjuva toimega

C: Vabandust, aga see kõik on minu jaoks uus.

JB: Pole probleemi.Äärmiselt, peaaegu narkootiliselt rahustav, väga raske.

C: OK

JB: Kasutage neid sõnu ja öelge kasvatajatele, et nad teavad, millest ma räägin, ma loodan.
C: Ma tean, et neil on kush, hash Valley.Ma ei mäleta teisi nimesid.

JB: Jällegi võtke endaga kaasa keegi kogenud inimene ja laske tal seda enda jaoks proovida.

C: OK

JB: Ja ostke kõige tugevamad rahustid, mis neil on, 20% THC-d või rohkem.

C: OK... suur aitäh kõige eest, mida teete

JB: Tere tulemast, C.

C: Ja aitäh ka Rickile...Olete sõna otseses mõttes mu elu siiani päästnud.

JB: Ma räägin talle sinust.Parimate tulemuste saavutamiseks järgige kõiki meie saidil olevaid
juhiseid kuni sõnani.Võtke õli vastavalt soovitustele, tõstke oma keha pH-d (sidrunimahl, arbuus
jne),  sööge iga päev kahe õuna seemneid,  hoidke arstidest  ning CT-st  ja  röntgenikiirgusest
eemale, kui soovite elada.Nad on meistrid,  kes räägivad teid oma surmavalt "heakskiidetud"
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ravimeetoditest  ja  paljud  meie  patsiendid  võtsid  nende  nõuande  kuulda,  lõpetasid  õli
kasutamise ja surid.

C: Teeb... tänan veel kord.

(neli tundi hiljem)

C: Tere Jindrich.Täname abi eest juba varem.Sain lõpuks Indica OG Kushi ja Hash Truffle'i
segu.Tundus, et klubi inimesed arvasid, et see oli parim, mis neil ravimi valmistamiseks oli.

JB: OK.Kõlab hästi.

C: Hea :-)...Nii et arvate, et see on hea ravimi valmistamiseks?

JB: Ma ei arva tegelikult midagi, kui ma ise materjali ei näe ja proovi.Nimed kõlavad hästi ja
tuttavalt,  aga  ma  tõesti  ei  tea,  kui  tugevad  on  pungad  ja  mida  sa  tegelikult  said.
C: Ah, okei.Olen ravimit võtnud umbes 6 nädalat...muutused minus on hämmastavad...Kõik, kes
mind tunnevad,  on üllatunud.Noh, sa veel  kord.Tead Jindrichit,  ma kohtasin 3 päeva pärast
seda, kui mul oli täpselt sama vähk, kellel diagnoositi.Oleme ühevanused, meil oli sama vähi
staadium, kõik on identsed.Mulle pakuti kiiritust, nagu ka temale.Ma ütlesin, et mitte mingil juhul,
ma  teen  Rick  Simpsoni  kuuri.Ta  valis  kiirguse.Jindrich,  ta  suri  4  päeva  tagasi  kiiritusse,
kohutavatesse põletushaavadesse, mis nakatusid.Ta oli  vaid 55-aastane,  tugev,  kuid "ravim"
tappis ta.See muudab mind palju kindlamaks, et teen oma valikuga õigesti.

JB:  Ma tean  selliseid  lugusid.See  on  tõesti  haige,  mida  nad  patsientidega  teevad.Parimate
soovidega, C.Sa tead, mida teha."

"Ma arvan, et hea viis õlide kvaliteedi erinevuse selgitamiseks oleks:

95-98% THC võrdub 95-98% täieliku paranemise ja ellujäämise tõenäosusega.

80% THC võrdub 80% täieliku paranemise ja ellujäämise tõenäosusega

70% THC võrdub 70% täieliku paranemise ja ellujäämise tõenäosusega

60% THC võrdub 60% täieliku paranemise ja ellujäämise tõenäosusega.Jne.

Kuid 100% THC ei võrdu 100% täieliku paranemise ja ellujäämise võimalusega, kuna see on
õlist erinev aine.

Kui patsient kasutab koos õliga keemiaravi ja kiiritusravi või on neid ravi varem läbinud, jagage
protsendid kahe või kolmega, võib-olla nelja või viiega, sellistel juhtudel ei tea lihtsalt kunagi,
kas õlil on piisavalt jõudu selle lõikamiseks. .Sellised patsiendid peaksid sööma 2 või 3 korda
rohkem õli (120-180 g kuue kuu jooksul).

Seda on mainitud ainult selgitamise eesmärgil,et inimesed mõistaksid paremini õli kvaliteedi ja
THC sisalduse tähtsust. Peamine kriteerium on see, et õlid peaksid allaneelamisel avaldama
väga tugevat ja rahustavat toimet.Parimad õlid on äärmiselt rahustavad, kuid samas eufoorilised
(nii et sa sööd neid, jääd magama ja ärkad paar tundi hiljem itsitades nagu laps).

Kui filtreerite õli hästi ja lisate keemisprotsessi lõpus paar tilka vett (ja seetõttu ei sisalda selles
mittevajalikke taimseid materjale), on suur tõenäosus, etõli maitse tegelikult meeldib.Nii ikka ja
jälle – veenduge, et teie õli oleks alati tugevatoimeline ja võimalikult rahustav, et tagada ravi
parim tulemus.Õli valmistamisel ja kasutamisel järgige juhiseid, nii saate olla kindel, et tegite
patsiendi heaks maksimumi.Parimate soovidega, JB”

"Ma ei usu, et see peab olema 95 protsenti." Rikas
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-- See ei pea olema 95% THC, Rich, kuid umbes 95% THC-ga õlid on kõige tugevamad ja mida
tugevam  ja  rahustavam  on  õli,  seda  paremini  see  ravimina  toimib.Võite  alati  võtta  vähem
tugevamat  õli  ja  see  töötab  paremini  kui  rohkem  madala  kvaliteediga  õli.See  on  tõesti  nii
lihtne.JB

“Standardid ja kvaliteedikontroll – jah.Kuid ainult siis, kui Rick kiidab nimetatud standardid ja qc
heaks.  Sue
-- Me ei olnud kunagi kvaliteedikontrolli vastu, Sue.Kuid reaalsus on see, et kvaliteedikontroll on
enamikus  maailma  osades  võimatu,  kuna  kanep  on  ebaseaduslik  ja  laborid  ei  saa  seda
testida.Töötame tõesti inimestega üle kogu maailma, mitte ainult USA-st.Testimine on praegu
saadaval  mõnes  riigis,  väga  vähestel  inimestel  on  sellele  juurdepääs.Enamikul  meie
patsientidest  on  raske  leida  piisavalt  raha  lahusti  ja  riisikeetja  hankimiseks,  seega  mida
madalam on nende jaoks künnis, seda parem.

Muidugi võiksime selle kõik keerulisemaks teha, aga me ei taha seda teha.Meile meeldib see
lihtsana hoida.Kui järgite lihtsaid juhiseid, saate väga hea kvaliteediga õli.See, mida te sellesse
panite, on ka lõpptootes.Nii et kui teete seda tervetest taimedest, saate suure tõenäosusega õli,
mis on ok ning pestitsiidide, herbitsiidide ja kes teab veel millegi vaba.JB

Väljas versus siseruumides

„Jeff, asi on selles, et vastupidiselt levinud arvamusele rahustab THC sind maha.CBD blokeerib
anandamiidi omastamist ja muudab teid närviliseks.Kogemusest teame, et saab toota 95-98%
THC-ga õlisid ja need võivad olla väga rahustavad.Kuid mul ei ole piisavalt tulemusi, et saaksin
öelda, mis need täpselt nii rahustavaks teeb; pluss iga partii on erinev ja me ei saa seda nagunii
reprodutseerida, nii et me ei keskendu hetkel eriti testimisele, ka olude tõttu, milles me elame.

Soovime, et õlid oleksid võimalikult tugevatoimelised ja rahustavad/kuhjalukustavad, et tagada
parimad  ravitulemused.Mida  rohkem  narkootilist  rahustit,  seda  parem.Enamik  kõrgeid  CBD
tüvesid, mida me nägime, ei jõudnud ligilähedaseltki sellele, millega meile meeldib töötada, nii
et me ei soovita neid palju, see on kõik. JB

„Pärast seda, kui kaotasin oma naise 35-aastaselt vähi tõttu ja mu vend ootas viimased viis
aastat vähi tõttu maksasiirdamist, olen otsinud RSO-d ambulatooriumides.Selle hind varieerub
vahemikus  100  $/g  kuni  30  g  Washingtoni  osariigis.Ühes  niinimetatud  RSO  kohas  oli  õli
jumalatu 7% THC ja kõrgemad CBD-d, kas see on seda isegi väärt?See oli 30 g õli.Saja dollari
grammi nafta oli  üle 90,  ma arvan,  et  92%.Milline on kõigi  kolme psühhoaktiivse kemikaali
täiuslik tasakaal?Aitäh.” Heath

-- Heath, parim RSO on umbes 95–98% THC-d, tavaliselt  umbes 1% CBD-d ning äärmiselt
tugev ja rahustav, rõhuasetusega sõnadele tugev ja rahustav (diivani lukustamine, see peab
muutma teid  allaneelamisel  väga uniseks  ja  lõdvestunuks).  .Kui  ei,  proovige teist  partiid  ja
hoidke energiat andvat õli paikseks kasutamiseks).

Mis puudutab neid kõrge CBD õlisid, mis sisaldavad 7% THC, siis vähemalt nüüd teate, miks
me selliste õlide vastu oleme – enamik praegu pakutavaid kõrge CBD õlisid on sünonüümid
sellele, mida me nimetame prügiks, sest me teame, mis vahe on kõrge kvaliteediga õlide vahel.
õli  ja  põhimõtteliselt  kõik  muu.See  on  tõesti  kõige  paremtehke  võimalusel  ise  õli.Võtke
ambulatooriumidest pungad, ostke parimat, mis neil on, ja tehke siis õli, tegelikult pole sellest
midagi.Ma ise ei ostaks õli kelleltki, teeks alati ise.Sa tahad olla iseenda kvaliteedikontroll, sa ei
taha kellestki sõltuda.Kui saate teha tassi kohvi või mojito, saate teha ka õli.JB

"Ma tean viit  laborit,  kes on kõik  kombineerinud,  EI  KUNAGI näinud "96% THC" õli...  Mitte
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keegi.Tuhanded  testid  viimase  5  aasta  jooksul.Mitte  midagi  selle  lähedal  –  isegi  kui
laboriprofessionaalid püüavad kõigest väest proovi võrrelda... Puhtaim, mida nad saavad, on
88%+.Ja need on profid, kelle käsutuses on ammendavad ressursid. Phil

-- See tõestab ainult seda, et nad ei testinud kõige tugevamaid õlisid, mida saab toota, ei midagi
muud.JB

"Omg, nii palju vastandlikke kommentaare, ma lähen nii segadusse?!?!" Diana

-- Ma kuulaks neid, kes teavad, mida nad teevad ja räägivad.See, kes see on, on teie enda
otsustada.JB

„See on hea mõte, mida sa JB-le esitad.Mina tugineksin teie postitustele ja nõuannetele.Ma
olen selge, et nafta on eelistatuim (vastandina alkoholile).Ma arvan, et segadust tekitab see, et
Ricki veebisaidil ja tema raamatus on soovitatud kasutada indicat, ometi on indica CBD sisaldus
teadaolevalt kõrgem ja te ütlete ülal, et piir nende kahe vahel on kadunud.Minusuguse võhiku
jaoks tekitab see segadust.Indica versus Sativa.THC versus CBD jne jne.Nii et kui tuleb valida
vähemalt 20% THC, siis kas ei peaks valima Sativa?Või on idee valida Indica, kuid kõrge THC
tasemega,  vähemalt  20% THC (olenemata selle  CBD sisaldusest)?Kas saate nõu anda,  et
minusugune algaja saaks pereliikmeid aidata? Jyoti

--  Jah, indica jah, aga võimalusel kõige tugevamad ja rahustavamad.Kõrge CD-propagandat
hakati kasutama madala kvaliteediga õlide surumiseks.Lisaks oleks meie ideaalsetes õlides 95–
98% THC-d.Nii et jällegi pole seal CBD jaoks nii  palju ruumi.Meie jaoks on sõnad "tugev ja
rahustav" olulisemad kui "kõrge CBD". JB

„Olgu, kas me saaksime ilma itsitamiseta tüve tekitada?Abikaasa itsitamine kell 3 öösel hakkab
vanaks jääma.Lol.” Ohakas

"Olen lugenud uuringuid, kus puhast THC-d süstitakse in vitro pahaloomulistele rakkudele ja
need  apoptoosid.Ma  pole  CBD  kohta  selliseid  uuringuid  näinud.Mulle  tundub,  et  CBD
lähenemine ei ole midagi enamat kui viis, kuidas inimesed saavad kannabinoidravimitest kasu,
mängides inimeste alusetule hirmule THC ees ja propageerides kanepi eeliseid ilma "kohutava,
sõltuvust tekitava ja tugevalt indutseeriva THCta". Raha teenimine või raha teenimine kanepiõli
TÕESTATUD tulemuslikkusega, reklaamides samal ajal CBD-d kui ime, mis jumal tänatud on
kohutava THC vastand,  on  külmutushulluse ja  kelmuse  lõhna  ärakasutamine.Ma ei  ütle,  et
CBD-l  pole  kasu,  näiteks  paikselt,  kuid  uuringutest  on  selge,  et  THC  on  kõige
meditsiinilisem.Keelamine  ja  CBD-le  keskendumine  on  suur  karuteene.Kuidas  seletate
uurimistöö keskendumist madalama kvaliteediga ühendile?See on jama.” Cory

"Jah, CBD suudab kindlasti võidelda metastaatilise vähiga.Eriti kui see on osa Rick Simpson
Oilist, mis peaks sisaldama 95-98% THC-d.See ütleb teile, et CBD-de tähtsus ei ole tõenäoliselt
nii suur, kui seda tutvustatakse.Kuid loodame, et ühel päeval hakkavad ka arstiteadlased RSO-d
testima.Kui  nad  järgivad  meie  õli  tootmise  ja  kasutamise  juhiseid,  saavutavad  nad  sama
suurepärased tulemused kui meie.Kui nad seda ei tee, siis nad ei tee seda.See on nii lihtne.” JB

Rick Simpsoni protokoll
"Alustage inimesi väikeste annustega, poole tera kuiva lühiteralise riisi suurustega.Kuigi õli on
kahjutu,  on ravi  alustajatele  parem vähem kui  rohkem.Alguses võtke seda imelist  ainet  iga
kaheksa tunni järel vaid väike tükike, seejärel suurendage annust regulaarselt iga nelja päeva
järel ja varsti teie taluvus suureneb.Kui inimene ütleb, et ta ei tundnud selle mõju või et ta tundis
seda vaid veidi, peaksin seda algajale sobivaks annuseks.Sa tahad lihtsalt saada natuke ravimit
nende süsteemi, et nad saaksid sellega harjuda.
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Kunagi ei tea täpselt, kuidas inimene reageerib, nii et jätkake aeglaselt ja suurendage annust
iga nelja päeva järel, kuni patsient saab iga 24 tunni järel alla neelata ühe grammi.Kui patsient
on  õli  kasutamisega  harjunud,  on  parim  viis  selle  saavutamiseks  lasta  tal  võtta  umbes
kolmandiku  grammi  annuseid  iga  kaheksa  tunni  järel,  kui  nad  on  selle  kasutamisega
harjunud.Siiski tahaksin neile, kellel on raskusi, meelde tuletada, et nende annust võib tõsta
aeglasemalt, kuid parima tulemuse saavutamiseks tuleks see sisse võtta nii kiiresti kui võimalik.

Need on annustamisjuhised, mida Rick soovitab, kui patsient suudab piisavalt kiiresti taluda.Kui
seda  protokolli  järgitakse,  saavad  paljud  patsiendid  kolme  nädalaga  jõuda  selleni,  et  nad
saavad  iga  8  tunni  järel  alla  neelata  kolmandiku  grammi.Kuid  keskmiselt  kulub  enamikul
patsientidest tavaliselt neli kuni viis nädalat, enne kui nad saavad selle annuse ühe annuse alla
neelata, pärast mida saavad nad jätkata ühe grammi võtmist päevas, kuni nad paranevad või
nende seisund on kontrolli alla saadud.

Rickile meeldib seda ravimit tarnida plastsüstaldes, millel pole nõelu, selle asemel on vaid väike
ava,  kust  saab  õli  läbi  pigistada.Ta  ütleb,  et  sellisel  viisil  õli  andmine  hõlbustab  patsiendil
annuste mõõtmist ja takistab võõrkehade sattumist ravimisse.

Lihtsaim viis enamiku jaoks saada aru, kui palju nad peaksid alla neelama, on võrrelda seda
lühiteralise kuiva riisiga.Algajatele mõeldud annus peaks olema umbes poole väiksem kui üks
neist riisiteradest või umbes üks kaheksandik tolli pikk, see kogus oleks võrdne umbes veerandi
tilgaga.Mõnel juhul võivad väga madala tolerantsiga inimesed isegi avastada, et see võib olla
neile alguses mugavaks toimetulekuks liiga palju, nii et vajadusel võiksid nad alustada veelgi
vähemaga.

Selliseid annuseid tuleb sisse võtta kolm korda päevas, varahommikul, pärastlõunal ja umbes
tund enne patsiendi magamaminekut.Algaja peab vaid plastsüstlast välja pigistama ühe poole
tera kuiva riisi ja see ongi tema annus.Kuigi me räägime väga väikesest kogusest ja see ei tee
patsiendile kahju, tuleb seda ainet oma potentsi tõttu kasutada lugupidavalt.

Pärast  nelja  päeva  möödumist  sellises  annuses  kahekordistatakse  see  annusteks,  mis  on
võrdsed riisitera suurusega, või annusteks, mis on süstlast välja pigistades umbes veerand tolli
pikkused.Seejärel,  neli  päeva hiljem, kahekordistatakse annust uuesti  ja seda jätkatakse iga
nelja päeva järel, kuni patsient saab ühe annuse kohta alla neelata kuusteist riisitera.See kogus
võrdub umbes kaheksa kuni üheksa tilga õli  ühe annuse kohta, mis on ligikaudu kolmandik
grammi.

Üks ml on vaid veidi rohkem kui üks gramm kaalu järgi, nii et kui patsiendid soovivad, saavad
nad seda mõõtmist kasutada oma annuse määramiseks.Sel hetkel jätkavad patsiendid tavaliselt
selle annusega, kuni nad on saavutanud oma tervisliku seisundiga soovitud efekti.On patsiente,
kes ei saa oma annust nii kiiresti suurendada, kuid Rick soovitab neil seda võimalikult kiiresti
võtta,  et  õli  saaks  nende  kannatusi  leevendada.Lisaks  on  neid,  kes  saavad  seda  ravimit
kiiremini võtta ja Rickil pole sellega probleeme, seni kuni patsiendil on mugav seda kiiremini
võtta, tähendab see lihtsalt, et nad paranevad palju kiiremini.

Tegelikkuses  arvab  Rick,  et  patsiendid  peaksid  selle  ravimi  kasutamisel  jääma  oma
mugavustsooni.Kuid ta arvab endiselt, et kõik, kellel on tõsine haigus, ei tohiks selle ainega
mänge  mängida,  sest  kui  seda  ei  võeta  õigesti,  ei  pruugi  see  olla  võimeline  ületama
haigusseisundit, mille raviks see oli mõeldud.

Kuna see ravim on nii  ohutu kasutada, ei  mõõda me tavaliselt  annuseid täpselt,  kuid neile,
kellele meeldivad täpsed mõõtmised ja piisava täpsusega kaalud, alustage esimese nelja päeva
jooksul umbes 0,01 g-st kolm korda päevas.Seejärel kahekordistage seda võimalusel neljaks
päevaks 0,02 g-ni, nelja päeva jooksul 0,04 g-ni,  nelja päeva jooksul 0,08 g-ni,  0,16 g-ni ja
seejärel  0,32  grammi.See  oleks  ideaalne  annustamisskeem neile,  kes  suudavad  selle  aine
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kiiresti alla neelata.

Kui  saate  kasutada  kõrgekvaliteedilisi  indica  punga  tüvesid,  on  toodetav  õli  äärmiselt
rahustav.See on õli mõju, kui olete tootnud tõelise "Rick Simpson Oili" ja muretsemiseks pole
põhjust.Patsiendid jäävad lihtsalt magama ja lõpuks ärkavad.Mõned võivad alguses tunda end
pisut  kivisena,  kuid  nad  jäävad  terveks  ja  tavaliselt  kaob  see  unisus  tunni  jooksul  pärast
tõusmist.Kui õli on toodetud kanepi sativa sortidest, oodake probleeme ja kauakestvat energiat
andvat sativa.Te ei soovi, et raskete haigusseisunditega inimesed, nagu vähk, prooviksid nende
mõjudega õli võtta, ja patsient ei saa ravist kasu, mida hea india võib pakkuda.Kõigile ei meeldi
kõrgel olemine ja meditsiiniliselt ei ole mõtet selle ainega liigselt kivistada.Kuid mõnel juhul, kui
patsientide elu on ohus, võib suuremate annuste andmine olla ainus asi, mis võib nende elu
päästa.

Asi on selles, et ravimit manustatakse patsiendile kolm korda päevas.Patsient võib selle lihtsalt
sõrmele panna ja seejärel hammastelt maha kraapida.Seejärel võtke jook külma vett või teed ja
neil  peaks  olema  üsna  lihtne  neelata.Mõned  tüved  toodavad  ekstrakti,  millel  pole  meeldiv
maitse, kuid sellega on lihtne toime tulla.Lihtsalt pange patsiendi annus väikesele leivatükile ja
keerake see kokku, seejärel pistke see neile suhu ja andke neile juua vett.Sama võib teha ka
banaanide  või  muude  puuviljade  kasutamisega.Idee  on  viia  õli  võimalikult  kiiresti  patsiendi
sisse, kuid Rickile meeldib siiski näha, et nad jäävad oma mugavustsooni.

Igaüks on erinev ja meie taluvus selle ravimi suhtes on inimestel erinev, seega veenduge, et
patsient  tunneks  sissevõetava  kogusega  rahulolu.Paljude  tõsiste  haigusseisundite  korral  on
oluline,  et  patsiendid  võtaksid  selle  ravimi  kiiresti  alla,  et  neil  oleks  parem  võimalus  ellu
jääda.Nagu  ma  juba  mainisin,  siis  kuigi  õli  on  kahjutu,  siis  liiga  suure  võtmise  korral  see
kogemus patsientidele sageli ei meeldi.Nii et suurendage nende annust aeglaselt; nii tunnevad
nad selle kasutamist mugavalt.

Siiski, nagu me armastame öelda, tuleb agressiivseid haigusi ravida agressiivselt, nii et kui mul
oleks  midagi  eluohtlikku,  neelaksin  võimalikult  lühikese  aja  jooksul  nii  palju  ekstrakti  kui
võimalik.Arvan,  et  tasub  valmis  olla,  nii  et  kel  vähegi  võimalik,  peaks  esimesel  võimalusel
hakkama õli toimega harjuma, sest siis teavad, mida oodata, kui peaks kunagi suuremaid doose
võtma.

Tavaline ravi teie keha hea tervise taastamiseks on 60 grammi kvaliteetset õli,  mis võetakse
sisse kolme kuu jooksul.Neil,  kes on võtnud keemiaravi  ja  kiiritust,  on hea mõte võimalikult
kiiresti  alla  neelata  120–180  grammi  õli.Tavaliselt  võib  60  g  ravida  tõsist  vähki,  kuid
meditsiinisüsteemi poolt  kahjustada saanud inimeste jaoks on sageli vaja rohkem, et vältida
vähi taastumist ja kõrvaldada nendest ravimeetoditest tekkinud kahju.

Kui patsient on taas terve, võite annust vähendada ühe või kahe grammi kuus või nii palju, kui
patsient  soovib  alla  neelata;  meie  vaatenurgast,  mida  rohkem,  seda  parem.Ärge  jätke
säilitusannuseid vahele, kuna need on hea tervise säilitamiseks olulised.Gramm kuus või tilk
päevas pärast õhtust tööd ei kõla palju, kuid Ricki sõnul peaks see olemaolema piisav, et hoida
oma keha tervena.

Lisaks  meeldib  talle,  kui  patsiendid  kasutavad  õliraviga  ka  muid  looduslikke  asju,  nagu
õunaseemned ja nisuhein.Oma kogemuse põhjal laseksin patsientidel süüa ka kanepiseemneid
(ja viirukit, mürri ja humalat), kuna neis sisalduv õli on nii toitev ja kehale kasulik.

Rick usub ka, et patsiendid peaksid proovima oma keha pH-d võimalikult kiiresti tõsta, võttes
alla näiteks arbuusi või sidrunimahla jne.Ta ütleb, et see on kõige olulisem ja see võib anda
patsiendile palju parema võimaluse ellu jääda.

Samuti  peaksid  patsiendid  hakkama  sööma  rohkem  tooreid  puu-  ja  köögivilju  ning  sööma
vähem  liha,  eriti  töödeldud  sorte,  mis  sisaldavad  rohkem  toksiine.Rick  on  mahlapresside
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kasutamise usklik ja ta tunneb, et ka suurtest C-vitamiini annustest võib palju kasu olla.

See on Rick Simpsoni protokoll ja see on põhjus, miks tema nimi jääb igavesti tuntuks.See on
ilmselt kõigi aegade kõige olulisem avastus ja selle mehe poolt meile antud kasulikku mõju ei
saa üle hinnata.Mis kasu on tänapäevasest meditsiinist ja tehnoloogiast, kui see ei tööta?Kui
soovite tulemusi näha, proovige Ricki ravimeetodit.

Meid on kritiseeritud selle eest, et me nimetame seda õli kõikehõlmavaks ravimiks, kuid kuidas
veel  võiks  nimetada  ainet,  mida  saab  edukalt  kasutada  paljude  meditsiiniliste  probleemide
lahendamiseks?Mõned näivad arvavat, et sõnad ravib kõike, et see õli annab igavese elu, kuid
see  polnud  Ricki  kavatsus.Kindlasti  võib  see  ravim  pikendada  teie  eluiga  ja  te  võite  selle
kasutamisega palju  kauem elada,  selles  pole  kahtlust.Siiski  ei  tähenda see,  et  see annaks
igavese elu.

See õli ei ole ikka veel enamiku jaoks legaalselt saadaval ja seetõttu kulub väga kaua aega, et
teha kindlaks, mitu aastat see võib pakkuda.Siiani ei pea me seda ravimit surematuse eliksiiriks
ja usume kindlalt,  et  see ei  muuda teid kuulikindlaks.Siiski,  nagu Rick ütleb,  kui  me kunagi
leiame surematuse võtme, on ta kindel, et kanep on peamine koostisosa.

Ärge arvake, et seda kasutades ei saa te viirusega nakatuda.Võite ikkagi haigestuda sellistesse
asjadesse  nagu  gripp,  kuid  selle  mõju  võib  oluliselt  väheneda  ja  paranete  palju
kiiremini.Pandeemia või muu taolise asja korral, kui neelate või juba neelate seda imelist õli,
mida  see  taim  võib  pakkuda,  suureneb  teie  ellujäämisvõimalus  kindlasti  oluliselt.  Jindrich
Bayer,Phoenixi pisarad: Rick Simpsoni lugu,epiloog kahele esimesele väljaandele

"JB, mul on küsimus, mu vennal on vähk, nad (meditsiiniasutus) eemaldasid ta mao, siis andsid
talle keemiaravi, mis tekitas vähki nii palju, et ta ei saa midagi süüa, isegi mitte vedelikku, ta
oksendab neid välja.Siis sain lõpuks vaigu talle kätte; minu uus tegi seda, aga konsistents on
natuke paks (vt pilti).Aga ta on seda andnud ja võtnud.Obstruktsioon on ülemises soolestiku,
vähi kasvus.Tema suu on ülikuiv, kuna ta võtab tugevate valude tõttu ka morfiini.Lõpuks jõi ta
vedelikku, kuid ta oksendas kaks korda vedelikku ja mitte kolmandal korral verd.Arstid andsid
talle 2 nädalat ja saadavad ta koju.Mida ma teha saan???Palun aidake, tal on 11 grammi vaiku
¼ naela valge lese tüvest.Kas te palun aidake mul leida, kust ma saaksin tõelise RSO-d, mis
vastab tema jaoks kõigile nõuetele.Ta on Californias, LA-sja ma olen El Salvadoris.See on väga
raske  olukord  ja  ma  pole  siit  enam  midagi  teha  saanud.Palun  nõu.”  Ricardo
-- Noh, mida varem ta õli alla neelama hakkab, seda kiiremini tema elukvaliteet loodetavasti
paraneb.Paluge tal panna see vaik umbes tunniks 130 °C (266 °F) ahju ja seejärel hakata seda
sööma.Hea on alustada väikeste annustega, kuid kui patsiendid saavad morfiini,  võite anda
neile  rohkem  õli  ja  vähem  morfiini.Esimesed  päevad  võivad  interaktsioonide  tõttu  olla
keerulised.Parimate soovidega, JB

„Tahan lihtsalt kõigile teada anda, et minu esimene toiduõli partii emale õnnestus suurepäraselt
ja sain tagasi tubli 4/5 grammi untsist tipptasemel pungast!Üle kuu minu esimese katsega.Ja
uskuge mind,  poisid,  see on tõesti  sama lihtne kui kohvi  valmistamine!Me armastame sind,
Rick.......” Mark

Viiruk ja mürr
“Viruk on suurepärane lisand kanepiõliga töötlemisele.Nii seespidiselt kui ka paikselt.Kui elad
kuskil,  kus  kanepiõli  pole  saada,  siis  mõtle  viirukile,  ka  see  võib  imet  teha.Otsige  kõige
tugevamaid ja rahustavaid tüüpe, mida võite leida.JB

"Proovisin paikselt viirukit, mis aitab valu leevendada.:)” Carole

„Kasutasin koos Rick Simpsoni Phoenix Tearsiga Young Living Essential Oils’i viirukiõli.Mu isa
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suutis valutult 10 tundi elada… Tal oli 4. staadiumi vähk ja ta kõndis ringi, nagu poleks midagi
hullu.” Shelly

"Viiruk on suurepärane nii paljude asjade jaoks.Kasutan seda naha päikeselaikudele, iga päev
näole  segatuna  kurgiga  toonikuks  peale  eeterlike  õlidega  pesemist.Seetõttu  näen  ma  65-
aastaselt  nii  noor  välja.LOL!Nali  naljaks.Olen nelikümmend kaks.Kuid  mul  on korralik  nahk,
kuna ma ei kasuta sellel parabeene ega kemikaale. Dania

"Ürdipoodidest otsige seda teise nime Boswellia all.See toimib põhimõtteliselt samamoodi nagu
Advil, kuid paremini. Sharon

"On  üks  vana  vahend,  mis  nõuab  viirukit,  mürri,  oliiviõli  ja  kanepit.Valgus  mürrile!!Teeb
diabeetikutega imet nii paikselt kui ka seespidiselt! Brian

«Meie  eest  võib  hoolitseda  kõik,  mis  looduses  kasvab.Kõigi  nende  asjade  sünteetilised
versioonid on osutunud kahjulikeks.Kõik need taimed (viiruk, mürr,  lavendel,  nelk,  piparmünt
jne), eriti põliselanike tsoonide iidsed taimed on aastaid täiustanud oma kaitseaineid kiskjate ja
keskkonnaprobleemide eest ning neid asju saab kasutada selleks, et mitte.  lihtsalt  ravi,  aga
ravi!” Wendy

«Ta ennustas,  et  veel  kümnendil  on  kesksel  kohal  meditsiinilise kanepi  lubatud kasutamine
igasuguste haigusseisundite korral, kuna valmistatakse ravimeid, mis toimivad nagu THC, kuid
ilma patsientidele «suurt» mõju avaldava toimeaineta.Mechoulam pole oma huvides piirdunud
ainult kanepiga.Ta on uurinud levonat, heebrea sõna viirukit või Boswellia sacrat, mida kasutati
Jeruusalemma pühas templis  viirukina.Heebrea ülikooli  keemik  koos oma tollase doktorandi
Arieh  Moussaieffiga  näitasid,  et  Lähis-Ida  viiruki  peamine  koostisosa  vähendab  ärevust  ja
avaldab hiirtele antidepressandi sarnast toimet.

"Talmudis mainitakse Boswellia vaiku kui veini pandud jooki,  et "tugestada" meeli,  et  [surma
mõistetud] ei muretseks...See [nende leiud] loob bioloogilise aluse sügavalt juurdunud kultuuri-
ja  usutraditsioonidele.http://www.jpost.com/Health-and-Science/The-world-is-going-to-pot-
352563
-- Kanepiõli ja viiruk on oma tervendava toime poolest väga sarnased.Lihtsalt lisage oma dieeti
kvaliteetne viiruk (boswellia sacra) või  sööge seda kolm korda päevas (150 mg kolm korda
päevas vähem tõsiste haigusseisundite korral ja 300 mg või rohkem raskemate haiguste ja valu
jne korral)  Või  järgige sama protokolli  ja  kasutage samu annuseid,  nagu kasutaksite  RSO-
d.Viiruk võib parandada ka teie keha DNA tasemest kõrgemale, samuti võib see ravida vähki ja
paljusid teisi "ravimatuid" haigusi.Seda on ka hea teada, ma arvan.JB

"Ma olen väga nördinud, et ajasin eile oma Achilleuse kõõluse sassi.Ma ei saa enam diivanit
kuni 5kvaevu kõndida.Kas kellelgi on nõu kiireks paranemiseks?" Jenna

-- Palju õli nii paikselt kui ka seespidiselt.Lisa viiruki- ja nelgiõli kangele kanepisalvile või segule
sheavõi/kookose/kanepiseemneõliga.Nagu  alati,  toimivad  kõige  paremini  20-30%  THC
salvid.Nautige ravi.JB

"Olen võtnud puhast boswellia freana eeterlikku õli  IV staadiumi sapijuhavähi raviks, mis on
metasteerunud kopsudesse ja luudesse ning mu maks on 2 kuu pärast toiminud normaalselt,
ilma ummistusteta ja olen muutnud oma diagnoosi, milleks on 9 kuud elada. , ja mu maksa
kasvajad vähenevad ja üks on suremas!!Olen endiselt  kanepiõlist  väga huvitatud,  kuid olen
teinud ka keemiaravi, et levikut peatada ja tean, et kui keemiaravi järgmisel kuul lõppeb, tahan
oma kehale anda kõik, mis võimalik.Ostsin raamatu, nüüd on vaja teada, kuidas õli valmistada,
ja leida keegi, kes mind aitaks. Saara

"Peatuna tere ütlema. Ikka läheb, 17. juulil on 1 aasta sellest ajast, kui võtsin 1-2 ml päevas, mu
elu on täielikult muutunud ja ma olen peaaegu täpselt 200 naela kaotanud, veel 9 naela, minu
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apteegis on mul 179 mg CBD kuni 179 mg THC õli 0,5 ml päevas ja 87% THC ja 4% CBD 1 ml
päevas. Ja viirukit, mürri ja mahlapressimist. SEE TÖÖTAB NAGU TE TEATE, JB, tahtsin teile
lihtsalt teada anda, et ma ikka lähen! Bill

"Ma kasutan Hashimoto jaoks viirukit  koos mürriga ja see töötab! Kahju, et ma ei  saa oma
elukohast naftat hankida, kuna see on ebaseaduslik. Cynthia

"Alustasin  sellega  3  päeva  tagasi  pärast  seda,  kui  kuulsin  tüdrukust,  kes  kahandas  oma
ajukasvajat nii, et iga kahe tunni järel oli ainult tilk seda keelele." Lindsay

“Olen viirukit  kapslitesse pannud juba paar aastat.  Võtsin oma vähi raviks viirukit  üksi  (ilma
keemiaravi ega kiiritusravi) neil aegadel, mil mul polnud kanepiõlile ohutut juurdepääsu. Kui mul
polnud RSO-d ja märkasin, et laigud hakkasid tekkima, tilgutasin paar tilka püha viirukit otse
oma nahale  ja  vaatasin,  et  laigud  mõne  päeva  jooksul  kadusid.  Ma  olin  täiesti  üllatunud!
Rääkinud inimestele juba aastaid.Pean veel tegema kolonoskoopia (kui saan CO-s kindlustuse),
et näha, kas põhikasvaja on kadunud. Vähk või mitte, ma jätkan seda, mida ma teen, nagu mu
onkoloog soovitas (eluaeg). Ta on üllatunud!” Lisa

"Ma  panin  viirukivaiku  oma  koeratoidu  sisse  kaks  korda  päevas  paari  kuu  jooksul  ja
greibisuurune kasvaja kadus." Karen

"VIITUS  –  on  öeldud,  et  see  kahandab  kasvajaid  ja  aeglustab,  kui  mitte  peatab  vähi
progresseerumise. Ma tean, et see vähendab kasvajaid. Olen näinud, et see muudab golfipalli
suurused kasvajad olematuks! Tamara

"Tegin  selle  paar  aastat  tagasi  oma  metoodika  lahutamatuks  osaks.  Tulemused  on  koos
copaiba ja sidrunheinaõliga täiesti hämmastavad. Täname JB jagamise eest." Mark

"Vähemalt üks põhjus on see, et neile räägitakse videotes ja ajaveebipostitustes, et viirukiõli
sisaldab bosveelhapet – viirukikummi vaigu kasvajavastast toimeainet. Kuid see pole nii ja lihtne
põhjus on see, et bosveelhapet on palju. Liiga raske molekul, et olla lenduv. Viirukikummi vaigus
leidub mitmeid bosveliinhappeid ja nende molekulmass jääb vahemikku 450–500. Lenduvate
molekulide – need, mis on võimelised aurustuma – molekulmass on aga kõik alla 300.
-- Seetõttu soovitan närida viiruki-  ja mürrivaiku ning mitte alla neelata eeterlikke õlisid,  mis
(loodetavasti/väidetavalt) on toodetud viirukist ja mürrist. JB

"Virukiõli aitas mul nädalaga Belli halvatusest lahti saada! Parim ravi, mida ma kunagi saanud
olen, oli "seaduslik"." Jason

"Olen neli kuud kasutanud Justinil krambihoogude jaoks viirukit, Ylang Ylangi ja mõnikord Clary
Sage'i ja olen näinud paranemist. Sel ajal, kui ma alustasin, oli tal kolm krambihoogu päevas ja
see vähenes ühele päevas. mõnikord kestab kaks kuni kolm päeva epilepsiahoogudeta. Olen
lugenud, kus Angelica aitab ka krambihoogude korral. Tema neuroloog on selle jaoks, kuid pole
tegelikke teadmisi ega ühtegi protokolli.  Aroomiterapeudid ei tundu kasutamisega liiga kursis
olevat. eeterlikud õlid ka epilepsiahoogude tõrjeks. Tundub, et sissehingamine ja lahjendatud
paikselt manustamine toimivad, kuid oleks tore, kui saaksin juhiseid. Sain selgeks, et kindlasti
on mõningaid õlisid, mida tuleks vältida nagu kõike kampriühendite puhul (rosmariin, eukalüpt,
naast lavendel, hispaania salvei) või tujoon, aga ka mõned teised." Judy

"Meie valitud päästeravim on aus. Hoian seda riiulil ja kasutan MCT õliga lahjendatuna. Sama
kandeõli, mida Rae kasutab suukaudselt koos COga.
Nuusutamine või paar nina all ja seejärel kõrvade tagaosas, oimukohtades, kaelas, randmetes
ja jalgade all. See on siiani parim päästeravim. Kiire ja tõhus, kuid kõikehõlmav; mitte iga kord."
Mark
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"Viirukiõli  pärineb  Boswellia  serrata  puude  vaigust.  Mõned  aroomiteraapiaõlid,  parfüümid  ja
teatud  tüüpi  viirukid  sisaldavad  seda  õli.  Ayurveda  meditsiin,  India  traditsiooniline
tervishoiusüsteem,  kasutab  ka  viirukiõli  mitmete  haigusseisundite  raviks.  Memorial  Sloan-
Ketteringi  vähikeskuse  andmetel  pakub  lääne  meditsiinis  viirukiõli  oma  põletikuvastaste
omaduste tõttu huvi. Mõned kõrvaltoimed on võimalikud, kuid MSKCC märgib, et viirukil näib
olevat vähem negatiivseid mõjusid kui põletikulisi haigusi ravivatel ravimitel, nagu steroidid ja
mittesteroidsed põletikuvastased ravimid.

Vastavalt  Physicians'  Desktop  Reference'ile  on  viirukiõli  võtmisel  võimalikud  seedetrakti
kõrvaltoimed.  Nende  hulka  võivad  kuuluda  maoärritus,  iiveldus,  kõhuvalu,  põletustunne  või
ebameeldiv täiskõhutunne. Viirukiõli võib ka maoärritust või kõhuvalu hullemaks muuta.

Marylandi  ülikooli  meditsiinikeskuse  andmetel  on viirukiõlil  verd  vedeldav toime ja  see võib
suurendada ebanormaalse verejooksu riski. See puudutab peamiselt veritsushäiretega inimesi
või kõiki, kes võtavad ravimeid või muid hüübimisvastase toimega ravimtaimi, nagu varfariin,
hepariin,  ibuprofeen,  aspiriin  või  hõlmikpuu.  Igaüks,  kellele  on  määratud  kirurgiline  või
hambaravi, peaks viirukiõli võtmise eelnevalt lõpetama.“ Shelley

Viiruki- ja mürrivaikude töötlemine
Külmutage viiruk, purustage see mikseris nagu jääkuubikud (paar sekundit väga suurel kiirusel),
seejärel valage pulbrile väga kuum (100°C) oliiviõli. Laske sellel seguneda nagu kokteil, umbes
3  minutit.  Valage  õlisegu  pudelisse  ja  laske  paar  päeva  seista,  eraldage  kihid  ja  ongi
viirukiekstrakt. Lisa mürri, kui sul seda on – töötle samamoodi – külmuta, purusta, lisa kuum õli,
lase seista, eralda.

Seejärel lisa viiruki-, mürri- ja oliiviõli segule kanepiõli. Võite seda süüa ka kolm korda päevas.
Lisaksin sinna ka kanepiseemneõli, eraldi ja masseeriksin sellega jalgu. JB

Kanepi suitsetamine
"Minu 28-aastasel sõbrannal opereeriti täna rinnavähki. Nad ütlevad, et vähk on eemaldatud,
kuid  tahavad  talle  siiski  keemiaravi  teha.Oleme  varem  rääkinud  ja  ma  ütlesin  talle,  et  ta
keelduks keemiast ja lihtsaltvõtke RSO.Kas mul on selles osas õigus?Phoenix Tearsist loetu
põhjal arvan, et see on õige, kuid sooviksin teie abi sellele vastamisel.Aitäh.” Justin

-- Hästi tehtud, Justin.Ei mingit keemiaravi ega skaneeringuid.Operatsioon oli tarbetu.Laske tal
järgmise kuue kuu jooksul süüa 120–180 g õli ja järgige meie saidil olevaid juhiseid.JB

"Kujutage ette, et proovite õpetada inimestele, kuidas pükse kanda...Tundub lihtne.Mis siis, kui
inimesed saadaksid teile iga päev sõnumeid ja küsiksid, kuidas püksid jalga panna?(raskendab)
See on nagu sigade päev!Kui ma panen oma püksid jalga ja see on õigesti tehtud, siis ma
näitan seda kellelegi teisele.Ma võin naerda nende inimeste üle, kes tahavad proovida oma
püksid tagurpidi  jalga panna ja öelda:  "Hei,  need istuvad kindlasti  hästi,  aga see ei  muuda
tõsiasja, et nad on seljas!(See töötas Khris Krossi jaoks.) JB lihtsalt ütleb meile, mis töötab, ja ei
ütle meile muul viisil, sest teisi viise pole vaja.Järgige juhiseid või kõndige ringi, püksid jalas,
kuid ärge vihastage JB peale, kui mõistate, et ta lihtsalt näitas teile, kuidas seda teha!Me ei
püüa raamatus teksti muuta, vaid läheme lihtsalt uurima teisi raamatuid! Tšaad

--  Aitäh,  Chad,  see  oli  suurepärane  seletus  ja  jah,  sul  on  õigus.Kogu  see  RSO-meditsiini
probleem on nii solvavalt lihtne, et muudab selle tegelikult keerulisemaks.Inimestel on seda liiga
lihtne uskuda,  nimelt  siis,  kui  nad ei  saa seda ravimit  ise proovida ja  peavad sellest  ainult
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lugema.

Ja kogu asi on selles, et inimeste elud on kaalul.Ma räägin nendega isiklikult, ma näen valu
nende nägudes, ärge küsige, mis see minuga pärast kõiki neid aastaid teeb.Minu jaoks pole siin
palju ruumi improvisatsioonile, pole aega pikkadeks bebop-soolodeks ega free jazziks.See on
soliidne vanaaja kaheteistkümne taktiline bluus ja see on kaheteistkümne takti  pikkune.Rick
andis  meile  juhised,  mida järgida,  kuid kõik  tahavad ratast  leiutada mõne egoprobleemi või
muude inimlike nõrkuste tõttu.

Selle  kohta  ütlen  vaid,  et  kõigepealt  meisterdage  riisikeetja  ja  ventilaator.Kõigepealt  RSO,
seejärel kõik muud (vähem tugevatoimelised) kanepiravimivormid.Sest tugevus on oluline.Mida
tugevam  ja  rahustavam  on  õli,  seda  parem  on  patsiendile.Te  ei  pea  testima  sisemiste
tingimustega,  proovige seda  esmalt  nahahaigustega  ja  vaadake,  kas  see paraneb kiiremini
tõelise väga tugeva ja rahustava 95–98% THC-ga RSO-ga või millegi muuga – see peaks teie
jaoks vastama.Seejärel teadke, et sama asi, mis teie nahal toimub, toimub ka teie kehas, kui te
seda ravimit alla neelate.

Kui teete seda, kaotate põhimõtteliselt huvi kanepiravimite vähem tugevate vormide vastu.Mitte
sellepärast,  et  nad mõnel  juhul  aidata  ei  saaks,  vaid  sellepärast,  et  miks lennata  teise  või
kolmanda klassi, kui sama raha eest saab lennata esimeses klassis ja päästa samal ajal oma
elu kiiremini ja usaldusväärsemalt?

RSO on esmaklassiline ravim ja see, kuidas ma seda kõike muud vaatan, pole esmaklassiline
ravim.Ja ma tahan esmaklassilist ravimit, miks ma peaksin tahtma lahjendatud ravimit tõelise
ravimi asemel?Mida tugevamalt rahustav ja tugevam õli on, seda paremini see ravimina toimib
– ja see ei muutu kunagi. JB

"Parim RSO on 95–98% THC-st  ning väga tugev ja  rahustav.Kõik  muu peale  selle  (toores
kanep, mahlad, söödavad ained, kõrge CBD-ga õlid, dekarboksüülimata BHO, tinktuurid, salvid,
segud,  leotused)  on  kanepiravimi  vähem tõhus  vorm.Kõik  kanepiravimid  on  muidugi  mingil
määral kasulikud, kuid ärge panustage oma elu vähem tugevatele kanepiravimitele. JB

Nahaseisundid, põletused, ekseem jne.

«Sain  pühapäeva  hommikul  sõrmedele  3.  kraadi  keeva  õlipõletuse.Suured  villid  ja  väga
valusad.Mulle  meenus,  et  lugesin,  et  RSO  ravib  suurepäraselt  põletusi,  seetõttu  proovisin
seda.OMG inimesed, põletus kaob täielikult vaid 40 tunniga.Ei mingit märki sellest.Panin peale
hea  koguseRSO villidele,  värske  Aloe  Vera  filee  ja  side.Kordus  12  tunni  pärast.Kolmandat
rakendust pole vaja.SA ROCK RICK SIMPSON. Bobbi

«Esimest korda tegin õli (kookosõli sisse immutatud) eaka naabrimehe selja paikseks raviks.Tal
olid  kõikjal  haavandid,  mis  sügelesid  tugevalt.Voodilutikad  on  välistatud,  samuti  sügelised,
kirbud, skeetrid ja muu selline, sest teda ei mõjutanud kusagil mujal peale selja ja tema voodil
pole märke loomade tegevusest.Teate mida ta poeg tegi???Ta pihustas tema madratsit tugevalt
kemikaalidega,  et  vabaneda  putukatest,  mida  ei  eksisteerinud.Andsin  talle  uue  madratsi
selgesõnalise juhisega, et seda EI TOHI pritsida, see on minu oma laenuks nii kauaks, kuni ta
seda vajab.Ta pidi veritsevate haavandite tõttu haiglasse minema ja seal olles rääkis ta oma
seljaprobleemist ja teate, mida arstid käskisid tal teha???Pese ta juukseid ja keha täide eest.Tal
pole täid.Keda ma siis teie arvates kuulan, et teda aidata?Arstid?EI.Tegin õli,  ravisin sellega
tema selga ning paranemine ja paranemine toimub. Michelle

“Minu väi praadis sealiha kotlette ja pistis näpud kuni esimese sõrmeotsani keevasse kuuma õli
sisse ja need muutusid valgeks nagu keedetud kana.Panime neile RSO-d ja valu kadus umbes
minutiga.  Ta  kattis  neid  2  korda  päevas  RSO-ga.Need  paranesid  väga  kiiresti  vaid  mõne
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päevaga ning nahakadu ega armistumist ei esinenud üldse.Hämmastav, et me hoiame nüüd
natukene köögikülmikus, nii et kui keegi (eriti lapsed) põleb, siis rakendame kohe RSO-d, pole
vaja sellist valu tunda, kui meil on looduslik taim, mis selle eest hoolitseb. .” Debra

"Kasutasin seda tugeva päikesepõletuse korral.Töötas suurepäraselt, olen näinud, kuidas see
noahaava paraneb vähem kui  nädalaga.See ravib  ka halitoosi.Olen seda kasutanud umbes
kuus kuud ja sain krambiravimid täielikult ära.Kui ma otsa sain, tekkis mul väike krambihoog.Mul
on vedanud, et saan niimoodi rohtu saada, soovitan seda kasutada ka närvivalude puhul.» Jack

"Kasutan  kütmiseks  puupliiti,  nii  et  põletused  randmel  on  mind  saatnud  palju  külmemaid
kuid.Tegin eelmisel sügisel sügava põletuse, pole veel ärganud.Mulle anti enne RSO õli, nii et
määrisin tupsuga, kattis põletuskoha ja kahe päeva pärast oli piirkond roosa, puhas, ilma villi või
põletuseta!Olen 100% müüdud!” Janine

«Sain paar aastat  tagasi pärast  pea raseerimist  kena päikesepõletuse.Järgmisel  päeval  olin
umbes  14  tundi  Colorado  päikese  käes.Olen  varemgi  nii  tugeva  päikesepõletuse  pähe
saanud.Esimesel korral kulus paranemine kuid ja see immitses ja valutas kogu aeg.See viimane
kord panin oma eepiliselt päikesepõletatud pähe kanepiga infundeeritud kreemi.3 päeva hiljem
koorus üks kord ja paranes pärast seda täielikult.Kanep päikesepõletuse saanud inimestele!”
Nate

"Mul on küsimus.Kas olete teadnud kedagi, kes seda vöötohatise jaoks kasutaks?Ma saan neid
üsna sageli, eriti stressis ja olen lihtsalt uudishimulik.Aitäh." Trina

-  Parimate  tulemuste  saamiseks  lihtsalt  kandke  õli  valusatele  kohtadele,  kas  toorelt  või
tinktuurina, ja laske patsiendil ka õli süüa.JB

"Mu liigesed löövad sõrmedel üles ja voilaa, hõõruge õli peale, valu on kadunud.Põletasin end
eelmisel nädalal põletustünnis, randme siseküljel oli 3 tolli musta mullitavat nahka.Väike kogus
õli, side, kaks päeva hiljem imeroosa nahk.Rakendati uuesti, sama, kaks päeva hiljem ja see
paranes...Aitäh!!!" Janine

"Hommik šotlane, rääkisin eile õhtul mu õega ja ta ütles, et ta on tervenenud!!!!Ravim ravis ta
vöötohatist.:) Ta ütleb, et tunneb end imeliselt.Tahtsin lihtsalt 100% kindel olla, enne kui sulle
kirjutan.Tänan teid väga teie abi eest. ”

"Nii mu poeg kui ka mina kasutasin seda ainult paikselt alates esimesest vöötohatise tekkimise
hetkest. Pole uuttekkis vöötohatis ja muid sümptomeid ei tuvastatud. Ime." Matija

"Olen kasutanud RSO-stiilis  õli  nõiatüügas näol.Kaks aplikatsiooni  plaastriga  kaetud ja  ongi
peaaegu kadunud!” Leslie

“Sellega eemaldasin ka 2 tüügast.Mul olid need jalas terve elu." Michelle

"Olen põletushaavade ja  lõikehaavade puhul  kasutanud kanepiga infundeeritud  oliiviõli  ning
need paranevad paari päevaga.Pole kunagi midagi sellist näinud.Ma tean, et RSO oleks isegi
parem.Kanepiga raviti kõike, enne kui meie valitsus ahneks läks. David

"Kuumutasin õli üles ja segasin oma näokreemipurgiga.Ma kasutan seda 2x päevas ja on olnud
umbes 2 kuud.Sügavad sügavad vistrikud, mis mul varem tekkisid (teate küll selliseid, nende
pinnale tulemiseks kulub nädal ja need on SUURED!) enam pole.Nende vistrike armid kaovad
samuti.Ma isegi näen, kuidas nahk hakkab pinguldama!Naljakas see postitus siin on, sest ma
just  täna  märkasin  tulemusi!See  õli  on  hämmastav  ja  näokreem  on  vaid  üks  paljudest
kasutusvõimalustest.Aitäh Rick. ” Jennifer

"Põletasin end väljalasketorus päris korralikult ära ja panin natuke viinamarjaseemneekstrakti
infundeeritud kanepiõli ja see paranes vähem kui nädalaga, valu või ärritus peaaegu puudus ja
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armid puuduvad!" Daniel

«Olen  seda  põletushaavade  puhul  kasutanud  ja  ei  oska  öelda,  kus  põlema  sain.Ei  mingit
hirmutamist ega jälgi.Vinge.Mul oli põletus nädal aega ja see ei paranenud.Ma kasutasin õli ja
nelja päeva pärast on mul uus nahk.Nädal hiljem ei oska ma öelda, kus ma põlema sain.Äge
värk.” Clifford

"Jah, jah, ma olen ravinud RSO-ga põletushaavu.Ja ei mingeid arme!" Erin

"Valu kaob sõna otseses mõttes koheselt ja põletik kaob päevaga.Olen juba paar kuud tagasi
üht põletust ravinud ja praegu ravin teist.See kiirendab paranemisaega ootavate nädalate ja
nädalate võrra.Kui tõsine põletus on ja EI ERMUTUST ega tundlikkust selle üle, kus ma olin
põlenud.Ma kasutan õli  kõige jaoks  ja  mõtlen kõike.Tegin  hiljuti  ka  partii,  mis  ei  olnud see
kvaliteet, mida ma kunagi sööks, nii et seda kasutatakse rangelt paikselt.Tegin näohoolduse,
OMGosh, hämmastavad tulemused.Ma kasutan RSO-d iga ettekujutatava haiguse puhul.

"Mind  hirmutab  palju  nahahaigus,  mille  tõttu  sain  peaaegu  6  kuud  kohutavaid  ravimeid.Oh
üllatust!Paar  nädalat  pärast  ravi  on  mu  nahk  jälle  halb.Seda  on  hea  teada.Ma  olin  nende
ravimitega kohutav, tujukas, kuiv ketendav nahk, higistamine, issand, see oli kohutav.Doktoriga
enam ei kohtu." Nikki

"Olen kasutanud õli nahapõletike, peavalude, sääsehammustuste, seenhaiguste, magamise ja
lihtsalt lõõgastumise korral.Väga abiks 1StEsmaabi komplekt." Sylvia

„Lugupeetud härra, ma olen 60ndatest pärit vana hipi ja elan Põhja-Californias.On 8–9 aastat
suurepäraste tulemustega hübertiseerinud mitmesuguseid rongivrakke ja valge leski.Nägin, et
Rick on kasutanud ka White Widowit.Aitan praegu haiglaravi patsienti nimega Jason Reddingis,
Ca. kes oli/on tervenemisperioodil? suren MRSA viimastesse etappidesse, nagu mu vana arst
dr  Ronald Sand juhatas...Alustasin teda tinktuuridega,  mida olen valmistanud ja  andsin neli
kuud  tagasi  küpsiseid  nii  veest  kuni  pungade  ekstraheerimiseni  kui  ka  lihtsalt  või
ekstraheerimiseni.

Teine kasvatajavend, kellega ma käin Ühtsuse kirikus, pöördus minu poole vaid kolm nädalat
tagasi.Olen alustanud Jasonit "JOY GREASE"-ga ja ta on läbinud oma esimese toru ja on nüüd
teisel.Veidi enam kui kuu tagasi olid tema pallid väga suure meloni suurused, mis on suuremad
kui softball...Alates minu küpsetiste söömisest ja "Magic Grease'i" sissevõtmisest läheb ta iga
päevaga paremaks ja tema sugunäärmed on peaaegu normaalse suurusega tagasi läinud...Nad
ütlevad, et MRSA-d ei ravita???

Jasonil on seljal olnud väga suured lamatised, kuna ta ei saa külili ega kõhuli lamada.Nüüd
ütleb ta mulle, et nad on taandumas ja kui meie arst koos teise meeskonnaga linna ilmus, ei
saanud nad kõik aru, miks ta surnud pole või miks ta paranes.Ma ei ole veel oma/meie kanepiõli
ravist  arstile rääkinud, aga varsti  räägin...Ma tõesti  tahan arstilt  luba tema haavandeid nüüd
paikselt Õliga ravida, kas te pole nõus???Kui suudame MRSA-d peatada patsiendil, kellel oli
elada vaid kuid, mõelge lihtsalt sellele, mida see võiks või peaksin ütlema, MIDA PEAKS ütlema
meditsiiniringkondadele.Rahu ja austus, Craig”

"Mu abikaasal oli 30-aastane arm põletusest, mis nõudis naha siirdamist...Nii et ma mõtlesin, et
ahaa, veel üks koht, kus selle imelise tootega katsetada.Noh, tal oli vähem kui null usk, et see
teeb midagi...Pärast paari manustamist on see muutumas, nüüd on tal pigmenti seal, kus seda
polnud.Juuksekasv seal, kus 30 aasta jooksul pole ühtegi kasvanud. Rebecca

"Mul oli majapõlengu tõttu teise astme põletushaavad kogu mu nägu ja käed.Panin kuuks ajaks
kakaovõiga  segatud  RSO-d  ja  vaevalt  võib  aru  saada,  et  olen  kunagi  põlenud.See  on
hämmastav,  kui  kiiresti  see  töötab  ja  see  on  parim  valuvaigisti,  mis  mul  kunagi  olnud  on.
ameerikalik
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"Mul oli peanahal mutt, mis hakkas hiljuti sügelema.Tupsutasin paar päeva kord päevas ja mutt
hakkas tegelikult kahanema!Rääkige hämmastavast." Amanda

"Minu kanepiõli suspendeeriti ka kookosõli sees ja see aitas palju, kui mul oli alopeetsia." Matty

„Minu  tüdruksõbral  oli  2+  aastat  kestnud  MRSA-nakkus  ja  ta  oli  tulutult  proovinud  mitut
antibiootikumi,  sealhulgas  üht  tugevaimat  saadaolevat  antibiootikumi.Kasutasime  aurusti
voolikust  kondenseerunud  õli  lahtisel  hõljumisel  plaastril  ja  see  kadus  valu  koheselt.Tema
elukvaliteet on palju parem.

Mul oli 2 aastat seljas kahtlane punn, mis lõppes sellega, et muutis värvi ja tegi palju haiget ning
ma olin väga kahtlustav, mis see on.Kasutasin RSO-d plaastril ja see kadus.Proovisime seda,
sest  nägime  Ricki  videot  Run  from  the  Cure.Usun,  et  selle  sõnumi  levitamine  on  tohutu
tähtsusega ja olen valmis täie hooga käima aktivismi ning meie sotsiaalmeedia ja leviedastuse
kaudu, et aidata teil sõnumit edastada. Robert

"Mul on fibromüalgia ja ravimid ei võta mu valu ära.Aga õli teeb seda." Donna

"Ma olen uskuja...parandab podagra...see peab viima yin & yangi tasakaalu, sest ma arvasin, et
olen  varem  õnnelik,  kuid  viimasel  ajal  avastan  õnnetunnet,  mis  lähtub  sügavast
sisemusest...Aitäh Rick Simpson. ” Irving

"Tere, Corrie, ma olen juba umbes 3 nädalat andnud ***** rohtu tema jalas oleva podagra vastu
ja ta on muutunud ratastoolist ja saanud trepist üles-alla joosta ning käinud 2-tunnisel matkal.
nädalavahetusel.See  pole  ainult  vähi  jaoks...see  lihtsalt  ravib.Ma  oleksin  pidanud  pilte
tegema...Tohutu  vahe.Tavalised  ravimid  seda  ei  puudutanud.Ratastoolis  3  nädalat  enne
ravimeid.

«Olen  seda  põletushaavade  puhul  kasutanud  ja  ei  oska  öelda,  kus  põlema  sain.Ei  mingit
hirmutamist ega jälgi.Vinge.Mul oli põletus nädal aega ja see ei paranenud.Ma kasutasin õli ja
nelja päeva pärast on mul uus nahk.Nädal hiljem ei oska ma öelda, kus ma põlema sain.Äge
värk.” Clifford

"Jah, jah, ma olen ravinud RSO-ga põletushaavu ja arme pole!" Erin

"Valu kaob sõna otseses mõttes koheselt ja põletik kaob päevaga.Olen juba paar kuud tagasi
üht põletust ravinud ja praegu ravin teist.See kiirendab paranemisaega nädalate ja nädalate
võrra, kuni põletus on tõsine ja EI TEKKE ARME JA EI OLE tundlik põletuskoha suhtes.Ma
kasutan  õli  kõige  jaoks  ja  mõtlen  kõike.
** tegin hiljuti partii, mis ei olnud see kvaliteet, mida ma kunagi sööks, nii et seda kasutatakse
rangeltpaikselt & tegi näohoolduse.OMGosh, hämmastavad tulemused.Ma kasutan RSO-d iga
ettekujutatava haiguse puhul**” Michelle

"Tegin seda,  manustasin seda oma 18-aastasele pojale.Nüüd pole vähist  märki.Ma võlgnen
sulle tohutu tänu Rick Simpsonile. Amanda

«Olen seda kasutanud lahtiste haavade ravimiseks.Kasutasin hiljuti oma diabeetilise haavandi
korral, mille ma lahti rebisin.Paranes paremini, kui loota oskasin.Samuti paranes üleöö kassi
kriimud.Üleöö muud kriimud.Kandke õli  poolele kriimule,  kaetud sidemega,  järgmisel  päeval
suletakse töödeldud pool töödeldud lahtisesse kohta, mis näitab infektsiooni.See ravim peaks
olema igas esimeses abikomplektis. Jared

«Alates 11. eluaastast (praegu olen peaaegu 30) on mul nahal tekkinud mingi seen, peamiselt
kaela rindkere ja selja ümber.Need punased ümmargused plekid ilmuvad mu nahale igal aastal
ja olen võtnud kõik,  mis võimalik,  et oma nahahaigust ravida.Dermatoloogide välja kirjutatud
ravimitel kulub nende laikude eemaldamiseks 5–6 päeva ja nende täielikuks eemaldamiseks
veel 5 päeva.
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Teisel päeval märkasin, et need laigud hakkasid uuesti ilmnema, AGA seekord otsustasin sellele
veidi kanepiõli panna...ja see oli tõesti maagia!!!Kandsin seda ainult 2 korda ja laigud on KÕIK
kadunud.Ma ei uskunud oma silmi!Minu jaoks pole enam tablette ja kreeme ega spetsiaalseid
šampoone!Nüüd tegin kanepiõliga infundeeritud kookosrasva ja jätkan sellega määrimist veel
umbes nädala, et laigud uuesti ei tekiks.Suur tänu RS & JB kogu abi ja teabe eest, olen igavesti
tänulik. Ioanna

"Kas õli toimiks papilloomide või silma lähedal olevate nahamärkide korral?" Sean

-- Jah, Sean, kuid olge ettevaatlik, et õli ei satuks silma, vastasel juhul põleb see umbes tund
või kaks tundi.See ei kahjusta silma, kuid on ebameeldiv.JB

“2002. aastal sattusin ma kohutavasse õnnetusse.Mul olid kõikjal haavad ja kaotasin osa luust
oma  käes.Pärast  naha-  ja  luusiirdamist  olin  peaaegu  paranenud  ja  sain  käest
infektsiooni.Selgus, et tegemist on luupõletikuga ja tuli alustada otsast peale.Seetõttu saavad
nad alati,  kui  saan lõikehaavu/põletushaavu (olen keevitaja),  nakatuvad nad alati.Möödunud
aastal  sain  tööl  aurutorust  kohutava põletuse kõhule.Seda puhtana hoides ja  õli  kasutades
paranes see vaid puudutusega üle NÄDALA!Minu väikesed keevisõmblused võivad kesta 4-6
nädalat.Minu õliga enam mitte.Kruvi Neosporin, ma kasutan ÕLI! Chris

"Kuumutasin õli üles ja segasin oma näokreemipurgiga.Ma kasutan seda 2x päevas ja on olnud
umbes 2 kuud.Sügavad sügavad vistrikud, mis mul varem tekkisid (teate küll selliseid, nende
pinnale tulemiseks kulub nädal ja need on SUURED!) enam pole.Nende vistrike armid kaovad
samuti.Ma isegi näen, kuidas nahk hakkab pinguldama!See õli on imeline ja näokreem on vaid
üks paljudest kasutusvõimalustest!“ Jennifer

"Sain oma ülemuse juures metsas töötamise ära, kus hunnikus oli hunnik mürgitamme, mida tuli
teisaldada  ja  põletada,  ja  mul  polnud  aimugi,  et  see  seal  on.Nii  et  loomulikult  püüdsin
mürgitamme.Mu ülemus nägi, et see oli tselluliidi äärel, ja saatis mu tagasi, et alustada ravi Rick
Simpsoni õliga.Mõne päevaga hakkas mu käsi enam tilkuma, samuti hakkas see ennast tagasi
pöörama.TE EI SAA MULLE ÜTLEDA, ET SEE TAIM EI SAA MITTE MIDAGI RAVIDA!” Harry

“Mürgine  luuderohi  käsivarrel… Lööve  ja  põletushaavad  kadusid  5  minutiga… Pole  punne,
löövet  ega  valu…  Ma  kasutan  ühte  RSO  riisitera  koos  vähese  kookosõliga…  LÖÖBUS  5
minutiga!!!Ma armastan oma õli!!!“ Estelle

"Kasutasin seda õli 3 aastat tagasi 4. staadiumi eesnäärmevähi tapmiseks.Alustuseks kasutasin
hormoonravi ja siis sain teada RSO-st.See töötab.Tean isiklikult kümneid inimesi, kes kasutavad
seda iga päev paljude vaevuste korral.See on suur abi vähihaigetele, kuid minu arvates on see
kõige  hämmastavamilmutus  on  ravinud  kellegi  rasket  psoriaasi,  mille  tõttu  tal  oli  üle  90%
kehast.Võttes 6 nädala jooksul sisse 1/4–1/2 grammi õli  päevas,  on see inimene end sõna
otseses mõttes ravinud haigusest, mida ta on põdenud lapsest saati.Ma võiksin tundide kaupa
jätkata nende asjadega, mida olen näinud seda õli tegemas.Näete, hoiate oma meelt lahti ja
teete nii, nagu Rick juhendab, siis te ei kahetse." Dan

"Artriitiline psoriaas vähem kui kuuga..." Giulliana

"Minu psoriaas kadus pärast seda, kui ma õli sööma hakkasin... Lihtsalt õli paikne kasutamine ei
aidanud  minu  jaoks  nii  palju  -  kadus  täielikult  alles  siis,  kui  hakkasin  seda  suukaudselt
kasutama.See pole veel tagasi tulnud.Mul on praegu säilitusannus, seega LOODAN, et sellest
piisab psoriaasi eemalhoidmiseks.Mul pole sellest peaaegu 4 kuud mingeid märke olnud.Arstid
ütlesid mulle, et see ei kao kunagi täielikult ja ainus kord, kui see "selgitus", oli siis, kui olin
tõesti  haige ja  mu immuunsüsteemil  on  muid  asju,  millega võidelda.Noh...Ma ei  tunne end
haigena ja jama on LÄBI! Lindsay

«Samuti ravis paari päevaga välja kõõlusepõletiku.Isegi 7 kuud vana vigastus.Lihtsalt hõõruge
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veidi potivõid või RSO-d valulikku piirkonda üks kord päevas.Hämmastav jama.Kasutasin RSO-
d  3.  astme  põletuse  korral  eelmisel  pühapäeval-teisipäeval,  pärast  40  tundi  kestnud  ravi
põletusest polnud märke.Kindlasti soovin, et oleksin seda kasutanud, kui see juhtus.See oleks
säästnud tunde suurest valust ja jää peal hoidmisest. Bobbi

"Sõber istus mind vaatama Run from the Cure umbes kaks ja pool aastat tagasi, arvates, et see
võib aidata mu psoriaasi.Tegime õli koos – mõlemal esimene kord – kolme nädalaga kadus mu
naastuline psoriaas.Sellest ajast peale olen õli valmistanud ja alla neelanud.Kui ma neelan iga
päev ja määrin õli öösel paikselt üksikutele juhuslikult ilmuvatele kohtadele, on psoriaas väga
kontrolli  all  ja peaaegu nähtamatu.Selle kogemuse tõttu hüppasin kahe jalaga sisse ja nüüd
oman Colorados esimest  täielikult  riikliku litsentsiga meditsiinilist  marihuaanaäri.Aasta pärast
minu äritegevust diagnoositi mu isal IV staadiumi melanoom – see oli levinud tema kopsudesse
ja maksa.Tema onkoloog andis talle 3–12 kuud ja käskis tal olla valmis haiglaraviks.Alustasin
teda kohe RSO-režiimiga ja viis kuud hiljem on tema vähk kadunud.Läinud.Maailma lihtsaim asi!
Aitäh, Rick, et selle imelise ravimi maailmale uuesti tutvustasite! Erica

„Mida see aidata ei saaks?Minu õpingute kaudu on võimalused lõputud.Mul on näol paremal
põsepoolel  tsüst.Viis  päeva  pärast  õli  võtmist  (allaneelamist)  kahanes  tsüst  kiiresti.Õli  oli
valmistatud härmas lehtedest ja väikesest pungast, mis oli alati läbipaistvasse imbunud.Segu
seisis  2  nädalat.Esimesel  õhtul  oli  mu  tsüstil  kipitustunne.Viis  päeva  hiljem  läinud.Õli
töötab.Tõendeid on liiga palju ja selle kõige taga olev teadus on hämmastav.Seal on keemilisi
ühendeid,  mis  reageerivad  kõigile  meie  närvisüsteemi  retseptoritele,  see  on  looduse
töö.Hämmastav osa on see, et seda kõike leidub ühes taimes.KANEP.On aeg näha, kui kaugele
inimesed jõuavad.On aeg areneda. ” Jeremy

«Esimest korda tegin õli (kookosõli sisse immutatud) eaka naabrimehe selja paikseks raviks.Tal
olid  kõikjal  haavandid,  mis  sügelesid  tugevalt.Voodilutikad  on  välistatud,  samuti  kärntõbi,
põgenikud, skeeterid ja muu selline, sest teda ei mõjutanud kusagil mujal peale selja ja tema
voodil  pole  märke  loomade  tegevusest.Teate  mida  ta  poeg  tegi???Ta  pihustas  madratsile
tugevalt kemikaali, et vabaneda putukatest, mida polnud olemas.Andsin talle uue madratsi koos
selgete  juhistega,  et  seda  EI  TOHI  pritsida.Ta  pidi  veritsevate  haavandite  tõttu  haiglasse
minema ja seal olles rääkis ta oma seljaprobleemist ja teate, mida arstid käskisid tal teha???
Pese ta juukseid ja keha täide eest,  tal  pole täid.Keda ma siis teie arvates kuulan,  et  teda
aidata?Arstid?EI.Tegin õli, ravisin sellega tema selga ning paranemine ja paranemine toimub.
Michele

"Sain herpesviirusesse ligi 20 aastat tagasi.Olen üks neist, kellel on haiguspuhangud 5-6 korda
aastas  kuni  tänapäevani.Nagu  võite  ette  kujutada,  pole  see  minu  jaoks  lihtne  olnud.Mind
huvitab,  kas  saKas teil  on  ettepanekuid  või  teate  teisi  inimesi,  kellel  on  kanepiga  ravimine
õnnestunud?Täname teid teie aja eest."

--  Lihtsalt  pange  õli  (või  tinktuuri  või  õliga  salvi)  kohtadesse,  kus  herpes  puhkeb.Korrake
vastavalt vajadusele.Samuti on hea mõte süüa vähemalt 60g ravi, mõnikord kaob herpesviirus
täielikult.Puhangud ei ole nii sagedased ja teil pole valusid jms, kui kasutate selle raviks õli.Õli
toimib igat  tüüpi herpese puhul ja te ei  leia midagi,  mis toimiks herpese vastu paremini kui
õli.Parimate soovidega, JB

"Minu  endine  naine  on  pärast  seda,  kui  ma  talle  doosi  sain!!!Tema  arst  oli  ja  on
hämmeldunud.Ta oli JULGUS kooliastmes ja nüüd hoiab ta paar taime endale...” Thomas

"Hommik  šotlane,  rääkis  eile  õhtul  mu  õega  ja  ta  ütles,  et  ta  on  terve!!!Ravim  ravis  ta
vöötohatist. :) Ta ütleb, et tunneb end imeliselt.Tahtsin lihtsalt 100% kindel olla, enne kui sulle
kirjutan.Tänan teid väga teie abi eest. ”

«Vöötohatisega tüdrukuga juhtus midagi muud ja ta ei rääkinud kunagi perele, mis viga on.Siin
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see on, ta just saatis selle mulle: "Tere jälle, just eile sain teada, et mu õel oli  aasta tagasi
kilpnäärme  kasvaja,  kuid  ta  ei  rääkinud  sellest  meie  perele.Ilmselt  ütles  arst  talle,  et  nad
hoiavad sellel silma peal ja kui see kasvab, siis nad opereerivad.See ei olnud piisavalt suur, et
sellest biopsiat võtta.Igatahes oli ta eelmisel nädalal arsti vastuvõtul ja sai teada, et kasvaja on
lakanud kasvamast.Ta usub, et ravim peatas kasvu.Kas pole mitte imeline uudis?Ta jätkab selle
võtmist lootuses, et tema järgmine kohtumine tõestab, et õli tapab kasvajaid.Annan teile rohkem
teada, kui see juhtub." šotlane

«Mingil ajal eelmisel kevadel märkasin oma lõua vasakul küljel punast märki.Ma pidasin seda
lihtsalt haavandiks, mis varsti taandub.Noh, ei olnud ja siis, enne kui ma arugi sain, ilmus teine;
ei ole kinnitatud, kuid on esimesest märgist väljapoole sirgjooneliselt.Kandsin peale polüsporiini
ja muid ravimikapist leitud kreeme, kuid miski ei muutnud selle värvi ega välimust.Selleks ajaks,
kui ma ühendust võtsin ja oma arsti kabinetti jõudsin, oli seal rohkem, kuid mõnes piirkonnas
hakkas see teistmoodi ilmet võtma.See nägi välja laigulisem.Kui mu doktor mind läbi vaatas, oli
ta  näol  hämmingus.Järgmise kahe kuu jooksul  kirjutas ta välja  erinevaid  antibiootikumidega
kreeme ja pille.

Ta ütles kogu aeg: ma ei usu, et see on vähk.Ma ei usu, et see on vähk.Kuid tundus kummaline,
et  ta  käskis  mul  mitte  muretseda edasiste kohtumiste kokkuleppimise pärast,  vaid  saabuge
lihtsalt  igal  nädalal  tema kontorisse,  nagu ta käskis,  ja ta näeb mind kohe ja tema isiklikus
kabinetis,  mitte  läbivaatusruumis.  aega.Öelda,  et  ma kartsin,  oli  alahinnang,  sest  see ei  vii
kuhugi.Ma  küsisin  temalt  rohkem  kui  ühel  korral  nahaarsti  juurde  mineku  kohta,  millele  ta
vastas: "Teeme biopsia ja siis saadame teid dermatoloogi juurde, kui te ei viitsi Halifaxi sõita"...
"Ma lähen südamelöögis,” ütlesin talle, et uurida, mis need märgid mu näol on.Aeg läks ja ma
polnud Halifaxilt kuulnud ühestki kohtumisest dermatoloogi juurde.Küsisin uuesti oma arstilt... Ta
mainis siis, et Halifaxis suri üks dermatoloog ja seal viibiv üks oli väga hõivatud, mis tähendab,
et kulub paar kuud, enne kui ma teda vaatama pääsen.Aeg näis venivat... midagi ei juhtunud...

Otsustasin pärast seda, kui olin proovinud arsti antud ravimeid, et võtan asjad enda kätte.Tegin
paar päringut ja õnnestus saada RSO-d(Rick Simpson Oil) või lihtsalt öeldes hästi valmistatud
kanepiõli.Järgisin  õli  kasutamise  juhiseid.Panin  mõned  sidemele  ja  katsin  ööseks  näo
jäljed.Neelasin ka igal õhtul mõnda.

Kõigest sellest, mida ma olen lugenud, ei saa see materjal teile haiget teha, kuid see võib teid
jalust  maha lüüa,  kui  võtate alguses liiga palju.No paar korda võtsin natuke liiga palju ja ei
jõudnud  paar  päeva  tööle.Kuid  see,  mida  ma  tegin,  määrisin  õli  öösel  sama  tugevalt  kui
minasaaks seda raiskamata.Ma nägin, et see muudab midagi.Olen kindel, et see oleks toiminud
kiiremini,  kui  oleksin  võtnud  aega  sisemiselt  võetava  koguse  kohandamiseks,  et  ei  oleks
motoorsele funktsioonile mingeid kõrvaltoimeid.LOL

Kokkuvõttes see värk töötab ja ühel minu viimasel visiidil arsti juurde ütles ta: "See ei tundu nii
agressiivne,  kui  oli."  See muutis  minu enesetunde palju  paremaks ja  sama tegi  ka  biopsia
aruanne, kui see tuli, et koeproov ei ole pahaloomuline!Võin ausalt öelda, et õli tundub olevat
puhastanud kõik, mis see mu lõual oli.

Enamasti  pole  kasvavaid  punaseid  märgiseid,  vaid  lihtsalt  "varjud"  sellest,  mis  varem
oli.Nahaarsti  juurde lähen nädala pärast.Loodetavasti  suudab ta natukenegi  valgustada,  mis
see  on  või  mis  mul  oli.Tahaks  südamerahu  huvides  kindlasti  teada.Kindlasti  annan
värskenduse, kui saan rohkem infot.Praegu… Mul on hea meel saata suur suur aitäh neile, kes
aitasid mul terveneda! Bill

K.Ma  mõtlesin,  kas  RSO  aitaks  mu ema kiirgusest  tulenevaid  põletusi?Ta  otsustas  jätkata
"tavapärase" raviga ja nüüd on tal rindkere, teiste sõnade puudumisel, perses.Seda on valus
lihtsalt vaadata.Mäletan, et kas sina või Rick said kunagi kõrvetada, vist RSO valmistamise ajal
ja näitasid pilte, kuidas õli toimib ka põletushaavade puhul.Niisiis, kas see teeks talle head?
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A.Hõõru  õli  või  kanepisalviga  tema rinda  ja  selga.Muidugi  peaks  ta  õli  sööma ja  hoiduma
arstidest ja kõigist muudest tarbetutest kahjudest eemal.JB

"Minu  emal  (72)  on  olnud  valusalt  lõhenenud  nahk  enamikul  sõrmeotstest  juba  umbes  2
aastat ...  väga valus.Arst ütleb: "Jah, see tuleb vanusega." Dufuss!!!Segasime väga väikese
koguse õli akvafooriga...Üks ravi, üleöö...läinud!Tema valusad lõhed on paranenud ja on hea
juba üle nädala!IMELINE!” Dolly

"Kasutasin õli  värske lahtise operatsioonihaava puhul.2012.  aasta septembris eemaldati  mul
näost  2  basaalrakulise  kartsinoomi  kasvajat.Üks  oli  suur  ja  oli  toitjakasvaja,  mis  seda
levitas.Samuti kaabiti mu põsest sisemine kasvaja biopsia tegemiseks.Kui ma koju jõudsin ja
oma haava paljastasin, oli mu näos kraater.

Esimesed 4 päeva segasin Shea võid ja õli ning kandsin peale.Seejärel läksin otse õlile ja pole
peatunud.Kui ma läksin oma operatsioonijärgsele vastuvõtule, oli arst, kes arvas, et kavatsen
teha plastilise operatsiooni, mu paranemise üle hämmastunud.Otsustasin talle tõtt rääkida, et
ma ei olnud retsepti kasutanud, et ravisin seda Kanepiõliga.Ta oli kuulnud Rick Simpsonist ja
Phoenix Tearsist, ta ei mõistnud mind hukka ja ütles, et jätka samas vaimus.Ühe kuu pärast
lähen oma teisele operatsioonile, tegevuskava selle haava ravimiseks... Kanepiõli.Kas ma ütlen
sellele kirurgile?Minu Post op kohtumisel!Armastuses ja valguses." Patti-Jo

-- Patti, kui jätkad õliga, pole operatsiooni vaja.Või lükake vajadusel veel 60g edasi, aga hoidke
võimalusel  operatsioonist  ja  arstidest  eemale.See  on  paljudel  juhtudel  ravi  edukuse  kurb
eeldus.JB

"RSO on muutnud minu psoriaasi peaaegu olematuks.Olen söönud säilitusannust  juba kolm
aastat ja mu nahk on puhas, mõistus on selge ja ma pole kunagi tervem olnud. Erica

"Olen näinud,  kuidas  keegi  mu lähedane kasutas Ricki  õli  halva  põletuse korral,  mis  oleks
jätnud vastiku armi ja nädala jooksul pärast õli pealekandmist oli see kadunud ning armist või
põletusest polnud jälgegi." Janice

"Meil  on  nüüd  mu  tütar  õli  peal.Tal  on  psoriaas  mõlemal  küünarnukil,  käsivarrel  ja  ühel
põlvel.Tegi alguses pilte.Siiani on kuivad ketendavad piirkonnad kadunud.Nahk on punane, kuid
siletõstetud  ja  põletiku  asemel.Väiksemad  alad  väljast  on  täielikult  puhastatud.Oleme
veendunud, et see toimib.Pildistame ülepäeviti või siis, kui on märgata paranemist.Seda kõike
vähem kui nädalase õli paikse kasutamisega.Tänan teid nii palju, et tutvustasite seda ravimit,
mis  lõpuks  tervendab  rahvad  Ricki  ja  JB.Jagan  postitusi  iga  päev  ja  räägin  kõigile,  kes
kuulavad.See hakkab sisse vajuma.” Ron

K.Kas need segud toimivad akne vastu??

A.Jennifer,  õli  töötab  "igasuguste  nahahaiguste  korral".  See  tähendab,  et  ka  akne.Parimate
soovidega, JB

“(Sain õlist teada) 3 kuud tagasi otsisin Internetist akne ja rosaatsea ravi.See tegi asja kohe
selgeks!Kookosõlile lisan isoõli, et kasutada seda näol ja kaelal kord päevas.Mu mees ütleb, et
näen  15  aastat  noorem  välja!Suur  tänu  selle  teabe  jagamise  eest.Jumal  õnnistagu  teid
kõiki.Jätka samas vaimus." Toni

"Ma vannun,  et  sellepärast  näen  ma oma õdedest-vendadest  palju  noorem välja.Olen  4-st
vanim.Enamik ütleb, et ma näen oma nooremast õest vähemalt 20 aastat noorem välja. Maarja

"See toimib ka sissekasvanud karvade korral näol.Kasutasin seda oma 23-aastase poja peal
kahel korral edukalt.ÜKS ARMASTUS." Patti-Jo

"JB, kas teil on teaduslikke tõendeid või lihtsalt inimesed, kes väidavad, et nad on kunagi olnud
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marihuaana  suhtes  allergilised?Kas  see  on  võimalik?Ma arvan,  et  just  trihhoomid  panevad
inimese sügelema, sest trimmimisel kipub kätele sügelema nagu isolatsiooni puudutamisel.Kuid
kaks inimest on mulle öelnud, et nad usuvad, et on marihuaana suhtes allergilised ja löövad
välja nõgestõbi, kui nad on selle läheduses või kui nende läheduses suitsu puhutakse.Kuid ma
tahaksin, et mõlemad oleksid osa minu uuringust, nii et ma mõtlesin, kas keegi on näinud, et
inimene on marihuaana suhtes allergiline või on seda ise kogenud?

-- Vaata, kanep on taim, nii et jah, mõned inimesed võivad muidugi olla allergilised mõne selle
komponendi suhtes.Kuid me pole veel õli suhtes allergiat näinud ja arvame, et kui see juhtub,
peavad  inimesed  proovima  teist  tüve,  milles  on  teisi  terpeene.Õli  kasutatakse  igasuguste
allergiate raviks.Kuid meid on seitse miljardit ja igaüks meist on ainulaadne, nii et ma ütleksin, et
jah, tõenäoliselt kogevad mõned inimesed teatud tüüpi õlide suhtes allergiat.JB

"Charlie kõnnib.Ei mingeid valuvaigisteid.Ta seisab püsti.Tema sammud on sirged ja laiad.Ta
oskab joosta hüpata ja mängida.Tema kael on peaaegu 90 protsenti paranenud.See pole kahe
aasta jooksul nii välja näinud.Ta sõi eile banaani, pitsat, pool võileiba, praetud riisi, jogurtit ja
palju muud.Ta pole KUNAGI nii palju söönud.(…)

Charlie  parem põlv  oli  kõige  hullem.See  on  umbes  50  protsenti  parem.Vasak  on  peaaegu
täielikult paranenud, välja arvatud asjaolu, et ta sügeles seda eelmisel õhtul ja tegi selle uuesti
üles.Aga  ei  midagi  suuremat...Kõige  suurem  muutus  on  haav  kaelal  ja  kaenla  all.Kael  on
peaaegu täielikult paranenud, samuti kaenlaalused.

Ma kasutan enne vanni väikese tilga õli tema g-torus.See on aidanud ka põlvevalu korral.Kui ta
põlved valutavad, saab ta selle kukkumise.Ma ei lisa tülenooli ega ibuprofeeni.See ajab asja
ära.Valmistan  ka  ise  salvi.Mul  on  veemasin,  mis  filtreerib  vett  ja  eraldab  aluselise  vee
happelisest.Kuna happeline hapnikuga vesi on nahale nii hea ja on ka antibakteriaalne, võtan
happelise vee ja segan selle metotselluloosiga, et tekiks salv.

Lisan kontsentraati, et teha salv, mis on nagu vaseliini konsistents.Ma määrin tema sidemeid
sellega ja kasutan seda tema haavadel.Ainuüksi SEE muudab uskumatult palju valu, sügelust ja
paranemist.Varsti  saadan pildid.Olen võtnud neid  iga muudatusega.Arvan,  et  õli  jätkub veel
kuuks ajaks, aga kuna teen seda esimest korda, siis olenpole kindel.Olen vaimustuses.Tema isu
pole kunagi olnud nii hea.Ta sõi eile rohkem toitu kui terve aasta. Trisha

"Hei Rick ja sõbrad, mul on sõber, kellel on see valus (umbes.2 tolli x 4 tolli läbimõõduga) tema
vasakul abaluul, sest see on kestnud juba 4 aastat, nakkav, ilma kärnata, ainult puhas avaus,
pinna all oli tunda kõva pesapalli suurust punni, mis on puutetundlik. .

Ta on õli paikselt kandnud 8 korda 7 kuu jooksul, umbes 2 nädalavahetust ka sisekasutusel.
Kärnad ja armid on kadunud, lahtine haav on armistunud ja mu sõber tunneb end õnnistatuna,
et tal oli võimalus õli kasutada. Rebecca

"Mul on kaelal tükid kahes kohas, üks rinnal ja teine kõhul... viimase kolme nädala jooksul on
minu  oma  kahanenud...  kuklal  ja  kõhul  on  peaaegu  kadunud...  kõrva  taga  on  poole
väiksem...GO KANEPIÕLI!!!!!!” Sharon

"Lihtsalt  oma  väikese  loo  jutustamiseks...mu  sõber  kannatab  juba  aastaid  süvaveenide
tromboosi käes.Tal on jalal haav olnud 2 aastat, veerandi suurune...Pärast Rick Simpsoni loo
nägemist soovitasin õli, ta ütles, et proovib kõike...Nii et kuna olen niikuinii suitsetaja, ostsin osa
õlist.Käskis tal seda kaks korda päevas võtta.2 tera suurust riisi...2 nädalat läks...ta naeratas,
polnud seda tükk aega näinud...Haav oli  kahanenud?????...Uus nahk hakkab???See ei saa
olla???...Või võiks???...Ta jätkas veel kaks nädalat...siis ilmus suurema naeratusega...haav oli
kadunud???...Täiesti uus nahk ja ilma valuta...WOWWW...Oleme nüüd usklikud, nägemine on
uskumine...hoidke lootust elus!" Jason
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-- Jah, see võib olla, Jason Hildebrandt, sa nägid seda ja nüüd tead, kuidas suhtud praktiliselt
kõigesse, mis sinu või mõne su sõbraga juhtub.Lihtsalt hõõruge veidi õli ja sööge seda, see on
tõesti nii lihtne.Aitäh ja parimad soovid, JB

«Eile lõikasin töö juures blenderil näppu.Kell 3 öösel ärkasin selle peale, et näpp peksab, et
proovisin  jääd,  peroksiidi,  neosporiini.Mitte  miski  ei  töötanud.Tuikas  ikka  veel.Siis  meenus
mulle,  et  kuulmisõli  aitas kaasa rakkude taastumisele ja  peatas valu ning paranes armid ja
nahaprobleemid,  miks  mitte  proovida.Niisiis  võtsin  tilga  ja  hajutasin  selle  kogu  sõrme  otsa
ümber.1 minuti jooksul oli valu 80% kadunud.30 min jooksul.Suutsin sõrmega nipsutada vaid
vähese valuga, kuid ilma tõelise valuta.Olen müüdud.12 tunni pärast taotlesin uuesti ja sellest
ajast pole valu olnud. Rebecca

"Strechmarks?" Merevaik

-- Jah.JB

"Hei Rick, ma sooviksin hoida oma nime konfidentsiaalsena, kui juhtute seda postitama (mida
ma ei pahanda).Mu tüdruksõber oli  väga karmi kasvatusega ja lõikas masendusse sattudes
randmeid, see probleem on aastaid ja aastaid seljataga, kuid randmel on ikka veel mõned päris
vastikud armid.Seal  on väga näha ja mullitab üsna palju,  see on esimene asi,  mida paljud
inimesed temaga esmakohtumisel märkavad, ta ei sooviks muud, kui neist lahti saada.

Minu  küsimus  on,  kas  õli  aitaks  armidest  lahti  saada?Või  vähemalt  aidata  neid  vähem
nähtavaks muuta?Ma armastan seda, mida sa teed, ja soovin, et teaksin õlist, kui mu vanaisa
vähki haigestus, sa oled kangelane kõigi nende elude jaoks, mida oled aidanud päästa!

-- Alustage õli paikselt kandmist armidele, need kaovad suure tõenäosusega nädalate või kuude
jooksul.Ma annaksin talle ka õli peale, see aitab tal PTSD vastu kõigist mälestustest sellest,
mida  ta  läbi  elas.See  parandab  ka  tema  une  kvaliteeti.Tehke  fotosid  ja  videoid,  kui  te  ei
pahanda, arm läheb tõesti ära - kas täielikult või on neid peaaegu näha.Parimate soovidega,
Jindrich

«Mul  on  sama  probleem  jalahaavadega.Esiteks  sellepärast,  et  mul  oli  diabeet.Kuid  ma
avastasin, et olen putukate ja sääsehammustuste suhtes väga tundlik.Panen neile õli peale ja
ööseks plaastrit peale ja hammustused on paranenud.» Michelle

-- See, mida õli sääse- või puugihammustuste korral võib teha, on lihtsalt hämmastav.Proovige
ja näete, miks me ütleme, et keegi ei tohiks oma majast lahkuda, kui tal pole õli peal.Õlil on nii
palju kasutusvõimalusi, et on vastutustundetu proovida ilma selleta elada.JB

"Söö õli...Olen  võtnud õli  kaks  kuud,  psoriaas  on  peaaegu 80% selge ja  ma ei  pea üldse
ravimeid kasutama...Ja võttis mu artriidi ka ära...” Giuliana

"Olen kasutanud kanepi oliiviõli segu ja nädala pärast hakkas psoriaas paranema.Kahjuks oli
mul lihtsalt vähe ja mul ei olnud piisavalt, et seda rohkem nii sees- kui välispidiselt võtta.VAATA,
mul polnud isegi päris RSO-d, vaid oliiviõlil valmistatud kanepiõli. Teemu

-- Loodame, et saad varsti veel õli, Teemu.Parim on kasutada seda paikselt sümptomite kontrolli
all hoidmiseks ja ka õli söömiseks, samuti soovite eemaldada probleemi algpõhjuse.Parimate
soovidega, JB

"See toimib hästi ka sääsehammustuste ja hambavalu korral.Mu tütart hammustasid sääsed,
ilma naljata, vähemalt 50 korda 15 minuti jooksul OFF! Deep Woodsi putukapihusti.Proovisin
banaanikoort, deodoranti, aloe verat, dermaplasti ja hüdrokortisooni.Ükski neist ei vähendanud
turset (ta on sääsehammustuste suhtes allergiline ja need paisuvad tugevasti) ega andnud talle
leevendust.Meeleheites kraapisin vaigu aurustist välja, segasin selle vaid natukese kookosõliga,
et see kergemini leviks ja “määrisin” sellega tema jalad alla.Umbes poole tunniga oli kogu turse
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alla ja kui tal olid ikka veel punased täpid hammustuskohtades, need teda ei häirinud ja ma
vältisin talle Benedryli andmist.

Mul tekkis suhu abstsess ja pakkisin vaigu vaevust haige hamba ümber ja jälle umbes poole
tunni  jooksul  läks  paistetus  alla  ja  sain  selle  paraneda,  peale  seda  pole  probleeme
olnud.Pakkisin selle siiski kaks päeva, et olla kindel.Nüüd võin öelda, et vaigu pakkimine (kui teil
on Vapir No2 koonuse sees, kus ekraani vahetate, kogub peaaegu puhast räsi, kontsentreeritud
ka.)  sain  hamba ümber  uskumatult  kõrge,  ilmselt  kõrgemal,  kui  ma kunagi  oma elus  olen
olnud. .

Saatsin  isegi  elutoast  oma  mehele  sõnumi,  et  temalt  abi  magamistuppa  jõudmiseks
paluda.Keelealused ravimid toimivad siiski paremini,  mistõttu pritsivad kiirabis südameinfarkti
kahtluse korral keele alla nitrot.Nüüd on aga kõik hästi, ma ei surnud üledoosi, ma ei ärganud
jube pohmelli ja mis kõige parem...Ma ei pidanud võtma suurtes kogustes Tylenoli ega Advilit ja
oma kõhtu ja maksa veelgi rohkem kahjustama.

Ma tean, et vaik ei ole kõige tõhusam viis ja ma polnud isegi kindel, kas see töötab, kuid see oli
see, millega ma pidin töötama, kuna elan illegaalses riigis.Arvasin siiski, et see ei saa haiget
teha.Ma ei jõua ära oodata, et saaksin elada riigis, kus saan vabalt kasvatada oma kõrgeima
võimaliku kvaliteediga orgaanilist  lähtematerjali,  teha ise õli  ning ravida ennast ja kogu oma
perekonda...sealhulgas minu peaaegu 2-aastane tütar,  kes on viimase aasta jooksul põrgust
läbi elanud, sest keegi ei saa aru, mis tal viga on.

Nad arvavad, et tal on nüüd valguhäire, kuid see on veel üks asi, mida nad loobivad, sest neil
pole õrna aimugi, mis tegelikult valesti on.Tema õli  peale panemine võib päästa ta elu.Kuigi
mulle meeldiks saada täpne diagnoos, et teaksin, mida ravin, kuid lõpptulemusena tahan ma
lihtsalt, et mu laps tunneks end paremini ja kui see tähendab tavaühiskonna rikkumist, siis ma
teen seda. Sara

"Õli näib elavat.See särab pealekandmisel.Põletas mu käe (ei ütle teile, kuidas lol), kuid ravis
selle õliga terveks.Puhast õli oli jäänud ainult kaheks kasutuskorraks, seejärel lisati kasutatud
õliKookosõli.Valu ei  olnud üldse.Ja lõpus pole arme.Ei  mingit  parafiinmarli,  infektsioone ega
valuvaigistit.Tänan teid veel kord, et Rick seda maailmaga jagasite. Carol

"Aitäh ei piisa selle eest,  mida olete teinud.Istun siin, õli  oma mürgitamme küljes.Ma poleks
KUNAGI ilma sinuta proovinud.See kestis üle 2 kuu, puudutades eelmisel aastal peaaegu 100%
mu keha, kuna keegi hakkas põlema, nii et ma saan seda nüüd kõikjal ja veel hullem öeldakse,
et me ei loo selle vastu immuunsust.

Päev tagasi avanes see.Niisiis, õli eile õhtul ei peatanud sügelust üldse.Kuid ma näen seda iga
päev  arme  parandamas,  nii  et  mul  on  usku.Täna  hommikul,  24  tundi  pärast  esimest
pealekandmist, näen, et see toimis ja parandab minu kriimustustest vigastatud nahka.Nii et kui
õli peale määrisin tsinkoksiidi pasta, võisin ma just leida 1# abivahendi mürgitamme jaoks.Ma
tegelikult ei jõua järgmise hooajani oodata, et näha, kas õli  võib selle probleemi kogu eluks
parandada.Ma annan teile teada.Kas see poleks suurepärane?Veel kord, tänan teid kõige eest.
Rebecca

-- Õli  võib ka seda parandada.See on kõigi meditsiiniliste probleemide ravi või  kontroll.Mida
varem seda rakendatakse, seda kiiremini parandab see parandamist vajava – see on kõik.JB

"Mürgine luuderohi mu käel...lööve ja põletused kadusid 5 minutiga...pole punne, löövet ega
valu...Ma  kasutan  ühte  RSO  riisitera  vähese  kookosõliga...LÄBUS  5  minutiga!!!Minu  õli!!!”
Estelle

«Mul tekkis näkku mürgitamm, peale teist päeva oli see otsaesist kaelani, suured sügelevad
laigud,  toores ja  kriimustusest  veidi  verd.Segasin veidi  õli  veidi  kookosõliga,  et  oleks  kerge
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määrida.Panin selle  peale ja  kohe leevendust  sügelusele ja  valule,  tunniga kadus toorus ja
põletik, järgmiseks hommikuks polnud seda näha, kui just päriselt ei vaadanud.Kindlasti kergitas
see paar kulmu ja lõpuks said mõned skeptikud aru, millest ma alati räägin.Kanepi tervendav
jõud!” Cindy-Lee

"Ma tahan, et inimesed teaksid, et RSO koristas tohutu villi, mille mu abikaasa nii kaua voodis
lamades sai  kannale.Panin õli  peale ja  nädalaga oli  see kadunud.Ma kartsin täiesti,  et  see
areneb millekski palju tõsisemaks.See kattis kogu ta kanna.Aitäh Rick Simpsonile kõige eest,
mida teete. Susan

"Tegin mesilasvahast, oliiviõlist, kookosõlist ja neemiõlist salvi, mis ravis mu rääsunud jalalõhna,
mida olen tundnud üle 25 aasta...Neemi lõhna vähendamiseks lisasin lavendli ja tsitruseõli.Ja
see toimib paremini kui ükski nahakreem, mille ma kunagi ostsin.Ja naine pole kunagi olnud
õnnelikum." Robert

--  Ma lisaksin segule natuke õli,  Robert.Mõne lisamine pole kunagi valus, lisaks toimiks see
kindlasti veelgi paremini.Ainuüksi õli võib teha sama, kui segada näiteks kanepiseemneõliga, ja
jalamassaaž  tugeva  kanepisalviga  on  üks  meeldivamaid  asju,  mida  siin  maailmas  kogeda
saab.Kas  kujutate  ette,  kui  suurepärane  oleks  teie  jalgadele,  kui  saaksite  need  kümneks
minutiks lihtsalt leigesse lahjendamata õlisse kasta?Kas te kujutate ette, kui tõhus see oleks
inimestele, kellel on põletushaavandid, diabeetilised haavandid, nahavähk jne?ma saan.JB

"Kui naised teaksid, et see peatab naha vananemise ja parandab kahjustatud naha (nagu selle
inimese puhul), läheks kanepi legaliseerimise toetus läbi!Kogu majandus on selle hämmastava
loodusliku  ravimi  mahasurumise  tõttu  õitsele  läinud  ja  me  kõik  koos  vaatame,  kuidas  see
mureneb, kui üha rohkem inimesi saab teadlikuks ja hakkab lihtsalt ise ravimeid ravima. Gil

"Kas ma lugesin kortse?Kas see aitab kortsudele? Margie

K.Kas kannate seda oma näole kortsude raviks või võtate seda suu kaudu või mõlemat? Toni

A.Mõlemad parimate tulemuste saavutamiseks, kuid ka ainult paikselt manustatav võib palju ära
teha.JB

"Mul on kiilanemise retsepti vaja.Kas see on üks osa kanepiõli  kümne osa kanepiseemneõli
kohta?Aita palun!Mu kihlatu kaotab oma juukseid ja ma tõesti ei taha, et peaksin teda maha
jätma... Meil on kaksikud, nii et mul on vaja, et ta püsiks, ha ha. Jenna

-- See võib töötada.Meile meeldib kanepiseemneõlile, 96% alkoholile või muudele kandjatele
lisada 20–30% õli,  kuid vähem kui see võib paiksel kasutamisel imet teha.Ideaalis oleks tal
muidugi ämber õli saadaval ja ta kasutaks seda otse.Sest lahjendamata ravim toimib paremini
kui lahjendatud ravim.Parimate soovidega, JB

"Olen mehaanik, olen kasutanud õli mõnel päris halbadel lõigetel ja teil on 100% õigus...see
ravib nahka kiiremini kui miski muu. Cory

"Ravisin mu kondüloomid kahe nädala jooksul ainult 3 manusega.Mul oli haiglas GUM-i kliinikus
mitu väga valulikku ravi, mis tegi need ainult hullemaks.Ma kasutasin umbes 10 mg iga tüüka
puhul (mul oli 5) iga kolme päeva järel.Pesin, kuid vältisin seebi kasutamist 3 päeva iga kord,
kuni  õli  oli  imendunud,  seejärel  vannitasin  ja  kandsin  uuesti  peale.Tüükad muutusid  lihtsalt
surnud nahaks, mis hõõrus maha absoluutselt valutult,  jättes maha uue terve naha.Rääkisin
sellest oma perearstile ja ta nimetas mind valetajaks?Mul vedas, et mul oli sõber, kes valmistas
mulle õli varjust ja pungalehtedest, mis tavaliselt oleks olnud jäätmed. Miilid

"Mul on praegu käsil mustaks tõmbunud vastiku muti ravi.Igal hommikul kannan suure koguse
otse mutile ja katan seejärel sidemega.3 nädala pärast näen visuaalselt, et mutt kahaneb.See
töötab.Söön  ka  iga  päev  natuke...milline  on  energiataseme  erinevus.RAVIÕNNISTUS  LÄBI
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KANEPISE!!!!!!! Beau

"Tunnen end süüdi, et tahan seda meeste kiilaspäisuse tõttu pähe proovida." Robert

-- Ärge olge, see töötab ja tõenäoliselt vajate niikuinii väikeses koguses õli.Muidugi võiks seda
palju  peale  panna  ja  see  oleks  parem,  aga  kui  lahustad  grammi  või  rohkem  100  ml
kanepiseemneõlis,  siis  arvan,  et  sulle  meeldib ka näha,  mida see teeb,  Robert.Lisage oma
šampoonile  ja  muudele  kasutatavatele  kosmeetikatoodetele  ka  paar  milliliitrit  seemneõli  ja
õlisegu – teile meeldib ka selle mõju.Pildistage, saate aidata paljusid teisi.Meil on sellest vaid
paar fotot,  arusaadavalt  me  ei pööranud sellele liiga palju tähelepanu.Aga see tõesti  toimib,
proovi ja ära häbene seda hetkekski.JB

"Ma tunnistan seda...ma olen kohmakas...Mul on halb komme pigihargi piid jalga torgata.RSO
otse kohapeal, katke sidemega, valu kadus sekunditega, paranes 3 päevaga." Kanarbik

"Olen näinud, et õli palju vähem tugevatoimeline palsamiversioon hävitab psoriaasi päevadega,
vähendab  munasarjade  turset  menstruatsiooni  esimesel  päeval  20  minutiga  ning  hoiab  ära
armistumise ja valu, kui seda määrida kohe väiksematele põletushaavadele.Tõesti paneb mind
mõtlema, mida see õli teha võiks...” Beres

"Mul oli 10-aastaselt üks hullemaid jalahaiguse juhtumeid, soovin, et mul oleks õli.Aga mul on
see nüüd olemas.47 aastat hiljem on kõik hästi.Ravib enamuse kõike." Donald

“Minu väi praadis sealiha kotlette ja pistis näpud kuni esimese sõrmeotsani keevasse kuuma õli
sisse ja need muutusid valgeks nagu keedetud kana.Panime neile RSO-d ja valu kadus umbes
minutiga.  Ta  kattis  neid  2  korda  päevas  RSO-ga.Need  paranesid  väga  kiiresti  vaid  mõne
päevaga ning nahakadu ega armistumist ei esinenud üldse.

Hämmastav, et me hoiame nüüd natukene köögikülmikus, nii et kui keegi (eriti lapsed) põleb,
siis rakendame kohe RSO-d, pole vaja sellist valu tunda, kui meil on looduslik taim, mis selle
eest hoolitseb. .” Debra

"Mul oli küünarnukis väike tükk tükke, ravisin neid õliga...Nädal hiljem on mu küünarnukk sile ja
muhke pole...Ma arvan, et need olid tüükad, kuid kuna ma ei usu arstidesse, ei saanud ma seda
teile kindlalt öelda. Carla

-- Pole tähtis, mis teie nahal viga on, lihtsalt kandke õli peale, katke see plaastriga ja kandke õli
iga  päev  või  kahe  järel  või  siis,  kui  abivahend  maha  kukub.Põletused,  tüükad,  ekseem,
psoriaas…Tta õli ei hooli, mis see on ja parandab selle, lihtsalt andke sellele aega ja õli.JB

„Tegin enda valmistatud õlist  „pesu“  ja  palusin end sellega pesta sõbral,  kellel  on pealaest
jalatallani RASKE psoriaas ja kes polnud endast pilti teinud üle 4 aasta.1 KORD – kui ta oma
keha  pesi,  olin  šokis  ja  vaatasin,  kuidas  KÕIK  punane  ja  laiguline  nahk  puhkas  ja  nägin
HÄMESTAMALT tervet nahka pärast iga KORDA, mil ta mõnda oma kehaosa pühkis.Ma tegin
temast tol õhtul pilte ja postitasin need.NÜÜD NAUTIB ta oma pildi tegemist... PÄEVANE!

MITU veel küsisid, kuidas ma seda segasin, ja ma olin õnnelik ja üllatunud, et SM-i patsiendid ja
teised, kes põevad haigusi, kasutasid seda oma vannides ning üks ütles, et magas esimest
korda elus ilma valudeta nagu IEBIK. Traci

«Sõbral oli tsüst näol ja peale mõnepäevast õli võtmist oli see kadunud.Ja ta neelas seda, mitte
ei kasutanud seda paikselt. Jonathan

"Ma  võtan  natuke  rohkem  kui  riisitera  suurust.Olen  tegelikult  natuke  nina  püsti  ajanud  ja
allergiad on enam-vähem kadunud.Ma elan haagissuvilas kahe koeraga ja meid pommitatakse
naabermäe õietolmuga.Eelmisel aastal võtsin benedryli iga päev.Ma pole sel hooajal pidanud
ühtegi võtma ja magan palju paremini. Judy

- 33 -



"Pole  vähihaige,  aga  mul  oli  kannal  infektsioon,  mis  ei  allunud  ravile.Mul  oli  isegi
haavahooldustehniline  töö...  ta  sai  infektsiooni  leviku  peatada,  kuid  see  ei  paranenud
ikkagi.Määrisin  õli  peale  ja  ÜHE  päevaga  oli  punetus  vähem.Teine  päev  ja  punetus
kadunud.Kolmas päev ja infektsioon näeb jälle välja nagu nahk!Imeline raviõli!” Tammie

"Olin punktis,  kus ma ei  lahkunud oma kodust.Mul  tekkis  lööve,  mille  arst  ütles,  et  see on
perioraalne dermatiit ja kõik, mis nad mulle andsid, kas ei toiminud või tegi haigeks.Nad ütlesid,
et  neil  pole  aimugi,  mis  seda  põhjustab  või  kuidas  sellest  lõplikult  lahti  saada.Pärast
Vancouverisse  minekut  otsustasin  proovida  RSO-d  lööbele  panna  ja  vaadata,  mis
juhtub.Järgmisel  päeval  oli  see enam-vähem kadunud.Nüüd võtan õli  seespidiselt  ja  pärast
seda pole mul seda valulikku löövet olnud.See värk on hämmastav.Ma vaatan nüüd, kuidas
daam ravib oma rinna- ja maovähki selle imelise kraamiga, mille on meile andnud keegi muu kui
Jumal ise!!!” Tee

„Töötasin basseini- ja spaaettevõttes... olen heleda nahaga, terve päeva väljas.Mu näole, pähe
ja käsivarrele tekkisid hullud laigud, mis olid alati  juhiaknast väljas.Õli puhastas need laigud
mõne nädalaga!Nüüd neelan iga päev 0,5 grammi puhast THC-d, et aidata võidelda mis tahes
haigusega ja hoida oma immuunsüsteemi tugevana.BTW pole kunagi gripivaktsiini tehtud!Pole
grippi lapsest saati." Jay

"See töötab suurepäraselt põletuste ja päikesepõletuste korral.Oliiviõliga lahjendatud." Rachael

"18 kuud tagasi sai mu jalg operatsiooni tõttu nakkuse.Pärast seda, kui arst on proovinud kõiki
antibiootikume ja protseduure, teavad nad, et nad põhimõtteliselt loobusid ja saatsid mind koju
ootama, kuni see sulgub.Alles pärast seda, kui hakkasin end ravima suurte kanepidoosidega,
võisin märgata, et taastumine algas! Ariel

"Kasutasin seda huulte huulte ja villide korral, mõjus paremini, kui ma arvasin.Ma teadsin, et
see  toimib,  kuid  paranemise  aeg  oli  üleöö  kuni  24 tundi.Ma mõtlesin  1-2  päevale,  mitte  6
tunnile. Kevin

"Mu ema sai õliga 4 päevaga lahti täpist, mis oli tema näol olnud peaaegu 2 aastat!!Siis me
ütlesime, et kui see võib seda teha väliste vähikohtadega, siis mõelge lihtsalt sellele, mida see
seesmisel teeb! Merevaik

“Mul  oli  vasakul  küljel  väike  pruunikas  laik,  mis  läks  aina  suuremaks.  Näitasin  oma poiss-
sõbrale, kes määris veidi õli. Pange tähele, ma ei arvanud, et see midagi teeb. Neli päeva hiljem
kontrollisin (ma olin selle unustanud) see oli täiesti kadunud, välja arvatud väike punane täpp
selle koha kohal. Mitte midagimajor, kuid see tegi minust uskliku. Carol

"Tere JB.Mu tütar põletas eile ahjus käe ära.Ta tuli välja ja näitas mulle põletust oma käel, mis
oli  villiliseks  muutunud.Ta  ütles,  et  see  teeb  haiget.Käskisin  tal  minna  majja  ja  tooma  õli,
panema plaastrit ja katta põletushaav.Ma ütlesin talle, et see paraneb ilma armita.Ta tuli välja
viis minutit hiljem.Ta ütles, et isa valu on kadunud.Ma ütlesin, et jah, see on see, mida õli peaks
tegema.

Mu õde, kes oli skeptik selles, mida õli võib teha, ja ei kiitnud heaks, et kasutasin seda oma
ravimivalikuna.Ta ei jätnud mind kunagi õliga seoses tabamata.Aga pole midagi!Kuna ka meile
kõigile  on  nii  kaua  valetatud,  uskusime nende  valesid.Mu  õde  põeb  arstide  poolt  keerulist
haigust.Et pikk lugu lühidalt teha.Ta on hakanud õli võtma ja viimase kuue kuu jooksul kaotanud
60 naela.Ta on nüüd tõeline õliusku.Ja jagab seda avalikult kõigiga.Aitäh kõige eest, mida teete
selle eesmärgi nimel." Ron

"Ma tean, et siinsed poisid ütlevad alati,  et kasutage puhast RSO-d ja ma olen selle kraami
tõesti suur fänn.Kuid ma tahan inimestele lihtsalt teada anda, et suhkrulehtedest valmistatud
kookosõli  infusioon  on  meie  jaoks  täielikult  asendanud  neosporiini,  ma  pole  pidanud  seda
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kraami ostma 2 aastat.See toimib paremini ja kiiremini ning ma võin selle inimeste kätele ja
näole laiali  määrida ning ma ei pea kartma, et nad haigeks jäävad, kui nad seda kogemata
söövad. Tina

--  Tina,  miski  ei  tööta  paremini  ja  kiiremini  kui  puhas  RSO,  aga  ma tean,  mida  sa  öelda
tahad.Muidugi võivad ka kanepiravimite nõrgemad vormid teha imet.Probleem on selles, et edu
ei ole nii usaldusväärne kui lahjendamata kõige tugevama RSO puhul.

Kanepikosmeetika asendab peagi enamiku praegu saadaolevatest kosmeetikatoodetest, nimelt
pärast seda, kui naised saavad teada, mida õli  nende ilu heaks võib teha.Kanepiseemneõli,
kookosõli  ja  sheavõi  on minu lemmikkandjad,  kuid võib kasutada kõike,  mis on populaarne
nende elukohas ja lisada sellele õli.20-30% RSO kreemides teeb imesid, kuid 0,01-1% võib olla
kasulik ka vähem tõsiste seisundite ja igapäevase hoolduse korral.JB

Tootmisnõuanded
“Mitte kunagi ilma fännita!!!See tähendab, et mitte kunagi." JB

"Mõned  ventilaatorid  võivad  olla  väga  ohtlikud,  seega  kui  keegi  ei  tea  erinevust,  (olen
elektrimootori tagasikerija), siis võib ja tõenäoliselt süütab ta lahusti.Kasutada saab ainult teatud
ventilaatoreid.Kuna  enamik  inimesi  ei  teaks  erinevust,  kui  nad  vaataksid  terve  päeva
ventilaatorit, on see hea nõuanne.Arvestada tuleb sellega, et kui ventilaatoril olev elektrimootor
tekitab  käivitamisel  sisemise  sädeme,  mida  mootorist  väljastpoolt  ei  näe,  süütab  see
lahusti.Siseruumides on ravimi valmistamiseks väga ohtlik koht, nagu ma olen kindel, et enamik
teist  teab!Selle  põhjust  peavad  kõik  teadma…Elektripliidid,  valgustid,  lülitid,  ahjud,  boilerid,
lambid ja peaaegu kõik teie kodus olevad elektriseadmed loovad, hoolimata sellest, kas näete
seda või mitte, sädeme, mis süütab lahustid.Paljud neist sädemetest tekivad automaatselt ja te
ei  tea  seda  kunagi!Isegi  kui  olete  seda  varem  oma  majas  edukalt  teinud,  on  see  nagu
viitsütikuga pomm, mis ei pruugi mitu korda süttida, kuid ühel hetkel jõuate plahvatuseni, millest
oleks võimatu põgeneda, see juhtub nii  kiiresti!Kõik teie majas viibijad on ohus!Palun, mitte
kunagi,  mitte kunagi  ignoreerige seda hoiatust.Jindrich Bayer  on teile  siin  andnud nõu,  mis
tõenäoliselt päästab teie elu, kui te sellest kinni peate.Aitäh Jindrich. ” Anthony

"Nõustun  teiega  100  protsenti,  kuna ka mina  jõudsin  just  eelmisel  nädalavahetusel  samale
järeldusele.Samuti tahaksin lisada, et kohvifiltri kasutamine tööstusbensiini/õli kurnamiseks on
samuti parim viis...Juustukanga või muu peale kohvifiltri kasutamine annab tõepoolest rohkem
õli,  kuid see on nõrgem õli,  mis võib  olla  rohelisem,  mis tõestab,  etselles on palju  taimset
materjali.Põhimõte on: Kasutage naftat ja kohvifiltrit ning ärge purustage materjali kauem, kui
Rick ütleb.Minu arvates on Rick täiustanud puhta vähiraviõli  valmistamise protsessi  ja  seda
muul viisil, kui ta ütleb, et see on mõttetu aja ja materjali raiskamine. Marie

"Tere JB.Mis on lühim aeg, mille jooksul saab punga kuivama jätta, kui seda kiiresti vajate?
Aitäh.”  Priscilla
-- Kuni see on luukuiv.Aga ma ütleksin ainult kiirkuivatamiseks, ütleme 5-7g punga, mis annab
umbes  grammi  õli,  alustuseks  piisav  ja  siis  saab  korralikult  kuivatatuna,  nädalaga,
lõpetada.Mida  vähem  te  lähtematerjali  enne  töötlemist  käsitsete,  seda  vähem  vaiku  te
raiskate.Seega on kõige parem lähtematerjali mitte dekarboksüleerida (nagu GW ilma põhjuseta
teeb, saate õli  vähemate probleemidega dekarboksüleerida kuumutades, mida peate nagunii
tegema lahustijääkide eemaldamiseks).Parim on panna pung ämbrisse, et seda töödelda otse
kuivatusruumis, võimalusel ilma lisakäitlemiseta.Mida vähem punga puudutada, seda parem.JB

"Bryan, ma tean, et tingimused pole ideaalsed, kuid ma jätkan sama laulu laulmist nagunii.Mida
ma saan veel teha ja miks peaksin viisi muutma ja meie standardeid langetama, kui neid pole
vaja langetada?Muidugi on olemas erineva klassi õlid, mõned sobivad paikseks kasutamiseks
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(kuni 60%), mõned meelelahutuseks (60-90) ja mõned raviks (90 ja rohkem) ning parimad õlid
on 95-98%. THC ja ülitugev ja rahustav, see on kõik, mis seal on.Kuid nüüd peame inimestele
õpetama, et on olemas midagi sellist nagu 95–98% THC õli ja et nad peaksid püüdlema parima
kvaliteediga, mitte keskpäraste toodete poole, mis võivad töötada, aga ka mitte.

Mina isiklikult ei ole väga huvitatud ravimite uurimisest, mis võiksid mõnikord toimida ja mõnel
juhul ainult siis, kui meie käsutuses on ravim, mis toimib praktiliselt kõigil juhtudel.

Kogu see mahlapressimine on hea ja tore, kuid avastate, et umbes 10-20-30% inimestest tekib
taimse materjali suhtes allergia või maitse ei meeldi neile, mistõttu nad ei kasuta seda ravimina
õigesti.Kanep detoksifitseerib mulla, milles ta kasvab, tegelikult ei taha neid taimseid materjale
väga palju alla neelata.Vahel jah, nimelt kui tead, kus taim on kasvatatud ja kuidas, aga ma ise
oleksin väga ettevaatlik selliste mahlade joomisega, kunagi ei tea, mis seal sees on, tõesti ja ma
tean, mis kemikaale kanepi kasvatamiseks kasutatakse.Nii et ma ise oleksin mahlapressimise
soovitamisel ettevaatlik.

Õli peab olema dekarboksüülitud, et see korralikult töötaks, tuleb seda keeta või see ei tööta
korralikult ja see ei lähe läbi hematoentsefaalbarjääri, nii et "mittepsühhoaktiivne mahl" ei saa
täiesti  loogiliselt  kunagi  nii  hästi  toimida.  dekarboksüülitud  õlidena  95-98%  THC-ga.Jällegi
proovige seda nahahaiguste korral ja vaadake erinevust.

Põhimõtteliselt kehtib sama ka CBD kohta – jällegi, jah, see toimib, nimelt mõnikord ja mõnel
juhul,  ja  see  on  ka  suurepärane  ravim,  näiteks  kui  seda  lisatakse  lastele  mõeldud
närimiskummide  koostisainena,  kuid  muul  viisil  tahaks  alati  kasutada  kanepiravimi  kõige
tugevamat vormi.kas poleks?JB”

"Isikliku  kogemuse  põhjal  ma  ei  saa  mahla,  see  ajab  mind  väga  hulluks.Mul  on  ka  vere
hüübimishäire ja raske klorofüll on ei ole inimestele, kes võtavad kõrge K-vitamiini tõttu verd
vedeldavaid ravimeid. Dena

"Virginia, peate mõistma, et oleme näinud palju õlisid ja enamik õlisid ei lähe ligilähedaseltki
sellele, mida me tahaksime, et patsiendid oma seisundite jaoks kasutaksid."Tee ise" strateegia
on ainus, mis on tõesti mõttekas. Te ei taha sõltuda kellestki, kes teie jaoks õli valmistab, tahate
olla ise kvaliteedikontrolör ja soovite teada, mis seal on. see ja kuidas see tehti.Petturid on liiga
palju ja enamik neist ei paku piisavat kvaliteeti ning see on kurb tõsiasi ning ainus viis selle
ärahoidmiseks on õpetada inimestele, kuidasteha oma, et nad teaksid erinevust.Ja mõnikord
võib väike erinevus õli kvaliteedis kellegi elu palju muuta.Seetõttu püüame pidevalt õli kvaliteeti
ja tugevust tõsta.

Kuidas me seda vaatame, siis kui keegi saab teha tassi kohvi, siis nemad saavad teha õli, pole
tegelikult midagi.Ja need, kes ise õli teha ei saa, vajavad tavaliselt niikuinii abi, nii et keegi saab
selle alati vajadusel valmis teha, lisaks peaks sellistel inimestel olema ka apteegist 95-98% THC
RSO.Või vähemalt selles maailmas, milles tahaksin elada.JB

“1.)  Kondikuivad pungad jahvatasin  ainult  kätega,  veskit  ei  kasutatud.Algmaterjal  nägi  välja
nagu väga väikesed u.5–10 mm läbimõõduga, seega enamasti pole pulbrit.Kuna mul on nüüd
oma "toiduvalmistamise" kogemus, olen teiega kõigis punktides täiesti nõus, välja arvatud punkt
C.Olen näinud alkoholiga valmistatud õlisid, mis on tavaliselt palju tumedamad, kuna alkoholis
sisalduv vesi lahustab klorofüllid.Valmistasin oma õli laboriklassi puhta petrooleetriga.See õli on
palju heledamat värvi (kuldpruun) ja suurepärase, hõrgu vürtsika maitsega võrreldes alkoõliga,
mida mul oli võimalus proovida.Pean siinkohal silmas seda, et ma usun, et tööstusbensiin ei
eemalda  nii  palju  terpeene ja  klorofülle  kui  alkohol.Samuti  keeb see palju  kontrollitumalt  ja
juhitavamalt  kui  alkohol.Seega  on  minu  küsimus,  kas  teie  arvates  on  võimalik,  et  naftaga
jahvatamine/pesemine ei ole kvaliteetse õli jaoks nii kahjulik kui alkoholiga jahvatamine/pesu?

--  Ärge  lihvige  materjali  enne.Kuiva  pungade  materjali  käsitlemine  põhjustab  THC ja  teiste
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kannabinoidide  kadumise  (laual  olev  peen  tolm  oleks  pidanud  ämbrisse  jääma).Jah,
jahvatamine ja tööstusbensiin oleks "parem" kui jahvatamine ja alkohol - see kombinatsioon on
peaaegu garanteeritud ebaõnnestumine, nii lihtsalt ei saa head õli teha.

Pange  pung  ämbrisse,  niisutage  seda  tööstusbensiiniga,  purustage  kaks  kuni  kolm  minutit
pulgaga, valage õli-lahusti segu ämbrisse.Kui töötate kvaliteetse materjaliga, tehke teine pesu ja
valage teine  segu esimese pesuga ämbrisse.Kui te ei kasuta kvaliteetset materjali,  kasutage
esimest pesu ainult sisemiseks otstarbeks (ja jätkake töötamiseks parema materjali otsimist).

Eeter toodab suurepäraseid õlisid (meile meeldivad merevaiguõlid rohkem kui tumedad, kuid
pidage  meeles,  et  mõned  tüved  toodavad  tumedamaid  õlisid  kui  teised).Merevaiguõlid
meeldivad meile ka praktilistel põhjustel – kes tahab endale musta klorofülli hambaid?Kuid me
ei soovita seda eriti, sest eetriga töötamine on üsna ohtlik, enamikus maailma piirkondades on
seda raske kätte saada ja oleme väga mures õlitootjate ohutuse pärast.Suhteliselt madalatel
temperatuuridel  võib  see  väga  kergesti  buumi  minna.Nii  et  enamiku  inimeste  jaoks  töötab
tööstusbensiin  suurepäraselt.Tavaliselt  kasutame tööstusbensiini,  kuid  eeter  on  meie  valitud
lahusti.

Praegune  nimekiri  lahustitest,  mida  me  isiklikult  kasutaksime,  on:  1.eeter,  2.puhas  hele
tööstusbensiin,  3.99% isopropüülalkohol,  4.toidukvaliteediga alkohol -  eelistatavalt  99%, kuid
seda on tavaliselt raske saada ja see on väga kallis.Kui töötate 96% alkoholiga, on ülejäänud
4% tavaliselt vesi.4% 10 liitrist on 4 dcl, peaaegu pint vett, mille pead ära keema – ja see võtab
aega, mida saaksid produktiivsemalt kulutada.

2.)  Panin  ka  lõpliku  60°C  sooja  õli  1,5h  vaakumi  alla,  et  kõik  lahustijäägid  täielikult
eemaldada.Nagu ma teile kirjutasin,  dekarboksüülisin õli  35 grammi hiljem ära söödud...  Õli
maitse enne dekarboksüülimist oli  palju vürtsikam, ma ei ütleks, et halvem, aga röhitsemise
osas on sul õigus.

-- Nagu ma eelmine kord ütlesin, tekkis röhitsemine veejääkidest.Ja vesi oli seal teie kasutatud
"teaduslikult" madala temperatuuri tõttu.Peate õli niikuinii dekarboksüleerima, nii et riisikeetja,
mis lülitub välja temperatuuril 110 °C, töötab suurepäraselt.Või loomulikult oleks parim kasutada
aikka  –  aga  jällegi,  paljud  inimesed  ei  oma  neid  ega  tea,  kuidas  neid  kasutada  ning
plahvatusoht on alati olemas. Kui keegi kasutaks lahusti välja keetmiseks valesti projekteeritud
destillaati, võib see plahvatada, põhjustades tõsiseid vigastusi ja kogu maja lammutada. Aga kui
riisikeetja  sisu  peaks  mingil  moel  põlema  süttima  ja  protseduur  viidi  läbi  õues  või  avatud
hästiventileeritavas kohas.Siis, kui see, kes õli toodab, ei satu paanikasse, ei tohiks tal olla liiga
palju raskusi tulekahju ohjeldamisega ja jah, tulekustuti on alati hea mõte.

Mis puudutab vaakumit – muidugi, miks mitte.Kui teil on varustus ja teate, kuidas seda õigesti
kasutada,  ei  tee  õli  sellisel  viisil  viimistleda,  kui  soovite  olla  100%  kindel,  et  selles  pole
lahustijääke või kui soovite õli sulgeda. nende suu, kes on naftakeemia lahustite vastu.Mõned
inimesed kasutavad seda väga edukalt ja ma ei ole selle vastu.Kuid nagu teate, enamik inimesi
seda seadet  ei  oma ja  paljud  meie  patsiendid  ei  saa või  ei  saa endale  isegi  riisikeetjat  ja
ventilaatorit lubada, seega ei soovita me vaakumit kui vajadust.

Vaadake,  kui  lihtne ja lihtne on Ricki  meetod ja kui paljudele küsimustele meil  veel vastata
on.Kujutage nüüd ette,  mis juhtub,  kui  lisame teavet  õli  muude tootmismeetodite kohta.See
tekitab  ainult  segadust  ja  ma pean veetma päevi  ja  nädalaid,  püüdes  vastata  "segaduses"
inimeste küsimustele, mida ma nagunii enam kaua ei tee.

3.) Selgitage, miks te soovitate neelata õli otse tuubi kaudu, otse suhu, ilma kapsliteta?Mingi
imendumisprobleem?Suurema osa õlist söön sigaretipaberil, aga mõnda kapslit kasutan harva,
kui pean pikemaks tunniks kodust lahkuma.Pealegi, mulle ei meeldi, kui see on üle hammaste,
sest seda on tõesti raske maha saada…
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--  Mitmel põhjusel.Peamine on see,  et  see allaneelamisviis on osutunud patsientidele kõige
tõhusamaks ja kasulikumaks.See parandab suuhügieeni,  kuna see desinfitseerib ka suud ja
aitab seejärel seedetrakti, kurgu jne haiguste korral.Tegelikult, kui kurk valutab, siis ma üritan
õliga suus kokku määrida ja siis suus hoida nii kaua, kui jaksan.Enamasti hoolitsetakse gripi või
kurguvalu (või selle sümptomite) eest üleöö.

Nagu te ütlete,  jääb osa õli  teie hammastele ja keele alla,  nii  et  see neelamisviis ühendab
tegelikult õli keelealuse töötlemise (ala Sativex ja muud keelealused pihustid ja tinktuurid, mida
inimesed kasutavad) ning töötlemist maos ja keele all. sooled.Peaasi, et õli kõhtu saaks.Nii et
kui  sul  on mitte eriti  hea maitsega õli,  siis  võid panna sisse tüki  saia või banaani vms (või
sigaretipaberi, kui sulle meeldib selles sisalduvaid kemikaale süüa), voltida see kokku ja alla
neelata  nagu pill  ja  loputage see vee või  tee  või  muu meelepärasega.Harja  hambaid  õliga
umbes kümne minuti pärast, see aitab ka suuhügieenile.Paljudel õlidel on hõrk maitse (eriti siis,
kui lähteaine ei ole jahvatatud ja kui õli tootmiseks ei kasutata alkoholi.Klorofüll  on tavaliselt
halva  maitsega  ja  võib  tekitada  palju  ebamugavusi,  isegi  kui  seda  kasutatakse  paikselt  –
tumedad õlid määrivad riideid, te ei taha ega vaja seda.)

Kapslid - a) sa pead need ostma Big Pharmast, millega sa neid oma rahaga toetad, b) osa
inimesi  on nende vastu allergiline,  c)  osa lahustub sinu soolestikus,  mitte  maos,  d)  Diilerid
panevad sageli kapslis vähem õli kui peaks olema, e) need ei tööta nii paljude haigusseisundite
puhul  nii  hästi,  f)  neist  on  raske  õli  välja  saada,  kui  soovite  teha  liite  või  aurustada  õli
kopsuhaiguste  jaoks  või  kui  soovite  õli  paikselt  kasutada.Ma  ei  väida,  et  kapsleid  ei  tohi
kasutada, ma ütlen vaid seda, et parem on õppida õli kasutama otse tuubist.Kui olete rohkem
harjutanud, saate teada, kuidas õli kasutada ilma ebamugavustundeta.Mulle isiklikult meeldib
süüa  õli  otse  riisikeetjast,  kastan  lihtsalt  näpu  sinna  ja  võtan  nii  palju,  kui  arvan,  et
jaksan.Pidage meeles, et see on väga "õlikulukas" ja te võtate tavaliselt rohkem kui süstlast.Kui
õli on hea, paneb "üledoos" teid ainult magama, suur asi.Aga loomulikult saan seda tänu oma
kogemustele ja tolerantsusele, ma ei teeks jaei soovita seda algajatele või neile, kellel pole nii
palju kogemusi.Kõike paremat ka sulle, Stefan.Jindrich"

"Kui muretsete maksumuse pärast, on see palju odavam kui enamiku vähiravimite omaosalus ja
mõned kodus kasutatavad vähiravimid ei ole kindlustusega kaetud.Kui keegi mu perekonnast
vajaks seda õli vähi vastu, leiaksin võimaluse.Edu!!!!" Lisa

--  Olen nõus,  Lisa,  õli  on palju odavam ravimeetod,  kui  võtta arvesse kõiki  muid kulusid ja
kulusid.Lisaks  on  see  võrreldamatult  ohutum  kui  miski,  mida  meditsiinisüsteem  pakuks,
rääkimata sellest, et see töötab palju tõhusamalt ja usaldusväärsemalt ning seda on kindlasti
lõbusam võtta kui mürki või kiirgust.JB

K.Miks  kuiva  materjali  jahvatamine  põhjustab  THC  kadu?Kas  sellele  on  mingi  seletus?
A.Kas olete kunagi jahvatanud tõeliselt tugevat punga?Kui tegite, peaksite teadma, miks.See
valge  pulber,  mis  on pärast  jahvatamist  laua  ümber,  on  THC (või  trihhoomid)  ja  see oleks
pidanud õli sisse jääma.Lisaks on see jahvatamisel liiga peeneks ja eemaldate õlis palju seda,
mida te tegelikult ei soovinud.

Kuivatage terved pungad luust kuivaks pärast nende niisutamist tööstusbensiini või teie valitud
lahustiga, kuid ärge puudutage neid palju enne töötlemist, sest iga kord, kui puudutate, kaotate
osa.Jahvatatud materjalist toodetud õlid on oluliselt nõrgemad kui pärast niisutamist purustatud
pungadest toodetud õlid.

Esimene kiirpesu on kõige tugevam ja eemaldab umbes 70% saadaolevast THC-st, teine riba
umbes 20% ja kolmas umbes 5%.Kui sa seda jahvatad, saad kõik kolm pesu (tegelikult neli)
oma õli sisse ja sa ei taha seda.Kvaliteet kvantiteedi ees.JB

K.Ma tean, et soovitate RSO-d ise teha, kuid ambulatooriumis on mõni kohalik ja ma lihtsalt
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mõtlesin, milline peaks olema selle õiglane hind?

A.Ühe grammi õli tootmiseks on vaja 4-7 g kvaliteetset punga, nii et see peaks olema "õige
hind".Ärgem arutleme kanepi naeruväärsete hindade üle, minu jaoks on 60g annuse õige hind
50-100 USD (või vähem, kui seda kasvatataks seaduslikult suures mahus avamaal).Ma ei ütle,
et  ma  tean,  kust  seda  hetkel  selle  hinnaga  saada.Kõrgeima  kvaliteediga  õli  maksab  teie
elukohas sama palju kui kõrgeima kvaliteediga materjal.JB

"Pidin lihtsalt värskendama ja teile teada andma, et olen endiselt elus!Mul läheb suurepäraselt
ja  ELUS peaaegu kaks aastat  pärast  seda,  kui  mulle  öeldi,  et  mul  on jäänud 3 kuud.Ärge
uskuge oma arste!Tänan veel kord, et aitasite mu elu päästa! ” Lee

Dekarboksüleerimine

"Praegu ma dekarboksüleerin kogu taime, samuti valmistan RSO-d ja võid/õlisid." Cheryl
--  Ärge  dekarboksüleerige  kogu  taime.Valmistage  õli  ülikuivast  pungast  (ärge  kärpige,  ärge
puudutage  seda  liiga  palju,  kaotate  alati  soovitud  THC).Valmistage  õli,  seejärel
dekarboksüleerige õli (pane see umbes tunniks 130 °C juures elektriahju).Ärge tehke taimedega
enne õliks töötlemist midagi.Mida vähem neid puudutate, seda parem.JB

"Süsivesinike  eemaldamiseks  pange  lihtsalt  tunniks  ajaks  ahju  temperatuurile  266  kraadi
Fahrenheiti  (130 °C), saate pärast seda, kui  olete riisipliidis või keedupotis kogu lahusti  ära
põletanud." Ryan
-- Ma ei  kasutaks aga potti.Ühel päeval põletate oma õli  ära.Riisikeetja lülitub välja,  see on
tõesti parem variant, ma ütleksin.JB

"Õige dekarboksüülimine on täiusliku  õli  valmistamisel  väga oluline  osa,  kuna toores taimei
paku  palju  puhast  delta9-THC-d  ja  CBD-d,  selle  asemel  on  happed  THCA  ja
CBDA.Karboksüülrühma  eemaldamiseks  on  protseduur  kuumutamine.Tehke  seda  väga
ettevaatlikult,  et  mitte  oma  väärtuslikke  molekule  ära  põletada.Leidsin  ajakirjast  Journal  of
Chromatography hea märkuse, mis peaks olema õli soojendamiseks vajalik temperatuur ja aeg,
sest  olenevalt  riisikeetjast  ei  pruugi  temperatuuridest  piisata.Seega  on  hea  mõte  lasta  õli
kuumutada vähemalt 27 minutit min. 122 kraadi Celsiuse järgi.Kontrollige alati oma kütteplaadi
temperatuuri digitaalse mõõteseadmega, et vältida õli ülekuumenemist.Allolevas tabelis näete
peamiste kannabinoidide keemistemperatuure, milleni te ei tohiks kunagi jõuda, muidu keedate
need ära.Lisaks  märgin,  et  see on õige,  mida Rick  oma videotes  kogu aeg ütles,  et  õli  ei
kuumutata  üle,  kuid  raviõli  valmistamiseks  on  vaja  soojust.Temperatuur  on  vähemalt  106,2
kraadi  Celsiuse  järgi  vajalik  õige  dekarboksüülimisprotsessi  jaoks  diagrammil  määratud  aja
jooksul umbes tund.Kui teie õlil on ainult THCA ja CBDA happeline vorm, ei ole see nii tõhus,
kuna happed ei sobi eriti hästi CB1 ja CB2 retseptoritega.Nii et hoolitsege selle eest, et teeksite
seda õigesti, sest see, mida Ricki ütles, on tõsi, ainult kõige paremini valmistatud õli saab elus
toime tulla.(…)

Jah,  vaadake ja  tõlgendage seda teadusdiagrammi,  et  mõista,  et  dekarboksüülimisprotsess
toimub  kogu  aeg,  kui  soojendate  riisikeetjas  kannabinoidide  lahustivedeliku  segu.Seega
näitavad graafikud, et maksimaalse dekarboksüülimise saavutamiseks on väga palju aega viia
temperatuuri 130 kraadini Celsiuse järgi.Kõik on temperatuuri ja parima taseme saavutamise
aja küsimus.

Kui kasutate digitaalset temperatuurimõõteseadet ja paned selle kogu protsessi ajaks riisikeetja
põhja, et lahusti aurustuda, näete, et alles protsessi hilises faasis, kui veepiisad tulevad sisse
viimases etapis.  pliit,  temperatuur tuleb umbes 100-110°C.Kuid aeg selles vahemikus ei  ole
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enamasti  kogu  dekarboksüülimisprotsessi  jaoks  piisavalt  pikk.Pärast  seda  kuumutad  õli
pisikeses teraspotis kuumutusplaadil pikemat aega.Nii kaua, kui ei mingit tegevust (pole enam
gaasimulle),  soojendate  ja  ootate.Kontrollige temperatuuri  ja  ärge minge umbes poole tunni
jooksul kõrgemale kui 130 kraadi Celsiuse järgi.Pidage meeles, et THC keemistemperatuur on
157 kraadi C, seega ärge riskige ülekuumenemisega, muidu aurustuvad soovitud kannabinoidid
ja lenduvad minema...

Sisuliselt  ei  ole  oluline  saavutada  dekarboksüülimise  tippkogus,  nii  kaua  saad  hiljem  oma
kehasse  piisavalt  õli.Huvitav  on  see,  kui  palju  peaksite  võtma  ÜKS  grammi  päevas  või
rohkem.Muidugi, kui palju õli vajate, sõltub sellest, kui palju delta9THC-d tegelikult õlis on – see
tähendab, kui tõhus oli dekarboksüülimine.Kui järgite Ricki soovitust ja lasete õlil piisavalt kaua
kuumutada 130 kraadini C - kõik läheb hästi.See ei sõltu sellest,  millist  lahustit  te kasutate.
Stephan

Lahustid
"Olin  lahusti  (bensiini)  otsas,  kuni  sain  teada,  et  mõnda  levinud  taimeõli  (rapsi-  või
rapsiseemneõli) toodetakse väga sarnasel viisil." Graeme

"Liino  on  petrooleetri  kaubanimi,  nii  et  proovige  otsida,  et  peteetril  on  palju  tööstuslikke
kasutusviise, rasvaeemaldajaid värvilahustite jaoks." Al

"PIDage meeles, et THC ja CBD on mittepolaarsed...ja klorofüll ja H2O on polaarsed...Nii et
parim õli on valmistatud mittepolaarse lahustiga...see on puhas...ilma klorofüllita. Michael

"Üks mu keemikust sõber lihtsustas minu jaoks kogu lugu ja selgitas mulle, miks tööstusbensiin
võib olla parem (kuigi tema arvates mitte oluliselt): tööstusbensiin on mittepolaarne lahusti, nii et
see  ekstraheerib  mittepolaarseid  molekule  kergemini  ja  tõhusamalt  (THC  ja  CBD  on
põhimõtteliselt mittepolaarsed molekulid) ja jätab polaarsed molekulid välja.

Isopropüülalkohol (ja selle jaoks eeter) on nõrk polaarne lahusti, nii et see on selleks otstarbeks
väga hea,  kuid  võib-olla  natuke vähem kui  tööstusbensiin  –  kuna  JB ütleb,  et  nad  testisid
mõlemat ja need olid tugevamad.EDIT: Oh, jah, ma oleks peaaegu unustanud: ta ütles ka, et
pole karta, et bensiin (või iso) jääb lõpptootesse, kui järgida Rick Simpsoni retsepti (mu sõber
ütles,  et  plastämbrit  ei  tohi  kasutada,  aga klaasist  või  roostevabast  terasest)  ja  kui  te  pole
kindel,  tehke lihtsalt  seda,  mida JB alati  ütleb – lisage veidi  vett  ja pange see ahju, et see
täielikult aurustuks.Ta kasutaks siiski isopropüülalkoholi, sest sa oled kindel, et see on see, mis
see olema peab...” Sandra

--  Sandra,  meetod,  mida  Rick  maailmale  näitas,  on  kõige  elementaarsem,  lihtsam  ja
taskukohasem.See on peaaegu lollikindel, kui järgitakse T-le antud juhiseid.Klaas on hea, kuid
see puruneb ja te ei taha, et see juhtuks, mitte kunagi.Roostevaba on muidugi ok.99,9% iso
töötab ok, kuid me kasutaksime võimalusel ka ise heledat alifaatset naftat.Või eeter.JB

«Soovitan  ka  kõik  enne  väljatõmbamist  võimalikult  külmaks  lasta.Enamik  paneb  alkoholi,
kanepi,  anumad ja kõik  ekstraheerimisega seotud 24-48 tunniks sügavkülma.Nii  saate palju
puhtama toote.Teie saagikus on väiksem, kuid te ei  vaja nii  palju.Vabandust  kirjavigade või
puuduvate sõnade pärast, MS on imelik ja mul pole ravimeid, lol.Õnnistage." Chuck

--  Chuck,  külmutamine on hea ja  hea,  kuid  seda ei  ole  vaja  teha,  kui  töötate kvaliteetsete
mittepolaarsete  lahustite  ja  lähtematerjaliga.Lisaks  ei  meeldi  meile,  kui  käed  külmetavad,
toatemperatuur  sobib  meile  hästi  ja  meil  ei  teki  pärast  paari  kuud  või  aastat  pungade
külmutamist  probleeme  artriidiga.Lisaks  valmistatakse  õli  sageli  kohtades,  kus  pole
sügavkülmikuid.Niisiis, jah, võite selle soovi korral külmutada, kuid me ise seda ei teeks.
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Ma ise ei armasta külmutatud köögivilju, väldin nende söömist igal võimalusel, nii et ma ei saa
aru, miks peaksin tegema erandi ja külmutama just selle köögivilja, mis mulle neist kõigist kõige
rohkem maitseb.Aga jah, see võib aidata, kui peate õli ekstraheerimiseks kasutama alkoholi, nii
et ma pole selle vastu täielikult.

Asi on selles, et me ise ei kasuta alkoholi lahustina (või parem: see pole meie esimene valik),
ma ei näe ühtegi põhjust, miks peaksin maksma riigile lisamaksu lahusti eest,  mis aurustub
niikuinii (kui te ei kasuta destillaati, mida me teeme igal võimalusel).Ma saan osta liitri heledat
tööstusbensiini umbes 3-4 dollari eest, liiter 99% alkoholi maksaks palju rohkem ja see toodaks
vähem õli ja see õli ei ole tõenäoliselt nii hea kui heleda nafta või 99,9% isoga toodetud õlid. .

Kus siis täpselt on alkoholi lahustina kasutamise eelis?Ma ei näe ainsatki ratsionaalset põhjust,
miks  tuleks  alkoholi  eelistada  puhtale  madala  keemistemperatuuriga  kergele  alifaatsele
tööstusbensiinile,  kui  arvestada,  et  õlis  ei  ole  lahustijääke,  mille  pärast  õli  õigel  tootmisel
muretsema peaks.Kui seda ei toodeta korralikult,  on või võib õlis lahustijääke olla.Kuid ärge
süüdistage meid valesti toodetud õlides, me ei saa tõesti vastutada teiste poolt tarnitud õlide
kvaliteedi puudumise eest.Nii lihtne see ongi.JB

"Kui  RSO on  korralikult  valmistatud,  ei  mahuta  enamikku teie  kasutatavast  lahustist.Samuti
kuna RSO ravib vähki ja kõik, mida sööte/hingate, põhjustab nimetatud vähki.Ma ei muretseks
liigsete jääkide pärast, kui neid üldse on.RSO võib omakorda fikseerida nimetatud rakud/DNA,
mida võidi  esmase allaneelamise ajal  muuta.Kui  lahusti  suutis  kahjustada,  parandab tegelik
THC õli sees kõik lahusti jääkide tekitatud kahjustused. Amanda

-- Amanda sai õigesti aru.Need, kes on sunnitud kinnisideeks mõne ppm lahusti jääkidest, mis
võivad õlisse jääda, peaksid õli  lihtsalt vaakumpuhastama.See pole üldse raske.Kes seda ei
tee, ei pea ikka väga muretsema.

Isegi kui õlis oleks 0,1% lahustijääki (mis oleks nagunii liiga palju,tavaliselt on seal mõnisada
ppm, võib-olla, kui õli on toodetud korralikult puhtast heledast naftast, mille keemistemperatuur
on umbes 80-100°C), oleks 60-grammises õliannuses 0,06 g jääki, mis sööks ära. kahe või
kolme kuu jooksul.

Mulle isiklikult see muret ei valmista, see on kindel, see on palju alla toidu piirnormide ja palju
alla lahustijääkide koguse, mida olete oma toidus juba nagunii söönud.Mis sa arvad, millest
enamik  taimeõlisid  toodetakse?Lahustite  puhul  samad  või  sarnased  süsivesinikud,  mida
kasutame lahustitena.

Lubage mul lihtsalt küsida – kas te tõesti pesete alati käsi, kui autosse bensiini valate?Kui te
seda teete, muretsege jätkuvalt võimalike lahustijääkide pärast korralikult toodetud õlis.Kui ei,
või kui mäletate vähemalt ühte korda, kui te neid ei pesnud, leidke midagi muud, mida teha, sest
muretsemiseks on tõesti palju muid tõsisemaid probleeme.

Igas sissevõetud tabletis on palju rohkem mürki, see on kindel.Ja mis puutub naftatoodetesse –
kas te võtate näiteks vitamiine?Kas teadsite, et enamik neist on valmistatud nafta derivaatidest?

Ja kui arvate, et te ei paneks kunagi midagi naftast valmistatud suhu, siis lubage mul küsida -
millega  te  hambaid  täpselt  pesete?Puutüki  või  hambaharjaga?Ja  kuidas  on  lood  teiste
naftapõhisest  plastist  valmistatud hambahooldustoodete ja  -tarvikutega?Kas te ei  kasuta või
pole  ühtegi  neist  kasutanud?Kui  teil  on  või  on,  siis  on  jällegi  muud  teha,  kui  muretseda
lahustijääkide pärast korralikult toodetud RSO-s.JB

"Väga lihtne seletus lõputule küsimusele ...Olen ise õli valmistamiseks kasutanud naftat, isot,
alkoholi  ja  butaani...Ja  kaugelt  parim  ...  puhtaim  ...tugevaim...ja  parima  maitsega  õli  oli
naftast...Ma ei saa aru, mis inimestele ei meeldi... Õigesti tehes ei jää kütust üldse järele...ja
tööstusbensiin näib ka taimedelt rohkem lahti võtvat ...See teeb seda palju kiiremini...Nii puhtam
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õli...(kuldne)...” Peeter

"Need inimesed tulid  mulle nende veebisaidil  järele.Erini  seltskond vihkab maad, millel  Rick
kõnnib.Ja nad löövad kampa kõiki, kes Ricki mainivad.Minu arvates EI OLE see see, mille eest
tervendajad seisma peaks.

Kogu naftaliin on minu jaoks ettekääne Ricki nuhtlemiseks.Sest lõpuks teavad kõik, et kanepiõli
kõrvaldab naftas sisalduvad toksiinid.Rick pooldab tööstusbensiini, sest enamikul inimestel on
seda  lihtne  leida.Rick  ütleb  selgelt,  et  tema  eelistus  on  eeter  –  ja  talle  meeldib
destilleerija.Tööstusbensiin toodab tugevat õli – see on võtmetähtsusega – tugevat õli – midagi,
mille vasturääkijad jätavad välja.Teraalkoholist ei saa tugevat õli – ja need, kes Ricki prügi maha
viskavad, teavad seda.Tööstusbensiin on ettekääne inimeste segadusse ajamiseks – et nad
saaksid öelda, et nende õli on parem.Kus need inimesed olid enne Ricki – kus sa olid palun?”
Tom

Kerge  nafta  on  fraktsioon,  mis  keeb  30–90  °C  ja  koosneb  5–6  süsinikuaatomiga
molekulidest.Raske  tööstusbensiin  keeb  90–200  °C  ja  koosneb  6–12  süsinikuaatomiga
molekulidest.Tööstusbensiini  kasutatakse peamiselt  lähteainena kõrge oktaanarvuga bensiini
tootmiseks  (katalüütilise  reformimise  protsessi  kaudu).Seda  kasutatakse  ka  bituumeni
kaevandustööstuses  lahjendina,  naftakeemiatööstuses  olefiinide  tootmiseks
aurukrakkimisseadmetes  ja  keemiatööstuses  lahustite  (puhastus)  jaoks.Sellega  valmistatud
tavalised tooted hõlmavad süütevedelikku, laagripliitide kütust ja mõnda puhastuslahust.

"Laustid, nafta, naftadestillaat...Kõlab mürgiselt nagu metalaboratoorium või midagi sellist.Palun
töötage välja meetod veega töötlemiseks.Kas see on võimalik?" kristlane

--  Te ei  tooda  sama ainet  kui  meie  ja  see  nõuab  palju  tarbetut  lisatööd,  mille  tulemus  on
tunduvalt halvem.JB

"See  on  liiga  halb.Soovin,  et  oleks  võimalus.Lahustid  ja  nende  jäägid  on  mürgised  ja
ohtlikud.kristlane

-- Õli nõuetekohasel tootmisel pole jääke, mille pärast peaksite muretsema.Kas võtaksite seda
lahkelt kui tõsiasja?Mis sa arvad, millest enamik taimeõlisid toodetakse?JB

"Lisiini keemiline valem on CnH2n+2.Kergbensiinil on 5 ja/või 6 süsinikuaatomit, mis taanduvad
C5H12-ks  ja  C6H14-ks,  tuntud  ka  kui  pentaan  ja  heksaan.Nii  et  see,  mida  te  otsite,  on
tööstusbensiin, mis on puhtalt pentaani ja heksaani segu. Wouter

"Tahtsin lihtsalt  postitada midagi  lahustite  kohta.Ma läksin oma sõbra juurde,  kellel  on mitu
keemia doktori- ja magistrikraadi, ja küsisin temalt, mida ma saaksin teha, et nafta õlist täielikult
eemaldada.Ta ütles: "Võtke 5 ml isopropüülalkoholi  ja segage see sisse, kui see on viimast
korda  mullitamise  lõpetanud.See  aurustub  ja  võtab  tööstusbensiini  endaga  kaasa.Toksiline
lahusti muutub seejärel mittetoksiliseks lahustiks.See pole minu pärisnimi, on kahju, et ma ei
saa oma tegelikku kontot kasutada, sest kardan vallandamist või õena palkamist. Bobbie

Ühendkuningriigis naftasaaduste leidmiseks otsige sõna „paneeli pühkimine” või „kiire paneeli
pühkimine”.See on toode, mida kasutatakse auto keretöödel, metalli puhastamiseks ja jääkide
jätmiseks.Raskus  on  leida  täpsete  koostisosade  üksikasjalik  loetelu,  kuna  need  võivad
erineda.99,9% isopropanooli peaks olema lihtne leida. Em

"Oleme teie protsessi  VM&P naftaga jälginud ja kõik  läks plaanipäraselt,  välja arvatud paar
esimest süstlatõmmet, mis tulid oodatust veidi  vedelamad.Lisasin paar tilka vett  ja proovisin
uuesti  ja  tundub,  et  kõik  on korras.Minu  ainus  mure/küsimus  on maitse.Maitseb  ikka  nagu
lahusti.Kas see on okei või pean ma midagi enamat tegema?Selle saaja magab umbes 12 tundi
iga  kord,  kui  ta  õli  võtab.Kas  see  on  õige,  kuni  tal  tekib  tolerants?Igasugune  abi  on  väga
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teretulnud. ” Pamela

-- VM&P ei tundu olevat hea lahusti (kuigi mõnel ohutuskaardi lehtedel öeldakse, et see peaks
olema sama aine, mida me tahaksime kasutada).Tundub, et see on raske tööstusbensiin ja see
ei paista täielikult ära keevat ja tundub, et see nõuab täiendavat hoolt.

Ma lisaksin veidi vett ja panen mõneks tunniks, võib-olla üleöö, elektriahju, mis on seatud 130 °
C, või kuni lahusti on täielikult kadunud, mõned ütlevad, et lahustijääkide eemaldamiseks kulub
kuni neli päeva.Lahusti järelmaitset ei tohiks olla, kui õli on korralikult toodetud ja õli ei tohiks
olla  vedel,  pigem  määrde  moodi.Veenduge,  et  õli  oleks  tõesti  korralikult  filtreeritud,  kuna
lahustijäägid kipuvad taimsete materjalide külge kleepuma.

Tehke lihtsalt sõrmetest lahustiga, mida soovite kasutada.Kastke sõrm sellesse ja vaadake, kas
see aurustub täielikult 30 sekundi jooksul või kiiremini.Mida kiiremini see aurustub, jätmata kilet,
seda parem.

Kui te ei saa hankida puhast kerget alifaatset tööstusbensiini (Euroopas nimetatakse seda ka
bensiiniks, küsige CAS-i numbrit 64742-49-0, seda müüakse paljude erinevate nimetuste all,
mitte  seda  tüüpi,  mida  kasutatakse  autodes  kütusena,  vaid  seda  tüüpi,  mida  kasutatakse
lahustina). või värvivedeldi), valiksin 99% või isegi parem 99,9% isopropüülalkoholi – seda näib
olevat võimalik leida peaaegu kõikjal maailmas.

Hetkel  eelistame  kerget  alifaatset  (madala  keemistemperatuuriga,  hüdrogeenitud)
tööstusbensiini, sest see annab paremaid ja tugevamaid õlisid kui enamik teisi praegu kasutusel
olevaid lahusteid.Mida vähem on õlis taimseid materjale ja klorofülli, seda paremini see ravimina
toimib, seda paremini maitseb ja tugevam on.Kogu nipp seisneb selles, kui tugev ja rahustav õli
on.Mida tugevam ja rahustavam, seda parem.JB

“USA-s EI müüda õiget tööstusbensiiniMitte Tractor Supply'is, Home Depot'is ega Lowes'is ega
isegi  Sherwin  Williamsis.Seda  müüakse  siiski  Kanadas.Mul  on  sõber,  kes  destilleerib  selle
temperatuurini  100 °F ja salvestab selle,  mis lahusti  ära tuleb,  õli  valmistamiseks kasutada.
Steve

"Kui te elate USA-s, ei saa te õiget tööstusbensiini, kogu USA-s valmistatud tööstusbensiini ei
saa  usaldada,  kuna  seda  tüüpi  lahustites  on  koostisainete  suhtes  kehtestatud  lõdvalt
reguleeritud regulatsioon.USA-s ei saa te kunagi puhast tööstusbensiini, isegi VM&P võib ühest
pudelist  teise  olla  täiesti  ebaühtlane  ja  seda  isegi  ei  reklaamita  puhtana.Kanadas  tehakse
puhast  tööstusbensiini  ja  see  on  ISO või  Grain  alkoholiga  võrreldes  parim  lahusti,  ära  tee
tohutut viga ja raiska ravimeid või, mis veelgi hullem, tee vale lahusti kasutamisega enda või
kellegi  teise veelgi haigemaks.Olge hoiatatud, et USA-s saadaolevast tööstusbensiinist  saab
isegi õli, mis näeb välja täiesti selline, nagu peaks, kuid siiski võib see teid väga haigeks teha.
Chase

-- Asjaolu, et puhast alifaatset tööstusbensiini ei paista kõikjal USA-s müüdavat, ei tähenda, et
puhast  alifaatset  tööstusbensiini  CAS-numbriga 64742-49-0  ja  keemistemperatuuriga umbes
60–80 °C pole olemas või et see on olemas. ei tooda õigel kasutamisel paremat õli kui enamik
teisi lahusteid.Kui te ei saa puhast heledat tööstusbensiini, oleks meie teine valik 99% või isegi
parem 99,9% isopropüülalkohol.

Aga  alla  ma  siiski  ei  jätaks  -  taimedest  õlide  ekstraheerimiseks  kasutatakse  kerget
tööstusbensiini  vms  lahusteid,  seega  uuriksin  taimeõlitootjate  käest  ja  vaataks,  mida  nad
kasutavad.Kus ma Euroopas elan, saan lahustit osta praktiliselt igast ehitus- või värvipoest, see
on üks levinumaid tehnilisi vedelikke, mida lapsepõlvest mäletan, kasutasime seda rattakettide
jms rasvatustamiseks ja praktiliselt kõigil oli pudel. sellest kodus.Nii et kogu see lõputu debatt
lahustite üle tundub mulle natuke naeruväärne.Õige heleda tööstusbensiini  kasutamisel pole
lahustijääke,  mille  pärast  peaks  muretsema,  võib-olla  mõni  ppm,  nagu  enamikus  odavates
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taimeõlides, mida toodetakse sageli peaaegu täpselt sama lahustiga, mida meie soovitame.JB

"Riisikeetjad on nõmedad.Elektriline küpsetusplaat ja 9x13 pürex-küpsetusvorm töötavad palju
paremini.Pürexist on õli palju lihtsam koristada ja teflon puudub.Temperatuuri modulatsioon on
ka palju paremini juhitav.Oled sügaval oma egos JB.Sa puutud kokku inimestega, kes on sinust
targemad.See  on  lihtsalt  nii,  nagu  see  on.Õppige  neilt  selle  asemel,  et  blokeerida  nende
teadmised oma meelest.Igaühel on väike pusletükk JB. Jody

--  Jody,  muidugi,  pyrex on suurepärane,  eriti  kuni see puruneb ja sa kaotad kogu õli.Peate
mõistma, et need on olulised juhised, mis on mõeldud kasutamiseks kogu maailmas võimalikult
väikese varustusega.Paljud inimesed ei saa mõnes riigis endale riisikeetjat  lubada ega isegi
leida, see pole nii lihtne, kui kõik arvavad.

Muidugi võime teile näidata väga keerulist ja kulukat õli tootmise viisi, kuid te peaksite mulle
lubama, et istute siin iga päev terve aasta ja vastate selle kohta käivatele küsimustele.Enamik
inimesi ei ole veel riisikeetjat õppinud ja nad sooviksid töötada ka teist tüüpi ekstraheerimisega,
peamiselt usust lähtuvalt või seetõttu, et nende arvates tuleks midagi teha teisiti.

RSO-d  toodetakse  nii,  seda  on  inimeste  peal  testitud  ja  see  toimib.Mis  puudutab  muid
meetodeid,  siis  ma arvan,  et  oleme neid  aastaid  proovinud,  ärge arvake,  et  me pole  seda
teinud.Kuid ma tean ainult seda, et ühtegi teist meetodit pole nii paljude inimeste peal sellise
eduga  proovitud.Ja  pidage  meeles,  et  alustame  sealt,  kus  teised  on  lõpetanud,  meie
terminalipatsiendid vajavad parimat õli, mida nad saavad – ja see on RSO.Meeldib või mitte.JB

Kerge  alifaatne  tööstusbensiin  töötas  suurepäraselt,  maitses  suurepäraselt,  minu  õlisse  ei
jäänud ühtegi lahustit.Kui järgite Ricki juhiseid täpselt, ei tohiks teil probleeme tekkida. Rick

"Lisiinil  on kaks peamist kategooriat  - kerge ja raske.Kerge nafta EI sisalda benseeni,  mida
Raina mõtles (mitte heksaani).Kuigi ma ei soovita isegi heledat tööstusbensiini, välja arvatud
juhul, kui kanepiekstrakti saab pärast tootmist tööstusbensiini jääkide suhtes testida, võib seda
kasutada, kui see on kõik, mida saate lahusti jaoks saada.Peamine on veenduda, et keedate
ekstraktipaksu  määrdega  --  sel  hetkel  peaks  enamus  tööstusbensiinist  kadunud
olema.Destilleerimisseadmete kasutamine on viis  valmistada puhtaimat,  lahustivaba õli,  kuid
see ei ületa enamiku tavaliste inimeste võimekust.Loodetavasti aitab see. ” Mark

"Raina, ma ei hakka sinuga vaidlema.Wikipediast: "Petrooleetrit, hoolimata selle sünonüümist
bensiinist, ei tohiks segi ajada benseeni ega bensiiniga ega ka bensiiniga, kuigi paljud keeled
kutsuvad seda bensiinist tuletatud nimetusega, nt "Benzin" (saksa keeles), " benseen" (hollandi)
või "benzina" (itaalia).Petrooleeter on alkaanide, nt pentaani, heksaani ja heptaani segu, samas
kui benseen on tsükliline aromaatne süsivesinik C6H6.Samuti ei tohiks petrooleetrit segi ajada
orgaaniliste  ühendite  klassiga,  mida nimetatakse eetriteks  ja  mis  sisaldavad funktsionaalset
rühma  RO-R.  Minu  taust  on  mikrobioloogia  -  kus  ma  õppisin  orgaanilist  keemiat,  natuke
biokeemiat  /  mõnda  anorgaanilist  keemiat...  Ma  kindlasti  ei  tea  seda  kõike,  aga  ma  tean
natuke.Kerge  tööstusbensiin  EI  sisalda  benseeni  –  punkt.Jätan  teie  kommentaari
tähelepanuta.See oleks kõigi huvides, kui te ei esitaks väiteid väljaspool teaduslikke andmeid.
Mark

"Ei ole õige, lahustite jäägid on enamasti mürk!THC EI suuda parandada mürgist põhjustatud
südamepuudulikkust.Suuremad farmaatsiaettevõtted on need, kes peavad seda toodet tootma,
või inimesed, kes on läbinud ohutuse sertifitseerimiskursuse, MITTE koduõue kanepihuvilised.
Derek

--  Nad võivad vabalt  ise õli  teha,  mul  pole sellega probleeme.Puuduvad lahustijäägid,  mille
pärast peaksite muretsema, kui õli on õigesti toodetud.JB

„JB, sa oled pühak, et talud päevast päeva sadu veidraid kaebusi ja küsimusi.Tahan teid lihtsalt
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tänada selle eest, et olete siin ja olete aktiivne toetamas tervenemist propagandavoolu vastu,
mis üritab seda tööd õõnestada.Häbi neile, head teile!” Marilyn

„Mida sa tahaksid oma isale kinkida?Parimatest parim või midagi, mis näeb välja sarnane, kuid
millel pole lihtsalt  õigeid efekte?Kui valmistate ravimit Ricki juhiste järgi, on ebaõnnestumise
tõenäosus  ravi  ajal  väga  väike.Kui  valmistate  õli  "ekspertide  ja  teadlaste"  juhiste  järgi,
valmistate teistsuguse toote.Ja meie kogemuse põhjal ei pruugi see seda tööd teha nii hästi, kui
soovitame.

Kas sa tahaksid, et ma vait jääksin ja laseks neil madala kvaliteediga prügi tarnida?Või õpiksite
pigem minult/meilt ja teaksite, kuidas seda õigesti teha, et teil oleks samad tulemused, millest
meie patsiendid räägivad? JB

"Nõustun  JB-ga.Mõnikord  peate  jõudma  nendega  samale  intellektuaalsele  tasemele  ja
kasutama sama taktikat kui inimestega, kelle poole püüate jõuda.Olgu see siis nääklemine või
draama.Mõned inimesed reageerivad ainult draamale ja tülile.Nii kurb kui see ka pole.Enamik
inimesi on sel viisil veel ebaküpsed. Mitzi

"Ma kasutan 99% isopropüülalkoholi, mis oli mulle kõige hõlpsamini kättesaadav.Kasutan oma
põllukultuuride pungade kreemi, mis on 100% orgaaniline ja ilma pestitsiidideta, hästi hooldatud
ja luukuiva.masegage see mitme indica tüvega.Ravisin Hodgkini lümfoomiga patsienti, ta oli 4.
staadiumis ja 6 kuu jooksul pärast õli võtmist vastavalt juhistele on ta nüüd vähivaba!!Aitäh Rick
Simpsonile  ohvrite  eest,  mille  tegite selle  teabe kõigile  kättesaadavaks tegemisel!Just  hiljuti
pöördus minu poole abipalvega üks 4. staadiumi vähihaige, tal on ühes neerus kasvaja, mis ei
tööta.Palvetades, et saada kaks kinnitatud ravi järjest.Jumal õnnistagu teid Rick Simpsonit ja
JB-d, jätkake sõnumi levitamist ja inimeste harimist selle imelise tervendava kanepiõli  kohta.
Kasvajumalanna

-- Mitme tüve segamine on alati hea mõte.Vaadake lihtsalt, te ei tea, mille jaoks konkreetne tüvi
täpselt sobib, nii et kui segate mitut tüve, saate palju parema tekimõju.Lisaks viivad sellised õlid
teid  palju  kõrgemale  –  need,  kes  "meelelahutuslikult"  suitsetavad,  teavad,  millest  ma
räägin.Kujutage ette,  et  istute oma sõpradega maha ja lasete igaühel  esitleda oma parimat
sõpra.Paari tunniga ei jõua enam palju ära teha.Ja see on efekt, mida vajate parimate tulemuste
saavutamiseks,  nii  et  jällegi,  tüvede  segamine  on  õige  tee.Parimate  soovidega  ja  aitäh,
GrowGoddess,  mul  on  alati  hea  meel  kuulda  inimestest,  kes  lihtsalt  järgivad  juhiseid  ja
saavutavad tulemused, millest me räägime.JB

"Ma  kasutan  isopropüülalkoholi  null  kraadi  Fahrenheiti  juures.  Ainult  roostevabast  terasest
anumates ja väljatõmbamiseks sõelale seatud kraan. Seejärel filtreerin läbi kolm suurt kohvifiltrit
teise panni kohal olevas kraanis. Lõpptulemused on filtris ainult trihhoomid. See retsept on see,
mida ma kasutasin C-hepatiidi võitmiseks. Michael

"Tere, JB, mul on probleem elektrilise riisipliidiga, kõik, mida ma olen näinud, langeb 100 ºC-ni,
vaatasin kõiki turul olevaid kaubamärke ja kõigil neil on termostaat, mis lülitub välja, kui sisu
saavutab temperatuuri.Mida te soovitate?" Cristina

-- Cristina, milles täpselt probleem on?Võite õli alati panna 130°C (266°F) elektriahju ja jätta
sinna umbes tunniks seisma ning sel viisil dekarboksüleerida.JB

“Kui  temperatuur  jõuab  100°C  juurde,  lülitub  elektriline  riisikeetja  välja!Lahusti  ei  jõua
temperatuurile 110 °C. Cristina

-- Ma arvan, et lahusti ei saavuta seda temperatuuri, sest see keeb ära.Jätkake lahusti keetmist
seni, kuni pliit esimest korda välja lülitub (viimasele partiile lisage paar tilka vett).Seejärel laske
sellel jahtuda ja lülitage see uuesti sisse.See on kõik, mida me teeme.JB
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"Lülitab uuesti sisse ja lase keema, kuni see taastub?Siis lülitub välja ja õli on juba valmis?"
Cristina

-- Lülitage riisikeetja sisse, keetke välja, kuni see esimest korda peatub, seejärel oodake viis
minutit,  kuni  see  jahtub,  lülitage  see  uuesti  sisse  ja  oodake,  kuni  see  teist  korda  välja
lülitub.Seejärel valage õli roostevabast terasest tassi ja pange see tunniks ajaks 130°C (266°F)
ahju ning teie õli on valmis.JB

-- Aitäh JB, sa päästsid mu elu.Cristina

„Te hingate õli valmistamise ajal naftat sisse.Te hingate MÜRGI, kui te seda teete.Kui tunnete
selle lõhna, olete juba surnud.Olen oma elus sadu kordi nuusutanud Colemani lennukikütust,
zippo-süütajakütust  ja  osaliselt  puhastus-  ja  tööstusrakendustes  kasutatud  tööstusbensiini
lõhna...Pole veel surnud.Lol.Tõsiselt...Kui kasutate puhast lahustit (ilma lisanditeta) ja keedate
lahusti korralikult maha, lisades lõpuks kõrgema keemistemperatuuriga vett, olgu selleks iso,
alkohol  või  tööstusbensiin,  siis  saate  selle  kõik  välja.Aasta  jooksul  oma  autosse  gaasi
pumpades  neelate  palju  rohkem  naftat,  kui  saaksite  elu  jooksul  korralikult  valmistatud  õli
kasutades. Matthew

„Ühe molekuliga Big Pharmi lähenemine ravimite väljatöötamisele EI põhine tervisel, tulemuste
teadusel...  See  põhineb  patentide  kasumil  ja  on  täielikult  moonutanud  meie  suhtumist
taimsetesse ravimitesse.Enamik neist esineb looduslike puhvritega ja ühe ühendi eraldamine on
ebatõenäoline,  et  see oleks  sama tervislik  kui  nende kasutamine sellisel  kujul,  milles  need
esinevad.Etnobotaanikutel  on  100% õigus,  kui  nad  ütlevad,  et  kasulik  taime vorm on  see,
milleks see on /aretatud/ tehtud, isegi kui ainult loomasöödaotsijad levitavad parimate taimede
seemneid ja õietolmu.Raviks kasutatavad taimed on kõige tõhusamad, kui neid kasutatakse
meditsiiniliselt  nende  keemiliste  komponentide  loomulikus  vahekorras  –  vaadake
kanepiseemnete  EFA suhet  –  need  on  inimese  tervisele  optimaalsed.Miks  peaksite  välja
tõmbama ühe kolmest EFA tüübist, viimistlema seda ja nimetama seda imeliseks toidulisandiks
(kui tähelepanuta jäetakse ka kaks teist tüüpi, mille kombinatsioon on KÕIGE tervislikum vorm)?
See on rumal." Alan

K.Tere, JB, leidsin selle tööstusbensiini oma piirkonnas...(link) See ei ütle kerget naftat... kas
see ikka toimiks?Tänan veel kord kogu abi ja suurepärase teabe eest!

A.See peaks olema hele alifaatne tööstusbensiin – kontrollige MSDS-i, et näha, kas see on
puhas lisanditeta kerge bensiin,  Austraalias šelliit,  Euroopas (tehniline või tööstuslik)  bensiin
(bensiin,  mittebenseenja  mitte  autodes  kütusena  kasutatav  tüüp).Seda  müüakse  paljude
erinevate  nimede  all.Kasutatakse  värvivedeldajana,  lahustina,  rasvaeemaldusvahendina,
vanasti  oli  see  väga  levinud  olmelahusti  või  tekstiilirasvaeemaldusaine,  võib  kasutada  ka
süütevedelikuna jne.Keemistemperatuur umbes 60-80°C, mida madalam, seda parem.

Määrige osa puhtale Petri  tassile või kastke sõrm sellesse ja kui see aurustub kolmekümne
sekundi jooksul ega jäta õlist jääki, peaks seda kasutama.Tarnijaid on palju, ma ei oska öelda,
milline neist on parim või mida me hetkel soovitaksime, seega anname ainult üldised juhised.

CAS-i  number  64742-49-0,  puhas,  naftadestillaat,  võimaluse  korral  ilma  lisanditeta  ja
keemistemperatuur peaks olema võimalikult madal.Enamik rafineerimistehaseid toodab seda,
lihtsalt küsige neilt, mida nad ravimtaimede ekstraktide jaoks soovitaksid.

Teine  võimalus  on  99%  või  99,99%  isopropüülalkohol  või  väga  kallis  99%  toidu
alkohol.Isopropüülalkohol ja toidualkohol ei ole nii tõhusad kui lahusti kui tööstusbensiin ning
eemaldavad  õlis  rohkem  taimseid  materjale  ja  klorofülli,  muutes  selle  vähem  tõhusaks  ja
maitsekamaks,  mistõttu  soovitame  bensiini  kasutada  alati  võimalusel/saadaval.Parimate
soovidega, JB
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K.Rick, Mehhikos on "bensiin" vaid üks paljudest tööstusbensiini tüüpi tootenimedest.Palun, et
saatusliku vea vältimiseks oleks teie kasutatud tööstusbensiini teaduslik nimetus?

A.Otsige puhast kerget tööstusbensiini ilma täiendavate koostisosadeta.See on põhimõtteliselt
sama, mis Colemani kütus, mida näete alloleval fotol,  kuid otsige Colemani kütusele lisatud
roostevastaste lisanditeta tööstusbensiini.

Kui  saate  teada,  et  hele  alifaatne  tööstusbensiin  on  teie  riigis  keelatud  (nii  oli  näiteks
Hondurases),  otsige  99%  või  parema  99,9%  isopropüülalkoholi,  peaks  seda  olema  lihtne
leida.99% alkohol on kolmas lahusti, mida me kasutaksime, kuid teeme kõik endast oleneva, et
seda  vältida,  kuna  see  eemaldab  liiga  palju  klorofülli  ja  muid  soovimatuid  taimseid
materjale.Mõnele  meeldib  lahusti  ja  lähteaine  külmutada,  kui  nad  kasutavad  lahustina
isopropüülalkoholi või alkoholi.Me isiklikult ei kasuta neid lahusteid, välja arvatud juhul, kui me
peame  ja  meile  ei  meeldi  oma  käsi  külmutada,  seega  me  tegelikult  ei  propageeri  selle
külmutamist,  kuid  mõned  ütlevad,  et  see  aitab  parandada  õli  kvaliteeti.Kui  kasutate
mittepolaarset puhast madala keemistemperatuuriga kerget tööstusbensiini,  ei pea te midagi
sügavkülma ja juhiseid järgides saate ikkagi hea toote.JB

"Mul on lihtsalt hea meel, et inimesed uurivad uusi viise, kuidas seda teha, mis tähendab, et
uudised jõuavad kohale." Alicia

-- Loodame, et see ei ole teie, kelle peal õli  testitakse.Pigem kasutaksin seda,  mis on juba
tõestatud, eriti kui mul oli surmav haigus, nagu enamik meie patsiente teeb.Parimate soovidega
kõigile katsetajatele.JB

"Kõigepealt  soovitab Rick  Simpson kasutada NAPTHA-t.Seda peetakse üldiselt  mitte  heaks
valikuks ja enamik inimesi kasutab lahustina kõrget alkoholi, nagu Everclear.

Teiseks, mu poeg on kaheaastane, tal diagnoositi 15-kuuselt terminaalne aju- ja seljavähk.Ta on
saanud 8 kuud kõrge THC-ga kanepiõli, EI MITTE keemiaravi ega kiiritust saanud ning tema
kasvajad  kaovad!Tegelikult  on  enamus  neist  täiesti  kadunud,  ainult  üks  on  alles!!Kanepiõli
toimib!” Suzetta

“Fantastiline!!!Ma palvetan,  et  ta  paraneks täielikult  ja  see  kõlab  nii.Miks  ei  võiks  inimesed
suhtuda sellesse kui ravimisse, mitte kui uimastisse, et tõusta?See on meditsiin ja valitsus ei
taha, et me paremaks läheks, nad tahaksid pigem näha, et me sureme.Ka mul on olnud vähk ja
palju meditsiinilisi probleeme.Praegusel hetkel, alates 2013. aasta augustist, pole vähk tagasi
tulnud.Ma tõesti usun, et see on vähiravim.Miks ei võiks kõik tõele silmi avada!!!” Linda

--  Kerge  alifaatse  naftaga  toodetud  õlid  on  tavaliselt  tugevamad  kui  Evercleariga  toodetud
õlid.Mida tugevam ja rahustavam on õli, seda paremini see ravimina toimib.Nii et kui ma oleksin
teie  asemel,  siis  ma  mõtleksin  teie  kasutatava  lahusti  üle  ja  kasutaksin  selle  asemel
mittepolaarset lahustit.Parimate soovidega teile ja teie pojale JB

"Evercleari kasutamine annab õlile roheka varjundi.Nüüd jahime 99,9% ISO-d, kuna me ei saa
siit puhtal kujul kerget alifaatset tööstusbensiini. Sara

„Külmutage oma lahusti – Everclear 190 proof, 95% ja ISO 99% tuleks ööseks sügavkülmikusse
seada  ja  kasutada  kohe  pärast  sügavkülmast  väljavõtmist.Samuti  on  hea  mõte  pungade
külmutamine.Kui alkohol on sügavkülmas ja teed kiirpesu 3-5 minutit – kaks korda, kui alkohol
on veel päris külm, ei tohiks sellel olla rohekat tooni...” Jose

-- Mida vähem rohelist, seda parem.Mida vähem taimset materjali õlis on, seda tugevam on
see.See  on  mõttekas.Kui  otsustate  punga  ja  lahusti  külmutada,  töötaksin  tõenäoliselt
kinnastes.Kui kasutate head mittepolaarset lahustit ja head pungi, ei ole vaja midagi külmutada
ja saate ikkagi suurepärase õli.JB
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„Kas ma saan räsist head õli teha?Ja kasutate vähem naftat?" Jon

-- Sa ei tee head õli.JB

“Huvitav.Loomulikult arvasin ma vastupidist.Palun abi vaja?” Tielman

-- Mis abi?See pole see, te ei tee seda, millest me räägime, räsist.Võite selle lahustada heledas
tööstusbensiinis ja filtreerida ja see on tugevam kui räsi, kuid see pole ikkagi see ja 95-98%
THC õli sellest nagunii ei tee.JB

„Jindřich Bayer, millised on teie mõtted fööniksipisaratega küpsetamisest?Nagu ma paneksin
selle maapähklivõi tassi, see oleks midagi? LinZy

--  Linzy,  ma  tavaliselt  ütlen  inimestele,  et  pange  õli  peale  kõike,  mida  nad  sellega  teha
tahavad.Nii näete, kuidas õli seal on.See, mida me soovitame, on nii tugev, et peaksite nagunii
mõtlema mikrogrammides portsjoni kohta, nii et kui tõesti vaja, pange maapähklivõitopsi peale
tilk õli.Teate, et eelistame, kui inimesed söövad õli otse süstlast, sellel on oma eelised.Toiduga
segamine lahjendab ravimit alati.JB

"Kuid ärge mõistke oma fänniklubi hukka, sest küpsetamine ja või ekstraheerimine on osutunud
tervendavaks ja palju vähem kõrvalehoidvaks...Me kõik osaleme selles võitluses koos, palun
ärge mõistke hukka teiste katseid. Pamela

"Pamela, küpsetamine ja või ekstraheerimine ei anna samu ravivaid ja taastavaid omadusi kui
kanepiõli PERIOOD.See ravib vähki, hoiab eemal Crohni sümptomid, ravib diabeeti, borrelioosi,
nimetage seda!Võid või söödavaid tooteid ei saa üldse võrrelda, välja arvatud juhul, kui kasutate
oma söödavates toiduainetes fööniksipisaraid, VÕIB.Rahu ja armastus." LinZy

"Pamela,  ma  ei  saa  soovitada  vähem  tõhusat  meetodit.Parimate  tulemuste  saavutamiseks
harjuge sellega ja suurendage annust.Toiduained on sageli ettearvamatud, tavaliselt ei teata,
kui palju neis õli on jne. JB

"Ma pole kindel, kas mul on riisikeetja või pott.Temperatuuri seadistus ütleb ainult madal med
tere, kas on võimalik temperatuuri testida? Jeremy

"See  oleks  kempsupott.Riisipliidil  on  tavaliselt  2  seadistust.Küpseta  ja  soojendada."  Deb
„Hankige  lihatermomeeter  või  laserpunkttermomeeter  ja  testige  temperatuure  mõne  muu
kandjaga, nagu vesi või õli.Tundub, et teil  on pott,  mida saab kasutada, kuid peate pidevalt
tempe jälgima, oleks parem hankida riisikeetja. Luke

"Kas me saame viina kasutada?" Monica

-- Kokteilide jaoks?Jah.JB

"Toiduklass" tähendab lihtsalt seda, mida FDA peab ohutuks.Seal pole eriti kõrget taset.Nii et
lihtsalt öeldes „toidukvaliteediga alkohol” ei muuda seda paremaks kui näiteks mis tahes üldine
alkohol.Ja  kui  olete  paranoiline  ühe lahusti  suhtes,  peaksite  olema paranoiline  nende kõigi
suhtes. Ben

„Ma ei saa oma riigis isopropüülalkoholi ega tööstusbensiini!Mida ma siis teen?Kuidas seda õli
saada, kuna ma ei saa seda ise teha? Ayesha

--  Tehke õli  sellest,  mida leiate,  ja  seejärel  aurutage see uuesti,  Ayesha,  see oleks  ilmselt
sellistel juhtudel parim viis.JB

„Mahla  valmistamiseks  on  ainult  ORGAANILINE  hüdrogeenitud  kanepi  kasutamine  ainus
OHUTU viis, kuna Jindřich Bayeril on rohkem kui õigus selles, mis taimes võib varitseda.Meil
kõigil on oma "lemmikloomade" kuumad teemad, mida me kardame ja jälgime, kuid kokkuvõttes
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võtame  kasutusele  ohutud  tavad,  loeme  (MÕISTMISEGA)  kogutud  teaduslikke  andmeid  ja
USALDAME sisemist ettevaatlikkust, mida saame mõistuse piires luua oma ravi.

Kui RSO on korralikult tehtud, näitavad laboritulemused, et õlis EI OLE lahustit.Lihtne ja lihtne
keeb teha seda õigesti õige lahustiga.Mulle meeldiks näha Internetis saadaval olevat komplekti,
milles on RSO jaoks KÕIK vajalik lahustist, potist/pannist, pliidiplaadist/põletist jne, nii et peate
vaid lisama oma kanepi.Arvan, et see julgustaks vähipatsiente seda ise tegema.

Tänan Jumalat  oma praeguse tervise eest,  isegi  MRSA ägenemise korral,  kuid tean,  et  kui
halvim tuleb, on mul julgust järgida Rick Simpsoni ja Jindrich Bayeri juhiseid, et oma elu päästa,
sest  mul  on  liiga  palju,  mille  nimel  elada  (Armastav  abikaasa  ja  beebipoiss,  keda  me
jumaldame) hirmu all kokku kukkuma.

Jumal õnnistagu Ricki ja Jindrichi nende jõu eest.Samuti palun, et Jumal õnnistaks kõiki neid,
kes  käivad  sellel  teel  oma  teed,  sest  see  ei  ole  kerge  tee,  kuid  see  on  õige  tee  raviks.
PlatypusEma

-- Suur tänu, PlatyPusMom.Sellised sõnumid annavad mulle energiat jätkata seda pikka, kuid
äärmiselt  sisukat võitlust selle eest, et kõigil  oleks õigus seda ravimit vabalt  kasutada.Ma ei
peatu  enne,  kui  see  taim  on  kogu  maailmas  täielikult  legaliseeritud,  ma  võin  teile  seda
lubada.JB

"Laustid  saab  puhastada.Mõnikord  lisavad  kemikaalide  tootjad  kahtlastel  põhjustel  muid
saasteaineid.Need võivad olla palju ohtlikumad kui lahustid ja nende lisamine lahustitesse ei ole
ühtlane.Need,  kes  mõistavad  õli  valmistamise  keerukust,  mis  pole  kaugeltki  ainult  lahustite
küsimus,  peavad  seda  arutelu  naeruväärseks.Kui  palju  kommentaare  olete  keemiliste
pestitsiidide kohta lugenud?Kui suur on nende ainete protsent, mida tavaliselt leiate, võrreldes
puhastamata  lahustitega?Kus  see  arutelu  on?Paljud  inimesed  on  selle  arutelu  taandanud
lahustite valikule.See on naeruväärne!Uurige ise, olge skeptiline, küüniline ja hoidke tõendeid,
mida aktsepteerite kui fakti, kõrgetasemelisele härrale. Paul

“Ära viitsi siin kellegagi vaielda, kasuta vaakumkambrit, kui kasutad naftakeemia lahusteid ja
eemaldad jäägid,  olen sellest  postitusest väljas.Kanepiõli  ravib vähki ja tööstusbensiini  saab
eemaldada, teravilja alkohol ei tee õli nii tugevaks kui naftakeemia lahustid.Tegin just partiid nii
naftakeemiapõhisest lahustist  (puhas hele alifaatne tööstusbensiin)  kui  ka toiduterapiiritusest
(95%, 190proof) ning katsetasin mõlemat õli patsientidega jatulemused olid ikka ja jälle samad,
puhtast heledast naftast valmistatud õli on tegelikult tugevam ja rahustavam kui teraviljapiirituse
õli.Kui soovite kasutada naftakeemilist lahustit (bensiin, butaan, heksaan, atsetoon), kasutage
seda nii,  KASUTAGE PROTSESSI LÕPUS VAKUUMKAMBRI, ET VEENDADA, ET TEIL ON
VÕIMALIK PUHASTAM ÕLI!!!Ma puhastasin tolmuimejaga ka toiduainete puhul ja selle täielik
puhastamine võttis isegi kauem aega kui naftast valmistatud õli (vaakumkambris muffinemine ja
mullitamine), nii et olge, võtsin naftakeemia lahusti ja muretsesin jääkide pärast, tehke seda,
mida nad teevad. tööstusele ja asetage see vaakumkambrisse rõhul 35 psi ja vaadake, kuidas
jäägid välja imetakse!!Lõpetamine ja tegelik KOGEMUS!!!!!” Ryan

“Kui kasutada õiget tööstusbensiini,  siis ei jää õlisse jääki.  Testisin seda laboris. Ok, see oli
natuke jääk, aga muuuuuuu vähem kui see, mida saad kiirest linnaõhust või bensiinijaamast
tankimisel või aias midagi värvides...” Müts

„Oleme õli valmistanud juba päris mitu aastat ja nagu enamik alustasime teraviljapiiritusest, kuid
ajapikku õpetas kogemus kasutama veevabasid lahusteid. Nõuetekohase töötlemise korral on
RSO lahusti jääksisaldus tunduvalt alla 100 ppm ja sama saab saavutada teraviljaalkoholiga,
sest mõõdetakse ainult alkoholi, kuid tähelepanuta jäetakse see, et teraviljaalkohol kannab vett
ja vesi elu. Oleme näinud ISO-ga tehtud RSO-d ja mikroskoobi all vaadatuna pole seal elu, kuid
mõned õlid, mis tulevad välja apteekidest, kes nõuavad teravilja, on täis elavaid baktereid!
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Olen kulutanud laborites palju aega ja raha ning olen ilmselt ainus inimene, kes on laborisse
viinud teraviljapiirituseõli ja lasknud seda kontrollida lahusti jääkide ja jääkvee taseme suhtes.
Tegelikult olen ma selles kindel, sest tegelikult pole vahendit õlis vee koguse mõõtmiseks. Pidin
panema arsti tööle mitmesuguste tööriistadega, et teha kindlaks, kui palju "lõdvalt seotud" ja
"tihedalt seotud" vett alles on jäänud, ja kuigi ta ei osanud sellele täpset arvu panna, ütles ta, et
seda mõõdetakse protsentides, mitte. osa miljoni kohta. Nii et labor ja teadlane veensid mind
mitte kunagi kasutama vett sisaldavat õli. On irooniline, et lahusti pole nii murettekitav kui vesi,
vaid  teeb  matemaatikat;  100  ppm  juures  tarbite  kahe  või  kolme  kuu  jooksul  0,06  grammi
lahustit, kuni saate haigusest võitu. See 0,06 grammi ehk umbes 1,2 tilka,

Olen oma raviplaani kallal töötanud ka oma GI-ga. Käitasime arvud ja ISO 100 ppm juures ei
olnud ta eriti  mures ja 10-kordsel tasemel suurenes tema mure võimaliku lõtvunud soole ja
halva  hingeõhuni.  See  on  õli,  mida  kasutasin  oma  elu  päästmiseks  ja  seda  kasutan  täna
hoolduseks, kuid nüüd, kui ambulatooriumid tahavad meie õli, peame kasutama ka etüülalkoholi
ja nüüd tulevad testinumbrid veidi madalamaks, samas kui tagasitulek on oluliselt suurenenud.
suurenenud.  Taas  kord,  kui  me  esimest  korda  alustasime,  tundsin,  et  Ever  Cleari
taaskasutamine on hea mõte, nagu ka minu arvates on see hea valik lahusti puhul. Teadus ja
seadus tõestasid, et mu "tunded" on valed; teadus näitas mulle, et vesi võib olla kahjulik ja TTB
riigid, mis nõuavad Ever Cleari tagasinõudmist, on kuritegu. Sean

"Ma arvan,  et  see, mida Rick ja JB üritavad öelda,  on see, et  Ricki  õlimeetod on paljudele
inimestele  korda  läinud  ja  kuni  meil  pole  tõendeid  selle  kohta,  et  mõni  teine  
ekstraheerimismeetod on sama tõhus, pidage kinni sellest, mis töötab." Rebecca

VähkJa tõendid

"22.04.13 saime mu Abikaasa viimaste vereanalüüside tulemused ja kuigi ta on viimase paari
nädala jooksul võidelnud kurguvalu viirusega, läheb tal väga hästi.See indica kanepiõli ekstrakt
teeb suurepärast tööd tema leukeemia ravimisel!

Tema lümfotsüütide arv langeb pidevalt ja trombotsüütide arv on normaalses vahemikus, nii et
ärge muretsegekui jätkame oma järgmise partii õliga, on see Indica segu Blackberry Kushist,
Granddaddy Purple'ist ja Washington Redist.Õnnistatud heade vibratsioonide ja tervendavate
mõtetega, mis lähevad selle vähiravimi igasse tilka.Aitäh Kanep. ” Debra

"Töötas minu jaoks.Elu on jälle imeline." Zed

"Poleks saanud paremini öelda!" Peeter

„Rick  Simpson Oilil  on  täielik  teaduslik  usaldusväärsus,  kui  viitsid  teaduskirjandust  lugeda.”
Robert Melamede ehk dr Bob

"Rakkude  ellujäämise  raja  pärssimine  põhjustab  Badi  defosforüülimist  ja  selle  Bcl-2  valgu
translokatsiooni  mitokondritesse  ning  seejärel  apoptoosi."  Ummmm,  võhiku  tingimused
palun???” Juhus

-- See tähendab: "Kanep tapab vähirakke," Chance.JB

"Paljude kommentaaride ja videote põhjal, mida olen kanepiõli kohta näinud, pean ütlema, et
kanepitaim näib sisaldavat inimkeha jaoks "vaike-" või "optimaalset" seadet. Remi

"Kõigil, millel on selgroog, on endokannabinoidsüsteem.Kahju, et pooled elanikkonnast ikka veel
ei tea.Endokannabinoidsüsteem peaks olema igas teadus- ja meditsiiniraamatus.Seda peaksid
koolid meie tulevastele arstidele õpetama.Kuidas saavad inimesed seda tõsiselt  ignoreerida,
see  on  osa  keha  toimimisest.See  on  korrumpeerunud  valimine,  millist  "päris"  teadust
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avaldada.See on vale tava.lol" Chloe

"See toimib, kuna see on võimas immunomodulaator, mis tugevdab või fikseerib kahjustatud
immuunsüsteemi.Samuti  parandab  see  DNA-d  või  mitokondriaalseid  kahjustusi,  mis  on
põhjustatud  DNA-d  hävitavatest  ravimitest,  nagu  pöördtranskriptaasi  inhibiitorid  ja  proteaasi
inhibiitorid.Tervendades  oma  keha  ebatervisliku  eluviisi  või  muude  põhjuste  põhjustatud
kahjustustest  ja  pöörates  tagasi  arvravimite  tekitatud  kahju,  võib  öelda,  et  see  ravib
"abivahendeid".”John

"Kui see õli ei ravi täielikult välja, saab aidata kõiki teie haigusi.Ükskõik, mis küsimus teil mis
tahes haiguse kohta ka poleks, on vastus alati kindel JAH. Kathy

"See on ravinud mu sõbra lülisamba degeneratiivseid kettaid, kasvajaid ja närvikahjustusi ning
minu koera vähikasvajaid." Saara

„Olen  meditsiinitudeng,  õpin  meditsiinifüüsika  erialal,  mis  tegeleb  eelkõige  vähihaigetega
meditsiinilise pildistamise ja kiiritusravi poolelt.Võin öelda vaid väga-väga suur AITÄH, et mind
väga halvast unenäost üles äratasid.Olen uurinud lõputult palju infot iga võimaliku nurga alt ja
mul ei ole selle ravimi suhtes kahtlustki.Osalesin oma kursusel, sest tahtsin siiralt aidata inimesi,
kellel on vähk ja muud haigused, mille puhul saaksin aidata, kuid siiski valitseb korrumpeerunud
meditsiinisüsteem.Tundub, et ainus huvi (SIIN IIRIMAAL) on surevad inimesed oma viimasest
keemia-  ja  radiatsioonirahast  verest  välja  lasta,  enne  kui  nad  pärast  raha  teenimist  auku
viskavad.Olen näinud, kuidas inimesed surevad.Kõik haigused kaovad tasapisi, samal ajal kui
söön  tablette  ja  muud  kokteile  ja  mul  hakkab  sellest  kõht  paha.Kuidas  ma  saan  olla  osa
süsteemist, mis seda teeb?Enam mitte.Sa pole lihtsalt inspiratsioon ja sina (RICK) oled mu elu
puudutanud viisil,  mida ma tean, et pean järgima, ja usu mind, et teen siin Iirimaal kõik,  et
inimesed teaksid sinu nime.Ma ei pea isegi kommenteerima selle ravimi hämmastavaid võimeid,
sest faktid räägivad enda eest, igaühe jaoks, kes on valmis neid uurima.

Tead, ma lugesin eile midagi ja ei teadnud, kas lappida välja või naerda.Üks Iirimaa juhtiv poliitik
(Micheal Martin) ütles, et kanepi kasutamist SM-i või vähi või mis tahes muu haiguse raviks
tema  arvates  ei  toetata  (otsige  järele),  sest  "SEALEI  OLNUD  MITTE  MEDITSIINILISED
TÕENDID VÕI  UURINGUD SELLE VARENDAMISEKS.  Ma pidin  seda  paar  korda  lugema,
enne kui see sisse vajus.MIS kurat sellel kohal viga on?Arstlikke tõendeid pole??Vabandust,
aga ma isegi ei tea, kuidas seda vihastamata jätkata...” Brendan

-- Kallis Brendan, mul on väga hea meel, et näete õli sellisena, mis see on ja et levitate seda
sõna.Mis puudutab Michael  Martinit,  kõlab ta umbes samamoodi  nagu ülejäänud poliitilised
tüübid,  keda  olen  kohanud.Miks  me  lubame sellistel  rikutud  lollidel  oma  süsteemi  juhtida?
Loodan, et kui hr.Martin haigestub vähki, et ta harjutab seda, mida ta jutlustab, ja võtab ise
keemiaravi.Täname Brendan toetuse eest ja jätkake samas vaimus.See on üks lahing, mille me
võidame.Parimate soovidega, Rick Simpson

"Kannabinoidid pärsivad kasvaja kasvu laboriloomadel.Nad teevad seda, moduleerides peamisi
rakkude signaaliülekande radu, kutsudes seeläbi esile kasvajarakkude otsese kasvu peatumise
ja surma, samuti inhibeerides kasvaja angiogeneesi ja metastaase.

Kannabinoidid on selektiivsed kasvajavastased ühendid, kuna need võivad tappa kasvajarakke,
mõjutamata  nende  transformeerimata  vastaseid.On  tõenäoline,  et  kannabinoidiretseptorid
reguleerivad kasvaja- ja mittekasvajarakkudes rakkude ellujäämise ja rakusurma radu erinevalt.

Kannabinoididel on soodne ravimiohutusprofiil ja nad ei tekita tavapäraste kemoteraapiate üldist
toksilist toimet.Kannabinoidide kasutamist meditsiinis piirab aga nende psühhoaktiivne toime ja
seetõttu  töötatakse  välja  kannabinoidipõhiseid  ravimeetodeid,  millel  puuduvad  soovimatud
kõrvalmõjud.  Manuel  Guzman  –  Teisisõnu,  kanepiekstraktid  ravivad  vähki.Puudu  on  vaid
inimuuringud.Miks?Küsige oma valitsuselt ja neilt, kes neid kontrollivad.JB
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"See ravis mind vähist välja... 4. staadiumi aju... Nii et jah." Kristall

“Tanja, see töötab ja ma olen seda söönud.Peatu, vaata ja kuula.Soovitan õli võtta ka siis, kui
haigusi pole.See kaitseb teid nende vastuvõtmise eest, paneb teid end paremini tundma ja teie
keha  tänab  teid.Suletud  meeled,  nagu  Ameerika  valitsus,  põhjustavad  palju  ebavajalikke
surmajuhtumeid selliste kahjulike ravimeetodite tõttu nagu keemiaravi  ja kiiritus.Kui  mu ema
oleks  olnud  nõus  õli  proovima,  selle  asemel,  et  järgida  oma  arstide  ettekirjutusi  selliseks
"praktikaks",  oleksin kindel,  et  ta oleks täna meiega.Vastasel korral poleks ta läbi  elanud nii
palju kannatusi, valu ega uppunud lõpuks omaenda vedelikku pärast seda, kui samad arstid
pärast  enam  kui  100  000.00  dollari  väärtuses  ravi  rätiku  sisse  viskasid.Keemia-  ja
kiirituskliinikud muretsevad pigem ainult oma rahalise tulu pärast, mitte patsiendi säästmise ja
mugavuse  pärast.Kehtib  pöördukse-mentaliteet,  kus  ainult  seisuruumid  on  ooteruumid  täis
tuhmunud ja enamasti kiilaspäiseid isendeid, kes ootavad oma järjekorda nõela järele.Mul on
probleeme nii teie kui ka raviarsti mõtteviisiga.Ravi ei tohiks olla rahaline kasum.See on kurb
asjade seis, mis PEAB muutuma ja kiiresti muutuma.Mina isiklikult hoidun olemast ühegi arsti
"praksise" katsealuseks. Tee nii, nagu tunned, Tanja, aga ma soovin sulle parimat.Aitäh Rick
Simpsonile kõige eest, mida teete ja olete teinud.Me võitleme head võitlust; seadused või mitte
seadused." Lewis

"Öelda, et see ravib vähki, on üsna ohtlik ja näiline ülehindamine muidu kehtivale punktile, mis
väärib  rohkem uurimist.Aga  ei,  ei,  ei.Kanep  vähki  ei  ravi.Praegu  ei  ole  vähile  lõplikku  ega
tegelikku  ravi  ning  ainult  mitmed  edevad  meditsiinilised,  toitumis-  ja  psühholoogilised
jõupingutused võivad aidata vähendada vähktõve põhjustatud surmariski.Kanep ei ravi vähki ja
patsiendid peavad seda teadma. Davide

"RSO tapab vähi, sõber ...Suitsetamine, ei, aga RSO jah. Kevin

"Aita mind siin, palun, sõber..." Jeff

„Esiteks on „vähk” kõike alates tsüstist  kuni neuroblastoomini,  nii  et  „ravib vähki” on üldine,
illusiivne,  mittespetsiifiline.Siis  mõjub  kanep  rakkude  dubleerimisele  väga  hästi,  miskindlasti
aitab, kuid ei ravi süstemaatiliselt kasvajaid.Jällegi, iga vähitüüp on erinev ja kanep on kuidagi
positiivselt reageerinud rinnavähile, mis on o-tüüpi kartsinoom, mida ka tavameditsiin laialdaselt
ja väga tõhusalt ravib.Nagu öeldud, pooldan TÄIELIKULT kanepi legaliseerimist, kuid kuigi olen
alternatiivsetele  ravimeetoditele  väga  avatud,  pean avastama end  selle  pompoosse  väitega
mitte nõustumas. Davide

"Jindřich Bayer, aidake, palun!!!" Kevin

"Võin  nõustuda  väitega,  et  kanep  näitab  positiivset  vastust  teatud  tüüpi  kasvajate  vastu
võitlemisel." Davide

-- Davide, võta kõik, mida soovid, minuga on kõik korras.Jah, Rick Simpsoni õli kohta on väga
vähe kindlaid andmeid, kuid see on tingitud ainult  meditsiinisüsteemi ja nende rahameistrite
korruptsioonist.See  muutub  peagi,  kui  Colorado  ja  Washington  hakkavad  oma  andmeid
esitama.Lisaks hakkavad Iisrael ja Holland praegu naftat katsetama, tõenäoliselt liitub Tšehhi
varsti.

Meile teadaolevalt ja tuhandete patsientidega saadud praktiliste kogemuste põhjal näib, et õli
toimib  kõigi  vähitüüpide  puhul  palju  paremini  kui  miski,  mida  praegu  meditsiinisüsteem
pakub.Kui soovite tõestust, tehke õli ja otsige keegi, kellel on nahavähk, ja vaadake, mis juhtub,
kui sellele õli määrida.Parimate soovidega, JB

"Kui  teate  tõde  mõne suure  heategevusorganisatsiooni  taga  olevate  rikaste  kohta,  hakkate
mõistma, kuhu teie raha läheb.Samuti peate vaatama ajaloolist  teavet,  näiteks seda, kuidas
1960.  aastatel,  kui  poliomüeliidi  vaktsiini  häiriti  230  miljonile  ameeriklasele,  ei  teadnud  nad
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ahviviiruse sv40 olemasolust  nendes vaktsiinides.Siis  1963.  aastal  kuulutas president  Nixon
välja vähivastase sõja, sest talle anti teada, et tulemas on vähiepideemia.Vaadake, SV40 oli
ahvidelt,  kes  kogusid  selle  vaktsiini  antikehad  ettevõtte  tüki  abil.Vähina  avaldumiseks  võib
kuluda  kuni  30  aastat.Nüüd  samal  ajal  erastati  Ameerika  tervishoid  ja  Nixon  jäi
eratervishoiuteenuse osutaja taha, et teha seda kasumi nimel.Tõde on see, et nad lõid tööstuse
nimega vähk ja ei taha, et elanikkond RSO-st teaks. Matthew

"Tehke ise, küsisime Rickilt, kas saame selle kätte ja mõne aja pärast saime aru, et kuna elame
Ameerikast  kaugel  ja  rahaliste  piirangute  tõttu  ei  saa  me seda  kuskile  hankima  sõita,  siis
vaatasime lihtsalt  videot  umbes 100 korda. ,  õppisin selle praktiliselt  pähe, leidsin kohalikult
pakkujalt kanepit, ostsin riisikeetja, alkoholi, isegi termomeetri, et temperatuuris kindel olla.See
oli  lihtsam,  kui  arvasime.ME  TEGIME  SELLE  ISE.Mu  poiss-sõber  on  seda  võtnud  juba  4
päeva...Ootame  ja  vaatame.Oleme  lugenud  meditsiiniajakirju  ja  vaadanud  palju
dokumentaalfilme, kõik nende leiud on samad (UCLAs, Harvardis tehtud kliinilised uuringud...) –
õli  tapab vähirakke!Seega otsustasime selle ära teha, sest lõppude lõpuks ei  saa te kunagi
enne, kui olete seda proovinud! Ioanna

“Kallis,  küsi  oma  naabritelt...  kellelgi  sinu  lähedasel  võib  mõni  juba  olla.Lihtsalt  küsi  nagu
aspiriini?Laine kakskümmend." Sandy

„Just tõsiasi, et platseebot ravivad mõnda inimest, on põhjust ravim igaveseks kõrvale heita ja
platseebo kunsti uurida.Kui olete öelnud, et te ei tee kunagi platseebouuringut, kui teil on tõhus
ravi, siis teil on õigus, see oleks pooled teie patsiendid haiged ja julmad. Christopher

--  See oleks tõesti  haige ja julm, Christopher,  ja  sellepärast  ma isiklikult  seda ei  tee.Teised
saavad soovi  korral,  aga mina ei  tee.Ma tahan,  et  meditsiinisüsteem hakkaks õli  kasutama
platseebona  –  kui  nad  tõestavad,  et  kõik,  mida  nad  tahavad  kasutada,  on õlist  ohutum ja
tõhusam (ja patsiendile lõbusam/meeldivam), siis võivad nad seda müüa. .Kui ei, siis mitte.See
on minu arvates üsna lihtne ja väga ratsionaalne.Ja nii saab see olema ka tulevikus, miks siis
oodata?JB

"Kas on veel tõendeid?Tegelik, kontrollitav tõend selle kohta, et kanep aitab vähi vastu kellegi
jaoks  midagi?Anekdootlikud  lood  ei  tähenda  teaduslikult  absoluutselt  mitte
midagi.vabandust.Ma avastasin, et tõendeid pole postitatud ja ma tahan, et see oleks tõsi.Kuid
kas on olnud MIS tahes kontrollitavaid tõendeid?Kliinilised uuringud?Kas saate üldse midagi
postitada?Lihtsalt uudishimulik.Ma ei ole vihkaja.Olen sinu poolt, aga...igatahes...” Jah

"On olnud palju tunnistusi inimestest, kellel on vähk ja kes on kasutanud kanepiõli enda või
lähedase ravimiseks...uuri  natuke,  Si.Kui vajate "kliinilisi"  uuringuid,  siis te neid ei  saa,  sest
uuringuid tegevad ettevõtted ei suuda THC loomulikul kujul efektiivsuse avalikustamisega raha
teenida.Esmalt tuleb sellest valmistada "keemiline" valem ja seda nii turustada.See kõik seisneb
selles, kas kasutada oma intuitsiooni ja tervet mõistust ning teha oma järeldused või ignoreerida
iseloomustusi.Ma otsustan neid uskuda!” Cher

"Hei  Kim, ma kutsun teid üles TÕESTAMA, et  kanep kui mittetoksiline elupäästev ravim on
"retoorika".Palju õnne sellega.Ma kõlasin samamoodi nagu sina.Siis otsustasin, et löön selle
"retoorika"  läbi,  sest  see  PEAB  OLEMA JARM...  poiss,  ma  eksisin.Ma  mõtlen  SURNUD
VALE.Te ei saa eitada teaduslikke 100% RAUAST PLAKITUD FAKTID.Mina ei saanud seda
teha ja ka sina ei tee seda.FAKTID on FAKTID ja see on FAKT, Kim.AMA ja Big Pharma on
KRIMINAALID.Nad on teadlikult lasknud seda imelist Jumala kingitust demoniseerida ja selle
kohta valetada, saades PUHTA KASUT!Nad on lasknud su pereliikmetel kannatada ja surra,
Kim.Kui arvate, et need Petro Chemicals, millega nad kaubitsevad, on meditsiin, siis mõelge
uuesti.Kui  soovite  avastada  retoorikat,  rääkige  oma  arstiga,  rääkige  Ameerika  Vähiliiduga,
rääkige oma mürgitablettide tootjatega.Pane tähele, Kim, KÕIK PILL, MIDA NAD VÄIDAVAD ON
„OHTUD”,  EI  OLE!Leia  mulle  üks,  mis  pole  MÜRGINE,  vaid  ÜKS!Ometi  on  meil  MITTE
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MÜRGINE KÖÖGvili, mis toodab MAA kõige võimsamat ravimit, mis on tõestatult HAIGUSTE
RAVIMINE, ning meie "tervishoiutöötajad" ja valitsus on pidanud vajalikuks keelata meilt  see
elupäästv  köögivili,  mis  võimaldab  meil  kannatada  ja  surra  NING  lasta  end  maha  panna.
vanglas, et ühiskonnas asjad veelgi turvalisemaks muuta...Tahad rääkida “RETOORIKAST”???
Loodan, et see postitus avab teie silmad TÕE jaoks.Kui ei, RIP Kim, pole teil ja teie lähedastel
lootust, teil on "kliinilised endokannabinoidide puudused". Vaadake seda, see on tõsi." Dan

"Suur aitäh teile, Rick & JB... Tänu teile, poisid, tean nüüd tõde.Tervis, rahu ja õnn." Tina

"Rick Simpson, sa oled nii paska täis.Vähki ei saa ravida!” Jason

"Jason peab töötama valitsuse heaks.Olen näinud seda oma kahe silmaga töötamas. Matthew
"Chris, kui vaatate RSO-s Youtube'i videot, on protsess olemas.Ma kasutaksin pigem Evercleari
kui tööstusbensiini, see on lihtsalt isiklik asi.Matthew, Jason võib-olla töötab valitsuse heaks VÕI
ta on väga noor ja arvab, et on õppinud kõik universumis leiduvad andmed.Alles siis saab ta
teha üldise avalduse, mida saab teha.Ta peaks teadma kõiki andmeid." Judie

"Te olete sama halb kui marihuaanale järgnev propaganda...see, mida te inimeste heaks teete,
on  suurepärane  ja  vähki  raviv  EI!Sümptomite  leevendamine  ja  valus  inimeste  abistamine
jah.Kuid teie ekstraktid on töötlemata ja kaugeltki mitte puhtad.Ma ei tööta valitsuse heaks.Ma
lihtsalt  tean jama, kui ma seda näen." Jason “Mul on olnud unehäire 20 aastat, RSO õli  on
aidanud mul esimest korda magada ja ma olen pärast ärkamist valutu!Jee!Jason, miks sa üldse
siin oled?Kui sa ei taha seda teada, siis lihtsalt lahku!” Bonnie

“@ Jason!!!Tõesta, et see ei ravi vähki ega STFU-d!!!” Jon

„Näita mulle tõendit?Ja Jon on naljakas, kuidas peate pöörduma tagasi labase keele juurde,
nagu "STFU".Näitab, kui palju intelligentsust teil tegelikult on!Pole ime, et sa oled Texasest...”
Jason

"Jason,  kui  soovite  nii  jätkata,  pean  ma  su  sellelt  saidilt  blokeerima.Tehke  rohkem
uurimistöödenne kui oma otsuseid langetad." JB

"Baneerige mind, kurat!Sa oled valetaja ja sul pole ühtegi tõendit millegi kohta!Uurige natuke ja
lõpetage nendele vaestele inimestele valetamine!Teie õli on keedetud määrdunud prügi asemel
toores!Sa oled selle raha pärast mingil moel sees!Nii et keelake mind, sest ma tean tõde ja
THC-d,  CBD-d  jne.ÄRGE  RAVIGE  KUDUDE  VÄHKI,  te  olete  meditsiinilise  marihuaana
kogukonna jaoks vähk!" Jason

"Hüvasti, Jason." JB

"Mu mehel  on  õigus.Mul  on  4  PET-skaneeringut,  mis  seda  tõestavad.Kui  mul  oli  palju  õli,
kadusid mu kasvajad hullupööra.Kui ma pidin annust vähendama, on need stabiilsemad kui
kahanevad.Mul on nähtavaid tõendeid selle kohta, et asjad toimivad. Maria

"Kõlab nagu pettus raha teenimiseks.Kas sa tõesti arvad, et seadus lubab mul õli saamiseks
kanepit  kasvatada?Saa tõeline  kutt.Mul  on leukeemia ja  ma ei  usu sõnagi  sellest,  mida sa
räägid.Sina, veider pettur, kes palvetab haigete kallal, tuleks vangi panna.Kui olete nii kindel, et
see töötab, tehke mõned tõelised kliinilised uuringud.Paljud riigid lubavad teil seda teha, ärge
kasutage FDA vabandust! Steven

-- Steven, mida varem õli peale hakkad, seda parem sulle.Tõesti, ärge süüdistage mind selle õli
kohta tehtud teaduslike uuringute puudumises.Kui meditsiinisüsteem tõesti  teeks seda, mida
nad peaksid tegema, oleks ainuüksi need kaheksakümmend tunnistust olnud kõik, mida nad
oleksid pidanud nägema, et viia läbi kõik need kümned või sadu tuhandeid uuringuid, mis tuleb
läbi viia.
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Rick  ja  mina ei  saa endale lubada kõigi  nende uuringute läbiviimist,  see ületab palju  meie
eelarvet, lisaks ei saa me neid seaduslikult läbi viia ja nii, nagu me tahame, seega on tõesti
teiste ülesanne nüüd oma tööd teha.Minu teada on osariike, kus meditsiiniline marihuaana on
lubatud, ma ei tea, miks nad pole veel uuringut läbi viinud.Näiteks nahavähi puhul tehakse seda
mõne kuu  jooksul,  kasutades  ainult  õli  paikselt.Aga  seda  ei  paista  juhtuvat  või  ma ei  tea
sellistest uuringutest.

Kuid on teaduslikke tõendeid, mis toetavad kõike, mida me räägime: see uuring avaldati 2006.
aastalhttp://www.ncbi.nlm.nih.gov/pubmed/16908594ja  see  ilmus  just
hiljutihttp://www.ncbi.nlm.nih.gov/pubmed/23764845.

Loodan, et see rahuldab teie teaduslikud vajadused ja loodan, et saate õliga enne,  kui teie
arstid saavad võimaluse teid oma keemilise mürgiga tappa, mis poleks olnud kunagi lubatud,
kui seda oleks testitud korraliku ja eetilise meditsiinilise uuringuga.JB

"Aitäh, Rick Simpson, et kinnitasite minu veendumust kanepiõli kohta ...Mul on PTSD ja ma ei
võta kanepitarbimise tõttu enam ravimeid...Tõeline asi...Ma saan paljudelt vastuseisu, kuid tean,
mis töötab, ja reklaamin seda teistele...See on siin MO-s endiselt ebaseaduslik...Aga võib-olla
saan aidata inimesi harida, jagades kõiki teie tunnistusi...ja võib-olla on see varsti seaduslik...”
Ale

"Nõustun, et 12-aastase veteranina, kes hiljuti  PTSD tõttu lahku läksin, leidsin, et söödavad
toiduained töötavad suurepäraselt, ja ootan pikisilmi sellel saagihooajal õli valmistamist." Jon

“4  päeva  ilma  uue  töö  leidmiseta.Ei  mingeid  kõrvalmõjusid,  ärajätmisi  ja  ei  hammustamist
inimestelt  päid!Siin  on  teie  uurimus,  lol.Levitage  sõna!Meil  on  seda  vaja.Me  võlgneme
inimkonnale maailma paremaks muutmise.See on algus.:)” Christina

"Teadlased jõudsid järeldusele: "Siin esitatud andmed on esimesed, millest oleme teadlikud, et
demonstreerida  CB1  (kannabinoidi)  retseptorite  ja  endokannabinoidide  kriitilist  rolli  PTSD
etioloogias  inimestel.Sellisena  loovad  need  aluse  PTSD  haavatavuse  informatiivsete
biomarkerite  väljatöötamiseks  ja  kinnitamiseks,  samuti  ratsionaalseks  suunamiseks.järgmise
põlvkonna tõenduspõhiste ravimeetodite väljatöötamine PTSD jaoks.

Kuid ärge oodake, et föderaalametnikud aitaksid seda protsessi edasi viia.2011. aastal keelasid
föderaaladministraatorid  Phoenixi  Arizona  ülikooli  uurijatel  FDA  poolt  heaks  kiidetud
platseebokontrolliga  kliinilise  uuringu  läbiviimise,  et  hinnata  kanepi  kasutamist  50  PTSD-ga
patsiendil.

Teaduslik ausus?Mitte siis, kui tegemist on marihuaanaga.Mitte kaugeltki."

-- Palun ärge süüdistage meid kanepiõli käsitlevate meditsiiniliste uuringute puudumises.Mida
varem mõistate, et jah, on grupp inimesi, kes tõesti kontrollivad seda maailma ja et nad lihtsalt
teevad  kõik,  et  kanepi  tagasitulekut  edasi  lükata,  seda  parem teile.See  ei  tähenda,  et  me
kanepiravimit läbi ei suru, see tähendab ainult seda, et see võtab kauem aega, kui vaja või
eeldatud.JB

„Esimest korda, kui ma 15-aastaselt kanepit suitsetasin, oli tunne, nagu oleks mu aju ootamatult
omandanud puuduva kemikaali,  mida seni vajasin. Minu ärevus ja depressioon olid nii  palju
paremini juhitavad, et see andis mulle mõneks ajaks uue hingamise. Olen alati mõelnud, miks
miski,  mis  meile  ilmselgelt  nii  hea  on,  on  ebaseaduslik,  kuid  see  on  minu  vastus  lühidalt.
Täname suurepärase töö eest, austus teile Rick ja JB” Miles

"Mul on sõber, kes on endine mereväe ja Iraagi sõja vet.Tal on raske PTSD juhtum.Kanep on
ainus asi, mis aitab tal kuidagi normaalset elu elada.Miski, mida VA on kunagi teinud või talle
andnud,  pole  kunagi  tegelikult  aidanud.Mu  naine  ja  mina  kannatame  suurte  meditsiiniliste
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probleemide  all.Kanep  on  ainus,  mis  meid  aitab.Just  nendel  põhjustel  teeme  kõik  endast
oleneva,  et  proovida seda imelist  ürti  siin  Iowas legaliseerida.Paljudele meie loomaarstidele
oleks palju kasu, kui neil oleks järjepidev seaduslik juurdepääs kvaliteetsele kanepile.Usun, et
täielik legaliseerimine on ainus viis. Justin

"Ma kasutan kanepiõli mitut seisundit ja ma pole kunagi nii hästi maganud ega tundnud end nii
hästi.Täname Rick Simpsonit ja JB-d sõnumi edastamise eest, et see taim teeb imet kõigega,
mida  mõeldakse!!Tehke  seda  inimesed  ja  vaadake  ise!!Ainult  nii  saate  tõeliseks  usklikuks,
uskuge mind! Val

--  Aitäh,  Val.On tõsi,  et  miski  ei  ületa isiklikku kogemust õli  võimete osas.Kui proovite seda
näiteks põletuse või sääsehammustuse korral ja sügelus ja valu kaovad sekunditega, saavad
kõik teile öelda, mida nad tahavad ja te teate, et nad võivad teile öelda, mida nad tahavad, kuid
õli jääb siiski parim ravim, mis on.Ja igaks juhuks, kui midagi peaks juhtuma, tahate seda kodus
hoida.

Te ei pea usaldama ühtegi meie sõna, lihtsalt valmistage õli,  leidke keegi,  kellel on põletus,
nahavähk  või  diabeetiline  haavand,  seejärel  kasutage  seda  paikselt  ja  jälgige,  mis
juhtub.Seejärel pidage meeles, et sama juhtub teie kehas, kui te õli alla neelate, ja see on kõik,
mida peate tegelikult teadma.JB

«Eelmise  aasta  aprillis  diagnoositi  mul  uuesti  pärast  seda,  kui  olin  5  aastat  rinnavähist
vaba.Seekord  oli  4.  staadium,  ots  lülisamba,  ribi,  lümfisõlmede,  rinnaku  ja
rinnaga.Põhimõtteliselt pakuti mulle palliatiivset ravi ja öeldi, et nad püüavad hoida mind liigse
valu eest...Et koju minna ja oma asjad korda ajada.Mul oli  väga valus ja nad kirjutasid aina
rohkem  välja  mürgiseid  valuvaigisteid,  millel  olid  VÄGA  vastikud  kõrvalmõjud  (Percocet,
hüdromorfoon ja deksümetasoon).Ma ei saanud nendega hakkama.

Mu abikaasa hakkas neid asju Internetist  lugema ja ma olin pehmelt  öeldes skeptiline, kuid
arvasin,  et  mul  pole  selle  proovimisega sõna otseses mõttes  midagi  kaotada.Väga väikese
koguse White Widow närimine 3 korda päevas.Eelmisel nädalal sain teate, et mu luumets on
täiesti  kadunud.Täna  öeldi  mulleet  MRT  näitab  pehmete  kudede  kasvajate  OLULIST
kokkutõmbumist.Pole praegu nii skeptiline ja tunne on suurepärane, valu pole. Julia

"3 1/2 aastat tagasi diagnoositi  mul rinnavähk,  3. staadium, agressiivne.Tehti  mastektoomia,
keemiaravi ja kiiritus ning testid osutusid negatiivseks, et näha rohkem vähki.Kahjuks mu vähk
metastiseerus  ja  see  viis  selle  rinnavähi  suhtes  agressiivse  4.  staadiumisse.Mul  oli  nüüd
luuvähk ja mul oli fantoommurd, kus vähk oli söönud läbi mu vasaku puusa luu ja mu vasak jalg
oli vähki täis.Kuna mulle osutati RSO jaoks õiges suunas, sain suurepärase uudise rindkere,
kõhu ja vaagnapiirkonna skaneerimisest – vähki seal pole.Minu eelmised uuringud näitasid 8
vähktõbe, 1 vasakus jalas, 5 lülisammas ja 2 nimmepiirkonnas, peagi saan sellest piirkonnast
skaneeringu/röntgenipildi ja loodetavasti saan jälle häid uudiseid teatada.See päästis mu elu!
See lööb kindlasti üle arsti sõnad “Oled lõplik, aja oma asjad korda ja anname sulle 4 kuud
elada” ja see oli  16 kuud tagasi.(Pean lisama, et ta kõnnib praegu jalutaja abiga ja magab
voodis, mida ta pole 3 aastat suutnud teha.Üks tema järgmistest eesmärkidest on olla piisavalt
hea/liikuv, et koos minuga muusikapalas osaleda.)”

„Tere,  Jindrich,  eile  lõpetasin  Ricki  raamatu  lugemise.Hea  kraam!Ausalt  öeldes  ei  vaja  ma
rohkem tõendeid õli tõelise võlujõu kohta!Olen ka katsetanud ja iga päev avastan midagi uut,
mida see ravim suudab!Hämmastav!Kahjuks, kuigi olen veendunud ja isegi kui mu tüdruksõber
on veendunud, ei suuda tema ema kuidagi täielikult "lahti lasta" ...ja ikkagi ei ole ta kindel, kas
ta lõpetab nõmedast keemiaravi...  Ma üritan pidevalt  häid argumente välja tuua, kuid ma ei
suuda tema eest otsustada!Temal on vähk ja ta on ainus, kes saab otsustada, mida oma eluga
peale hakata.Ma tean, et ta saab lõpuks terveks, sest me toome talle nii  palju õli,  et  tal on

- 56 -



võimatu surra.Kuid siiski tunnen, et nende kuradi kemikaalidega on nii rumal ja ohtlik mängida,
eriti kui teil on juurdepääs looduslikule meditsiinile, mis on tõestatud, et see ravib vähki!Lugesin
teie kogemustest vähi ja meditsiinisüsteemiga...Mul on teie kaotuse pärast väga kahju… ja nüüd
mõistan paremini teie suhtumist traditsioonilisse niinimetatud "meditsiini" suhtes! Luigi

-- Tere Luigi, aitäh ilusate sõnade eest raamatu kohta ja kahju, et peate läbi elama.See on tema
valik, millise ravi ta valib, kuid ma ei läheks keemiaravi lähedale – lugege lihtsalt mu ema juttu
tema jaoks, võib-olla mõistab ta,  et mürgi võtmine pole kunagi hea mõte,  eriti  kui  see pole
põhjendatud ega vajalik.Tema võimalused pelgalt keemiaravist ellu jääda paranevad oluliselt,
kui ta õli võtab, kuid jällegi – miks oma haigele kehale veelgi rohkem kahju teha?Sellel pole
üldse mõtet. Parimate soovidega, Jindrich

"See on võitlus, millega peavad tegelema paljud head inimesed, võhiklik arst, kes arvab, et teab
rohkem,  ilma  et  ta  liiguks  edasi  uue  areneva  ja  olemasoleva  teabega  kanepi,  selle
kannabinoidide ja vähktõve tapmise võime kohta patsienti kahjustamata.Kui hullumeelsus on
meie  vaatenurgast,  et  nad  nõuavad  mürki  millegi  nii  turvalise  peale,  miks?Kas  see  on
teadmatus või nad kardavad?

Olen kord 5 aasta jooksul arsti juures käinud pärast seda, kui sain teada sellest õlist oma IBS-i
jaoks ja see oli midagi, mida ma ise teha ei saanud.Me kasutasime nihestatud roosapeaga õli,
et mitte kunagi nakatuda, eemaldasime õmblusteta õmblused ja iga kord, kui seda peale panin,
kadus valu hetkega, kuna põletik oli eemaldatud.See paranes täielikult füsioteraapia asemel 2
1/2 kuni 3 kuuga ja paranemiseks umbes 9 kuud kuni aasta.Olen ikka ja jälle oma silmaga
näinud ja keegi ei saa seda minult ära võtta. Covey

"Arstid EI OLE teadlased ega tegele teadusega.Kui nad seda teeksid, nõuaksid nad, et valitsus
lubaks  neile  juurdepääsu  marihuaanale.Põhjuseks  on  nüüdseks  tõestatud  kehaosa,
endokannabinoidsüsteem,  mille  Ameerika  meditsiiniühiskond  on täielikult  ignoreerinud.Samal
ajal kui teised riigid teevad marihuaana ja eriti vähi kohta üha rohkem uuringuidravi, Ameerika
meditsiiniasutust juhib Big Pharma, suur kindlustus ja suur raha.Arstid on andnud kontrolli oma
käsitöö  üle  mittearstidele  ja  hirmupõhistele  poliitikutele.Nad  veedavad  aastaid,  et  leida
alternatiive patendiadvokaatide kontrolli all, ähvardades samal ajal võimalikke ravivõimalusi.

Kui marihuaana oleks peidetud sügavasse džunglisse, mida kontrollib mõni kirjaoskamatu hõim,
oleks Big Pharma esimene, kes kontrolliks  selle  tootmist,  patenteeriks selle  paljud erinevad
kannabinoidühendid ja pöörduks siis arstide poole, et see välja kirjutada.Kuid USA suurim hõim
hakkab juba tõtt välja karjuma.Kahju, et Big Pharma seda hõimu ei müüda. Bryan

"Need  tõendid  on  meiega.Ja  me  jagame  seda.Paljastatakse  stiimulite  nimel  tööd  tegevate
uimastisurujate  (enam  austusega  mitte  koheldavate)  arstide  kamp.Nad  siplevad  oma
rahakotis.Nad on toimuvast teadlikud ja nende mängukaaslane FDA läheb nendega alla.See ei
erine mis tahes türannia vormist, mida oleme kohanud enne, kui nõustusime, et seekord on see
kodumaine.Me  teeme  seda  iseendaga.Vähi  vastu  on  ravi,  MEDITSIINI  meile  praegu  peale
surumise vastu EI OLE RAVI, kui me just oma tasku ja sedeliga ei hääleta! Thielman

"Olen näinud, kuidas sugulased ja sõbrad nii kiiresti alla taanduvad ja surevad pärast seda, kui
nad olid sunnitud kulutama kümneid tuhandeid dollareid, et saada aeglaselt tapetud, kui ravim
kasvab otse emakesest Maast välja.Tule nüüd, ärka üles ja nuusuta seda jama.Ärge hüppage
stereotüüpide peale ja tehke PÄRIS uurimistööd. Amy

"Mul  oli  Alzheimeri  tõvega vanem daam.Ta vajas  24/7  hooldust.Ta pani  oma kööki  pidevalt
põlema, üritades süüa teha.Me saame, ta sai õli ja kuu aja pärast tundis taas oma lapselapsed
ära ja hakkas mälu taastuma. Janet

"Ma tean, et ma eelistan pigem RSO-d kui keemiaravi/radioteraapiat... Naljakas, kuidas mõned
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inimesed saavad RSO-st keelduda, kui kõige muu kõrvalmõjud võivad jätta teile väga madala
elukvaliteedi." Kerry

"See peab olema kergesti kättesaadav.See PEAB olema kättesaadav.” Mida rohkem ma loen,
seda rohkem ma olen lummatud. Shelley

"Järgmine  kord,  kui  kuulete  kedagi  ütlemas:  "Kus  on  eelretsenseeritud  uuringud?":  otsing
PubMedis, kõigi eelretsenseeritud teadustööde hoidlas, kasutades terminit "marihuaana", annab
peaaegu 20 000 teaduslikku artiklit, mis viitavad sellele taimele ja/või selle koostisosad, millest
peaaegu  pooled  on  avaldatud  viimase  kümnendi  jooksul.Võrdluseks,  märksõnaotsing,
kasutades terminit "Tylenol", annab 17 370 avaldatud artiklit.Märksõnaotsing, kasutades terminit
"ibuprofeen",  annab  10  500  avaldatud  artiklit.Märksõnaotsing,  kasutades  terminit  "Ritalin",
annab  7012  avaldatud  artiklit  ja  märksõnaotsing,  kasutades  terminit  "hüdrokodoon",  annab
ainult 630 avaldatud artiklit. Lynn

"Uus  valitsuse  rahastatud  kanepi-/vähiuuring  ŠOKISTAB  teadusringkondi...THC,  kanepi
peamine psühhoaktiivne koostisosa, võib tegelikult muuta inimese geneetilist koodi, et ennetada
vähki ja põletikulisi haigusi.Mida?!!!!Mida mida!!!????

Rick Simpson ja tema peapäkapikk, tšehhi aktivist Jindřich Bayer on seda rääkinud juba mitu
kuud ja ma olin viisakas, kuid irvitasin selle mõtte üle salaja, sest see kõlas minu jaoks (ja
muude  väiksemate  tehniliste  probleemide  tõttu).  lahkarvamused,  mis  mul  on  olnud  nende
vaatenurgaga)....Ravimid ei saa DNA-d muuta, eks?Ilmselt VALE!PÜHA [PILI]!!!!!!” Alan

"Olgu, mida see ka ei tähendaks, see ei kuulu minu pädevusvaldkonda.Tõenäoliselt ütleb see
midagi  sellist,  nagu kannabinoidid võivad ravida vähki,  ja  nad teevad seda kuidagi  geenide
modifitseerimise kaudu.Ja nagu alati, on vaja rohkem uurida.

Ütlen vaid, et juba mõte asjast on asja väikseim osake ja õli võib ka mõtteid fikseerida.Geenid
on ikka liiga suured.Uurimine peaks keskenduma sellele, mida kannabinoidid teevad meie keha
väikseimate osakestega, aatomite, kvarkide, stringidega jne.Sealt saavad alguse probleemid,
kõige väiksemates osakestes, see on see, mida peate parandama, kui soovite probleeme tõesti
lahendada.JB

Endokannabinoidsüsteem
"Iga  endokannabinoidsüsteemiga  (teise  nimega  ECS)  organism saab/saab  kannabinoididest
kasu,  luues  selles  organismis  homöostaasi  (harmoonia).Sellel  planeedil  on  kolm organismi,
millel pole ECS-i: käsnad, tarretised ja poliitikud.Okei, võib-olla, võib-olla, on võimalik, et viimast
võib liialdada, vaid natuke." Steve

"Usun, et kasvaja supresseerivate geenide kadumine mängib vähi puhul üliolulist rolli ja selle
põhjustab endogeenne kannabinoidipuudus." Matty

--  Geenid on liiga suured,  tuleb minna kõige väiksemate osakesteni,  sealt  saabki  probleem
alguse ja sealt tuleb see parandada.Isegi DNA on liiga suur. JB

"Ma jätan teaduse teadlaste hooleks, kes ma ei ole. Kogun teavet selle põhjal, mida näen ja
tunnen.Ma tean, et olen parem ja need, kellega olen oma teadmisi jaganud, on paremad või
paranemas  ning  ennekõike  rahus  ei  karda  nad  oma  haigust  ega  haigust,  mis  muudab
taastumise ilma stressita veelgi paremaks. Kelee

"See on mu rünnakuid aastaid pidurdanud.Arstid on teadaolevalt leevendanud migreeni alates
19. sajandist ja Russo oletas 2003. aastal, et süüdi on kliiniline endokannabinoidi puudulikkus."
Tom
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"PubMedil  on  artikkel,  milles  öeldakse,  et  IB,  migreen  ja  fibroos  võivad  olla  kliiniline
endokannabinoidi puudulikkus." Eric

--  Muidugi.Nagu  me seda  vaatame,  on  enamik  haigusi  kannabinoidipuuduse  sümptomid  ja
enamik haigusi ei tekiks tõenäoliselt üldse, kui inimesed tarbiksid väikeses koguses õli alates
sünnist.JB

K.Miks  ma  peaksin  eeldama,  et  arstid  toetavad  väidet,  et  kanep  ravib  vähki?
A.Noh, sest see ravib vähki ja see on kõik.THC põhjustab apoptoosi, nii et üllatavalt põhjustab
see apoptoosi kõigis vähivormides.Miks?Noh, kuna dekarboksüülitud õli satub õiges koguses
allaneelamisel  kuidagi  kõigisse  keharakkudesse.Endokannabinoidsüsteem  reguleerib
immuunsüsteemi,  nii  et  kui  immuunsüsteem  hakkab  korralikult  tööle,  võib  see  võidelda  ka
vähiga.Sellest pole palju, see on tõesti solvavalt lihtne.

Õigesti  toodetud  kõrgekvaliteediline  õli  on  patsiendi  parim  võimalus  igal  juhul  (võib-olla  on
mõnel  eluohtlikul  juhul  vajalik  operatsioon).Ja  kui  teate  mõnda  ravivõimalust,  mis  on  õlist
ohutum, tõhusam ja patsiendi jaoks lõbusam, siis öelge meile.Ei ole ühtegi.

Vaadake,  mida  Mechoulam  ja  Pacher  ütlevad:  "Põletik/koekahjustus  põhjustab  kohalike
endokannabinoidide taseme kiire tõusu,  mis omakorda reguleerib immuun- ja teiste rakkude
signaalivastuseid, moduleerides nende kriitilisi  funktsioone.Endokannabinoidide taseme ja/või
CB2 retseptori ekspressiooni muutustest on teatatud peaaegu kõigi inimesi mõjutavate haiguste
puhul,  alates südame-veresoonkonna, seedetrakti,  maksa,  neerude, neurodegeneratiivsetest,
psühhiaatrilistest,  luu-,  naha-,  autoimmuun-,  kopsuhaigustest  kuni  valu  ja  vähi  ning  CB2
moduleerivate  häireteni.  retseptori  aktiivsus  omab nendes  patoloogiates  tohutut  terapeutilist
potentsiaali.

Ja  kuidas  sa  seda  kõike  teed?Noh,  õliga.Tasakaalustate  tasemeid  või  paned  need
sissevajadusel ülesõit.Võite õli süüa, hõõruda, aurustada ja suposiitidena võtta ning nende nelja
meetodi vahel saate leida viisi, kuidas aidata iga patsienti sellel planeedil.Hiljem süstivad arstid
kasvajatesse õli ja kahandavad neid rekordiliste aegade jooksul (ei ole soovitatav kodus).

Ja miks ma soovitasin nahavähki (või diabeetilisi haavandeid või põletusi)?Noh, sest seal on
näha, mis toimub ja nende ravimine õliga ei võta tavaliselt kaua aega, enamasti paar nädalat
max.Seejärel mõistke lihtsalt, et sama asi, mis juhtub pärast paikset nahale kandmist, juhtub
teie  kehas,  kui  te  õli  alla  neelate.Jällegi  solvavalt  lihtne,  aga  see  on  lõpuks  väga  täpne
seletus.Ja siis  pöörduge tagasi  selle  juurde,  mida Mechoulam kirjutas:  "Endokannabinoidide
taseme  ja/või  CB2  retseptori  ekspressiooni  muutustest  on  teatatud  peaaegu  kõigi  inimesi
mõjutavate  haiguste  puhul,  alates  südame-veresoonkonna,  seedetrakti,  maksa,  neerude,
neurodegeneratiivsetest,  psühhiaatrilistest,  luudest,  nahast,  autoimmuunhaigustest,
kopsuhäired valu ja vähi ning CB2 retseptori aktiivsuse moduleerimisel on nende patoloogiate
puhul tohutu ravipotentsiaal.

– Seda kõike teades hakkan kohe oma CB2 retseptori aktiivsust moduleerima.JB

"Igaüks,  kes  kahtleb.Kas  ma  palun  teil  PALUN,  googeldage  sõnad
Endokannabinoidsüsteem.See  on  igas  inimeses.Inimesed  toodavad  sõna  otseses  mõttes
kannabinoidaineid  oma rinnapiima,  see on tõestatud meditsiiniline  fakt.Meie  kehas on sõna
otseses  mõttes  tohutu  süsteem,  mis  avastati  aastaid  tagasi  ja  millel  on  kanepiühendite
retseptoreid.Ka  see  on  tõestatud  fakt.Teadus  on  tõestanud,  et  THC  lukustub  AINULT
kahjustatud, ebatervislike või vähirakkude CB1 retseptorisse ja SUNNIB neid surema apoptoosi
ehk  programmeeritud  rakusurma  läbi.Vähirakud  toodavad  keramiidi,  THC  leiab  selle  ja
lahendab  probleemi.Jällegi,  see  on  meditsiiniliselt  tõestatud fakt,  mille  leiate  kõikjal  võrgus,
akrediteeritud ülikoolide ja muude uurimiskeskuste poolt.See on tõeline teadus.MITTE mõned
pulliinimesed leppivad end kõrgele tõusmiseks.
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Tean,  et  mitmed  lapsed  paranesid  või  ravisid  kanepit  kasutades  vähki.Minu  poeg  on  üks
neist.Kas arvate, et mu kaheaastane tahab kõrgeks saada?Kas sa arvad, et ma tahan oma last
kõrgelt saada?Ee, EI.AGA ma ei anna talle ka seda, et keemiaarstid on öelnud, et me ei ravi
teda.Ja ma kindlasti  ei taha, et ta sureks.Nii et...Jah, ma kasutan seda tema peal ja räägin
kõigile, kes tean tõtt.Ja loodetavasti jõuate mõne kahtlejani...Võib-olla päästab see vestlus ühel
päeval nende või kellegi tuttava elu...” Suzetta

"Muutused lipiidide metabolismis on tihedalt seotud vähiga.Mitmed bioaktiivsete lipiidide klassid
mängivad rolli neoplastilise transformatsiooni ning kasvaja kasvu ja progresseerumisega seotud
signaaliradade  reguleerimisel.Endokannabinoidsüsteem,  mis  sisaldab  lipiididest  pärinevaid
endokannabinoide,  nende  G-valguga  seotud  retseptoreid  (GPCR)  ja  nende  metabolismi
ensüüme, on kujunemas paljutõotavaks vähiravi sihtmärgiks.

--  Endokannabinoidsüsteem  reguleerib  otseselt  immuunsüsteemi,  seega  jah,  see  mängib
vähiravis suurt rolli.Selle väljaselgitamiseks pole vaja ülikoolidiplomit.

Ja  kuidas  reguleerite  endokannabinoidsüsteemi  funktsiooni?Võib-olla  kannabinoididega?
Ja  milline  kanepi  vorm  on  kõige  tugevam?Noh,  õli.Ja  kuidas  peaksid  patsiendid  seda
kasutama?Nagu  enamik  teisi  ravimeid,  võivad  nad  süüa  lihtsalt  süüa.Kolm  korda
päevas.Bingo.JB”

Vähi iseloomustused
Moto: Vähi spontaanne remissioon näib aset leidvat kanepiõli juuresolekul 
üllatavalt sageli
"Sõbral  on  luuvähk.Just  eelmisel  nädalal  alustasin  õliga,  valu  on  kadunud,  ta  tunneb  end
paremini.Onkoloogiaarstid on šokeeritud." Joe

"Ma vaatasin,  kuidas  hea  sõber  suri  4.  staadiumi  rinnavähki  oma viimastel  jalgadel  pärast
intensiivset keemiaravi.Andsin talle spetsiaalseid küpsiseid, seejärel fööniksipisaraid iga 4 tunni
järel.Ta paranes ja areneb hästi!Ta ütles, et ta pole end kunagi paremini tundnud! Charlene

"Sa  päästsid  nii  palju  elusid...Üks  mu sõber  ravis  45-päevase  kanepiõliraviga  oma luuvähi
terveks. Gyan

"Eile oli väike uudis.Mees, kellele olime äsja õli andnud, andis oma arstile põranda, kui paar
nädalat hiljem leiti, et nii tema kopsukasvajad kui ka maksakasvajad olid kadunud.Üks väike
toru!Meil on mõned liikvel ja neil kõigil läheb hästi.Loodan, et asjad on hästi.Phoenix Tears on
elus ja terve. Chris

„Jose: Värskendus – mu 81-aastane sõber kandis oma näo (nahavähk) lamerakk-kartsinoomist
üle kokku 3 kasvajat.Neil ei olnud võimalust maailma parimate ravimite vastu.5 nädalat õli peal
ja  ta  tunneb  end  paremini  kui  15  aasta  jooksul.Tema isu  on  tagasi!Ta võidab  lahingu!!!Me
võidame lahingu!

Steve: Kas ta neelas õli ja kasutas seda ka paikselt?

Jose: Mõlemad

Steve: Fantastiline.Kas pole hämmastav teada, et saame kellegi elu niimoodi muuta.

Jose: Ta hakkas 68% THC õli, mis oli segatud oliiviõli ja kookosõliga, oma põske hõõruma 2
nädalat,  enne  kui  see pinnale  tuli.Ta neelab  selle  ka  ilma  oliiviõlita  pärast  põse  siseküljele
hõõrumist.

Jose: Tema doktor helistas mulle eile ja ütles, et tal on ka nahavähk ja ta tahaks, et õli enda
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peal prooviks.

Steve: See on fantastiline uudis selle kohta, et arst soovib abi.Tubli mu sõber!!!!Ja mul on hea
meel, et teie 81-aastane sõber on taas elu nautima.

Jose: Jah, see on tõesti hämmastav!Dr P, me kutsume teda, on paari raamatu tuntud autor ning
suurepärane loodusravitseja  ja  meditsiinidoktor.Viimase  2  nädala  jooksul  on ta  minu  juurde
suunanud 5 oma patsienti.Kõik terminaalse vähiga patsiendid.

"Kaks nädalat tagasi andsin teisele oma naha-/kurguvähihaigele/sõbrale tervendavat õli sisse
võtta ja paikseks kasutamiseks koos natukese kookosõliga.Teisipäeval ütles ta mulle, et tema
põsel on nahk avanenud ja kasvaja on paljastatud.Käskisin tal jätkata õli pealekandmist, kuid
ilma kookosõlita ainult puhta raviõliga.Ta pani raviõli otse paljastunud kasvajale ja ütles: "Välja
paistnud punn kadus järgmiseks päevaks.Pärast hõõrumist  hakkas see mõne minuti  jooksul
nõrguma.See immitses välja – õli tõmbas vähi välja nagu salv. Vähikasvaja oli seal, nüüd on
see kadunud...Kaks nädalat!!!" Jose

"Tere, Rick Simpson ja Jindrich Bayer, tahtsin jagada mõnda väga HAPPY HAPPY uudist.Ema
skaneeringud  näitasid  KÕIKIDE  kasvajate  suuruse  "mõõdetavat"  vähenemist  maksas  ja
kõhunäärmes.Samuti on tema kopsu kasvaja nüüd TÄIESTI, 100% LÄBI!!!Täname palju, kuid
kõige  rohkem  armastust  vääriv  inimene  on  Rick  selle  teabe  avaliku  jagamise  eest  kogu
maailmas.

Tänan Jindrichit kõige eest, mida teete, sealhulgas teie toetava lahkuse ja juhiste eest.Ma tean,
et me kõnnime tema diagnoosi/prognoosiga endiselt munakoorte peal, kuid kui olukord paraneb
(kasvajad  kahanevad  või  "lahenevad",  nagu  nad  seda  nimetavad,  ilma  täiendavate
metastaasideta).Lõpuks saadan ta teile enne ja pärast meditsiinilisi aruandeid, et saaksite näha,
et aitasite päästa uskumatu, armastava, aktiivse ja andeka naise elu, kes istutab õues oma
ürdiaeda.nagu ma kirjutan.Palju armastust, Barbara”

-- Tere, Barbara, aitäh, muutsite oma e-kirjaga meie päeva paremaks.Öelge meie eest oma
emale tere ja veenduge, et ta ei läheks muudele skaneeringutele, röntgenipiltidele ega muudele
kantserogeensetele jamadele.Laske tal järgida oma enesetunnet, ta peaks sööma 120–180 g õli
kuue kuu jooksul või vähem.Kui ma oleksin tema, siis ma sööks õli iga päev elu lõpuni, vähil on
väga  vähe  võimalusi,  kui  kehas  on  õli.Säilitusannused  on  selle  meetodi  äärmiselt  oluline
osa.Parimate soovidega, Jindrich

„Mu sõbra abikaasa paranes vähist, mis hämmastas tema onkolooge, kes teatasid, et tal on 3
kuud.See on hoiatus: kuna nad olid tema imelisest paranemisest uimastatud, registreerisid nad
ta iga 6  kuu järel  kontrastvärviga MRT-le.Viimasel  MRI-l  reageeris  tema keha värvainele  ja
MRT-s ta süda seiskus ning ta peaaegu suri.Nõustun JB-ga.Testid on sama mürgised kui nende
"ravimid".Ole ettevaatlik."Colette

"Mu ema ravis õliga välja oma 3. staadiumi väikerakk-kopsuvähi!!Kas ma mainisin, et ta oli
vähist vaba alles neli kuud pärast diagnoosi?Noh, nii see juhtus." Koit

"Minu  isal  on  ka  kõhunäärmevähk,  mis  levis  keemiaravi  ajal  tema  maksa  ja  kopsudesse,
seejärel levis uuesti, ta oli väga halb ja halvenes kiiresti.Ta alustas õliga 3 kuud tagasi.Viimane
skaneering  esmaspäeval  näitab,  et  kõik  7  täppi  on  kadunud  ja  kõhunäärmevähk  on
kahanenud.Ta  tunneb  end  100%  paremini  ja  tema  elukvaliteet  on  taastunud.Õli  on  tõesti
hämmastav. ” Lisa

"Mu isa  ravib  ka  kõhunäärmevähki,  mis levis  veel  seitsmesse kohta.Ta on olnud õli  peal  5
kuud.Kõik  seitse  keemiaravi  ajal  tekkinud  plekki  on  pärast  õliga  alustamist  kadunud  ja
kõhunäärmevähk on kahanenud.Õli päästis ta elu! Lisa
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"Tere, ma tahtsin teid lihtsalt värskendada.Isa on pärast 5 kuud tagasi õliga alustamist läbinud
veel  ühe  kõhunäärmevähi  uuringu.Viimane  skaneerimine  näitas,  et  kõhunäärmevähk  oli
kahanenud ja ülejäänud 7 plekki, mis olid tekkinud keemiaravi ajal, olid pärast õliga alustamist
kadunud.Uued tulemused näitavad, et kõhunäärmevähk on taas kahanenud ja seal pole muid
laike, mis on verine fantastiline, arvestades seetõttu, et kõhunäärmevähk on selle leviku kiiruse
tõttu nii surmav.Nii et 8 kuud ja 5 kuud õli kasutamisel läheb isal suurepäraselt.Tegelikult tunneb
ta end praegu paremini kui siis, kui tal esimest korda diagnoositi.Nii et tänan veelkord Rickit, JB-
d ja kõiki, kes aitavad seda teavet hankida.Kui poleks õli, poleks mul oma isa! Lisa

„2013. aasta oktoobris diagnoositi mu isal kopsu-, lümfoid- ja kõhunäärmevähk.Pankreasevähi
suremus on 95 protsenti.Nad andsid talle 2-4 kuud elada.Alustasime ta õliga kohe, niipea kui
sellest  asjast  kuulsime.26.  märtsil  2014  diagnoositi  mu  isal  vähivaba.Hämmastav!!See  õli
päästis mu isa elu.Ta magab paremini ja sööb ka paremini. Melissa

"Minu isal oli ka 4. staadiumi kõhunäärmevähk.Tal oli ka maksal 10 plekki...see oli 2012. aasta
novembri lõpus.Tal on nüüd 1 laik maksas (.08) ja 1 laik kõhunäärmes (8 mm).Me võidame
seda.Tema  arstid  on  šokeeritud.Ta  võtab  kaalus  juurde  ja  tunneb  end  kokkuvõttes
suurepäraselt.Hea on ka kanepiõli. Angie

-- Ära mängi lahjendatud ravimiga, Angie.See on hea paikseks kasutamiseks, kuid te ei soovi
vähihaigetele kanepiõlisid  ainsa ravina anda.Täisvõimsusega täisspektri  rünnak töötab kõige
paremini.

Eriti  neile,  kes  "peavad"  minema  skannima,  "vaatavad  ka",  kuidas  see  paraneb.Sellised
inimesed peaksid automaatselt lisama protokolli veel 60 g õli, sest nad tegid lihtsalt tarbetult läbi
väga  kantserogeense  protseduuri,  "et  näha",  kuidas  nad  end  tunnevad.Uudishimu maksab,
vabandust.Õnnitlused ja parimad soovid.Tore on näha teisiti mõtlevate inimeste edu.JB

“Olen  tänu  sellele  õlile  4.  faasi  kõhunäärmevähi  ellujääja.Alustasin  keemiaravi  2013.  aasta
detsembris, kõik (rohkem kui 200) uuringus osalenut surid.Ma olen ainuke, kes õli võttis ja pidi
seda arsti eest varjama.Nüüd, kui ma olen õlist välja tulnud ja ta tunnistas mu 5. juuni seisuga
vähist vabaks, püüab ta mind ikka veel veenda keemiaravi jätkama.Ma keeldun!Kõik, mida see
arst tegi, osutus valeks, kuid kõik, mida Rick Simpson ütles, on osutunud tõeks.Minu haiguslood
näitavad, mida arstid ütlesid. Ma oleksin pidanud surema jaanuariks, kuid siin ma olen juuni
lõpus.Aitäh Rick!Õli päästis mind vähist, ma loodan, et see päästab mind keemiaravist. Sõber

"Ma  olen  faktiline  tõend  selle  kohta,  et  RSO-l  on  otsene  mõju  MPNST-le  ja  NF1-
le.Meditsiinilised andmed, MRI, PET, CAT skaneeringud näitavad kasvaja suuruse ja aviidsuse
olulist vähenemist. Kristyne

"Mu munandil oli 3,7 cm kasvaja.Ma tegin ühe grammi päevas RSO-d ilma muude ravimiteta ja
kui ma tagasi arsti juurde tulin, oli ta hämmeldunud.Ta ütles, et kasvaja on kadunud ja ei osanud
seda seletada.Nii  et  ma ütlesin talle,  et  võtan RSO-d.Ta ütles: "Ma ei ole sellel  teemal liiga
haritud, kuid ma ütlen, et see peab olema ainus põhjus, miks see on kadunud." Mul oli just hiljuti
üks hüpikaken ja ma arvan, et see on sellepärast, et ma ei teinud säilitusannust.Nii et ma võtan
30 päeva jooksul veel ühe grammi päevas ja vaatan, kas see kaob nagu viimane.Siis veenduge,
et ma hooldan pärast seda." Brandt

"Ok,  mu  Peeps.Täna  on  päev,  mille  lootsin,  et  see  kunagi  juhtub.Biopsia  tulemused  on
käes.Corrie  Yelland  ON  JÄTSELT  SAANUD  KINNITUSE,  ET  TEMA  VÄHK  ON  100%
TÄIELIKULT LÄBI!!!!MA OLEN VÄHIVABAEEEE!!!!!Isegi mitte düsplaasiat, rääkimata suurest C-
st.

Minu uskumatutele, hämmastavatele sõpradele, kes ühiselt vastutasid selle eest, et sain endale
ravimit lubada – pole absoluutselt sõnu kirjeldamaks, kui tänulik ma teile igaühele olen.Olete
kõik hämmastavad!
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Heatherile, kes mind esimest korda saatis RUN FROM THE CORE – see video muutis mu elu
sõna otseses mõttes.Kes oleks seda arvanud, hei?Ma armastan sind!Rick Simpsonile, Jindřich
Bayerile südamest...AITÄH teie teadmiste ja toetuse eest.Ma olen täna elus teie kõigi pärast!

Olen tõeliselt õnnistatud, et mul on nii suurepärane perekond ja sõbrad. ” Corrie

"Tere, Jindrich, annan teile teada, et käisin täna oma arsti juures.Aruandes öeldakse, et vähk
(anaalkanalivähk) ei ole enam tuvastatav.Eelmisel sügisel öeldi,  et  mul on 2-4 kuud, kui ma
kiiritust ei tee.Ma otsustasin mitte kiiritada ja proovida selle asemel RSO-d.Ilmselgelt see töötas!
Südamest tänan, aitäh, AITÄH Rickile ja endale!!!!“ Corrie

-- Corrie, btw, mis vähk see oli?Pane õli armile, ilmselt läheb ka ära.Igatahes hoidke arstidest
eemale,  ärge  enam  skaneerige  jne  ja  veenduge,  et  sööte  nii  palju  õli  kui  säilitusannused
saate.JB

"Mul oli võimalus Rickiga rääkida umbes 2 kuud tagasi raadiosaates...Rääkisin talle, kuidas rso
oli mind juba nii palju aidanud...Mul oli sama vähk nagu Farrah Fawcett...Anaalkanali vähk...see
on üsna haruldane...mitte  segi  ajada kolorektaalvähiga...  ja  mul  on EI  OOOOOOOOOOONI
kavatsust kunagi õli peatada. Corrie

-- Ma ei kavatseks ka kunagi õli kasutamist lõpetada, see on täiesti arusaadav.JB

“Minu viimane edulugu.See on 50ndate aastate lõpus naine, kellel diagnoositi 3. staadium, kuid
väga lähedal 4. staadiumile kopsuvähk.Täna sain selle: "Noh, mu ema käis kuu aega tagasi CT-
s ja sai paar päeva tagasi oma tulemused.See on täiesti kadunud!Tema arst luges need läbi ja
ütles, et suurem mass on selge ja midagi pole järel...

Tal on endiselt KOK, kuid me töötame selle ja tema suitsetamise kallal, lol...Suur tänu teile kõige
eestnõuandeid  ja  teadmisi  asjadest,  millest  me  kunagi  teadlikud  ei  olnud.Kõik  tuli  kokku
põhjusega ja me oleme nii õnnelikud.Jumal õnnistagu teid ja teie perekonda." Corrie

-- Kopsuvähi spontaanne remissioon näib kanepiõli manulusel toimuvat üllatavalt sageli.JB

"Pärast 4 grammi nägime drastilist muutust minu põievähki põdeva isa vereanalüüsides (ESR)
ja neeruanalüüsis, ta magab hästi,  naeratab, ma loodan, et ta normaliseerub, vaadates Rick
Simpsoni seisundit. pühendumust ja enesekindlust, läksin kõikidele arstidele vastu ega lasknud
isal keemiaravi läbida, tänaseni ei kahetse ma oma otsust. Aitäh, Rick Simpson. Arpit

„Sain just  mõned vinged uudised,  mida tahaksin teie kõigiga jagada.Mul  on siin  eKr  naine,
näitasin rinnavähiga õiget suunda.See oli metastaseerunud tema kopsudesse, makku ja ajju.Ta
on olnud kuu aega ravil ja eile käis oma onkoloogi juures.Kõik kasvajad on kahanenud ja tema
kasvajamarkeri test on NORMAALNE.Veel üks kord Peeps – KANEPIÕLI TAPAB VÄHI! Corrie

"Ok,  kõik  mu  imelised  piiksud,  sellest  saab  pikk  lugemine,  aga  ma  arvan,  et  tabasin  eile
PAYDIRT'i.Ma pole oma hambaarsti  juures käinud alates eelmise aasta septembrist.Sel ajal
võitlesin  oma elu  eest.Minu  hambaarstile  öeldi  sel  hetkel,  et  mul  on  vähk.Meil  oli  tavaline
vestlus, kus ma ütlesin talle, et ma ei kiirita ja teen "alternatiivravi".Sel ajal oli ta küsinud, mida
ma teen.Ma kõhklesin  talle  öelda,  sest  ta  oli  tuntud  oma "jäikuse"  poolest,  kuid  käskis  tal
vaadataJookse ravist.Tegelikult helistas ta mulle pärast seda, kui ta seda vaatas.Ta ütles, et
meditsiinitöötajana kipub ta olema kastis, et tal on vend (arst) ja teine  vend (farmakoloog) ja
mõnikord "ei ole neil kõiki vastuseid".

Kiirelt edasi eilsesse.Ta oli jahmunud, nähes, kui hea ma välja nägin, ja jäi hetkeks sõnatuks,
kui ütlesin, et kanepiõli on mõjunud.Ta hakkas küsima igasuguseid küsimusi.Paljud neist olid
"teaduslikud küsimused", millele ma ei osanud vastata.Ta küsis kliiniliste uuringute, erinevate
kanepiga ravitud haigusseisundite jms kohta.Ta tahab rääkida oma vennaga minust,  aga ka
kanepist kui vähiravist, samuti soovib ta, et vend uuriks kanepit kui ravimit.Kas oleks hea, kui ta
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võtaks mu mobiiltelefoni numbri ja meiliaadressi?

Siin saab see suureks.Tema vend dr Jake Theissen oli varem dekaan ja oli Waterloo ülikooli
farmakoloogiaprogrammi pioneer.Ta on nüüd ravimifirmade konsultant ja on spetsialiseerunud
teemale "Uued lähenemisviisid vähiravis". Ta on tugevalt seotud Kanada Vähiliiduga.(Samuti on
valitsus palunud tal juhtida lahjendatud keemiaravi skandaali  uurimist.)  John rääkis,  et tema
vend on sageli  öelnud,  et  vähi  raviks peab olema midagi  paremat.Midagi  looduslikku,  mitte
keemilist.Ütlesin talle, et "ärge enam otsige." Kanep on "midagi loomulikku". Corrie

"Minu  abikaasal  diagnoositi  algselt  eesnäärmevähk  peaaegu  6  aastat  tagasi.Usaldasime
meditsiiniringkonda ja läksime traditsioonilisele raviteele, kuid meile öeldi, et 4,5 aasta pärast,
kui vähk taastus, olime "katastroofiline ebaõnnestumine".Uurisin järjekindlalt peaaegu 2 kuud
kõiki  alternatiivseid  ravimeetodeid,  sealhulgas  teie  kanepiõli,  ja  3  kuu  jooksul  vähenes  mu
abikaasa vähi arv poole võrra.Kümme kuud hiljem ja tema PSA on langenud 0,11-ni  – pole
tuvastatav.

On  väga  kahetsusväärne  kuulda,  et  meie  valitsus  keeldub  tunnustamast  igasugust
alternatiivmeditsiini,  sealhulgas  kanepiõli,  haiguste  ravis,  kuid  nagu  teiegi,  pole  meilgi
„professionaalide” ja isegi mõnede pereliikmete naeruvääristamist.Kõik "ühiskonnad" on suured
farmaatsiakontrolli  rühmad,  kuid  ma  "mõistan"  miljonite  inimeste  süsteemi  lammutamist
tööstuses,  mis  nõuab  aastas  20  miljardit  dollarit  nii  korrumpeerunud,  et  kunagi  ei  saa
ravida.Tahtlikult!!

Kogu  see  protsess  on  paljastanud  mulle,  kui  sügavale  küülikuauk  tegelikult  ulatub,  ja  ma
kirjutan praegu oma leidudest raamatut, mis kannab sobivat pealkirja "Ühenda punktid".See on
GMOde, tööstusliku põllumajanduse ja suurte ravimite ajalooline perspektiiv ning nende mõju
iga inimese tervisele.Jälgin teid sellel veebisaidil  ka edaspidi ning soovin teile kõike head ja
head tervist.Täname teid kõige eest, mida olete teinud ja jätkate.Lugupidamisega K”

"Vähktõve hilises staadiumis sõber, kes kannatas leukeemia keemiaravi ja kiiritusravi piinamise
programmi all, sai viinamarjade kaudu teada "Run from the Cure" kohta ja otsustas õli proovida
pärast  seda,  kui  kõik  muu  ei  olnud  aidanud  teda  ravida.  haigus.Kahjuks  jättis  ta  enda
päästmiseks liiga hilja, kuid tema teadmised ja hoolivus on mind päästnud.See oli õli, mida tal
polnud võimalust kasutada, see, mis käivitas mind taastumise teel. Stephan

„Minu äi käis täna hommikul oma onkoloogi doktori juures kontrollis.Doktor vaikiti.Minu äia on
põdenud leukeemiat  15 aastat.Ta on olnud õli  peal.Tänaseks on tema valgevereliblede arv
normaliseerunud.Mis vähk??KANEPIÕLI RAVIB VÄHVI!“ Karen

-- “Mitte midagi paremat kui vaikitud doktor!hehe meeldib!Muutis mu päeva paremaks!” Jackie

"Tere jälle Rick!Loodan, et see e-kiri leiab teid hästi üles.Kirjutan täna, et küsida, kui kaua peaks
patsient  õli  peal olema?Meil  on tohutu kasvajaga patsient.Ta alustas 15.  märtsil  ja on siiani
läbinud 40 grammi.Alates 2. päevast on ta kaalunud 1,5 grammi või rohkem.Kas te lõpetate
terapeutilise annuse 60 grammi?Raha on selle patsiendi jaoks oluline tegur.Ta pole seni oma
ravimite eest midagi maksnud.Nende hooldaja on annetanud esimesed 60 grammi õli, kuid ei
saa igavesti  tasuta  rohtu  anda.Täname panuse  eest.Hindan  teie  taiplikkust.Lugupidamisega
Janet”

„Kallis Janet, sa ütled, et ta on alates teisest päevast kaalunud 1,5 grammi või rohkem.Minu
toodetav õli  on nii  kange,  et  tavaliselt  kulub keskmisel  inimesel  umbes 5 nädalat,  et  jõuda
selleni,  et  ta  suudab  päevas  sisse  võtta  1  grammi.Probleem  võib  olla  selle  õli  tootmiseks
kasutatud tüvega. Kanepitüvede paranemisvõime võib olla väga erinev, nii et probleemiks võib
olla  tüvi.Tavaliselt  selleks  ajaks,  kui  patsient  on  alla  neelanud  60  grammi  õli,  on  vähk
kadunud.Aga kui ei ole, siis ma jätkaksin neile õli andmist seni, kuni see on.Kuluv aeg ja nõutav
õli kogus võivad inimeseti väga erineda.Me kõik oleme erinevad ja mõned inimesed paranevad
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palju kiiremini kui teised.Tavaliselt vajavad keemia- ja kiiritusravi tugevalt kahjustatud inimesed
pikemat ravi ja rohkem õli.Õli peab kaotama kõik kahjud, mis need niinimetatud töötlused maha
jäid.Minu nõuanne oleks proovida õli toota teisest tugevast indica tüvest, kuid igal juhul hoidke
teda õliga, see on ainus asi, mida ma tean, mis võib tema elu päästa.Parimate soovidega, Rick
Simpson"

"Kanepiõli ei päästa teid surmavast keemiaravist.Õli võib aidata rohkem, kui patsient keeldub
keemiaravist. Steve

„Ma ei ole kindel,  kas see õnnestub – aga ma pean seda kindlasti  üheks!Igaks juhuks,  kui
kellelgi tekib küsimus, miks mul mehine hääl on, siis mitte sellepärast, et ma suitsetasin või
milleski muus – ma pole kunagi suitsetanud, vaid sellepärast, et mul eemaldati kilpnääre.Olen
51 (poolteist!) ja kasutanud õli alates 20. eluaastast.Mul oli alati meeldiv aurustada.Paar aastat
tagasi  –  mul  hakkasid  neelamisraskused  olema  ja  mu  arstid  leidsid  mu  kilpnäärmel
sõlmed.Kilpnäärme sõlmed, et pidin minema vähitestidesse.Kui nad seda teevad, torkavad nad
teile  lihtsalt  suure  nõela  kurku  ja  sisenevad  testitavatesse  sõlmedesse.Nad  ei  anna  teile
asukoha tõttu midagi – ei anna tuimastust.Nii et tehke seda paar korda ja vaadake, kas saate
paigal istuda.Igatahes- pärast 6x pussitamist - ja mu kilpnääre muutus nii suureks, et mul oli
neelamis- ja hingamisraskusi - eemaldati mul kilpnääre.Kuna mu perekonnas on palju vähki,
arvasin, et olen mängust ees.Vähki pole.Mitte ühtegi.Olen oma peres ainuke, kes siiani vähist
pääsenud.Olen õliga tegelenud alates 20. eluaastast.Mul on olnud peaaegu igavähi test seal
perekonna ajaloo tõttu- ja nada siiani Jumal tänatud!Sa arvutad :-)” Janet

"Jagasin mitu korda oma Facebooki seinal Rick Simpsoni filmi Phoenix Tears... siis ühel päeval
oli mu sõber lümfoomiga surivoodil.Kui ta nägi minu postitusi õli kohta, hakkas ta kohe õli võtma
ja on nüüd VÄHIVABA!Tema arstid on üllatunud.Nad ütlesid talle, et tal on elada kolm kuud…
NAD VALID. Jamie

"Ma olen ravin TERMINAL-vähiga naist RS-i kanepiõliga ja lõpuks hakkab ta paranema.SEE
TÖÖTAB!" voodootattooo

"Teeme praegu sama asja.25% THC SKYWALKER OG, viimane OG õli oli mu PSA 160.Pärast
100 grammi on täna 7. Jimmy

"Tere  Chris,  värskendage...vähk  kaob...ta  sai  eile  hommikul  kõne  oma  segaduses
onkoloogilt.Tavaliselt leiame kohtumise näost näkku, kuid seekord helistas ta talle, et anda talle
nõu kõigi  paar  nädalat  tagasi  tehtud skannimiste  tulemuste  kohta.Maks –  vähki  pole  enam
näha.Kopsuvähk, üks kopsuvähk kadunud ja teine kopsuvähk oluliselt vähenenud.Rinda ta aga
ei  maininud...Nii  et  ema  helistab  talle  tagasi,  et  esitada  paar  küsimust  ja  kokku  leppida
kohtumine, et saaksime temaga sisse minna ja temaga rääkida ning vaadata varasemaid ja
hiljutisi  skaneeringuid.Ma kardan,  et  ta oli  pisut  šokeeritud, kui  doktor  hakkas rääkima tema
maksa- ja kopsuvähi kadumisest, et ta unustas küsida rinnapiirkonna kohta.

Kõik skaneeringud olid mõeldud uue hormoonravi uuringu eelsõeluuringuks...kuid doktor ütleb,
et ta ei ole enam hormoonuuringu kandidaat, nagu patsient peab olemakasvuvähipiirkondades
ja kõik tema alad EI kasva, vaid surevad.Oleme õli tulemustega üle kuu!!!Kui ma umbes kuu
aega tagasi Rickiga oma emast rääkisin, tegi ta ettepaneku minna teisele 90-päevasele ravile ja
seega plaanime seda septembri alguses.Vahepeal anname talle säilitusannuse. Vau!Ta teadis
ravi  algusest  peale,  et  õli  mõjus  tema  kasvajatele,  tundis  ta  nende  kahanemist  ja
kadumist.Oleme kõik nii tänulikud, et tutvustasite mulle oma dokumentaalfilmi ideed ja jagasite
seda käsitlust.Igavesti tänulik, Cindy"

"Tere kallis Corrie...Tahtsin teile lihtsalt teada anda, et andsin oma emalt saadud õli sõbrannale,
kellel on rinnavähk...Ta võttis kuu aega ja see on remissioonis...Mõned vähirakud on kasvajas
surnud...Ja  arst  oli  hämmastunud  ja  positiivne  ja  ilmselt  kui  tal  on  järgmine  kord  paremad
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tulemused, siis hakatakse õliga midagi ette võtma.Ma olen nii õnnelik ja tänan Jumalat, et ta
lubas mul seda teavet kanepiõli kohta sellele naisele edastada.:)) Nii soovisin, et mu ema oleks
saanud õli iga päev võtta...”

"Tere, Rick, mul on häid uudiseid.Mu ema ei suutnud psüühiliselt enam taluda tunnetust, et tal
on  rinnavähk,  nii  et  ta  läbis  operatsiooni.Küll  aga  sõi  ta  30g  doosi  ära  ja  jõi  mingi  tüübi
taimeteed, kellel on igasuguseid ravimtaimi ja ta pani ka nendest ürtidest sidemed.Igatahes, kui
arstid selle vähi välja võtsid, ei olnud see suurem kui 7 mm suur ja 100% koest, ainult 1% oli
aktiivne, pahaloomuline ja surevas faasis.3 arsti vaatasid seda ja nad ütlesid, et nad pole kunagi
midagi sellist näinud ...Seega, kui ta oleks rohkem 1-2 nädalat ilma operatsioonita, oleks kõik
kadunud.Nüüd võtab ta iga päev poolteist grammi õli ja saab nüüd aru, et operatsioon oli täiesti
ebavajalik.

Kuid ta on nüüd palju rahulikum kui ta oli, sest ta oli endast väljas, nii et me ei saanud teda
operatsioonist lahti rääkida...aga nüüd on kõik hästi ja ürdid ja õli tegid ka oma töö.Igatahes
tegid lollid arstid talle 23 raadioteraapiat, aga ta ütles, et ei tee seda ja arst ütles ridade vahel, et
tal on õigus.Uskumatu, kui kaugele need arstid jõuavad.Kõik ütlevad tere, Rick.Tänan teid väga
soovituse eest ja andkesuur tänu Jindrichile veel kord. Sasa

"Rick... ühel sõbral eemaldati just peast ajukasvaja... tema kopsudel on laigud... nad tahavad, et
ta  saaks  keemiaravi  ja  kiiritusravi...kas  õli  võtmine  oleks  keemiaravi  ja  kiiritusravi  ajal
raiskamine?Näha, kuidas tal pärast ajukasvaja eemaldamist läheb, on märkimisväärne, ta on
80% parem kui eelmisel nädalal selle asjaga peas...Ma tahan talle öelda, et ta ei teeks keemiat
ja kiiritusravi ning tee õli, aga see pole minu valik...” Sharon

-- Sharon, see suurendaks tema ellujäämisvõimalusi.Kuid tegelikult,  kui ta võtab keemiaravi,
peab ta pärast seda 120–180 g õli alla neelama, et kahju hüvitada.Seda muidugi juhul, kui ta
mürgituse üle elab.Parimate soovidega, JB

"Kõigile  naerupeadele,  kes  arvate,  et  Rick  Simpson  on  petis,  peaksite  teadma,  et  Michelle
Aldrich  ravis  just  oma  3.  staadiumi  kopsuvähi  välja  Valerie  Corrali  ja  WAMMi  pakutud
kanepiõliga!Miks ei võiks meedia ja arstid ükskordki tõtt rääkima hakata?!Kanep ravib vähki,
goddat!!!Ja vastutustundetud inimesed püüavad seda reaalsust vaigistada, mitte inimesed nagu
mina ja Tommy, kes tahavad, et maailm teaks tõde kanepi ja vähi kohta. Steven Hager

"Tahtsin lihtsalt  öelda suur aitäh Rick Simpsonile,  JB-le ja kõigile teistele inimestele, kes on
olnud seotud sellega, mida Rick on aastate jooksul teinud.Mu naisel diagnoositi peaaegu 18
kuud tagasi ajukasvaja ja onkoloogid loobusid temast kohe, sest ta oli juba kolmandat aastat 4.
staadiumis.Alustasime õliga 2014. aasta alguses ja meil on nii kasvaja suurus vähenenud kui ka
tema  elukvaliteet  paranenud.Peaaegu  18  kuud  pärast  ajukasvaja  diagnoosimist  sõidab  mu
naine ikka veel iga päev autoga ja suudab 3 päeva nädalas töötada, et end töös hoida.Ka tema
energiatase taastub aeglaselt ja ta armastab seda, et ta juuksed kasvavad tagasi!LOL – see
poleks olnud võimalik, kui poleks olnud teiesuguste inimeste rasket tööd ja visadust.Suur aitäh
ja jätkake samas vaimus." Barry

«Mul diagnoositi 5 nädalat tagasi 12 mm suurune kasvaja paremas alumises kopsus.Panin 1/3
g  enda  valmistatud  sügavkuldset  RSO-d  väikesesse  želatiinkapslisse  ja  sisestasin  selle
suposiidina  2  korda  päevas  emasloomalt  leitud  torukujulise  “süstlalaadse”  tööriista  abil.
pärmseente  infektsiooni  kreemiravi,  mis  oli  minu kapis.See oli  äärmiselt  tõhus ja  lihtne viis
suposiidikapsli  sisestamiseks...Pärast  mitut  skaneerimist  järgneva 4  nädala  jooksul  vähenes
kasvaja suurus 1 mm ja oli passiivne...mis tähendab SURNUD!!!See võttis aega 4 nädalat ja
nüüd pole see vähi jaoks muret Dr.Tänan nõu eest JB... See oli samuti täiesti eufooriline.Lisaks
sellele sõin 3x päevas 1 g sama õli.1 KUU ja see tappis mu vähi! Gabriella

"Aitäh Rick Simpson!!Kanepiõli ravis kuudega välja minu 15-aastase tütre 8,8-aastase ajuvähi
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võitluse!!!!Jumal õnnistagu sind!!!!!!" Karen

"Tere kõigile, sain suurepäraseid uudiseid.Naine sai PET-uuringu tulemuse esmaspäeval.Tal oli
vähk 5 aastat pärast 6 keemiaravi ja ühte tüvirakkude siirdamist, siis tuli see ikka tagasi.6 kuud
tagasi pidi ta tegema uue siirdamise, kuid see tühistati, kuna nad ei leidnud doonorit.Nii et ta
alustas õliga.Esmaspäeval ütles arst meile, et vähk on kadunud.Aitäh õli eest, Rick.Sina oled
mees, aitäh." Luc

--  Aitäh,  Luc.Meditsiiniline  dokumentatsioon  oleks  enam  kui  teretulnud.Ta  peaks  jääma
säilitusannusele.Ma  sööksin  võimalikult  palju  õli,  kui  vähegi  võimalik.Laske  tal  võimalusel
rohkematest  skaneeringutest  eemale  hoida.Youtube'i  videotunnistus  oleks
suurepärane.Parimate soovidega, JB

"Mulle meeldiks tänada (xxx) minu vähi jaoks annetatud õli eest!!Praeguse seisuga minu kehas
vähki ei leidu!!See tõesti toimib, inimesed, kõik tõendid on minu haiguslugudes!Suur aitäh teile
kõigile ja suured rekvisiidid Tearsile!!!” Becky

"Jindrichile  pöidlad  pihku,  tal  oli  täiesti  õigus  paikse  manustamise  osas  otse  nahale,  mitte
sidemele.Erinevus  oli  nagu  öö  ja  päev.  Ronnie  Smith
-- Muidugi.20-30-50% õliga tinktuurid mõjuvad samuti suurepäraselt, sest jäävad kergesti pinna
alla.Mõnel juhul on väga kasulikud ka kanepiseemneõli (või sheavõi) ja kanepiõli  segud.Aga
loogiliselt võttes, mida rohkem õli kohe haavale saad, seda parem.JB

"Ma kirjutasin varem, et meil oli rinnavähi ravimine edukas.Nüüd ütlesid arstid patsiendile, et
tema tulemused on nii head, et ta peab tööle minema.Patsient ütles, et AITÄH, arst ütles, et ta
peab teda tänama, mitte jumalat ja ma küsin, miks ta ei teinud midagi, vaid rääkis talle, et ta
peab võtma keemiaravi ja kiiritusravi... hull doktor...

Kuid me viisime selle järgmisele tasemele, me ravime kellegi nägu, sest see hävitati pillidega 5
aastat tagasi.Sellel inimesel olid suured probleemid soolestikuga ja nad arvavad, et see oli algul
vähk ja nad annavad talle tugevaid tablette, mis hävitasid ta näo, oli  ta nagu konn.Siis nad
ütlesid, et see võib olla Crohni tõbi ja nii edasi jne.

Minu mõte on selles, et see inimene üritas oma nägu 5 aastat ravida, kuid see ei õnnestunud.Ta
määris 5 korda kanepiõli  näole ja me ei suuda jälle uskuda, kuidas tema nahk praegu välja
näeb.OMG ta on nii õnnelik nüüd, et saab taas olla tema ise.

Üritan teha mõned pildid aga iga 3 päeva tagant aga nahk paranes nii kiiresti, et ma ei saa
näidata kuidas ta nägu enne välja nägi, aga tema loal näitame järgnevatel päevadel tema vanu
pilte (ainult näonahk) ja uus, et teie inimesed näeksite erinevust...” Jasmin

"Olen 39-aastane naine,  kes on 2-aastane ja  põdenud rinnavähki.See õli  on  minu ravim ja
ravim.Need inimesed on nii täis ahnust.Neil pole aimugi valust ja ahastusest, mida me ja meie
pered läbi elame.Lihtsalt isekas ahnus.Karma." Sally

"Noh, kaks nädalat...Arst ütles, et mul on põies 2-3 cm kasvaja.Tahtis mind otse OR-i viia.See
möödus  vähem  kui  14  päevaga.Kinnitatud  CT-skaneerimisega.Diagnoos  tehti  15.02.,  CT-
skaneerimine tehti 29.02. Gersh

"See CT-skaneerimine tehti 14 päeva pärast seda, kui mu põies tuvastati 2–3 cm kasvaja.Ainult
14  päeva  jooksul,  kasutades  ainult  eeterlikku  kanepiõli,  põies  kasvajat  ei  täheldata.Ainult
kanep ... 14 päeva ...läinud.Seadusandjad palun sellest aru.Ära võta mu ravimeid ära.See ei ole
lihtsalt järjekordne viis end purju juua.See ravim päästab mu elu. Gersh

"OKEI  ...Sain  patoloogiaraporti.Kasvaja  mu  põies  oli  kahanenud  enne,  kui  nad  selle  välja
võtsid.Viimane kord, kui arst seda nägi, oli see umbes 2,5 cm.Kui nad selle eemaldasid, oli see
kahanenud 0,5 cm-ni.Huvitav, mida see arst selle peale ütleb. Gersh
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"8  kuud  tagasi  leidsid  nad  mu  põiest  kasvajad,  mis  nägid  välja  nagu  pisikesed
siilikad.Patoloogiaraport ütles, et need on kõrge kvaliteediga, väga agressiivsed pahaloomulised
kasvajad, kartsinoom.Neid võiks ära lõigata.Proovisin mõnda lokaalset ravi, kuid pidin lõpetama,
kuna see tegi mind liiga haigeks.Minu teisel operatsioonil detsembris leiti rohkem kasvajaid ja
uus väga agressiivne pahaloomuline vähk, mis lamas seinal, nii et nad ei saanud seda välja
lõigata.See tüüp levib kiiresti teistesse organitesse.

Nii et kui eilne operatsioon näitas, et VÄHIT POLE ja mu arst ütles, et mu põis on puutumatu,
nagu lapsel, siis ma tunnen, et see oli ime!Nüüd on see, mida ma tegin, kui olete huvitatud.Ärge
paanitsege,  vaid  kasutage  seda,  mida  saate,  ja  nautige  siiski  mõõdukalt  seda,  mis  teile
meeldib...” Michelle

“Minu  vennal  oli  4.  staadiumi  survevalu/haavand.Ainult  neljast  etapist  on  see  staadium
ravimatu.Lääne  meditsiini  kohaselt  ei  saa  te  pärast  3.  faasi  jõudmist  ilma  nahasiirikuteta
paraneda.Luud ja kuded olid nähtavad, kuid 3-päevane paikne RSO tekitas uue nahakasvu!
Hospiitsiõed nimetasid seda "imeks". See oli lihtsalt kanep!

Ta töötas 0,2-lt 1 täisgrammini päevas.5 ajaks mind tõesti segamini, kuid ta vajas rohkem, et
luuvähist piisavalt valu leevendada, et magama jääda.Peate valmistama õli indicaga, nii et iga
suur annus peaks panema kasutaja uinuma niipea, kui õli hakkab 1–1,5 tunni pärast.See paneb
teid sügavasse unne ja teete suurema osa oma paranemisest, kui saate kena sügava REM-
une.

Mida rohkem te võtate, pole ebamugav tunne.See paneb sind lihtsalt kiiremini ja sügavamalt
magama.Kui  ärkate  unest  varakult,  võite  tunda  pearinglust  nagu  purjus,  kuid  mitte
ebamugavalt.lol

RSO  lubas  mu  vennal  esimest  korda  kuude  jooksul  pärast  haiglas  viibimist  rahulikult
magada.Ürdi aurustamine pakkus talle rohkem leevendust kui tema 80+ mg Oxycontin ja muu
Pk kokteil.Ta oli ka fentanüülIV-ravi saanud, kuid miski ei lõdvestanud teda nii palju kui RSO.Ma
ei unusta seda kunagi!” Michelle

"Ma  elan  praegu  oma  RSO  lugu.Võitlus  haruldase  munasarjavähiga.Tehti  operatsioon  ja
keemiaravi ning võeti kasutusele palju tervislikum eluviis, orgaanilised täistoidud, toidulisandid
jne,  kuid  vähk naasis.Siis  leidsin  Jookse ravist!Asjade korraldamine võttis  veidi  aega,  kuna
kanep  on  siin  NZ-s  ebaseaduslik.Aga  ma  jõudsin  teha  väikese  partii  õli  ja  hakkasin  seda
kasutama.2  nädalat  hiljem tõusid  mu  kasvajamarkerid  200-lt  140-le,  esimene  langus  aasta
jooksul!!Mul  sai  õli  5  nädala  pärast  otsa  ja  mul  kulus  2  kuud,  enne  kui  sain  veel  midagi
kätte.Kasvajamarkerid tõusid tagasi (viimasel testil 262...) aga nüüd on meil 3 nädalat hiljem ja
pöialt, järgmise vereanalüüsiga on need jälle maas...

Usun RSO-sse ja arvan, et peaksime selle kättesaadavaks tegema kõigile, kes seda vajavad!
Isegi kui mu vähki RSO ei ravi (aga ma usun, et seda teeb!), on see mulle juba palju head
teinud.See  annab  mulle  suurepärase  ja  kosutava  une!Ja  see  reguleeris  mu  roojamist...Ma
imetlen tohutult seda, mida Rick Simpson on inimkonna heaks teinud.Ta väärib Nobeli preemiat
parima meditsiinilise taasavastuse eest!Ja selle eest, mida teie ja teie organisatsioon teete!Olen
lihtsalt  seaduskuulekas kodanik ja tunnen end kohutavalt,  kui pean enda ravimiseks tegema
ebaseaduslikke asju.Nii et jätka!Kui energia tagasi saan, liitun liikumisega! Diny

"Ricki tõttu olen sõna otseses mõttes näinud RSO tulemusi.Töötasin lühikest aega kliinikus.Kui
ma seal alustasin, tuli sisse mees neljanda staadiumi kurgukartsinoomiga.Ta pandi RSO-sse.90
päeva hiljem paranes ta täielikult. Carl

"Ravisin  just  oma  isa,  kellel  diagnoositi  põievähk.Kasvajad  olid  surnud  pärast  5-nädalast
ravi.Aitäh Rick Simpson teie teadmiste, inspiratsiooni, sihikindluse ja armastuse eest inimeste
vastu. Christine
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"Olen nüüd RSO-d teinud kahele inimesele, mõlemal korral suurepärase tulemusega!Ühel oli
MRSA,  kandis  õli  paikselt  nädal  aega...PARENES!!Teisel  oli  basaalrakuline  nahavähk,
manustati paikselt 2 nädalat...PARENES!Oh, ja mul oli näole täpp, ma arvasin, et see võib olla
mingi nahavähk, nii et kandsin 6 päeva paikselt... LÄBUS!!!” Mariah

“Fantastiline!Minu  ema on võidelnud  rinnavähiga alates  2011.  aasta  veebruarist  ja  vähk on
aeglaselt  metastaase  kogu  kehas,  sealhulgas  tema  kopsudes,  mida  on  tulnud  mitu  kuud
peaaegu  iga  nädal  tühjendada  –  peaaegu  iga  kord,  kui  ta  sisenes,  tühjendati  11  ml
vähivedelikku.Kuni viimase ajani.Nädala jooksul pärast RSO võtmist kadus tema näo ja kaela
turse ning ka rosaatsea.Ta lõpetas isegi oma vererõhuravimite võtmise, mida ta oli võtnud 20+
aastat ja vedelik kopsudes on langenud 6 ml-ni!!!Usun, et see on ravi!Tore on lõpuks näha seda
hõbevoodrit nii kohutavas haiguses. Ingel

"Nii et vaadake seda!

- Naisel diagnoositi 14. detsembril 2012 III-b staadiumi emakakaelavähk.

- Naine hakkas kanepiõli kasutama vähem kui kuu aega pärast seda.

-  Naine alustas keemiaravi  ja  kiiritusravi  vahetult  enne 2013.  aasta veebruari.(Texases pole
suurt valikut)

- Naisele öeldi, et vähi märke on vähe, kui üldse, 6. mai 2013.

Vähem kui 5 kuud ja mu naine on peaaegu võitnud III staadiumi vähi, kõik õli tõttu! Colt

“Kallis Rick, Jumal õnnistagu sind!Olen aastate jooksul vähi tõttu kaotanud oma ema, vanaema,
armastatud tädid ja onud ning sõbrad.Kuid kõige rohkem tabas mind mu imeilus, intelligentne ja
imeline õde Kim.Tal diagnoositi 42-aastaselt 2010. aasta juulis 4. staadiumi kopsuvähk ja 2011.
aasta veebruariks oli ta surnud.Ma ei tea, milliseid ravimeetodeid ta kasutas, sest ta ei rääkinud
kellelegi  oma perekonnaliikmetest,  et  ta  sureb,  kuni  liiga  hilja  ja  tema narkomaanist  endine
abikaasa astus tema hoole alla ja lukustas pere.Õli kohta sain ma teada alles eelmisel kuul ja
olen sellest ajast peale kõvasti uurinud.Alguses arvasin, et see on ussiõli, nagu ka palju muud
kraami, kuid praeguseks olen loetlenud 27 inimest, kes väidavad, et on sellega vähki ravinud või
oluliselt vähendanud.27 inimest!!!Ja seda ainult YouTube'is ja veebiblogides!Soovin, et oleksin
sellest  teadnud  1997.  aastal,  kui  mu  emal  diagnoositi,  või  2000.  aastal,  kui  mu  vanaema
remissioonist välja tuli, või 2010. aastal, kui mu õel kästi koju minna ja surra, või eelmisel aastal,
kui mu vend läks. -Lawil diagnoositi  suu- ja kurguvähk ning tal tuli  pool nägu eemaldada ja
rekonstrueerida.Aga nüüd teen seda tänu teile.Jumal õnnistagu teid ja kõike, mida te armastate,
ning tänan teid, et töötate nii kõvasti selle nimel, et see imeline ravim oleks kõigile kättesaadav.
Denise

-- Kallis Denise, mida ma pean ütlema?Nad tapsid mu ema keemiaraviga varajase väikerakulise
kopsuvähi tõttu,  nii  et  ma tean täpselt,  mida sa tunned.Ei midagi meeldivat.Kogu aeg oleks
pidanud ravim saadaval olema ja mitte ainult sellepärast, et keegi tahab raha teenida.C'est la
vie, aga mitte kõik ei neela seda nii rahulikult alla kui mina.See on väga traumaatiline kogemus,
kui saad teada, mida kogu õli  ravib või kontrolli  alla saab ning mida kõike on selle asemel
kasutatud.

Palun saatke mulle nende veebipõhiste iseloomustuste loend, see võib olla huvitav ja kasulik
teistele, kes olid sama ajupestud kui mina enne, kui  ma Rickiga kohtusin ja "tavameditsiini"
valdkonna asjade tegelikust seisust teada sain. Täname teid toetuse eest ja aitate meil selle
ravimi  kohta  teavet  levitada.Pärast  kahe ja  poole  aasta  pikkust  koostööd Rickiga võin  vaid
öelda, et korralikult toodetud ja kasutatud õli teeb täpselt seda, mida ta ütleb.JB

"Tere Corrie!IMELINE uudis taaskord.Mu sõber ***** *****, kellega sa rääkisid ja saatsid *** Los
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Angelesesse, ta on saanud kanepiõli juba umbes 2 kuud ja ta käis täna oma tervisekontrolli
tegemas  ja  tema  kehas  EI  OLE  ROHKEM  VÄHKI!!!!!!!KÕIK  SELGE!!!!!!!Ta  on  teile  ülimalt
tänulik,  et  ma talle  teist  rääkisite,  ja  ülimalt  tänulik,  et  te  talle  ****-st  rääkisite!!!AITÄH veel
igavesti.Teil on nii hea olla, et saate aidata kõiki neid inimesi, keda te isegi ei tunne, ja päästa
elusid kõikjal maailmas!Ma sõidan Los Angelesse, et töötada ****-ga ja üritan peatada kogu
oma kõhulahtisuse  ja  saada  mind  tualetist  minema,  et  ma  ei  peaks  60–80  korda  päevas
minema.Kuidas oleks selle järjekordse hämmastava raportiga?Meile nii meeldib see!!”

"Tahan täna jagada oma arsti kommentaari.Mul on olnud pikka aega põiepõletik! aega ja arst on
infektsiooni ravinud.Täna vaatas ta kaameraga esmapilgul (pole eriti lõbus) JA!!Näib, et mul on
põie massi (kasvaja) jäänused, mis on paigal SURNUD (tema sõnad, mitte minu sõnad) ja mis
põhjustab infektsiooni edasikestmist.

JÄLLE!TEMA SÕNAD, MITTE MINU; Dr ütles: "Ma olen meditsiiniga tegelenud üle 40 aasta ja
pole  kunagi  näinud,  et  kasvaja  sureb  oma kohale  ilma välise  sekkumiseta."  maolen  alates
märtsist  õli  maha võtnud ja sisse võtnud, kuid pärast saagi saabumist olen õli  kahekordselt
doseerinud umbes 6 nädalat.Lähen 8. oktoobril väikesele puhastusoperatsioonile, et veenduda,
et mass on kadunud (kui ma seda enne seda ei läbi).

Mul oli õli suhtes mõningaid kahtlusi, kuid INIMESED, MUL EI KAHTLE ENAM.Mul on piisavalt
pungade materjali umbes 5 või 6 untsi õli valmistamiseks.Materjaliks on kasutatud Sativa Blend
Pineapple Kush, 25% THC.Ma ei oska öelda, kui rahul ma seniste tulemustega olen.Ma pole
oma arstile veel midagi rääkinud, sest FLA-s keeldub mõni doktor teid ravimast.Nii et praegu ei
tea ta midagi." John

-- Aga sa tead rohkem kui küll,  John.Palju õnne.Jätkaksin õli võtmist ja jätaksin operatsiooni
hilisemaks.Kui vähegi võimalik, ei skaneeri enam.Ja õli võtaks ka suposiidi kujul, alati tahaks õli
võimalikult valutavale kohale saada.Võimaluse korral proovige parimate tulemuste saamiseks
valmistada õli rohkem kui ühest tüvest.Parimate soovidega teile, JB

„Täielik kokkulepe, JB.Ja rõhutage operatsiooni hilinemist.Igasugune invasiivne kehatöö lubab
infektsioonid  teie  süsteemi.Läbi  labaste  harjumuste  ja  täieliku  lugupidamatuse  nende  enda
imeravimite vastu on meil nüüd antibiootikumiresistentsed lihasööjad bakterid, mis on levinud
enamikus haiglates.RSO parandab selle ära, aga kuidas on lood kirurgilise tõrksa tööga?Jookse
ravistütleb kõik." Tielman

“3 päeva tagasi ravisime RSO-ga sõbra basaalrakulist kartsinoomi.Vaatasime seda täna ja see
oli peaaegu kadunud.Panime uuesti RSO peale ja katsime sidemega.Kontrollime seda veel 3
päeva pärast ja eeldame, et see kaob eelmise 3 päeva tulemuse põhjal.See on tema paremal
käel.Varasemad vähid, millest me tema ravisime, olid tema vasakul käel.Hurraa, see töötab."
Mark

-- Jah, on küll.Me ei teeks seda, mida teeme, kui see seda ei teeks.JB

"Mu emal diagnoositi hiljuti 4. staadiumi ajuvähk, mis just lõpetas kiiritusringi.Dokumendid on
šokeeritud, kui hästi tal läheb!Tal läks alguses üsna halvasti, ta kaotas kõnevõime.Sellest ajast
peale, kui hakkasime talle õli andma, on ta muutunud üha paremaks ja paremaks, nüüd suudab
ta teha asju, mida ta varem ei teinud, näiteks öelda ühe või kahe sõna asemel fraase ja kõndida
normaalselt.Võime  ka  öelda,  et  tema  arusaam on  palju  parem.Samuti  ei  jäänud  ta  kunagi
haigeks  agressiivsest  kiirgusest  ja  keemiast,  mida  ta  tegi.Mitte  ühtegi  päeva  iiveldust  ega
oksendamist!Nii et kui keegi ütleb, et see ei tööta, on solvang!Tee oma faktid selgeks!Seda on
ka VÄGA lihtne teha!Kõik  teavad kedagi,  kes  teab kedagi,  kes saab teie eest  marihuaanat
hankida!Mul  on  juhised,  kuidas  ravi  teha,  nii  et  kui  kellelgi  on  huvi,  siis  postitan  selle
kommentaaridesse! Diana

-- Diana, hoia eemale sellest keemiast ja kiirgusest.Õli oleks selle töö palju lihtsamalt teinud, kui
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arstid ja nende meetodid poleks sellele teel seisnud.120–180 g kõrgekvaliteedilist õli, nii kiiresti,
kui  ta  suudab  seda  võtta,  võimaluse  korral  mitte  teha  enam  kantserogeenseid
skaneeringuid.Parimate soovidega, JB

"Minu nimi on George ja ma tahaksin teile oma tunnistuse anda.82-aastaselt, 22. detsembril
2010, diagnoositi mul söögitoruvähk.Mulle öeldi, et mul on elada 6 kuud kuni 2 aastat ja võib-
olla pärast kiiritusravi tuleb mingil hetkel kurku panna, et aidata neelamisel.

Enne diagnoosi saamist oli mul raskusi hingamise ja toidu neelamisega, mõlemas jalas oli turse
ja  väsin  kergest  tegevusest.Olin  2011.  aasta  alguses  läbinud  kiiritusravi.2011.  aasta
septembriks oli  mul raske tahket toitu alla neelata ja närida.Tundsin, et lämbun.Minu toit tuli
väikesteks tükkideks lõigata.Eelistasin süüa pudrust toitu ja selle asemel Boost shake.Mul tekkis
ka kõhus tugev gaas.Gaas rebis mu kõhust läbi nagu äike ja välk.Hakkasin kogema pearingluse
episoode, hingamisraskusi, õhupuudust ja higistamist.Mu tasakaal oli kehv ja ma ei saanud eriti
hästi ringi liikuda.Toidukaupu oli raske oma sviiti tassida ilma õhupuuduse ja higistamiseta.

Hiljem  saatis  raske  pearingluse  episood  mind  haiglasse  ja  arst  pani  mulle  teise
vererõhutableti.Vahetult pärast haiglas viibimist tuli minu juurde üks võõras mees, kes pakkus
mulle  vähi  raviks  kanepiõli  ning  juhatas  mind  lisateabe  saamiseks  Phoenix  Tearsi
veebisaidile.Ma olin  alguses rahutu ja  kartsin  kanepiõli  võtmise pärast,  ma arvasin  alati,  et
kanep  on  värav  narkootikum,  mis  põhjustab  sõltuvust  ja  viib  mind teiste  kangete  uimastite
juurde.Pärast Rick Simpsoni kanepiõli uurimist otsustasin, et võtan ravi.Sain ravi ajal ja pärast
seda aru, et kanepi-/kanepiõli on "värav" parema tervise poole.

Pärast  esimest  annust  -1/2  riisitera  kanepiõli  märkasin,  et  see  minu  kehas  kohe  töötab.
-  Tundsin,  kuidas  see  voolab  läbi  mu  keha  sõrmedest  varvasteni.Kogesin  lõdvestustunnet,
õnnetunnet  ja  huumoritunnet.Mu  jalad  tundusid  kummina,  mis  6  tunni  pärast
tuhmusid.Hingamine oli vaiksem puhates ja ka magades.

Pärast  päevi/nädalaid:  Minu  kuhjad/hemorroidid  kadusid.Valu  õlas  vähenenud.Õhupuudus
vähenes.Alates teisest päevast gaaside kogunemine ja ebamugavustunne kõhus leevenesid ja
muutusid  regulaarsemaks  ning  jätkati  raviga.Vähendasin  ja  lõpetasin  vererõhu  tablettide
võtmise, kuna mu vererõhk oli liiga madal.Pärast vererõhu tablettide võtmist normaliseerus mu
vererõhk.Nii  säärte  kui  ka  pahkluude  turse  vähenes  märgatavalt.Vähendas  mu  söögiisu  ja
reguleeris  oma  kaalu  –  olen  siiani  kaotanud  26  naela.Nahavärv  paranes.Pearinglus
kadus.Südamelöögid  tunduvad  korrapärasemad  ja  mitte  nii  häirivad,  arvestades,  et  mul  on
sünnist  saati  olnud  ebaregulaarne  südametegevus.Roojamine  muutus
korrapärasemaks.Kogesite  paremat  ja  kosutavamat  und.Tasakaal  ja  koordinatsioon
paranesid.Suudab  paremini  ringi  liikuda  ilma  õhupuuduseta.Muutus  vestlustes
sõnasõnalisemaks.Muutis  mu  nägemust  asjadest  ja  tõstis  mu  tuju.Muutis  minu  arvamust
marihuaanast.

Üldiselt  kadusid  kõik  sümptomid,  mida  kogesin  enne  kanepiõliga  ravi  alustamist.
Mul  kulus ravi  lõpetamiseks 3 1/2 kuud.See kogemus ei  olnud nii  ebameeldiv.See oli  siiski
korrigeerimine,  kui  suurendasin  annuseid,  kuid  päeva  või  kahe  pärast  oli  kõik
kohanenud.Järgisin enam-vähem Rick Simpsoni soovitatud annuse suurendamist.

Pärast 2 kuud kestnud ravi oli minu visiit onkoloogi juurde üllatav.Ta nentis, et mu nahavärv nägi
hea  välja,  vererõhk  ja  südamelöögid  olid  normaalsed  ning  kuna  mul  ei  olnud
neelamisprobleeme,  siis  ei  olnud  vaja  stinti.Samuti  märkis  ta,  et  eelneval  vastuvõtul  tehtud
röntgenipilt nägi hea välja ja et ma ei pea vähemalt 6 kuu jooksul tagasi tulema.Tavaliselt pidin
ma onkoloogi vastuvõtul iga 3 kuu tagant...

Usun, et kanepiõli tappis mu vähi.Kõik muud terviseparandused, mida ma kanepiõlist kogesin,
panevad mind tundma nagu uus mees.Olen kanepiõli imest täiesti üllatunud.Olen nii tänulik, et
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otsustasin kanepiõli võtta.

Kanepiõli uuendas mu tervist ja pikendas eluiga.Ma tänan sind Rick Simpson, jumal õnnistagu
sind!Jätkake  samas  vaimus!Olen  täiesti  veendunud,  et  kanepiõli  võib  päästa  elusid.Aitäh."
George

"Georgi minivärskendus....Tänaseks on ta kaotanud +31 naela, nüüd, mõni aeg tagasi, pidi ta
kaalulanguse tõttu (vanasti oli ta umbes 280 naela) külastama hambaarsti.Ta on õppinud, et ta
võiks praegu soovi korral kaalust alla võtta üsna kergesti, kuid ta valib tervislikuma, väiksema
kaalu ja elustiili).Tema hambaarst märkis, kui hea ta välja nägi ja ka tema värvus oli parem.

Pean mainima, et George ütles, et tal on endiselt hea hingamine ja lämbumisprobleeme pole
olnud, ta sõi selle nädala alguses õhtusöögiks praad, kartulit ja köögivilju ning tema toit läheb
alla palju-palju lihtsamalt kui kunagi varem. harjunud enne tema "ravi". Ta räägib meile, et käis
perearsti  juures(tavaline  dokk)  selle  nädala  alguses...Tema  arst  hüüdis:  "WOW!Areoled  sa
kindel, et oled sama George, keda ma enne nägin?” Ka tema arst ütles, et tema värvus on
paranenud.George räägib  mulle,  et  näitas hiljem oma arstile,  kui  palju  rohkem vedelikku ta
mõlemast jalast kaotas, öeldes talle, et ta arvab, et see on peaaegu kadunud...Siis ütles arst:
"George, sul ei ole enam turseid."

Ta on hankinud mõned vanad meditsiiniteabe paberid ja talle öeldi ka (nüüd), et ta peaks/võiks
proovida saada oma onkoloogilt järgmisel vastuvõtul (juunis) oma vana röntgeni ja CT-skanni
pilt  (plaadil).Ta üritab nüüd varem oma onkoloogi vastuvõtule pääseda...nüüd oma perearsti
abiga.Sellel  visiidil  palub  ta  teha MRI-d.Ta on  nüüdseks kaugele  jõudnud...kuid  tema ainus
tegelik probleem hetkel (muidu ta ütleb, et ta oleks suurepärane!!) on tal sünnist saati olnud
ebaregulaarne südametegevus ja viimasel ajal on see tavapärasest veidi rohkem tormanud.Ma
ei tea, kas tema kaalulangus käivitab tema ebaregulaarsed südamelöögid või erutuse sellest
elumuutvast sündmusest või sellest, mis seda kindlasti teeb, tean ainult, et tahan, et see tema
jaoks  ka  parandaks.Tal  on  nüüd  saatekiri  kardioloogi  vastuvõtule  seoses  südamelöökidega
jne.Hiljuti  läks tema värv veelgi paremaks, tal on rohkem punast/roosilist  nägu, ka vereringe
paistab veelgi parem.Noh, see on kõik, mida ma praegu saan...Rahu 1♥”Vabadus

"Tänan Rick/JB-d eile minu küsimustele vastuse eest.Tean meest, kelle emal see on.Tahtsin
saada  midagi,  mida  saaksin  talle  vaatama  saata.Te  olete  suurepärased.Soovin,  et  saaksin
rohkem  aidata.See  teave  jõuab  nüüd  paljudeni.Sa  oled  sellest  maailmale  rääkimisel  nii
suurepärast  tööd  teinud,  Rick.Sind  võib  pidada  tänapäeva  pühakuks.Ilma  naljata.Imeline
mees.Ei saa öelda piisavalt häid sõnu teie Rick ja JB kohta, kes on selles kõiges teie kõrvale
jäänud.Arvan, et ostan iga kuu viis raamatut, et Ricki välja aidata.Hoidke head teavet, poisid.Sa
oled parim.Rahu ja tervist kõigile.RSO.Jumala ravim." Peeter

"Noh, Rick ja Jindrich, minu raske töö ja pühendumus RSO-le on lõpuks vilja kandnud.Olen
jälginud  Ricki  ja  Phoenixi  pisaraid  alates  2004.  aastast  ja  uskusin  koheselt  õli
tervendamisvõimesse.Ma  levitasin  sõna  ja  seisin  selle  taga  100%  isegi  siis,  kui  inimesed
naersid ja mind hulluks kutsusid.Olen nüüd terveks ravinud 3 surmaga lõppenud vähki põdevat
inimest  ja  oma  viimast  patsienti,  kellele  võlgnen  palju  tunnustust  selle  eest,  et  ta  läbis
meditsiinisüsteemi ja keeldus ravist ning dokumenteeris, et ta kasutas vähi raviks RSO-d...tema
mõlemad  kopsud  olid  vähki  täis  ja  nad  andsid  talle  3  kuud  elada,  kui  tal  esmakordselt
diagnoositi...5 kuud tagasi.

Täna on ta ametlikult vähivaba ja võttis tegelikult 27 naela juurde.Vähiarstid on vaimustuses
tema imelisest  paranemisest  vaid  5  kuu  jooksul,  kui  neilt  pole  abi  saanud,  ja  nad  ütlevad
tegelikult, et ta on tervem kui nemad praegu.Lol.Ta sõi haiglas arstide ees õli ja kandis kaasas
Weed  World  ajakirja,  milles  oli  Phoenixi  pisarate  artikkel,  mis  näitas  seda  kõigile  teistele
patsientidele ja levitas sõna RSO kohta.Mul on varsti koopiad kogu haigla dokumentatsioonist,
et RSO ravis välja tema vähi...Tema paberitel on otse kirjas, et ta kasutas raviks kanepiõli.
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Panen talle võimalikult kiiresti kokku loo, et aidata seda sõna nii palju kui võimalik levitada.Tean
ka veel umbes 25 inimest, kes on näinud RSO imetööd paljude erinevate haiguste puhul ja nad
tegelevad nüüd ka enda ravimisega...sõna on väljas!!!!:) Tervenenute ja peagi ka paljude teiste
minu  piirkonnas  elavate  inimeste  nimel  tahaksin  öelda  AITÄH,  kutid  jätkuva  raske  töö  ja
pühendumise  eest  imerohi  taasavastamisele...Te  olete  elupäästjad...Sõna  otseses  mõttes!!
RAHU JA ARMASTUS PA-lt” Steve

"Ma lasin kellelgi õli tema nahavähi (näo) väikesele kohale panna ja pärast päeva näeb see
välja veelgi hullem.Kas tal on reaktsioon või tõmbab õli alguses kraami välja ja naha pinnale?
See näeb üleni rohekas välja, nagu oleks see nakatunud.Kas see on normaalne?Mõnikord?"
Miguel

"Jah, see võib olla normaalne!See on hea märk, kui tunnete sügelust ja näete, et õli töötab, siis
pangeveel rohkem õli peale.Rohekas võib tulla õlist.Kas õli on korralikult valmistatud?" Anna

"Oh jah, see pole õlist roheline, see on minu tehtud kuldne õli, see on puhtaim, mida kodus
tehes saate.See on tõesti nagu nakkusroheline valkjas.Olin üsna kindel, et see õli teeb oma
tööd, tahtsin lihtsalt kelleltki kinnitust.Aitäh.” Miguel

"Tere,  ma pean  teile  rääkima loo  ühest  eile  juhtunud  imest.Mul  on  sõber  ja  tema nimi  on
Shannon  O'Brien.Ta  on  17-aastane  ajuvähi  ellujäänu.Tal  on  juba  umbes  aasta  kasvanud
operatsioonikõlbmatu  kasvaja.See  oli  kasvanud  peaaegu  kogu  tema  aju  suuruseks.Jagasin
temaga RSO-d ja eile näitasid tema MRI tulemused, et kasvaja oli vähenenud peaaegu poole
võrra.Ta on seda võtnud alates veebruarist.14.Peate mõistma, et see oli Tere Maarja.Olen väga
tänulik, et mu vaim leidis teie loo ja sain selle edasi anda. Nadine

"Mu naine on RSO-d kasutanud nüüdseks 11 kuud.Tal on IV staadiumi metastaatiline rinnavähk
ja  MD  Andersoni  vähikeskuse  onkoloogid  ütlesid  talle,  et  ta  on  keemiaravi,  kiirituse  või
operatsiooni jaoks liiga kaugele arenenud.Ta sõitis meie kodust illegaalses riigis 26 tundi otse
seaduslikku riiki, et see kätte saada.Tema kasvajad vähenevad.Kui tal oleks vajalik juurdepääs
(ta võtab praegu ainult 2 grammi päevas), siis usume, et ta oleks praeguseks vähivaba.RSO
hoiab mu naist elus ja meil on ka puudega poeg.Jumal teab, et tema töö siin pole lõppenud!
Frederick

„Noh, Rick, ma tunnen end paremini.Kasutanud ajukasvaja ja diabeedi tõttu RSO-d umbes 30
päeva.Mu veresuhkur langeb.Lõpetasin insuliini 2 päeva tagasi, kuna veresuhkur langes liiga
madalale. Jeff

"See puhastas ka teise sõbra rinnavähi 1. staadiumi.Kahe nädalaga muutus golfipalli suurusest
kasvajast  hernest  väiksemaks.0,4g  kaks  korda  päevas,  toorõli.Teine  nahavähiga  sõber
eemaldas selle paikse lahusega, hõõrudes otse nahale.

Olen enda peal  vabanenud haige hamba infektsioonist  ja  tursest,  puhastanud oma kopsud
pärast astmahoogu ja eemaldanud nahalt kaks veidrat täppi, mis võisid olla vähk või mitte...
pole seda kunagi kontrollitud ja see on läinud...oeh.Ei mingit keemiat,  ei kiirgust,  ei mingeid
kõrvalmõjusid, pole probleeme. Bruce

"Tahaksin  tänada JB-d kogu tema abi  eest!Nagu mõned inimesed teavad,  on mu naisel  4.
staadiumi rinnavähk, mis levis tema luudesse.Arst ütles, et tal on nii palju kasvajaid, et nad pidid
loendamise lõpetama ja andsid talle 6 kuud elada!Nad alustasid teda viimase 5 kuu jooksul
keemiaraviga, ma andsin talle poolteist kuud 5 riisitera RSO õli!Olin just tunnistajaks eluaegsele
imele!Ta sai just MRI-d ja skaneeringud ning nad ei leidnud vähimärke!

Ma ei saa tõestada, et õlil  oli  sellega mingit  pistmist,  kuid olen 99% kindel,  et  see aitas tal
küürust  üle saada!Ta pole isegi keemiaprotokolli  lõpetanud,  tal  on ravi  jäänud 4 kuud!2012.
aastal öeldi, et 4. staadiumi vähk ei ole ravitav, nii et nagu ma ütlesin, pidi õli mõjuma!Soovitan
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kõigil, kellel on vähk, seda RSO õli võimalikult kiiresti kasutada.See ei saa midagi haiget teha!
Nagu ma ütlesin, tänan JB-d kogu abi eest!

"Mitu riisi suurust tilka peaksin talle hooldusfaasis andma?" Jeff

--  1–2  g  kuus  võiks  olla  piisav,  Jeff,  tilk  öösel  on  kõik,  mida  enamik  patsiente  vajab
säilitusannusena.Kuid ta võttis keemiaravi, nii et ma tahaksin näha, et ta sööks vähemalt 60 g
nii kiiresti kui võimalik, et eemaldada keemiaravist tekkinud kahju.Aitäh, JB

"Kasutasin õli, mille valmistasin ise Ricki videojuhiste järgi ja ravisin end välja 4. faasi difuussest
suure  B-rakulisest  lümfoomist,  mis  on  väidetavalt  "ravimatu"  follikulaarne  vähk  kõigest  58
päevaga!

Sellest ajast alates olen jätkanud õli valmistamist endale ja teistele ning näinud üle 10 kinnitatud
kopsu-,  rinna-,  eesnäärme-,  aju-,  käärsoole-,  leukeemia-,  kõhunäärme-,  patsiendi
ravijuhtu.kasutades tumerohelisi õlisid!!Valmistan õli nii lehtedest kui ka õitest, sest spetsiaalsed
põletikuvastased ühendid leiduvad AINULT rohelistes lehtedes!

Kaotasin kogu oma jämesoole 1992.  aastal.Mul on 20 aastat  tehtud peensoolest  "kott",  mis
töötab  nagu  tavaline  torustik,  mis  oleks  pidanud  7  aastat  tagasi  ussitama!Minu  PAMF-i
gastroenteroloogi  sõnul;  Ta  omistab  kannabinoidirohke  tarbimise  arvele,  et  terve  kott  on
"paremas  vormis  kui  20  aastat  tagasi,  mil  see  esmakordselt  pandi".  Ta  on  samu tulemusi
kuulnud paljudelt  teistelt  kannabinoide kasutavatelt  patsientidelt  ja  soovitab seda nüüd oma
patsientidele! Craig

"Ma tahan  sind  lihtsalt  tänada.Pärast  5  aastat  kestnud  "valvsat  ootamist"  on  mu  abikaasa
follikulaarne lümfoom oma inetut pead tõstmas.Ta on 3 nädalat õlis ja tunneb end suurepäraselt,
isegi mängib golfi 4 päeva nädalas.Hoian teid kursis, kui jätkame." Joyce

„Käisin  oma  2-aastasel  skaneerimisel  ja  need  on  VÄHIST  JA  KIIRGUSKAHJUSTUSEST
TÄIELIKULT  SELGED,  MIDA  NAD  NATUKE  VIIMAST  KORDA  NÄID.OLEN  TÄIELIKULT
HAIGUSTEVABA,  RSO  OLI.MIDA  JUMAL  SAADAB  RICK  SIMPSONI  ÕLI  NII
PALJUDELE...TÄNAN, et edastasite kogu teabe." Linda

«Mu sõbra naisel on hilises staadiumis käärsoolevähk.Arstid saatsid ta koju ja ütlesid, et nad ei
saa tema heaks enam midagi  teha.See on levinud tema kopsudesse ja  ajju.Millise  annuse
peaks ta alla neelama?Kui kaua kuluks tal tolerantsuse kujundamiseks?Kas ta peaks võtma 3
riisitera suuruse tilka päevas?Keemiaravi, mida nad talle andsid, on muutnud ta liiga nõrgaks...
nad ei anna talle enam keemiaravi...Loodan, et õli suudab tehtud kahju heastada enne, kui on
liiga hilja.Nad andsid talle 4-6 kuud aega...” Simon

-- Simon, sama protokoll mis muugagi.Kui ta on ravimiga harjunud, siis mida rohkem ja kiiremini
ta sööb, seda parem.JB

"Hakkasin  neli  kuud  tagasi  valmistama  kanepiõli  nõbu  jaoks,  kes  oli  loobunud  isegi  2014.
aastani jõudmisest pärast seda, kui tema arst eemaldas vähem kui aasta jooksul 4 korda tema
põiest kirurgiliselt palju vähki, andis talle mitu keemiaravi ja rääkis ta järgmiseks sammuks oli
põie eemaldamine.Ta alustas õli võtmist jaanuaris ja kaks nädalat tagasi sai ta teada, et tal on
vähivaba.Nüüd teeb ta ise õli ja võtab iga päev säilitusannust. Charles

"Tere,  mõtlesin,  et jagan teiega häid uudiseid.Vähihaige,  kellest ma teile varem rääkisin,  on
hiljuti  läbinud  CAT-skaneerimise.Kasvajaid  ei  ole!!!Tema  rinnal  oli  kasvaja,  mis  oli  umbes
pesapalli  suurune.See  ja  teised  kasvajad  on  täiesti  kadunud!Ainus,  mis  alles  on,  on
armkude.Tema ja  mina  kiidame  Jumalat  selle  imelise  ravimi  eest.Kanep,  vinge  taim,  meile
kõigile  Jumala  kingitus.Peaksime  kõik  tänama  Rick  Simpsonit  ja  ohvreid,  mida  ta  tõi,  et
inimesed mõistaksid, mida Jumala taim suudab.Patsient on kaotanud 40 naela tagasi võtnud.Ta
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näeb välja  tervem ja  parem kui  ma kunagi  näinud olen.Olen 100% kindel  ja  usun,  et  Rick
Simpson Oil võib õigel valmistamisel ja kasutamisel ravida vähki.Nüüd pärast 12 aastat selle
haigusega võitlemist on see patsient vähivaba.Selle eest saame ainult Jumalale oma au anda.

Tänan veel kord, Rick, et olete hea inimene, kes tõi inimeste heaks suuri ohvreid.Olen juba
aasta  aega  levitanud  teadet,  mida  RSO  suudab.Nüüd  olen  100% kindel,  et  kõik,  mis  teie
videotes räägiti, on tõeline sinine.Võtan vastu järjekordse 4. staadiumi vähihaige ja olen väga
kindel,  et  ta saab vähem kui aasta pärast  vähist  vabaks.Jätkan sõna levitamist  nii  hästi  kui
suudan.Samuti aitan nii paljusid kui saan.Tõde jääb võidule.Aitäh kõige eest, mida olete teinud
ja teete siiani.Lugupidamisega Grow Goddess”

"Dr.  Rondeau ütles mulle  enne jõule,  et  see must  laik  mu seljal  oli  melanoom.Läksin tema
juurde pärast seda, kui hakkas veritsema.Tulin koju ja hakkasin pungaõli selga määrima ja ka õli
sööma hakkasin tasa.Kulus vähem kui 2 nädalat ja koht mu seljal kadus ja jätkasin umbes 2
untsi õli söömist.Vaevalt jälg seljal ja tunnen end fantastiliselt.

Philip käis ka aastasel kontrollil ja ta on olnud üle aasta vähivaba.Nii et nad nimetavad seda
vähivabaks.Ta  ei  pea  vähemalt  3  aastat  arsti  juures  käima.Ta  ei  võtnud  keemiaravi  ega
kiiritusravi, ta võttis umbes 4 untsi kanepiõli ja sööb ikka veel peaaegu iga päev.Paljud inimesed
ei võida soolevähki.Rick on meie kangelane. Flöödipuu

"Inimestel, kellel pole olnud võimalust saada haritust kanepiõli tervendava jõu kohta, on raske
uskuda... Ma elan piirkonnas, kust Rick Simpson on pärit ja me oleme näinud tervendavat jõudu
10 aastat.Ravib vähki, diabeeti, lihasehäireid, hambavalusid, eriti imerohi põletuste vastu (seda
peab nägema, et uskuda).

Siiani  pole  näinud  midagi,  mille  puhul  see  korralikult  ja  korrapärase  võtmise  korral  ei
töötaks.Eriti  hea  nahavähi,  iivelduse,  kõhukrampide  ja  kõige  muu  jaoks,  mida  inimene
vajab.Hea  uni.Miski  ei  leevenda  stressi  nagu  kanepiõli  ja  enamik  meie  siseprobleeme  on
põhjustatud  stressist.Nii  et  seal  on.Edu  kõigile.See  tõesti  toimib,  sa  pead  lihtsalt  seda
usaldama.Usaldage Jumalat ja Rick Simpsonit. Terry

"Ma tean ainult seda, et olin valmis minema, ei jaksanud enam, panin oma loo siia ja mu ingel
astus üles ja ühendas mind RSO õliga.Olin söömise lõpetanud ja juba mõne riisitera suuruse
õliga  tundsin  muutust  enda  sees.Enne  seda  oli  mu  elu  soojenduspadjaga  diivanil,  jookide
all.Aga teisel päeval olin üleval, jääkastis, otsisin midagi süüa, käisin duši all.Mõne jaoks pole
see suur asi, kuni saabub aeg, mil sa ei suuda piisavalt kaua duši all käia.Ma jäin selle juurde,
võtsin kaalus juurde, hakkasin uuesti elama, saades oma elu tõesti tagasi.Kahetsen ainult, et
ma sellest enne operatsiooni ei teadnud.56, valge naise rinnavähi ohver Kathleen"

„Mu isa on praegu 75-aastane. Umbes 18 aastat tagasi diagnoositi mu isal maovähk, talle tehti
mao eemaldamine ja ta õppis 15 aastat uuesti elama.3 aastat tagasi öeldi talle,  et tal tuleb
vähikahjustuste tõttu eemaldada alumised sooled ja osa käärsoolest.2 aastat tagasi öeldi talle,
et uus vähk on kohtades, mida ei saa opereerida...

Kui ma sellest teada sain, valmistasin 24-tunnise partii õli (350 grammi ülapunga 1/2 gallonis
Everclearis).Aasta hiljem, kui ta käis kontrollis, ei leidnud doktor oma vähki, ilmselt muudab õli
vähi  nähtamatuks ja  surmani  ebaefektiivseks...Ta ravib nüüd oma parimat sõpra Elliet,  oma
labradori koera, kellel on kasvajad ...ja ta reageerib õlile väga hästi...  Olen teie suurim fänn
USA-s.Minu elu on see õli.Aitäh Rick Simpson. ” Rebecca

"Ma lihtsalt  pean seda suurepärast  uudist  teie  ja  teie  jälgijaga jagama...Mu naise  töösõber
rääkis talle paar kuud tagasi, et tema mehe kõhunäärmevähk oli teist korda taastunud, minu
naine ja mina teadsime juba teie RSO-st, nii et panime nad teie saidile, et selle kohta rohkem
teada saada jne. selle kohe peale ja läksin eile tagasi haiglasse viimaste analüüside tulemuste
saamiseks, haiglas öeldi talle enam-vähem, et ta vajab uuesti keemiaravi, kuid tegelikult juhtus
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tulemusi vaadates see, et vähk oli kindlasti muutunud. palju väiksem kui see oli siis, kui nad
esimest  korda  märkasid,  et  see  oli  tagasi  tulnud,  tegelikult  peaaegu  kadunud.Nad  olid
hämmingus, kuidas see võis kahaneda (nad peaksid siis õppima tundma kõiki ravimeid, mitte
ainult mürgiseid).Nad ütlesid, et tahavad eemaldada selle, mis alles on, aga ma soovitasin tal
lihtsalt  jätkata  samade  annustega,  mida  ta  varem  tegi,  kuna  see  on  ilmselgelt  positiivselt
mõjunud, ja mitte lasta neid lihunikke enda lähedale.Mul oli uudist kuuldes nii hea meel ja ei
jõudnud ära oodata, millal teile sellest teada saan. :)” Mark

--  Hästi  tehtud,  Mark,  jälgige  patsiendi  enesetunnet,  skaneerimine  pole  enamikul  juhtudel
vajalik.Kui ta kuue kuu jooksul 120-180g ära sööb, siis tundub, et tal pole suurt muret.JB

"On tuhandeid dokumenteeritud tõendeid selle kohta, et see tõepoolest ravib vähki inimestel,
kes keeldusid arstidega midagi pistmast, ainult õliga.Mul oli 4. staadiumi vähk.Mul oli elada vaid
3 kuud ja see oli 14 kuud tagasi. Tom

„Teadmiseks,  siin  on  värskendus  minu  onu  Tomi  kohta.Tema  uus  PSA  tase  on  0,1  ja
stabiilne.Täname, et  andsite meile teadmisi  tema elu päästmiseks.Tal oli  eesnäärmevähk 4.
staadiumis.Otsime iseloomustuse koostamist.Jumal õnnistagu sind." Sherri

"Tom, ma kasutasin seda õli 3 aastat tagasi 4. staadiumi eesnäärmevähi tapmiseks.Alustuseks
kasutasin hormoonravi ja siis sain teada RSO-st.See töötab.Tean isiklikult kümneid inimesi, kes
kasutavad seda iga päev paljude vaevuste korral.See on suureks abiks vähihaigetele, kuid ma
arvan, et minu kõige jahmatavam ilmutus on olnud kellegi raske psoriaasi ravimine, kuna neil oli
üle 90% kehast.Võttes 6 nädala jooksul sisse 1/4–1/2 grammi õli päevas, on see inimene end
sõna otseses mõttes ravinud haigusest, mida ta on põdenud lapsest saati.Ma võiksin tundide
kaupa rääkida asjadest, mida olen näinud seda õli tegemas.Näete, hoiate oma meelt lahti ja
teete nii, nagu Rick juhendab, siis te ei kahetse." Dan

"Pärast haavandilisest koliidist ja vähist paranemist on minu gastroenteroloogil nüüd KÕIK oma
patsiendid  kanepitooteid,  sest  need on kõige võimsamad põletikuvastased ravimid,  mida ta
teab...ja need toimivad PAREMINI KUI ÜKSKI RAHV, MIDA TA VÕIB RETKIDA!!!” Craig

"Ma tean, et see ravib vähki...Ravisin oma ema kolm korda terveks ja ta on nüüd vähivaba. Mc
Jay

"Olen õli kasutanud 5 nädalat ja eilne lemmikloomade skaneerimine näitas luukasvajate arvu
märgatavat  vähenemist  ja  enam  ei  esinenud  hüpermetaboolsete  maksakasvajate
esinemist.Algselt haigestusin 3 kuud tagasi neljanda staadiumi luu- ja elusvähki...Ma ütleks, et
see töötab.Ja see oli alles esimene 8cc, aeg lülitada välja järgmised 52!!” Laura

-- Suurepärane, Laura, tore seda kuulda, kuid võimaluse korral hoidke rohkem skaneeringutest
või röntgenikiirgustest eemale.Te ei soovi kasvajat kiiritada, teie onkoloog peaks suutma teile
selgitada, miks seda ei tasu teha.Parimate soovidega, JB

"Kuule, ma uurisin seda mitu kuud.Seda toetab Harvard.Nad kasutavad seda Hispaanias.Kuna
see on ebaseaduslik, ei saa ma teile kahjuks rohkem öelda.Võin öelda, et mu abikaasal on 4.
staadiumi vähk, mille ajus on mets.RS ütleb, et ärge usaldage oma tervist kellelegi.Nii et ma ei
teinud seda.Ma nii-öelda “hüppasin üle kuu”.Maandusin kindlalt  jalgadele ja abikaasal  läheb
hästi.:)” Lisa

„Kallis  CureYourOwnCancer.com,  mõni  aeg  tagasi  lugesin  ma  Rick  Simpson  Oili  kohta  ja
otsustasin proovida seda teha.Olen marihuaanat kasvatanud väga pikka aega.Kasutasin oma
parimaid pungi  ja valmistasin esmaklassilist  kanepiõli.Ma proovisin seda ja ei  suutnud seda
uskuda.See oli nii võimas, et see oli nagu mitte midagi, mida mul pole kunagi olnud.

Pärast selle proovimist teadsin patsienti, kes oli sel hetkel võidelnud vähiga (Hodgkini lümfoom)
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umbes 11 aastat.Pakkusin, et olen tema meditsiiniline marihuaana hooldaja ja varustan teda
õliga tasuta,  kuni  ta  võtab õli  vastavalt  soovitustele.Sel  ajal  oli  ta  mulle  rohkem kui  vähem
võõras.Olin temaga umbes aasta tagasi kohtunud kaastundeklubi koosolekul ja sain siis teada,
et  tal  on  vähk.Tahtsin  väga  näha,  kas  õli  võib  ravida  vähki,  nagu  mainiti  Rick  Simpsoni
raamatusJookse ravist.

Nii et pärast selle patsiendiga kontakti saamist ja talle pakkumise esitamist vormistasime riigile
korralikud paberid ja alustasime raviga.Seadsime selle üles sinna, kus ta taimed saaksid, nii et
lõpuks  saaks  ta  õli  ise  varustada.See  oli  ka  osa  kokkuleppest,  et  ta  õpib  ennast
aitama.Alustasime raviga.Alguses oli tal raske, sest õli oli nii tugev, ja kolm korda päevas võib
selle  võtmine  olla  üsna  keeruline.
Kolme kuu pärast hakkas tema rinna ülaosas kasvaja kahanema.Viie kuu pärast oli  kasvaja
täielikult  kadunud.Seejärel  läks  ta  CAT-uuringule.Tulemused tulid  tagasi,  et  ta  on vähivaba!
Arstid on püüdnud tema vähki ravida vähemalt 11 aastat.Keemiaravi, luuüdi siirdamine jne.Kõik,
mis  kulus,  oli  umbes  nael  premium pungadeks  konverteeritudkanepiõli.Tal  on  oma enne  ja
pärast CAT-skannimise tulemused kettal (saadakse meile varsti).Ta on esinenud ja inimestega
avalikult rääkinud.Tegelikult on ta nüüd hooldaja, kes aitab teisi patsiente raviva kanepiõliga!
Grow Goddess”

"Aasta tagasi käskis mu onkoloog meil varsti hospiitsiga ühendust võtta, käärsoolevähk oli mu
kopsudes  ja  käärsooles  tagasi,  eemaldati  käärsoolest  09.  aastal  ja  maksast  11.  aastal.Mu
abikaasa nõudis, et nad prooviksid veel ühte keemiaravi.Samal ajal,  kui avastasin kanepiõli,
hakkasin õli võtma samal päeval kui keemiaravi.Minu kasvajamarker oli 17,6.Peale ÜHTE ravi
(ja  2 nädalat  õli)  oli  mu kasvajamarker  10,6.Eelmisel  reedel  pärast  2 ravikuuri  ja  5 nädalat
õlitamist on mu kasvajamarker 4,8.Mu õde ütles mulle, et ta ei tea, mida ma teen, kuid see
keemiaravi ei pidanud selliseid tulemusi andma.Ma tunnen end paremini kui pikka-pikka aega.
Diane

„Tere,  Jindrich,  eile  lõpetasin  Ricki  raamatu  lugemise.Hea  kraam!Ausalt  öeldes  ei  vaja  ma
rohkem tõendeid õli tõelise võlujõu kohta!

Olen  ka  katsetanud  ja  iga  päev  avastan  midagi  uut,  mida  see  ravim  suudab!Hämmastav!
Kahjuks, kuigi olen veendunud ja isegi kui mu tüdruksõber on veendunud, ei suuda tema ema
kuidagi täielikult  "lahti  lasta" ...ja ikkagi pole ta kindel,  kas ta lõpetab nõmeda keemiaravi…
Püüan pidevalt häid argumente välja tuua, kuid ma ei suuda tema eest otsustada!Temal on vähk
ja ta on ainus, kes saab otsustada, mida oma eluga peale hakata.

Ma tean, et ta saab lõpuks terveks, sest me toome talle nii palju õli, et tal on võimatu surra.Kuid
siiski  tunnen,  et  nende kuradi  kemikaalidega on nii  rumal ja  ohtlik  mängida,  eriti  kui  teil  on
juurdepääs looduslikele ravimitele,  mis on tõestatult  vähki  ravivad!Lugesin teie  kogemustest
vähi  ja  meditsiinisüsteemiga...Mul  on  teie  kaotuse  pärast  väga  kahju…  ja  nüüd  mõistan
paremini teie suhtumist traditsioonilisse niinimetatud "ravimitesse"! Luigi

-- Tere Luigi, aitäh ilusate sõnade eest raamatu kohta ja kahju, et mida pidite läbi elama.See on
tema valik, millise ravi ta valib, kuid ma ei läheks keemiaravi lähedale – lugege lihtsalt mu ema
juttu tema jaoks, võib-olla mõistab ta, et mürgi võtmine pole kunagi hea mõte, eriti kui see pole
põhjendatud ega vajalik.Tema võimalused pelgalt keemiaravist ellu jääda paranevad oluliselt,
kui ta õli võtab, kuid jällegi – miks oma haigele kehale veelgi rohkem kahju teha?Sellel pole
üldse mõtet.Parimate soovidega, Jindrich

"Sõber istus mind vaatamaJookse ravistumbes kaks ja pool aastat tagasi arvasin, et see võib
aidata mu psoriaasi.Tegime õli  koos – mõlemal  esimene kord – kolme nädalaga kadus mu
naastuline psoriaas.Sellest ajast peale olen õli valmistanud ja alla neelanud.Kui ma neelan iga
päev ja määrin õli öösel paikselt üksikutele juhuslikult ilmuvatele kohtadele, on psoriaas väga
kontrolli  all  ja peaaegu nähtamatu.Selle kogemuse tõttu hüppasin kahe jalaga sisse ja nüüd
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oman Colorados esimest  täielikult  riikliku litsentsiga meditsiinilist  marihuaanaäri.Aasta pärast
minu äritegevust diagnoositi mu isal IV staadiumi melanoom – see oli levinud tema kopsudesse
ja maksa.Tema onkoloog andis talle 3–12 kuud ja käskis tal olla valmis haiglaraviks.Alustasin
teda kohe RSO-režiimiga ja viis kuud hiljem on tema vähk kadunud.Läinud.Maailma lihtsaim asi!
Aitäh, Rick, selle imelise ravimi maailmale uuesti tutvustamise eest!:-)” Erica

"Tegin 2-nädalase õlikuuri...Sain seda endale lubada vaid umbes ülepäeviti, kuid psoriaas mu
kehal  peaaegu  kadus.ma  annan7minu  kaart  sel  aastal  välikasvatajale,  et  saaksin  korraga
piisavalt toorainet, et teha 60 päevane partii, et see jama lõplikult ära ravida!!!” Sophie

“Kanepiõli ravib vähki.Olen 3. staadiumi rinnavähi patsient ja kasutan õli enda ravimiseks. Adele

"Ei  keemiat  ega  kiiritust...  RSO  ja  dieedi  muutmine...  RSO  ravis  mu  maovähki  ilma  selle
jamata..." Dale

"Tere, Rick, ma rääkisin teiega paar kuud tagasi ja olen sellest ajast saadik proovinud õli oma
depressiooni vastu.Raske öelda, kas see oli tõhus või mitte, sest ühest untsist (28 g) piisas vaid
umbes 10 päevaks.10 päeva lõpus kannatasin mõne päeva depressiooni käes.Minu elus oli
stressor, kuid ma suutsin töötada, kuigi masendunud tundega.Nii et kes teab, võis ilma õlita
hullem olla.

Igatahes proovisin õli  ka ühe oma sõbranna (76 a)  nahavähi  vastu.See oli  tõeliselt  vastiku
välimusega  vähk,  umbes  8  mm  väga  kollase  keskosaga,  mida  ümbritses  umbes  75  mm
läbimõõduga punetus.Ta jättis selle peale ainult 2,5 päevaks, kuna sügelus ja lõhn olid tema
jaoks  liiga  palju.Kui  aga  kate  eemaldati  (see  oli  veekindel  side),  oli  vähk  peaaegu
kadunud.Kahjuks  on  tal  palju  nahavähki  ja  ta  ei  saa  endale  nende  raviks  vajalikku  raha
lubada.Nii et ta laseb need suure valuga ära põletada.Ta on skeptilise loomuga ja tema jaoks on
õli kiitmine väga märkimisväärne.

MÕNED HEAD UUDISED.Mu poeg õpib ülikooli viimasel kursusel keemia erialal ja rääkis oma
orgaanilise keemia professorile (Austraalias sündinud hiina härrasmees) tulemustest ja ta oli
üsna huvitatud ning kavatseb õli  uurida ja katsetada erinevate nahavähiga inimeste peal.Ma
pole  kindel,  kui  kaua  see  aega  võtab,  kuid  hoian  teid  kursis.Professori  usaldusväärsusega
saame jala bürokraatia vahele.Lugupidamisega Warwick, Austraalia”

"Tegin seda oma 18-aastasele pojale... Nüüd pole vähist märki.Ma võlgnen sulle tohutu tänu
Rick  Simpsonile.Mu  pojal  diagnoositi  oktoobris  pärast  kasvaja  eemaldamist  enne  biopsia
tegemist  sünoviaalsarkoom...Talle  öeldi,  et  vähk on  endiselt  alles  ja  võis  tema kopsudesse
levida,  kuna  see  on  agressiivne  vähitüüp...Viimaste  testitulemuste  põhjal  ei  leia  nad  oma
hämmeldusest  jälgegi...Kanepiõli  oli  üks  paljudest  asjadest,  millega  alustasin  teda peaaegu
kohe pärast diagnoosi saamist. Amanda

"Mu lähedasele sõbrale anti ajukasvaja valu vastu morfiini.Morfiin ise tekitas sõltuvust, võõrutusi
ja tegi selle kasutamise ajal asja ainult hullemaks.Kanep ise oli ainuke ravim, mis leevendas
võõrutusnähte, depressiooni, valu ja vähki ennast.Sinu sõnum päästis mu sõbra. Jaspis

"Ma  olen  õlist  nii  põnevil.See  viimane  kuu  oli  esimene  kord,  kui  ma  sellest  lugesin  või
kuulsin.Olen  vaimustuses...Hr  Simpson,  paljud  meist  tänavad  teid  omakasupüüdmatu  ja
armastava  töö  eest,  mida  olete  kogu  inimkonna  heaks  teinud.Sa  oled  minu
humanitaarmääratlus!!!Olen  töötanud  Hospice'is  vabatahtlikuna  alates  1998.  aastast,  olen
näinud paljusid kannatamas ja lahkumas,  isegi  oma käte vahel.Arvata,  et  nii  mõndagi  neist
kannatustest oleks saanud leevendada, on sõna otseses mõttes mõistusevastane...” Cindy

--  See on kindlasti,  eriti  kui  mõelda, et  kogu teave Rick Simpsoni õli  "imeliste tervendavate
jõudude" kohta on tõsi.Õigesti  toodetud ja  kasutatud õli  võib tõesti  ravida vähki,  diabeeti  ja
tuhandeid  muid  haigusi.See  võib  tõesti  aidata  valu,  mida  morfiin  ei  puuduta.See  tõesti
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noorendab keha ja kasvatab lihaseid.Ma arvan, et sõnad vaimustav ei kirjelda seda täielikult.JB

"OMG.Sain just teate kelleltki, kellele annan Phoenixi pisaraid ja kellel oli neeruvähk.Pärast 90-
päevast  õli  võtmist  näitab uusim PET-uuring,  et  kasvajad on kadunud..See on imeline.Olen
näinud, et Phoenix Tears ravib paljusid pärast seda, kui olen sellega töötanud.Tänan, et aitasite
mul aidata teistel paraneda." Gregg

--  Palju õnne ja aitäh,  et  aitasid teisi,  Gregg.Enam ei skaneerita,  ainult  õli.Skaneerimine on
kantserogeenne, see võib põhjustada vähi taastumist ja kes seda tahab?JB

"Tere  kallid  Rick  Simpson  ja  Jindrich  Bayer,  ma  loodan,  et  teil  on  kõik  hästi  ja  olete
õnnelikud.Arvestades e-kirjade hulka,  mida peate saama,  olen kindel,  et  te  ei  mäleta  mind
kuude tagusest  ajast,  nii  et  lisasin ka meie varasemad kirjavahetused.Ema on elus ja väga
terve!Öelda, et oleme nii väga tänulikud, on alahinnatud.

Diagnoosimisel  2012.  aasta  veebruaris  (4.  staadiumis  pankrease  adenokartsinoom  koos
metastaasidega maksas ja  kopsudes)  oli  tema prognoos 3 kuni  6 kuud ja  selle  aja jooksul
eeldati tõsist tervise halvenemist.Selle asemel on ta 10 kuud hiljem elus, õnnelik ja terve.Ma
tean, et te mõlemad olete keemiaravi vastu ja meie ka… Aga kui nad ütlesid, et 3 kuud, siis me
viskasime KÕIKE, sealhulgas keemiaravi ja alustasime koheselt  RSO-ga.Meile on öeldud, et
keegi ei  jää nii  terveks kui ema Gemzari keemiaravi ajal,  kui  ta sai.RSO pidi teda selle aja
jooksul  tervena  hoidma.Keemiaravi  lõpetati  6  nädalat  tagasi,  kui  ta  otsustas,  et  tunneb
keemiakahjustuse algust.Ta on nüüdseks olnud 6 nädalat keemiaravist eemal ja tunneb end
suurepäraselt.

Alates diagnoosist 2012. aasta veebruaris, pärast esialgset kogunemist, on ta võtnud grammi
RSO päevas (seni kokku ligikaudu 300 grammi).Viimane skaneerimine, mis tehti esmaspäeval
12.–17.–12., näitas kasvaja suuremat kahanemist, sealhulgas dokumente, et mõned kasvajad
olid liiga väikesed, et neid CT-skaneerimisega visualiseerida.See oli uskumatu uudis!Siis saime
teisipäeval  tema  laboritöö  tulemused.Pärast  nii  heade  skaneerimisuudiste  saamist  olime
šokeeritud, kui kuulsime, et tema kasvajamarkeri test (CA19-9) oli tõusnud 285-lt 2100-ni.Kas
olete seda kunagi varem juhtumas näinud?Kas teil  on selgitusi  selle kohta, miks või kuidas
markerid suurenesid?Kas on üldse ideid?Soovitusi?See küsimus on edastatud mitmele RSO
tegijale, kuid siiani pole kindlat vastust.

Siin  on  tema  praegused  CA19-9  tulemused.Normaalne  tase  on  VÄHEM KUI  37.  Esialgsel
diagnoosimisel veebruaris kasvajamarkeri testi ei tehtud. 4-30-12...23 568; 5-30-12...5240; 6-
18-12...4458;  8-8-12...538;  10-8-12...285  (viimane  keemiaravi  oli  10-29-12);  12-17-
12...2100.Minu pere hindab teie panust!Palju armastust, B”

"Kallis B, CT-skaneeringud annavad tohutu kiirgusdoosi ja see võis selle põhjustada, lisaks oli
keemiaravi  täiesti  ebavajalik.Ma lasen tal  süüa  180 g  parima kvaliteediga õli  nii  kiiresti  kui
võimalik.Ei mingit CT-skaneerimist ega muud kantserogeenset jama, ainult õli ja nii palju, kui ta
suudab.Kõigepealt peate keemia- ja kiiritusravist tekkinud kahjustused tühistama ja see võtab
veidi aega, see tegi õli töö lihtsalt raskemaks.Nagu vastumürgi andmine tema veenidesse mürki
pumpades, pole sellel minu jaoks üldse mõtet.Parimate soovidega, Jindrich Bayer”

"Minu  poole  pöördus  umbes  4  nädalat  tagasi  rinnavähiga  naine  ja  tal  õnnestus  talle  õiget
suunda näidata.Tal on üsna märkimisväärne kasvaja (ma arvan, et tal võib olla rohkem kui üks)
ja  ta  suudab seda tunda.Alles  3  nädalat  on möödas õliga  alustamisest  ja  juba on kasvaja
kindlasti pehmenemas.Pole paha 3 nädalat!Tunnen tema suhtes suurt julgustust ja TEAN, et
see daam on järjekordne edulugu.Üks armastus." Corrie

"Mu isa on 89-aastane, tema näol on nahavähk.Olen kolm korda viinud ta haiglasse, et teda
välja lõigata, mis avab ta infektsioonidele, rääkimata tema hooldekodust ja tagasi viimisest, see
on talle raske.Olen alustanud kanepiõliga paar nädalat tagasi.Mõned neist on minu beebisõrme
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ja pöidla suurused.Neid oli 11, mida olen ravinud, nüüd on 4 neist üks, mis on beebi sõrme
pöidla suurune.Nad lihtsalt surevad ja kukuvad paranenud nahalt maha.Olen üllatunud, nagu ka
kõik õed ja arst.Steve

"Tahaksin  lihtsalt  öelda,  et  mul  on  ülimalt  hea  meel  teatada,  et  minu  äia  uuring  vähi
tuvastamiseks  on  pärast  esimest  kopsude  täppide  ilmnemist  teist  korda  täiesti
puhas.Alustasime ta õliga kohe pärast seda, kui esimene oli täppidega.Kanep võttis ta kopsud
ja puhastas need ära!Talle öeldi, et ta vajab keemiat.Olime selle vastu ja panime ta hoopis õli
peale.Kanep ravib vähki!!!” Karen

"See ravib ka emakakaelavähki!Ma ei saanud endale lubada ravi (isegi mitte ÜHTE...) ja jäin
aasta  ilma  igasuguse meditsiinilise  abita...aga ma suitsetasin  peaaegu iga päev...siis  aasta
hiljem mu iga-aastasel  eksamil  läksid arstile  ja  õdedele õhku...nad ei  leidnud vähist  kohast
muud  asja  peale  kerge  armi...Olen  nüüd  100%  vähist  vaba...tänu  marihuaanale...mitte
arstid...mitte  "ravim"...mitte  ravi...aga  puhta,  ürdi,  LOODUSLIKU  taime  tõttu...Olen  elav
tõestus...Arstid ütlesid, et ma oleksin pidanud olema 5. taseme vähis, et ilma ravita jäin...aga
ometi oli see KADUNUD...ilma nende abita...nad olid nii löödud, et saatsid mind LITTLE ROCK'i
(UAMS) RIIKLIKU HAIGLA täiendavatele katsetele...ja ka UAMS ei leidnud midagi peale kerge
armi...nad ütlesid, et see oli ime...Ma arvan, et see oli lihtsalt marihuaana...Legaliseerige see
juba...inimesi aitama...kas see pole mitte see, milleks inimkond VARNAS oli? Monica

"Kasutasin kanepiõli oma pea, kaela ja näo basaalrakulise kartsinoomi raviks.EDUKALT.See on
ideaalne vähk, mille kohta uuringuid teha.See on palja silmaga selgelt nähtav ja kõik toimuvad
muutused  on  kergesti  nähtavad.Olen  püüdnud  siin  USA-s  selle  vastu  huvi  tekitada,  kuid
föderaalidel on keegi ja tundub, et kõik on puudutamisel surnud.Vaadake, mida saate teha."
Joosep

"Mul on reie sees tükk, see oli  varem kõva, peaaegu 2 cm, nüüd on see poole väiksem ja
muutub pehmemaks (4 nädalat)." Katri

"Ja ma avastasin just pärast 5 kuud järjest õliravi, et olen vähist vaba!!" Mimi

K.JB,  kas  teil  on  midagi  teatud  kasvajatüüpide,  mida  nimetatakse  hemangioblastoomideks,
ravimiseks?Jälgin teie postitusi ja ka teisi.Ma pole KUNAGI näinud seda tüüpi kasvajate ravi
peale väljalõikamise.Mul on neid hunnik." Graeme

A.Mitte  isiklikult,  kindlasti  pole  meil  olnud  võimalust  kõiki  inimesele  isiklikult  teadaolevaid
diagnoose ravida, kuid otsustades selle kohta, mida ma nüüd selle kohta lugesin, ei näe ma
põhjust,  miks  õli  ei  peaks  aitama.Minu  teada  saavad  nad  seda  diagnoosida  ainult
kompuutertomograafia  abil  ja  minu  vaatamise  järgi  peaksid  kõik  CT-uuringu  tegijad  pärast
sööma vähemalt 60g õli.Ja kui nad söövad need 60g enne operatsiooni, siis enamikul juhtudel
pole ma kindel,  et  operatsiooni  pole vaja,  sest  kasvajaid seal  ei  ole.Seega prooviksin õliga
kindlasti ka ise.Kõik head soovid, JB

„Just tõsiasi, et platseebot ravivad mõnda inimest, on põhjust ravim igaveseks kõrvale heita ja
platseebo kunsti uurida.Kui olete öelnud, et te ei tee kunagi platseebouuringut, kui teil on tõhus
ravi, siis teil on õigus, see oleks pooled teie patsiendid haiged ja julmad. Christopher

-- See oleks tõesti haige ja julm ja sellepärast ma isiklikult seda ei tee.Teised saavad soovi
korral, aga mina ei tee.Ma tahan, et meditsiinisüsteem hakkaks õli kasutama platseebona – kui
nad tõestavad, et kõik, mida nad tahavad kasutada, on õlist ohutum ja tõhusam (ja patsiendile
lõbusam/meeldivam), siis võivad nad seda müüa. .Kui ei, siis miks mitte.See on minu arvates
üsna lihtne ja väga ratsionaalne.Ja nii saab see olema ka tulevikus, miks siis oodata?JB

«Kunagi pole liiga hilja leppida tõsiasjaga, et kanep on lihtsalt ravim.Samas pole kunagi liiga
hilja hakata õli ravimina kasutama, olenemata sellest, milline on teie seisund või kui raske see
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on.Õli  kasutamisel  on  tavaliselt  hea  võimalus,  et  patsient  paraneb  või  tagab  õli  neile
maksimaalse elukvaliteedi kuni lõpuni.Ja see on ka oluline.JB”

"Kui keemiaravi saanud patsiendid hakkavad õli kasutama, tuleb õli esimese asjana oma keha
detoksifitseerida.Nii et mõnel juhul võib patsient vajada üsna palju õli alla neelama, enne kui
see vähki ennast ründama hakkab.Keemiaravi ei ole tõesti hea mõte, eriti  kui see on täiesti
ebavajalik, arvestades, et meditsiinisüsteem on kanepist kui vähiravist teadnud juba kümneid
aastaid.JB”

K."Terminaalse"  vähihaiged:  kas  alustate  neil  agressiivselt  1  grammi päevas või  töötatenad
suudavad seda üle nädala või nii?Nõuanded kogemustest?

A.Ei, me alustame alati väikestest annustest ja järgime üsna palju juhiseid.Muidugi, kui neil on
kanepiga  varasem  kogemus  ja  nad  teavad,  et  pole  midagi  karta,  võib  vahel  alustada  ka
suurema annusega.Kuid kunagi ei tea, kuidas patsient õlile reageerib, lisaks on nad tavaliselt
erinevate ravimite segus, nii et võiksite olla ettevaatlik ja jälgida patsiendi vererõhku jne.Üldine
soovitus on järgida juhiseid, mida vähem formaalne - järgige oma instinkti  ja otsustusvõimet
ning  kui  patsiendil  pole  "midagi  kaotada",  siis  ma  ei  kõhkle  talle  vajadusel  suure  annuse
andmisest (äge seljavalu jne). .Üks gramm tõeliselt kvaliteetset õli võib kogenematu kasutaja
väga  kõrgeks  saada,  kuid  siiski  ei  tee  see  kahju.Mõnikord  võib  isegi  kanepist  põhjustatud
kooma olla kasulik ja olen kindel, et varem või hiljem kasutatakse seda niikuinii varem või hiljem
anesteesiaks enne operatsiooni,  kuid praegu tahame,  et  patsiendid jääksid võimalikult  palju
oma mugavustsooni.Loodan, et selgitasin seda hästi.Parimate soovidega, JB”

"Corrie, mu sõber, sa aitasid mind kurjaga.Olen andnud talle ravimeid tema neuroendokriinsete
kasvajate vastu.Ta on olnud 1 kuu ravimil ja see hakkab kahanema.See oli nii suur, et surus
kõhule, kuid nüüd on asi nii kaugele jõudnud, et ta saab uuesti süüa ja ta arst ütles, et ta pole
kunagi näinud sellist kasvajat nii KIIRESTI kahanevat.See ehmatas teda ja kõik vereanalüüsid
normaliseerusid, nii et veel üks on teel paranemiseni ja see on ÄGE.Ja sa oled äge ja Jumal on
suurepärane.

"Mul on sõber, kellel on ajuvähk ja mul on Cml.Õli töötab meil mõlemal!!!Mu sõber on minu
silmis esmane tõestus, et see õli on ime ...Varem kahtlesin, aga mitte praegu!Võtke õli,  see
TÖÖTAB!" Tyler

"Kanepiõli muutis pärast aastast kasutamist ja ainult kanepiõli kasutamist ämblikuvõrgu tüüpi
vähi kasvajateks, kuna nad said nüüd teatud keemiaraviga sihtida, suurendas ta ka oma õli
annust 3 grammi päevas.18 kuud tagasi öeldi vanematele, et tema ajuvähk on lõplik ja tal on
jäänud  elada  umbes  18  kuud  ja  et  keemiaravi  ostetakse  talle  vaid  mõneks  kuuks,  nii  et
vastuseks teie küsimusele aitasid mõlemad kaasa remissioonile, ma loodan, et see vastab teie
küsimusele. Michigani kanepivähi projekt

“Ema  sõbranna  küsis  mullu,  kas  ma  saaksin  tema  emale  teha  6-kuulise  kanepiõli  kuuri
kõrgeima  klassi  kanepist.Tal  oli  kaelavähk.Tegin  talle  õli  Youtube’i  nõuandeid  järgides  ja
postitasin selle siis Venemaale.Ta kasutas esimest 6-kuulist kuuri hämmastavate tulemustega ja
palus veel 6-kuulist annust, ma saatsin talle uue koorma ja nüüd 14 kuud hiljem on ta tervis
hea.Sa teed hämmastavat tööd, Rick.Aitäh." Gareth

"Tere,  minu nimi  on Alysa ja  ma olen 16-aastane.2011.  aastal  diagnoositi  mul  3.  staadiumi
anaplastiline  astrotsütoom.Otsustasime  (mu  pere  ja  mina)  kasutada
kanepikontsentraati.Michigani ülikool ütles meile, et ma ei jää tõenäoliselt üle paari aasta ellu ja
vähk ise ei  olnud opereeritav,  kuna see oli  ämblikukujulises vormis.Eelmise aasta jaanuaris
käisin Michigani ülikoolis tavapärasel MRT-l.Kõik kasvajad on kadunud.

„Mu emal on 4. staadiumi kopsuvähk ja see jõudis tema ajju, kuid sellest ajast peale, kui ta on
RSO kanepiõliga tegelenud, on tal läinud hästi.Tema vereanalüüs tuli suurepäraselt tagasi ja ma
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olen  teile  väga tänulik,  sest  tunnen,  et  RSO on andnud  mu emale  võimaluse selle  vähiga
võidelda..." Shannon

"Olen  68-aastane  mees,  kes  elas  minu  arvates  normaalset  tervislikku  elu  ilma  suuremate
probleemideta ja hoidis end iga-aastase gripivaktsiini ja kontrollidega.Mu kehafunktsioonid olid
korras ja kõik tundus olevat korras, kuni ärkasin ühel hommikul kohutava kõhuvaluga.Arvates,
et see on pimesool või song, viis mu naine mind kiirabisse.Umbes 2 tundi hiljem, 15. augustil
2012 tehti mulle erakorraline operatsioon ja mu käärsooles oli suur kasvaja, mis eemaldati koos
14 lümfiga.sõlmed.Nädal hiljem murdus mu sisemus lahti ja mürgitas mind ning see viis teise
operatsioonini.

Hakkasin  end  4  päeva  hiljem  paremini  tundma,  olin  jalul  ja  liikusin  aeglaselt  ja  hakkasin
veritsema.Tagasi operatsioonile nr 3 ja päev hiljem oli tal kerge südameatakk.Varsti pärast seda
– 33 päeva intensiivraviosakonnas – kirjutati välja ja kandsin OSTOMIA KOTTI.Kott oli minuga
kaasas 8 kuud ja ümberpööramisoperatsioon tehti ilma tüsistusteta.Kirurg ütles, et vähk ei olnud
sõlmedest kaugemale levinud.

Sellele  vaatamata  marssisid  nad  mind  vähikliinikusse  ja  hakkasid  arutlema  keemiaravi  ja
kiirituse  üle  kui  "järge".  Nad  ütlesid  standardprotokolli.BULLSHIT  ütlesin  ma!Minu  keha  ei
kiirgata  ega  mürgita  rohkem  keemiaravi  või  kiirgusega.Vähikliiniku  onkoloog  ei  vaielnud  ja
kirjeldas  iga  3  kuu  järel  aasta  jooksul  jälgimist,  millega  kaasnes  kompuutertomograafia  ja
vereanalüüs.

Ma  hankisin  materjali,  nagu  kirjeldas  Rick  Simpson,  ja  koostasin  RSO.Järgides  kõiki
ekstraheerimisprotsessi juhiseid ja kasutades lahustina naftat, panin valmis õli süstaldesse ja
hakkasin  seda  kaks  korda  päevas  alla  neelama,  iga  kord  väikese  koguse.Tegin  oma  4.
järelkontrolli  Vähikliinikus ja seal öeldi,  et  kompuutertomograafia EI  näita midagi,  mis viitaks
VÄHI olemasolule.Vereanalüüs näitas CEA taset 1,4, aga mis seal ikka, kõigil on vähirakk või
kaks.Nad peavad muret tekitavaks kõike, mis on üle 5.Nüüd valmistan ette teist partiid ja võtan
ennetava meetmena iga päev.KÕIGIL, kes praegu vähki põeb, soovitan teil sama teha.Meil pole
MIDAGI kaotada ja kõike võita." Gerry

"Kas on juba hilja päästa kedagi,  kellel  on 4.  staadium ja kes on juba nahast  ja luust ning
suudab vaevu kõndida, jõu kadumisest?" Tumble

"Kunagi Pole liiga hilja.Selle õli  kasutamisega on nähtud palju imesid.Kui see ei suuda neid
päästa,  siis  vähim,  mida  see  teeb,  on  leevendada  nende  kannatusi  ilma  ravimite  karmide
kõrvalmõjudeta.Pange tähele, et kui nad alustavad suurte annustega, magavad nad palju, kuni
nende taluvus on välja kujunenud.See on väga võimas. ” Nick

„Ühel meie linna vanemal anti 3 nädalat aega, et elada maksavähi 3. staadiumis.Tema ümber
kogunenud perekond andis talle elava ärkamise.Ta proovis seda õli.Möödunud on kaks aastat,
temaga  on  kõik  korras.Vähivaba,  arstid  testisid  teda  teel.Nad  isegi  ei  räägi  sellest.Ravi
leidmiseks pole raha.Usun, et see töötab.......” Bobby

"Mina ka, kilpnäärmevähi vaba!!" Michelle

"Ütle minu kohta, mida tahad, kaitse mind, mõista minu üle...Su väide on vale!See on viimane
skaneering, mille ema kunagi saab!!!KANEP TAPAB VÄHI!” Koit

Stacy:  Mis  staadiumis  su  ema  oli?Ma  tean,  et  postitasite  selle  korra  varem,  aga  ma
unustan.See on kohe vapustav aruanne!!

Koit: Stacy, see oli 3. staadiumi väikerakuline kopsukartsinoom.5 kasvajat väikeste metsidega
ülemisse lümfisüsteemi.

Debbi: See on nii fenomenaalne!Ma pole kunagi kuulnud, et keegi oleks ravinud väikest rakku,
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isegi kõigi tavapäraste protokollidega.See on tähelepanuväärne!Sa mitte ainult ei päästnud oma
ema elu, vaid see päästab ka teisi elusid, sest see on tõend kanepi toime kohta.Suur tänu selle
jagamise  eest!
Dawn: Debbie, ta tegi seda kõike, kanepiõli – keemiaravi – kiiritus, AGA sai terveks enne, kui
tema keemia- ja kiiritusravi tehti, nii et ta keeldus ülejäänud ravist ja jäi õli juurde...Mida ta ikka
võtab ja võtab IGA PÄEV elu lõpuni!

Steve: ütleb, et see sobib kõige paremini kiiritusjärgsete muutustega.Kas tal oli kiirgusteraapia?

Dawn: Steve, jah, ta tegi, aga ta ei lõpetanud kunagi...Dr on põrandal!

Patsient: Linda V., Teeninduskuupäev: 16.11.2013, Protseduur: CT KONTRASTIGA RIND.Tehti
rindkere CT...Võrdlus on tehtud eelneva rindkere CT-ga alates 08.07.13.NÄIDUSTUS: Tegemist
on 64-aastase naisega, kellel on anamneesis kopsuvähk...

LEIUD: on suurenenud interstitsiaalne muutus ja vaheseina vaheseina paksenemine ...mis on
eelmise eksamiga võrreldes parem....Kindlaid mediastiinumi pehmete kudede sõlmekesi ega
mediastiinumi  adenopaatiat  ei  ole  näidatud.Puuduvad  kindlad  tõendid  aksillaarse
lümfadenopaatia  või  künkliku  lümfadenopaatia  kohta.Peale  kiiritusjärgsete  muutuste  parema
ülemise sagara mediaalses aspektis ei ole näidatud täiendavaid parenhüümi kopsu hägusust
ega  kahtlasi  kopsusõlmesid.Hingetoru  ja  peamised  bronhid  on  avatud.Pleuraefusioon
puudub.Südame suurus on normaalne.Perikardi efusioon puudub.Ülakõhu visualiseeritud osad
on  tähelepanuväärsed.Puudub  fokaalselt  agressiivne  luutsentraalne  või  sklerootiline
luukahjustus.

MULJE: kiiritusjärgsete muutuste parandamine paremas künkas ja parema ülaosa mediaalses
aspektis.Puuduvad kindlad tõendid korduva või jääkhaiguse kohta.

"Mul oli mitteopereeritav kaeravähk, see on mu vasaku kopsu alumise sagara väikerakkvähk.
Sain väga kallid kanepiõlid peale ja rakud kahanevad. Olin Terminalis ja ütlesin, et 2013. aasta
jõuludeks olen surnud. Noh, tänu THC-le olen ikka veel siin. John-Miachael

"Nafta muutis kõik kiirguskahjustused tagasi ja paranes uskumatult...Meditsiiniline marihuaana
PÄÄSTIS mind ja hoiab mind eemal 5 ravimist.Kaotasin oma parema neeru keemiaravi tõttu ja
see hakkab krampima kohani, kus mul on valus nahk...ja mõne minuti jooksul pärast tinktuuris
olevate õlide tarbimist panen krambid lakkama ja jään kuudeks eemale...

Hämmastav  ja  see on vaid  üks õlidest,  mis muutsid mu silmades keemiaravist  põhjustatud
närvikahjustused, kuhu mul diagnoositi glaukoom, ja minu viimasel visiidil, vaid 6 kuud tagasi, ei
ilmnenud glaukoomist üldse märke ja mu nägemine on paranenud, kui ma ravimeid võtan. ..”
Teresa

"Ma tean meest, kellel oli 4. staadium, mis levis nagu hull.Talle anti 10% võimalus aasta läbi
elada  ja  kästi  oma  asjad  korda  ajada.Käskisin  tal  vaadataJookse  ravistja  ravimit
proovida.Aastaga diagnoositi tal 100% vähivaba ja nüüd on ta mitme patsiendi hooldaja ning
see kõik on tingitud kanepi imelistest tervendavatest võimetest ja Rick Simpsoni juhtimisest.Nii
et tänan sind Rick. ” James

"Minu tädi,  kellel  oli  4.  staadiumi glioblastoomi,  läks ratastoolist  kõndima juba pärast  kolme
annust!Tema vasak pool oli üle kuu aja halvatud.Aga nüüd täitsa töökorras!!Nii elevil!" Nicolette

"Mul  oli  glioblastoom,  mille  suremusmäär  on kõrge.Pärast  6  kuud keemiaravi  ja  kiiritusravi,
iiveldus ja oksendamine, valutavad neerud ja kõik mürgituse tunne.Pärast seda, kui mind lõpuks
koju saadeti, öeldes, et me ei saa enam midagi teha, muutsin oma dieeti nii, et ma söön oma
aiast  puhtalt  mahepõllumajanduslikult  kasvatatud toiduaineid.Roheliste smuutide joomine,  C-
vitamiini süstimine.Lisasin siis hapupuuvilju.Sõber hankis mulle Ricki õli.Noh, eelmisel reedel
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helistas mu onkoloog, et ma olen VÄHIVABA.Nii palju lugu minu südamest sinu omale.See oli
elupäästja. ” Tanya

“Minu tädi on õli  võtnud 6 nädalat.Tema terminaalsed kasvajad on nüüdseks kahanenud üle
50%.See töötab." Boosboys

"Ma rääkisin sellest 4 kuud tagasi ühele sõbrale, kuna ta isa sai keemiaravi ja tema seisund
halvenes. Nüüd on ta peaaegu vähivaba... ja tunneb end suurepäraselt." Ruth

"See töötab – see ravis mu naise vähist välja, kui keemiaravi/raadio selle levima pani – nad
ütlesid, et vaadakealternatiivide jaoks... saime teada õlist – vähk kadus 3 kuu / 90 päevaga –
maksame seda nüüd edasi.” Chris

"Ma kasutan õli umbes aasta, et vältida glioomi ajukasvaja taaskasvamist.Palun edastage minu
tänu Rickile, tundub, et ravi aitab mu üldist tervist ja taastumist pole toimunud.Kas keegi teab,
milline  oleks  hea  annus  inimesele,  kes  püüab  ära  hoida  WHO  2.  astme  ajukasvaja
kordumist?"Standardne"  nõuanne  on,  et  see  kasvab  tagasi  ja  vajab  keemiaravi.Minu  arst
soovitas 3 aasta jooksul 50% tagasi kasvada, millest olen mõne kuu võrra võitnud.Siiamaani on
kõik korras." Nelikümmend

„Sain just sõbralt teate, et tema sõber on IV staadiumi kopsuvähist paranenud.9 arsti nõustusid,
et tal on elada jäänud nädalaid ning see oli levinud tema luudesse ja ajju.4-5 nädalat õli peal ja
nüüd  räägivad  arstid,  et  panid  valediagnoosi,  see  oli  kerge  kopsupõletik.Tema  veres  pole
vähimatki märki kasvajatest ega vähimarkeritest.Ma andsin ta Phoenix Tearsile ja näitasin talle,
kuidas  valmistada  partii,  kasutades  väiksemaid  ja  soodsamaid  ürte.Kasutage  seda  julgelt,
hoidke mind anonüümseks.Aitäh ja Jumal õnnistagu. ”

"Töötasin  kollektiivis  ja  aastaid  ning  mul  oli  vasaku  käe  nahavähk,  kuna  rippusin  selle
autojuhtimise ajal  aknast  välja.Nüüd ma tean,  et  keegi  ei  pea mind uskuma,  kuid hakkasin
sellele iga päev RSO õli peale määrima ja vannun, et see on kadunud.Selleks kulus paar kuud,
kuid see on tõesti kadunud kohast, kus ta on aastaid olnud. Randy

"Olen kohanud ellujäänut,  kes  otsustas eluohtliku  keemiaravi  ja  kiirituse korral  kasutada õli
asemel...  talle  anti  vähem kui  aasta...  ta  on olnud  vähivaba juba  5+ aastat  ja  pole  kunagi
kaotanud  juukseid  ega  olnud  nõrk.  ravist  haige...looduslik  mittekeemiline  meditsiin!!Pole
pettus!!” Gwendolyn

"Saatsin just  sõnumi ühele oma piiblile.Tal oli  mitte-Hodgkini  lümfoom 4.  staadiumis ja kolm
korda tabanud (see tähendab, et sellel oli 3 juhti, kuidas nad seda talle selgitasid ja ütlesid, et
üks vähkidest kaitses teist tegelikult keemiaravi eest), nii et tema ainus meditsiiniline võimalus
oli  luuüdi  siirdamine.Tema  onkoloog,  kelle  juures  ta  täna  kohtus,  ütles,  et  tema  "vähk  on
nüüdseks  tagasi",  kuna  ta  keeldus  siirdamisest.See  on  tema  sõnum:  "Nägin  just  oma
onkoloogi.Mu veri on hea.Ma teen õiget asja.Hurraa, head tulemused, head uudised, vähki pole.
Kanep tapab vähki! Corrie

"Rick on näidanud mulle, kuidas ellu jääda 3 aastat, võideldes 4 erinevat tüüpi vähiga mu põie
piirkonnas. Ma olen nüüd 2-ni ja võitlen iga päev RSO-ga. Ma ei tea, kas ma selle võidan, aga
see on olnud hea võitlus ja ma olen nüüd 3 aastat niitjast möödas ja võitlen endiselt... Aitäh Rick
ja meeskond... Jumal õnnistagu...” Gregory

„Teeme  RSO-d  mu  abikaasale.Ta  põeb  reumatoidartriiti.Samuti  võitis  ta  just  Hodgkini
lümfoomi.Kasutame  99,9%  isopropüüli.Me  ei  jäta  seda  lahustisse  kauemaks  kui  3-5
minutiks.See ei ole niimoodi klorofülliga roheline.Mu abikaasa EI OLE pidanud oma RA jaoks
ravimeid võtma.Ta ei paisteta ega valuta.Jumal õnnistagu sind Ricki ja su sõpru selle imelise
ravimi jagamise eest! Janice
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"Olen  isiklikult  näinud,  kuidas  see  minu  onul  ravib  mõlemat  tüüpi  nahavähki  ja  neljanda
staadiumi eesnäärmevähki. Olen ka näinud, et see võitleb edukalt lümfoomiga. Samuti ravime
oma koeral  väga  edukalt  kasvajaid.  Kasvajad  on  umbes  85%  kadunud  pärast  kahekuulist
paikselt manustamist koos toiduga. Andke see ka meie 9-aastasele saksa lambakoerale artriidi
raviks. Ta armastab seda ja see on tõesti toonud tema elukvaliteedi tagasi, eriti paremini kui
Rymadil, mille loomaarst mitu aastat tagasi välja kirjutas! Jason

"Ma  ravisin  välja  oma  4.  staadiumi  luu-  ja  maksavähi,  parandasin  vastiku  põletuse  käest,
reguleerisin  vererõhku,  vaatasin,  kuidas  veenilaiendid  kaovad,  kaotasin  90  naela,  lõpetasin
valuvaigistite võtmise,  leevendasin päikesepõletust  paikse õliga,  ravisin oma sõprade koera.
luuvähist... hmmm, mis veel...artriit mu sõrmedes, unustasin, et mul see isegi oli. See on HULL,
et selle taime võlu on ebaseaduslik. Võta näpust." Laura

"See on muutnud mu elu pärast seda, kui mul peaaegu aasta tagasi diagnoositi CML (krooniline
müelogeenne  leukeemia)  ja  ma  vaatasin  videotJookse  ravistsellest,  kuidas  kanepiõli  ravis
lõplikku  vähihaigeid.Noh,  ma  olen  elav  tõestus,  et  see  töötab.See  on  muutnud  mu  vähi
taset.Pole veel välja ravitud, kuid loodetavasti võin varsti öelda, et olen ellujääja, nii et kui te
pole  ühegi  vähihaige  jalanõudes  kilomeetrit  kõndinud,  siis  ärge  hakake  peksma  millegagi,
millest te midagi ei tea. Denise

"Ma usun.Mu sõbral diagnoositi 3 tüüpi vähki.Talle anti 3 nädalat elada.Nüüd, 2 aastat hiljem, on
ta 1 lahke ja tal läheb hästi. Sandra

"Te kõik aitasite mu ema elu päästa.Üks aasta vähivaba!” Suurepärane

“Minu ema lugu: “2010. aasta septembris diagnoositi mu emal 4. staadiumi munasarjavähk ja
talle anti 6 kuud elada ilma ravita ja poolteist aastat raviga. Ta läks kohe keemiaravile ja vähk
reageeris  üsna  hästi,  kuigi  see  laastas  tema  70-aastast  keha,  mis  oli  Guillain  Barre'i
sündroomist paranenud vaid 85%.

Ta  jätkas  rohkem  keemiaravi  ja  pidi  2011.  aasta  detsembris  minema  erakorralisele
operatsioonile,  kuna  tema  seedetrakti  ja  günekoloogilised  süsteemid  olid  läbi  põimunud,
põhjustades tõsise infektsiooni.Eemaldati nii palju vähki, kui oli võimalik eemaldada; ta oli väga
lähedal surmauksele ja pääses kuidagi operatsioonist ja taastumisest ning suutis koju minna,
kuigi polnud ikka veel vähivaba.

Vahepeal  hakkas  sõber  mulle  edastama  teavet  marihuaana/kanepiõli  ja  selle  vähivastase
kasutamise  kohta.Aeglaselt  hakkasin  kuulama  ja  ise  uurima;  Olin  üllatunud  sellest,  mida
hakkasin leidma ja jätkasin uurimist…

Järgmise  aasta  jooksul  läbis  ema  rohkem  keemiaravi;  ta  võttis  valu  vastu  morfiini  ja
oksükodooni.Tema elukvaliteet halvenes, nagu ka tema „ära anna alla, aus Jumala ees, Okie
Muscogee’st, suhtumine”.

2013. aasta jaanuariks oli ta läbinud oma viienda keemiaravi.Tema eelmine aasta oli kulunud
võitlusele; ta oli kurnatud, pekstud, tal oli valus ja keemiaravil ei olnud enam tervendavat toimet.

Meile öeldi, et vähk oli levinud tema põide ja maksa ning et maksavähk on see, millesse ta
haigestus; nad ei suutnud seda peatada, kuid lootsid, et suudavad seda aeglustada ja talle
aega osta.Olime esialgse diagnoosi korral meile algselt antud ajaskaala möödas, kuid tundsime
siiski, et tuleb teha rohkem.

Ta oli valmis ja valmis alla andma; ta sai keemiaravi läbi; "mitte rohkem!" ta ütles.Läksin tema
juurde ja hakkasin arutlema, mida olin viimase aasta jooksul õppinud ning kanepiõli  ja selle
vähivastase  kasutamise  kohta.Hoolimata  oma  rangest  kasvatusest  1950.  aastate  vaestes,
religioossetes, Texase põllumaades ja põldudel, oli ta valmis vaatama Internetis üht või kahte
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dokumentaalfilmi naftast ja kuulma rohkem teatatud edulugudest jne.Pärast pikki arutelusid ja
müügipakkumist, mida suutis anda ainult sureva ema poeg, sain ta nõusse õli proovima.

Kui  ta  alustas tühjade vitamiinikapslitena alla  neelatud annust  alla  poole riisitera suurusest,
vähenes tema narkootiliste ainete tarbimine kahe päeva jooksul 50% ja see vähenemine püsis
kogu selle ravimi kasutamise ajal.

Ema polnud kunagi oma elus THC-toodet saanud ja see oli tema jaoks suur muudatus.Mõnikord
olid mõjud väga positiivsed, kuid enamasti lihtsalt väga rahustavad.Aeg-ajalt oli thc liiga tugev,
kuid üleannustamine ei saa teid kahjustada, nii et ta läks pikali ja palvetas, kuni see möödus.Uni
on osa tervenemisprotsessist, nii et rahustav olemus on kavandatud.

Varsti  hakkas ema CT kasvajate arv  tõusma 455-ni  ja  ta  hakkas suurendama õliannust  nii
kiiresti,  kui suutis.Arsti soovitusel pöördus ta günekoloogilise vähikirurgi poole ja too nõustus
minema ja proovima võimalikult palju vähki eemaldada.Operatsioon oli kavas juuni lõpus ja selle
saabumise ajaks oli kasvajate arv langenud 405-ni ja ema oli alla neelanud üle 100 grammi õli.

Kui kirurg lahkus operatsioonist, et isaga rääkida, olid tema täpsed sõnad: "See poleks saanud
paremini minna!" Nad eemaldasid suure vähi, mida nad teadsid seal olevat, kuid väiksemaid
vähkkasvajaid nad lootsid näha.Ema paranes operatsioonist ja tema kasvajate arv on jäänud
alla 20 (norm on 34) alates 2013. aasta juulist; tema viimane kassipilt detsembrist kinnitab, et ta
on 2014. aasta juuli seisuga endiselt vähivaba. Suurepärane

"Mu vennal  oli  lümfoom, magu,  metastaadid selgroos.Narkootikumid,  mida nad talle  andsid,
hoidsid  teda  igal  ööl  ja  päeval  terve  öö  üleval  ega  saanud  nädalate  kaupa  magada  ega
süüa.Üks gramm pill õli ja ta saab 18 tundi magada ja isu täis süüa.Nädal hiljem on ta 78%
vähivaba.Arst oli hämmeldunud.Me ei öelnud talle, sest ta oli mittemeditsiinilises seisundis, kuid
kanep päästis tema ja meie elu.Nüüd, aasta hiljem, MINU VEND VÕIS LÜMFOOMA!Keegi ei
tee seda...ilma kanepita." Errl

"Mul oli  sellest mõni aeg tagasi suur alatus.Ma võtaks tilga päevas.Inimene, kes selle mulle
andis, palus seda tagasi.Ta andis selle lõpuks naisele, kes oli vähist hääbumas.Ta ei saanud
süüa, juua, rääkimata elust.Ta kaalus alla 70 naela.Mu sõber andis talle õli... voila!Ta hakkas
sööma, jooma ja jätkas oma võitlust...edukalt.Kanepi raviomaduste kindel usk. Tara

„Ma loen kõike, mida te postitate, väga ustav.Mu isa suri, kuna tal oli vähk.Nad kavatsesid teha
ainult kiirgust.Tal oli üks ravi ja nad jätsid koha vahele, nii et põhimõtteliselt praadisid nad ta
ära.Ta suri 2 päeva jooksul." Anita

«Täna sain sõnumi mehelt, kellele annetasin suure summa.Tal oli kurgus vähikasvaja.Teda on
sonditoitu  toidetud  alates  2013.  aasta  aprilli  algusest.Haige  mehe  naine  helistab  kõigile
pisarates.Pärast 4 nädalat 2 korda päevas õli võtmist on see kadunud.Täiesti kadunud...Ta on
söönud  tahket  toitu...Ei  mingeid  uusi  ravimeetodeid  ega  uusi  ravimeid,  lihtsalt  RSO.Jaga
teadmisi, päästa elu. Jared

"Olen 4. staadiumis vähist üle elanud inimene, kes keemiaravi läbides (EI KUNAGI enam) võin
teile  öelda,  et  kõik  ravimid,  mis  olid  välja  kirjutatud  iivelduse  vastu  võitlemiseks,  une
parandamiseks jne,  muutsid mind lihtsalt  haigemaks!!Alles siis,  kui  läksin üle meditsiinilisele
THC-le, suutsin süüa, magada, lõõgastuda ja taluda!!Jumal tänatud, et ma elan Californias, kus
see on seaduslik, tunnen südamest neile, kellel pole juurdepääsu! Heinz

"Palun jagage, et teised ei teeks vigu nagu meie.Dieet on nii tähtis!!!!Ja siis, mõne jaoks, nagu
daam siin Saint Johnis, kellel diagnoositi 4 aastat tagasi 4. staadiumis väikerakuline kartsinoom
ja kellele anti elada 2-3 kuud, sain ma just temaga telefonikõne, temaga on kõik korras!! !!!!!Ja
ta on 73!!!Kaotas 2 õde kopsuvähki.Ja...see oli tema poeg, kes meile sellest rääkis, SEST keegi
rääkis talle sellest!!!!” Bronwen
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"Olen  RSO-ga  vähki  ravinud  umbes  6  korda,  sealhulgas  ajuvähki,  kõige  kiiremini,  kui  olen
kellegi vähist ravinud, oli 13 päeva!!!Lol, kõditab mind.Samuti paranes diabeet, katarakt, IBS,
artriit, hallid juuksed ja kõrge vererõhk.Hull mõelda, kui väga ma selles asjas kahtlesin!!!Nüüd
ma usun peaaegu kõike." Jade

"Jah,  see võib halle  juukseid ravida.Olen seda varemgi palsamiks muutnud ning juustele ja
näole kandnud.Vau, asjad teevad imesid. Brittney

"Olen näinud kolme inimest õliga paranemas.Üks tema jala diabeetilise haavandi tõttu pärast
seda,  kui  tema arst  ütles,  et  jalg tuleb amputeerida.Üks "terminaalsest"  maksavähist.Ja üks
päritülitundlikkuspneumoniit, mis tekkis pärast Agent Orange'i manustamist Vietnamis.Tema VA
arst ütles talle,  et haigusseisund on "juhitav",  kuid lõpuks tapab ta.Mõni kuu hiljem viidi see
mees gripiga haiglasse ja tema arst määras CAT-uuringu.Ta tellis  teise skaneerimise pärast
seda, kui  arvas, et esimene oli  segatud teise patsiendiga.Seejärel  küsis ta mu sõbralt,  "mis
kurat  toimub" – tema kopsude armkude oli  paranenud ja tal  olid  „põhimõtteliselt  normaalse
inimese kopsud” – seisundist, mis pidi olema pöördumatu. Booth

"Mu abikaasa ütleb,  et  ta  ei  tunne teistmoodi,  kui  võtab õli  oma praeguseks kadunud vähi
vastu.Ta  on  sellega  tegelenud  3  kuud  nüüd  alles  hooldustasemele  jõudmas  ja  kõik  on
suurepärane!Milline imerohi!” Deborah

"IV staadium neuro-endokriin pankrease peas.Diagnoosimise kuupäev mai 2012.Algas õli dets
2013.Kasvaja vähenes 20%.Kasvaja markerid langenud 73-lt 23-le (normaalne vahemik 0-30).
Joanna

"Olen kanepiõli tõttu TERMINAL vähist üle elanud.2008. aastal avastati mul pehmete kudede
sarkoom.Sain 5 nädalat kiiritust, 8,5 tundi operatsiooni.ja 8 nädalat hiljem öeldi mulle, et olen
surmaga lõppenud, sest vähk oli nii kiiresti mu kopsudesse levinud.See oli kasutuskõlbmatu,
kuna seal oli 25-40 meetrit.Keemiaravi ei olnud valik.Mulle anti 3 kuud kuni aasta.1 kuu hiljem
alustasin õliga ja 1 aasta hiljem ei näidanud CT-skaneerimine mu kopsudes vähimärke.See värk
töötab!Rick Simpson päästis mu elu! Salobrena

„Olen võtnud RSO-d alates 23. detsembrist 2013, kuna mul diagnoositi 2012. aasta novembris
kolorektaalse  vähi  4.  staadium.Minu  kasvajad  ei  ole  viimase  3  kuu  jooksul  kasvanud.Olen
kindel, et õli töötab. Susan

"Olen pärast  kuuajalist  õli  kasutamist  remissioonis.Aitäh!Sõnad ei  suuda seletada,  mida ma
tunnen.Saan jälle reisida.Ja süüa palju paremini.Elupäästja on see, mis sa oled....Tänan teid
veel kord.Mu isa suri vähist, nii et soovisin, et oleksin sellest siis teadnud.

Lisaks  mainimiseks.Olen  kaks  korda  vähist  ellujäänud.Peaaegu  ei  jõudnudki.Soovisin,  et
oleksin  sellest  ka  siis  teadnud.Poleks  kunagi  läinud  tavapärast  teed,  mis  peaaegu  tappis
mu.Keemiaravi,  kiiritus,  3  operatsiooni  ja  iliostoomia  koos  pöördoperatsiooniga.Ei  saa pikka
aega süüa ega kodust lahkuda.Aitäh!Aitäh!Ja.Tänan teid veel kord.Olen jälle elus." Karin

"Ma  olen  kanepivaiku  abil  inimesi  ravinud  leukeemiast,  vähist,  Lymes'i  tõvest,  kurguvähist,
nahavähist ja igasugustest asjadest.Ma kasutan kanepivaiku koguaeg ja mind ei  huvita, kes
seda teab.Jah, politsei, kui te kuulate, siis ma kasutan kanepivaiku kogu aeg ja ma ei hooli
sellest, mida te sellest arvate. Max Igan

"Olen isiklikult näinud 4. staadiumi luupust ja vähki mitmete mitteopereeritavate kasvajatega;
antud alla kahe kuu, ravitud, 3 aasta pärast ikka siin.Krambihäired kadunud.Diabeet paranenud,
Crohni  tõbi  ja  mitmed  teised  soolehaigused  paranenud.Hep  C.Maksapuudulikkus,
neerupuudulikkus.Kõik valuhäired, sealhulgas fibro- ja neuropaatia.Mitte YouTube'is tuhandeid
iseloomustusi.Aga inimesed, keda ma tean, päästsid.Ravitud ja tagasi elukvaliteedi poole.
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Olen  liige  organisatsioonis,  mis  ravib  patsiente,  kes  kasutavad  meditsiinilist  marihuaanat
erinevate haiguste raviks.Kõik me leidsime ja kasutasime Rick Simpsoni kanepiõli.Marihuaana
ekstraheerimine.See ravib ja ravib lugematul hulgal haigusseisundeid.See on midagi, mida saab
kõigis juriidilistes riikides oma trimmi ja pungast hankida.Ja protsessid.Mina isiklikult ei kasuta
ega hooli  apteekidest,  vaid igaühele oma.Mulle  lihtsalt  meeldib,  kui  saan selle  elu taastava
meditsiini kaudu hoolitseda enda ja teiste eest, keda ma armastan.

See taim on piiblis olemas.Millelegi, millele meie riik väidab end olevat.Ometi võtab selle ära ja
hävitab meie planeetide ressursid,  et  asendada kõik,  mis see oli  ja milleks on hea.Otsisinu
hääl.Rääkige ja  ärge lõpetage enne,  kui  see on täiesti  seaduslik.Kanepipõllud on taastatud
mittemeditsiinilisteks otstarbeks ja inimesi koheldakse jälle nagu inimesi.Õnnista kõiki.Soovin, et
see  oleks  esimene  protokoll.Mitte  keemiaravi  ega  suur  farmaatsia,  mis  põhjustas  rohkem
terviseprobleeme, kui mind algselt raviti.Head paranemist.Miks mitte proovida?" Bristy

"Mu sõber lõpetas keemiaravi ja hakkas õli  võtma ja tal  on parem.Arstid ütlesid,  et  see on
ravimatu, kuid nüüd ütlevad, et ta on puhas!!!!" Katie

"Tegin 18 kuud keemiaravi,  enne kui  keegi  kinkis  mulle  Rick Simpsoni õli.Ravimatu surmav
haigus  on  kadunud.Ravin  endiselt  õliga  keemiaravi  tekitatud  kahjustusi.Lõpetas  keemiaravi
peaaegu kolm aastat tagasi.Keemia oli minu tervise raiskamine. Eenok

"Aitäh, aitäh, Rick, sain selle õigel ajal ja ma olen täna vähist vaba ja näen ka parem välja kui
kunagi varem." Randa

"Oot oot, Rick Simpson Oil on hämmastav!!Täname, et jagate maailmaga, kuidas seda imelist
ravi  kõigile  teha.Panin  oma  sõbra  Carmeni  õli  võtma,  kui  tal  diagnoositi  Hodgkini
lümfoomivähk.Ta on juba aasta aega olnud VÄHIVABA!!!Ja minu Addisoni tõbi on KADUNUD,
sellest pole jälgegi ja arstid ei oska seletada, kuidas või miks, kuna seda pole KUNAGI varem
juhtunud.AGA ma suudan ja TEHA!!!Kanep RAVIB!!!” Amy

"Täna 1 aasta tagasi ütles keegi mulle väga lähedane mulle, et tal on terminaalne vähk.Talle
öeldi, et tal on elada jäänud 8 kuud.5 päeva jooksul andsin talle kanepiõli sisse, süües pool
riisitera  suurust  õli.6  nädala  jooksul  vähenes  tema  kasvaja  suurus  ja  polnud  märke  selle
levikust, nagu nad ütlesid.

Mul  on  hea  meel  öelda,  et  kasvaja  oli  suure  greibi  suurune  ja  täna  on  see  tammetõru
suurune.Kanepiõli päästis ta elu.Ta jätkab õli söömist, kuni see on kadunud.See mitte ainult ei
ravi tema lõplikku vähki, vaid on avaldanud ka hämmastavat mõju tema tervisele.Ta oli diabeetik
ja rasvunud ning nüüd on ta saavutanud täiusliku kaalu ja on õnnelikum kui kunagi varem!
Julgustan  kõiki  uurima  kanepiõliteraapiat.Palun  vaadake  Youtube'is  RICK  SIMPSONi  "RUN
FROM THE CORE" videot...See võib päästa teie või mõne tuttava elu.Kingi neile elu!” Jose

"Jah....Aitäh, härra Simpson, teie suurepärane leiutis aitas mul vähist jagu saada.2007. aasta
juulis diagnoositi ellujäämise tõenäosus 20% või vähem, seejärel alustasin ravi pärast Rickiga
kohtumist ühel üritusel.Õli kasutamine päästis mu elu.Minu leukeemia on remissioonis ja iga
päevaga  läheb  ikka  paremaks  ja  tänu  õlile  saan  teiega  tõde  jagada.....Rahu  ja  armastus."
Michael

"Eile oli ilus päev Janice'ile (vanaema) elupäästeravimite valmistamiseks.Ta on RSO-d võtnud
umbes 6 kuud.Tema kasvaja on kadunud, turse silmade taga kadunud,  ta on kaotanud 106
naela, neerukivid on kadunud, vererõhk normaalne.Kuid pööre tema üldises tervises on olnud
midagi muud kui ime.Kui ta 6 kuud tagasi minu majja jõudis, suutis ta vaevu trepist üles ronida,
nüüd jookseb ta trepist üles-alla ja tiirleb minu ümber!Kui soovite lisateavet selle kohta, kuidas
Pseudo Tumor Cerebrit kanepiõliga ravida, siis Janice või mina räägime teile sellest rohkem kui
hea meelega!Üks armastus.rahuarmastus CURE.Ma armastan sind vanaema!!” Debra
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"Arstid ütlesid mulle, et mul on elada 6 kuud, kui ma nende keemiaravi ei võta.........see oli nüüd
11 aastat tagasi...Kui poleks olnud õli, oleksin tõenäoliselt tolmu hammustanud.Olen nüüd terve
nagu härg ja ei pidanud juukseid kaotama!!Aitäh, et tõite selle maailma. Craig

"Minu parim sõbranna, kellel pidi sügiseks jääma veel 6 kuud, on nüüd peaaegu vähivaba!!!Tal
oli  käärsoolevähist  maksas 40 metastaasi.Täname Rickit  kogu teie uurimistöö ja kogemuste
eest ning selle jagamise eest!Aitasite ka Hollandis elu päästa!Armastus naturopaadilt, kes on
sinust inspireeritud. Marloes

"Mu sõbral  diagnoositi  3 aastat  tagasi 4.  staadiumi kopsuvähk ja  tal  läheb suurepäraselt.Ta
vannub selle kraami all." Richard

"RSO töötab.Ma ei ole anekdoot." Tielman

"Rick Simpson, tänan teid nii palju. Olen elus tänu teadmistele. Maksa-, luu- ja eesnäärmevähi
võitmine.Mõne  kuu  jooksul  pärast  õliravi  alustamist  oli  maksa-  ja  luuvähk  remissioonis,
skaneerimisel ei olnud seda enam näha.Louis

"Kui vähiuuringud mulle kogumise ajal ukse taha jõudsid, ütlesin neile, et annan neile rohkem
kui raha, kirjutasin üles Rick Simpsoni nime ja käskisin neil seda Google'i teha. Jumal õnnistagu
sind." Jane

"Ainult inimesed saavad olla piisavalt rumalad, et lubada teisel takistada neil end loomulikult
ravida...Ma mõtlen, kui naeruväärne see on?Teadmatus on inimese halvim vaenlane. Sol

Täiendavad näpunäited kopsuvähiga patsientidele
K.See oli  mõnda aega õli  peal  ja  pidi  ikka valuvaigisteid  kasutama,  nii  et  otsisime rohkem
võimalusi, kuidas patsienti aidata.

A.1) Valmistage veel üks partii õli ja proovige seda segada olemasolevaga, otsige võimalikult
rahustavat õli, te ei soovi patsiendile energiat anda.

2) Proovige õli toota rohkem kui ühest tüvest korraga, tavaliselt on sel nii parem katteefekt ja
see suudab paljusid haigusi tõhusamalt ravida. Jällegi otsige erinevatest saadaolevatest indica
tüvedest kõige võimsamat rahustavat Indica pungade materjali, mis sisaldab 20% või rohkem
THC-d, et toota võimalikult tõhusaid ravimeid.

3)  Parem oleks,  kui  ta  lõpetaks  õli  kapslites  kasutamise.Soovite,  et  osa sellest  suus oleks
täiendavaks  keelealuseks  imendumiseks  (võite  avastada,  et  sel  viisil  on  sellel  parem
valuvaigistav toime)

4) Valmistage kakaovõiga 0,3-0,5g suposiite ja laske tal neid kasutada vähemalt kaks korda
päevas, ta võib seda kasutada nii anaalselt kui ka suu kaudu.

5) Laske tal õli mitu korda päevas aurustada - köhimine on soovitav, ta peab välja köhima kõik,
mis tema kopsudesse ei kuulu, sealhulgas need kasvajad (need peaksid lihtsalt kokku tõmbuma
ja siis lagunema ja ta köhib need välja).

6) Tehke alkoholiga õlitinktuur (20-30-50%, olenevalt sellest, kui palju õli teil on; 1-2 ml õli 4 ml
96-99% alkoholis)  ja määrige see opereeritud kohale.  tilguti puhul piisab tavaliselt  ühest või
kahest  tilgast  ja  nii  saate  palju  õli  säästa.Muidugi  võid  määrida õli  ka otse  kohale  ja  katta
sidemega ning korrata seda iga kolme päeva tagant või kui side maha kukub.

7) Valmistage sheavõiga salv või lahustage veidi õli soojas kanepiseemneõlis või kvaliteetses
ekstra neitsioliiviõlis ja hõõruge seda piirkonda mitu korda päevas.See peaks aitama kõrvaldada
valu tema ribides ning seda saab kasutada ka lamatiste ja kõige muu tema nahal olevate asjade
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puhul.

8)  Kaasake  tema  dieeti  kanepiseemned,  kanepisüdamed  ja  kanepiseemneõli  –  vähemalt
peotäis seemneid/südameid või 1-3 supilusikatäit kanepiseemneõli.

9) Proovi võimalikult  kiiresti  valuvaigistid ja plaastrid õliga asendada.Kui hakkate õli  paikselt
peale  kandma,  peaks  sellest  palju  abi  olema.Suposiidid  teevad  imesid  ka
kopsuhaigustega.Mida rohkem õli  ta  neelab  ja  mida  kiiremini  ta  seda teeb,  seda parem.Ta
peaks sööma grammi või rohkem päevas, kuni ta haigusest võitu saab, ja seejärel säilitama
säilitusannust 1–2 g kuus. JB

Artriit, valu, lihased

«Mu sõber lõikas läbi mitu kõõlust, mis õnnetuses tema sõrmedeni viivad.Ta kasutas sellel õli
kohe pärast operatsiooni,  et  aidata selle paranemist  ja see paranes nii  kiiresti,  et  nad pidid
õmblused varakult eemaldama, mis oli talle tegelikult valus, sest need olid juba nahale kinni
jäänud,  need  ei  olnud  lahustuvad  õmblused.Tema kirurg  ja  füsioterapeut  olid  sellest  täiesti
vaimustuses, kuid ta ei rääkinud talle, mida ta tegi, kuni viimase kohtumiseni.Ma ei tea, kas nad
uskusid teda või mitte, aga ma tean, mida ma oma silmaga nägin ja tema teab, mida ta koges.
Tina

"Kas vajate tõendeid?Mu õde saadeti  paari  kuuga koju.Ei  saanud voodist  välja,  kui  see oli
kopsudes.5 nädalat tagasi alustas ta õliga.3 nädalat tagasi ja kogu see nädal ja eelmisel nädalal
on ta nüüd tagasi väljas, sõidab autoga, teeb oma aeda ja lol, ta on paksem kui keegi meist,
tema ülejäänud 4 õde-venda.See on tõeline tänu Rickile.Armastan sind mees." Andy

Värskendus: Eelmisel nädalal mainisin, et vend aitas oma venda, hankides vajaliku materjali
Rick  Simpson Oili  valmistamiseks,  et  ravida tema kurnavat  reumatoidartriiti.Ta helistas täna
õhtul ja teatas mulle,  et tema vend sööb, naerab, sõprade ja perega telefonis rääkis pärast
seda, kui ta oli maganud peaaegu kahepäevase lumetormi ja Super Bowli.Ta tahtis teada, kas
ta andis talle liiga palju, sest ta ei käitu kunagi nii.DUDE!(naerab) Mulle tundub, et tal läheb
suurepäraselt, välja arvatud Super Bowli asi, ta hingab pikalt ja ütleb: "Aitäh, mees, tore, et mu
vend on tagasi, ta naerab jälle." (See teeb selle kõik väärt, inimesed)

See on kõigest kolme päeva pärast,  nii  hea tunne on teadmine, et SAIME TÕESTI AIDATA
KEDAGI, KELLEL OLI ABSOLUTEPOLE LOOTUST.See on teine  reumatoidartriidiga inimene,
keda ma tean, et Rick Simpson Oil on aidanud.Me ei ole koolitatud arstid – me oleme lihtsalt
poisid,  kes kuulsid õlist,  proovisid  seda ja  avastasid,  et  see töötab,  oleme lihtsalt  tavalised
inimesed nagu teie, kes aitasid armastatud inimest aidata – ei midagi enamat. Michael

"Nüüd 78 päeva naftat ja näete positiivseid tulemusi!!!Mul on RA ja pärast selle kanepiõliga ravi
alustamist pole ägenemisi olnud.Ei mingeid astmahooge, nõgestõbi ega kaebusi!!!” Beverly

"Mul on RA olnud aastaid.Kuna olen seda kanepiõliga ravinud, pole mul ägenemist olnud ja osa
liigesekahjustusi läks tegelikult üle.Mul on valud, kuid mitte midagi sellist, nagu enne ravimite
avastamist.Ma  olin  igatahes  kaua  toker,  aga  krooniliste  haiguste  ja  tugevate  valude  puhul
suitsetamisest ei piisa. Mark

“Andke mehele kala, ta sööb päeva (kui see just pole kala, vaid kalaõliga sojakotlet).Õpetage
mehele kala püüdma ja tal on eluks ajaks kõht täis.Täname, et andsite meile selle, mille eest
enamik küsiks.Ma ei kasuta praegu RSO-d rahalistel põhjustel, kuid kui ma suutsin, sai see mu
närvihäire (RSD) täielikult kontrolli alla.Ei saanud ravida, kuid olin rahul sümptomite kontrolli all
hoidmisega.See asendas 9 tableti võtmise päevas.Aitäh." Ohutu

"Tere, Rick & JB, tahtsin teatada veel ühest heast tulemusest, kui õli isiklikult võtsin: see on
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umbes 8. päev õli kohta.Ma võtan seda vähemalt kaks korda päevas, umbes 1/4cc kuni 1/2cc
päevas.Mul  oli  erakordselt  edukas  kanna/jala/pahkluu  valu  –  iga  päevaga  läheb  see  aina
paremaks  ja  paremaks!Paindlikkus  on  naasmas  vigastatud  õlale  ja  eile  õhtul  –  märkasin
massaaži ajal, et SUUR sõlm mu vasakus õlas/kaelas, mis tekitas selles õlas nii palju valu, oli
tegelikult VÄHENDANUD oma suuruselt umbes pistaatsiasuuruseks. pähkli suurune.See võib
olla põhjus, miks mu õlavalu nii kiiresti taandub.Ma pole kindel, mis sõlm on/oli,  aga mul on
kindlasti  hea meel,  et  see kaob.Kas testid  on kunagi  jõudnud järeldusele,  et  kannabinoidid
vähendavad tegelikult kudede põletikku ja suurendavad liigeste liikuvust ja lihaste elastsust?
Mind tegelikult isegi ei huvita, mida testid ütlevad – ma olen müüdud ja ma pole end nii hästi
tundnudaastat!!!

Ma olin täiesti mures, et mul pole energiat ja tahan selle võtmise ajal lihtsalt magada, magada,
magada.Aga--- minu jaoks on see hoopis vastupidine--mul on suurenenud energia ja päevasel
ajal pole letargiat.Soovin, et saaksin sind tohutult kallistada!!!” Kanarbik

"Mul õnnestus reumatoidartriidi keemiaravist loobuda.See, kuidas ma siia jõudsin, oli aga pikk
teekond.1997. aastal olin tõsises MVA-s, mistõttu jäin invaliidiks ja sõltusin ravimitest.14 aasta
jooksul oli mul mõlemal jalal üle 10 operatsiooni, läbisin depressiooni, viha, fibromüalgiat (mille
ravisin  ilma  arstide  traditsiooniliste  ravimiteta),  aastaid  füsioteraapiat,  alternatiivseid
meditatsiooniviise, nõelravi, Reikit jne.Füüsilisuseni jõudis see, et sain taas teha lühikesi matku,
ujuda  ringe  basseinis  ja  tagasi  tavapärase  treeningprogrammi raames,  mida sain  füüsiliselt
sooritada.Üle  kümne aasta  võtsin  ma steroide,  igasuguseid  valuvaigisteid,  põletikuvastaseid
ravimeid  ja  nii  edasi  ja  edasi.Kaks aastat  tagasi  valu  suurenes ja  erines  sellest,  mida olin
kogenud osteoartriidi korral,  kuna mitmes kohas kehas, kaelas, rindkeres seljas ja alaseljas,
samuti jalgades ja põlvedes tekkisid vigastused.Mu käed ja jalad olid nii valusad ja tursed, aga
ka  käed  deformeerusid  reumatoidartriidi  kahjustuse  tõttu  ning  pärast  paljusid  analüüse  ja
reumatoloogi  juurde  minekuid  sain  diagnoosi  ning  pandi  läbi  terve  hulk  ravimiuuringuid  ja
protokolle, mis hõlmasid ka kohese alustamise. 6 kuud pärast seda määrasid nad mulle koos
keemiaravimiga veel  ühe ravimi,  millel  olid  kohutavad kõrvaltoimed, kuid ma pidin protokolli
läbima, enne kui sain üle minna teise parema ja kallima ravimi juurde. (Big Pharma meelest)
olin  kogu aeg keemiaravi  peal,  nii  et  pärast  poolteiseaastast  keemiaravi  ja  täiendavaid RA-
ravimeid oli mul sõber, kes tutvustas mulle videot "Run from the Cure", lugu RSO-st. .Noh, minu
jaoks  on  see  video  esmakordne  vaatamine  ja  sellest  ajast  peale  palju-palju  muud  korda
muutnud.Alustasin  viimast  nädalat  2012.  aasta  novembris  ja  varsti  hakkasin  märkama
mõningaid kindlaid muutusi oma enesetundes, magasin õlist palju, kuid see tähendab lihtsalt, et
olin paranemas, läks veidi aega, enne kui mu isu taastus. kuid lõpuks see läks, mu juuksed
paranesid oluliselt, need olid jälle läikivad ega hõrenenud ega kukkunud välja. Wendy

“Õli ravis mu podagra 5 tunniga.Sellest jutt on!EI ROHKEM VALU!” Michael

"Ma  kasutan  seda  ajukahjustuse  negatiivsete  mõjude  ja  ka  kroonilise  valu  raviks  kogu
kehas.Stress  muudab mu sümptomid hullemaks,  kuid  marihuaana aitab mul  stressiga väga
tõhusalt toime tulla.See aitab rahustada nii mu vaimu kui ka keha, võimaldades mul paremini
keskenduda  ülesannetele  ja  mitte  muutuda  ärrituvaks,  ärrituvaks,  vihahoogudeks,
depressiooniks jne.Leian, et see parandab mu tuju ja minu vastused välistele stiimulitele on
pigem mõõdetud ja piiratumad kui impulsiivsed.Loodan, et see teave on teile veidi abiks.Mul ei
ole  tegevusluba  ja  mind  on  laimatud  sellega,  et  mind  kutsutakse  ja  koheldi  nagu
narkomaani.See iseenesest  toidab mu depressiooni  ja  muudab võimatuks  terveks  saada ja
tööle naasta. Fred

„Siin  on  see,  mida räsiõli  minu jaoks  üldiselt  on  teinud.Nelja  aastaga  olen võtnud  nii  palju
ärevusevastaseid  tablette  ja  valuvaigistit  (kaasa  arvatud  heroiin),  et  olen  võtnud  ainult
1/8thvalutabletti kaks korda päevas.Mul on lihasspasmid, mis tunnevad, et mind pussitaks ja mul
hakkasid  hiljuti  krambid,  kui  õli  otsa sai.Mul  on ka migreenipeavalu ja  mul  on diagnoositud
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mitmeid  psühhiaatrilisi  häireid.Mul  pole  õrna  aimugi,  kui  palju  sünteetilisi  narkootikume arst
mulle välja kirjutaks.Kuid õli hoolitseb selle kõige eest.Samuti peaksin mainima, et tegin IQ-teste
nii  räsiõliga  kui  ka  ilma  selleta.Tulemuseks  148  koos,  122  ilma.Kas  see  tähendab,  et  see
muutus targemaks... peaaegu geniaalsele tasemele?Võib-olla olen ADHD-ga peaaegu geenius
ja räsiõli ravib seda seisundit?Kindlasti läks mul kolledžis paremini, kui võtsin veebikursused, et
saaksin tunni ajal ravida.Igatahes on räsiõli lahendus enamikule maailma probleemidest. Jimi

"Veel üks värskendus õli võtmise kohta kanna-/jala-/pahkluuvalu korral.4 päeva õli suukaudset
võtmist 3 korda päevasvabastas mu valust ja andis mulle parema jala/kanna/pahkluuga taas
täieliku  liikumisulatuse.Eile  unustasin  hommikuse  ja  pärastlõunase  annuse  sisse  võtta  ning
päeva lõpuks suutsin vaevu kõndida,  liigesed muutusid taas kangeks ja olin õnnetu.Jõudsin
koju, sõin õli ja 15 minutiga hakkas see painduvus tagasi saama ja valu taandus, lonkamine
lõppes.Üllataval  kombel  võtab  see  20  aasta  tagusest  autoõnnetusest  põhjustatud  vanast
vigastusest  tingitud õla jäikuse ja  õlavalu leevendamise tõttu eemaldab kogu mu kaelavalu,
kuna  õla  lihased  on  pingul  ja  tõmbavad  lülisammast  välja.  .Samuti  ei  valutanud  enam õla
kangus.See oli  minu jaoks täielik kinnitus, et õli  aitab valu leevendada koos mitmete muude
võludega.

"See ei ole vähiravi ega midagi, aga ma tahtsin Rickile teada anda, et olen juba peaaegu aasta
aega oma paremat kannal lonkanud ega tea, mis sellega viga on, ja tean, et arst annab mulle
ravimeid, mida ma ma ei tunne end mugavalt võttes, nii et ma lihtsalt tegelesin valuga.

RSO-d tutvustati  meile hiljuti  sõbra Charlesi  kaudu ja oleme seda tegema hakanud.Viimase
kahe päeva jooksul olen paar korda päevas õli alla neelanud ja täna hommikul ärkasin ja ei
lonkanud.Mu mees märkas seda kohe.Ta võttis teadmiseks, et õli peab tegema oma võlu!Aitäh
Rick Simpson![:)] Tunnen end suurepäraselt!” H

--  Kallis  H,  täname  heade  uudiste  eest,  meile  meeldib  alati  nendest  kuulda.Segaksin  õli
kanepiseemneõli või oliiviõliga ja teeksin tinktuuri ning kasutaksin õli ka paikselt.Loomulikult on
õli söömine tõelise paranemise võti ja kõik juhised õli  kasutamiseks on meie saidil.Parimate
soovidega, JB (FB sõnumist)

"Ma murdsin oma jala kaks  nädalat  tagasi  ja  saan õlist  ja  kanepist  rohkem leevendust  kui
hillbilly opiaatidest, öeldes lihtsalt, et Big Pharma teeb minu heaks midagi." Michael

"Murdsin  1987.  aastal  kahest  kohast  selja.Jõi  alkoholi  ja  manustas  tablette  kuni  1994.
aastani.Lõpetas  selle  loo  ja  tegi  NA ja  AA asja,  sai  narko-  ja  alkoholinõustajaks.Krooniline
seljavalu  pani  mind  valuvaigisteid  ümber  hindama.Sain  sõltuvusse  LA-st,  morfist  ja
heroiinist.Hakkasin  suitsetama tugeva emfüseemi tõttu ja  lõpetasin kõik  opiaadid.Praegused
uuringud  näitavad,  et  kanep  vähendab  opiaadisõltuvusest  loobumist  ja  vähendab  vajalikke
milligramme  rohkem  kui  poole  võrra,  kui  seda  kasutatakse  koos  kanepiga.See  on  imerohi
kõik.:)” John

«Vigastasin oma selga 20ndate alguses.Olin peaaegu 2 aastakümmet vaevanud ishias.Viimati
süvendasin seda 5 aastat tagasi ja see oli kõigi aegade halvim.4 kuu jooksul kahekordistas see
mind nii kaugele, et olin peaaegu punktini, kus ma ei saanud enam vannituppa edasi-tagasi.Olin
olnud valutasemel 10 üle 2 kuu ja pidin jääma diivanile, toetades patjadele.Ma ei saanud end
piisavalt sirgu, et voodis lamada.

Üks  noor  daam,  kes  oli  mu poistega  sõber,  ütles  mulle,  et  peaksin  proovima  meditsiinilist
marihuaanat, sest see aitas tema ema MS-i vastu.Ma naersin teda ja ütlesin talle, et see on
mõeldud vähihaigetele ja minust hullematele inimestele ning et ma ei saa kvalifitseeruda.Ma ei
teadnud seda, kuid see noor daam teadis sellest teemast üsna vähe ja arvan, et pärast veel
paarinädalast halvenemist oli ta väsinud vaatamast, kuidas ma asjatult kannatan, nii et ta tõi
oma ema minuga rääkima.Tema ema ütles mulle, et kvalifitseerin kergesti, mida hiljem ka tegin,
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ja see aitab.Ta käskis mul röstsaia peale süüa väheses õlis madalal temperatuuril küpsetatud
pungi.Olin meeleheitel ja tegin seda.Mu pere ütles, et umbes 15 minutit peale kanepi söömist, et
ma magasin ja ilatasin...lol.

Ärkasin järgmisel hommikul, mis oli veidi kummaline, sest ma ei olnud enam kui 2 kuu jooksul
meeldejäävat und olnud ja esimene asi, mida märkasin, oli valu märkimisväärne vähenemine,
umbes 20% ja umbes sama. liikumisulatuse paranemine.Olin elevil ja väga üllatunud.Jätkasin
kanepi söömist ja järgmise kuu jooksul seisin jälle sirgelt.Nii leidsin ma Rick Simpsoni.Otsisin
lihtsalt  guuglisse  kanepi  põletikuvastast  toimet  ja  Run  from  the  cure  oli  osa  esimestest
uuringutest, mille ma sel teemal kunagi tegin.5 aastat hiljem ja selg on selline tunnepeaks.Ma
söön kanepit regulaarselt ja see hoiab põletikku nullis.Vigastus on alles.Kui ma astun auku või
millessegi, on see valus, kuid taastumine ei võta kaua aega ja mu selg ei valuta kunagi, kui ma
midagi rumalat ei tee. Jody

"Parandas mu artriidi ja veresuhkru, ärevuse, depressiooni ja unetuse. Ma ütlen artriiti, aga selle
rasket degeneratiivset kettahaigust. Ma ei saa sõna otseses mõttes ilma õlita kõndida (võtan
seda juba 2 aastat). Ma läbin 120 narkootikumi iga 14 päeva tagant. Ma pole enam kui aasta
jooksul  võtnud  ühtegi  valuvaigistit.  Võtsin  seda  algselt  ainult  artriidi  ja  kõrvalmõjude  tõttu
(suurepärane uni ja kortsudeta). Olen oma elu parimas vormis. 45 aastane vanaema. 3 lapse
ema.” Everglade

"Pärast  seda,  kui  olin  võtnud 3  aastat  kõike  alates  oksükodoonist  kuni  fentanüüli  plaastrite
kasutamiseni,  millele järgnes 160 mg morfiini  iga päev veel kahe aasta jooksul ja kui  mulle
öeldi, et mul on vaja implanteerida valupump, otsustasin, et piisab.Lõpetas külma kalkuniga (ma
ei soovita seda kunagi teha) ja alustas kanepiga.Isegi päevadel, mil valu on ikka veel kontrolli
alt väljas, mida on vähe, ei pööra mu mõistus sellele isegi tähelepanu. Michael

“1981. aastal olin MVA-s.Ma nihestasin oma parema õla.Mu parem käsi oli halvatud närvist kuni
selgrooni, mis olid venitatud.Ma ei saanud leevendust kohutavast valust, mida põdesin.Ärkasin
keset ööd piinades nuttes.Tundus, nagu oleks nõelad mu küünte alla surutud ja need jooksid
otse  mu  käsivarrest  üles.Võtsin  esimese  400,00  dollari,  mille  kindlustuse  reguleerija  mulle
andis, ja lasin mu nõbu tuua haiglasse sõbra koos mõne MJ-ga.Pärast MJ suitsetamist kadus
valu täielikult ja võisin uuesti magama minna.Seda öeldakse.Arvan, et Ricki viis õli sisse neelata
toimiks paremini kui suitsetamine või aurustamine, kuigi mulle meeldib mõlemat teha.Tervist.”
Ron

„Ma tean, et pärast 3-päevast RSO-ravi võiksin joosta… valutult!Esimest korda 15 aasta jooksul
seljaaju  sulandumise  tõttu,  mis  jättis  püsiva  närvikahjustuse  ja  pideva  valu.Kookosõliga
infundeeritud kapslid toimivad ka suurepäraselt.Pärast õlikapslite ravi alustamist pole mul olnud
soovi ega ole ka Percoceti võtnud.See isegi vähendas kapslite võtmisega soovi ka marihuaanat
suitsetada. Terry

"Uuendus, omgosh!Ma maadlesin oma pojaga!Maadlesin kogu aeg oma poistega, eriti noorima
pojaga.Ma pole saanud temaga sõna otseses mõttes aastaid maadelda!Tema on praegu 22,
mina 52.Artriidist  tingitud kogu keha valu tõttu on olnud äärmiselt  raske liikuda, veel vähem
maadelda!Aga täna tegin!Ja mul oli ta peaaegu ka, aga hakkasin naerma, lol.Ma ei suuda teile
väljendada, kui  põnev see on!!Isegi pärast seda mul pole valu, tunnen end suurepäraselt!!!”
Casey

"Mul on ketta song, mis surub mu istmikunärvi, põhjustades tugevat valu, mis algab alaseljast
alla  vasaku jala alla  varvasteni.Võtsin iga nelja  tunni  järel  3 ibuprofeeni,  et  saaksin voodist
tõusta ja kõndida.Hakkasin õli võtma peaaegu kaks nädalat tagasi valu ja põletiku vastu.Nüüd ei
vaja ma ibuprofeeni, magan paremini kui kunagi varem, töökaaslased on kommenteerinud mu
paremat tuju ja üldist õnnetunnet.MA TUNNEN END HÄSTI!" Jennifer
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"Isegi kui  teil  pole vähki,  mõelge oma keha ennetavale hooldusele.RSO väikestes kogustes
kasutatakse  igapäevaselt.Lubate  oma  kehal  võidelda  igasuguste  vastikute  viiruste  ja
putukatega.Ma pole kanepi ja kõigi selle raviomaduste tõttu oma "esmatasandi arsti" 15 aasta
jooksul näinud.Ükskõik, mis minuga valesti läheb, on RSO üks esimesi esemeid, mille poole ma
küünitan.

Muide, ma olen oma selja murdnud 3 korda.Asendati selgroolülid ja kettad L-4-lt alla S-2-le.Tuli
lülisamba uuesti vaagnapiirkonna külge kinnitada... tuli eemaldada vahelduvvoolu liiges.Tegeles
maksavähi ja C-hepatiidiga.Ravin ennast 100% kanepiga.RSO on lihtsalt tööriist minu arsenalis.
Rick

"Suur  aitäh  teie töö eest.Olen 25-aastase seljaaju vigastusegaprobleeme jalgade ja  jalgade
haavade  ja  tursega.Proovisin  väikest  kogust  jalapealse  halva  haava  peal  ja  paari  päevaga
paranes see märgatavalt.Turse ei tundu ka nii hull olevat.Minu küsimus puudutab lähtematerjali,
millest partii valmistati.See oli kõrge vaigusisaldusega ja piisavalt küps, kuid ei olnud korralikult
kõvenenud ja sellel oli veidi kopitanud lõhn (kuigi need olid tugevad tüved). Kas arvate, et see
mõjutab  õli  üldist  kvaliteeti?Samuti  jätsin  järelejäänud  õli  kohvikruusisoojendajale  palju
kauemaks kui “paar tundi”, jätsin selle sinna umbes 7 tunniks.Kas arvate, et see mõjutaks ka
kvaliteeti?Valmistoode  näeb  välja  selline,  nagu  ütlesite.Täpselt  nagu  sillamääre  tumekuldse
merevaigu jäägiga.BTW, olen hakanud seda andma oma vanale koerale, kellel on olnud tohutult
valu ja kellel  on raskusi liikumisega.Ta on näidanud ka märkimisväärset paranemist.Täname
veel kord kõige eest,  mida olete jaganud ja teinud.Algul olin veidi  skeptiline, aga nüüd olen
üllatunud!” XXX

-- Töötage sellega, mis teil on, ja otsige paremat materjali.JB

"Praegu on möödas peaaegu aasta,  kui  hakkasin kasutama kanepiõli  oma RA raviks ja ma
näen  jätkuvalt  positiivseid  tulemusi  ja  võin  ausalt  öelda,  et  minu  arvates  on  mu  RA
remissioonis.Samuti on täheldatud mitmeid muid positiivseid kõrvalmõjusid, nagu kaalulangus,
normaalne vererõhu tase (vererõhk langes 30 punkti  võrra),  pulsisagedus vahemikus 50–60
lööki minutis, depressioon ja mis kõige parem, mitte enam mürgised retseptiravimid. Tom

"Võin  nüüd  kohe  pärast  ärkamist  voodist  tõusta,  selle  asemel,  et  tunda  end  90-
aastasena.Liigesed liiguvad palju kergemini, ei kannata enam valudes.Teatud ravimid lõplikult
ära!Tõeliselt  hämmastav  taim,  mis  peab  lõpetama,  et  teda  süüdistatakse  halvas  olemises.
Carol-Ann

"Ma usun, et see on taastav, et meie keha vajab seda taastumiseks ja paranemiseks, põdesin
hästi artriiti, see on leevendanud valu ja muutnud mu käte painduvuse aasta tagasi, ilma tõsise
valuta ei suutnud ma isegi kirjutada.See on kadunud, nüüd on mu käed normaalsed ja jälle
painduvad, oskan kirjutada ja õmmelda.Ja mu silmaarst on üllatunud, et mu silmad on iga kord
paremaks läinud. Kelee

"Mulle on tehtud operatsioone ja lugematu arv seljaaju koputusi ühes kohas alaseljal.Kõik see
on tekitanud paksu armi,  mida on tunda ja  selgroolüli  läheb põletikuliseks  ja  see on tõesti
valus.Mul on olnud palju valu, otsin meeleheitlikult leevendust.Niisiis, Gayle hõõrus kohapeal
veidi (1 tilk) RSO-d (kanepiõli) ja lasi mul sinna lebada, et see imenduks.Noh, õli tundus veidi
kipitav, kuid peale selle ma ei arvanud, et see suurt midagi teeb.Noh, 20 minutit hiljem oli valu
kadunud ja  ma olin  hommikuni  minestatud!Magasin  fantastiliselt  ja  ärgates  tundus mu selg
paremini ja armkude pole nii paks.See on minu jaoks metsik, kuid õli tundub, et see lõhub vana
armkude.Kanepiõli on imeline ja kui ma poleks teisi selliseid lugusid lugenud, siis arvaks, et olen
hulluks läinud! Miki

«Mu sõbranna vanaemal  on raske artriit  ja  ta  ei  saa käsi  lahti  teha.Katsetasime veidi  Rick
Simpsoni õliga ja käskisime tal seda kätele hõõruda.Mõne minuti jooksul pärast manustamist
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hakkasid  ta  käed lõdvenema ja  kui  ta  sai  veel  paar  korda,  hakkab ta sõrmi  valutult  uuesti
liigutama.Oli tõeliselt hämmastav näha midagi sellist juhtumas." Duane

"Minu  meelest  pole  kahtlust,  et  see  töötab.Märkasin  koheseid  tulemusi.Olin  juba  plaani  A
teinud.Õlitöötlus oli plaan B.Soovin, et oleksin enne õli proovinud.Elasin aastaid läbi valu, mida
ma ei pidanud.Võtsin valutabletti iga 4 tunni järel.Möödunud on vaid kaks nädalat õliravi, kuid
ma tunnen end palju paremini.Kasutades ka aluselist vett.Hämmastav!!!” James

"Rick Simpson Oil on eriline.Olen kasutanud kanepit valusümptomite leevendamiseks aastaid,
kuid see kattis vaid vaevu oma sümptomeid.Teadsin, et mu vigastus ei parane täielikult.Kui ma
hakkasin  Rick Simpson Oili  võtma,  olin  juba proovinud süüa erinevaid  kanepist  valmistatud
ekstrakte ja neil kõigil oli lühiajaline toime, kuid need tekitasid minus kas kõrge või läbipõlenud
tunde võisee lihtsalt ei kestaks piisavalt kaua.Ma pole kunagi tundnud end täiuslikuna.Olin isegi
proovinud toodet, mida mulle Rick Simpson Oil'ina müüdi ja mis oli vastik ja ebaefektiivne – olge
ettevaatlik  madala  kvaliteediga  ekstraktidega,  mis  ei  tee  midagi  ja  ärge  laske  end  sellest
heidutada,  sest  tegelik  tehing  on  lihtsalt  ime.Võtsin  kiiresti  kasvavas  koguses  opiaate.Rick
Simpsoni õli aitab opiaatidel imenduda, kuid see on ka üksi väga tugev valuvaigisti.See kestab
terve  päeva  ja  ma  ei  märka  enam  võetud  annusest  tulenevaid  kõrgeid  ega
kõrvaltoimeid.Valuvaba  inimesena  saan  teha  palju  enamat  ja  tunnen,  kuidas  liigutusulatus
suureneb ja tean, et paranen.Tegelikult on mu üldine tervis olnud uskumatu – mul on alati olnud
palju  haigusi  või  infektsioone  ning  alates  selle  õli  kasutamise  alustamisest  on  mul  olnud
märkimisväärselt puhas tervis.Nüüd võtan uuesti opiaadi valuvaigisteid, kuid tunnen end siiski
paremini.Vahepeal olen aeg-ajalt  proovinud ka teisi  erinevat  tüüpi ekstrakte, nagu räsiõli  või
toidud.Ma leian,  et  Rick Simpson Oili  valuvaigistav toime on suurusjärgu võrra tugevam kui
mistahes muu kanep, olgu see siis söödud või suitsetatud.See on sümptomite leevendamise
liigas  isegi  võrreldes  tugevaimate  kanepivaha  ekstraktidega.Kavatsen  nüüd  ühel  päeval
opiaatidest täielikult loobuda. Mike

"Ma  kasutan  seda  õli.Mul  on  lihasdüstroofia  ja  mul  on  püsivad  terviseprobleemid  Stevens
Johnsoni  sündroomi/TEN-i  tõttu.See  toimib  küll.See  toimib  paremini  kui  mistahes  turul  olev
ravim.See  on  ohutu  ja  tõhus.Ma  ei  saaks  ilma  selleta  hakkama.See  võimaldab  mul  olla
produktiivne.Töötan täiskohaga.Enne õli võtmist kasutasin raskeid ravimeid, mis muutsid mind
zombiks, kellel oli palju kõrvaltoimeid.

Lubage  mul  öelda  oma  "torkamise"  lõpetuseks  järgmist:  neile,  kes  usuvad,  pole  selgitust
vaja.Neile, kes seda ei tee, pole ükski selgitus piisav.Olen selle tõhususe elav tõestus.Ja see
tuleb muuta seaduslikuks ja kõigile kättesaadavaks. Laurie

Diabeet
“Õli noorendab kõhunääret ja, uskuge või mitte, hakkab see sageli insuliini tootma ka pärast
aastatepikkust  tegevusetust.Paljud  patsiendid  võivad  pärast  mitmenädalast  õli  kasutamist
lõpetada  insuliini  laskmise.Õli  aitab  ravida  või  kontrollida  ka  kõiki  muid  diabeediga  seotud
probleeme kehas.

Ma sööksin õli  ja/või  kasutaksin seda suposiidina.Suitsetamine või  aurustamine võib samuti
aidata  vähendada  veresuhkru  taset,  kuid  selle  mõju  on  õli  allaneelamisega  võrreldes  väga
piiratud.Ma  kasutaksin  õli  paikselt  diabeetiliste  haavandite  korral,  panen  lihtsalt  õli  peale,
kataksin  sidemega  ja  kordan  seda  iga  kolme  päeva  tagant,  kuni  haavand  on
paranenud.Segaksin  kanepiseemneõli  ekstraktiga  ja  kasutaksin  seda  massaažis,  mis
soodustab vereringet  ja  aitab vältida  turseid  ja  muid  ebamugavusi.Kaasaksin  oma dieeti  ka
kanepiseemned ja kanepiseemneõli.JB”

"Tüüp kaks on peaaegu kadunud, peaaegu kõik ravimid on välja lülitatud, võideldes sellega
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sarkoidoosiga, see töötab." Jeff

"Kookosõli  aitab  stabiliseerida  ka  veresuhkru  taset  diabeedi  korral!Minu  kohalik  poepidaja
proovis  seda  ja  see  töötab  nagu  võlu,  ütles  ta!!Ta  tunneb  end  ka  vaimselt  palju  paremini
[rohkem energiat] ja on ka kaalust alla võtnud!!Kõik hästi!!" Robin

"Mu veresuhkrud läksid hulluks (kuid kuni 400+- – väga ohtlik) ja see on mind sõna otseses
mõttes löönud.Noogutasin rooli taha – nii et lõpetasin sõitmise – väga halb värk!Dokud keelasid
mul isegi NY-sse lendamiseet jõuludeks oma ema näha.

Noh - arstid proovisid ühte insuliini, siis kahte - ei teinud absoluutselt mitte midagi.Seega – ma
ütlesin neile lõpuks – küllalt!!Ma kasutan õli (ma ei öelnud kunagi arstile, et ma seda varem
tegin) ja suurendasin annust iga 2 tunni järel.No arvasite ära - mu suhkrute nina sukeldus tagasi
normaalsesse vahemikku.Minu Doc on üks nendest vägevatest Harvardi meestest – ja ta on
uimastatud.Skoor üks barbaritele!!!!Seega - nüüd on meil täielikult dokumenteeritud Diabeedi
juhtum, kus päästeti elu - Mina!!!!!!-- :)” Janet

"Dramaatiline  muutus,  ma  olen  peaaegu  täielikult  insuliinist  väljas.Aeg-ajalt  pean  Lantust
kasutama pikemas perspektiivisinsuliini,  kuid  mitte  sageli.Hakkasin  RSO-d kasutama mitmel
põhjusel, kuid üks oli lootus, et saan insuliinist loobuda ja lõpuks näha stabiilsemat veresuhkru
taset.Ma kasutasin 300 ühikut Novologi päevas, lühiajalist insuliini ja 200 ühikut Lantust ja 4
metformiini tabletti päevas.Ma võtan endiselt tablette, kuid ma saan sellega elada, kuna ma ei
pea enam insuliini kasutama.Enam ei topi kõhtu nõelaga 6–8 korda päevas!Minu suhkrutaset on
lihtsam kontrollida  ja  ma ei  näe enam näitu 2–5 sajades.Samuti  ei  näe ma enam 30ndate
dramaatiliselt madalat suhkrutaset.See on olnud jumala saade ja esimene asi, mis on tegelikult
mu suhkruid tasemel hoidnud. Dena

"Minu  diabeedieelne  veresuhkru  tase  oli  üle  140  ja  nüüd  olen  100  peal.Enne  õli  võtmist
kontrollige  oma verd,  andke  sellele  umbes  10  minutit  ja  kontrollige  uuesti  ja  see  on  palju
langenud.Minu oma tegi nii palju, kui pidin jooma natuke Gatoradet, et tasandada. Michelle

"Ma olen insuliinisõltuv diabeetik ja ühe 60-grammise õliga olen võtnud 100 ühikut päevas 50
ühikuni insuliini." Leslie

"See  on  minu  tasemed  täielikult  tasakaalustanud.Mulle  anti  suukaudseks  manustamiseks
"METFORM" ja ma pole pärast esimest tabletti kunagi võtnud ning ärkasin uuesti ja mõtlesin:
"Ei, suurendage õli nüüd, kui mul on diagnoositud II tüüpi diabeet." Minu tasemed hüppavad
umbes 3,4 ja 7,2 vahel.Absoluutselt kõrgeim, mida ma olen suutnud oma suhkrutaset tõsta, oli
8,1  pärast  seda,  kui  olin  eksperimendina  söönud  sõna  otseses  mõttes  kotikese  kommi,
sealhulgas šokolaaditahvli.Tõmbasin selle 8.1-ni väga väikese õli ja hakkasin iga 10 minuti järel
oma taset kontrollima, et näha, kas suudan need langeda.10 minutit pärast õli langes see 7,3-ni
ja kui testisin 20 minutit pärast õli taset, oli see langenud 4,8-ni. Michelle

"Ma  saan  kasutada  ainult  väikeseid  õliannuseid.See  põhjustab  mul  täisvõimsusel
hüpoglükeemiat.Kuid  see  on  hea,  sest  kaheksa  aastat  tagasi  alustasin  pika  ja  lühikese
toimeajaga insuliini 45/10 süstiga.Uurisin oma uut haigust veidi ja marihuaana tõusis pidevalt
esile loodusliku vahendina koos teiste vürtsidega, näiteks kaneeliga, nii et hakkasin kasutama
räsikübaraid, kuni "päris" õli oli saadaval.Nad olid nii tugevad, et esimest korda räsikorki sõin
arvasin, et suren.RSO laadimisannusest rääkimata.(Kuid tollal polnud RSO-d isegi minu jaoks
valik) Aga kunagi põhjustas õli  kasutamine (tera päevas) mu keha ülitundlikkuse kaks korda
päevas tehtavate insuliinisüstide suhtes ja jäin valiku tegemisel teehargmikusse kinni. RSO või
kaadrid.Lõpetasin lasud ja jätkasin õliga.

Koos toitumise muutmise ja suurenenud igapäevase aktiivsusega (treening) on  mul nüüd 5,7
A1C,  kaotasin  60  naela  ja  mul  ei  ole  enam  fantoomseid  põletavaid  valusid  (diabeetiline
neuropaatia).Pärast mõnekuulist ravi pidin üle minema glütseriini ja alkoholi tinktuuridele ning
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tegema ainult iga-aastaseid õlihooldusi.Sest mu suhkur hakkas liiga madalale langema.

Sellel on imelised diabeediravimisvõimed.Kanepi mõju keha endokriinsüsteemile tuleks tähele
panna  ja  põhjalikult  uurida.Ma  eelistan  olla  kuu  aega  aastas  õliravil,  kui  teha  730  kaadrit
geneetiliselt  muundatud  sea  DNA-st.Kasutan  õlide  ekstraheerimiseks  ja  tinktuuride
valmistamiseks sativa taimesorte.See toimib kõige paremini minu sümptomite korral.Proovisin
indicat  ja  märkisin,  et  ma  lihtsalt  ei  jaksa  ja  tahtsin  rohkem  süüa  ja  tundsin  kogu  aeg
külma.Sativa  kiirendas  mu  ainevahetust  ja  pulssi,  surus  söögiisu  alla  ja  tekitas  hüsteerilisi
naerukrampe (minu lemmik kõrvalmõju).

Kui teie suhkrusisaldus on kõrge, alustage madalate püsivate annustega.Tahad ikka tunda, mis
su kehaga toimub.(Üks probleem, mis mul oli, oli see, et ma ei teadnud, kas mul on pearinglus
õlist  või  madalast  suhkrusisaldusest,  nii  et  lähete  esimesel  kuul  läbi  testribade,  kuni  saate
teada,  mida  tunnete).Ja  sinust  saab  väga  janu  inimene.Vesi  on  nende  hooldustega  teie
sõber.Kõrge suhkrusisaldus põhjustab kogu aeg janu ja sama teeb ka õli,  seega arvesta ka
sellega.

Ja  ärge  muretsege  liiga  palju,  et  teie  suhkur  alguses  langeb.See  pole  nagu  sunnitud
insuliinitilk.Õli läheb lihtsalt sisse ja teeb seda, mida mulle meeldib uskuda, kuna see käivitab
kõik teie organid ja see omakorda aitab neil verd puhastada ja sellel on ka suurepärane seos
närvisüsteemiga ja ma usun, et teie aju tunneb teie keha paremini. läbi nende kanalite ja teab
saata kõik oma loomulikud tervendavad võimed stressis osadesse.(Minu puhul minu kõhunääre,
neerud ja veri.) Pidage meeles, et see on vaid minu teooria ja ma ei ole teadlane, vaid räägin
sellest, kuidas see minu jaoks toimib ja kuidas selle mõju kõige paremini ratsionaliseerida.Hea
on pidada päevikut ning käia regulaarselt tervisekontrollis ja vereanalüüsis, et oma edusamme
märkida.Kui teie A1C saab kontrolli alla ja teie neerufunktsioon on parem, siis teate, et olete
õigel teel, ja siis töötate lihtsalt sellel tasemel hoidmisel ja see pole mingil juhul nii jõuline kui
selleni jõudmine.Tõenäoliselt nõuab see lihtsalt madalaid pidevaid annuseid ja elustiili toitumise
muutust, mis diabeetikutele pole võõras.(Mul kulus umbes kuus kuud, et jõuda A1C-lt 11-lt 7-ni
ja  veel  mõned  näpunäited  dieedis  ja  treeningus,  et  viia  see  vahemikku  5.(Veeharjutus  on
vähese mõjuga ja töötas minu jaoks suurepäraselt.) Anthony

"Ma  kasutan  raske  degeneratiivse  perifeerse  neuropaatia  jaoks  1  grammi  õli  päevas  ja
leevendus on hämmastav!" Laurie

„Mu abikaasa on oma diabeedi tõttu aastaid kanepit ja hiljuti RSO-õli neelanud.See mitte ainult
ei ole stabiliseerinud tema veresuhkrut, vaid muudab ka tema kroonilise neeruhaiguse tagasi.Tal
diagnoositi  kroonilise  neeruhaiguse  3.  staadium  ja  nad  määrati  ta  kandma  neerudoonorite
nimekirja.Ta hakkas neelama tinktuure ja RSO õli ning nüüd on ta 1. kroonilise neeruhaiguse
staadiumis.Arstid ütlesid talle, et see pole võimalik.Saime neist arstidest lahti ja saime uue!RSO
õli on alandanud ka tema vererõhku, stabiliseerinud tema aneemiat ja diabeetilist retinopaatiat
(ta pidi praeguseks olema täiesti pime, ütleb Western Medicine).Aitäh Suurele Vaimule kauni
kanepitaime ja kõige selle eest, mida ta pakub!!Aitäh Rick Simpson, et andsite teavet kanepi
eeterliku õli valmistamise kohta ja andsite tunnistusi neile, kes seda teevad! Julie

"Minu partneril on tüüp 1 ja väikese õli söömine aitab tal suhkrutaset stabiliseerida.See on tõesti
kingitus…” Spaceleaf

«Sõin 4 metformiini ja 4 diamikronit päevas, veresuhkur oli 12-tunnise veresuhkru kiirtesti järel
12%.Mu arst,  kes näis  pisut  pettunud,  ütles:  "Ma arvan,  et  te  ei  vaja  diabeedi  jaoks  enam
tablette." 9 kuud pärast ravi.Kõik mu sümptomid, neerud, artriit, kolesterool, vererõhk, kõik palju
parem õli kui pillide puhul.See on ime.

Mu veresuhkur langes nagu kivi täpselt kuuendal ravinädalal.Ühel ööl ärkasin naljaka tundega,
veresuhkur  oli  alla  4% piiri,  3,2%.Lõpetasin  8  tableti  võtmise  päevas,  mida  võtsin  II  tüüpi
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diabeedi  raviks.See  oli  17  kuud  tagasi.Kokkuvõttes  võtsin  15  tabletti  päevas,  nüüd  mitte
ühtegi.Niisiis,  Michael,  tehke  ravi  tasemel.3  kuud,  60  grammi  [järgige  Ricki  saidil  olevaid
juhiseid], teie diabeet kaob. Peeter

"Kanepiõli on ainus asi, mis peataks minu neuropaatia valu.Isegi Oxycontin ei suutnud kogu
valu  maha  võtta,  nagu  seda  tegi  kreemiga  segatud  kanepiõlis  sisalduv  CBD.See  on
suurepärane taim igasuguseks meditsiiniliseks kasutuseks ja lõpuks tunnevad inimesed selle
ära. Köidikud

"Rick päästis mind kaudselt pärast seda, mida ma südamespetsialistidega läbi elasin, hullemast
saatusest kui surm.14 kuud, üle 22 erineva testi 4 haiglas ja meditsiinikeskuses."Teil on halvim
stsenaarium,  üks teie südame pool  on surnud,  võite  vajada südamesiirdamist."  Siis  14 kuu
pärast ei saanud enam analüüse teha, tegid ümbersõidu.

2  aastat  hiljem  käisin  uue  kardioloogi  järelkontrollis,  kes  ütles:  "Teie  süda  pole  üldse
kahjustatud. Kes ütles teile, et see on kahjustus ja teil on südameatakk?See pole tõsi." Mind
mängiti  imelikuks.Nii  et  kui  arst  saatis  mu diabeediarsti  juurde,  kes  saatis  mind  neeruarsti
juurde, oleksin pigem teinud lumevallil uinaku ja siis läbinudjälle midagi tervishoiuspetsialistide
sarnast.Siis tuleb õli kaasa.Nüüd olen tervem kui 20 aasta jooksul. Peeter

"Olen  79-aastane  daam ja  elan  Prantsusmaal.Tahan  teiega  jagada  oma  isiklikku  kogemust
kanepiõliga.Mu abikaasal Jerome'il  oli  mõni kuu tagasi kukkumise tõttu sabaluu ja puusaluu
murd.Sellest hetkest alates läks kõik valesti, ta kannatas suurt valu ja piin hõljus tugevalt tema
kohal.Mu lapselaps ütles mulle, et ta teab väga tõhusat looduslikku ravimit, mis võib teid selles
valusas seisundis aidata.Me kasutame kanepiõli tema paranenud, kuid paistes haavade puhul
ning andsime suu kaudu väikese koguse iga päev.

Pean ütlema, et taastumine oli imeline, aga on veel midagi, mida pead teadma, mu abikaasa
kannatas ammu erektsioonivõimetuse all, seega otsustasin anda lisaks õlile ka seda peenisele
määrida, tulemus oli kõige hämmastavam mida ma olen kogu oma elu jooksul näinud, on nüüd
mu mees täiesti võimeline mitu korda päevas intensiivselt seksima, pluss tema peenise suurus
teeb palju suuremaks selle suuruse, mis mul oli oma mehel noorena.Võib tunduda ebatavaline,
et minuvanune inimene seda tunnistust annab, kuid arvan, et tervis on sama oluline kui hea
seksuaalelu.Aitäh Rick. ” Rochelle

-- Aitäh, Rochelle.Jah, tervis on sama oluline kui hea seksuaalelu ja jah, õli teeb just seda, mida
kirjeldasite.JB

„Millised tüved aitavad meeste impotentsust leevendada, JB?Mehed peavad seda teadma...”
Tomas

-- See on hea küsimus, Tomas.Lihtsalt minge tüvede ülevaate saidile ja otsige tüvesid, millel on
teatatud afrodisiaakumi toimest.Seejärel hankige mõni, katsetage seda suitsetades ja kui teile
mõju meeldib, valmistage õli ja kasutage seda.See on peaaegu kõik.Mõned tüved muudavad
teid sarvimaks kui teised ja mõned tüvede kombinatsioonid on tõhusamad kui teised tüvede või
õlide kombinatsioonid.See on kõik, mida ma hetkel öelda saan.Proovige õli,  kui see ei anna
soovitud efekti, tehke või hankige uus partii, kuni leiate õige.Nii peabki olema.JB

"Mu jalad tunnevad end neuropaatia tõttu  paremini  kui  kunagi  varem viimase kümne aasta
jooksul." Leon

"Ma ütleksin,  et  vaimse tervise probleemid olid tõenäoliselt  olemas enne kanepitarbimist;  et
vaimuhaiguse  ebamugavustunne  sundis  neid  proovima  ise  ravida.Mul  on  C-PTSD  ja  olin
aktiivses sõltuvuses (vähemalt) 12-aastaselt, kuni sain puhtaks 33-aastaselt.See on 5,5 aastat
tagasi.Proovisin peaaegu kõiki ravimeid, mida suutsin, sest ma ei tundnud end õigesti.  Minu
jaoks  tähendas  puhtaks  saamine  psühhiaatrilisi  ravimeid  ja  võõrutusravi  ning  paar  aastat
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teraapiat.

Pärast  seda,  kui  leidsin  (uuesti)  aasta  ja  natuke  tagasi  kanepi  ning  kasutasin  seda
kettaprobleemide korral, avastasin ehmatusega, et ma ei vaja enam mitut psühhiaatrilist ravimit,
mida olin võtnud vähemalt 3 aastat.Mul diagnoositi ka 2. tüüpi diabeet vahetult enne ravikanepi
avastamist.See  oli  mõne  psühhiaatrilise  ravimi  otsene  tulemus!Nüüd  on  mul  regulaarne
veresuhkur  ja  ma töötan selle  nimel,  et  2  aasta  jooksul  oleksin  loobunud viimasest  kahest
ravimist (antidepressandid, millest tuleb aeglaselt võõrutada). Jenn

"Mul  oli  ka  II  tüüpi  diabeet.Igapäevane  kanepi  tarbimine  võimaldas  mul  lõpetada  mitme
retseptiravimi kasutamise, mis mind sõna otseses mõttes seestpoolt tapasid.See muutus andis
mulle  energiat  ja  selguse  tunde,  mida  mul  polnud  pikka  aega  olnud.Suurenenud  energia
tähendas, et ma TAHTSIN tegelikult jalutama minna.Hakkasin käima aquafitnessi tundides.

Tegin oma dieedis paar lihtsat muudatust.Üks muudatus on see, et hakkasin rohkem kanepit
sööma.Tavaliselt kanepiga infusiooniga kookosõliga valmistatud šokolaadi kujul (ülitervislik õli,
väga kasulik maksa detoksikatsiooniks ja kaalulangetamiseks).

Esimesel  aastal,  kui  kasutasin  kanepit  igapäevaselt,  kaotasin  veidi  üle  40  naela.Olen  veidi
tagasi saanud, aga maMa ei muretse selle pärast üldse, sest tean, et olen viimasel ajal rohkem
stressis ja igapäevaselt kanepit kasutades (eriti süües!) hoolitseb mu keha enda eest õnnelikult,
nagu see on loodud. Jenn

„Ma ei tea, kas sa teadsid seda, aga 2011. aastal oli mu diabeet halb, mu neerud lekisid päevas
12 grammi valku, mu põlved valutasid nii tugevalt, et ma ei suutnud kõndida.Puusa kõõlused,
mille  rebenesin  85.  aastal,  tulid  tagasi  peaaegu  väljakannatamatu  valuga.Ma  kaalusin  220
naela.Arst saatis mu diabeediarsti juurde, kes saatis neeruarsti juurde.Ma ei osanud enam isegi
kitarri mängida.Ma lõpetasin hoolimise.

Uurisin veidi  pärast  seda,  kui  Mike selle  postituse kohta ütles,  et  keegi Rick Simpson ravis
potiõliga hulga inimesi vähist terveks.Ma arvasin, et bsaga ma vaatasin seda.Ja avastasin, et
see töötas ka 2. tüüpi diabeedi puhul – see, mis mul oli.

Järgisin Rick Simpsoni juhiseid, mis tema saidil on, kuidas seda teha ja kui palju võtta jne.see
tegi mind haigeks, ma arvasin, et mul on gripp, jätkasin seda ja umbes 6. nädalal langes mu
veresuhkru tase, lõpetasin 8 tableti võtmise päevas ja mu veresuhkur püsis eesmärgi tasemel.

Ma kaotasin 30 naela, mu selg ei valutanud nii hullusti.Käisin oma 3-kuulises kontrollis ja mu
arst seisis seal lõualuu lahti.Kõik mu elutähtsad näitajad olid normaalsed.See oli 2 aastat tagasi,
ma kaalun 173 naela, mu veresuhkur on endiselt normis, tablette ei võta. Tegin veel 24-tunnise
uriinianalüüsi, et näha, kuidas mu neerud toimivad. Arst oli: "Ma ei tea, miks teie neerud on palju
paremaks läinud. Mul ei ole valu põlves ega seljas, kui ma sellega üle ei pinguta, kuid mõne
päeva  pärast  läheb  see  normaalseks.Ma  peaaegu  ei  suitseta  enam  umbrohtu,  mulle  see
suitsetamine väga ei meeldi.Seda õli minu jaoks tegi. Peeter

"Ei  ole  kindel,  kas  te  mind  mäletate,  võtan  1  g  päevas  raske  idiopaatilise  neuropaatia
raviks.Ühel päeval helistati High Noonile, kuid Rick ja Janet käskisid mul teid kursis hoida...3
kuud möödas ja ma olin täna õhtul jahmunud...diivanil istudes mõistsin järsku, et mu koer on mu
all, olin teda juba kaua paitanud, mul pole õrna aimugi kui kaua, sääreseljaga.JA TA TUNDUS
PEHME!!!Mul on viimase 10 aasta jooksul tehtud KOLM kirurgilist  protseduuri põlve all  ilma
tuimestuseta, sest ma ei tundnud seda.Üks neist operatsioonidest oli SURAALNÄRVI biopsia!
SEE on šokk ja aukartust inimesed! ” Laurie

"RSO õli  on olnud minu jaoks selline ime, ma olen saanud uuesti  süüa,  mu valu on olnud
esialgu kontrollitav ja  ei  ole narkootikume,  mul  on mitu probleemi liiga  palju,  narkootikumid
kurnavad mu adhesioone, mis on mu sisikond on kokku liimitud, arstid ei tee midagi, kui mul
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pole takistust, ma ei ole veel kaks päeva tagasi saanud midagi peale vedeliku süüa, 4 päeva
RSO-s, sõin grilljuustu võileiba ja eile pool tuunikala võileib, arstid ei saa minu heaks midagi
teha, nii et ma olen üksi, ma kaalun 110 naela ja see pole minu jaoks normaalne ega tervislik
kaal, olen langenud nii madalale kui 98, nende ravimitega, nad tegid kasvata mind teelusikatäie
toiduga, 24/7, armas, sööks pigem toitu,  nagu meile ette nähtud...Vabasta taim, mille Jumal
meile andis...” Joyce

"Tõde.Minu veresuhkru tase on nüüd normaalses vahemikus ja ma olen 2000 mg metformiinist
päevas maha võtnud ning söön nüüd gluteenilähedast gluteeni ja jälgin oma dieeti.Ei mingit
rasvavaba  jama,  dieedi  jama  ega  külmutatud  kaalujälgijate  toite.Kas  olete  näinud  nende
külmutatud toitude naatriumisisaldust?ennekuulmatu!” Cheshire

-- Kas teile meeldis nende toitude maitse, kui proovisite neid õliga?JB

«Varem  need  mulle  ei  meeldinud,  aga  õlist  või  vanusest  alates  olen  muutunud
gluteenitundlikuks.Mul on rohkem migreeni, rohkem fibroosi ägenemisi, aknet, kõhukrampe, kui
nimetada vaid mõnda.Lisaks paneb naatrium mind paisuma nagu õhupall.Kuna olen saanud
peamiselt kanepitarbijaks ja koos õliga, söön nüüd rohkem kanepit, puu- ja köögivilju, vähem
rasva, vähem ürte.MA ARMASTAN SEDA!Siiski,gluteeniga seotud toidud, nagu pasta ja leib,
MA ARMASTAN olenemata sellest, kas õlis või mitte.Tulemuseks on see, et mu kehale see ei
meeldi ja ma olen sellega rahul. Cheshire

"Tere, Greg, mul on põis terve.Nii ütleb arst tänu Chemole.Ta ütleb, et ma olen nüüd täielikus
remissioonis.Kuid tõsiasi oli see, et võtsin kokku umbes 19 grammi RSO-d alates 13. oktoobrist
2012 ja  pärast  seda ning neljapäeval,  19.  detsembril  2012.Käisin eesnäärme ja põie kaudu
peenise mõõtmisel ja nüüd on põievähi täielik remissioon.Terve roosa ja vähimatki märki.Minu
arst ütleb, et ma näen välja selline, nagu mul pole kunagi varem vähki olnud.Ta oli üllatunud, kui
hea ma välja nägin.Ma võitlen endiselt nende narkootiliste ainete vastu ja tean, et RSO võib
aidata  mul  nendest  pillidest  lahti  saada,  enne  kui  nad  mind  sisse  võtavad.Loodan  siiski
vähendada oma tsüstid igas mu neerus, paremal ja vasakul.

Minu unerohud on viimastel kuudel tohutult vähenenud ja ma olen nüüd TÄIELIKULT loobunud
ka Cymbaltast ning vähendanud ka Baclifini,  Lyrica ja OXYCOTIN'i tarbimist ning üritan ikka
veel neist täielikult loobuda, mis hämmastab mu arste, kui KIIRE ma ma olen. ma vähendan ja
kuidas see annab mulle võimaluse elada mõnevõrra NORMAALNE ELU.

Tunnustan  meditsiinilise  marihuaana  suitsetamist  selle  eest,  et  ta  hoidis  mind  elus  selle
narkootilise osa jooksul.Arstid kirjutasid mind juba ammu välja.See RSO on võimaldanud mul
kaalus  juurde  võtta  pärast  seda,  kui  olin  möödunud  oktoobris  saavutanud  kõigi  aegade
madalaima taseme 135, olles 6 jalga pikk, ja ma kaalun nüüd 149 – see on 14 naela KASVU,
just sel ajal, kui ma RSO-d võtsin.Mu kange selg on valust taandunud ja ma olen ka viimastel
kuudel  rohkem liigutanud.  Ka sel  sügisel  on mu kaelaoperatsioon pärast  RSO manustamist
ootele pandud.

Minu jalgade psoriaatiline artriit on samuti taandunud ja ma palvetan, et mitte enam steroidsüste
jalgadesse teha ja palvetan sama ka oma selja eest, et mu viimane epiduraalne steroidsüst mu
selgroosse tehti eelmisel sügisel ja loodan, et mu valu tasemed jäävad madalamaks, et rohkem
ei juhtuks.

Minu  arst  ütleb,  et  mu  keha  ei  saa  enam  hakkama  (KUI  MA TAHAN  ELADA),  vahetage
elukvaliteedi nimel süsti ja tablette.JUMA, MA ÜTLEN.Kasutage RSO-d, et aidata kõigi oma
vaevuste korral, vähendada valuvaigisteid ja tappa vähki igaveseks.Ma ei ole võtnud väga palju
ja mitte väga kaua, kui see suudab seda minu jaoks nii lühikese ajaga teha, mõelge vaid, kas
kogu maailm võiks sellest teada.Jumala ravi!!!” Tony

"Mu isal diagnoositi  6 kuud tagasi kõhunäärmevähk.Keemiaravi ajal levis see neerudesse ja
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kopsudesse.Tal tekkisid kõikjal laigud ja ta halvenes väga kiiresti.Lugesin õli kohta ja otsustasin,
et tal pole midagi kaotada.Tegime mõned ja ta on seda iga päev kolm kuud teinud.Skaneerimise
tulemused tulid eile.Arst oli üllatunud.Pankrease vähk on kahanenud ja muud laigud on täielikult
kadunud.Mu isal on palju parem.Iiveldust pole, on kaalus juurde võtnud, ei maga enam terve
päeva ja on jälle väljas.Tõesti hämmastav.Oleme üle kuu." Lisa

-- Suurepärane, Lisa, aga palun mitte rohkem skaneerida, ainult õli.Selleks, et näha, kas tal
läheb  hästi,  pole  tõesti  vaja  kantserogeenset  uuringut.Nagu  te  ütlete,  polnud  teil  midagi
kaotada, nii et ärge kaotage seda mängu, tehes tarbetuid skaneeringuid, mis võivad selle lihtsalt
hullemaks muuta.

Kiirgusmõjud  kogunevad  kehasse.Mida  vähem  skaneerimist  vähihaige  patsient  võtab,  seda
parem.See on ainult terve mõistus, ei midagi muud.Üldiselt on tõesti parem süüa veel 60 g õli,
kui te pole kindel, kas olete 100% terve.

Samuti  muudavad kõik  need analüüsid ja  arstide juures käimised patsiendid tavaliselt  väga
närviliseks  ja  tekitavad  palju  stressi.Stressi  ja  ärevust  on  haigusega  toimetulemisel  raske
vältida, seega vältige stressi ja ärevust nii  palju kui võimalik – ja õli  aitab stressi ja ärevuse
vastu paremini kui ükski teine aine, mida ma tean.JB

"Olen diabeedi raviks kasutanud kanepit aastaid.Ma tundsin end alati lollina.Minu emapoolses
peres oli diabeet halb, jalad, jalad, nägemine ja seejärel surm.Minu tädid, onud, vanaema.Ja
kõik emad on diabeedist  lahkunud.Mu ema oli  55.Minu tänane vanus.Mu noorel õel  on siin
punktid üle 570 päevas, 3 süsti päevas, aga minul endal pole diabeeti olnud, aastaid.Olen päris
terve.

Hea  sõber,  70.  eluaastates.Umbes  seitse  kuud  tagasi  tuli  minu  juurde.Tema  punktid  olid
500ndate keskel, ta oli päris haige.Noh, pärast seda, kui ta kasutas RSO-d, langes tema hind
180-ni.Vaid mõne kuu pärast.Kanepiõliga infundeeritud kaks kapslit päevas.Nüüd on ta tagasi
jahil, kalal ja puitu lõikamas.76-aastane ja näeb välja 15 aastat noorem.Ma tean, et kanep on
põhjus, miks ma täna ampsu ei võta.Olen endiselt diabeedivaba.Olen oma peres ainuke.Soovin,
et mu õde end hariks, ta tunneks end palju paremini.Nagu igal hommikul Grizzlyga sõitmine.
Ron

„Ma võin teile tõsimeeli öelda, et minu puhul on kanepiõli ja mee kui magusaine kasutamisele
üleminek  minu  suhkrutaseme  langetanud  vastuvõetavale  (loe  normaalsele)  tasemele.Pean
kasutama  ainult  pikateralise  riisi  suurusele  vastava  koguse.Ma  kannatan  perifeerse
neuropaatia, unetuse, kroonilise kaela- ja liigesevalu, halva maksa (see on ilmselt meditsiiniline
termin), madala trombotsüütide arvu, kroonilise EBV ja leivakastist suurema põrna all.Mind ei
saa (mitte, et ma oleksin teinud) opereerida ilma äärmise tõenäosuseta, et ma veretustan.

Nüüd ma EI soovitaks kellelgi teisel seda teha, aga ma olen kümme aastat haige olnud.See läks
hullemaks,  mida  rohkem  ravimeid  ja  protseduure  nad  mulle  läbi  panid.Lõpuks  ütlesin
"PIISAVALT".Ei  mingeid  käsimüügiravimeid,  kaubanduslikke  ravimeid,  kõik  taimsed  või
toidupõhised.Ma  kasutan  oma  ND-d  enda  jaoks  testide  taotlemiseks,  seejärel  vaatan  selle
temaga üle ja võin küsida soovitatud viise.Aga!Mul on viimane sõna.Ja mul läheb paremini."
Kapuuts

"I tüüpi diabeet närtsib või mitte, mu veresuhkur tõusis alati kiiresti.Kuna olen õlisid kasutanud,
on suhkrud normaalsed.Esimest korda pärast seda, kui sain selle 20-aastaselt, on mu a1c test
nüüd 6,8. Eugene

“Mul on sõber, no rohkem kui üks, aga tema suhkrud olid 20+.Suitsetasime kaua 35+aastat, nii
et saime õli.Miski, mida arst tegi, ei töötanud.Tema suhkrud on nüüd 10.Ikka kõrge, aga talle
meeldib Pepsi. Donald
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"Õli on täielikult tapnud mu valu, mis tekkisid luukoe ja nõrkade kopsude tõttu, mis tunduvad iga
päevaga aina tugevamaks muutuvat!Ja ma alustasin just hiljuti õliga!Olen mõlemad üllatunud ja
tänulikud! ” Igihaljas

"Uskumatu.See on imetaim.Näib, et see püüab teie süsteemi normaliseerida, hoolimata sellest,
mis on valesti. Zed

"Mu naisel ei ole enam jalgades neuropaatiat.Meil oli nafta umbes kaks kuud tagasi otsas ja
selle 20 päeva jooksul hakkas neuropaatia viimastel päevadel taastuma.Neli päeva tagasi õli
peal ja ei mingeid nõelu ega nõelu.Tal ei ole enam kõrget vererõhku ja ta on kaotanud peaaegu
30 naela, lihtsalt lisades oma rutiini kanepiõli.Tal on ka kodade virvendus.Arütmiat pole olnud
alates õli kasutamise algusest. Sõber

"Mu  suhkrud  läksid  kontrolli  alt  välja.Ma  kasutasin  maksimaalseid  insuliinikoguseid  ja
suukaudseid  ravimeid  tulutult.Olin  nendest  ravimitest  tonni  kaalus  juurde  võtnud  ja  olin
õnnetu.Hakkasin  õli  kasutama,  tõusin  tilk-tilga  haaval,  testisin  verd  8  korda  päevas,  et  olla
kindel,  et  minuga  on  kõik  korras.See  töötas!Kerge  annuse  juures  langesid  mu  suhkrud
normaalseks.Kaks aastat hiljem olen elus, võtsin alla 67 naela, ei muuda dieeti ja aitan Ricki.Kui
mu numbrid tõusevad (ma olen mõnikord halb), siis ma tõstan oma õli. Janet

„Tere, härra Simpson, mina olen Aaron, olen 17-aastane.Olen kasutanud teie retseptiõli oma 1.
tüüpi diabeedi abistamiseks.Ma peaksin tegema neli insuliini süsti päevas suures annuses, kuid
kuna olen kasutanud teie õli retsepti, pean tegema ainult ühe öösel ja ma tahaksin teid isiklikult
tänada.Sellel planeedil pole palju teiesuguseid inimesi ja nüüd on teil üksrohkem toetajaid selja
taga.Lugupidamisega, Aaron”

"Selle narratiivi tähenduses on minu nimi Alexis.Olen diabeetik aastast 1994.2010. aasta sügisel
kannatas mu vasak jalg justkui lihtne sidemerebend, arstiabi ei saanud ja see vähene ravi, mida
ma sain, oli tühine.Mulle teatati, et mul võib olla Charcoti jalg, mida tavaliselt ei tuvastata, eriti
ägedas  faasis,  kuni  tõsiste  tüsistuste  ilmnemiseni.Varajane  äratundmine  ja  diagnoosimine,
kohene  immobiliseerimine  ja  ennetava  hoolduse  programm  võivad  vähendada  diabeetilise
neuropaatia  laastava  komplikatsiooniga  seotud  haigestumust.Kui  Charcot'i  jalg  on  valesti
hooldatud, võivad sellel olla katastroofilised tagajärjed, sealhulgas amputatsioon.

Detsembriks oli mul väga paistes jala põhjas haavandiline haavand.Otsides kiiret ortopeedilist
abi, diagnoosis arst kiiresti kui "kroonilise Charcoti osteomüeliidiga". Mu jalas olid õhutaskud ja
luus  tõsine  infektsioon.Ta  ütles  mulle,  et  ainus  elujõuline  ravi  on  jala  viivitamatu
amputeerimine.Ma tundsin  tugevat  valu  nii  füüsiliselt,  emotsionaalselt  kui  ka  hingeliselt.Arst
andis  mulle  nädala  aega,  et  sellega  psühholoogiliselt  tegeleda.Mulle  anti  ratastool  koos
juhistega, et mu jalg ei peaks täielikult kandma raskust.

Me  kõik  teame,  et  Jumal  tegutseb  salapärastel  ja  imelistel  viisidel.Ta  tõi  mulle  kaks  oma
inimlikku  "tervendavat  inglit"  koos  ravimitega,  mille  ta  juba  ammu hankis.Kuna  mul  polnud
midagi  kaotada,  välja  arvatud  oma  jalg,  võtsin  ravimit,  nad  tõid  mulle  armastusega  nii
sublingvaalselt kui ka otse lahtisele haavale.Nädala lõpuks nägin mina ja minu eest hoolitsejad
paranemist juba ainult haava välisküljega.Kui ma uuesti arstiga kohtusin, andis ta mulle veel
nädala ja  andis  pika rea  soovitusi  selle  kohta,  millele  tähelepanu pöörata,  mida ta nimetas
"OMG ..."  hetkeks.Jätkasin  ustavalt  soovitatud  ravimiannuse  manustamist.Ma hakkasin  end
paremini  tundma ja  mis  veelgi  olulisem,  haavandiline  haavand hakkas paranema.Aprillikuks
lubati mul jalgsi käia 10 minutit päevas.Tekkiva halvenenud luumassi eemaldamiseks oli vaja
väikest kirurgilist protseduuri.

Jätkan ravimitega ja mu arst on ettevaatlikult optimistlik, et võiksin oma jalga hoida.Nakkus mu
luus oli väga tõsine ja selle paranemine võtab veidi aega, kuid see paraneb.Praegu kaalub arst
mu jalalaba võimalikku konstruktiivset operatsiooni aasta jooksul, kui olukord paraneb. Alexis
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"Ma olen üks sõpradest, keda "Alexis" mainib.Saatsin talle selle postituse lingi ja ta võib-olla
soovib seda nähes end paljastada. Jätan selle tema enda otsustada.Olen pikka aega pooldanud
marihuaana  legaliseerimist  meelelahutuslikul  eesmärgil  ja  olin  teadlik,  et  see  võib  tõhusalt
leevendada valu ja ärevust.Kuid alles viimase 8 või 9 kuu jooksul on mind kanepi tervendavast
jõust  tõeliselt  teadvustatud.Kui  ma veebruaris  Alexisega  rääkisin  ja  ta  mulle  kavandatavast
amputatsioonist  rääkis,  olin  vaadanud  Ricki  filmi.Jookse  ravist”  video,  kuid  oli  tõeliselt
skeptiline.Arutasime elukaaslasega võimalust teha kanepiõli ja proovida seda ravina ning meie
ühine sõber Alexis tundus parim kandidaat.Ta nõustus ja me valmistasime samal õhtul õlipartii
ja hakkasime seda järgmisel päeval manustama.Esialgsed tulemused olid paljulubavad, kuid
olin siiski väga skeptiline.Aga nagu ma Alexisele ütlesin: "Mida sul on kaotada?sinu jalg?arst
tahab juba võtta!” Ma ei olnud kunagi uhkem kui päeval, mil ta mu elutuppa astus.Ja kuigi oma
operatsiooni tõttu on ta mõnda aega jälle ratastoolis.tema arst on talle öelnud, et Alexise jaoks
on esmatähtis tantsida tema pulmas järgmise aasta mais.Seda mehelt, kes tahtis tal neli kuud
tagasi jala maha lõigata. Booth

"Aitäh,  Rick,  tegin  õli  selleks,  et  aidata  inimesi,  kellel  polnud  õrna  aimugi  selle  võimest
paraneda.Esimene juhtum – dialüüsi  saav diabeetik,  5  päeva nädalas,  6 tundi  korraga.13%
neerutalitlus  ja  suur  valu.Valu  kadus esimesel  päeval.Kolm kuud kestnud ravi  kuni  2 korda
nädalas  dialüüsil,  3  tundi.Ja  54%  neerufunktsiooni  tagasi.Viis  kuud  pärast  ravi  pole  enam
dialüüsi ja neerufunktsioon on 98% taastunud ega retsepti alusel väljastatavaid valuvaigisteid
ning tema elu taastub pärast 25.aastat põrgut.Oh jah, õli eest tasu ei võeta ja mulle meeldib iga
minut, kui saan teda aidata.Ka teistel, keda ravime, on sama edu, nii et tänan teid, et lubasite
mul selles osaleda. Dan

"Mu abikaasal on 2. tüüpi diabeet ja ta on tarvitanud kanepit ja tema annus on 3 süsti päevas,
lisaks 5 ühikut öösel, 5 ühikut öösel, nii et see aitab.Ta on seda võtnud vaid poolteist kuud.
Gladys

"Ma  olen  ravinud  ka  5  inimest.Minu  sõbrad.2.  tüüpi
diabeet.Munasarjavähk.Rasvumine.Nahavähk.Ja  see  ravib  mu  HGG  rasket  hommikust
iiveldust.Ma valmistan seda ise.Minu tagaaias.Õpetan oma 4-aastast.Ma saan aru, kui oluline
see on." Kanepitüdruk

Seedimine ja Crohni tõbi
"Õli aitab Crohni tõve vastu.See peatab teie soolestiku põletiku.Mul eemaldati kasvaja ja 1/3
maksast ja sapipõiest enne, kui õlist teada sain.Nüüd on õli ravinud kõik minu C-hepatiidi ja
operatsioonide  keemiaravi  vastikud  järelmõjud.Olen  kaotanud  18  naela  ja  tunnen  end
suurepäraselt. Michelle

«Mulle  anti  proovimiseks  väike  summa.Vau.Sõin  nagu  poleks  aastaid  söönud!Söögiisu  tuli
tagasi!Nüüd ma tean, et see pole odav, kuid see töötab igasuguste probleemide korral.Aitäh!"
Danny

"Ma leidsin sama asja!60 naela veidi rohkem kui aasta tagasi 205 pealt.Nüüd olen tagasi 180 ja
stabiilne.Ma  muutun  täiesti  ahneks  ja  mitte  ainult  mugistamisest.Tegelikult  söön  nüüd  ühe
täisväärtusliku eine päevas.Enne?2 hammustust ja ma tahtsin ...Ärgem olgem liiga graafilised."
Kapuuts

"Ja loomulikult põhjustas toitumise muutuse ka RSO...Ma ihkan praegu palju tervislikumat toitu
kui kunagi varem...Mul oli šokolaadiprobleem...nüüd piisab 1 tükist ja seda polegi enamus ajast
vaja!!!Tahan tervislikult süüa, tervena ELA!!!” Laurie

„Crohni tõve foorumis tundsin end praktiliselt „kiusatuna”, kui sain teada, mis see „RSO” on.Ja
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vaid kaks lühikest nädalat pärast seda päästis see mu elu ja teeb seda iga päev.Avastatud
29.12.12.Elu päästetud 11.01.13. Saara

„Loodan,  et  sa  ei  ole  suletud,  ma  lihtsalt  leidsin  su!Heitsin  eelmisel  kuul  voodisse  kindla
surmatundega üle keha, nagu olen tundnud ka varem.Vaid 2 nädalat enne seda olin sattunud
teie nimele ja tööle Crohni foorumis.See tüüp kordas teie nime nii palju kordi, et ma peaaegu
tundsin end "kiusatuna" su nime maha võtma.Veidi aega hiljem otsisin teie nime ja õli.Sai palju
teavet, nii et alustasin Interneti-raadio vestlussaatega "Red Ice Radio" ja Rickiga antud intervjuu
salvestusega  õli  teemal.Kui  see  läbi  sai,  nutsin.Läksin  koju  ja  rääkisin  sellest  kõigest  oma
mehele.

FF kuni jaan.11 päeval,  mil  ma oleksin pidanud surema.Mu abikaasa oli  just  10.  kuupäeval
ostnud  selle,  mida  meil  õli  valmistamiseks  vaja  oli,  ja  tal  oli  plaan  teha  õli  umbes  päeva
pärast.11. kuupäeval oli mul hommikul paha olla...nagu enamikel hommikutel.Haigus käis mind
kiiresti ja tugevalt üle.Heitsin voodisse, et surra...Ma teadsin, et see on halb, kui ma ei suutnud
oma mehele tööle helistada.Koju jõudes alustas ta kohe õliga.Sõin kaerahelbe suuruse palli ja
tundsin, kuidas mu keha tunni jooksul tagasi pöördus, nii et sõin veel ühe palli ja 2 tundi pärast
seda  võisin  üksinda  vannituppa  kõndida.Järgmisel  hommikul  tundsin  vaevu  eelmise  päeva
sümptomeid ja läksin tööle!(nädalalõpu töö-aeglane ja lihtne) 15ndal katsin ja lisapäeva ning
viimasel minutil paluti katta ülejäänud nädal.MA RÄÄGIN RSO-st MAAILMA!

Unustasin mainida, et mul on Crohni tõbi, koliit ja biokeemilised põletused (pimesoole lekkimine)
kopsudest allapoole.Minu pimesool lekkis 5 1/2 kuud detsembri lõpus.2008 kuni 19. mai 2009.1
galloni nakkusohtlike jäätmete eemaldamine.

Olen  võtnud  seda  õli  iga  päev  39  päeva  jooksul  3x  päevas  kaerajahu  tera  suuruse  palli
juures.Ma ei vaja enam ravimeid ja peaaegu ei suitseta.Ma joon ka Aloe Vera mahla 95%.See
muudab õli veelgi paremaks.Login kõik.Ma ei võta enam kunagi ühtegi teist meest valmistatud
ainet. Saara

"Pot on ainus ravim, mis sundis mu raske Crohni tõve remissioonile.Kanep ravib.” Alicia

"Kui ma ütlen, et kanep ravib Crohni tõbe, siis ma mõtlen seda tõsiselt.Elasin 30 aastat selle
mulle tundmatu haigusega ja sain sellest teada alles pärast seda, kui  lõpetasin marihuaana
meelelahutusliku  kasutamise.See  oli  pikk  paus  ja  mu Crohni  tõbi  ei  jõudnud  kontrollitavale
tasemele  enne,  kui  jätkasin  kanepitarbimist.Algselt  olin  ma  lihtsalt  oma  iiveldusest  maha
saanud, kuid siis leidsin, et Crohni tõbi aitas sellele kaasa.Ei vaata tagasi!" Sean

"Suurepärane töö!Dispanseris töötades oli mul õnn kohtuda noormehega (18), kellel oli Crohni
tõbi üsna kaugel.Ta ei kasutanud sel ajal RSO-d, vaid kaasas kandsime ainult mõnda sööki.Ta
läks  uurimuslikule  operatsioonile  ja  ta  ei  saanud oma kanepit  kasutada.Haiglas  jäi  ta  üsna
haigeks, palavik, infektsioon, niigi liiga õhukesel raamil kaotas kiiresti kaal.Tema arst nõustus
lõpuks andma talle päevapileti, et ta saaks meid vaatama tulla ja ravimeid hankida.

Tema arst oli täiesti üllatunud, kui ta järgmisel hommikul teda kontrollima läks, ja ta istus voodis
särasilmse  ja  võsa  sabaga,  oli  eelmisel  õhtul  maitsvat  sööki  söönud  ja  just  söömas  oma
hommikusööki.Viimati, kui ma patsiendiga rääkisin, oli ta just kuulnud RSO-st.Ma ei kahtle, et ta
paraneb kiiresti kõigist Crohni tõvega seotud probleemidest. Jenn

"Mul on Crohni tõbi.Tänu Rick Simpsonile on mul elu tagasi! Kathleen

"Ma tean omast käest, et see ravib Crohni tõbe.Sa pead selle alla neelama.Suitsetasin aastaid
ka selleks, et valu uuesti üle elada... Paranemine ei tulnud enne, kui õli alla neelasin.Proovige
seda, teil pole midagi kaotada, peale väljakannatamatu haiguse." Sara

„Kanepiõli aitas mu Crohni tõbe ravida, et saaksin sellega hakkama!Nüüd on mul elukvaliteet
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taas tänu Rick Simpsoni õlile ja Shona Banda õlile.Ma poleks KUNAGI suutnud eelmisel aastal
sel ajal midagi sellist teha...Ma suutsin vaevu toidupoes käia, kartmata, et pean olema vannitoa
lähedal.Pidin pidevalt kunstinäitustelt ja maalimiskontsertidelt tagasi minema, sest mu Crohni
haigus oli halb.Õnneks tutvustati mulle kanepiõli ja lõpuks leidsin endale sobiva õli.Ma elan ja
armastan taas elu...tõsiselt eelmisel aastal sel ajal ei saanud ma isegi taluturule minna...elu on
nõme!KANEP TERVENDAB!!!!

Shona Banda teose ~  Live  Free or  Die  lugemine andis  mulle  jõudu püsti  tõusta  ja  julgust
ELADA  VABA  ja  terveneda.Lugege  Rick  Simpsonite  raamatut!See  on  suurepärane
autobiograafia, mis on täis teavet, mida on väärtuslik teada.Mõlemad raamatud aitavad äratada
teie meelt, nii et te ei pea enam olema osa lambast.Õppige tõde.Googelda." Linzy

"Üks suurimaid tundeid, mida ma pole pikka aega tundnud, on tunne, et jalapenosid ja sriracha
in pho's söövad vinge soojus...Ilma valuta mu soolestikus!Jumal tänatud KANEPISEÕLI eest!
Varem võtsin valu vastu lihtsalt selleks, et saaksin end pho-ga ravida….minu lemmikroog…..
Tänapäeval võin seda süüa ja EI TUNNE VALU, sest kanepiõli aitab mu Crohni tõvega toime
tulla!!!Oi  kuidas  ma igatsesin  pho  maitset  ja  kuumade vürtside  sooja  põletust!Ma ei  lõpeta
kunagi oma õli võtmist.Mmm mmm mitte mingil juhul!” Linzy

"Mul on Crohni tõbi ja see teeb imesid!!!Toimib paremini kui ükski pill, mida nad mulle kunagi
andsid. Andrew

"Ravin praegu oma toakaaslast koliidi vastu RSO-ga.Mootorratta lõhkudes läks ta kõvasti katki
ja viibis kuu aega haiglas.Haiglas viibides öeldi meile, et tal on jämesooles mass ja see on
suure tõenäosusega vähk.Ta on põdenud koliiti sellest ajast peale17-aastane, praegu on ta 29-
aastane.

Pärast  seda,  kui  olin  surmani  hirmul  ega teadnud,  mis toimub,  rääkisin  oma sõbraga RSO
proovimisest.Ta tegi mu sõbrale Rick Simpson Oili ja ta on seda võtnud alates oktoobrist.Arstid
ütlevad, et mass on ennast reguleerinud, normaalne värvus on taastunud ja nad ei usu enam, et
see on vähk.Oleme nüüd alates oktoobrist tõhusalt peatanud tema soolestiku verejooksu, ilma
ühegi ägenemiseta!Põletik on minimaalne.Me ei lõpeta KUNAGI RSO kasutamist minu peres!!!”
Chris

"Ma kasutan koliidi jaoks õli.See töötab.Ainus probleem on see, et mul pole korralikku pinget, nii
et mul on sellest vähe pearinglust.Aga keda huvitab, ma tunnen end sellega hästi. Igor

"Mul on sõber, kellel on koliit ja see aitab hämmastavalt kiiresti.Ma arvan, et ta kasutas kõiki
geneetilisi  ravimeid,  ta  oli  väga  lähedal  klauslile.Mitme  arsti  juuresolekul  on  ta  teemale,
üksikasjadele jne väga avatud.Ma võiksin proovida saada rohkem üksikasju." Justin

"Mul on kiiritusravist tingitud koliit...narkootikumid on kasutud.Kanep on AINUS, mis on mulle
valu leevendanud. Lee

"Inimeste jaoks, kes vaatavad koliidiga toimivaid tüvesid, näivad paljud juustu ja Chemdoggi
kallutatavad ristandid sobivad kõige paremini neile, keda ma tean, kes seda kasutavad." Chris

"Olen  kasutanud  RSO-d  alates  20.  eluaastast,  et  vältida  haavandilise  koliidi
progresseerumist.Mul  on  41-aastaselt  täiesti  normaalne  seedetrakt.Mu  isa  põdes  korduvalt
Crohni tõbe ja minu tagasihoidlik arvamus on, et just õli takistas mind sama saatust tabamast.
Todd

"Ma kasutan kanepit, kui mul on divertikuliidi ägenemine, see on ainus asi, mis annab tõelist
leevendust, aitab oluliselt kõhuvalu korral ja aitab kõhulihastel lõdvestuda, paremini kui retsepti
alusel väljastatavad valuvaigistid, mis ainult maskeerivad valu. natuke aega!" David

"Ma kasutan RSO-d ka oma Crohni jaoks.See on olnud minu jaoks ime." Bobby
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Süda, vererõhk
«Süda on elutähtis organ ja  õli  noorendab elutähtsaid organeid.Kui  patsiendid hakkavad õli
kasutama, vähendavad nad tavaliselt oma südameravimite annust ja enamik lõpetab ravimite
kasutamise niipea, kui nad tunnevad, et võivad nende kasutamise lõpetada.Õli on südamele
väga kasulik, kuid ma arvan, et patsient peaks nendest ravimitest loobumisel kindlasti arstiga
nõu pidama.

Õli suudab väga tõhusalt reguleerida vererõhku ja mõnel juhul ka arütmiat.Tavaliselt alandab
see  vererõhku,  nii  et  need,  kes  kasutavad  vererõhuravimeid,  peaksid  õli  kasutamisega
ettevaatlikud olema, kuni sellega harjuvad.Vererõhuravimite ja õli kombinatsioon võib rõhu liiga
madalale  viia,  mistõttu  on  hea  mõte  vererõhku  mõõta  vererõhumõõturiga.Paljudel  juhtudel
avastavad patsiendid ka, et õli suurendab veidi ka südame löögisagedust.

See valdkond nõuab palju rohkem uurimistööd, nii et patsiendid peaksid õliga alustades järgima
oma tervet  mõistust,  kuid  peaksid  ka  oma arstiga  ühendust  pidama,  sest  neil  võib  tekkida
probleeme nende ravimite kasutamisega.Südamehaiged peaksid kontrollima elektrijuhtmestikku
oma kodus või töökohas.Süda töötab elektromagnetilistel impulssidel ja seetõttu peaksid nad nii
palju kui võimalik vältima elektromagnetväljades viibimist.

Õli sööks ära ja kasutaks ka suposiitides.Mis puutub paikseks manustamiseks, siis see ei tee
kunagi haiget, kuid ma ei oska öelda, kui kasulik see praegu tegelikult on.Nagu alati, kasutaksin
ma kanepitkõik võimalikud viisid.Lisaksin oma dieeti ka kanepiseemned ja kanepiseemneõli, nii
seemnetel kui ka õlil on teadaolevalt väga kasulik mõju paljudele südamehaigustele.

Kui  ma  oleksin  arst  ja  peaksin  tegema südamega  seotud  operatsiooni  või  siirdamist  vms,
prooviksin kõigepealt elundit noorendada vähemalt 60g õliga.Kui 60g patsienti piisava tervisliku
seisundini ei tooks, siis jätkaksin õli andmist.JB”

"Ma  vähendasin  ja  lõpetasin  oma  vererõhu  tablettide  võtmise,  kuna  mu  vererõhk  oli  liiga
madal.Pärast vererõhu tablettide võtmist normaliseerus mu vererõhk.Südamelöögid tunduvad
korrapärasemad ja mitte nii häirivad, arvestades, et mul on sünnist saati olnud ebaregulaarne
südametegevus. George

„Päev pärast oma sünnipäeva, 2. aprillil 2012, sain südameataki.Arst üritas mulle öelda, et see
kõik oli artriit ja see oli ainult südameatakk.Neile ei meeldi, et ma kanepit kasutan, oli siin all
suur löök ainult apteekri ja tablette ajava arsti ja loodusteadlasest apteekri vahel, mu reg Arst
tappis mu ka ära, ma olin 100% kinni ühelt poolt ja 80% teisel pool, ma arvasin, et jään sandiks,
palun eelmisel nädalal teie abi ja ainus lohutus, mis mind pakkus, oli kanep, otsin endiselt õli,
mul on artriit, see oli lesk tegija, mul vedas, ma läksin kiirabisse, seal öeldi, et mul on stent
pandud ja ootan,  et  näha,  mida teisega teha.  Aitäh,  Rick,  et  teete suurepärast  asja ja  teid
hinnatakse väga.Hei, ma olen ikka veel siin ja veel üks märkus: mu Abikaasa ei käi arsti juures,
ära joo ega suitseta, vaid kasuta kanepit kõik need aastad.Tal on vererõhk nagu teismelisel,
terve, jumal õnnistagu teid ja meid kõiki, Barbie tunneb endiselt (@ O@ ) valu." Barbie

"Minu koer,  kellel  on kongestiivne südamepuudulikkus, jätkab endiselt  ja ta on samuti  olnud
õliga alates märtsist.Rahuarmastus ja RSO!!” Jenna

"Minu vererõhk tõusis 139/99-lt 114/80-ni, see pole kunagi olnud nii madal.Aitäh Rick. ” Jayson

K.Tere,  mul  on  küsimus.Mind  huvitas,  kas  on  mingeid  tunnistusi  selle  õli  kohta,  mis  aitas
ARTERIAALSE FIBRILATSIOONI korral?Ebaregulaarne südamelöögi tüüp.Aitäh!!!!" Maarja

A.Kallis Mary, jah, muidugi.Veenduge, et õli toodetakse ja kasutatakse meie juhiste järgi ning
olge ettevaatlik selle kombineerimisel südameravimitega.JB
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"Nüüd jagan kõigiga oma lugu ja pikka võitlust  kõrge vererõhuga (hüpertensioon).Alates 25.
eluaastast  on  mul  alati  olnud  probleeme  kõrge  vererõhuga,  kuid  umbes  2008.  aastal  ei
maksnud  ma  oma  elukindlustuse  kindlustusmakset  õigel  ajal.Mulle  öeldi,  et  vajan  tööle
ennistamiseks füüsilist.Ettevõte saatis mind kohaliku õe juurde, kes mõõtis mu vererõhku.See
oli 180/120.Ta ütles mulle, et mul on "kõndimise insult" ja soovitas minna otse kiirabisse.Noh,
mulle ei meeldi haiglad eriti,  nii  et läksin koju ja õppisin looduslikke abinõusid – mis kõik ei
andnud midagi.Kontrollisin sageli oma BP-d, et näha, mis töötab, sealhulgas treening.See oli
ikka päris kõrge ja sinna ka jäi.

Aasta pärast ja BP üle 180 ütles sõber, et parem lähen arsti juurde, mida ma ka tegin.Võtsin
ravimeid, mis andsid vähe, kuid muutsid mind ka väga uimaseks ja uduseks.Ma jätsin ravimid
maha ja leidsin MLM-i toote, mis oli "garanteeritud", et puhastab arterid kuu aja jooksul.Noh, ma
tegin neli korda annust ja mul oli pärast 9 kuud ikka veel tugev kõrge vererõhk.Eelmise aasta
oktoobris tõusis mu vererõhk 235/135 (ohtlikult kõrge)ja ma tundsin, et hakkan hääbuma, seega
andsin lõpuks alla ja läksin haigla erakorralisse osakonda.Nad tõmbasid mind kokku ja proovisid
kahte ravimit – Lisinopriili ja Diltazemi, mis alandasid vererõhu 150/110-ni.Võtsin ravimeid, kuni
kuu ajaga otsa sai.Kui ma kuu aja pärast arsti juurde tagasi läksin ja mu BP oli ikka umbes
160/110 kõrgel.Olin väga pettunud, sest olin ikka veel "kõndimisrabandus".

Jaanuaris  tutvustati  mulle  Coloradost  pärit  Aamanni,  kes töötas spetsiaalselt  Kanepiõliga.Ta
ütles mulle, et õli on teinud imesid SM-i patsientide ja valuga, mida mu naisel on.Ta käskis mul
ka filmi vaadata –Jookse ravistmis kasutas spetsiaalselt kanepiõli paljude vähivormide raviks.

Mu naine, kes oli müüdud ja pisut avatum, ei tahtnud seda siiski võtta, nii et võtsin oma annuse,
et näha, kuidas see mu vererõhuga mõjub.Aamann ütles, et alustage väga väikese annusega ja
töötage  oma  taluvuseni.Alustasin  riisitera  suurusest  ja  vererõhk  oli  hommikul  ilma  muude
ravimiteta 138/90 – suur paranemine.Mul olid alustades ka vanad ravimid otsa saanud.Jätkasin
väikese annusega, kuid dramaatilised mõjud lakkasid juhtumast, kuni suurendasin annust kahe
terani.Hämmastavalt  langes  BP  kohe  tagasi.Olen  endiselt  oma  kehaga  katserežiimis  ja
viimastel  päevadel  on  mu  BP  olnud  normaalne  ja  olen  seda  säilitanud,  võttes  enne
magamaminekut umbes 3 tera ilma retseptiravimiteta.Ma pole ka kõrvalmõjusid märganud ja
kavatsen seda hoida "kõrgele tõusmise" läve all.

Kui taotlesin haiguskaarti, ütles arst, et kanepiõliga vererõhuravimiga varasemat haiguslugu ei
ole.Aastaid kestnud liigesevalu tõttu sain siiski heakskiidu.Arva ära?Oli veel üks suurepärane
kõrvalmõju/kasu – liigesevalu enam polnud.

Paljudele  inimestele,  sealhulgas  mulle,  ei  meeldi  suits."Potpead",  kes  ei  saa  tegutseda  ja
kasutavad seda dispensatsiooni vääralt, on pannud tööstusele musta silma.Loodan, et riik ei
viska last koos vanniveega selle imelise ravimi peale välja.

K.Kui palju te võtate igapäevaseks vererõhu kontrollimiseks?Joe

A.Alati  on  kõige  parem  võtta  vähemalt  60  g  ravi  vastavalt  juhistele  ja  seejärel  langetada
säilitusannusele.JB

"Sel  ajal,  kui  võtsin  seda  vähi  vastu,  tehti  mulle  täismahus  vereanalüüs...  arstid  olid
hämmastunud mu kolesterooli, veresuhkru taseme ja vererõhu üle!Nad ütlesid, et see oli nagu
teismeline.Ja ma olen 49!" Lindsey

"Ma kaalusin 240 naela ja olin diabeetik.Lõhna- ja maitsmismeele kaotus, sääre- ja jalalaba
põletik  ja turse,  kipitus sõrmeotstes.Samuti  on teil  raske OA.Pärast  umbes 6-kuulist  RSO 2
riisiseemne kasutamist päevas on kõik diabeedi sümptomid kadunud ja krooniline OA-st tingitud
valu puudub.Kaotanud üle 40 naela.Õli tegin ise." Ron

"Ma ei tea oma kolesterooli kohta, kuid ma tean, et pärast seda, kui olin nädal aega söönud
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vähem kui riisitera iga päev,  hakkasin kaalust  alla  võtma.Teiseks nädalaks on mu kõhurasv
kadunud ja nahk on kadunud.Kolmas nädal pinguldab lõtv nahk jälle...” Daniel

"Mu kolesterool langes normaalseks ja lõpetasin arstide ravimite võtmise.Varem öeldi, et võtan
kogu ülejäänud elu ravimeid.Minu suhkur on ka normaalne, olin 126, nüüd 80ndad 90ndad."
Jose

"Mul tehti paar kuud tagasi vereanalüüs ja arst ütles, et ma ei võtnud oma kolesterooliravimeid
ja lõpetasin umbes 10 kuud tagasi.Küsisin temalt, kuidas mu kolesteroolitase on ja ta vastas
vaikse häälega, et see on ok, aga läks mulle järele, et mu halb kolesterool on kõrgem kui hea
kolesterool, aga nii on see alati olnud, nii et ma arvan, et mu keha on nii. .Olen saanud RSO-d
juba aasta ja olen kaotanud 30 naela ja suhkrutase on langenud, nii et ma ei ole liiga mures ja
olen katkestanud mitmed teised ravimid, nii et mulle meeldib see õli kindlasti. Al

„Olin veebist iseloomustusi lugedes väga skeptiline.Kuid pärast seda, kui  kaks mu sõpra on
seda  regulaarselt  kasutanud  ja  ma  teadsin  nende  terviseprobleeme  varem  ja  ma  näen
sedaUskumatu paranemine nende elus ja tervises, ma tõesti soovin, et marihuaana võetaks
keelatud ainete nimekirjast maha.Igaühel peaks olema lubatud ise kasvatada.

Minevikus  oli  aeg,  mil  olin  väga  marihuaana  vastu,  kuid  mõned  sõbrad  muutsid  mu
seisukohta.Üks kannatas üsna pikka aega kõrge vererõhu all - ta võttis tablette (ta oli ka selle
vastu väga pikka aega), kuni keegi veenis teda nädalaks proovima.Ta tegi seda ja see mõju
jahmatas teda, kuna tavapäraselt umbes 200 ühikult langes ta 140 ühikuni.

Mõni teine sõber oli hädas kurgu- ja maovalu ning haavanditega seotud probleemidega üle 4
aasta.Pärast mõnenädalast regulaarset marihuaanaannust tee, suitsu ja tilgadena näeb ta palju
parem välja.Ta magab paremini, ta ei vaja enam tablette. Alex

Astma, hingamine, kopsud
"Olen peaaegu täiusliku tervise juures, astmat enam ei esine, kaotasin liigse kehakaalu ilma
trennita ja tunnen end iga päev suurepäraselt.Nimetage pill, mis seda suudab?" Edward

"Aitäh õli eest, see aitas mul raskest kopsupõletikust jagu saada.Õli tegi seda, mida NyQuil ja
arsti  antibiootikumid  ei  suutnud.Ja  ma  sain  üleöö  terveks!!!Rick  Simpson  lisas  mu  ellu
kergendust  ja  paranemist  ning  selle  eest  olen  alati  tänulik  Rick  Simpsoni  töö  ja  tema  õli
eest.Jätka paranemist!" Joe

"Võib eeldada, et õli  aurustamine on tõhus astma ja muude hingamisprobleemide ravis.Kuid
üllataval  kombel  oleme  avastanud,  et  kanepiõli  ravimküünlad  on  hingamisteede  avamisel
äärmiselt tõhusad.Tavaliselt teatab patsient 30 minuti jooksul pärast suposiidi võtmist, et tunneb,
et  nende kopsud avanevad ja  nad  saavad palju  kergemini  hingata.Muidugi,  nagu  iga  teise
haiguse puhul, neelaksin ma tavalise 60 g annuse kolme kuu jooksul ja jätkasin grammi päevas,
kuni tundsin end täiesti tervena.Siis võtaksin muidugi säilitusannust elu lõpuni.Ma kasutaksin õli
suukaudselt, paikselt kurgule ja rinnale ning suposiitide kujul.JB”

«Mul  diagnoositi  2002.  aastal  krooniline  emfüseem.Öeldi,  et  mul  on  90-aastase  haige
kopsud.Lõpetas tubaka suitsetamise ja suitsetas lihtsalt tugevalt head kanepit.Kopsufunktsioon
on täna hea.Olen just hakanud kasutama igapäevaselt õli ka lülisambakahjustuse valude korral.
John

"Olen  astma  põdenud  21  aastat,  suitsetanud  sigareti  ja  mmj  alates  14.  aastast.Ma  ei  ole
pidanud oma inhalaatorit kasutama pärast seda, kui ma 93. aastal marihuaanaga katsetasin.Mul
on endiselt päästeinhalaator, kuid seda pole vaja.ÄRGE võtke ka minu lihasrelaksante, 800 mg
ibuprofeeni,  antidepressante ega kahte muud migreeni.Ma armastan MMJ-d.See päästis mu
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elu." Kari

"Esimest korda RSO-ga võtsin tabletis 1,7 grammi.Ma ei saanud sirgelt kõndida, tundsin, et olen
vaimselt alaarenenud, kuid selle tulemusel paranesin järgmisel päeval raskest kopsupõletikust!
Teeks seda uuesti, lol." Joe

"Hakkasin kasutama kanepiõli oma ekseemi ja astma vastu ja see on kadunud!Ma ei kasuta
enam oma steroidide  inhalaatorit  ega  steroidseid  kreeme.Poleks  kunagi  arvanud,  et  miljoni
aasta pärast see kunagi kaob.KANEP VÕIDUKS!Ausalt öeldes ei uskunud ma kunagi, et leian
oma probleemidele leevendust, kuni avastasin, et taim, mida mulle alati öeldi mitte kasutada,
sest see oli minu jaoks halb, oli mulle tegelikult hea! Matt

“Õli mõjub kopsudele!Aurutamine aitab ka.Esimese 5 päeva jooksul pärast õli võtmist hakkavad
teie  kopsud  röga  väljutama  ja  kui  te  võitlete  kopsuvähiga,  peaksid  kasvajad  hakkama
kahanema, samal ajal kui õli tapab vähirakke.60–80% kasvajatest on täidetud Candidaga, nii et
THC seenevastased omadused aitavad seda protsessi koos kannabinoididega, mis käivitavad
teie  immuunsüsteemis  keemilise  protsessi!Erinevalt  sigarettidest  avab  kanep  teie  kopse  ja
laiendabbronhide torud, viies teie keha tagasi homöostaasi.Paljud kopsuprobleemide ja paljude
muude haigustega inimesed peaksid nisu ja suhkru oma toidust välja jätma, sest tänapäeva
nisu  on  95% GMO ja  inimkeha  ei  tea,  kuidas  seda  töödelda,  mistõttu  see  talletub  ja  võib
põhjustada immuunvastust. põletikku või histamiini mis tahes kehaosas!Mõtteainet!" Matthew

K.Tere,  JB,  kas  teil  on  olnud  võimalust  ravida  kedagi  KOK-i  põdenud  õli  abil?Emfüseem?
Astma?Shawn

A.Jah, kõik need.Üks minu esimesi KOK-i ja stenokardiaga patsiente ei suutnud kuuest trepist
üles kõndida (mitte kuut trepiastet,  ta sai  vaevu kõndida,  sest ei  saanud hingata).Kahe kuu
pärast mängis ta taas sulgpalli.Õli aitab kõigi nende seisundite puhul väga tõhusalt ja ohutult.Ma
sööksin  õli,  kasutaksin  seda  suposiitidena  (need  sobivad  suurepäraselt  ka  kopsuhaiguste
korral),  aurustaksin õli  mitu korda päevas (see soodustab köhimist  ja  see on see,  mida sa
tahad, peate eemaldama kogu saaste kopse ja teete seda välja köhides) ja ma kasutaksin õli ka
paikselt kurgule, rinnale ja seljale.Parimate soovidega, JB

"Mul  on KOK,  olin  viimases staadiumis ja  mõtlesin  lihtsalt  vooluvõrgust  välja  tõmmata.Olen
kanepiõli võtnud kuu aega ja nüüd olen paranemise teel!” Gordon

"Tundub,  et  My  Gramps  pole  ainus  Gramps,  kes  sai  kaastundest  kasu!
See  vanamees  ravis  oma  emfüseemi  kanepiõli  abil.Minu  Gramps  suutis  ka  hapniku-  ja
astmainhalaatoritest  vabaneda  (kuigi  ta  oli  suremas  lõppstaadiumis  kopsuvähki),  kasutades
kanepitaime eeterlikku õli.See on ainuke  ravim,  mida  mu Gramps oma viimased 8  nädalat
kasutas...Kuidagi suutis ta kopsupõletikust välja lüüa ilma antibiootikumita, kuigi tal oli KOK ja
emfüseem  ja  kopsuvähk.Minu  Grampsi  hapnikutase  oli  100%  ja  see  ei  vajanud
hingamismasinate ega täiendavate ravimite ABI. Lindsay

"Olen ise näinud tulemusi:  Lapseea ja täiskasvanute leukeemia ~ Maksahaigus ~ Krooniline
valu ~ Diabeet ~ Rasvumine ~ Astma ~ Krooniline bronhiit ~ IBS ~ Põletik ~ Kasutati paikselt
artriitilistel  kätel – valu kadus umbes minutiga.Pandi põlenud sõrmedele ja valu kadus paari
minutiga...GONE Arvasin kindlalt,  et  kogu see nahk tuleb maha ja ainult üks koht keskmisel
sõrmel kaotas naha.Nüüd, kui need sõrmed sellest keevast rapsiõlist välja tulid, oli nahk valge
nagu keedetud kana!Põletuste jaoks pole midagi paremat.Nüüdsest hoian purki köögis!Aitäh
Kanep!” Debra

-- Aitäh, Debra.Nõustun sellega, et ratsionaalsel inimesel on vaja ainult  ühte kogemust selle
kohta, mida õli võib põletushaavade vastu teha, et ta seda purki kööki tahaks.Iga pliidi, lahtise
tule, ahju jms läheduses peaks olema õliga purk.Igaks juhuks.JB
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"70-ndate lõpus ja 80-ndate aastate jooksul pidin ma oma arsti (Hashmi) juures käima ja võtma
bronhiidihoogude vastu tablette vähemalt kaks korda aastas (sügisel ja kevadel, kui õhk oli alati
õhus).  niiske).Lõpetasin  sigarettide  suitsetamise  1990.  aastal  ja  hakkasin  palju  rohkem
suitsetama (see oli siis, kui hakkasin palju rohkem kasvama ja hoidsin endale umbes 5 naela
pungi, nüüd kasutan õli valmistamise ja toiduvalmistamise tõttu palju rohkem seda.) AGA alates
1990.  aastast  pole  ma arsti  juurde  tagasi  pöördunud  bronhiiditablettide  pärast.SEE ON 22
AASTAT, ILMA BRONHIIDI PILLE VAJA...ÄRGE PÜÜDAKE MULLE ÜTLEDA, ET KANEPISE
SUITSETAMINE EI TOHI SINU KOPSUdele...KÜSI MINU EMA EMALT, TAGAN, TA EI VALETA
KELLEGI...” Flööt

"Minu KOK-i vastu võtan ühe grammi RSO-d päevas ja see toimib nagu kuum neetud.Valmistan
selle  kapsliteks  ja  võtan  250  mg iga  kuue  tunni  järel.Suitsetasin  tubakat  60  aastat.Apteegi
inhalaatorid on lihtsalt rämps, mis tegelikult tegi asja hullemaks.Mu arst on loll,  sest ta ütles
mulle, et ravi ei ole võimalik ja ma hakkan hapnikku saama, kui puhmad enam ei tööta.Tõstke
oma  tagumikku  naeltega  pulgaga,  kui  teate,  mida  ma  mõtlen.Õliga  alustasin
detsembris.Hämmastav, kuidas ma kõleda ja haletsusväärse asemel jälle normaalse inimesena
ringi liigunvana olend, kelleks hakkasin kiiresti saama.Olin selle ravi peale komistanud pärast
seda,  kui  olin  kasutanud  RSO-d  oma  kiiritamata  ja  keemiaravita  maovähi  raviks,  mis  mul
diagnoositi  2011. aasta novembris.Elasin kogu selle stseeni üle vaid tänu sellele, et "Iirlaste
õnn" on tegevuses.Mu advokaat oli kuulnud minu raskest olukorrast.Ta arutles täiesti õigesti, et
jättes minu enda hooleks,  kavatsen tõenäoliselt  siit  maailmast  lahkuda.Ta oli  saanud teada
RSO-st jne.Andis mulle teada ja siin ma olen.Minu advokaat on nendes asjades palju haritum
kui minu kurjategija.Igatahes tänan veelkord Rickit ja kõiki inimesi, kes meid aitavad. Dale

"Ma kasutan oma KOK-i jaoks RSO-d ...Mul tekkis huulevill, millest alkohol ja H202 ei olnud 2
päeva jooksul aidanud.Panin sellele hommikul ja hiljem päeval õlitäpi ja täna hommikul oli see
kadunud?Tundsin  üle  oma  kõhnad  vanad  huuled  ja  seal  polnud  midagi...Kas  ma  lähen
hulluks???Ma lähen vannituppa ja ujutan selle koha üle valgusega & lõpuks pärast venitamist ja
tõmbamist murran selle AVATUD, kus see oli kohe paranenud... panen sellele veel ühe täpi ja
ma arvan, et ma pole seda kunagi teadlikult  vaadanud jälle...Ime hämmastav ravim RSO...”
Dale

"Emal on kopsuvähk.Ta ütles, et ma ei tee keemiaravi.Ma ütlesin, mida sa siis kasutad?RSO.Ta
ütles, ah?Ta andis mulle lingi ja see oli sealt edasi.Ta on 4 kuuga kaotanud 60 naela.Ei võta
apteegirohtusid  ja  näeb  hea  välja  ja  sumiseb  praegu  linnas!Kas  ma  mainisin,  et  tal  oli
emfüseem?Ta ei vaja enam isegi oma hapnikupaake.Aitäh kõigile, kes jagavad.Rick -- mu Fkn
kangelane pole nalja!JB -- ära peata venda.See juhtub." Bill

„JB, olen näidanud oma abikaasale PT-videot ja jaganud temaga tuhandeid tunnistusi viimase 2
aasta jooksul.Ta on põhimõtteliselt  nõus kõigega,  mida õli  teeb.Eelmisel nädalavahetusel oli
meil aga tuline arutelu.Ma isegi ei tea, kuidas kanepi suitsetamise teema üles kerkis...Ma ei
suitseta ega taha seda suitsetada.Ta väidab (ja mul pole õrna aimugi, kust ta seda kuulis, ta ei
loe midagi,  mis võiks ennast  harida!),  et  suitsetamisel  ja  sissehingamisel  eraldub kopsudes
ammoniaaki, mistõttu väidab, et see on sel hetkel mürgine... pole sellest midagi kuulnud ja tal
polnud tema jaoks tagasitulekut.Mõtteid?” Pam

--  Suitsetamine  ei  ole  teie  kopsude  jaoks  parim  asi.Kanepi  suitsetamisel  on  kindlasti  kasu
tervisele, mis ületab kergesti kõik selle võimalikud kahjulikud mõjud, kuid siiski on parem õli alla
neelata.Kui keegi soovib õli puhkuseks või muul meditsiinilisel eesmärgil aurustada, peaks see
olema  tema  enda  otsustada.Õli  aurustamine  on  osa  kopsuhaiguste,  sealhulgas  vähi
raviprotokollist. Soovite, et patsiendid köhiksid välja kõik, mida neil kopsudes ei tohiks olla.Kui
ma seda vaatan, siis kui kanepi suitsetamine põhjustab kahju, võib õli söömine selle parandada,
kus siis täpselt probleem on? JB
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"Mu  emal  on  kopsukopsufibroos...  Ta  saab  siirdada,  kui  ta  kaotab  70  naela,  kuid  see  on
peaaegu võimatu, kui te ei saa treenimiseks hingata...Ma ausalt usun tehtud uuringute põhjal, et
teda  saab  ravida,  kuid  mitte  arstide  abil  ja  meil  hakkab  aeg  otsa  saama...Ma  ootan
meeleheitlikult kedagi, kellega sellest rääkida...Olen näinud videot sama seisundiga inimestest,
kes  on  selle  ületamiseks  kasutanud  RSO-d...Ma teen  kõik,  et  oma ema päästa...Arstid  on
pidanud talle "perega aega veeta" kõne, kuid ma tean, et tal on liiga palju maailmale anda, ta on
kõigest 55 ja imeline daam, kes on täis südant. Angela

--  Angela,  pane  ta  õli  peale,  ta  võtab  kaalust  alla  ja  õli  parandab  ilmselt  ka  selle
kopsuhaiguse.Laske  tal  seda  süüa,  kasutada  suposiitides  ja  ka  mitu  korda  päevas  õli
aurustada, sest soovite, et ta köhiks välja selle, mis tema kopsudesse ei kuulu.JB

“Mul diagnoositi idiopaatiline peritoneaalfibroosi 2009. aastal. Intensiivravisse sattusin viimases
staadiumis. Vererõhk 223 üle 130, neerupuudulikkus 90%, lekkiv aort, ebaregulaarne süda 140-
40.  Kiud  olid  pakitud  mu  kõhuseina  taha,  avaldades  survet  kõigile  mu  torso  organitele,
põhjustades  äärmist  valu.  Ma  jäin  ellu.  Järgmised  12  kuud  ebaõnnestunud  valik
keemiaravimeid. Siis alustasin Rick Simpson Oiliga. See kingiti mulle, sest ma ei saanud seda
endale lubada. Veel 6 kuud aeglaseltkeemiaravist loobumine õli võtmise ajal. Järsk peatumine
lööks mu immuunsüsteemi kokku. Isegi õliga. Kiiresti edasi ja palju välja jätmine. Kaks kuud
tagasi ütlesid mu arstid; nad ei leia mu kehas idiopaatilistest kiududest jälgegi. Mul on endiselt
probleeme sellega, mida keemiaravi mu mao ja sooltega tegi, kuid ka see laheneb pidevalt.
Arstid nimetavad seda meditsiiniliseks imeks. Kuigi nad on teadlikud ja teevad suurepäraseid
märkmeid,  kui  ma räägin Rick Simpson Oili  kasutamisest.  I.  Valmistage ja  võtke ka taimne
glütseriini tinktuur. Minu esmatasandi arst soovitas kanepit minu lõpliku diagnoosimise esimese
kuu jooksul. Ta ütles tegelikult, et see on ainus lootus, mida ta teadis. Selles vastuses on liiga
palju üksikasju. Loodan, et see aitab. ” Eenok

"Weed päästis mu elu astmahoost.Minu üle naerdi aastaid, sest ma rääkisin sellest – kuidas
saab suits astmat aidata, öeldi?Ma ei tea, kuidas, ma pole teadlane, kuid see töötas ja ma elan
selle tõttu. David

"Paljud  inimesed seisavad selle  ravimi  teel.Kui  nad vaid teaksid,  et  nemad ja  nende pered
vajavad seda ise, et nii kergesti võidelda või ennetada nii palju haigusi.Kui nad vaid teaksid,
mida nende pereliikmed neile räägivad, kui saavad teada tõelise tõe selle ravimi paljude imeliste
mõjude  kohta.Kui  nad  vaid  teaksid,  kui  palju  valu  ja  kannatusi  nad  ise  õli  puudumisel  läbi
elasid.Ma arvan, et nad tegutseksid palju kiiremini ja ma arvan, et nad võtaksid lõpuks midagi
ette, mitte selle vastu.Vaid rumal või väheteadlik inimene võib nii paljude kasutusvõimalustega
ravimi vastu seista.JB”

"Alates 2011. aasta lõpust, kui mul diagnoositi maovähk, olen ka KOK-i puhul olnud enamasti
püsiv...Muud asjad,  mille eest ta on hoolitsenud,  on hämmastavad...  Nägemine,  kuulmine ja
nahk  on  mitte  nagu  enamik  75-aastaseid...Veenilaiendid  on  taandunud  umbes  50%
vähemalt...Tüdrukutele see meeldiks...See paneb mind lihtsalt tervena tundma...” Dale

"Kui  rohkem  naisi  mõistab,  et  sellel  on  vananemisvastased  omadused,  ründavad  nad
parlamenti.Lol.”  Lupus
-- Nad kindlasti teevad seda, Lupus, selles ma ei kahtle.JB

"Olen seda kasutanud ja loobunud kõigist ravimitest ning võitnud KOK-i.Minu artriidi tõttu sain
nii  palju  ravimeid,  et  hingamine oli  halb.Sain üle 5 aasta hapnikku ja  pärast  valuvaigistitest
loobumist  on mu hingamine suurepärane.Mul  on endiselt  artriit,  kuid  elu on praegu elamist
väärt. loorber

"See tappis mu ema seljas aeglaselt kasvava nahavähi kahe nädala jooksul, mis tal oli olnud
suurema osa oma elust...Kas ma pean rohkem ütlema!See on aidanud paljusid meile tuttavaid
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inimesi paljude erinevate vaevuste puhul ja nüüd näeme, kuidas see KOK-i puhul tohutult aitab!
Kiitus Jumalale selle imetaime eest! Bonny

-- Nahavähk kadunud, krooniline obstruktiivne kopsuhaigus kadunud.Noh, ma tean ainult seda,
et arstidel on nende mõlema ravimisel tavaliselt suuri raskusi.Pole ime, et neil pole oma tööks
õigeid tööriistu, kui nad ei saa kasutada kanepit, mis on üks vanimaid traditsioonilisi ravimeid
kirja pandud ajaloos.Nemad peaksid olema esimesed, kes seda küsivad.JB

Hepatiit
"C-hepatiit, kadunud, kõrge vererõhk ja sooleprobleemid, kadunud." Janet

“Diagnoositud  C-hepatiit  –  2006.Kliinilises  uuringus.1  1000-st  kogu  maailmas.Albuferon  +
Ribaviriin  –  juuli  2007  –  detsember  2007.Nädala  jooksul  pärast  selle  keemilise  kokteili
alustamist  tundsin  tugevat  valu  ja  morfiini,  hakkasin  kaalust  alla  võtma,  tekkisid  lööbed
jne.Katse lõpuks olin kaotanud 47 naela ja tundsin tugevat valu 24-7.Olin sunnitud 47-aastaselt
pensionile jääma ja võitlesin oma ettevõttega kaks aastat invaliidsuse ja Kanada valitsuse eest
neli  aastat.Mulle  teatati  eelmisel  aastal,  et  kliinilise  uuringu  ravimi  kasutamine  lõpetati
surmajuhtumite ja kõrvaltoimete tõttu.

Eelmisel  suvel  2012,  juunis,  algasid  krambid,  neelamisvõimetus,  tasakaalukaotus.Lühidalt
öeldes sattusin ratastooli.Sel hetkel saadeti mind kõikidele skaneeringutele, röntgenikiirtele ja
testidele ning neuroloog arvas, et SM???MRI märkamatu ...

Perearst ütles, et võib-olla on mul väike insult.Mõlemad saatsid mind koju elama, kuna nad ei
tee  enam  katseid!Vallandasin  nad  mõlemad.Üks  sõber  pööras  mind  siis  hr.Eelmise  aasta
augustis hakkasime Rick Simpsoniga indica punga jahti  pidama.29.  detsember oli  päev,  mil
kaalusin oma 60 grammi ja  samal  õhtul  oli  mul  viimane krambihoog ja järgmisel  hommikul
alustasin Heavy Oil programmiga.

Ma pole kunagi pärast keemiaravi nii hästi maganud, mul vedas, et sain 1-2 tundi...Nüüd 7-
8.Iseenesest  ebareaalne.Ma ei  võta  retseptiravimeid  ja  kasutasin  kõiki  opiaate,  unerohtu  ja
antidepressante, millel kõigil olid halvad kõrvalmõjud.See on ka minu valudega paremini toime
tulnud kui miski muu.

Olen nüüd lõpetanud ja otsin oma eluaegse säilitusannuse jaoks järgmist tüve.Minu diagnoosid
vallandatud lääne dokumentide põhjal on järgmised ...C-hepatiit, fibromaüalgia, Raynauds, IBS,
CFS, depressioon, äärmuslik ärevus, MS???Ma olen retseptiravimivaba, mul pole krampe ja
saan oma valuga hakkama...Proovige seda pillidega!Püsige tugevana – võitlege edasi." Roy

„Olin oma karjääris edukas ja elasin vinge elu… kena kodu, autod, paadid jne.Mul on vaimse
tervise bakalaureusekraad ja selle eest olen endiselt võlgu 28 000.00.Olen teinud suuri vigu…
SUUR!Ja  ma  kannatasin  tagajärgede  pärast.Ma  ei  kuuluta  end  kellestki  kõrgemaks  ega
madalamaks.Meil kõigil on lugu, teekond, mis on meile ainulaadne.

Ma ei valinud haigestumist.Aga ma tegin.Ma ei valinud SSD-d, kuid see oli võimalus, mida pidin
kasutama.Ma ei häbene ega ole uhke.Ma elan kõigest 980,00 kuus, vähem kui paljud, rohkem
kui mõned.Püüan mitte kurta, aga teen.Ma saan toidutalonge ja Medicare'i.Elan oma kutsikaga
kahekesi.Mõnikord tunnen end lootusetuna, väärtusetuna ja meeleheitel.Ma kaotan huvi asjade
vastu, mida ma armastan, päevad segunevad ja ma ei taha sageli voodist tõusta.

Nagu öeldud, olen ka armastav, lahke, kaastundlik ja hoolin inimestest tõeliselt.Mul on väga
vähe pakkuda peale armastuse ja toetuse oma sõpradele, kuid ometi olen olnud paljude nende
ohvriks, kes on minult varastanud ja mind enda huvides ära kasutanud.Ma ei virise, seda lihtsalt
väidetakse.
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Ma kannatan  iga  päev  kroonilise  valu  ja  väsimuse  all.Iga  päev  pean  end  sundima leidma
põhjust  üles  tõusmiseks  ja  voodist  tõusmiseks.Tavaliselt  teeb  selle  minu  kutsikas.Aga  mu
sõbrad on imelised!Ja nad ilmselt  isegi ei tea, et ma nende pärast üles ärkan.Jah, ma olen
masenduses.Valu, krooniline valu teeb seda teiega.

Ma olen hüper, natuke hull...aga ma olen mina, JUMAL ei teinud rämpsu.Ma ütlen teile seda, et
öelda seda… olen proovinud alkoholi, tablette, ravimeid… Mulle on välja kirjutatud järgmised
ravimid:  Oxycotin,  Vicodin,  Zanax,  Neurontin,  Seroquel,  Prozac,  paljud  põletikuvastased
ravimid,  Celebrex,  Lyrica,  Tramadol,  Provingil,  Ritalin  ja  jumal  teab,  kui  palju  teisi  olen
unustanud.

OLEN  MEDITSIINILINE  MARIHUAANA PATSIENT.Miks?No  mitte  sellepärast,  et  ma  tahan
kõrgele  tõusta.
Töötan koos oma hooldajaga ravimite kallal, mis mulle sobivad.See on protsess.Ma ei taha, et
mind kividega loobitakse.Ma tahan mõelda selgelt ja olla vaba valust.Ma ei taha oma maksa
rohkem kahjustada.Mul on C-hepatiit ja seda juba mitu aastat.Niisiis, kõik need retseptid… noh,
need teevad ainult täiendavat kahju.Ma võtan Rick Simpson Oili ja kasutan ravimeid, mis on
aidanud vähendada põletikku ja aidanud mul lõõgastuda.Magan valu tõttu harva.Kuid töötamine
koos hooldajaga võimaldab paremini  magada!Avastan kanepi  eeliseid  ja  leian kaastundlike,
armastavate ja heatahtlike inimeste abiga tee läbi valu!Ma ei pea olema retseptiravimite ohver.

Seega,  need,  kes  on  ebatavalise  meditsiini  suhtes  suletud,  peavad  end  enne  kohtuotsuse
langetamist harima.Ma tean, et paljud teist näevad ainult negatiivset.ma saan aruet.Ja võib-olla
pole meditsiiniline marihuaana teie jaoks ...  ja see on okei.Aga need meist,  kes ei  taha,  et
tavameditsiin end veelgi  kahjustaks… noh, palun… toetage meie otsust ja harige end enne
kohtuotsuse langetamist.Ma ei ole kiviheitja, ma olen valus inimene... ja ma saan kasu kanepi
paljudest kasutusviisidest.

Olen MM-i kogukonnas kogenud inimesi,  kes on armastavad,  lahked ja siiralt  hoolivad ning
mind on nii väga õnnistatud.Olen näinud ka kahju, mida tekitavad kogukonna liikmed, kes on
selle  eest  raha teeninud...  ega paku midagi  enamat  kui  tänavakäitumine.See ei  ole  täiuslik
maailm.
PS Ma kardan seda postitada.Aga meie kogukonna huvides… avaldan selle.Rahu." Cathy

"Õli aitab Crohni tõve vastu.See peatab teie soolestiku põletiku.Mul eemaldati kasvaja ja 1/3
maksast ja sapipõiest enne, kui õlist teada sain.Nüüd on õli ravinud kõik minu C-hepatiidi ja
operatsioonide  keemiaravi  vastikud  järelmõjud.Olen  kaotanud  18  naela  ja  tunnen  end
suurepäraselt. Michelle

"Mul oli C-hepatiit 35 aastat.Läbinud Interferooni süstid ja muud jubedad ravid.Järgmisel aastal
eemaldati  hemangioom ja 1/3 minu maksast.Ja mul oli  haige sapipõie nad eemaldasid.Olen
kasutanud õli 3 aastat.Siiski viirusvaba, maks taastub ja õli hoiab veresuhkru normis.Olen ka
alates maist kaotanud umbes 45 naela.Panin õli ka oma diabeedihaavadele ja need paranesid
kõik ära.Ilma armideta." Michelle

"Teen oma versiooni, kõik parimad pungad, rohkem valuvaigistust ja psühhoaktiivsemat THC-d
koos mõne hea CBD numbriga.Valu leevendamine 90mg morfiini ei saanud peatuda.Minu õli
lõpetab  valu  3  minutiga.Mitte  20 nagu  morfiin.Ja  see kestab 4  tundi  ja  mitte  2  tundi  nagu
morfiin.Kuid  nõustuge,  et  teie  versioon  lisab  muid  funktsioone.Kuid  see  töötab  minu  jaoks
paremini, olen proovinud ka RSO-d.Ma võin panna osa omadest keele alla hambaorki ja saan
üle 5 tunni valuvabalt tantsida.Minu arvates on hea ravim kõigile, kes seda vajavad. Jim

«See päästis mu mehe elu.C-hepatiidi ravi tappis ta.Ei saanud süüa, kaotasin 70 naela, 5 skripti
iivelduse  vastu,  ükski  neist  ei  töötanud.Jumal  tänatud,  et  me  elame  Arizonas  ja  mul  olid
koostöös suurepärased hoolivad inimesed, kes aitasid meid 24 tunni jooksul.Ta hoidis toitu ja
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suutis ravi lõpetada.C-hepatiidi vaba ja kasutab söögiisu jaoks tilku.Narkootikumid tapasid häid
asju.Söömine on ravi ajal oluline.See töötab ja me oleme tänulikud, et meil oli nii palju abivalmis
suurepäraseid inimesi.Jumal tänatud kanepi ja Arizona ja heade inimeste eest. Julie

"G'day  Rick,  tahan  lihtsalt  tänada.Mul  on  hep  c  maksatsirroos  ja  ma  tegin  just  6  untsi
chemdogist õli, kuid kasutasin 4 liitrit isopropüülalkoholi.See on nii tugev!Mul oli riisitera suurune
tükk  ja  issand  jumal,  ma  vedelesin  pilve  peal...lol.Pean  lihtsalt  oma  summasid
korrigeerima.Igatahes, esimest korda enam kui 18 kuud kestnud kohutava maksavalu jooksul,
mul  pole  valu.See  oli  pärast  esimest  õli  võtmise  päeva.See  on  tõesti  Jumala  kingitus
inimesele...Õnnistused Austraaliast...:-))” Nigel

"Head uudised.Isa maksaensüümid on normaalsed ja tal on olnud HEP C üle 10 aasta.Ta on
võtnud RSO-d 2,5 kuud, arst ei öelnud, et HEP C on kadunud, kuid tema maksaensüümid on
normaalsed, mis on paranemine!Ja isa on viimased 1-2 aastakümmet olnud C-hepatiidi kõva
joodik, tema maks lasti maha ja nüüd on see paranenud! Roger

"Isegi  kui  teil  pole  vähki,  mõelge oma keha ennetavale  hooldusele.Süües RSO-d väikestes
kogustes,  mida  kasutatakse  igapäevaselt.Lubate  oma  kehal  võidelda  igasuguste  vastikute
viiruste ja putukatega.Ma pole kanepi ja kõigi selle raviomaduste tõttu oma "esmatasandi arsti"
15 aasta jooksul näinud.Ükskõik, mis minuga valesti läheb.RSO on üks esimesi esemeid, mille
poole ma ulatan.Muide, ma olen oma selja murdnud 3 korda.Asendati selgroolülid ja kettad L-4-
lt  alla  S-2-le.Tuli  kinnitada  mu  selgroog  oma  külgevaagnapiirkond...tuli  eemaldada  mu  AC
liiges.Tegeles maksavähi ja C-hepatiidiga.Ravin ennast 100% kanepiga.RSO on lihtsalt tööriist
minu arsenalis. Rick

"Ma tean, et see ei tööta ainult vähi puhul, mul oli hep c ja olin neli kuud õliravis.C-hepatiidi
enam pole, maks on nagu uus, arstid imestavad.Aitäh selle kingituse eest, Rick, sa oled tõesti
elupäästja. Jason

"C-hepatiit ja kanepiõli: minu sugulasel on C-hepatiit, mis avastasin just 13. aasta mais.Leping
räpasest  haiglast  operatsiooni  ajal/pärast.Hirmutas  teda  lõputult.Tõesti  mõistusega  segi
läinud.Võttis kohe õli  peale ja sellest  ajast  peale on ta peal olnud,  kusjuures periood,  mille
jooksul ta õli võtmise lõpetas!Ja oli selle suhtes tõeline tõuge.Arvates, et ta teeb interferooni
(vaadake selle kõrvaltoimeid!Õudne!Ja see ei ravi seda!!!),  rääkides suremisest ja "järgmisel
aastal mitte olemisest".Mõistus on nii võimas.

Talle on tehtud 5 vereanalüüsi, et näha, kus on tema maksanumber.Alates 13. aasta maist on
tema numbrid  langenud kõrgelt  108-lt  praegusele  63-le  (tavaline  vahemik  on 0–41)!See on
uskumatu uudis!Ta on üle kuu ja aeglaselt üle hilissügise ja praegusesse aega, tema tuju on
tõusnud.

Ma näitan teile, mida õli peal olemine tegi, siis ta läks selle maha ja siis tagasi selle tõelise isuga
ja juhiseid järgides.Need numbrid on ALT (normaalvahemik 0–63) / ja AST (normaalvahemik 0–
41).Maksa testimine nende ensüümide suhtes: mai '13: 99/93, juuli '13: 84/79 (langevad kiiresti!
Head uudised).august '13: 108/99!(Pole hea.Näete 4 nädalat, mil ta lõpetas õli täielikult ja oli
väga  masenduses).13.  november:  87/78!(108  hirmutas  ta  jama!hahahaa!tagasi  õli
peale).veebruar '14: 72/63!!!(Peaaegu kodus!).

Need  numbrid  on  fenomenaalsed!Hüüdke  kogu  maailmale.  Kui  teil  või  kellelgi,  keda  te
armastate, on C-hepatiit, andke neile võimalikult kiiresti kanepiõli.Lihtsalt öelge interferoonile EI!
Ma eeldan absoluutselt, et ta on normaalses vahemikus 2014. aasta maiks (vaid 1 aasta pärast
diagnoosimise kuupäeva)!Siis säilitusannus kogu eluks. Kathy
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Lapsed
"Jaydenil on läinud suurepäraselt, kuna ta on saanud 8 tabletti 22 pillist.Ja meil on ta kuni 1
topamaxini  päevas alates  10.See on hämmastav,  et  enne CBD-d võtsime ta ühe topamaxi
maha ja tal tekivad nädala jooksul tund aega krambid.Tal on hea meel ja ta saab palju paremini
aru, tehes erinevaid helisid ja palju paremat silmsidet.Tal oli sel nädalal 1 krambihoog ja see
kestis vaid 1 minuti ja ma ei pidanud valiumit kasutama.Jumal tänatud.Järgmise paari päeva
jooksul  võtame Jaydenilt  ära tema viimase topamaxi  pilli,  see on esimene kord nelja  aasta
jooksul  ilma selleta.Palun  pange  Jayden oma palvetesse,  et  ta  teeks  head pärast  ta  prügi
mahavõtmist.Aitäh."

„Sain õlist teada 3 kuud tagasi, otsides Internetist akne ja rosaatsea ravi.See tegi asja kohe
selgeks!Lisan kookosõlile isoõli ja jätkan selle kasutamist näol ja kaelal kord päevas.Mu mees
ütleb, et näen 15 aastat noorem välja!Suur tänu selle teabe jagamise eest.Jumal õnnistagu teid
kõiki.Jätka samas vaimus." Toni

"Mul on kaksikud, kes sündisid 23,6 rasedusnädalal ja kaaluvad vaid veidi üle naela.Nad on
imed ja õnnelikud, et nad on elus!Nad on nüüd 2-aastased ja nende areng on hilinenud umbes
1  aasta  võrra,  hoolimata  kogu  nende  teraapiast  (töö-,  kõne-,  keha-,  arenguravi
iganädalaselt).Olen  lugenud,  et  kanepiõli  ravib  paljusid  haigusi,  sealhulgas  vähki  ja
ajukahjustusi...Minu küsimus on - kas kanepiõli võiks aidata mu imebeebide arengut?!?Ja kui
jah, siis kui palju ma päevas manustan?Tänan väga abi eest!" Jenna

--  Kallis  Jenna,  alustage  väikeste  annustega  (0,005–0,01  g),  kolm korda  päevas.Kui  arstid
teadsid, mida nad teevad, oleksid lapsed pidanud esimesest päevast peale õli kasutama.Olen
kindel,  et  näetesuured parandused väga kiiresti.Lisaksin  nende dieeti  ka kanepiseemned ja
kanepiseemneõli ning lisaksin nende vannidesse ka teelusikatäie kanepiseemneõli ja kanepiõli
segu – see mõjub nende nahale suurepäraselt ning hoiab eemal ekseemid ja lööbed.JB

"Tere, ma mõtlesin, mitu grammi õli on süstlas, mille ma oma tütre jaoks sain?" Marie – gramm
on umbes 0,9 ml.JB

"Lõpuks võtsin ühendust Cashy emaga ja ta soovitas mul kiiritusravile minna ja tegingi, sest õli
ei löönud veel sisse ja ta ahmis õhku.Nii sai ta 4 kiiritusravi ja see on kahanenud ja ta saab
lõpuks uuesti hingata.Ma ei lõpeta õli  kasutamist,  annan talle endiselt  grammi päevas.Nii  et
nüüd hakkab  loodetavasti  tööle...Ma tean,  et  te  ütlete,  et  kiirgust  pole,  aga  mida  ma pidin
tegema?Kui poleks kiirgust, oleks ta praegu surnud...Sest kasvaja kasvas tal kurgus…” Marie

-- Tere Marie, sa tegid seda, mida pidid tegema.120–180 g kõrgekvaliteedilist õli järgmise kuue
kuu  jooksul  peaks  kahju  parandama.Pigem oleksin  patsienti  toitnud  viis-kümme grammi  õli
päevas, aga me ei saa seda nagunii tagasi võtta.Parimate soovidega, JB

"Noh, ta on ainult 7 kuud vana.10 grammi päevas tundub lapsele liiga palju, sest tal on raske 1
grammi päevas taluda.Marie

-- Ma tean, Marie.Väga raske on seda nõustamist Interneti kaudu pakkuda, patsienti nägemata,
õli kvaliteeti teadmata jne.Sa tegid seda, mida pidid, ma olen sellega rahul.Kõik, mida ma ütlen,
on veenduda, et ta sööb nüüd palju õli, et tehtud kahju heastada.JB

"Tere,  tahaksin  lihtsalt  teada,  kas  ma  saaksin  oma  tütre  kasvajasse  õli  süstida?Kuna  see
kasvab uuesti, on tema kasvaja alahuulel ja mõlema põse siseküljel...Hea uudis on see, et ta on
lõpuks hüdromorfiinist loobunud ja isegi kui see hakkab uuesti kasvama, pole tal valu...Nii et ma
nägin, et nad süstisid rinnavähiga patsientidele õli ja see pani mind mõtlema, kas ma peaksin
sama tegema Kaylie jaoks?Kui jah, kui palju ma peaksin talle süstima ja kas ma ikka annan talle
tuubi abil?Marie
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-- Tere Marie, ma kasutaksin seda paikselt, sellest peaks piisama.Tinktuura teeb head tööd või
otse selle peale.Ma ei süstiks kasvaja piirkonda liiga palju, kui see pole tõesti vajalik.Muidugi,
mida rohkem õli  saad ja  mida lähemale  kasvajale,  seda parem,  aga antud juhul  arvan,  et
lokaalne kasutamine sobib.Palun tehke fotosid või videoid ja soovime parimaid soove.Jindrich

"Ma ei usu, et õli Kaylie jaoks töötab.See läheb jälle päris suureks...Varsti läheb nagu eelmisel
korral, kasvaja blokeerib ta hingamist...Ta võtab nüüd üle 2 grammi päevas ja ikka ei muutu...Ta
ei talunud 5–10 grammi päevas, sest ta ei talu isegi 2 grammi päevas ...ja lisaks maksab see
meile 200 $ iga 2 päeva tagant, me ei saa kuidagi lubada endale 5 grammi päevas, meil on veel
2 tütart, mida peame ka ülal pidama ...Me elame õudusunenägu..."

-- Noh, teil pole midagi kaotada, võtke annus tagasi ja alustage süstimist.See kahaneb kiiresti,
nii et ärge raisake aega, kui teate, mida teete, ja ma loodan, et teate.Parimate soovidega, JB

“Oleks vaja rohkem juhiseid, kuidas süstida, millega õli sisse segada jne?...Mulle meeldiks, kui
saaksite võimaluse korral kõik juhised mulle kirjutada.

-- Noh, ma pole ausalt öeldes kunagi ise seda teinud – kas sa ikka tahad minu juhiseid?JB

"Jah...Sa pead teadma kedagi, kes seda proovis?"

-- Ma ei lahustaks õli, vaid süstiksin otse kasvaja kõrvale.Peate süstalt soojendama, et õli oleks
vedel.Seejärel süstige nii palju kui saate, võib-olla ütleme, et pool grammi, kes teab.Või alusta
vähemaga.Kuid  jällegi  -  arst  peaks  seda  tegema  ideaalses  olukorras,me  mõlemad  teame
seda.JB

"Okei...Kaylie arstid ei tea tema õlis viibimisest...Mul on siin nõelu, mille õed andsid, et ravimeid
välja  võtta...Kui  ma  süstisin  talle  kasvaja  kõrvale,  kas  ma  pean  talle  ikkagi  natuke  tema
sondisse andma?

-- Proovige, vaadake, kuidas ta reageerib, ja ühendage need kaks.Arvan, et üks kord päevas
süstimine on piisav, kuid seda veebipõhist nõu on tõesti raske anda.Mida rohkem õli sees on,
seda suurem on võimalus, mõned patsiendid võtsid terve sondi ja magasid kolm neli päeva, aga
nende kasvajad kapseldusid vahepeal, ma tõesti ei tea palju rohkem, mida öelda.JB

"Kas Robunoli võib anda õliravi ajal?Sest ta lima on tõesti halb ja kui ma Robunoli ei annaks,
siis ma arvan, et ta lämbuks oma lima.Kuid ma kardan, et õli ei kahanda tema kasvajat veel
selle põhjuseks…”

-- Õli hoolitseb ta lima eest, nii et ma ei annaks talle Robunoli.JB

"Veel  ei  ole,  ma  ei  pruugi  siis  head  õli  saada,  sest  miski  ei  tööta..."
-- Ka see on võimalik.JB

"Mu tütar suri reedel kell 4 hommikul."

-- Marie, sa andsid endast parima.Jindrich

“4-AASTNE AJUKASVJAGA.Ah jaa, see on jälle MIKS ma ei vaiki sellest, et kanepiõli tapab
vähki.Järgnev  on  värskendus  4-aastase  poisi  emalt,  kellel  on  seljaaju  ümber  keerdunud
lõppstaadiumis ajukasvaja.Umbes 6 nädalat  tagasi  R.elamiseks anti  2 kuud.Ta on kasvajast
vööst  allapoole  halvatud.Eelmises  aruandes  oli  ema  öelnud,  et  ta  liigutab  veidi  vasakut
jalga.Järgmine on värskendus, mille ma just nüüd sain.==

Tere, Corrie, kuidas läheb?Siin on kõik hästi!!R.tundub, et läheb hästi!Kaalu hoidmine korralikult
söömisel ja veidi valus, mida S.ja mina ja füsioterapeut arvame, et see on tema pagasiruumi
nõrgad lihased!!Ta magab mugavalt ja suudab ratastoolis istuda mitu tundi järjest.Mul on väga
positiivne tunne, et kõik läheb õiges suunas!!
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Ta istub 3 tundi korraga ja valu on väga väike!!Ta võib öösel ärgata, et paluda meil end rulli
keerata või jalgu masseerida, aga see selleks.Ta ei kurda valu üle kus kasvaja oli ja me ei näe
midagi punni!!!Ta läheb kohe välja umbes 3 tundi pärast seda, kui ma talle annuse andsin, ja
magab umbes 4 tundi.Töötame endiselt selle nimel, et saada 1 grammi päevas, kuid oleme juba
poole peal!!!Oleme väga õnnelikud, et kohtusime teiega sel ajal!!Ma tõesti usun, et see pidi nii
olema!!R.on tema MRT-le määratud 22. aprillil!!!Hoidke usku, inimesed.KANEP TAPAB VÄHI.”
Corrie Yelland

"Emad peaksid seda õli  sööma, see oleks parem nii  neile kui  ka nende lastele.Selle ravimi
suitsetamine ei ole kaugeltki nii tõhus, 90% ravitoimetest suitseb.Ja kui te küsite minult, kas
lapsed peaksid seda õli ravimina kasutama, vastan jah, absoluutselt, eelistatavalt iga päev.Mida
tahaksid veel lapsele ravimiks kinkida?JB”

“Tegin just pojale seljamassaaži teepuuõliga, millesse oli segatud kanepiõli.Ta kaebas alavalude
üle.Nii tuli  ravim välja.See töötas kahe minutiga.Ta ütles, et valu on täielikult  kadunud.Ta on
tagasi väljas ja teeb oma traktoritega ehitusprojekti. Jose

"Mu tütrel on epilepsia, esimene kramp tekkis 13-aastaselt.Ta on praegu 31-aastane ja kasutab
praegu  viit  tüüpi  ravimit,  mida  ta  võtab  3  korda päevas  suurtes  annustes.Tal  on  ka VNS-i
implantaat  (vagaalse  närvi  stimulaator),  mille  ta  sai  2000.  aasta  aprillis.Sel  ajal  olid  tema
krambid  nii  tugevad,  et  ta  oli  mittetoimiv  inimene,  kes  pidi  olema  ratastoolis  rihmadega
kinnitatud.Pean tunnistama VNS-iaitas sellega tohutult!Kuid tal on endiselt krambid ja nende ja
kõigi ravimite vahel ei saa ta elada.Tal on olnud rohkem klambreid, õmblusi ja katkiseid luid, kui
kellelgi peaks eales tegemist olema.

Igatahes loodetavasti saad pildist aru.Minu poeg ja vend kasutavad marihuaanat bipolaarse ja
valu leevendamiseks.Nad on minult paar korda küsinud, kas ma olen kunagi uurinud mingeid
uuringuid,  mis  puudutavad  selle  kasutamist  krambihoogude  korral.Lõpuks  hakkasin  seda
uurima ja siis leidsin fööniksi pisarad.Ma ei ole täiesti kindel, et õli talle mõjuks, kuid eelmisel
pühapäeval hakkasin seda ise võtma kogu kehavalude ja tohutu unetuse vastu.See on MIND
rohkem aidanud, kui ma öelda oskan!

Kuid oma uurimistöös puutusin kokku ka Jasoni ja Jaydeni looga.Oletan, et olete sellega tuttav,
kuid igaks juhuks ravib mees oma poegade krampe kõrge CBD tinktuuriga.Hakkasin ka seda
uurima ja otsustasin seda oma tütre jaoks proovida.Ta sai oma esimese annuse pühapäeval,
30. detsembril 2012.Tänase seisuga annan talle 1/2 tilka 5 korda päevas.Vähem kui nädalaga
on tal mitu krambihoogu peaaegu iga päev viimase kahe päeva jooksul mitte ühtegi!Panen kõik
kirja ja minu eesmärk on saada ta ravimitest  välja  ja rangelt  tinktuuri  juurde võtta.Kui  minu
dokumentidest on abi, saadan need teile hea meelega.Olen ülimalt tänulik teie ja Rick Simpsoni
tehtud töö eest!Aitäh." Casey

-- Tere Casey, tänan teid uudise eest.See on üsna tüüpiline, õli peal olles krambihooge eriti ei
teki.Parim oleks, kui ta võtaks ravi korralikult, järgides meie saidil olevaid juhiseid.Muidugi on
dokumentatsioon  suurepärane,  samuti  Youtube'i  klipid  või  muu  selline.Parimate  soovidega,
Jindrich”

K.Kas on mingi vanus, mil nad saavad sellega alustada?Mu poeg on 3-aastane ja tal on halb
ekseem ja siin on suure osa aastast külm. Roxanne

-- Roxanne, õli on täiesti ohutu anda lastele, isegi vastsündinutele, eriti kui seda kasutatakse
paikselt segatuna kanepiseemneõli või sheavõiga.Hea strateegia on segada kanepiseemneõli
õliga (1% õlist sobib, kuid 20-30% oleks ideaalne) ja seejärel lisada seda iga päev paar tilka
vanni.See jätab kogu kehale õhukese kile ja tavaliselt on see kõik, mis on vajalik (või vähemalt
hoolduseks).Tehke pilte ja videoid, paranemine peaks väga kiiresti toimuma.Sügelus ja ärritus
kaovad  sekundite  või  minutitega  ning  ekseem peaks  nädala  või  enama aja  jooksul  lihtsalt
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kaduma.Parimate soovidega, JB

„RSO on siiani olnud parim teraapia mu autistlikule pojale, kes oli grupikodus, sest mind peksti
ja mu kodu hävitati.Olen proovinud dieete, kelaatravi, hüperbaarilist hapnikku, metüül-b 12 süsti
ja paljusid farmatseutilisi tapvaid ravimeid ning miski pole aidanud paremini kui kanepiõli.

Alaealisele on raske arstikaarti saada, kui lihtsalt helistada ja küsida, kas nad annavad kaardi ka
autistlikule alaealisele.Kui  vanematel  on raske,  helistage,  kui  teie laps on raevukas,  et  nad
saaksid  omast  käest  kuulda,  kui  tõsine olukord  on.Mind lükati  kolm korda tagasi,  enne kui
otsustasin helistada, kui ta oma seintesse auke lõi ja karjus...siis nad ütlesid, et annavad talle
kaardi." Robin

"Aitäh,  Rick  Simpsoni  õli...Ma  ei  suutnud  teid  piisavalt  tänada!Annate  mu seitsmeaastasele
väikesele tüdrukule, kes põeb ägedat lümfoblastset leukeemiat, jõudu jätkata!Arva ära, mida
veel?!Nädal pärast kapslite kujul õli võtmist läks ta remissioonile!!!(Tal on OMMP-kaart, millega
saab legaalselt kasutada kanepit leukeemia vastu, soovitas tema arst)

Täname,  et  andsite  meile  võimaluse  mitte  täita  oma  väikese  tüdruku  keha  elumuutvate
narkootiliste ravimitega.Tänan, et kinkisite talle mugi...kui tavalistel lastel on kõht paha!Täname,
et tõite ta näole naeratuse ja lubasite tal pikka kuud kestnud suurtes annustes steroidravis mitte
ühtegi kokkuvarisemist kogeda.

Ainus puudus Rick Simpsoni õli kasutamisel meie jaoks...on kiuslik bioloogiline isa, kes pole
kunagi varem oma elus olnud, ei ole sellega nõus ja soovib tema eest hoolitseda.Kuid ma usun
teie tervendavatesse jõududesse ja seisan meie ja meditsiinilise marihuaana eest ning võitlen
selle eest, et see on minu väikeste tüdrukute ravi kõige olulisem osa. Erin

"Esmaspäeval  lasi  Brave  Mykayla  laboreid  kontrollida,  et  näha,  kas  need  on  keemiaravi
jätkamiseks  piisavalt  kõrged  (ta  on  alates  4.  juunist  madala  neutrofiilide  arvu  tõttu
hilinenud)...minu kurvastuseks olid need ikka väga madalad.

Ma muretsen tema pärast...tema keha...tema tervis...tema tulevik...tema heaolu.Ma tahan talle
parimat ja tema keha nii kehvas vormis nägemine murrab mu südame.Te kõik näete naeratusi ja
energilise poolterve välimusega õnnelikku 8-aastast (mis on vapustav ja ma ei saaks selle üle
õnnelikum olla), kuid tegelikult, kui näete tema laboreid...ja mida keemiaravi tema kehaga teeb,
tunneksite seda tunnet, mida ma tunnen.Väikesed killud mu purustatud südamest murenevad,
kui värv mu näolt  libiseb...mu kurku tekib klomp...ja mu silmad paisuvad pisaratest.Ta on nii
ilus...ta on nii õnnelik ja terve välimusega...tal pole vähki...ja tal on parim looduslik ravim vähi
vastu võitlemiseks...Ma ei talu seda ja seda, mida see temaga teeb.Ma tahan, et see saaks
varsti  tehtud...kuid  päev  enne  Hawaiile  lahkumist  saime  tema  ravi  lõppkuupäevaks  13.
november 2014.Olin väga tänulik, et see lõppes 8 kuud varem, kui arvasin, aga tegelikult...kas
kujutaksite ette,  et  võtaksite  keemiaravi  iga päev üle  1,5 aasta?!Ja intensiivne iganädalane
keemiaravi 10 kuud enne seda?!

Säilituskeemiaravi selgitati meile kui kergemat keemiaravi perioodi...ja see pole olnud sugugi
lihtne.Nad ütlevad,  et  nende neutrofiilide arv võib viirusega võideldes jääda madalaks pikka
aega...ometi pean ma ta riigikooli saatma ilma viirust saamata?!See saab olema võimatu...nad
ütlesid meile, et tal on tõenäoliselt viirus, kuigi tal ei ilmnenud mingeid sümptomeid...tema väike
õde oli väga haige* ja siin oleme 20 päeva hiljem ikka veel väga väikese arvuga.

Palun sõbrad palvetage vapra Mykayla eest, et ta leiaks jõudu ületada kõik, mis seda pikaajalist
madalate  arvude  perioodi  põhjustab.Palun  jumal  tervendage  tema  keha  ja  andke  sellele
energiat,  et  taluda keemiaravi ilma kõrvalmõjude või pikaajaliste kõrvalmõjudeta.Palun jumal
kaitseb teda minu eest...Ma ei kujutaks kunagi ette päeva ilma tema kauni naeratuse ja sooja
lohutava kallistuseta.Me kontrollime laboreid uuesti järgmise nädala teisipäeval... ja ma hoian
teid kursis.rahuarmastus CURE. Vapper ema
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-- Raske kirjeldada, mida selle lugemine minuga teeb.Ja on raske ette kujutada, mida see mürk
Mykaylaga  teeb.Mitte  mingil  muul  põhjusel  kui  ahnus  ja  korruptsioon  meie  ühiskonna
kõrgeimatel tasanditel.

Mykayla  vajab  ravimit,  mis  tugevdab  tema  immuunsüsteemi,  mitte  mürki,  mis  põhjustab
korvamatut  pikaajalist  kahju.Kas  tema  arstid  tõesti  ei  tea  seda?Millist  kvalifikatsiooni  nad
peavad omama,  et  põhjuseta  mürki  manustada?Kas ka neil  gangsteridel,  kes  saavad kasu
lastele mürki andmisest, on ka tapmisluba?Kes selle neile andis?

Eile rääkisime naiste tegudele panemisest.Siin on teie põhjus.Nii näeb praktikas välja, kui arstid
ei tee oma tööd nii, nagu peaks.Ja teie, naised, peate seda muutma.Kaitsete oma lapsi kogu
oma elu,  nii  et  tehke seda,  mida peate tegema.Tegutsege kohe,  ärge oodake,  iga päev on
oluline.JB

"Sa  tead...Teisel  päeval  viisime  Mykayla  arstide  juurde  ja  nad  tegid  tavapäraseid
laboreid...Tema hemoglobiin oli väga kriitiliselt madalal 5,2 (mis on tehniliselt vaevu piisav verest
teie keha toimimiseks...arst ütles meile, et keskmine laps on sellel madalal tasemel peaaegu EI
VASTUTA)  Mykayla,  ta  põrkas seintelt,  hüper,  sattus  voodisse  hüppamisega  hätta,  jutukas,
naeratav ja rõõmus!!!Arstid imestavad, miks...noh doc, mis on teisitiMykayla ja teie teiste laste
vahel...tal on kanepit!!!

Muidugi  ei  tunnista  arstid  KUNAGI  selliseid  asju  kanepi  arvele...aga  nad  peaksid.Arstid,
meditsiiniteadlased  ja  farmaatsia  põhjustavad  meie  rassi  tarbetuid  kannatusi  ja  see  on
laastav.Isegi  kui  kedagi  ei  saa  mingil  või  teisel  põhjusel  ravida...nende  elukvaliteeti  saab
kanepiga oluliselt parandada.Teie vanaisa on tõend selle kohta, et tema vähk oli väga kaugele
arenenud ja levinud üle kogu tema keha...aga vaata, mis kanep tema heaks tegi!

Kui Mykayla oli väike, suri tema vanaema vähki...väga kiire ja agressiivne vähk.Ta ei tarvitanud
kanepit.Nad panid ta hospiitsimajja ja pumpasid morfiini täis...tegelikult rääkis meile, et see oli
selleks, et hoida tema valu vabana ja kiirendada surmaprotsessi.See on julm...ebatavaline... ja
alatu...ja  see juhtub  olema STANDARDNE MEDITSIINILINE RAVI.Ma ei  tahaks kunagi  olla
morfiinitilga otsas, et kannatada kuni surmani.See on julm...ja ma palvetan iga päev, et see
korruptsioon lõppeks. Vapper Mykayla

"Minu  viimased  kaks  postitust  on  tekitanud  palju  küsimusi  ja  nõudnud  "tõestust"...Tahaksin
teiega jagada kogu teadust  kanepi  ja  immuunsüsteemi  vähi  (leukeemia/lümfoom) vahel.See
teave on spetsiifiline Jurkat leukeemia rakuliinidele...mis on CD4+ t-rakuline äge lümfoblastne
leukeemia...TÄPSELT sama päritolu nagu Mykayla leukeemia.

Vapra  Mykayla  spetsiifilise  vähitüübi  puhul  on  kanepi  tõhusaks  raviks  väga  palju  tõestatud
teaduslikult,  sest  teadlased  avastasid,  et  immuunsüsteemi  rakkudel  on  SPEESILINE  cb2
retseptor, mis põhjustab apoptoosi (rakusurma).

THC  indutseerib  apoptoosi  Jurkat  (t-rakuline  äge  lümfoblastne  leukeemia)  rakkudes  kolme
erineva  mehhanismi  kaudu.(1)  THC  seondub  CB1  ja  CB2-ga  ning  viib  seriini
palmitoüültransferaasi  toimel  keramiidi  sünteesi.(2)  Keramiid  siseneb  mitokondritesse  ja
põhjustab  tsütokroom  c  lekke  tsütosooli.(3)  Tsütokroom  c  ühineb  Apaf-1,  kaspaas  9-ga  ja
moodustab apoptoosi.(4)  Apoptosoom muudab prokaspaas 3  aktiivseks  kaspaasiks  3,  mille
tulemuseks  on  apoptoos.THC  aktiveerib  ka  välise  raja  (kaspaasid  8  ja  10)  ning  pärsib
Raf/Mek/Erk rada.Rakkude ellujäämise raja pärssimine viib Bad defosforüülimiseni ja selle Bcl-2
valgu translokatsioonini mitokondritesse ning seejärel apoptoosi. Vapper Mykayla

-- Mida rohkem õli  ta endasse saab, seda parem, eriti  arvestades tarbetuid raviprotseduure,
mida ta ikka veel teeb ja on pidanud läbima.Parimate soovidega Hawaiile, vapraim Mykayla,
tore on näha, et teie unistus on täitunud.Väikese õli abiga.JB

- 119 -



"See suits EI ole lastele ega emmedele tervislik... rumalad emad ja mida te oma lastele räägite?
Õli või nada!Eriti lastele!" Naia

-- Ma ei oleks nii radikaalne, ka suitsetamisel või aurustamisel on kasulik mõju, näiteks rasedate
iivelduse vastu.See ei kahjusta last.JB

"Suits  pole  nii  suur...eriti  kui  teil  on  kalduvus allergiatele...  lihtsalt  ütlen.Ma ei  saa suitsuga
hakkama!Samuti ei ole lapsed võimelised teadma, millal lõpetada... olgu selleks suhkur, kofeiin,
toit  jne.Sa pead olema neile  teejuht.Ma ei  arva,  et  kanepi  suitsetamise  propageerimine on
teismeliste jaoks suurepärane idee.Lihtsalt  ütlen.Lihtsalt minu arvamus nähtu põhjal.Võiks ka
koolitöölt ja olulistelt teemadelt tähelepanu kõrvale juhtida. Naia

-- Ka minu tähelepanu hajus koolitöödest ja olulistest teemadest ning meil polnud kanepit üldse
käepärast.Piisasin sellest, et nägin kuskil ümberringi ilusat tüdrukut ja seda koolitöö ja teemade
jaoks, mis olid olulised teistele, kuid mitte mulle.

Kui kontrollite, kui palju teed teie lapsed joovad, siis loomulikult jätkake ja kontrollige kanepitnad
võtavad või neelavad.Edu sellega.See on asjatu pingutus, kuid olen kindel, et see hoiab paljusid
inimesi järgmise paari aasta jooksul hõivatud, kuni nad mõistavad, kui ohutu kanep on ja et
sellega surmavalt üledoosi saada on praktiliselt võimatu.

Keda siis huvitab, kui palju keegi sellest sisse sööb?Ma ei.Mind isegi ei huvita, mitu tassi teed
või kohvi inimesed päevas joovad, kujutage ette.Miks ma peaksin?See pole minu asi.Ja pole
kellegi asi, kui palju sellest elupäästvast ja ennetavast ravimist keegi sisse sööb.

Mida rohkem õli teil on ja mida sagedamini, seda parem teie tervisele.See on ainus reegel, mis
tegelikult kehtib.Igas vanuses inimestele, sealhulgas lastele ja rasedatele emadele.Kui teile see
idee ei meeldi, saage sellest üle, õppige sellega elama, see on parim, mida saate teha.Ükski
kanepi  regulatsioon  ei  tööta,  seda  lihtsalt  ei  saa  niikuinii  reguleerida.Lisaks  pole  selle
reguleerimiseks tegelikku põhjust.JB

"Suitsetasin  kogu  raseduse  kuni  4  sünnitusnädalani.Minu  arst  tegi  ka  narkotesti  igal
arstivisiidil.Nii et ta oli teadlik, et ma suitsetasin.Kui laps sündis, sündis ta tervena, kaalus 10,6
naela  ja  test  oli  THC  suhtes  negatiivne.Toidan  ka  rinnaga  ja  jätkan  endiselt  pungade
kasutamist.Ja  arvake  ära,  ta  ületab  iga  kilomeetri  kivi.See  on  täiesti  vastupidine
ajukahjustusele.Aju  vajab  kannabinoide  tervislikuks  motoorseks  arenguks,  nii  et  lõpetage
vihkamine. Nessa

"Mu poeg sündis 8 naela 1 unts.5 päeva ÜLE tema tähtpäeva.Need on kaks peamist "muret",
mida  olen  kunagi  leidnud  seoses  suitsetamispotiga  raseduse  ajal,  madala  sünnikaaluga  ja
enneaegse  sünnitusega.Mu poeg  on  peaaegu  9  kuud  vana,  tegi  just  Bayley  hindamise,  et
hinnata  tema  kognitiivset  arengut,  motoorseid  funktsioone  ja  keelt.Ta  saavutas  kõigis
kategooriates kõrge keskmise ja väga parema tulemuse.Nii  et  võta oma jama ja puhu oma
tagumikku.“ Ashley

"Siin on kurjategijad valitsus...Mul on hulgiskleroos ja ka mu pojal...ta peab iga nädal saama 26
süsti ajju, et tappa närvivalu ajus...

Mul on 3 lapselast ja ma ei ole "NARKOTIK" EGA MINU POEG, KES lõpetas OMA KLASSI TOP
ja kellele maksti oma intelligentsuse tõttu klassi juhendaja.Tema neerud lülitusid välja, jämesool
ei töötanud ja valu oli  nii  tugev, et ta oli  liikumatu.Ta ei tarvitanud kunagi narkootikume ega
joonud likööri, vaid aeg-ajalt, enne kui tal tekkis MS.

Tema nõbu  libistas  oma  pruuniküpsistesse  potti,  kui  ta  õhtusöögile  tõi,  talle  teadmata...  ja
arvake ära?Neerud hakkasid uuesti tööle, värinad taandusid ja ta sai tegelikult öösel magada,
kui tinktuuri võttis.See vaigistab värinad ja ta saab öösel magada...Endiselt peab ta iga nädal 26
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nõela ajju saama, sest valutab aju närvi...

Kes sa oled, et otsustada selle uskumatu ravimi üle...?????ja muide, mul oli üks laps enne B-
hepatiidi vaktsiini saamist ja ta on MS-st vaba, kuid nädala jooksul pärast vaktsiini pidin saama
prillid  ja  siis  2  nädala  jooksul  olin  vasakust  silmast  täiesti  pime  ...Olin  17-aastane  ja  jäin
pimedaks.Kas hirmul?Jah...Kui poleks seda ravimit, oleksin ikka ratastoolis...

Ma ei  sooviks seda haigust  kellelegi...aga sa peaksid oma otsused mujale võtma...miks sa
arvad, et JUMAL pani selle ravimi planeedile?Või arvad, et Jumal tegi vea?

Loodan, et teie lapsed ei pea kunagi läbi elama seda, mida minu pere on...vaadata, kuidas su
laps  su  silme  all  sureb...saage  pilti,  härra...Harper  tegi  ühe  taime  kasvatamise  teie  aias
kriminaalkuriteoks...Ma arvan, et tema perekond pole kunagi läbi elanud MS-i ega vähki...või
RCMP.On aeg muuta seadusi ravimifirmade asemel rahva kasuks. loorber

"Nii  et  mu  tütar  sai  sel  nädalal  kanepiga  seoses  kõige  sügavama  emotsionaalse
paranemiskogemuse.Öelda, et tal on emotsionaalne temperament, oleks jäme alahinnang.Ta
sündis sünnidefektiga, millega kaasnevad äärmuslikud väljakutsed.Austusest tema privaatsuse
vastu  ma ei  räägi  selle  üksikasjadest,  kuid  oletame,  et  see  on  äärmuslik.Ja  temaga  koos
elamine on väljakutse, mis on mu maailma sagedamini raputanud.Üks füüsiline väljakutse, mis
tal on, on migreen.Ainus, mida ta tegelikult teha saab, on nende ilmumisel pikali heita, teki sisse
kookonitada ja magama minna.See on ainus asi, mis tõesti aitab.

Nii et paar kuud tagasi panin ta lõpuks proovima kanepiõliga infundeeritud vahvlit ja 15 minutiga
olid tema migreenid kadunud.Sel nädalal läksin ma ühel õhtul vara magama ja ta arvas, et tal
võib hiljem migreen tekkida, kuna ta tunneb, et migreen tuleb...nii et ma andsin talle väikese
anuma, milles olid vahvlid, et ta saaks voodi kõrvale hoida, nii et kui ta tundis, et see hakkab
minu une ajal tulema, võiks ta selle võtta.Noh, ta võttis sel õhtul neli.Nad olid kokku jäänud ja ta
lihtsalt võttis nad kõik.Ja tal oli kogemus.Ja pool.

Ta magas suurema osa järgmisest päevast ja ööst ning järgmisel hommikul.Ma teadsin, et tal on
mingisugune kogemus... Ma nägin tema mõtteid ringi hõljumas ja teadsin, et ta elab midagi
läbi.Milleks ma valmis polnud, oli täielik 180, mida mu tütar on kogenud.Ta on õnnelik, armas,
tähelepanelik  ja  tema  läheduses  on  rõõm  olla.Tõsi,  olen  ka  olukorra  ümber  teinud  suuri
muudatusi.Kuid see oli järgmisel päeval, nii et ei saa eitada, kui hämmastav on kanepi nihe.Ma
poleks kuidagi suutnud panna teda nii palju võtma.Ta oleks selle peale tõrjunud.Ja ma poleks
selle peale isegi mõelnud, kui sinuga aus olla.Ma tahan lihtsalt tänulikult kummardada.Kui ma
ütlen teile, et kõndisin temaga nööri mööda, siis ma ei tee nalja.Meie jaoks "õnnetuse" tõttu
toimunud nihe ja avanemine ei ole juhuslik.Ma pole kunagi andnud talle pudelit midagi, millest
rohtu võtta.See, mida ma tol õhtul tegin, on ime.

"Mul on nii hea meel, et saan lõpuks teatada, et mu armas beebipoiss kasutab kanepit keemia-
ja kiiritusravi kõrvalmõjude vastu võitlemiseks NING selleks, et tal ei tekiks uusi kasvajaid!See
ravim on teda tohutult aidanud.Enne ravimi võtmist oksendas ta pidevalt, ta ei söönud, oli väga
loid ja pahur...nüüd ta sööb, ta hoiab oma toitu madalal, ta võtab kaalus juurde ja kõik, kes on
tema läheduses olnud, teavad, kui õnnelik ta on.

--  Noh,  ilma mürgita  tema kehas läheks lapsel  palju  paremini.Tõesti  pole  mõtet  koos õliga
kasutada keemiaravi ja kiiritust, see on nagu anda patsiendile vastumürki, samal ajal kui tema
veenidesse  mürki  pumbata.Parimate  tulemuste  saavutamiseks  kasutage  ainult  õli.Arstid
peaksid seda teadma, polegi nii raske aru saada, et ei ole mõtet lastele mürki anda, kui seda
pole vaja.JB

K.Olen 29-aastane üksikema.Mu poeg on praegu 8-aastane ja elab mõõduka autismiga.Ma ei
muudaks oma mini-mina mitte millegi vastu siin maailmas, välja arvatud selleks, et tema elu
veidi  lihtsamaks  teha.Ma  mõtlesin,  kas  teie  juurde  on  tulnud  mõni  teine  vanem  õli  kohta
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küsimas?Või  mõni  edulugu  autismi/Aspergeri  tõvega?Kui  ma  otsustaksin  seda  teed  valida,
millist  annust  ma vaataksin?Olen  tänulik  kogu  teabe  eest!Aitäh.Pettunud  emalt  ja  väikeselt
poisilt.

A."Õli on ainus asi, mis võib töötada," ütles Rick, kui ma seda talle lugesin.Doseerimisjuhised ja
muu  teave  õli  tootmise  ja  kasutamise  kohta  on  meie  saidil  ja  seal  saadaolevates
raamatutes.Olen  varem  aidanud  päris  mitut  autistlikku  last  ja  see  ravim  teeb  nendega
imesid.Lapsed armastavad seda ravimit  võtta,  nad ei  ole eelarvamuslikud,  ei  tea,  et  teevad
midagi  valesti,  ja  vanemad  naudivad  seda  väga,  kui  neil  on  enda  jaoks  aega.Parimate
tulemuste saavutamiseks alustaksin, nagu alati, tavalise 60 g raviga, ilma pillideta, ja seejärel
hoiaksin lapsel tema valitud koguses säilitusannust kogu tema ülejäänud pika ja rahuliku elu.Ja
videost pärit laps peaks tegema täpselt sama, kui üldsevõimalik.Parimate soovidega, JB

"Mary Jane aitas mind palju, kui olin rase, ega mõjutanud kunagi mu kahte last." Samantha

"Tere, Rick! Hiljuti avastasime, et mu vasakul rinnal on keskmise või kõrge riskiga tükk.Olen 34-
aastane ja mu tütar on vaid 1,5 aastat vana – ma olin hirmunud!Samuti põdesin pärast tütre
sündi sünnitusjärgset depressiooni – nii et seda kõike tundus liiga palju.Elan aga õnneks Lõuna-
Aafrikas, kus küll veel illegaalne, aga kanepit (ehk daggat, nagu me seda siin nimetame) kasvab
siin ohtralt ja korralikku umbrohtu on mõistliku hinna eest üsna lihtne kätte saada.

Hakkasin kohe õli valmistama – žürii ei ole mu rinnas esineva tüki suhtes ikka veel nõus, kuna
lähen järgmisele kontrollile alles kahe kuu pärast –, kuid sünnitusjärgne depressioon on pärast
kuu  aega  pärast  ravimi  võtmist  täiesti  kadunud.  õli.Tunnen  end  tugevana,  motiveerituna  ja
suudan igapäevaste asjadeni jõuda – see oli vaid unistus veel mitte kaua aega tagasi!Lõuna-
Aafrikas saame enamasti ainult sativa tüvesid või segatüvesid.Tahtsin teile lihtsalt oma loost
teada anda, kuna seal on nii palju inimesi, kes kannatavad asjatult depressiooni all ja võtavad
neile negatiivselt mõjuvaid vastikuid farmaatsiaravimeid, kuigi tegelikult tundub, et õli parandab
kõik, mida vaja, vaevata, ilma ebameeldivate külgedeta. efektid!Ma tunnen end jälle nagu oma
vana mina ja see tunne on SUPER!Jätkake samas vaimus ja ma jätkan selle sõna levitamist
siinpool!Palju armastust, Kelly"

--  Tänan  teid  selle  suurepärase  iseloomustuse  eest,  Kelly.Olen  kindel,  et  see  võib  aidata
paljusid teisi emasid.Nagu ma vaatan, peaksid emad raseduse ajal imepisikesed õliannused
sisse sööma ja jätkama selle kasutamist ka pärast sündi, kui nad tõesti tahavad oma lapsele
parimat anda.See võib tunduda vastuoluline, kuid millist muud ravimit kui midagi nii looduslikku
nagu õli, tahaksite anda emale ja tema lapsele?JB

"Suitsetasin ja sõin kogu raseduse ajal ning mu poeg on üks targemaid ja tervemaid poisse,
keda ma kunagi kohanud olen.Proovisin võtta hommikuseid iiveldustablette ja peavalu vastu
mõeldud tablette, kuid miski ei aidanud.Mu istmikunääret pigistati pidevalt ja mu keha hakkas
valutama (tõenäoliselt seetõttu, et ta kaalus 10 naela ja 23 tolli, kui ma sünnitasin, nii et kõik
skeptikud, kes ütlevad, et see aeglustab kasvu, eksisid väga.) Ma sõin maiustusi või oli väike
pahvakas saaksin peaaegu kohese leevenduse.Pean nõustuma, et see on kõige ohutum ravim.
Saara

"Rasedus minu teisega oli piinamine!Olin 1. trimestri lõpus kaotanud 20 naela, oksendasin iga
päev,  söögiisu  puudus.Kahtlemata olin  ma ta kaotamas.Proovisin suitsetada ja  mind valdas
süütunne!See aga päästis ta elu...Ma sõin ja puhkasin paremini kui kunagi varem!Ta on terve
õnnelik ja täiesti ilus!Nüüd 9-aastane, tervisega probleeme pole. Jennifer

“Ema ei  suuda  toitu  hoida.Millist  mõju  avaldab  see arenevale  lootele?See on  lootele  väga
kahjulik.Kuidas  siis  teha  nii,  et  ema  suudaks  toitu  hoida?Kasutate  ravimit,  mis  tõenäoliselt
kahjustab.Kanep.Kõigil  teistel  iiveldusevastastel  ravimitel,  mida  arstid  saavad  kasutada,  on
kõrvaltoimed.Kanepi ainus kõrvalmõju on heaolutunne ja uni.» Gersh
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K.Mu  naisel  on  7-kuulise  raseduse  tõttu  tugev  alaseljavalu,  ta  kirjeldab  seda  kui  närvilist
tõmblust, mis on äärmiselt valus.Proovisin teie saidil ja siin ringi vaadata.Kas RSO aitab valu
oluliselt leevendada?Kas teil on selleteemalisele eelmisele teemale link?Olen mures, kui nad
panevad talle kodeiini, kahjustab see last

A.Laske tal neelata väikesed annused õli ja kandke õli paikselt seljale.Tehke talle massaaž õli ja
kanepiseemneõli seguga.Jah, on suur tõenäosus, et kodeiin võib last kahjustada.Õli ei saa ega
kahjusta last kuidagi.JB

"Mu pojal diagnoositi oktoobris pärast kasvaja eemaldamist enne biopsia tegemist sünoviaalse
sarkoom.Öeldi,  et  vähk jääb alles ja oleks võinud temale levidakopsud agressiivse vähitüübi
tõttu.Viimaste testitulemuste põhjal ei leia nad oma hämmelduseks ühtegi jälge.Kanepiõli oli üks
paljudest asjadest, millega alustasin teda peaaegu kohe pärast diagnoosi saamist. Amanda

„Kes on noorim inimene,  kelle  kohta olete  teadlik  RSO-ga ravimisest?Kas on olemas laste
raviprotokoll?Kuigi  meil  pole  seni  õnnestunud  vanaema  arvamust  kõigutada  ja  vanaisa
ravida.Mul on 2-aastane tundmatute maoprobleemidega (jah, ta on olnud "meditsiinilisel" ravil
üle  aasta  ja  kõik  pillid,  kreemid,  vedelikud  ja  Big  Pharma  joogid  on  ebaõnnestunud.Nüüd
kalduvad  nad  valgu  sündroomi  poole.Ilmselgelt  ei  saa  25  naelane  laps  sama  annusega
hakkama  kui  175  naelane  mees,  nii  et  kas  te  soovitate  seda  üldse  pediaatriliseks
kasutamiseks? Sara

--  Rasedad  emad  peaksid  kasutama  õli  ja  seejärel  suurendama  annust,  kui  nad
sünnitavad.Pärast  sündi  peaksid  emad  sööma  õli  väikestes  annustes,  et  tagada  lapse
optimaalne areng.

Nii et kui minu käest küsida, siis mu noorim patsient oli miinus kaheksakuune ja tal läheb siiani
suurepäraselt, ta on oma lasteaia kõige paremini arenenud laps ja hakkas rääkima varem kui
enamik  teisi.Tema  ema  kasutas  õli  enne  lapse  sünnitamist  ja  lapsele  anti  õli  ka  pärast
heksavaktsiiniga  vaktsineerimist,  et  tagada  ohtlike  kemikaalide  võimalikult  kiire  kehast
väljauhtumine.

Kanepiõli on ohutu ravim igas vanuses inimestele.Kui teil on sellest arusaamisega probleeme,
vaadake, mida õli teeb ekseemi või mähkmelööbe korral ja tulge siis tagasi ja öelge, et te ei
annaks kunagi  oma lapsele kanepit.Minult  kuulete ainult  seda,  et  vanem, kes ei  anna oma
lapsele kanepit ravimiks, on kas halvasti valesti informeeritud või on ta psühhopaatsed sadistid,
kellele meeldib vaadata, kuidas teised kannatavad.

Kas tead, kui tõhus on õli hambavalu vastu?Kas annaksite lapsele õli, et võidelda hammaste
kasvamisega kaasneva valu vastu?Ma võiksin.Ilma igasuguse kõhkluseta.

Lastele on annus põhimõtteliselt sama, mis täiskasvanutele, kui ravite midagi tõsist.Alustage
väiksest annusest kolm korda päevas, harjuge patsient sellega harjuma, suurendage annust iga
nelja päeva järel või vastavalt vajadusele ja proovige alati võimalikult kiiresti võimalikult kiiresti
patsiendile  võimalikult  palju  ravimit  manustada,  tagades  samal  ajal,  et  patsient  püsib.  oma
mugavustsoonis.JB

„Kui teil on laps ja keeldute tegemast „soovitatud“ vaktsineerimisi, olge valmis selleks, et teie
elukoht  võib  teie  lapse  jõuga  ära  võtta.Seda  juhtub  sagedamini,  murettekitava
kiirusega.Googeldage  seda  ja  uurige  oma  osariigi  "nõudeid".  Sotsiaaltöötajad  näitavad  iga
päevaga rohkem "jumalakompleksi" ja usuvad, et nad teavad paremini kui ükski vanem, mis on
iga lapse jaoks parim.Olge ettevaatlik isegi sel teemal oma perearstiga rääkides. Platypus

«Tean kahte  inimest,  kelle  lapsed  pole  kunagi  vaktsineeritud.Mõlemad on  kiropraktikud.Üks
lastest käib erakoolis.Ma arvan, et kui sa oled kodukoolis, pole see oluline.Pole kindel." Lorinda
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"Ma näen väikseid lapsi ja imikuid, kellel on vähk, enne ravi näevad nad head välja, pärast
operatsiooni ja keemiaravi näevad nad välja, nagu nad surevad, ja sageli näevad nad välja.Mu
süda murrab, kuidas inimesed on pandud kannatama ja varakult surema, kui see õli nii palju
ravib.Olen  nädal  aega  õlis  ja  tunnen  end  suurepäraselt,  usun,  et  see  vähendab  mu
neerukasvajat, mul pole veel tõendeid, kuid varsti saan seda teha. Lannah

"Üks õde sõber kasutas seda 3. etapi mähkmelööbe korral, kadus üleöö!" Alice

--  Neile,  kes  arvavad,  et  lapsed  ei  tohi  kanepit  tarvitada.Milliseid  ravimeid  te  veel
kasutaksitemeeldib neile anda, kui mitte seda vanimat ja ohutuimat looduslikku ravimit, mida on
kasutatud tuhandeid aastaid?Või kavatsete vaadata, kuidas lapsed kannatavad põhjuseta kõigi
nende  ekseemide  ja  löövete  käes?Ma  ütleks,  et  see  pole  ilus  tegu.Eriti  kui  kõigile  neile
nahaprobleemidele on nii lihtne lahendus.

Kas on okei vaadata, kuidas teie lapsed valust karjuvad, kui saate neile lihtsalt tilga õli anda ja
nad on valuvabad?Hm?JB

"Kas  administraator  võib  anda  nõu,  millist  annust  anda  8-aastasele,  kes  on  koju  saadetud
surema?" Ricardo

-- Alustage väikese annusega, vaadake, kuidas laps reageerib, ja seejärel suurendage annust
nii kiiresti, kui laps suudab seda võtta.Kolm korda päevas.Tavaliselt on need tablette täis, kui
nad koju surema saadetakse, nii et sa tahad need kõigepealt mürgitust teha, sest sa ei tea,
mida koostoime teeb, tavaliselt pole eriti tore, mida nende surmavate kemikaalidega suhtlemine
teeb.Aga see on sellepärast, et õli üritab lauda puhastada, et see tööle hakkaks.

Või kui teil pole midagi kaotada, võite alustada ka suure koguse õliga ja viia patsient niimoodi
kontrollitud  koomasse.Seda  ma  ilmselt  teeksin,  aga  see,  millise  ravisuuna  nad  valivad,  on
vanemate enda teha.

Tean  vaid  seda,  et  agressiivseid  haigusi  tuleb  agressiivselt  ravida.Ja ma tean ka  seda,  et
üldiselt on nii, et mida rohkem õli õnnestub patsiendile sattuda ja mida kiiremini sa seda teed,
seda suurem on edu ja  ellujäämise võimalus.Kuid  ma tean ka seda,  et  annustamisjuhiseid
mainitakse põhjusega.

Kui see oleks minu laps, siis ma valaksin ta õli  täis,  ma tean, et laps ujuks selles ja suure
tõenäosusega  ei  lase  ma  ühelgi  arstil  endale  ligi.Aga  see  olen  mina  ja  ma  tean,  mida
teha.Parimate soovidega, JB

"Olgu, ma keeran praegu välja.Dave'i doktor pani ta vöötohatise raviks Lyrica'le.Viimased kaks
päeva (ja see on hullemaks läinud) on Dave hallutsineerinud.Ta lihtsalt ütles: "Punaste juustega
mees ei peaks siin toimetama." Kui ma ütlesin: "Mida?", vastas Dave: "Oh, pole vahet, ma olen
kindel, et teda pole siin." Mul oli just temaga vestlus ja ta ütles, et sai aru, et midagi on valesti,
sest kui ta silmanurkadesse vaatab, näeb ta meie akna taga džungli.WTF!!!Ta on juba mõnda
aega kanepiõli võtnud ja pole kunagi midagi sellist saanud.Vähem kui nädal Lyrica peal ja ta on
kaotanud peaaegu kogu oma motoorse kontrolli  ja  nüüd on tal  hallutsinatsioonid.Panin  just
kanepiõli vöötohatise kahjustustele (DMSO-ga) ja valu lakkas.Helistasin doktorile ja toon Dave'i
ESMASPÄEVAL ESIMESE ASI.BTW, kontrollisin just Lyrica saiti, "ebanormaalne mõtlemine" ja
"hallutsinatsioonid" on ühed kõrvalmõjud. Kim

"Spenceril on kõigil olnud hämmastav nädal!!Ta kohtus esimest korda nõbuga ja sai kohtuda
oma onu ja tädiga Gruusiast!!Ta armus täielikult oma tädi Sarasse, ta valis ta isegi minu või issi
peale!!Parim osa oli näha, kuidas ta tädi süles KÄES JA VÄRVIS PLIITSI HOIMAS!Ta tegi isegi
ülekande, paremast käest vasakusse!!Ta värvis puidust auto täieliku täpsusega, kasutades oma
VARBAID!Proovin varsti tema video üles laadida!Ta jätkab uute sõnade ütlemist ja on lihtsalt
täiesti võluv!Suutsime ta suure toega jalgadele kandma!Tal oli kõige parem olla jalutuskäruga
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ringi vedamine...Ma ei suuda kirjeldada seda rõõmsat südamevalu, mida tundsin, vaadates oma
last  seda  tegemas.Puhas  rõõm tema näol,  kui  ta  saab suurte  poistega  mängida...nad kõik
sõitsid rataste ja tõukeratastega ning ta ei saanud muud teha, kui igatsevalt vaadata...Nägin
tema näos soovi kaasa lüüa ja mõistmatust, miks ta ei võiks minna lihtsalt jooksma ja nendega
mängima...Ja  siis  hakkas  tema  kullast  südamega  nõbu  Jason  teda  kohe  kaasa  tõmbama,
öeldes teistele poistele, et nad parem sõidaksid kiiremini, vastasel juhul saavad võmmid nad
kätte, tõmbas Spencerit oma jalutsis neile järele ja tegi sireeni.kõlab samal ajal kui teised ringi
sõitsid.Kui  sa oleks  võinud vaid  ta  nägu näha...lõpuks lõpuks ometi  oli  ta  üks  poistest!See
murdis mu südame miljarditeks tükkideks ja tõmbas selle siis uuesti kokku, ainult tema silmade
sära ja  itsitamine  hääles.Parim  nädal  üle  pika  aja.Spencerist  pidi  saama suur  poiss  ja  ma
armastan seda!Paneb mind tahtma rohkem pingutada, rohkem võidelda, kauem palvetada, selle
väikese ime pärast, mida me kutsume Spenceriks.

"Ja tema kasvajad vähenevad kõrge THC-ga kanepiõli kasutamisel!!Loma Linda onkoloogia on
pidanud Spencerit terminaalseks.Kuid hiljutine MRI näitas kasvaja suuruse vähenemist!Kõrge
THC õli  on tema ainus ravim!Kõrge CBD tinktuur on näidanud,  et  see parandab tema käte
funktsiooni,  parandades  põhiliselt  närve,  mis  tema  aju-  ja  seljaoperatsiooni  käigus  hävisid.
Suzetta

«Ma  ei  suuda  siiani  uskuda,  mida  õli  minuga  tegi.Diabeet,  neerukahjustus,  artriit,  ishias,
kõõluste rebend, rasvumine on kadunud ja kindlasti  juhtus teatud neurogenees.Lisaks oleks
mulle  öeldud,  et  mul  on  ADHD,  kui  ma  oleksin  praegu  laps.Olin  maniakist  ennasthävitav
koletis.Veetsin rohkem aega koolis vandaalitsemisel kui klassis käimisel.Panin oma vanemad
põrgusse.Kuni  hakkasin  potti  suitsetama.Koolis  läksin  keskmiselt  30-st  üle  80-aastaseks,
mõnes aines isegi 90-aastaseks.Ja ei mingit vandaalitsemist enam.Naljakas, nad arvavad, et
pott on lastele halb.Ma peaksin mitte nõustuma." Peeter

"Ravime oma 6-aastast poega AA3 ajukasvaja ja haruldase geneetilise häirega.Arstid ei oska
midagi pakkuda ja ütlesid, et tal on elada jäänud vaid kuud.Siiani pole krambihooge ja järgmine
MRI ütleb meile rohkem.Viimasel kontrollil,  välja arvatud ajukasvaja, on ta TÄIELIK tervis.Ta
pole saanud keemiaravi, kiiritusravi ega operatsiooni.AINULT õli!!!” Penne

"OMG, ma istun siin, silmad lekivad ja proovin äsja saadud telefonikõne uudiseid neelata.Veidi
rohkem  kui  2  nädalat  tagasi  rääkisin  ma  idas  asuva  isaga,  kelle  5-aastane  tütar  oli  äsja
haigestunud.****  diagnoositi  4.  staadiumi  kõrge  riskiga  neuroblastoom  (lastevähk)  –  halb
prognoos (MYCN Amplified).Neile öeldi, et tal ei ole lootust, et ta tuleb koju viia ja temaga koos
viimast  päeva  nautida,  et  tal  on  vähe  aega.Isa  oli  mulle  helistades  arusaadavalt  väga
häiritud.Näitasime talle õiges suunas ja nad hakkasid **** med.Nad just lõpetasid kohtumise
haigla  onkoloogidega.****  kasvajamarkeri  uriinianalüüs  on  TÄIESTI  NORMAALNE!!!Ta  on
tõusnud 80-lt, seejärel tõusnud järgmisel nädalal 90-ni ja on nüüd langenud 8,7-ni.(2 ja 9 vahel
on  normaalne).Täpselt  nii,  inimesed,  POLE  VÄHHI  MÄRKI.Kahe  nädalaga  on  see  laps
parandamatult/kriitiliselt  haigest  saanud  selge  terviseseisundini.Onkoloog  ütles,  et  nad  pole
kunagi varem midagi sellist näinud. Corrie

"Mu 11-aastane poeg on saanud keemiaravi viimased 10 kuud (ja ta sai selle aja jooksul ka
kiiritusravi 6 nädalat) ja me oleme andnud talle õli viimased 4 kuud ja see on tõesti nii mitmel
viisil aidanud. .” Angela

"Õli  päästis  mu  elu.Sõna  otseses  mõttes.Mul  on  raske  südamepuudulikkus,  osteoporoos,
osteoartriit, lõtvunud sideme sündroom ja piirkondlik valu sündroom.Ma ei võta muid ravimeid ja
mu  tervis  paraneb  pidevalt.Minu  11-aastane  autistlik/epileptiline  poeg  pole  kuude  jooksul
ravimeid saanud ja tänu Ricki õlialase haridusele töötab ta hästi.Täname teid, et päästsite meie
elu." Maria

"Olen märganud, et see teeb mõningaid asju, mu võsukesel, kui ta kiviviskamise või muu tõttu
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vastu pead lööb ja tüki saab, hajub õli päevaga!Tundub, et see toimib ka akne või paistetuse või
isegi tsüstide tõttu nahas olevate aukude sulgemiseks.Mul tulevad vahel paised näkku ja need
nõrguvad mõne ichthammolum salviga aga vahel jääb auk sisse.Hakkasin hiljuti kanepiõli auku
panema ja kas te ei tea, et see sulges suure, umbes millimeetrise läbimõõduga augu!Ja nüüd
on  see  piirkond  mu  nahaga  ühtlane!Ainus  asi,  mida  see  pole  teinud,  on  tuhmunud  mu
nahapiirkonda, mis on veidi tumedam, kuid on ka muid asju, mida saan selleks kasutada.Mul on
lihtsalt hea meel, et see tihendab nahka!” Mahndisa

"Minu parim sõber andis selle oma pojale ja tal lakkasid krambid.Vabandust, mu sõber, et ma
sinus kahtlesin.Teadsite, mis on teie lapse jaoks parim, ja teil oli õigus." Maarja

„Tead,  mis  mu  naha  alla  jääb?Nendel  vanematel  on  kõik  korras  kõrvaltoimetega,  nagu
neerupuudulikkus,  kooma,  arengupeetus  ja  võib-olla  surm.Aga  kui  võimalik  kõrvalmõju  on
"kõrge",  siis  kõik  ehmuvad.Nii  kõvasti  ajupestud  nad  on.Surm  on  kuidagi  vastuvõetavam
kõrvalmõju kui kõrge.Sageli on need ka haritud ja intelligentsed inimesed.See on uskumatu.”
Missy

"Jällegi  vajavad lapsed THC-d oma ravimites.Reguleerige kanepit  täpselt  samamoodi,  nagu
reguleerite  maisi  või  teed.See  on  kõik,  mida  vaja  on.Ei  mingeid  lisamakse,  ei  mingeid
erilitsentse,  ei  midagi.See  on  ainus  ratsionaalne  tee.30%  THC-kosmeetika  toimib  kõige
paremini, lihtsalt pidage seda meeles, kui hakkate mõtlema, kuidas "kanepit reguleerida". Aja ja
vaeva  raiskamine  on  isegi  katse  "seda  reguleerida".  Ma  ütleksin,  et  oleme  juba  piisavalt
ülereguleeritud.JB

Suposiidid
„Rick Simpson Oil’iga (RSO) sisaldavad suposiidid on õnnistuseks kõigile  naistele,  kellel  on
PMS-iga  seotud  probleemid,  aga  ka  kõigile,  kellel  on  hemorroidid,  Crohni  tõbi,  soole-  ja
sooleprobleemid  jne.Need  sobivad  suurepäraselt  ka  hingamise  ja  kopsuhaiguste  korral,
rääkimata gripitõrjest.Need tekitavad kehas väga meeldiva ja kauakestva tunde.Ma pole näinud
kedagi, kellele poleks meeldinud neid võtta pärast esialgsetest kõhklustest üle saamist.JB

"Tere, JB, ma ei tea, et see kellelegi kasulik on, seega lasen teil olla selle kohtunik.Mul oli hiljuti
mingi soolesulguse probleem, seda ei diagnoositud kunagi täielikult.Sisemine, väga valus turse,
mis ummistas soolestiku.Halvimal juhul ei saanud ma valu tõttu istuda ega isegi seista ja sain
kergenduseks vaid külili lamada.Ilmselt välistas perearst vere ekspressanalüüside põhjal vähi,
kuid ei aidanud mind muud, kui mõne nädala pärast konsultandi vastuvõtule.Proovisin rumalalt
apteegiravimeid, mis pärast lühikest rahustamist asja hullemaks muutsid.

Umbes  kuu  aega  enne  seda  olin  ostnud  eBayst  suposiitide  vormi,  nii  et  otsustasin  seda
proovida.Segasin  kookosõli  (toatemperatuuril  tahke)  RSO-ga  ja  lisasin  paar  tilka
teepuuõli.Rahustamine  oli  kohene  ja  24  tunni  jooksul  tundsin  paranemist,  kindlat
paranemistunnet ja turse oli vähenenud.7 päeva jooksul olin tagasi normaalne ja tundsin end
täielikult  paranenud,  lõpetasin  suposiitide  kasutamise.See oli  veidi  ennatlik  ja  veel  7 päeva
pärast tuli  turse tagasi.Läksin kohe tagasi suposiitide kasutamise juurde ja jätkasin seda 14
päeva (nii kaua kui võimalik) pärast turse kadumist.Mul on seda öeldes pöialt, kuid tundub, et
see aitas ja õli päästis mind hirmutavast ja valusast kogemusest spetsialisti poole pöördumise
ooteajal.Tunnen end nüüd väga haavatavana, kui mul pole külmkapis tuubi õli.

Valude leevendamise ja enese kiire paranemise ning eriarsti väärtusliku aja säästmise eest olen
ilmselt seadusrikkuja kurjategija!Milline imelik maailm!" M
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Kuidas suposiite valmistada?
Sulata  kakaovõi,  lisa  õli,  alustuseks  ca  1-2g  õli  100g  sulatatud  kakaovõi  kohta.Seejärel
suurendage annust iga nelja päeva järel, kuni patsient kasutab igas suposiidis ligikaudu 0,33 g
õli.1g (kogukaal) suposiidid lastele, 2g täiskasvanutele, 3g (pallid) tupeprobleemide korral.0,01–
0,02 g õli sobib hästi algajatele.Kui alustad kellegi 0,05g-ga suposes, siis ilmselt ei tunne ta
seda  ka  eriti,  aga  parem  on  alustada  väikesest  annusest  (neile,  kes  pole  varem  kanepit
proovinud vms).Tõeline RSO on väga võimas ja te ei saa kunagiteavad täpselt, kuidas patsient
reageerib (vererõhk jne), kuid suposiidid oleksid hea viis õliga harjumiseks.

Suposiitide puhul on huvitav see, kuidas need näivad avavat kopse ja muudavad hingamise
palju lihtsamaks näiteks 20 minuti jooksul – see on paljude KOK-i või astmahaigete unistuste
täitumine.Patsiendid  on  neid  kasutanud  ka  psoriaasi,  kõrge  vererõhu,  Crohni  tõve,  PMS-
krampide jms raviks.

Suposiitidele võib lisada ka muid looduslikke õlisid, oleneb, milleks neid soovid ja mis otstarve
on.Lihtsalt  minge  mõnele  loodusmeditsiini  saidile  ja  lugege,  mida  erinevad  eeterlikud  õlid
teevad, ja saate katsetada nii palju, kui vajalikuks peate.

Samuti on suposiidid suurepärane viis ravida patsiente, kes ei saa õli süüa või ei suuda seda
mingil  põhjusel  oma  maos  hoida.Minu  hinnangul  on  mõju  järgi  otsustades  õli  suposiitides
võtmine parim ja meeldivaim viis kanepi kasutamiseks.See kõlab ja tundub alguses naljakas,
ma tunnistan seda, kuid need, kes on proovinud, nõustuvad.Võib-olla avab see tšakrad alt üles,
kes teab, aga tunne on kindlasti suurepärane.

Naistele meeldiks suposiite võtta – need aitavad ka kõikvõimalike bakteri-  ja viirusnakkuste,
“partneri mikrobioloogilise infovahetuse”, kondoomide ja nende peal kasutatavate määrdeainete
jm  vastu.Kas  ma  mainisin,  kui  tõhusalt  õli  hoolitseb  (tasandab)  hormonaalset
tasakaalustamatust?Parimate soovidega, JB

"RSO-ga suposiite saab kasutada ka igasuguste vaginaalsete probleemide korral, sealhulgas,
kuid mitte ainult, pärmseente infektsioonid, HPV, kondüloomid, herpes ja paljud muud haigused
või infektsioonid, mida inimene ei pea põdema.Eriti kui nende eest saab nii lihtsalt hoolitseda,
kui õli kasutada.JB”

"RSO kanepiõli  ravimküünlad sobivad suurepäraselt  igat  tüüpi  päraku-  või  tupeprobleemide,
hemorroidide, Crohni tõve, soole- või sooleprobleemide, leukeemia, kopsuhaiguste, sealhulgas
astma, ajukasvajate, vererõhu, hormonaalse tasakaalu kontrolli jne korral.JB”

"Kas saate mulle nõu anda, kas kanepiõli  on raseduse ajal ohutu kasutada?Sealt pole palju
teavet,  mida  ma  leian.Mu  sõbrannale  öeldi  äsja,  et  tal  on  nabatsüst,  mis  võib  põhjustada
verehüübeid, mis võivad põhjustada tema lapse surma.Olen näinud kanepiõli  mõju ja head,
mida see võib teha, kuid ma pole kindel, kas see on raseduse ajal ohutu. Christine

-- Kallis Christine, loomulikult on seda ohutu kasutada, kanepit on kasutatud raseduse ajal ja ka
sünnitusvalude puhul juba sajandeid.Soovitan tal teha suposiite, milles igas on 0,01-0,06 g õli
(alustage 1-2 g õli 100 g kakaovõi kohta).Tavaliselt kaob tsüst mõne nädala jooksul.Kolm korda
päevas ja ärge muretsege, õli ei kahjusta last.Parimate soovidega, JB

"Kas kannatate migreeni käes?Võtke riisitera suurune kogus kanepiõli,  akaRSO ja pilgutage
paar silma.Pole midagi paremat, las ma ütlen teile!" Saara

--  Suurepärane  nõuanne,  Sarah.See  tõesti  toimib.Lubage  mul  soovitada  proovida  seda
ravimküünaldes, mis on üsna lähedal kohesele leevendusele ja toimib ka ennetava vahendina,
kui  te  võtate  seda  iga  päev  usuliselt.Migreen  võib  olla  nii  kurnav.(Jindrich  õpetas  mind
suposiitide osas ja tal oli kõigis punktides õigus.)” Tracey
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"Aitäh,  sain  selle,  mida  tahtsin.Tahtsin,  et  tunnistaksite,  et  õli  on  ravim,  olenemata
tugevusest.Õli ei pea olema 95-98%, et sellel oleks raviväärtus.See ei ole lihtsalt "jama", kui
mitte suurim võimalik protsent.Mulle tundub kahjulik, et nii paljud inimesed pöörduvad siia teabe
saamiseks, et saada valeinformatsiooni, et kanep võib olla jama.See on püha ravimtaim ja sellel
on kindlasti väärtus igal kujul.

Ma arvan, et saaks sisse määritud süstla (loomulikult ilma nõelata) veidi soojendatud õliga ja
panna  otse  soolestikku.Laske  see  otse  sinna.Näib,  et  lahjendamine  on  mõttekam paikseks
kasutamiseks suurtel aladel. Blake

-- Kui see on see, mida sa tahtsid, siis pole sul ikka mõtet, Blake.45% THC õli on jama, kui
võrrelda parima äärmiselt tugeva ja rahustava 95–98% THC RSO-ga ning sellel pole kunagi
sama või võrreldavat mõju.Kas seda sa kuulda tahtsid?

Kui soovite oma väidet veelgi paremini tõestada, määrige palun oma pärasoolele õli, nii saate
rohkem praktilisi kogemusi selle õige kasutamise kohta.Õli näitab kiiresti, miks seda on parem
kasutada suposiitide  kujul  ja  mida on parem kuulata,  kui  hästi  mõeldud nõuandeid.Õli  võib
toimida nagu liim, kui sa ikka vihjest aru ei saanud.Nautige katset, palun tehke sellest video, et
teised ei peaks seda algaja viga kordama.Parimate soovidega, JB

"Maks saab suurema osa oma verevarustusest seedesüsteemist, et saaks edasi töödelda valke,
muid  toitaineid  ja  toksilisi  aineid.Seetõttu  tagab  Simpson  Oili  allaneelamine  kindla  ja  kiire
toimetamise maksa ning seejärel verevarustusse ja ülejäänud kehasse.Lisaks jõuab osa õlist
otse käärsoolde, et täiendada ravimit teie vereringes.Edu!" Steve

“Kuts, kanepiõli suposiit on LÕPUKS leevendanud mu tugevat kõhuvalu!Ma ei tundnud end ka
üldse kividega!(Ma eelistan sellega valida)  Sain  lõpuks valutult  magada ja  ärkasin  nii  palju
paremini.Üks  sõber  andis  mulle  artikli,  mis  selgitab  kanepiõli  biosaadavust  erinevate
manustamisviiside puhul.See on pikk ja teaduslik, kuid ma lugesin seda kõike.

Suukaudsel manustamisel vähendavad maohapped imendumise kiirust.Inimesed tunnevad õli
alla neelamisel tõeliselt "kõrge" või "kividega" tunde ja nad omakorda arvavad, et õli peab "tõesti
töötama".Kuid  suukaudsel  manustamisel  ei  imendu  see  tegelikult  kiiremini,  vaid  lihtsalt
kogetakse seda psühhoaktiivsel viisil.

Olen  kanepiõli  suukaudselt  võtnud  peaaegu  2  aastat  ja  paranemine  on  olnud
suurepärane.Tagumik (sõnamäng), olen pärast 2-päevast suposiitide proovimist veendunud!Ma
tunnen  end  nii  palju  paremini!Vähem  põletikku  liigestes,  mitte  nii  kange,  närvivalu  ja
lihasspasmid on palju paremad ja kõhuvalu pole!Lõpuks ometi!Haigused ja krooniline valu on
kohutavad.Tunnen  end  selle  õli  suhtes  nüüd  veelgi  positiivsemalt.Ma  vajasin  sellega  tõesti
lootust.Hakkasin arvama, et see on teinud kõik endast oleneva, kuid nüüd tunnen selle suhtes
lootust.

"Rektaalse  manustamise  biosaadavus  oli  ligikaudu  kaks  korda  suurem  kui  suukaudse
manustamise biosaadavus suurema imendumise ja madalama esmase metabolismi tõttu." Miki

-- Eeldatakse, et need on suurepärased paljudes tingimustes.Tegin need CR-is populaarseks ja
tuhanded inimesed kasutavad neid suure eduga.Palju õnne, Miki.;) JB

"Tundub,  et  suposiitide kaupa võib võtta palju suuremaid annuseid ja sellel  pole negatiivset
psühhoaktiivset vastust.Kas rektaalsel manustamisel on küllastusmäär?See tähendab, kas ma
saaksin oma paranemist kiirendada, valmistades suurema annuse suposiite? Miki

-- Olge annusega sama ettevaatlik kui suukaudse manustamise korral.Kuni 5 mg supo kohta
kogenematutele, umbes 10 mg on tavaliselt väga hästi talutav.Suuremate annuste kasutamisel
ei tea kunagi,  kuidas patsient reageerib, seega on kõige parem annust suurendada ka järk-
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järgult.Kuid  kui  olete  oma tolerantsuse  üles  ehitanud,  saate  vabalt  katsetada.Mulle  isiklikult
meeldivad 0,3–0,5 grammi õliga supod – aga see oleks enamikule teistele liiast,  nii  et  ärge
proovige seda, kui te ei tea, mida teete, ega kahepäevase une või muu taolise vastu.;) JB

"Ma saan aru, miks ta tunneb natuke hirmu selle pärast, kuidas õli võib teid tunda,eriti kui te
pole seda kunagi varem kogenud.Mu ema oli 62-aastane, kui alustasime tema õliga, ta polnud
varem isegi marihuaanat suitsetanud.Ta oli väga nõrk ja uimane ning ei saanud mõnda aega
süüa, AGA see on õli kõrvalmõju.Nüüd valmistame suposiite ja erinevus on hämmastav.Nüüd
võib ta võtta terve oma grammi, jagatuna 3 kapsliks päevas.Ta tunneb endiselt, kui see sisse
lööb,  kuid  see  pole  nii  raske  kui  suukaudsel  manustamisel.Segame  samas  vahekorras  ka
kanepiseemneõli ja siiani töötab hästi.Loodan, et sain aru." Nikkita

"Tere, JB, mu emal on kopsuvähk (3. staadium) ja ma olen talle õli peale ajanud, tal on nüüd 10.
päev ja meil on peaaegu 1 gramm päevas.Sul oli õigus, ta harjus ära ja päevased zombiefektid
on paremad, ta magab öösel 10-12 tundi.Kas ma peaksin siis ka emaga suposiite tegema?
Aitäh." Rio E

--  Jah,  Rio,  miks  mitte.Ta  naudib  nende  võtmist,  need  tekitavad  kehas  väga  meeldiva
tunde.Sama annus, mida ta on harjunud suukaudselt võtma, segage see kakaovõiga.Ta võib
seda võtta annuste vahel lisana,  kui  ta suudab,  või  suukaudse annuse asemel,  otsustab ta
ise.Rektaalselt või vaginaalselt on naistel selles osas meeste ees väike eelis.

Ja  kui  naised  teaksid,  kui  palju  õliga  ravimküünlad  võivad  aidata  premenstruaalsete  ja
hormonaalsete probleemide korral, võtaksid nad kõik neid, selles ma ei kahtle.

Samuti on suposiidid, milles on 0,005–0,01 g õli, suurepärane viis ravi alustamiseks algajatele,
patsientidel ei ole tavaliselt väikeste õliannustega ravimküünaldega tegemist ja tundub, et nad
naudivad  seda  kogemust  väga.Kuid  nagu  saime  teada,  on  suposiitide  võtmine  sageli
vastuolulisem teema kui õli kasutamine üldiselt.

Siiski on reaalsus see, et hemorroidid tabavad sind varem või hiljem ja kui nad tabavad, võtad
hea meelega ühe või kaks kanepiõli suposiiti, ma võin seda sulle garanteerida.Sest kergendus
on kohene ja uskuge mind, et vaid vähesed inimesed on nii  sitked, et sellistes olukordades
suposiiti ei võta.Nii palju eelarvamustest kanepi vastu, hemorroidid võivad need väga kiiresti
sorteerida.JB

"Sa  ütlesid,  et  hormonaalsed  probleemid...Ma  kasutan  Estrogelit,  kuna  mul  pole  suurel
operatsioonil hormonaalset põhjust.Kas see aitab selle vastu?" Elizabeth

"Muidugi...Olen 55-aastane ja kasutan seda iga päev. Christy

Söötmistorud
"Ma ravin oma ema.Tal on kurguvähk ja ta on seda järjestikku manustanud oma toitmissondi
kaudu.Soojendage seda veidi ja segage kookosõliga!Pole kunagi toru ummistanud!” Steve

"Ma annan seda oma pojale söötmissondi kaudu, kui ta seda alla ei neelata - valan õlile väga
kuuma vee tassi, siis see hajub, siis lisan veidi jahedamat vett (mitte liiga palju), et vesi oleks
mitte liiga kuum, siis vala see torusse.See on töötanud üsna hästi, kuigi mõnikord katab õli toru
veidi, kuid see pole kunagi blokeeritud.Saladus on see alla valada, kui see on veel väga soe.
Angela

“Kas  kellelgi  on  ideid,  kuidas  kellelegi  toitetoru  kaudu  kanepiõli  anda?Olen  selle  seganud
oliiviõliga, et mitte nii paks, aga siiski kardan, et see toru ummistab.Ideid?" Steven

-- Steven, alati on kõige parem leida viis, kuidas manustada lahjendamata õli, see on parim
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viis.Kui te ei leia võimalust, võite selle patsiendi toiduga segada ja lasta tal seda nii süüa.Jah,
see  võib  toru  ummistada,  nimelt  kui  õli  on  paksu  konsistentsiga.Mõni  õli  on  paks,  mõni
vedelam.Kuid kui soojendate need kehatemperatuurini, peaksid need olema piisavalt vedelad,
et toru ei ummistaks.

Teine võimalus on anda seda patsientidele suposiitides kakaovõiga.Siiski on õli söömine selle
ravimi eelistatud võtmise viis, kui see on võimalik.Õli manustamisviise on palju ja see on sageli
väga individuaalne,  nii  et  proovige leida viis,  mis patsiendile  kõige paremini  sobib.Parimate
soovidega, JB

"Ma tean, et see kõlab kohutavalt, aga natuke coca colat läbi toru selle loputamiseks pärast
viskoosse kraami manustamist või lihtsalt ummistuse puhastamiseks üldiselt mõjub hästi.Vana
RN-ooterežiim. Ellen

Kirurgia, keemia või õli?
"Sa ei võtaks kunagi mu tissi, kui ma saan RSO-d alla neelata!!" Chloe

"Juba idee,  et  rinnavähk on "riskiprotsent",  on täielik  vale.Tegelikkuses on kõigil  kehas vähi
mikrokasvajaid,  ka  minul.Vähk  ei  ole  haigus,  mida  lihtsalt  "haigete"  nagu  juhuslikult
pikselöögist.See on midagi, mida peate "haldama" või "vältima" päevast päeva, söögikordade
kaupa,  elustiili  valiku  kaudu,  mis  hõlmab  D-vitamiini  lisamist,  toitumist,  supertoitu,
köögiviljamahla ning vähki põhjustavate kemikaalide ja kiirguse vältimist. Nii et kui arst ütleb, et
teil on võimalus vähki haigestuda, viitab ta sellele, et teil pole vähi üle kontrolli, ja see on otsene
vale.Teisisõnu, vähktõbe.

-- Kui teil on "võimalus" haigestuda vähki, võtke lihtsalt õli.See on palju tervislikum ja ohutum
variant.JB

"Vaadake vähki või mõnda muud tõsist haigust nii, nagu see oleks tulekahju.Mida suurem on
tulekahju, seda rohkem jõudu selle kustutamiseks vajate.Niisiis,  kas kasutaksite pigem sada
ämbrit  vett  (RSO)  või  klaasi  vett  (muud õlid),  kui  teie  enda maja  põleks?Või  soovite  näha
professionaalseid  tuletõrjujaid,  kes  teid  selles  aitaksid?Seda ma eelistakski,  aga praegused
tuletõrjujad ehk arstid ei tohi isegi vett kasutada kõigi nende tulekahjude kustutamiseks ja nad ei
tea isegi, kuidas seda kasutada pärast neid aastakümneid kestnud indoktrineerimist, ajupesu ja
kanepi mittekasutamist. ravim.

Kas  teil  on  mõtet,  et  keegi  saadab  linna  suurele  põlengule  asjatundlikud  tuletõrjujad  ja  ei
lasknud neil kasutada vett ehk kõige elementaarsemat ja traditsioonilisemat tulekustutusviisi?
Minule mitte.Aga ikkagi, just seda tegid võimukandjad meie tänase meditsiinisüsteemiga.

Palju  tulekahjusid,  vett  pole,  st  palju  lisatööd  tuletõrjujatele/arstidele,  kes  ei  saa  oma  tööd
parimal moel teha.Ma arvan, et nii see ei peaks olema.Neil peaks olema oma töö jaoks parim
varustus ja parimad tööriistad, kas pole?Seda ma teeksin, kui oleksin nende juht/valitsus.Kas
selles on midagi valesti, kui seda nii vaadata?Ma ei usu.” JB

"Loodan, et iga naine, kes seda loeb, aitab teil teada saada, et teil on valikuvõimalusi," jätkas pr
Jolie.
-- Kui proua Jolie arvab, et topeltmastektoomia on parim viis vähi ennetamiseks, siis lubage mul
lihtsalt  öelda,  et  ma ei  nõustu sellega.Ja kui ma oleksin tema asemel,  siis ma sööks õli  ja
hõõruks sellega iga päev kahtlasi kohti, see on palju turvalisem variant kui see, mida ta läbi
elas.Ja naljakas on see, et ta sööb õli nagunii, sest ta peab seda tegema.

Näiteks mitu CT-skaneeringut pidi ta tegema enne ja pärast operatsiooni?Üks CT-skaneering
võrdub  või  võib  võrduda  200-500  kopsuröntgenikiirgusega  ja  kiirguse  mõjud  on
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kumulatiivsed.Nii  et  "ennetav operatsioon"  tekitab talle  selle  ennetamise asemel tõenäoliselt
vähi.Ahjaa.

Seda  saate  siis,  kui  teil  on  liiga  palju  kulutada  ja  kui  teete  oma  tuleviku  ennustamiseks
geenitesti.Need petturid ütlesid talle, et ta saab rinnavähki, nii et ta "näitles" ja nüüd elab ta ilma
rindadeta, ta on sellest masenduses, ta mõtleb sellele kogu aeg, ta saab selle tagajärjel palju
muid haigusi. see ja tal on suurem tõenäosus, et ta saabvähk nagunii kuskil mujal ja tõenäoliselt
saab ta pärast seda, mida arstid temaga tegid ja pärast kõiki BS-i, mida nad talle rääkisid.

Tõesti parem on istuda kodus ja süüa õli ning mitte millegi pärast muretseda.Või vähemalt ma
arvan nii.Kui tuleb, siis tuleb, milleks muretseda millegi pärast, mis võib juhtuda kahekümne
aasta pärast, ja lasta oma rindu välja lõigata muul põhjusel kui lihtsalt korruptsioon ja vargus
kõrgeimal tasemel.JB

"Ma usun, et teil on JB osas õigus!2005. aastal eemaldati mul parem rind, kui ma oleksin RSO-
st teadnud, poleks ma seda operatsiooni kunagi teinud.Nagu te teate, on mul praegu kopsuvähk
ja ma usun, et RSO on ainus tee. Bonnie

"Nii tõsi, JB, et pärast 1. staadiumi rinnavähki tehti mulle ennetav hüsterektoomia, mida ma
nüüd  kahetsen.Kui  ma  oleksin  RSO-st  teadnud,  poleks  mul  olnud  ühtegi  operatsiooni  ega
kiiritust!Pluss kiirgus oli protokolliline!!!!!Mul on RSO-sse nii palju USKU, et olen oma järgmise
mammograafia ära jätnud.Ma kohtun oma konsultandiga viimast korda, et öelda talle, et olen
vähitööstusega  lõpetanud,  kuna  usun,  et  tean  ravi,  kirjutan  oma  haigla  märkmetele  RICK
SIMPSON PHOENIX TEARS.:)  Ma ei  suuda  teid  piisavalt  tänada  teie  abi  ja  pühendumise
eest.Minu vähiannetused lähevad nüüd fööniksipisarateks.Olen õnnistatud!!!RAHU, mu sõber.:)”
Tina

"Nii rumal on riskida oma eluga mastektoomiaga, et ei peaks VÕIMALIKULT oma elu vähiga
riskima.Ja  siis  riskige  kõigi  nende  skaneeringutega  vähki  haigestuda!Kui  lolliks  te  end
tunneksite,  kui  pärast  kõike  seda  skaneeringutest  saaksite  kopsuvähi?Või  suri  operatsiooni
tüsistuse ajal?Mastektoomia pärast vähidiagnoosi,  KOOS kanepiõliga ja ma ei hindaks,  kuid
ilma vähita on sama suur risk kui vähki haigestuda.Lihtne loogika." Carla

"Kahjuks näen ma, et naised teevad seda kogu aeg "ennetava vahendina". Ja nad kardavad
seda, sest nad tunnevad, et see on nende ainus võimalus.Me teame paremini, aga jumal, kui
palju inimesi veel peab selle jama haiguse all  kannatama??!!Meie valitsused on kasutud.Kui
meil oleks siin kanepit vabalt kasutada, ei oleks paljud sellises positsioonis, milles on ülaltoodud
daam.Väga kurb ja ajab mind tegelikult vihaseks." Gruusia

"Nii et ta tappis end ja nimetas seda ennetavaks meetmeks?See on hull...Pealegi, geneetika ei
tööta nii.Meil kõigil on põhimõtteliselt kõige jaoks kõik geenid...See on meie KESKKOND, mis
käivitab teatud geenide aktiveerumise.Kui  nad ütlevad "see käib perekonnas",  on see tõesti
märk  sellest,  et  harjumused  kanduvad  edasi  põlvest  põlve,  põhjustades  samu  geneetilisi
käivitajaid.See ei ole ainult geneetika juhtum.Seda on täiesti asjatundmatu öelda...” Alistair

"Mida  saab  arst  kedagi  veenda  tegema...Kuulge  inimesed,  geneetiline  sõeluuring  on  palju
keerulisem kui "Oh, teil on see geen, nii et teil on 87% tõenäosus vähki saada." Siin on veel üks
tõsiasi,  millest  enamik  ei  tea:  kõigil  on  vähirakke;  elutähtsa  kehaehituse  säilitamine  ja
keskkonnamürkide minimeerimine on igaühe parim valik tervena püsimiseks...See tundub nii üle
võlli.Arsti/patsiendi suhte tõsine kuritarvitamine. Jack

"Huvitav, kas Brad Pitt lõikab munandivähi ärahoidmiseks oma pallid maha." Mike

"JB, tahtsin seda teie ja Rickiga jagada.Õlipill, millest ta räägib, on RSO.Arvasin, et see võib
teile huvi pakkuda.Mul on sulle ka pildid.Selle saatsid töötaja ja loodusravimite kasutaja. Rick
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"Olgu, see on esimene kord, kui ma seda maailmale räägin, nii et vabandage, kui ma natuke
rabelen.
Mul  on raske endometrioosi  juhtum.See on haigus,  mille  korral  emaka sisemist  kude,  mida
nimetatakse endomeetriumiks, hakkab kasvama väljaspool emakat.Tavaliselt katab munasarjad,
sooled  ja  muud  organid  ja  kuded  vaagna  limaskestas.Nii  naguendomeetrium  reageerib
menstruatsiooni ajal, samuti nihkunud endomeetrium väljaspool emakat.See pakseneb, laguneb
ja  veritseb iga  menstruatsioonitsükliga.Nihutatud koel  pole  võimalust  kehast  väljuda,  jäädes
lõksu.Mis omakorda põhjustab ümbritsevate kudede ärritust  ja  põletikku,  mis lõpuks areneb
armkoeks ja adhesioonideks (ebanormaalne kude, mis seob elundeid omavahel).

See  põhjustab  kohutavaid  kõrvalmõjusid.Valu  Kb  pidev  igapäevane  iiveldus.Düsmenorröa,
valulikud  menstruatsioonid,  mis  tavaliselt  võivad kesta  terve tsükli.Liigne  verejooks,  viljatus,
väsimus,  iiveldus,  kõhukinnisus  jne.Tänapäevane  endometrioosi  arstiabi  koosneb  peamiselt
hormoonidest  ja  tugevatest  valuvaigistitest.Sõltuvalt  teie  raskusastmest  ja  raviplaanidest  on
kõige soovitatavam ja tõhusam ravi hüsterektoomia.

Olen alles 21.Tegelen pidevalt igapäevase valu ja tulevase pere ning hea tervise lootusega.See
mõjutab igapäevaelu nii negatiivselt, et mõnikord suudan vaevu voodist tõusta.Olen proovinud
hormoone ja palju ravimeid, mis teevad mind väga haigeks.Siiani pole midagi õnnestunud...kuni
umbes kuu aega tagasi.Omanik ja looja ehk MOTH (ürdi ravim) tutvustas mulle seda imelist
ravimit, mida nimetatakse "õlipilliks". Koos toitumise muutmisega olen viimasel kuul märganud
suuri edusamme.Olen maganud tervelt 8 tundi, mis on minu jaoks tabu!Olen näinud tohutut valu
vähenemist,  tegelikult  vähe  või  üldse  mitte.Minu  iiveldus  on  nüüdseks  täielikult  kadunud  ja
erinevalt arstidelt saadud valuvaigistitest suudan ma nüüd probleemideta seedida ja süüa. Võin
ausalt öelda, et ma pole end 15-aastaselt nii suurepäraselt tundnud!”

"Ma pigem suren loomulikel põhjustel, kui et keegi nikerdab mind haiglas teraslauale.Kirurgidel
ei  ole  alati  100%  edukust,  mu  sõber  Margie  suri  hüsterektoomia  tõttu,  ta  veritses
operatsioonilaual. DeYoung

"Hoolitsesin oma õdede sapikivide eest.Niipea kui ta õli võtma hakkas, lakkasid tal kohutavad
rünnakud.Pole kunagi teist  saanud ja ta tühistas operatsiooni!!!!Minu tervis on samuti teinud
180. Kelly

„19  kuud  tagasi  pärast  seda,  kui  mu käärsoolelt  eemaldati  vähikasvaja,  helistas  vähikliinik
väljakirjutamise päeval.Keemia- ja kiiritusravi peaks algama järgmisel nädalal – nende sõnul on
standardprotokoll.Jama  ütlesin!!!Kanepiõli  on  minu  standardprotokolli  versioon.Üheaastane
kontroll eelmisel kuul.VERI ON PUHAS – CT SCANi tulemused, mille määras mulle mu kirurg,
Tsiteeri, Gerry, teie käärsool on puhas. Gerry

"Tere, JB, mul on erakorraline meditsiiniline küsimus.Mu isa on kukkunud, löönud pea ja tal on
tromb aju välismembraanis,  mitte tegelikult  ajus.Ta kirjutati  haiglast  välja  ja  ta on lõpetanud
valuvaigistid,  kuna  need  ei  aita  peavalu  vastu.Arstid  loodavad,  et  vereklomp  väheneb  aja
jooksul, vastasel juhul proovivad nad opereerida...Ta võtab vererõhu raviks 2,5 mg Coversyl'i,
eesnäärme  suurenemise  korral  Flomackstrat  ning  tal  on  ka  vereliistakute  puudumine,  mis
põhjustab  teatud  olulisusega  gammofaatiat.Ta  on  80-aastane  ja  pole  kunagi  RSO-d
proovinud.Mul on mõni, kuigi see on aasta aega külmkapis anumas seisnud...Kas teil on olnud
kogemusi  seda  tüüpi  verehüüvete  vähendamisega?Kas  valupiirkonnas  pähe  paikselt
manustamisest oleks kasu või oleks parim allaneelamine?Ostan teie e-raamatu täna kindlasti,
kuid iga konkreetne PRIVAATNE nõuanne oleks väga teretulnud...Tõenäoliselt segan RSO-d
kookosõliga või oliiviõliga, mida ta võib eelistada, kuna ta on itaallane, allaneelamiseks ja/või
paikseks kasutamiseks.Ma arvan, et peamine asi, mida ma teada tahan, on see, et kas RSO
allaneelamisel  on  võimalik  verehüübele  kahjulikku  mõju?Kõikjal  on  palju  asju  kasvajate
vähendamise  kohta,  kuid  ma  ei  leia  aju  välismembraanis  olevate  trombide  kohta  ühtegi
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asja???!!!Palun abi.” Ross

-- Tere Ross, siin on teie jaoks e-raamat.Õli aitab ka verehüübe vastu, lihtne.Tal oleks pidanud
kohe  pärast  kukkumist  kanep  organismi  sattuma.Ja  nüüd,  seda  kiiremini  saad  ta  selle
pealeseda  suurem on  edu  võimalus.Soovimatute  kõrvaltoimete  vältimiseks  jagaksin  ravimid
pooleks,  kui  alustate õliga,  ja  seejärel,  nagu te ütlete,  seespidiselt  ja  paikselt.Õliga suposiit
toimiks suurepäraselt – suposiidid sobivad suurepäraselt kopsu- ja ajuhaiguste korral. JB

"Ma segasin  umbes  pool  untsi  60  ml  oliiviõliga  (ei  tea,  kui  hea  kvaliteediga  see  oli,  mille
tegin).Käis seal,  nägi ta välja nagu surm soojendas (ta lubas mul seda ainult  paikselt  pähe
määrida).Testisin 0,5 ml pipetiga ja olen endiselt töökorras, kuid olen kerge.Määrisin talle pähe
vähemalt  topelt.Poole  tunni  pärast  jõudis  ta  järeldusele,  et  kõik  on  sisse  läinud  ja  pühkis
rätikuga pead....Sõime minu kaasa võetud suitsulõhet, siis läksin välja leiva ja piima järele ning
kuulsin tagasi, kuidas ta telefonis siristas koos oma teiste lastega, kes olid ilmselgelt rõõmsad,
et kuulsid teda tagasi oma tavapärasesse olemisse.Yadayada, tänan teid töö eest!Ross

"Olen  4x  vähiga  ellujäänu,  minu  viimane  diagnoos  oli  agressiivne  invasiivne  4.  staadiumi
rinnavähk,  nii  et  tegin  2014.  aasta  veebruaris  topeltmastektoomia.  Olen  seekord  loobunud
keemiast ja kiiritusravist  ning kasutasin enda ravimiseks THC ja CBS õlisid.  Olen nüüdseks
olnud remissioonil 2 aastat. Jah, kallis, see töötab. Kui teil on küsimusi, kirjutage mulle PM. Ma
arvan, et saan sind aidata. Olen varem 3x kiiritus- ja keemiaravi läbinud ja seekord keeldusin
sellest ja kasutasin oma alternatiivseid meetodeid. Seekord on mul olnud parim elukvaliteet. Ei
ole  haige  ja  iiveldab  kogu  aeg.  Minu  valu  taset  kontrollitakse  THC  ja  CBD  õlide  ja
kontsentraatidega. Seekord mitte ravimid. Ei mingeid opioide. Jumal tänatud." Tina

„Kohtusin veidi tagasi ühe härrasmehega, ta ütles mulle, et oli eriprojektide direktor ja töötas
seitsmekümnendate alguses valitsuse heaks.Ta ütles mulle, et nad õppisid toona meditsiinilist
kanepiõli  ja  jätsid selle  maha.MIKS?Sest  see TÖÖTAS!!Jah,  ta ütles,  et  "võimud teavad,  et
elamiseks pole raha, vaid ainult suremine." Nagu me kõik teame, investeerivad meie riigis ja
USA poliitikud keemialaboritesse ja ravimifirmadesse.Noh, pärast pikka arutelu ütles ta mulle
ka, et tema ja kogu ta meeskond on sellest ajast saadik kasutanud meditsiinilist kanepiõli ja see
kena härrasmees näeb välja nagu ta oleks väga varastes kuuekümnendates, tegelikult on ta
seitsmekümnendate lõpus ja näeb hea välja. !!Ka teised tema meeskonna liikmed on kõik veel
elus, nüüd on selle peale mõelda!!Ja hei, kas teadsite ka, et meie planeedi vanim elusolend on
131-aastane, terve oma elu kasutanud ravikanepiõli  ja käib endiselt  ja töötab iga päev oma
talus... Inimesed, keda me peaksime usaldama, reedavad meid! !” Brian

PMS, menopaus
"See on üks asi, mille jaoks kanep ja eriti kanepiõli on parim, kui mitte.Te lihtsalt ei leia midagi,
mis  aitaks  või  aitaks  paremini  kui  kanep.See  aitab  taastada  hormonaalset  tasakaalu  ja
leevendada agressiivsust, meeleolumuutusi jne.Samuti aitab see leevendada premenstruaalset
valu ja krampe, ebamugavaid tundeid, ärevust jne.

Kui ma näeksin, et naine hakkab PMS-iga seotud hormonaalse tasakaaluhäire tõttu oma kehas
veidralt käituma, annaksin talle kohe kanepit kõikvõimalikel võimalikel viisidel või vormidel.Ma ei
näe  põhjust,  miks  keegi  peaks  asjatult  kannatama.Rääkimata  sellest,  et  kui  üks  kannatab,
kannatavad järelikult  kõik ümberkaudsed, seda võib kinnitada igaüks, kes on pidanud kokku
puutuma premenstruaalse naisega.Ma laseks tal õli ära süüa, kasutada suposiidina ja ma ei
jätaks  tähelepanuta  paikset  kasutamist  tema  kõhul  ja  seljal.Talle  meeldib  see,  sest  see
eemaldab valu ja parandab nende osade nahka.Suitseksin temaga ka õli, et ta teaks, et ta pole
üksi  ja  keegi  hoolib.Kanepi  puhul  ei  pea  menstruatsioon  olema  masendav  ja  ebameeldiv
kogemus kõigile asjaosalistele.JB”
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„Kanepiõli on minu menopausiravim ja ennetav ravim munasarjavähi vastu, mis võttis mu ema
1985. aastal.Kui ma oleksin ainult õlist teadnud, oleks mu ema mind näinudkasva suureks ja
saa lapsi!See ravis mu menopausi sümptomeid.Töötas 48 tunni jooksul!Ma saan uuesti elada!
Jagan seda teavet kõikjal, kus saan.Ravim peab olema kõigile kasutamiseks kättesaadav!Aitäh
Rick uudise levitamise ja inimeste tervise parandamise eest! Shelagh

"Olen kaotanud 50 naela, kuna see töötab minu hormoonid - ma tunnen seda kohe - pole enam
kuumahooge,  mis  tavaliselt  kestavad  kogu  päeva  ja  öö.Kui  ma  37-aastaselt  haigeks  jäin,
sattusin ka kohe menopausi ja haigus segab iga hormooni.Olen usklik, sest pärast haigestumist
olen kaalus juurde võtnud 100 naela ja vähese kasutamisega olen kaotanud 50. Joann

“Olen Ricki lehte juba mõnda aega jälginud ja sealt saadud info tõttu on minu astma ja väga
raskest menopausist tingitud VÄGA RASKE öine higistamine ja kuumahood nüüd olematu.Jätka
samas vaimus." Lize

"Mul  on  vähk  ja  uneapnoe.Ma  mitte  ainult  ei  maga  suurepäraselt,  vaid  ma  ei  ärka
kuumahoogude peale.See on õnnistus." Stephanie

"Kas keegi on veel teatanud, et õli on menopausi sümptomite leevendamiseks tõesti hea?Minu
kuumahood ja öine higistamine kadusid õli võtmise ajal peaaegu täielikult. Gill

K.Kurat,  JB...tal  läks  suurepäraselt,  KUNI  antiöstrogeenisüstideni.Nad  teevad  ta  surmavalt
haigeks.
A.Üllatus,  üllatus,  Valerie.“Hoia arstidest  eemale”  on hetkel  kahjuks mängureegel.Me ei  ütle
seda  naudingust,  see  on  reaalsus.Tavaliselt  saavad  patsiendid  õliga  hästi  hakkama,  kuni
meditsiinieksperdid sekkuvad ja segavad selle mõne tarbetu alternatiivse ja eksperimentaalse
keemilise ravimiga.Nii et kuni arstid ei õpi seda ravimit õigesti kasutama, on tõesti kõige ohutum
neist  eemale  hoida  (muidugi,  kui  asjaolud  seda  võimaldavad).Ta  ei  vaja  süsti,  ta  peab
võimalikult  kiiresti  alla  neelama  nii  palju  õli  kui  võimalik,  et  taastada  varasemate
raviprotseduuride  kahju  ja  saada  oma  seisund  kontrolli  alla.Kui  õli  ei  aita,  on  väga
ebatõenäoline, et midagi muud aitaks.JB

Kehakaalu reguleerimine
“Kanepiõli reguleerib kehakaalu ja viib sind kindlasti tervislikku kaalu!Samuti ei ihka see nii palju
rämpstoitu.See on tõesti hämmastav ravim.See on ainus TÕELINE kaalulangusravim. Rick

"Ka mina võtan kaalust alla --- pean minema vööd ostma.:) Astusin kaalule ja olen nüüd 139# --
ma  pole  seda  kaalu  näinud  keskkoolist  saati.Olen  üllatunud  ja  inimesed  räägivad  mulle
jätkuvalt, kui märgatav on kaalulangus.Mul ei ole ka isu peaaegu üldse ja see on kuidagi imelik,
kui  tunnen  soovi  edasi  anda  rasvaseid  maiustusi,  millest  ma  tavaliselt  varem  ei
jätaks.Kummaline.Nanosekundi muretsesin, et võtsin liiga palju õli või midagi muud, kuid sain
kiiresti aru, et see on mu keha tervendav... vabanen sellest, mis sinna ei peaks jõudma, ja mida
rohkem ma muudan oma toitumist orgaanilisele, seda tervislikumaks see muutub.Ei mingeid
dieete, ei mingit liigset trenni, lihtsalt ratsutamine, aiatöö ja emaks olemine.Ma arvan, et see on
RSO loomulik kõrvalmõju.:)” Kanarbik

"Olen  olnud  õliga  2  kuud  ja  ma  märkan  ka  kaalulangust  ...retseptiravimitest  täiesti
väljas...Lõpetasid vererõhu tabletid...võtsin just vererõhku (2 kuud peale õli võtmist pole tablette
võetud)...tulemused 124/80 istudes pulss 79...OMG...see on lihtsalt fantastiline!!!Veretöö tuleb
varsti  teha  ja  siis  teatan  TÄIUSLIKUD  numbrid,  et  KÕIK  saaksid  näha...  Aitäh  RS,  minu
ROHELINE Ingel. Suzanne

"Tubli  töö  Suzanne!!Olen  nüüdseks  juba  üle  aasta  kanepit  iga  päev  söönud  ja  oma
keskkoolikaalu  säilitamine  polnud  mu  sõjaväekarjääri  jooksul  kunagi  nii  lihtne,  kui  olin
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retseptiravimite peal!Armastan, kui palju lihtsam on ka kanepiga!!!” Tammy

"Ma märkan,  et  pärast  õli  suitsetamist  langeb mu veresuhkur  tõesti  kiiresti.Ja ma suitsetan
rohkem õli  kui  pungi  ja  olen kaalust  alla  võtnud ja  mu seedesüsteem on tõesti  rahunenud.
Michelle

"Olen juba mõnda aega õli peal olnud.See aitab tõesti mu veresuhkrut normaalsena hoida, kuid
mul on probleem.Minu uus valuravi arst tegi uriini ja oli positiivne.Olen talle öelnud, et kasutan
seda, et ma ei peaks insuliini saama.Ta ütles, et kui mul on positiivne tulemus, katkestab ta mu
muud valuvaigistid.Olen nüüdseks kaotanud 40 naela ja mu veresuhkur on nüüd normaalne ja
ma tunnen end suurepäraselt.Kui nad katkestavad mu ravimid, võtan ma kaalus tagasi, sest mu
selg ja põlved lagunevad ja ma ei saa treenida.Ma elan praegu Oregonis, kust on apteekide
tõttu  lihtsam  naftat  saada.Ma  ei  tea,  mida  oma  arstile  öelda.Olen  olnud  nendega  ees.VA
keeldub minu ravimitest ega taha meiega, kes tunneme kogu aeg tõelist degenereeruvat valu,
tegeleda.Milline segadus." Michelle

"Minu  kiropraktik  kuuleb  mind  praegu  RSO-st.Nüüd,  kui  ma  kaotasin  5  kuu  jooksul  ilma
treeninguta  65  naela,  lõpetage  insuliiniga  üles  laskmine,  nüüd  on  mu  tabletid  1/2
kogusest.Varsti loobume ka nendest.Ta süda avanes, kui rääkisin talle Rickust ja tema loost.Ta
palus oma teisi patsiente, kallis mees, kes ta on, ma tuletasin talle meelde, et mainisin talle
RSO-d, tema jaoks!lol Talle meeldis see, nii ty ty ty, jätka samamoodi, me kõik!” Dave

"Olen söönud kanepiõli, mille eesmärgiks on kaalu langetamine, samuti jälginud oma toitumist ja
regulaarset treeningut.Siiani olen 8 nädalaga kaotanud 8 naela.kas see on muljetavaldav?Ma
pole veel kindel, aga ma annan teile teada.Olen võtnud endale kohustuse teha seda iga päev 6
kuud.Olen märganud, et ma pole peaaegu kunagi näljane ja mul puudub igasugune isu (v.a hea
šokolaad)  magusa  järele  ja  kui  ma  söön  midagi  magusat,  siis  suudan  süüa  vaid  väikese
koguse.Täname selle postitamise eest.Tahaksin näha, kas teised saavad õlist sel viisil kasu?”
Robin

"Tervitused JB.Loodame, et  see sõnum leiab, et teil  läheb hästi.Mõtlesin just,  et  jagan oma
kogemusi kanepiõliga igapäevase toidulisandina.Enne kui sain Rick Simpsoni ja enda kaudu
teada kanepiõli kasulikkusest ja sellest, mida see inimkehale võib teha, oli mul juba tekkinud
meditsiinilisi probleeme.

Mul on krooniline valu raske OA tõttu, mis on põhjustatud metsaraieõnnetusest, mis rikkus mu
parema põlve.Selle vigastuse tõttu ei saanud ma enam täiskohaga töötada.Samuti kannatan OA
tõttu paremas õlas,  käes ja käes parema õla põimiku õlavarre tõttu,  mis põhjustas aastaks
parema käe halvatuse.Tundsin sõrmeotstes kipitust ning mõlema sääre põletikku ja turset.Minu
arst hoiatas mind 6 kuud enne sõrmede kipitust, et kui ma oma elustiili  ei muuda, olen teel
diabeedihaigeks.

Sel  ajal  kaalusin  260  naela.Samuti  kaotasin  maitsmis-  ja  lõhnataju.Need  kõik  olid  märgid
diabeedist.Arst ütles pärast veresuhkru mõõtmist, et 1-10-st olen hästi teel @ 6,5.Hakkasin õli
võtma umbes 6 kuud tagasi.Hommikul  ja  uuesti  enne magamaminekut  üks  riisiteum.Kaalun
nüüd 203 naela, sõrmeotstes ei mingit kipitust, mu haistmismeel on tagasi ja ma tunnen asju
uuesti.Säärte ja jalgade turse ja põletik on kadunud, samuti OA-st tingitud valu.Suur tänu, et
levitasite  ülejäänud inimkonnale  tõde selle  tervendava taime kohta.Sina ja  Rick  olete  meile
abivajajatele tõeline jumala kingitus.

Oh!Minu tütar teeb seda, mida meie majapidamises tuntakse õlipallidena (annus veeretatakse
väikeseks leivatükiks), meil said õlipallid otsa.Olin liiga laisk, et ise teha, ja loobusin rumalalt
oma annuse võtmisest  umbes nädalaks.Võtsin tagasi  217 naela.Kui ma jätkasin õli  võtmist,
langes mu kaal tagasi 203 naelale ja langeb jätkuvalt.Minu pikkus on 5'8 tolli, nii et saan varsti
teada,  kas  see  toob  mind  tagasi  abielueelse  175  naela  kaaluni.Ma  olen  nii
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vaimustuses.Õppetund.Ärge kunagi lõpetage õli võtmist.Elu on hea!Suured tänud." Ron

"Mu poeg kasutab oma Crohni tõve jaoks Simpsoni õli, kuid kuuldavasti võib see aidata kaalust
alla  võtta.Kui  jah,  siis  kuidas?"  Kristal
--  Jah,  võib,  söö  õli  ja  sa  kaotad  kaalu,  kui  oled  ülekaaluline  ja  võtad  juurde,  kui  oled
alakaaluline.Ärge küsige,  miks,  ärge küsige,  kuidas see võimalik  on,  ma ei  tea vastust.See
lihtsalt juhtub.Võtsin ise õliga alla 50 kilo ja uskuge mind, et andsin endast parima, et Rickit
ümber lükata.Kuid ma ebaõnnestusin ja õli kasvatas ka mu lihaseid.See oli kummaline ja raske
uskuda,  tunnistan.Aga  mul  pole  midagi  selle  vastu,  et  ma  kaotasin  kogu  selle  kaalu  ilma
higipiisata ja ilma trennita.Tegelikult oli see päris mõnus ja ma ei pannud pahaks hea uni, mis oli
õli kasutamise ainus märkimisväärne kõrvalmõju.JB

"Hei Rick, ma tahtsin sind väga tänada, et päästsite mu elu.Olen 17-aastane Delhist, Indiast.Ma
olin  tõesti  ülekaaluline.Ja alates eelmise aasta maist,  mil  hakkasin RSO-d tarbima,  olen 10
kuuga kaotanud 40 kg (88 naela).Mu vend kaotas ka 23 kg ja ema kaotas sellest ajast 15 kg ja
see on sellepärast, et ma söön palju rohkem õli kui nemad, kuna mul ei tõuse see isegi grammi
tarbides.

Seega mida rohkem ja kiiremini sa õli sööd, seda kiiremad ja paremad on tulemused.Ma tõesti
tahan, et kõik teaksid, et see võib ravida üht maailma suurimat haigust, rasvumist.

Täname JB-d, et andis meile teavet iga kord, kui seda vajati.Te olete mõlemad minu kangelased
ja ma ei suuda teid piisavalt tänada. Shobhit ja Shashank

Ärevus, paranoia

“Näide sellest, kuidas aus, kuid ekslik nõuanne võib haiget teha: keegi kaebas kõrge üle ja kästi
võtta CITICOLINE’i. See on hea, välja arvatud see, et CITICOLINE on VEREVEDELDAJA ja
inimene, kellele nõu anti, oli see, kes ei talunud verevedeldajat. Nõuandja mõtles head, kuid ei
avaldanud seda olulist teavet. Ma tean, et on palju heatahtlikke inimesi, kes tahavad aidata,
kuid PALUN OLGE ETTEVAATLIK, jagades teavet, mis võib mõjutada nii elu kui surma. Muide,
lihtne viis kõrget taset vähendada on paar pipratera suhu pista...ohutu, odav ja tõhus. Gary

„Tore teada citikoliini kohta, kuna võtan ka varfariini. Täpselt nagu kurkum, mis vedeldab ka teie
verd. Randy

"Tsitokoliin  põhjustab/aitab  metastaseerunud  rakkudel  arendada  oma verevarustust.  Pole  nii
hea vähi jaoks." Jim

"Eile  alustasin  ühe  naisega  ravimit.See  on  tema  aruanne  esimesest  päevast.Lihtsalt
hämmastav!Siin on minu esimese päeva aruanne:

Ärkasin  eile  hommikul  ekseemiga  huultel  ja  panin  sellele  õli.Torkamine  lõppes  umbes  10
minutiga.Valu kadus 30 minutiga.Turse langes mõne tunniga.Villid huultelt on tänaseks kadunud
– tavaliselt kulub nende paranemiseks 2 nädalat.Hingates huulele õli aure sisse.Märkasin, et
valu,  mis  on  olnud  mitu  nädalat  paremas  siinuses,  on  lakanud.Ja  mu  nina  lakkas
jooksmast.Olen eilsest saati ainult korra aevastanud.Märkasin, et mu väsimus ei olnud nii sügav
kui tavaliselt.Märkasin, et tundsin end lõdvestunult ja see murelik serv oli kadunud.

Märkasin  õhtul  kehavalu  vähenemist  -  tavaliselt  olen õhtuks  nii  tugevas kehavaludes,  et  ei
suuda paigal istuda (hüppeliigese närvi- ja lihasvalu, põlve/õla/küünarnuki/randme/pöidla valu
oluliselt  vähenenud).Samuti  saan  iga  annusega  väga  kerge  sära.Mul  ei  ole  töötamise  ega
keskendumisega raskusi ja ma ei kõhkleks sõitmast.Ma olen väga selge, kuigi unustasin täna
hommikul Citicoline'i võtta.Ma panen Craiseni peale umbes poole tera õli ja võtan seda nii.
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“Alustasin  kanepiõliga  2012.  aasta  detsembris  üldtugevdava  vahendina.Ma  põdesin  2.
tüüpiDiabeet sel ajal.Minu veresuhkrud olid 300, kus 100 on normaalne.Mulle pandi metformiini,
mis  muutis  mind  iga  kord  haigeks,  kui  seda  võtsin.Palusin,  et  mind  vahetataks  teisele
diabeediravimile ja mulle võeti Metformin ära ja pandi Januviasse.Minu veresuhkrud ainuüksi
ravimitega langesid mõistlikult.Minu numbrid olid suurema osa päevast 100-s.Kui ma õli oma
raviskeemi lisasin, tõusid mu numbrid veidi üle tavapärasest.Siis avastati, et Januvia põhjustas
kõhunäärmevähki.Tahtsin  selle  ravimi  kasutamise lõpetada ja  palusin  oma arstil  Metformiini
uuesti kasutada.Ta nõustus.Muidugi, kui metformiini võtsin, oli mul iga kord haige.

Õliga  harjumine  oli  minu  jaoks  paras  katsumus.Ma  vihkasin  seda,  mida  marihuaana  mulle
andis.Enne  õli  kasutamist  ei  olnud  ma  marihuaanat  kasutanud  üle  35  aasta.Õli  alustasin
nööpnõelapea suuruse tilgaga ja isegi seda oli liiga palju.Ma hakkasin Corrie Yellandi soovitusel
võtma Citicoline'i,  et  leevendada õli  kõrget  mõju.See  töötas  hästi  ja  ma olin  sellel  teel  üle
aasta.2013. aasta mais viidi mind kiirkorras sapipõie erakorralisele operatsioonile.Olin 5 päeva
ilma õlita haiglas.Sel ajal avastati,  et mul on magneesiumi vähe.Nad alustasid mulle haiglas
täiendava  magneesiumiga.Koju  tulles  alustasin  uuesti  õliga.Minu  üllatuseks  kogesin  pärast
nädalast  magneesiumilisandite  võtmist  õlist  väga  meeldivat  tõusu.See  on  jätkuvalt  minu
kogemus.Ma  suutsin  lõpetada  Citicoline'i  kasutamise,  et  leevendada  kõrget.Suutsin  siis
suurendada  oma õliannust  1  terani  päevas.Mul  hakkas  väga madal  veresuhkur.Eemaldasin
oma igapäevasest raviskeemist metformiini.

Alates  õliannuse  suurendamisest  1  riisitera  suuruseni  päevas  on  mu  suhkrud  täiesti
normaalsed.Minu a1c on langenud 6,1-ni 7,2-lt aasta ja 1/2 tagasi.Minu MDon üllatunud nagu
ka minu apteeker.Ma ei saa nendega oma edu põhjust jagada, kuna elan osariigis, kus nafta on
ebaseaduslik.Selle loo huvitav kõrvalmärkus on see, et operatsioonile kiirustades palusin ma
anestesioloogiga  privaatselt  rääkida.Kartsin,  et  õli  takistab  mul  ohutut  protseduuri
tegemast.Anestesioloog oli täiesti muretu, et ma õlis olin, ja ütles, et kui midagi muudaks see
mu  operatsiooni  lihtsamaks,  sest  mu  veresooned  laienevad  ja  hingamine  on  all  olles
kergem.Läbi selle kõige on Aamann minu kõrval olnud.Tal ei ole alati vastuseid, mida ma vajan,
kuid ta on juhendanud mind küsima ja usaldama oma keha ja intuitsiooni.Minu jaoks ei ole see
lihtne,  kuid  oleme lõpuks jõudnud suure  eduga kohta,  kus  minu 2.  tüüpi  diabeeti  ravitakse
edukalt lihtsalt õliga.Praegu on mai 2014.Lugupidamisega, Alice”

"Kurat, ma isegi suplen teiste õlidega infundeeritud kanepiõlis.Kes oleks arvanud, et vann aitab
valu ja ärevuse vastu.Lol.” Tonya

"Olen seda võtnud juba 13 päeva ja mu depressioon ei ole enam kadunud, mul ei ole enam
närvivalu,  mul  on  välja  kujunenud  normaalne  unetsükkel  ja  mul  ei  ole  viha,  depressiooni,
ärevust  ega  Iraagist  pärit  PTSD tagajärgi.Eesmärk  on  tingitud  Iraagis  toimunud plahvatuse
tagajärjel  tekkivate  fosfori  aurude  ja  mürgiste  osakeste  sissehingamisest  ja  ka  vaesestatud
uraani  vähist,  millega  ma  kokku  puutusin.Kolm  aastat  pärast  Iraaki  hakkas  mul  arenema
basaalrakuline kartsinoom. Jeremija

"Aitäh!Olen  valmistanud  sõpradega  mitu  partiid  õli  ja  teistele  sõpradele  käsitsi  süstlaid.Ma
tunnen  erinevust  tohutult!Minu  PTSD  on  vähenenud,  valu  on  vähenenud  ja  mu  liigesed
tunduvad nagu oleks saanud WD-40 pritsi.Kui  ärevus tabab,  suitsetan natuke õli  ja  see on
kadunud.Muidu olen manustanud kolm korda päevas umbes kolm nädalat.Olen selle  kolme
nädala jooksul rohkem matkanud kui viimase kolme aasta jooksul!Minu armastus ja imetlus teile
kõigile Phoenix Tearsis!Teile, härra Simpson, tänulik mu ülejäänud elu eest.Tean, et saan nüüd
haiglavoodis viibimise asemel seda nautida. Fred

„Valu on vähenenud ja mu liigesed tunduvad, nagu oleksid saanud WD-40 pritsi?Neitsikookosõli
on ohutum” Hunter

- 137 -



"Ma  kasutan  RSO  lõikamiseks  orgaanilist  neitsikookosõli.See  võimaldab  paremat
imendumiskiirust ja hoiab ära õli kleepumise kõigele, sealhulgas hammastele.Kasutan seda ka
toksiinide eemaldamiseks, sibutades supilusikatäit 20 minutit ümber suu ja sülitades prügikasti.
Fred

"Olin oma elu punktis, kus mu tervis oli kohutav ja mul oli palju valu.Ma olin enesetapp, sest elu
oli  nii  masendav.Siis komistasin ma otsa "Jookse ravist.”  Sellest  ajast peale,  kui  mu elu on
õpitud teabe rakendamisel oluliselt paranenud.Mu tervis on praegu suurepärane ja olen palju
optimistlikum, sest tean, et kanep kaitseb mu keha kahjude eest.Sellest ajast peale pole mul
enesetapumõtteid  olnud  ja  elu  läheb  aina  paremaks,  kui  õpin  rohkem  tundma  kanepiõli
erinevaid raviomadusi. Peeter

"Ebareaalne, kuidas mu ärevust kontrollitakse...Ma olin krooniline... Tunne end normaalselt, kui
normaalne on õnnelik ja palju rohkem elamist... Aitäh, Rick. Sõber

Depressioon

"Mul  on  posttraumaatiline  stressihäire  ja  kanep  aitab  mul  lõõgastuda,  süüa,  magada,
keskenduda  ja  keskenduda.Ma  EI  ole  enam  kliiniliselt  depressioonis...jne...Varem  võtsin
antidepressante,  meeleolu  stabilisaatoreid,  tujutõstjaid,  unerohtu...mida  ma  neile  ei
koputa...Mulle lihtsalt ei meeldi kõrvalmõjud...ja ma ei vaja neid enam kanepi pärast...Ma tõesti
palvetan, et inimesed saaksid end harida JUMALA antud TAIMEST, kanepist... selle paljudest
kasutusviisidest ja meditsiinilistest imedest...lihtsalt öeldes...” Ale

"See on tõesti hämmastav ravim.Panin oma annuse neelamiseks kapslisse.Aitab valu ja PTSD
sümptomitega.Tean üsna paljusid patsiente, kes saavad sellest kasu ka krambihoogude, Crohni
tõve, ärajätusümptomite jms puhul.Mõned ambulatooriumid kannavad seda." Lootus

"Ma ei saa teiste eest rääkida, kuid minu jaoks on see bipolaarse häire, tardiivse düskineesia,
tardiivse düstoonia, raske depressiooni, kroonilise valu, PTSD, leina ja ärevuse sümptomitega
toime  tulemine.Olen  alates  septembrist  mürgi(ravimi)vaba  ning  paranen  ja  tunnen  end
suurepäraselt.See  on  imerohi.Minu  koer  on  õlist  ja  ka  paiksetest  ainetest  peaaegu
vähivaba.Selle  taime  lõi  Jumal,  et  päästa  keskkonda,  elusid  ja  majandust.Ühiskonda  tuleb
teavitada." Kathy

„Ma  tahan  sind  lihtsalt  tänada,  Rick.  Ma  kannatasin  kõik  50  aastat  depressiooni  all,  olen
nüüdseks olnud õli peal 8 päeva ja tunnen, et oleksin uuesti sündinud. Tänan sind väga!" Sue

Sclerosis multiplex (MS)
"Lihtsalt  kiire  värskendus,  Jindrich...Abikaasa [59]  kasutab magamajäämise ja  üldise  tervise
parandamiseks  ühte  annust  õliriisi  tera  suurust  päevas  ning  on  kaotanud  kaalu,  kuni  see
stabiliseerus 30 naela alla.Tal on õli  kasutamisega suurepärane kogemus, nagu ka minul.Nii
matemaatikaoskuste kui ka MS-ga teoorias mõtisklemise kaotus on paljudel juhtudel pöördunud
ja ma tegelen taas peas matemaatikaga nagu nooremana.Oleme selle esimese kasutusaastaga
nii püüdlenud kui ka saavutanud elus suuri eesmärke.Aitäh Rickile ja sulle,  mu sõber.Oh, ja
Betty,  kuldsel retriiveril  läheb ikka paremini kui  kunagi varem, ta on terve ja loomaarstid on
endiselt täiesti eitavad. Mark

„Mu hea sõber, SM-iga vanem, kasutab marihuaanat oma SM-i leevendamiseks.Ta vannub selle
juures." Ron

„Mu vanem sõber tööl rääkis mulle oma naisest, kellel on MS ja kui halb see oli.Ta ei saanud
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teda vaevu puudutada ja tal oli alati valus.Rääkisin talle õlist, sest miski muu, mida nad olid
proovinud,  ei  töötanud.Nad  proovisid  seda  ja  see  töötab!Ta  tunneb  end  palju  paremini  ja
suudabtegelikult tunneb ta jalgu (ta ei saanud varem), ta saab nüüd aru, kas põrand on soe või
mitte, ja need on väga tujuvad.Hei ostab õli illegaalselt seni, kuni see legaliseeritakse, sest see
töötab.Miski muu ei ravi SM-i, nad olid peaaegu alla andnud...Kanepiõli on andnud neile uue
vaatenurga elule ja  palju  lootust  nende ühiseks tulevikuks.Ma jätkan selle  meditsiinilise ime
kohta sõna levitamist!Aitäh, Rick, ma poleks kellelegi seda teavet andnud, kui poleks Phoenix
Tears. (Ontariost)

"Tere hommikust, Rick, olen teid Facebookis jälginud.Olen teilt nii palju teada saanud ja hindan
teie  rasket  tööd  ja  pühendumust.Põhjus,  miks  ma  mõtlesin  marihuaanale  meditsiiniliseks
kasutamiseks, oli tingitud ainult minu seisundist, sclerosis multiplexist.Kuid uurimistööga, mille
leidsin kasulikkuse kohta teiste haiguste, sealhulgas MS ja vähi puhul, olen otsustanud, et kui
ma ei anna oma osa teiste teavitamisel, siis ei täida ma oma osa täielikult.Loodan olla abistav
advokaat,  et  veenda  Arkansase  elanikke  hääletama  järgmistel  valimistel  2014.  aastal
meditsiinilise  marihuaana  poolt.Jõudsime  sel  aastal  nii  väga  lähedale.Tänan  teid  veel
kord.Lugupidamisega Nancy”

"Oleme näinud, et meie Simpsoni õli ja paikselt manustatavate pühade õlide versioon ravivad
peaaegu kõike, mis on seotud SM-i haigega, naha psoriaasi ja vähihaigetega ning isegi aitab
insuldihaigel hakata rääkima mitut sõna ja lauset, mida ta pole sellest ajast peale olnud. insult!
Tänan teid kõige eest, mida olete teinud!” -- Aitäh, Michael, aga mulle ei meeldi kunagi näha, et
keegi teeb RSO-st "oma versiooni".Palun järgige juhiseid nii palju kui võimalik.Nagu alati, võib
kaalul olla kellegi elu ja te soovite alati võimaluse korral pakkuda patsientidele selle ravimi kõige
tugevamat vormi.JB

"Seal on igasuguseid tõendeid ja tõendeid, uurige seda.Tean üht MS-i põdevat meest, tal on
see aastaid olnud.Ta ravib seda õliga, ta saab kõndida ja tegutseda sama hästi kui mina.Siis ma
tean MS-i põdevat tolmukat, ta teeb kõike, mida doktor ja kaasaegne meditsiin käsib.Ja ta on
ratastoolis ja tema keha lülitub välja. Jeff

"Mul on ka MS ja lõpetasin 13 skripti võtmise.108 tabletti nädalas ja 3 süsti...Ja ma kasutan
praegu ainult kanepit. John

„Viis  nädalat  tagasi  helistas  mulle  ida  pool  naine,  kellel  on  MSTa  on  olnud  ratastoolis  15
aastat.Ta on proovinud kõike, mida ta suudab mõelda, sealhulgas vastuolulist CCSVI-teraapiat,
et  paranemist  pole  näha.Näitasime talle  õiget  suunda ja  ta hakkas õli  võtma.Tema viimane
telefonikõne mulle oli selline: "Tere, Corrie.Ma tahan teile lihtsalt teada anda, et mu ratastool on
garaažis. (Seega ma arvan, et see on katki, sest sellest on möödunud ainult 5 nädalat)."Ma olen
püsti  ja  kõnnin!Olen  lummatud.Olen  oma  Dependidest  lahti  saanud  ja  jõudsin  just  ühelt
ostupäevalt  koju.Corrie,  ma pole saanud 3 aastat poes käia. Sel hetkel hakkas ta nutma ja
ütles: "Corrie, sa andsid mu elu mulle tagasi." Corrie

Pillid, sigaretid ja võõrutus
"Kui  soovite  suitsetamisest  loobuda,  kasutage  Rick  Simpsoni  õli.Lihtsalt  magage
tagasitõmbumise läbi.Sama protokoll ja sama annus nagu mis tahes muu haiguse korral, järgige
lihtsalt  meie saidil  olevaid juhiseid.Õigesti toodetud ja kasutatud RSO toimib ka kõigi muude
ainete lisandite puhul, näiteks heroiini, kokaiini, alkoholi, morfiini, tugevat sõltuvust tekitavate ja
tugevatoimeliste ravimite jms puhul.JB”

"Tahan isiklikult  tänada teid ja  iga kasvatajat,  turustajat  ja  poliitiliste ametite  omanikku selle
imeõli  avalikkuseni  jõudmise  eest.Ma räägin  lühidalt,  ma kannatan kohutavate  spasmide  ja
iivelduse  all  ning  olen  nende  ja  muude  toredate  sümptomite  tõttu  väga  pikka  aega

- 139 -



opiaadisõltlane.Otsustasin pärast jõhkrat võitlust oma tervisega tagasi võidelda.Pillid ei aidanud
valu vastu üldse, need pidid mind ära jätma.Suitsetamisravimid olid OK, kuid mitte miski ei lähe
ligilähedaseltki sellele, mida õli minu jaoks teeb.Mul on väga raske seda kirjutada ilma sellise
tänutundetaet ma ei näe läbi pisarate.

Võitlesin selle õliga täielikult detoksifitseeritud!Olen pidanud seda mitu korda varem tegema ja
iga  kord  läheb  see  hullemaks,  kuid  seekord  ei  olnud  mul  peaaegu  mingeid  probleeme.Ei
mingeid kehakrampe, ei sügelema nahka ega higistamist...mitte ükski tavaline õudusunenägu
opiaatidest loobumisel.Minu arvates on õli ime!See on päästnud mu elu!

Pärast  opiaatidest  loobumist  olen muutnud ka oma dieeti  enamjaolt  gluteenivabaks.Nisu on
probleem, kuid mõned teised terad mitte.Kuid suure osa minu toitumisest  moodustavad mu
õlipastilled.Nendega saan hakkama,  saan tegutseda,  mõelda,  teha kõike,  mida tahan,  palju
rohkem energiat ja erksust, kui oleksin selle ravimi asemel suitsetanud.

Ütlesin, et teen selle lühidalt, tõsi on see, et ma kavatsen kirjutada raamatu, mis kiidab seda
imeõli  ja  kõike,  mida  see  minu  heaks  on  teinud.Ja  seetõttu  tänan  teid  sügava  tänu  ja
armastusega Rick Simpsonit.Mahalo, Lois"

"Nähes, et olen opiaatide suhtes allergiline... (Kõige vähem mürgine???) võtan palun kanepi."
Kanarbik

"Kui  olete  eriti  opiaate  tarvitanud,  peate  mõistma,  et  tekib  "sünergia",  mis  tähendab
põhimõtteliselt  1+1=3,  et  koos  opiaadiga  võetud  õlil  on  teile  suurem  mõju  kui  lihtsalt  ühe
võtmisel. või teine, need tugevdavad üksteise mõju, nii et te ei vaja nii palju valuvaigisteid kui
tavaliselt.Rääkige  oma  arstiga  võetavate  ravimite  koguse  vähendamisest,  te  ei  saa  lihtsalt
külmetada kalkunit enamiku pillidega ilma endale haiget tegemata. Jim

«Alustasime abikaasaga õliga aasta alguses.Tal on kopsuemboolia ja tal  on diagnoositud 2.
tüüpi  diabeet.Me  tarbime  kaks  korda  päevas  ainult  nõelatilka,  sest  see  on  meil  praegu
kõik.Muide, juhiseid oli lihtne järgida ja need toimisid suurepäraselt.Kui mina saan hakkama,
saab  igaüks.Tööstusbensiini  saab  osta  siit  Kanadast  Home  Hdw-st  ja  see  on  märgistatud
lõhnatu värvilahustina.Küsige sellel olevat ohutuskaarti.

Ma pole siiani kindel, kas see aitab mu meest või mitte, võib-olla ravib siiski kahe CT-uuringu
mõju?Minuga on see väga lühikese ajaga märkimisväärselt  muutnud.Minu laktoositalumatus
paranes  (kui  ma  õli  ära  jätan,  kas  see  tuleb  tagasi),  aga  praegu  on  see  kindlasti
kadunud.Samuti  on  märgatavalt  muutunud  minu  lõhnaallergia.Mul  on  olnud  krooniline
põskkoopapõletik nii kaua, kui ma mäletan, antibiootikumid ei teinud midagi ja ma loobusin neist
aastaid tagasi.Mul on hea meel tõdeda, et põsekoopad on puhtaks saanud ja saan hingata!
Lõhn on endiselt mõjutatud, kuid see pole isegi lähedal sellele, mis see oli.

Täname Ricki ja JB-d selle teabe avalikkusele edastamise eest ja täname kõiki, kes kirjutavad
ja jagavad oma lugusid.Soovin, et saaksin seda katustelt karjuda, aga mind vahistati ilmselt ;-))
Kanepi  ümber  on  selline  häbimärgistus  ja  inimesed  (siin  ümbruses)  lihtsalt  ei  taha
kuulata.Kahju, ma tean nii paljusid, et see võib aidata. Clemmie

"Lisa, ma peaksin teile ka teatama, et paljudes tunnistustes ja dokumentaalfilmides, mida olen
vaadanud, hakkasid mõned neist inimestest kasutama õli ühe konkreetse haiguse jaoks ja said
lõpuks kasu ja ravisid teisi haigusi, mida nad isegi ei olnud. teadlik enne õli kasutamist.

Oletame  näiteks,  et  võtate  õli  diabeedi  raviks  ja  avastate  pärast  õli  kasutamist,  et  teie
kolesteroolitase  normaliseerus,  nahalööbed  või  ekseem  kaovad  ja  hemorroidid  kaovad
ootamatult koos kummalise tükiga, mis teil oli või põskkoopapõletik taandub äkki.Ma näen seda
oma uurimistöös palju.
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Samuti teatavad paljud inimesed, et nad kaotavad sageli ülekaalu, kui nad on ülekaalulised või
naasevad normaalkaalu juurde, sageli dieeti pidamata.Ja kui pressite toorest kanepist mahla,
on tulemused kehakaalu ja tervise osas veelgi märgatavamad.

Ma tean, et Rick Simpson propageerib ka taimset dieeti.Ma näen, et paljudes teistes uuringutes,
peale ravikanepi kasutamise, on taimsele dieedile üleminekul nii palju kasu tervisele, et üsna
sageli on need inimesed kogu eluks pühendunud ning kiidavad ja propageerivad, et üleminek
taimsele toitumisele on sõna otseses mõttes päästis nende elu." Donna

„Tere, Jindrich, vabandust tülitamise pärast,  aga Brad parandas mind täna ühes asjas, mille
võiksite täpsustada.Tema diabeedi veresuhkru näidud normaliseerusid 7-10 päeva pärast, mitte
ainult järgmisel päeval ...ikkagi on see tähelepanuväärne.See annab mulle võimaluse edastada
ka ülejäänud tema meilisõnumid, mille võiksite ka PT-sse postitada:

„Mul on vasakul käel olnud 5 nahavähki, tean, et need tekkisid aastate jooksul sukeldudes käe
vastu aknaääret toetades.Olen hoidnud neid 24/7 õliga kaetud ja kõik peale suure on täiesti
kadunud.Suur on vaevu tuvastatav, kuid ma tunnen siiski, et see on kergelt tõusnud, nii et hoian
õli selle peal iga päev.Ma arvan, et see kaob nädala lõpuks, kuna see on nii lähedal.Pidage
meeles, et mul on neid varem mitu korda külmutatud ja nad tulid alati  tagasi,  seekord olen
kindel, et mitte, kui jah, siis tean täpselt, mida teha.Parimat teile ja Rickile, Dale."

-- Aitäh, Dale, on tore teada, et te teate täpselt, mida teha.JB

"Võtsin õli valuvaigistitest ja sigarettidest loobumiseks...Ja ma olen edukas!Ilma kummagita on
möödunud üle kuu!” Randy

-- Palju õnne, Randy.Õli kasutamisega polnud see lõpuks nii keeruline, eks?JB

"Mõned inimesed on lihtsalt teadmatud ja kardavad.Tänu Rick Simpsonile olen ma ise suutnud
oma  valuvaigistite  tarbimist  märkimisväärselt  vähendada,  see  tähendab,  et  võtsin  60  mg
OxyContin 3 hommikul ja 3 enne magamaminekut ning olin neid võtnud üle 8 aasta...See oli
nõme!

Nüüd, alates õli käivitamisest, võtan ainult 1 hommikul ja 1 õhtul!Rääkige imest, vähemalt mina
näen  seda  nii!Arstid  ütlesid  mulle,  et  ma  ei  saa  kunagi  alla  minna  ega  nende  võtmist
lõpetada.Poiss tegi "Rick Simpsoni" ja ma tõestan, et mu arstid eksivad,

Ma teen seda ja tunnen end paremini kui neid neetud mürgitablette võttes!Kuigi ma kasutasin nii
suurt  OxyContini  annust,  kogesin  ikka  veel  valusid,  päevast  päeva,  ei  maganud  ega
söönud...Täna olen valuvaba, magan normaalselt ja söön rohkem!Ja ma ei lõpeta oma püüdlusi
nendest pillidest loobuda, loodan, et kuu aega õli kasutanud olen täiesti ära!Soovi mulle edu!"
Nancy

"Aidanud  inimestel  vabaneda  igasugustest  opiaatidest  ja  kiiresti...koos  RSO-ga...pluss
unerohud ja muud.Ilma väljatõmblusteta, ilma krampideta.Suurepärane.Üks kutt ütles, et see on
nagu  magamamine  ja  puhtaks  tõusmine,  ilma  millegi  järele  tung.Nad  tunnevad  end
suurepäraselt, nagu oleksin kuulnud igal hommikul grisli karuga.Nad tunnevad end taas noorte
ja tervetena.Kõigi nende detox-probleemide lahendamiseks vajame "RSO Detox Centerit".Rahu
kõik." Ron

“Tere, Jindrich, õli päästis kindlasti mu naabrimehe rebenenud munandi.Tal oli poolteist nädalat
verine uriin ja talumatu valu.Arst ütles, et ta ei saa välja kirjutada midagi, mis seda tüüpi valu
aitaks, ja andis talle kolm päeva enne munandi eemaldamist, kui see ei peata verejooksu.RSO
töötas  mõne  tunni  jooksul  valu  vastu  ja  3-4  päeva  jooksul  lõpetas  ta  vere  urineerimise
täielikult.Nüüd on möödunud kaks nädalat ja temaga on kõik korras.Ma töötan endiselt tema
kallal, et teha iseloomustus, kuid ta kardab seda teha (tema sõnad... "Nad tulevad ja viivad mu
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minema, kui ma video teen") ja ta ei tea tõest palju RSO jõud, nii et ta on veidi skeptiline, et õli
päästis tema mehelikkuse, lol.Sellest, mida ma nägin, tegi õli kindlasti selle triki, kuid see pole
100% dokumenteeritud,  tean ainult  seda,  et  ta  kavatses selle  eemaldada,  kui  teda esimest
korda nägin, ja mõne päeva pärast oli ta parem pärast õli söömist, kasutades seda paikselt. ja
kui asuposiitöömüts, lol, aga ta ei tunnista seda.Ma ütlen talle siiani iga päev: "Kutt, ma päästsin
su  pähklid!"  lol  Igatahes,  ma  tahtsin  teile  lihtsalt  teada  anda,  kuidas  läks,  ja  kui  saan  ta
iseloomustuse tegema, annan teile sellest teada. Steve

"Me  suutsime  Cashy  õliga  vähem  kui  kahe  nädalaga  võõrutada  metadoonist,  fentanüülist,
Clonapinist,  Versedist,  Ativanist  ja  Oxycodone'ist!Ilma  võõrutusnähtude/sümptomiteta.See
töötab suurepäraselt! ” Kalli

„2012.  aasta  augustis  hakkasid  mu  poeg  „Pnut“  kogema krambihooge,  katapleksiat,  liigset
ilatursemist,  igapäevast  vedelikku  aspireerimist  ja  üldist  väsimust.Tema  vaimsed  võimed
langesid kiiresti  meie silme all.Just aasta varem oli  ta mänginud jalgpalli  ja jalgpalli  ning oli
skaut.Kokkuvõttes oli ta kuni 2012. aasta augustini tavaline väike poiss.

Jätke 2013. aasta märtsini ja lõpuks diagnoositi tal Niemann Pick C-tüüpi.NPC on terminaalne
haigus, mis kõige elementaarsemas mõttes on lüsosomaalse ladustamise probleem.Ma vaatan
seda  kui  pidevat  ajukahjustust.Arstid  andsid  meile  kõik  krambirohud,  mis  teile  pähe  tuleb,
klonasepaami, tegretooli, Dilantini, lamictali, keppra, Diastat geeli hädaabiklastritele jne ja MISKI
ei aidanud.(Ainus, mis see tegi, oli teha asju hullemaks, andes meile vale lootuse.Iga kord, kui
see ei töötanud, suurendas arst annust.Ma ei süüdista neid, sest see on kõik, mida nad teavad.)
Ta  lamas  diivanil,  võib-olla  saaksite  temalt  naeratuse,  võib-olla  mitte.Ta  lihtsalt  lamas  ja
sulistas.Ta  ei  saanud  end  liigutada.Ta  oli  muutunud  väga  aktiivsest  väikesest  mehest
zombiks.Pidime talle hankima ratastooli, epilepsia teenistuskoera ja ta pandi hospiitsravile.

2014. aasta jaanuaris astus sisse tõeline võõras, kellest on saanud tõeline sõber “Onu S”, kes
pakkus meile abi Rick Simpson Oili näol.Rääkisime poolteist tundi telefonis ja ta oli nii kirglik
täistaimemeditsiinis ja ta uskus tõeliselt sellesse, mida Ricki õli tema enda tegude kaudu teisi
aidates on teinud, et tundis, et on sunnitud meid aitama.Tänu tema südamlikule lahkusele leidis
ta viisi, kuidas saada ravimeid, mida me hädasti vajasime.

31.  jaanuaril  oli  meie  pojal  ärkveloleku  ajal  vähemalt  15  krambihoogu,  kõik  need  isegi
Clonazepam ja Diastat'i kasutamisel.Tal oli olnud mõni päev paremini kui teine, mõni päev oli
täis krampe ja hirmu.Kui te pole vanem/armastatu, kes on selle läbi elanud, ei mõista te pimedat
kohta, kus tunnete end olevat.

Ta sai oma esimese annuse Ricki õli 1. veebruaril.Sel päeval oli tal ainult 3 krambihoogu.Ta
tõusis  esimest  korda  üle  kuude  voodis  istukile  ja  ütles  terve  lause.Õnnetus,  mõtlesin
endamisi.Aga ma olin igatahes üliõnnelik.4.  päeval kutsus ta mu naist  esimest korda kuude
jooksul "emaks".Rääkige selle päeva rõõmust ja pisaratest.Juba järgmisel päeval,  5.  päeval,
polnud  tal  krampe  üldse.Selle  postituse  seisuga  on  meil  möödunud  58  päeva  ainult  2
krambihooga ja need võivad olla tingitud välistest teguritest.

Täna räägib meie poeg rohkem, ta on aktiivne, oskab mõnda presidenti näo järgi nimetada,
oskab ise oma spetsiaalse rattaga sõita.See, mis on juhtunud meie silme all, pole midagi muud
kui ime.Ma ei ole kõige usklikum mees, kuid usun jumalasse.Ma tõesti usun, et ta saatis meile
selle "onu S".Usun, et ta näitas Rickile, kuidas seda teha, ja ta on juhendanud teid, JB, et sõna
välja tuua.

Selle kõige eest, selle eest, et aitasite meie poega minu juurde tagasi tuua.Selle eest, et tõin
oma naise sügavaimast depressioonist tagasi ja aitasin oma perekonda.Rick Simpson, JB ja
"onu S", olen teile igavesti võlgu.Aitäh!!!" Kevin
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Sõltuvused
Hiljuti  täheldasin,  et  surmavalt  haige  morfiinist  sõltuv  vähipatsient  loobus  morfiinist  "COLD
TURKEY".Kui morfiinist sai, jäi tal nälg; ei olnud enam kõhukinnisus; magas väga sügavalt ja
tema valu oli palju paremini kontrolli  all.Ta muutus ka taas sidusaks.IMELINE.Kui ma poleks
seda 180-kraadist muutust ise näinud, poleks ma seda KUNAGI uskunud.Ma pole kunagi varem
olnud marihuaana pooldaja, kuid see isiklik tähelepanek muutis mind usklikuks. Janice

"Üks asi,  mida olen nüüd märganud, kui olen RSO-d võtnud 3 kuud, on see, et see kaotas
peaaegu minu isu alkoholi järele.Varem võtsin igal õhtul ühe või 2 jooki, aga nüüd tahan harva
juua  ja  kui  tahan,  siis  ma  ei  joo  nii  palju,  märkasin  ka,  et  mu  püksid  on  palju  lõdvemad
olnud.Olen kaotanud 10 naela.Ainus, mida ma vähem teen, on alkoholi tarbimine.

Ma söön ikka sama ja näksin ikka öösiti pähkleid, küpsiseid jne, kui mul on mugi ja võib-olla
söön isegi rohkem kui enne õli.Jah, õli võib sind näljaseks teha.

Nii et kas alkoholi või õli puudumine on põhjustanud 3 kuu jooksul 10 naela kaotamise.Ja ma ei
olnud tegelikult ülekaaluline, 5' 10" ja umbes 198 naela.Kui olin noorem, kaalusin alati umbes
186 naela ja heas vormis.Nüüd kaalusin viimati 187 naela.Nii või teisiti, õli või alkoholipuudus
põhjustas minu kaalulanguse.Lihtsalt rõõmus kõrvalmõju. ” Scott

“Opiaadid tekitavad mind kõhukinnisuses, iivelduses, neid on raske tõhusaks leevendamiseks
õiget  annust  saada.Need  muudavad  mind  nüriks,  muudavad  sõitmise  ja  edasi-tagasi
ebaturvaliseks.Marihuaana mitte.Piisavalt öeldud." Fred

15-aastane  opiaadisõltuvus,  mida  ravib  õli.Ma  poleks  seda  proovinud,  kui  poleks  olnud
Ricki.Seega  pean  ütlema,  et  võlgnen  talle  oma  elu  ja  olen  nüüd  üks  tema  suurimaid
toetajaid.Ma olin alati suitsetanud, kuid see ei aidanud kunagi tablettide võtmise valu vastu.Ma
tahtsin  lihtsalt  nii  mitu korda surra,  sest  ma ei  juhtinud enam oma elu.Võin  öelda,  et  RSO
tõttu.MA EI SAA morfiini, oksüd, perci, vicu ega suboxone'i...see tõmbas mind sellest kõigest
lahti!!!!!Ja ma olen 40 ja tunnen end jälle 20-aastasena.Minu artriit,  mida ma igal hommikul
tundsin,  on  nüüd  KADUNUD.Olen  võtnud  õli  seespidiselt  10  korda  ja  mu  elu  on  uuesti
alanud.Pole sõnu, mis väljendaksid, kui tänulik ma olen.Kui võtate tablette, alustage öösel õli
võtmisest, välja arvatud juhul, kui teil on nädal aega lihtsalt magada, siis ma läheksin sellele
teele. Rebecca

"Kanep aitas mind Benzo'st lahti pärast enam kui 30 aastat kestnud sõltuvust rohkem kui 15
aastat tagasi, ilma selleta, jätkates nii nagu ma olin, oleksin nüüd surnud..." Phil

"Ma tean, et keegi kasutab kanepit,  et  aidata neil  suboxone'ist  vabaneda. Kanep aitab teda
palju.Tema sõnul  aitab  see  valu  vastu.Aga  ma arvan,  et  see  osa pillide  osast,  mis  tekitab
paljudele sõltuvust, on "ülemine" osa... milles kanep ei ole kuigi "ülemine"... aga minu arvates,
kui  jääda  algusest  peale  ja  ehitada  taluvus  kaob  ülemäärase  väsimuse  tunne.Võti  on
TOLERANTSUS." Erin

"Mul on kõik valuvaigistid ära ja saan nüüd hakkama – soovin, et  rohkem inimesi usaldaks
looduse jõudu!" Sue

"Mul on seljaajunärv, mis purunes 2000. aastal ja ma leppisin aastaid mõttega, et jään lõpuks
sellest  sandiks ja  jäin Oxycontini  juurde peaaegu kümneks aastaks,  kuni  otsustasin kanepit
proovida.Nüüd, kui  võrrelda minu MRI-d, imestavad arstid,  kuidas närvi  müeliin on hakanud
paranema  ja  armkudet  eraldama.Viimase  kahe  aasta  jooksul  on  hakanud  paranema  mu
kehahoiak, liigutusulatus, samuti krampide vähenemine. Ann

K.Aga metadoon?Kas RSO aitab metadoonist  vabaneda?See on absoluutselt  kõige raskem
ravim, millest kunagi vabaneda.Olen mitu korda proovinud mitme erineva asjaga!Väljavõtmised
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kestavad nii kaua, et see on liiga kohutav, et nii kaua käsitseda!Isegi Alabamas asuv Bradford
Rehab ütles, et sellest on kõige raskem detokseerida!Aaron

-- Aaron, metadoonisõltuvus on õli jaoks käkitegu, eriti kui seda toodetakse ja kasutatakse meie
juhiste järgi.Kujutage ette meie patsiente, kellel on 4. staadiumi vähk – nad on tavaliselt kokteilis
halvimatest  asjadest,  mida  võite  ette  kujutada,  kuid  tavaliselt  võivad  nad  lõpetada  millegi
võtmise.nad võtsid nädala või kahe pärast.Nii et jällegi, kui võrrelda nende maiuspaladega, on
metadoon õli  jaoks  käkitegu.Olen sellest  aastaid rääkinud sõltuvusekspertidele,  nad ei  taha
seda uskuda ega ilmunud kunagi kohale, et saaksin seda neile lihtsalt näidata.JB

«Kasutasin kanepit oma venna heroiinisõltuvuse vastu.Ta tapeti töö käigus, kuid me nägime
kanepiga suurepäraseid tulemusi kuni tema surmani. Laura

--  Õigesti  kasutatud  RSO-d  saab  kasutada  kõigi  inimesele  teadaolevate  ainesõltuvuste
võitmiseks.Tavaliselt kulub patsiendil sõltuvusravimite/pillide võtmise lõpetamiseks nädal-kaks ja
tavaliselt olulisi ärajätunähteid ei esine.Mis on tore, nimelt patsientidele ja neile, kes nende eest
hoolitsevad.JB

"Nii nagu ma seda vaatan, peaksid piloodid pärast päevaks maandumist õli sööma.Nii saavad
nad  hästi  välja  puhata  ja  korralikult  magada  ning  järgmisel  päeval  saavad  nad  jälle  hästi
töötada.Samuti,  kuidas  muidu  kavatsevad  nad  end  hoida  ära  kiiritushaigusest  ja  kõigist
kümnetest pilootide terviseprobleemidest?

Nõustun THC testimisega, see on hea viis kindlaks teha, kas inimene on oma tervise suhtes
vastutustundlik  või  vastutustundetu.Tervis  ennekõike.Minu  jaoks  mängivad  need,  kelle
süsteemis  THC-d  pole,  lihtsalt  oma  eluga  mänge.Või  kannatavad  nad  keskkonnareostuse,
Fukushima ja chemtrailsi eitamise sündroomi all.Hea on teada, et õli võib aidata ka selles.JB”

«Olen taastuv heroiinisõltlane.Ma näen inimesi ühel päeval ja järgmisel surnud, iga nädal oma
nõustamiskeskuses mitte kanepi, BHO või marihuaana tõttu, vaid ksanaxi ja bensodiasipeenide,
näiteks valiumi ja teiste retseptiravimite tõttu.Need osteti enamasti ebaseaduslikult!Kanep pole
kogu  ajaloo  jooksul  kunagi  kellelegi  haiget  teinud  ega  tapnud.Kui  erakonnad  reklaamivad
väravateooriat  ja  skisofreenia teooriat.Mida sa aru ei  saa,  on see,  et  nad valetavad räigelt!
Skisofreeniat  põdevatel  kanepisuitsetajatel  oli  skisofreenia  enne,  kui  nad  liigese  sisse
tõmbasid.Ja  tõenäoliselt  kasutasid  nad  seda  diagnoosimata  probleemi  raviks.Ja  värav  on
jama.MARIHUAANAS EI OLE MIDAGI, MIS PUNAB ISUTAMA KÕVAMAD NAROTIID!Tõeline
"värav" on ebaseaduslikud diilerid, kes pakuvad mõnda muud uimastit, väites: "Kui teile meeldib
umbrohi, siis see meeldib teile", sest nad teavad, et umbrohi ei tõmba kedagi kulutama sadu
dollareid iga päev või tund.Kuid heroiin või kokaiin paneb sind tema uksele 7 korda päevas
koputama.Meil on aeg suureks saada.Avage oma silmad ja mõistke, et valitsus vajab meid palju
rohkem kui meie neid ja nende valesid. Che

"Ma õppisin üle 30 aasta tagasi, et kui ma läksin välja jooma ja kardan, et voodi hakkab liiga
palju joomise tõttu ringi käima (pidage meeles), siis võtan enne magamaminekut ühe poti ja ma
tõesti arvan, et see aitas mind. haigeks jäämisest ja/või ei muutnud mu pohmelli nii hulluks, kui
see oleks olnud, kui ma poleks seda lööki saanud. Scott

"THC  läbib  hematoentsefaalbarjääri  ja  parandab  alkoholi-  ja  muude  uimastisõltuvuse
mandelkeha...Selle tulemuseks on tavaliselt  see,  et  inimene on alkoholi  kuritarvitamise tõttu
kahjustatud ja opiaadid taastavad oma kognitiivsed võimed ja lõpetavad oma kuritarvitamise ise.
Robert

"Ma märkasin seda.Ma ei joo enam üldse.Või teil on selleks soov." Brittney

"Väga tõsi.Ma kogesin  seda.Ma ei  taha üldse juua seda mürgist  mürki,  mis  on mu maksa
hävitanud.Kogu  kultuur  muutub  seda  veidramaks,  mida  kauem  ma  sellest  eemale
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hoian.Inimesed,  kes  seisavad  ja  valavad  mürgist  pissi  kurku.See  on  minu  jaoks  veider.:)
Maitsetaimi on nii suur õnn siiski kasutada.Tundub imeline, EI OLE pohmelli!!!” Camuche

„Kuidas sa tead, kellel või millistel loomadel on endokannabinoidsüsteem?Ja mida tähendab
endokannabinoid? Trisha

"Kõigil loomadel on endokannabinoidsüsteem, välja arvatud putukad.Kannabinoidretseptorid on
meie nahas, ajus, immuunsüsteemis, sooltes, maksas, selgroos, ribides, valgetes verelibledes
ja luuüdis (tüvirakud) jne.Ilma enam kui 600 miljoni aasta vanuse endokannabinoidsüsteemita
toimiksid  tüvirakud  nagu  juhita  auto.  Dr  Guy,  GW  Pharmaceuticalsi  tegevjuht,  London,
Ühendkuningriik.See  reguleerib  kõiki  meie  keha  funktsioone.Oomega  rasvhapped  (3,  6,  9)
toodavad  endokannabinoide,  mistõttu  on  need  meie  jaoks  olulised.Kanepiõli  (RSO)  täidab
põhiliselt  endokannabinoidide  süsteemi,  mistõttu  võib  see  ravida  või  ravida  peaaegu  kõiki
terviseprobleeme. Rick

Elukvaliteet
"Kui saate teada, et kanepiõlil on sadu raviomadusi, armute lillesse.Tegelikult pole ma kunagi
kohanud kedagi, kes oleks uskunud, et kanepiõli on nii võimas ja poleks veel armunud. Peeter

“Enne õli sain vaevu kolmest esiastmest alla, nüüd saan teha 4-tunniseid rattasõite.See läheb
lihtsalt paremaks.” Peeter

"Tänan  teid  selle  teabe  eest!Ravisin  oma  PTSD-st  tingitud  paanikahooge  RSO-ga  ja  sain
samad tulemused.Puukborrelioosi tõbi on ka teine haigus, mis jäljendab malaariat mitmel viisil,
millest  paljud  inimesed  ei  saa  arugi,  et  nad  on  nakatunud  puugilt  hammustanud.Las  need
postitused vaatavad MILJONID!!!Võtame selle Facebooki ükskord hästi kasutusele!!!!” Linnea

"Mu vennal oli hammas, mis oli halb ja haige.Nii et ma ütlesin, et hõõruge sellele õli ja ta ütles,
et kaks nädalat hiljem ja see ikka ei valuta ja ei paista praegu nakatunud olevat.Mine tea, RSO
jälle appi!!!!!” Steve

"Hei, ma ei tea, kas olete seda kunagi kuulnud, aga ma avastasin, et õli ARVESTAS KA või
pigem hakkas ravima tohutut auku, mis mul kahel esihambal on. Sain sinna kogemata õli ja
õõnsuse auk oli õli TÄIS ja paar päeva hiljem märkasin, et õõnsus oli kahanenud ja oli nüüd
nagu poole väiksem!Kas keegi oli seda kunagi varem öelnud?RSO hambapasta kõlab VÄGA
hea ideena!Kahjuseid on raske ravida ja ma olen kindel, et kõik sooviksid need pigem terveks
ravida ja siis hambad välja tõmmata!Õnnelik õnnetus õliga, mul on hea meel öelda. Kim

„Mida  kanepiõli  EI  tee?See on  suurepärane  uudis  hammaste  kohta.Shona  Bandal  oli  suus
nekroos nakatunud abstsessist, kust tõmmati välja surnud hammas.Tal ei olnud raha, et minna
arsti  või  hambaarsti  juurde,  et  nekroosi  ravida.ASEMEL pani  ta sellele alati  RSO-d ja  ta  ei
pidanud  kunagi  hambaarsti  juurde  minema,  ei  vajanud  kunagi  antibiootikume  ega
põletikuvastaseid  ravimeid  ega  pidanud  kasutama  spetsiaalseid  tooteid,  et  hoida  seda
puhtana.See kõik oli tänu Rick Simpson Oilile, et nekroos peatus ja tal on nüüd taas roosad
igemed!

Olen ka tähele pannud, et mul pole kanepiõliga alustamisest saadik MITTE KÕNNE.Mu suu oli
varem  nii  happeline  ja  õõnsustega  täidetud,  et  mulle  tundus  imelik,  kui  mul  ei  oleks
mädanemist/auke.Sean rääkis sellest ka eelmisel päeval.

MULLE  MEELDIB  kuulda  iseloomustusi  õli  kohta!MIDA SEE  EI  SAA PARANDADA?Aitäh
Jindřich Bayer, et jagasite selle inimese iseloomustuse oma hamba kohta. Mulle meeldib, kui
inimesed  jagavad  oma  kogemusi  tavaliste  vaevuste  ravimisel  või  homöostaasi  säilitamisel.
LinZy
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"Sain vähieelsetest polüüpidest lahti, võttes iga päev annuse." Donna

“Mis rolli võib kanep naise elutsüklis mängida?Kui ema on õnnelik, on kõik õnnelikud,” on kõik,
mida ma tean.Ja õli võib naise õnnelikuks teha olenemata sellest, millises tsükli etapis ta on.JB”

„Millistel juhtudel ei aidanud õli?Kas neis on muster või on see rohkem katsetaminepõhjuste
mõistmiseks?" Danny

-- Õlil on probleeme selle parandamisega, mille arstid esimesena üles keerasid. See on ainus
muster, mida ma suudan välja mõelda.JB

"Mu  tüdruksõber  on  sääsehammustuste  suhtes  väga  allergiline  ja  eile  õhtul  oli  tal
sääsehammustus...  see  oli  tohutu,  igatahes  soovitasin  hankida  plaastrit  ja  panna
hammustuskohale kanepilehtedest valmistatud RSO-d.Täna hommikul, kui ärkasime, oli muhk
täielikult kadunud.

--  Aitäh,  Jimmy.Olen kindel,  et  see teave aitab paljusid inimesi.Sääsehooaeg on käes.Ja õli
toimib ka tõrjevahendina, proovige.Alati on parem probleeme ennetada, kuigi neid on õliga nii
lihtne  parandada.Õli  võib  paikselt  kasutada  kõigele,  mis  sügeleb,  põletab  või  valutab.Mida
varem õli peale määrite, seda kiiremini võivad probleemid kaduda.Mäleta seda.JB

"RSO on minu grand mal krambid täielikult peatanud.Ma ei kasuta kunagi ühtegi teist kunstlikku
uimastit,  mida  soovin,  et  oleksin  sellest  enne  oma  mehe  surma  teadnud.Ta  suri  Hodgkini
lümfoomist.Võib-olla oleks ta veel siin.Sel ajal öeldi meile, et selle paranemismäär on 70%.Ta oli
läinud vähem kui kahe aasta pärast.“ Kelly

"Üks apteeker ütles mulle, et see on hunnik jama!!Kaotasin oma isa sel maikuus vähi tõttu, tal
oli Clevelandi kliinikus ja Geauga haiglas kaks parimat arsti!!Mu isa oli vaid 62-aastane, ta oli
minu raamatus alles beebi!!Tõesta mulle, et mu nõbu isa tegeleb praegu vähiga.Sain sellest just
teada pärast seda, kui olin kaotanud oma isa ja need äiad. Tammy

"Ilmselt  ütleb  apteeker  teile,  et  see  on  jama,  sest  ta  on  töötu,  kui  maailm  saab  teada,  et
kanepiõli ravib vähki." Moni

"Olin  üllatunud  teie  otsusekindlusest,  JB.Kui  keegi  peaks  minult  tõendeid  nõudma,  siis  ma
ütleksin talle, kuhu minna, aga see poleks Youtube!Samas, kui keegi pole seda ise uurinud ja on
peavoolumeediaga haakunud, siis ta ei teaks fakte ja võib seda jaburaks pidada.JB ja Ricki
sõdur!PSÖelge oma apteekrile, et tema "tööstus" on hunnik jama! Gord

"Olen seda kasutanud valu, une, krooniliste seedeprobleemide, iivelduse, ärevuse/depressiooni
vastu.Olen  edukalt  vabanenud  valuvaigistitest,  lihaslõõgastitest,  oksendamisvastastest
ravimitest, unerohtudest ja rahustitest.MMJ päästis mu elu.Sain oma elu tagasi tänu MMJ-le,
oma arsti õuduseks. Halastus

"Kui kasutasin pidevalt  õli,  ei  olnud mu lapsel 4 kuud migreeni,  need tulid tagasi,  kui  olime
madalaks saanud ja ta ei saa päevas nii palju õli võtta, kuid ta läks 2-4 kuust nullini. RSO, selle
aja  jooksul  lõpetas  ta  kroonilise  väsimuse  tõttu  ka  Norco,  Baclofeni,  prozaci,  ta  jättis  isegi
kilpnäärmeravimid ära, kuigi tase pole mõne kuu pärast veel paranenud, ei anna ta alla ja kuna
ta tunneb end piisavalt hästi, siis olen Ma ei julgusta levotüroksiini, olen väga uudishimulik, kas
tema  kilpnääre  lõpuks  normaliseerub  järjekindla  RSO  kasutamisega,  vajame  lihtsalt  ühtset
materjaliallikat!Mina isiklikult ei kasuta valuvaigistit ja lihaslõõgastit, kasutades RSO-d. Whitney

„Mulle ei meeldi karmilt kõlada, kui nad olid Clevelandi 2 parimat arsti,  mis siis valesti läks?
Traditsiooniline vähiravi EI toimi!Keemiaravi, EI tööta, kiiritus, EI tööta...ja teie apteeker, noh,
mida ta veel  ütleks?Küsige talt  uuesti,  kui  ta RSO-d seaduslikult  väljastab.Puhkagu teie isa
rahus,  kaastunne  teile  ja  teie  perele.Palun  ärge  oodake  uut  surma,  et  teha  kriitilisi
uuringuid...õnnistusi.” Laurie
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"Ma ei suitsetaks seda, aga kui ma saaksin vabaneda kohutavatest migreenidest, mis mul on
olnud alates 1990. aastast, prooviksin õli või midagi muud." Rebeka

-- Mida varem õli peale saad, seda kiiremini saad migreenist lahti, Rebeka.Nii lihtne see ongi.JB

"Noh,  andsin  õli  ühele  63-aastasele  eesnäärmeprobleemidega  mehele.Õli  on  teda  mõne
päevaga aidanud, ta sai probleemideta pissil käia...enne õli oli vaja iga päev kateetrit panna,
valus ja jube protseduur.Rahu." Jürgen

«Olen loomult  skeptik,  aga olen täiesti  MÜÜDUD, kui vaatasin,  mida see nii  lühikese ajaga
Jenniferi elu heaks teinud on.Ta on 30 aastat vana.vana, kuid käitus nagu depressioonis 70-
aastane.Arsti  ainuke nõuanne oli  operatsioon,  mille  ta oleks hea meelega teinud igasuguse
leevenduse saamiseks, kuid tal puudub tervisekindlustus.Ta oli leppinud tõsiasjaga, et ta peab
lihtsalt nii elama.

Tema emana murdus mu süda teda vaadates.Ka tema lapsed kannatasid, sest nende emal
polnud tolerantsi, rääkimata energiast nendega sammu pidada.Mu teine tütar on litsentseeritud
massaažiterapeut  ja  töötas  usinalt,  et  aidata  oma valu  leevendada.Massaažid  aitasid,  kuid
ainult väga lühikest aega.

See õli on olnud jumala kingitus!!Jenny naeratab nüüd (me pole seda väga pikka aega näinud).
Ma küsin temalt, kuidas ta end tunneb ja ta ütleb: "Ema, ma ei mäleta, et oleksin end nii hästi
tundnud."

Kavatsen hankida rohkem materjali nii sageli kui võimalik ja hoida seda õli nii palju kui võimalik
(nad ütlevad,  et  see  kestab  igavesti).Mu abikaasa  ja  mina  hakkame seda  kasutama õhtuti
pärast  seda,  kui  oleme  päevatööd  teinud,  et  saaksime  ennetada  paljusid  meieealisi
vaevusi.OLEN MÜÜDUD...AITÄH RICK SIMPSON.!!!“ Tonda

«Äsja  diagnoositud  eesnäärmehaige,  umbes  60-aastane,  jahimees.Andsin  talle  grammi  õli,
tunnistan  seda  avalikult.Ta helistas  täna  ja  ütles,  et  tahab  rohkem naftat.Et  ta  tunneb  end
suurepäraselt,  õli  võtmisega pole üldse probleeme, et  tal  läheb paremini jne.Ta ütles ka,  et
tundis "käegakatsutavaid tulemusi" alates esimesest päevast.Ma purskasin naerust ja õnnest,
kui ta seda ütles.Ja ma annan talle hea meelega veel - ma naudin selliseid lugusid väga.JB”

"Sain teada, et pärast 2-nädalast õlitarbimist kadusid eesnäärmeprobleemid...Ma valmistan ise
õli.Olen nüüd kindel,  et  THC tase peab tõusma...Mul on mitu tüve.Nad kõik töötavad ja ma
kombineerin neid.Mu uroloog oli neid röntgeni- ja ultraheliuuringu tulemusi vaadates šokis ja
aukartusega...Julgustan  kõiki  ostma  kasvutelk,  meisterdama  ise  taim,  selles  on  osa  sinu
isikupära...Sul on lõpuks võimalus kohtuda iseendaga...Ja paraneb veatult.Ja mitte raputusest
jms.Lihtsalt  BUDS.Veenduge,  et  need  on  koristatud  õigesti  ja  õigel  ajal...See  õli  on  lihtsalt
taevalik ravim.Tõepoolest...Ma tean seda nüüd." Gagi

"Olen migreeni all  kannatanud alates 16. eluaastast.Olen praegu 56-aastane.Ainus ravi,  mis
minu ja mu kobarmigreeni puhul töötab, on ravim.Ma võtan 1/4 tera suurust riisitera öösel enne
magamaminekut.Ravim  kõrvaldab  sõna  otseses  mõttes  kõik  kobarate  ja  kobarateta
migreenid.Kui ma otsa saan, tulevad migreenid tagasi.Olen proovinud kõiki migreeniravimeid ja
ükski  neist  ei  tööta  nii  hästi  kui  ravim.Ma  ei  pea  kannatama  kodeiiniaju  ega  mingite
kõrvalmõjude käes.See on olnud mulle jumal.

"Alates  minu  migreeni  algusest,  paranes  30–45  minutit  pärast  õli
võtmist.Valuvaba.Iiveldust/oksendamist  ei  esine.Valgus-/helitundlikkus puudub.Läinud!RSO on
õige tee.Üks armastus." Allen

"See  aitab  mu  luupuse,  fibromüagia,  migreeni  ja  ärevuse  vastu.Ma  ei  saaks  ilma  selleta
elada.Tundsin end kõigi pillide puhul halvemini.See ravim päästab mind iga päev." Jessyca

- 147 -



"See puhastab ka mu luupuse mu nahas!Minu arstid ei öelnud mulle kunagi, nad pakkusid ainult
steroidide  retsepti.Kuid  see  rahustas  muhke  ja  need  läksid  ilma  negatiivsete
tagajärgedetamõjud." Holly

"Ma  kasutan  kookosõli  baasil  olevat  õli  oma  koljupõhjal,  oimudel  ja  otsmikul  migreeni
korral...töötab sekunditega." Shirley

«Mul on tegelikult skisofreenia ja ma kasutan ravikanepit oma seisundiga seotud kõrvalnähtude,
nagu ärevus ja unetus, raviks.Ravim toimib, sellest ajast, kui hakkasin sagedamini ravima, olen
saanud  magada,  mida  ma  varem  ei  saanud.Paljud  sümptomid  ilmnevad  siis,  kui  mul  on
unepuudus.Ma pole kunagi kanepi tarvitamise ajal hääli kogenud, tunnen, et see kaitseb mind
nende eest...” Jose

--  Nõustun,  Jose,  unepuudus on paljude vaimsete seisundite põhjus.Täiesti  loogiline,  et  kui
inimene pole piisavalt maganud, ei tunne end nii hästi kui pärast kümmet tundi kosutavat und
pärast õli söömist.JB

“Ravin  puukborrelioosi  kanepiõliga.Peamiselt  Bartonella  praegu.Ma  ei  saanud  ilma  selleta
magada, ei saanud ilma selleta süüa ja ilma selleta higistan pidevalt.Olen kindel, et on palju
muid  ebameeldivaid  asju,  kuid  ma ei  taha sellest  lahti  saada,  et  teada saada!Ja lisan,  ma
kartsin esimese nädala või nii, aga siis läks sealt edasi juba sujuvalt!!!” Maggie

“RSO JA ALLERGIA MEELE.Käisin oma sõbra juures.Tal on kurk nohu ja ta tuli just arsti juurest
hunniku antibiootikumidega.Nii et ma andsin talle eile tilga õli, ta hõõrus veidi kaela ja kurku
ning läks magama.Ta räägib tavaliselt  palju,  vahel mõtlen, kas ta üldse hingab, kui  rääkima
hakkab, seekord oli ta kõige vaiksem, keda ma kunagi näinud olen.

Hommikul tegin talle teed ja käskisin võtta valge tassi, sest teise panin mett.Ta on mee suhtes
allergiline,  tilk  seda  võib  põhjustada  massilise  allergilise  reaktsiooni,  mis  vajaks  kohest
arstiabi.Pool  tundi  hiljem  uurisin,  kuidas  tal  oma  toas  läheb  ja  kindlasti  nägin  valget  tassi
köögivalamu peal ja teist, milles oli kolm lusikatäit mett, tema voodi juures.Õnneks ei tundnud ta
oma kehal midagi halba, ei kriimustamist kurgus (mis on tavaliselt märk allergilise reaktsiooni
algusest).Nii et andsin talle veel ühe suure tilga õli.Ta on endiselt voodis, vaatab filmi, muigab
rõõmsalt ja ütleb, et see on tema elu parim “haigeaeg”.

Minu  jaoks  on  see  veel  üks  kinnitus  selle  kohta,  kui  tõhus  on  korralikult  toodetud  RSO
igasuguste allergiate korral.Ja mul on ka hea meel, et saan siin istuda ja seda postitada, selle
asemel, et istuda kuskil haiglas ja mõelda, kas ta elab üle tassi meega teed või mitte.JB”

"Soreerisin oma hamba abstsessi 2 päevaga välja, läinud!!" Susanna

"Ma saan vihaseks juba neid tõdesid lugedes, sest ma tean, et need on tõed.Mul on bipolaarne
seisund,  millega kaasneb ärevus ja  tõsine iiveldus,  ja  kuigi  mul  on riigi  kaudu meditsiiniline
kaart.Ma  ei  saa  suitsetada,  sest  tänapäeval  tehakse  enamikul  töökohtadel  uimastiteste  ja
tehakse juhuslikke katseid.Kanep lõdvestab mu meelt ja annab tunde, et saan taas hingata.

Ma põlgan valitsust absoluutselt kõige selle pärast, mis neil  on või mida nad meilt  ära võtta
üritavad,  ja  ilma  selle  viha  ja  ärevuse  tõttu  end  korralikult  ravima.Ma  kardan  oma vaimse
seisundi pärast.Olen täielikus kiuste ja selle all kannatan ainult mina, mitte valitsus.

-- Ma mõistan seda tunnet väga hästi, Amanda.Kanepi peaks reguleerima umbes sama palju kui
teed.JB

"See pani  mind  paremini  tundma ja  magama paremini  kui  kunagi  varem oma elus.Mul  on
haruldane epilepsia vorm, fibromüalgia, degeneratiivne ketashaiguse 2. faas alaseljas ja hunnik
seedeprobleeme.Kui  saan  endale  lubada  püsivalt  seda  ravida,  loodan  loobuda  kõigist
ravimitest, mis ainult vähendavad mu praeguseid sümptomeid. Ingel
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"Mu isa suri, kui ta oleks saanud terveks ravida, mu süda on murtud peaaegu 2 aastat, soovin,
et oleksin sellest teadnud." Ann

"Sama, aga see oli mu ema.Tea, mida sa tunned. ” Robert

"Inimese pärast, keda see õli päästis, kui ma vähist läbi elasin, peavad inimesed ärkama!!Mul oli
52 tabletti päevas!Teeme ravi, mis oleks mind peaaegu tapnud!Üks mu sõber hankis õli ja tõi
selle mulle!Olin 100% vastu!!Arvasin, et pole võimalust ja mind visatakse vangi!!Ta jättis selle
koos juhistega Google'ile Rick Simpsonile.

Möödus paar päeva, mul oli täielik valu ja ma üritasin mitte mõelda kõrvalmõjudele, mida need
ravid  põhjustasid,  et  sattusin  sülle!!Järgmine  asi,  mida  ma  tean,  oli  11  tundi  hiljem!!!Vau!!
Lõpetasin  ravi,  võtsin  aeglaselt  üha  vähem ravimeid,  et  peaaegu  kõik  need  ravimid  maha
saada, ja alustasin õliga!Kurat, ma polnud end aasta jooksul nii hästi tundnud!Helistasin oma
sõbrale ja ta nägi vaeva, kuid suutis mulle õli juurde hankida!Olen elav tõestus, et see toimib!!
Oleksin endiselt sellel, kui saaksin, kuid see on rahaline asi!Oh ja mul on ikka veel vähk, kuid
mitte nii hull ja pole ühtegi skannimist teinud, mitte midagi lihtsalt otseülekandes!Mul on BRCA
geen, nii et mul on alati vähk, kuid selle õli tõttu olen ma elus!Aitäh." Celiia

"Ray Peati väitekiri,  milleni ta pärast aastaid kestnud uurimistööd täielikult jõudis, on see, et
suhkru, tärklise,  soola tarbimine peaks olema maohappe jaoks suhteliselt  kõrge, valk peaks
olema kõrge, kuid vahekorras umbes 4:1. süsivesikud, küllastumata rasvad ei ole vajalikud ja
lisaks kahjustavad mitokondreid, kofeiin peatab raku stressitsükli kannibaliseerib valke või rasvu
ja aromataasi kasutamise nende küllastumata rasvade östrogeeniks muutmiseks.Progesteroon
on  õige  rakkude  ainevahetuse  peamine  kaitsehormoon  ja  E-vitamiin  võib  takistada  juba
organismis olevate küllastumata rasvade oksüdeerumist.Ray Peati ja Rick Simpsoni koostöö
hävitaks absoluutselt teadaoleva ajaloo suurima viletsuse ponzi skeemi. Andrew

"Aitab mu IBS-i  ja toimib käärsoolevalu puhul nagu loomulik spasmootikum.Parem kui need
pillid,  mida  arst  mulle  anda  tahtis,  retsepti  sildil  on  kirjas,  et  see  ravim  võib  aja  jooksul
kasutamisel  takistada  loomulikku  seedimist  ja  ma  võin  sellest  seedimisel  sõltuda?Oleneb
sellest?Kuid arst on otsustanud, et kasu kaalub üles riskid?smh!?Ei aitäh!" Marie

"Siin on kasutusalad ja edusammud, mis mul isiklikult on olnud, kui kasutasin päevas vaid 1,5
riisi suurust – mitte midagi grammi lähedast, kui vähiraviks vaja.

1 – alandas mu vererõhku 189/99-lt 145/84-le, mis on suurepärane.

2 – paranenud infektsioon 3. astme põletuse korral, kasutatakse paikselt vaid 2 kasutuskorraga!

3 - lümfisõlmede turse normaliseerumiseks kulus 3 päeva pärast seda, kui see oli üle kuu aega
paistes

4 - aitab tohutult  mu koeral,  kes on 14-aastane ja  põeb ninavähki,  ma pihustan talle  ninna
mikroudu rso-d ja oliiviõli - aitab teda ka energia, kirbutõrje ja artriidi vastu

5 - Ma ei ole hakanud liiga palju kaalust alla võtma, kuid võib-olla 4-5 naela kuu jooksul ilma
muutusteta, kuid ma loodan, et see kiireneb

6 – ei kasuta enam uneaparaati, vajub kergesti sügavasse unne

7 - aitas ravida pigistatud närvi puhata, kuid puudutas valu seal, kus ükski otc ravim ei saanud.
Armastan seda õli...tõeline elupäästja." Ellujäämine

"Rick Simpson on muutnud mu elu igaveseks.Kõik, mida ma arvasin kanepi kohta teadvat, oli
vale.Olen  olnud  RSO-s  alates  2012.  aasta  oktoobrist  ja  ma  pole  end  elus  paremini
tundnud.Minu ainevahetus onnormaliseeritud.Olen loputanud kõrge vererõhu tablette.Mu kõht
töötab esimest korda pärast keskkooli normaalselt.Kõik tänu Rick Simpsonile.Olen proovimata
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30 naela alla võtnud ja ei saaks seda uuesti selga panna, kui prooviksin.Tarbin suukaudselt 1-2
grammi päevas.Ostan õli ja jagan seda haigetele inimestele tasuta Rick Simpsoni viisil ja teen
seda ka edaspidi  oma surnud isa  Solomon Marsdeni  auks.RSO on tõeline  meditsiin  ja  iga
doktor, kes seda ei tunnista, peaks minema tagasi kooli. Wilhelm

"Eemaldas mind kõigist  kahepolaarse ärevuse ja unehäirete ravimitest!!!  Annus on oluline ja
selle õigeks saamine võtab natuke aega! Kara

"Olin sunnitud võtma ravimeid, mis põhjustavad Parkinsoni tõbe, kuid minu tõeline jumala antud
ravim on aidanud mul ületada diabeedi tapavad mõjud.RSO on kindlasti  ravim.Aitäh Rick!  ”
David

"Mul on Parkinsoni tõbi... ja olen läbinud 4. staadiumi kolorektaalse vähi.TARVITAS SEDA Rick
Simpsoni õliga.Kogumaksumus alla 2000.00.Tüüpiline vähihaige maksab raviasutusele ligi 200
000.00.On põhjust, miks nad ei taha, et see välja tuleks, ja see on põhjus, miks haiglat omavad
ja juhivad ravimifirmad.KANEPIÕLI TÖÖTAB!!!Minu arstid keeldusid sellest isegi rääkimast, sest
nad kardavad ravimifirmasid! Lee

"Jah.See aitab Parkinsoni  tõve vastu.Seal on video,  kuidas mees seda kasutab ja on näha
muutust paremuse poole.Minu vanatädil on Parkinsoni tõbi ja tal diagnoositi just ajukasvaja.Ta
kolib Ohiost Pennsylvaniasse minu vanavanemate juurde elama ja me hakkame tal võimalikult
kiiresti naftaga tegelema. Darlene

Magamine, unetus
"Oh jaa, unetus. Kui oli halb, magan nüüd nagu kivi." Laura

"Ma saan kõige imelisema une.Olen RSO-d kasutanud nüüdseks umbes kaks nädalat ja minu
näitajad on korras,  tunnen end tervena ja  uni  on hämmastav.Lemmiklooma skaneerimine 3
nädala pärast, et kontrollida mitme kasvaja suurust...Mul on enesekindlus." Laura

"Aaryn: Ma arvan, et sõin natuke liiga suure tüki...aga see pole halb!Võib-olla on lihtsalt aeg
magama minna.

-- Kuidas uni oli, Aaryn?JB

Aaryn: Suurepärane!Ma ikka puhkan!Avastan, et see aitab juba minu depressiooni ja ärevuse
vastu.Õli ajab mind naerma, lol.

Mul  oli  siin  teine  patsient,  kellele  ma  näitasin,  kuidas  õli  valmistada,  ja  ka  temal  on
ärevus.Temagi naeris.See oli tore.

Ma söön viimase 2 päeva jooksul 4 korda päevas riisi suuruse koguse ja olen pidanud ravimit
harvemini sisse hingama ning valu on minimaalne.

--  Nii  peakski  välja  nägema raske haiguse ravi,  kas pole?Patsient  magab,  ärkab värskena,
naerab  palju  enda  ja  kogu  olukorra  rumaluse  üle,  ei  koge  stressi,  ärevust  ega  keemiliste
ravimite kõrvalmõjusid jne.Mulle isiklikult meeldiks see kindlasti väga.JB

"Ma kasutan kanepiõli mitut seisundit ja ma pole kunagi nii hästi maganud ega tundnud end nii
hästi....Täname Rick Simpsonit ja JB-d sõnumi edastamise eest, et see taim teeb imet kõigega,
mida  mõeldakse!!Tehke  seda  inimesed  ja  vaadake  ise!!See  on  ainus  viis,  kuidas  saatesaa
tõeliseks usklikuks, usalda mind!Val

--  Aitäh,  Val.On tõsi,  et  miski  ei  ületa isiklikku kogemust õli  võimete osas.Kui proovite seda
näiteks põletuse või sääsehammustuse korral ning sügelus ja valu kaovad sekunditega, võib
igaüks teile öelda, mida tahab, kuid õli on siiski parim ravim.Ja igaks juhuks, kui midagi peaks
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juhtuma, tahate seda kodus hoida.

Te ei pea usaldama ühtegi meie sõna, lihtsalt valmistage õli,  leidke keegi,  kellel on põletus,
nahavähk  või  diabeetiline  haavand,  seejärel  kasutage  seda  paikselt  ja  jälgige,  mis
juhtub.Seejärel pidage meeles, et sama juhtub teie kehas, kui te õli alla neelate, ja see on kõik,
mida peate tegelikult teadma.JB

Neile, kes arvavad, et ravikanepi kohta pole uuringuid tehtud.Kanepi seaduslikuks muutmiseks
on tänapäeval enam kui piisavalt teavet, see on lihtsalt vale, et sellel pole meditsiinilist väärtust
ja  selle  mõju  pole  teaduslikult  tõestatud.Meditsiinis  kanepit  ei  kasutata,  kuna  see  on
ebaefektiivne, selle peamine probleem on see, et see on nii tõhus (ja odav).JB

"Ma arutlen praegu selle üle, kas kanep võib või põhjustab psühhoosi/skisofreeniat.Sest nad,
tsiteerides,  "teavad  liiga  palju  täiskasvanuid,  kes  on  suitsetanud  palju  ja  kellel  on  nüüd
mitmesuguseid vaimse tervise probleeme." Mida sa ütleksid ka sellele, kes sulle seda ütles?
Arutelu vallandas see, et klõpsasin meeldimisnupul koomiksipildil, millel vanemad räägivad oma
lapsele kanepi kasulikkusest!

-- Kathy, ma käskisin neil Ricki raamatut lugeda.Õli ravib süües psühhoosi/skisofreeniat ja kui
ravib, siis täiesti loogiliselt ei tekita.Tuleb vaid leida selle seisundi jaoks õige tüvi või tüved ja õli
või õlid või nende kombinatsioonid.See on tõesti kõik.JB

"Mida  rohkem  rahustit,  seda  parem.Ma  kasutan  seda  õhtul  enne  magamaminekut  ja  see
toimib.Nüüd  magan  8  tundi  otse  väljas.Puhkamine  on  olnud  minu  jaoks  parim  asi.80%  ja
rohkem jõud  võtab  aega,  enne  kui  sellega  harjute,  kuid  jõuate  selleni.Alustage  0,01  ml-ga
vastavalt  juhistele ja  jätkake sealt.Proovisin käivitamiseks 0,025...järgmine kord võtsin ainult
0,01  ml.0,025  ml  pani  mind  10  tunniks  diivanile.Olge  ettevaatlik,  kuid  ärge  unustage  seda
võtta.Nagu ma ütlesin, on ööaeg minu jaoks õige aeg.Saab töötada päeval ja PUHADA öösel."
John

"Mul on MS ja ma kannatan pidevalt valude all, sealhulgas väga tugevate peavalude all.Mul
tekivad värinad, mida jalad annavad välja ja nii edasi.Tundub, et ma ei saa ikka veel midagi, mis
valu  vastu  aitaks.Ma  ei  lase  neil  endale  midagi  tugevat  selga  panna,  sest  ma  ei  taha
narkootikumidest sõltuvusse jääda.Nii et ma kannatan!!Võib-olla proovin seda, ma unustasin,
milline on uni, pidevalt üleval. Donna

-- Donna, proovi õli, see laseb sul kindlasti magada.JB

"Ma kasutan kanepiõli mitmel põhjusel ja ma pole kunagi nii hästi maganud ega tundnud end nii
hästi....aitäh  Rick  Simpson  ja  JB,  et  andsite  teada,  et  see  taim  teeb  imet  kõigega,  mida
mõeldakse!!Tehke seda inimesed ja vaadake ise!!Ainult  nii  saate tõeliseks usklikuks,  usalda
mind! Val

"Ma annan õli oma kihlatu ja ta pole palju võtnud ja see väsitab teda nii ära.Ta magab suurema
osa päevast.Võtan ta päevaks või paariks sellest lahti, et näha, mis muudatusi see teeb...siis
võib-olla andke talle natuke, näiteks 1/2 riisitera (vähemalt nii oleme lugenud), võib-olla tegime
selle tema jaoks kiiresti üles. Glioblastoomi võitleja

-- Jason, unine tunne on korras ja sa tahad, et patsient magaks nii palju kui võimalik.Rahustav
toime kaob  mõne  nädalaga,  kuid  see  pole  midagi  ebasoovitavat,  pigem vastupidi.Parimate
soovidega, JB

K: Teeme täna midagi mehele, kellel valged kitlid on öelnud, et tal on elada jäänud kaks nädalat
ja nad ei saa tema heaks enam midagi teha.Loodan, et peagi on kõigile häid uudiseid.Püüab ka
panna  teda  suitsetamisest  loobuma  ja  oma  toitumist  muutma  ja  rohkemgi,  et  anda  oma
immuunsüsteemile võitlusvõimalus.Aitäh Rick ja JB teadmiste eest ja meile tõelise ravi andmise
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eest.

V: Dave, las ta suitsetab, pole vahet, kas ta õli sööb.Lisaks hakkab ta palju magama, nii et ta ei
suitseta nii palju.Mis puutub nüüd toitumise muutmisse, siis ta peaks seda muutma mõistlikult,
kuid  mitte  drastiliselt,  las  ta  sööb  seda,  mida  ta  tunneb.Mitte  tingimata  vorsti,  aga  midagi
mõistlikku.Tõstke tema keha pH-d, laske tal süüa iga päev kahe õuna seemneid.Kõige tähtsam
on saada temasse võimalikult palju õli võimalikult kiiresti.Veel on võimalus.Parimate tulemuste
saavutamiseks kombineerige õli, suposiitide, aurustamise ja paikse kasutamisega.Isegi kui ta ei
jõua, elab ta lõpuni maksimaalset elukvaliteeti ja see on samuti väga oluline.Olen kindel,  et
sellest läheb rohkem kui kaks nädalat, aga eks me näe.Arstid ei pea alati oma ennustustes
paika, kui õli mängu tuleb.Parimate soovidega, JB

"Ma magan väga  sügavalt  ja  kauem kui  tavaliselt.Kui  olen  üles  tõusnud,  tunnen end  väga
puhanuna, mitte loid nagu suitsetades. Terry

"Ma magan hästi ja näen unenägusid, kuid ärkan uimasena.See kestab tunde ja siis kestab
kaua-kaua.Ma kasutan seda  igal  õhtul.See  võtab mu artriidivalu  ära  ja  laseb mul  magada.
Katherine

"Mul  on  vähk  ja  uneapnoe.Ma  mitte  ainult  ei  maga  suurepäraselt,  vaid  ma  ei  ärka
kuumahoogude peale.See on õnnistus." Stephanie

"Tundub, nagu oleksin õnnelikult surnud!" Mal

"Mu mõistus ilma selleta on nagu New Yorgi liiklusummik.Sellega muudab see zen-aia olekuks,
töötades samal ajal normaalsel tasemel. Andris

“Mul  on unehäire olnud 20 aastat,  RSO õli  aitas mul esimest  korda uinuda ja olen ärgates
valutu!jeee!” Bonnie

"Mul on ketta song, mis surub mu istmikunärvi, põhjustades tugevat valu, mis algab alaseljast
alla  vasaku jala alla  varvasteni.Võtsin iga nelja  tunni  järel  3 ibuprofeeni,  et  saaksin voodist
tõusta ja kõndida.Hakkasin õli võtma peaaegu kaks nädalat tagasi valu ja põletiku vastu.Nüüd ei
vaja ma ibuprofeeni, magan paremini kui kunagi varem, töökaaslased on kommenteerinud mu
paremat tuju ja üldist õnnetunnet.MA TUNNEN END HÄSTI!" Jennifer

"Annud  oma  14-aastasele  Pitile  õli  juba  4  nädalat  vähi  vastu.Ta  muutub  mõnikord  natuke
tõmblevaks ja purju, kui ma talle liiga palju annan, aga kui kirglikkus taandub, magab ta nagu
kutsikas.Ta keeldus võtmast loomaarsti ravimeid, nii et saime selle asemel õli.Veel algusaeg,
kuid ma registreerin tema edusamme.Kulus umbes nädal, enne kui tal õliga harjuks ja isu uuesti
tekkis.Olen kade, sest me saame praegusel etapil endale lubada ainult õli tema Armasta kõiki
ilusaid lugusid!

"Mul  on  sotsiaalfoobia  (paremini  nimetatakse  sotsiaalseks  ärevushäireks),  depressioon  ja
unetus.Pole kunagi õli võtnud, sest ma ei leia seda siit, kus ma elan, samuti ei saa ma seda ise
kasvatada ja ekstraheerida...aga ma suitsetasin kümmekond korda, tundsin, et pärast esimest
korda sain nüüd magada alati, kui tundsin end väsinuna, mul oli "kogu elu-ei-depressiivne-kuu",
ei tundnud end kunagi nii õnnelikuna (ei depressiooni) ja kogu selle elujõu juures, võttes isegi
kõige tugevamaid ravimeid (mis viivad mind muude terviseprobleemideni) selleks, vähenes ka
sotsiaalärevus  (foobia)  palju  ja  ma  ei  pidanud  olema  "kõrgel",  et  seda  tunda,  kui  Ma  olin
suitsetanud 1  või  isegi  2 päeva varem ja  pidin  minema välja  ja  rääkima teiste inimestega,
viibima avalikus kohas (mida see häire teeb võimatuks), NÜÜD SAAKSIN SEDA TEHA, tundsin
end  taas  elavana  “tavalise  inimesena”,  ükski  ravim  seda  ei  teinud.Probleem  on  selles,  et
seadustest  tulenevalt  ürdi  ülimuslikkusest,  pluss sotsiaalsest  eelarvamusest  ja  teadmatusest
taime suhtes.ei saa isegi enam suitsetada, ei taha "kõrgele tõusta", lihtsalt tahan uuesti elada
ilma nende elu piiravate probleemideta.On palju anonüümseid inimesi, kes elavad nagu mina,
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kellel on mingisugune foobia ja muud häired, ja ma arvan, et õli võib olla lahendus. Pablo

"Võite küsida Rickilt  ja/või  JB-lt,  oleme leidnud,  et  20–30% sativa toote kasutamine on üks
parimaid kombinatsioone ärevusega seotud probleemide lahendamiseks." Brewster

-- Meile meeldib töötada indica domineerivate sativa ristanditega, mille THC sisaldus on 20%
või  rohkem,  just  neil  põhjustel.Parimate  õlide  toime on äärmiselt  tugev  ja  rahustav,  samas
eufooriline ja veelgi parem afrodisiaakum.Kui annate patsiendile sellise toimega ravimit, võite
olla peaaegu kindel, et ta naudib selle võtmist.Kes ei teeks?Magate hästi,  ärkate puhanuna,
eufoorilisena ja täis soovi kedagi õnnelikuks teha.Kellele see ei meeldiks?JB

"Palju õnne, see on nii hea uudis!See on paljude asjade jaoks väga tõhus...Mu onul oli kopsus
greibi  suurune kasvaja.Nad andsid  talle  6 kuud elada...Põhiliselt  hõõrus ta sellega rinda ja
selga, sest kui  ta seda sõi,  ajas see liiga palju magama...lol.See töötlemine kahandas selle
pähkli  suuruseks...oli  peaaegu  kadunud...ja  sellest  oli  poolteist  aastat  möödas...arst  oli
imestunud, aga määras ikkagi keemiaravi...Samal õhtul sai mu onul südamerabanduse... ta sai
mitu  infarkti  ja  suri  nendesse,  mitte  vähki...  keemiaravi  on  liiga  karm...Jätkake  looduslike
ravimitega ja kõik läheb hästi! Doug

“INDICA on heas mõttes rahustav!Kui  joote une ajal  silmade ja kurgu kuivamise tõttu palju
puhast fluorivaba vett (lisan sidruni pigistamist).Mul kulus kaks kuud maksimaalset annustamist,
et see lõpuks korda saada, nii et ma magan terve öö ja ärkan värskena!Pole enam haigust!Olen
õnnelik usklik, kes teeb ise!” Linnea

"Rahusti  nagu  pane  oma tagumik  magama rahusti.Ei  mingeid  valusid,  pole  valusid,  lihtsalt
meeldiv sõit tervisele. John

„Hindan  seda,  et  õpin  RSO-st  iga  päev  tundma  ja  mida  see  inimeste/loomade  heaks  on
teinud.Kui  see  õli  teeb  seda,  mida  öeldakse,  tuleb  seda  kõrgeimalt  mäelt  karjuda  –  mitte
vaigistada.Mul pole sellega isiklikku kogemust olnud, aga kindlasti oleks, kui mina või keegi,
kellest  hoolin,  leiaks,  et  meil  on  seda  vaja.
Vahepeal loen nii palju postitusi kui jaksan.Ma ei ole veel lugenud postitust, mis ütleb: "Aitäh
Rick Simpson - ma sain täiesti kiviks, see oli lahe, kutt." Debbie

-- Tänan teid toetuse eest, Debbie, olen kindel, et kirjutate varsti postituse, mis ütleb täpselt
seda.Tunnet  kehas,  kui  inimene neelab neile  õige annuse õiget  RSO-d,  võib  kirjeldada kui
"väga lahe".  Või ülimalt  lahe.Või äkki  hämmastavalt  lahe.See on üks meeldivamaid tundeid,
mida saab kogeda, see on väga loomulik, rahustav ja rahustav.

Nagu me ütleme, on parimatel õlidel allaneelamisel väga rahustav, kuid eufooriline toime.Nii et
sa magad hästi ja siis ärkad itsitades nagu laps.Ja kui sa magad hästi ja ärkad itsitades, tunned
end tõenäolisemalt hästi ja puhanuna kui siis, kui sa ei maga hästi ja ei ärka itsitades.Ja kui
tunnete  end  hästi  ja  puhanuna,  paraneb  teie  keha  loogiliselt  ja  toimib  paremini.Ei  mingit
raketiteadust, nagu ikka kanepimeditsiiniga.JB

"Magasin??Olen olnud nädal aega õlis ja maganud suurema osa sellest.Olen lugenud, et Rick
ütleb, et keha paraneb nii, kas see on siis normaalne?Kas see tõestab, et kasutatav õli on hea
kraam? Sharon

“Pole  üldse  probleeme...  :)  Ma  magan  sellest  tegelikult  päris  hästi.Panin  selle  õhukese
tualettpaberi tüki sisse ja veeresin palliks, hüppasin seda nagu tabletti või veeretasin leivas.Siis
keegi ütles, et tp on ohtlik, nii et ma tahtsin teada, mida kõik teised teevad.;) Aitäh, kutid.@jb Ma
olen kuni grammi tasemel, ilma probleemideta, välja arvatud hea uni ja veidi aeglane aeg, kui
ma ärkan. Christina

"Sõjaväe veteranina, kellel on PTSD, unehäired, alaseljavalu (langevarjuõnnetuse tõttu), ärevus
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ja neeruhaigus, on RSO üks ainukesi meetodeid/vorme, mida saan kanepit võtta.Lõpuks ometi
magan öösiti, olen kvaliteetse une tõttu kaotanud 20+ naela ja eilse seisuga on mu kaks korda
aastas tehtavad neerulaborid paranenud.Minu laborid on nii palju paranenud, et nüüd pean oma
ravimite annust vähendama, kuna mu vererõhk on liiga madal.Kõik positiivsed märgid näitavad,
kui hästi öine RSO võtmine parandab minu elukvaliteeti. Corwin

„Minu  vennal  on  tõsised  vihaprobleemid  ja  tal  on  diagnoositud  piiripealne  isiksusehäire.Ta
suudab napsata ühe peenraha, nii igapäevase kanepiõite kui ka ekstraktide režiimi kaudu. Seda
tehes suudab ta oma tuju tasakaalustada ja elada normaalset õnnelikku elu ning vaba kõigest,
välja arvatud juhuslikest episoodidest. ideaalne, aga ma võin isiklikult öelda, et ilma kanepita
oleks mu vend ilmselt hoopis teises kohas.

...Usun, et  kanepitarbimisest tingitud paranoia all  kannatavad inimesed kannatavad selle all,
kuna  nad  ei  suuda  toime  tulla  selle  loomuliku  meeleavamisvõimega  ja  oma  alateadvuse
teadvustamisega.Ma  tunnen,  et  suur  osa  kanepitarbimisega  seotud  paranoiast  on  rangelt
platseebo ja tuleneb kanepikeelu algusest, Reefer Madnessi propagandast. Corey

"Segane...Mõnele see aitab, kuid teistele tundus, et see teeb hullemaks.See aitab kindlasti mu
ärevuse  vastu!Mul  oli  väga  stressirohke  töö,  mis  põhjustas  lihaste  tõmblemist...Pärast  õli
võtmist läks kõik ära.See lõdvestas mind piisavalt, et mõistsin, et mul pole seda nõmedat tööd
enam vaja, ja ma lõpetasin. Kanarbik

"Ma olen kahepoolne ja kui ma võtan RSO õli, siis lihtsalt öeldes on tunne, et ma pole enam
kahepoolne, on hea tunne." Joosep

"Ma olen PTSD ja ärevusega veteran.Ma ei pea enam rünnakute ohjamiseks xanaxit võtma.Ma
võtan ikka ssri, mis seda vaigistab, aga kui tunnen, et natukene õli peale hakkab midagi tulema,
siis tõmba toru või vape ära ja kõik on korras. JR

"Jah, see aitab hästi  PTSD ja kerge maniakaalse käitumise ja paanikahäire korral  meeleolu
stabilisaatorina, kui seda õigesti võtta." Jennifer

"Jah,  väga väga.Nii  Fabry  tõve kui  ka neurofibromatoosi  korral  on  suur  närvikahjustus,  mis
põhjustab ka ärevust.Mul  on hoopis  teine  ellusuhtumine.Marihuaana on mu elu muutnud ja
näidanud mulle, kui ilus on elus olla. James

"Ma pole kunagi oma elus vaimselt parem olnud.Olen RSO-d kasutanud nüüdseks kaks aastat
ja olen loobunud kõigist ravimitest ja vajan ainult aeg-ajalt õli.Ma võtan paar täppi ja tunnen, et
ma pole üldse bipolaarne ...ja ma olen sellega nii kaua kannatanud...Usun, et see on päästnud
mu elu ja aidanud ka paljude teiste vaevuste puhul...Tunnen end õnnistatud teadmiste ja võime
üle kasvada ja teha oma PÄRIS ravimit.

Alustasin kaks aastat tagasi juunis ja võtsin ainult 65 mg päevas.Kasutasin sinihallitusjuustu
tüve, milles domineerib indikaator ja milles on kõrge CBD ja madalam THC sisaldus.Proovisin
ka sativa peitsi, mis oli liiga tugev ja ajas mind liiga ärevaks, nii et läksin tagasi indica pleki
juurde ja see on teinud imet...Võtsin seda iga päev 30 päeva ja nüüd pean seda võtma ainult
siis,  kui  tunnen end veidi  halvasti...See on aidanud suurepäraselt  ka mu abikaasa diabeedi
korral ja mu isa krambid ja mu sõbra vähid on remissioonis...See on tõesti teinud minu elus
suuri asju.Edu teile ja ma loodan, et leiate endale sobiva tüve." Sara

"Absoluutselt.See on ainus  asi,  mis  on mind ärevuse ja  PTSD-ga aidanud.Võõrustasin  end
neljast  antidepressandist  välja  kirjutatud  retseptiravimist  (pärast  kümmet  aastat  katsetamist
kõigi  saadaolevate  antidepressantidega  ja  ma  ei  suutnud  seda  leida  ilma  kurnavate
kõrvalmõjudeta) ega tegele enam alkoholiga ise ravimisega.Olen pärast  rasket  autoõnnetust
kannatanud aastaid ärevuse ja PTSD all. 2007. aastal.Ma pole kunagi 4 aastat sõitnud.Nüüd
tagasi tööle, sõites Homecare Agency'ijälle ja võlgnen oma elu sellele taimele. Donna
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"See  aitab  tohutult  depressiooni  korral,  mis  kaasneb  krooniliste  haigustega.Ma  ei  suutnud
keskenduda,  et  keskkooli  jääda,  kuid  kanepit  kasutades  suutsin  kolledžis  6  kuuga  9-12-le
kõrgemale  tõusta.Pole  õrna  aimugi,  miks  mul  ei  ole  aastatepikkuse  vägivaldse  füüsilise
väärkohtlemise tõttu PTSD-d, välja arvatud see, et olen regulaarselt kanepit tarvitanud, nii et
võib-olla on sellel midagi pistmist.Kas need asjad lähevad arvesse?” Laurie

"Jah.Olen kannatanud ADHD, PTSD, depressiooni all.Nüüd ei võta ma õli tõttu ravimeid. Jerissa

"Ärevus,  paanikahood  ja  depressioon.Lilled  rohkem  kui  õli.Indica  lillede  suitsetamine  võib
ärevust veelgi süvendada, kui mul on hea rünnak.Kuid õliga infundeeritud ravimid pole seda
kunagi teinud.Ükskõik, millisest tüvest õli saadi. Saara

„Mu isa on loomaarst ja kannatab PTSD all.Õli ja pungad aitavad teda palju! Jenny

“See aitab mu tütre ärevushoogude vastu.Vähendab sagedust ja intensiivsust." Suzanne

"Mul  on bipolaarne häire,  PTSD (võitlus 1991.  aastal  Kuveidis)  ja  ma kannatan ärevuse ja
unetuse all.Kanep  on aidanud  kõigi  nende  sümptomitega  toime tulla  ja  kuigi  arstid  ütlevad
mulle,  et  see  muudab  sümptomid  veelgi  hullemaks  (pullihoki),  tean  ma kindlalt,  et  see  on
aidanud mul säilitada kontrolli  enda üle ja hoidnud ära palju vigastusi teistele väga rasketel
aegadel. .Ma vannun selle juures." Adrian

"Aitab kindlasti bipolaarset stabiliseerida, arstilt saadavad ravimid tapavad teid või kahjustavad
teie seksuaalelu." Andrew

"Ma kasutan indicat valu ja sativa PTSD ja ärevushäirete korral.Leian, et nende kahe tüve segu
tasakaalustab minu probleeme ja aeglustab minu hüperaktiivsust  tasemeni,  mis ei  lase mul
endale ohtlikuks osutuda. Stuart

"Praegu  töötame  aeglaselt  selle  nimel,  et  vähendada  tema  bipolaarsete  psühhotroopsete
ravimite kasutamist.Tema arstid on selle vastu surnud.Ma näen, et väljakirjutatud ravimid ajavad
ta meelt segamini.Meil on RSO-ga juba olnud uskumatu edu, seega vaatame nüüd seda.

Mu abikaasa on bipolaarne, pöörates suurt rõhku maaniale.Aastaid ravis ta ise alkoholiga, kuid
kui ta 4 aastat tagasi kaineks sai, on ta sellest ajast saadik võidelnud maaniaga.Ainult häiriv
ravimite mitmekesisus hoiab maania vaos.Kuid see annab talle ka mulje, et tal on Alzheimeri
tõbi.Eneseravimine alkoholiga aitas aastaid, kuid alkoholism on samuti probleem, millega tuleb
tegeleda.Nüüd on meil lihtsalt ravimitest kõrini.Nii et võtan taas kord asjad meie endi kätesse.

Ravimite  puhul  on  tema  elukvaliteet  kehv.Ainuüksi  ühe  tema  paljudest  pillidest  päevas
vähendamine muudab midagi (just alustasin vähendamist, nii et see peab olema järk-järguline
maniakahoo  hirmus).Ta  on  olnud  RSO-s  umbes  2,5  kuud  muude  probleemide  jaoks,  mille
tulemused on olnud kõige uskumatumad.Nüüd tunnen end turvaliselt,  vähendades aeglaselt
tema ravimeid.See on aidanud nüüd rünnata seda teist terviseprobleemi! Deborah

"Ma kasutasin seda 12 kuud, et vabaneda keemilisest sõltuvusest.See mitte ainult ei aidanud
mul magada, vaid aitas ka selliste "õpiku" võõrutusnähtude puhul, mida kogesin, nagu PTSD,
depressioon,  ärevus  ja  paljud  muud  vaimse  tervise  probleemid.Ütlematagi  selge,  et  olen
püüdnud jagada tõsiasja, et THC ja ravimid hoidsid ravi ajal minu mõistuse ja vaimse tervise
koos. Chantelle

Selliste  meditsiiniseadustega  osariikides  tuleb  alkoholismi  /  ainete  kuritarvitamise  küsimusi
pidada  kvalifitseeruvateks  seisunditeks.Meditsiiniline  marihuaana  on  päästnud  paljude
alkohoolikute elud. Jim

"Umbes viis kuud üks päeva väärt riisitera ravis täielikult mu ärevusest ja depressioonist... Õli
võtmisest on möödunud peaaegu 2 aastat ja sümptomid pole taastunud." Daniel
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"Nädala jooksul pärast õli võtmist loobusin ma antidepressantidest, ärevusvastastest ravimitest
ja opiaatidest.Ma arvan, et mul oli tõsine oht oma marmorist ilma jääda.Jumal tänatud fööniksi
pisarate eest. Edie

"Aitab minu depressiooni vastu ja kui olen raske puudega, kannatan aktiivsuse puudumise ja
valu tõttu üsna suure depressiooni all." Rick

"Mul oli pärast poja sündi halb periood, lahkumisjärgne depressioon ja ma kaotasin mõlemad
vanemad.Kanep oli jumala saadetud!!” Loren

"See on viimastel aastatel aidanud mu stressil ja ärevusel lõputult kaotada, tegelikult kaob see
sõna otseses mõttes pikaks ajaks.Ükski ravim pole samamoodi mõjunud...” Stuart

“Aitab öisest ärevusest ja paanikahoogudest tingitud unekaotuse vastu, kui võtta 1 tund enne
magamaminekut.See  on  kergendus,  igaüks,  kes  elab  kuude  kaupa  unepuudust,  teab,  kui
kurnav see on.Samuti hoiab see teid terve osa päevast heas rahulikus tujus. Kat

"Aitas  mind  migreenipeavalude,  obsessiiv-kompulsiivse  häire,  ärevuse,  ebakindluse,
alaväärsuskompleksi vastu, kokkuvõttes, ja ravis depressioonis olendi kolme nädalaga." Riddhi

"Kroonilised  stressiprobleemid,  mis  põhjustavad  kõrge  verd.Minu  stressitase  rahuneb  kohe
kanepi abil.Vaping aitab halbadest hetkedest üle.Ma liigun ainult  söödavate toodete poole ja
selle meetodi puuduseks on see, et pean ootama, kuni mu süsteem imendub.Olen piisavalt
harjutanud, et suudan kannatlikult  pool tundi ära oodata ja kui on eriti  pingeline hetk, lähen
tagasi aurusti juurde. Andie

"Mul  on  seljamurd  ja  närvikahjustus  ning  kanep  on  ainus  ravim,  mis  aitab  mul  magada ja
päevaga toime tulla!" Leslie

"See aitab mul öösel minestada, et saaksin tööle väga vara ärgata." Matt

Haruldased või mitte nii levinud haigused ja haigused
"Rick  Simpsoni  õli  tekitab  elevust,  et  ärkate  ja  näete,  mis  on  veel  paranenud.Olen  sellest
omamoodi kinnisideeks." Natalia

K.Tere Rick/JB, kas olete kunagi kuulnud haruldasest haigusest porfüüriast?Kui jah, kas olete
ravinud kedagi RSO-ga ja millised olid tulemused?

A.Ei  ma ei  ole.Aga  otsustades  selle  kohta,  mida  ma selle  kohta  olen  lugenud,  ei  näe  ma
põhjust,  miks õli  ei võiks aidata seda ravida või kontrolli  alla saada.See aitab kindlasti selle
haruldase ja kindlasti väga ebameeldiva seisundi sümptomite korral.

Ma järgiksin meie saidil olevat protokolli, sööksin õli ja kasutaksin seda suposiitides (nii läheb
see otse vereringesse).Õli kasutaksin paikselt tinktuuris või nahahaiguste salvis (see võtab kõik
sügeluse ja muu ebamugavuse ära).

Ma sööksin kahe-kolme kuu jooksul vähemalt 60g, ma ei kasutaks mingeid kemikaale, järgiksin
lihtsalt Rick Simpsoni juhiseid.Kui 60 g seda ei ravi ega kontrolli, sööksin veel 120 g.Ja kui see
ei annaks rahuldavaid tulemusi, siis ma hakkaksin lihtsalt õli endasse pudistama, üks kaks kolm
grammi päevas või isegi rohkem, kui ma saaksin seda võtta, ja sööksin lihtsalt  nii  palju kui
võimalik, nii kiiresti kui võimalik. .Miks?Sest kui õli teid ei aita, on üsna ebatõenäoline, et leiate
midagi  muud,  mis  aitaks.Samuti  tuleks  agressiivselt  ravida  agressiivseid  haigusi.Parimate
soovidega, JB

"See  võib  olla  tüütu,  kuid  ma  pean  selle  niikuinii  ütlema  ja  ma  ei  ole  eriti  diskreetsuse
pooldaja.Nii et mul pole veel kõike, mida õli jaoks vajan, aga beebisammud jõuavad sinna.Kuid
mul on olnud see hemorroid, mis tuleb alati  tagasi.Mul on kolm last  vanuses 5,  3,  1 ja mu
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esimene laps ei olnud hemorroidid, minu teine laps ainult üks hemorroid, minu kolmas hästi, see
oli üks hemorroid ja see läheb ära ja tuleb tagasi, läheb ära ja tuleb tagasi.Olen ostnud kõike
päikese all,  miski  ei  töötanud.Nii  et  ma ütlesin,  mida kuradit.Võtsin  umbes 1/8 tl  kief  1/4 tl
kookosõli  näpuotsatäie  kuivatatud  lavendlit  ja  näpuotsatäie  kuivatatud  kummelit  ja  kaks
piparmündilehte.Ma jahvatasin selle kõik kokku.Kandsin seda eile korra, mõne sekundi jooksul,
täna hommikuks ei tundnud see enam valusat tunnet nagu õhupall.Ma kasutasin seda uuesti ja
olen kindel, et järgmise päeva või kahe jooksul kaob see täielikult.Igatahes minu mõte on see,
et ma säästsin raha, ravides seda kodus kiirema ja tervislikumaga kui valitsuse versioon ning
selle  tõestuseks  on,  et  kanepil  on  pöörane  tervendav  jõud  ja  kujutage  ette,  kui  ma  õli
kasutaksin, oleks see juba kadunud.Veel üks mu kolmeaastane kukkus veoautost välja.  Mul
polnud reisi ajal salvi ega peroksiidi midagi.Nii et ma lõin välja, lõin tema põlvele mõne laksu ja
hommikuks  tundus,  nagu  oleks  kärn  pärit  kuu  aega  tagasi.Ütle  hüvasti  Neosporin  halvasti
säästa mu sente!Rahuarmastus ja kanep. Moni

"Lugupeetud  Mr.Rick  Simpson,  lubage  mul  kõigepealt  öelda,  et  mu  pere  peab  teid
hämmastavaks ja soovime, et oleksime teile lähemal, et saaksime teid teie suurepärase tööga
aidata.Olen kasutanud ravikanepit  14 aastat  polüteistlikust  munasarjasündroomist  ja artriidist
tingitud  kroonilise  valu  korral.10  aastat  kestnud apteegimürkide tõttu  olin  rohkem haige,  90
naela juurde võtnud ja kohutavalt sõltuvuses dr Fentynolist.Alustasin õliga 7 nädalat tagasi ja
võin öelda,  et  imed juhtuvad!Kuue nädalaga on mu veresuhkur nüüd kontrolli  all  niivõrd,  et
tablette pole vaja, olen ilma pingutuseta kaotanud 28 naela.Ma hakkasin paanikasse sattuma, et
muutun haigemaks, kuigi tundsin end paremini kui kunagi varem!Pärast paljusid teste, mis jätsid
arstid kukalt kratsima ja ütlesid, et see on ime!Nüüd pole mitte ainult uusi fibroidid, kasvajad või
massid, vaid ka endised fibroidid jne on KADUNUD!Pole märki, et haigus oleks kunagi olnud!
Mul on veel analüüsid, et näha, kas see on ka neerudest kadunud, kuid ma tean oma südames,
et ka nemad on kadunud.Aitäh Rick Simpson, sa teed Issanda tööd, Jumal õnnistagu sind nagu
tema mind, leides oma lehe. Annie

“Nii head uudised JB ja RICK!!!Käisin täna arstide juures testi tulemuste pärast!Minu kilpnääre,
mis oli  22 aastat alatalitlus ja sai ravimeid, on nüüd üle aktiivne!Olen ise täiskohaga RSO-d
sisse söönud ainult kuu aega, samuti hõõrun tinktuuri otse kurku ja aurutan ka RSO-d!Ma olen
selle üle nii ekstaatiliselt õnnelik!Ta on väga lahe arst, kes on seal olnud ja mind selle kõige
juures toetanud ning teab väga hästi, MA KASUTAN TEGELIKULT RSO ÕLI!Kuna ta on arst,
tahab ta  siiski  teha minu  kilpnäärmele  ultraheli,  et  kontrollida,  kas  sõlmed on  olemas!Mida
arvate ultrahelist?Ma võtan seda õli alati uhkusega oma ülejäänud päevad, see tundub õige,
see on kogu asja mõte!Retseptiravimid on KURI!Mul on ka palju muid terviseprobleeme, mida
praegu selle imelise õliga ravin!

Chiari ajutüve 1. tüüpi väärareng, samuti on mul raske karpaalkanal ja palju muud!Olen täna 45-
aastane, ma ei tunne end läbi lööduna ja valutuna nagu varem!Kas ma mainisin, et mul oli 7
kuud tagasi ka ajuoperatsioon ja ma ei ole pärast operatsiooni kasutanud narkootilisi aineid,
kuna nendest on põhjustatud maksapuudulikkus!Ma olen tõesti tõend, et see õli on JUMALALT!
See on kõik, mida me peaksime ravimina alla neelama!Aitäh JB ja Rick kõige eest, mida te
minu südamest teete!Pole enam kilpnäärme ravimeid, JAA!!!!!!!!” Margene

--  Palju õnne,  Margene.Mis puutub ultrahelisse,  siis ma arvan,  et teate vastust.Mida vähem
skaneerib, seda parem, see on kõik, mida võin öelda.Mina isiklikult ei läheks ligi kellelegi, kes ei
räägiks mulle õlist 22 aastat, aga kui arvate, et neil inimestel on teile veel midagi öelda, siis
rääkige nendega julgelt,  nimelt  kui  olete tõesti  huvitatud sellest,  mis neil  öelda on meditsiini
kohta.Kuid see on kõik, mida ma lubaksin neil ainult rääkides teha, et nad ei saaks teile nii palju
haiget  teha,  kui  nad  teeksid,  kui  nad  suudaksid  teid  veenda  oma  valitud  tablette  sisse
võtma.Parimsoovidest ja hoidke eemale neist, kes andsid teile 22 aastat valesid nõuandeid.Ole
õnnelik, et sa nende “ravid” üle elasid, teistel nii ei vedanud.JB
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"Mul on ka hüpotüreoidism (Gravesi tõbi).Avastasime selle 17 aastat tagasi,  kui olin rase ja
sünnitasin  selle  tõttu  oma  tütrele  15-nädalase  lisatasu  (ma  kasutasin  kokku  14  ravimit,
sealhulgas  3  narkootilist  valuvaigistit  tugevalt  kaugelearenenud  degeneratiivse  kettahaiguse
raviks alaseljas ja skolioosi lülisamba ülaosas / hüpertüreoos. (Gravesi tõbi) / Diabeet (II tüüp) /
Sinine  sklera  /  Psoriaas  ja  ekseem /  Hüpertensioon  /  Neeruprobleemid  /  Rahutute  jalgade
sündroom (sellest  sain kenasti  teise ravimi  kõrvalmõjuna)  /  Kõrge kolesteroolitase /  ülekaal
(ülekaaluline 100 naela pärast  ravimite kokteili  mahajätmist  ~ eelmisel  suvel)  **MA EI  PEA
DIEDIT**  ja  olen  alati  toitunud  tervislikult,  sealhulgas  mitte  punast  liha  ~  maheköögivilju
jne...igapäevane mahlapressimine jne...16 aastat lakkamatult pillide poputamist, mis on nüüd
NULL tabletti päevas!!!!

Ma tarbin umbes veerand kuni veidi alla poole grammi päevas oma kodus valmistatud Rick
Simpson Oili vastavalt Ricki juhistele ~ ** PEAN SEDA KOMMENTEERIMA...ÄRGE, KORDAN,
EI OLE ODAVAD LÄHTEMATERJALIDE KVALITEEDI > TEIE NEELATUD ÕLI PEAB OLEMA
LÄBIPAISTVA  JA  VÄRVIGA  MEREKOGU  >>  MUULISELT  EI  OLE  SÖÖDAV  RAVIMI
KVALITEET**” Michele

"Kas kanepiõli saab kasutada marutaudi raviks?" Aami

-- Aami, jah, aga see nõuab tõenäoliselt patsiendi viimist mõneks ajaks koomasse väga suurte
õliannustega, eriti kaugelearenenud juhtudel.JB

«Andsin  eile  natuke  õli  oma  sõbrale,  kes  haigestus  haiglasse  minekust
tuulerõugetesse.Soovitasin  sellel  inimesel  kuumutada  veidi  oliiviõli,  segada  see  RSO-sse ja
seejärel kreemi hulka, mida see inimene on kasutanud.See inimene saatis mulle just sõnumi, et
öelda: „Peeter, ma ei saa sulle öelda, kui tänulik ma selle imelise õli eest olen!PÜHA PATS.Pole
sõnagi vale: kõige kurjem “task”, mis mul on, “ground zero” esimene ilmus, mis on jäänud kõige
suuremaks ja vastikumaks kogu selle aja, kui ma olen haige olnud – lihtsalt kuivas ära ja kärn
tuli  maha  PUHAS.  umbes  kahe  tunni  jooksul  pärast  õli  pealekandmist.Olen  pöörduja!püha
põrgu!Kasutasin seda üle kogu peanaha ja kõige hullemad kohad kehal – mu juuksed tunduvad
veidi rasvased, aga ma tunnen end juba nii palju paremini.See on tõesti hämmastav.VAU!Kellegi
tões veenmiseks pole palju vaja.” Peeter

-- Aitäh, Peter, hästi tehtud.Kanepiseemneõli ja RSO toimivad samuti suurepäraselt.Paljud turul
olevad oliiviõlid ei toodeta oliividest, maailmas pole piisavalt oliive kogu maailmas toodetava ja
müüdava  oliiviõli  jaoks,  seega  on  kanepiseemneõli  ostmisel  väiksem  võimalus  saada
pettus. .Lisaks tungib see läbi naha ja läheb umbes tolli ja poole sügavusele kudedesse, mis on
samuti suurepärane paranemiseks.Ja see pole nii rasvane kui oliiviõli.JB

"Kui düsleksiat nimekirjas pole, võib-olla peaks see olema.Olen märganud võimet kirjutada 100
korda paremini  kui  kunagi  varem,  enne kui  ma end muudest  asjadest  välja  ravisin.2.  tüüpi
diabeedist  paranemise  kohutav  kõrvalmõju:  enam  pole  artriiti,  ishiast,  rasvumist  ega
düsleksiat.Hahaha!!” Peeter

«See pole vähiravi ega midagi, aga tahtsin Rickile teada anda, et olen juba peaaegu aasta oma
paremat  kannal  lonkanud.Ma  pole  kindel,  mis  sellel  viga  on,  ja  tean,  et  arst  annab  mulle
ravimeid, mida ma ei tunne mugavalt, nii et ma lihtsalt tegelesin valuga.RSO-d tutvustati meile
hiljuti sõbra Charlesi kaudu ja oleme seda tegema hakanud.Viimase kahe päeva jooksul olen
paar korda päevas õli alla neelanud ja täna hommikul ärkasin ja ei lonkanud.Mu mees märkas
seda kohe.Ta võttis teadmiseks, et õli peab tegema oma võlu!Aitäh Rick Simpson![:)] Tunnen
end suurepäraselt!” H

--  Kallis  H,  täname  heade  uudiste  eest,  meile  meeldib  alati  nendest  kuulda.Segaksin  õli
kanepiseemneõli või oliiviõliga ja teeksin tinktuuri ning kasutaksin õli ka paikselt.Loomulikult on
õli söömine tõelise paranemise võti ja kõik juhised õli  kasutamiseks on meie saidil.Parimate
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soovidega, JB

"Kuus päeva tagasi aitasin kahte maksavähi ja diabeediga meest.Ühel sõbral, kemoteraapial, oli
suu põlenud,  huuled põlenud.Kaalus  225 naela,  nüüd 139,  ei  saanud süüa,  magada,  väga
väsinud.Noh, ta on minult palju RSO kohta küsinud.Ma õpetan teda alati.Olen temaga olnud
juba 6 kuud.Kuid pärast seda, kui tema kaks nõbu 6 kuud tagasi surid, olid mõlemad Vähk, 1
Maksa  aju.Ja  kilpnäärmevähk.Räägin  mõlema  perega,  nad  tahtsid  proovida  RSO-d,  kuid
kartsid,  et  valitsus  võtab  nende  kodud  või  viskab  ta  vanglasse.Mõlemad  surid.PUHKA
RAHUSVennad.

Aga need mehed on RSO-s olnud juba 6 päeva, käisin teda kontrollimas, nagu lubasin.Ta oli
üllatunud, et saab jälle süüa ja ta ütles, et ei suuda söömist lõpetada.See on hea asi.Sest kui ta
õliga alustas, oli ta luu.Nägi haige välja.Aga alles 6 päeva pärast...valulik suu oli kadunud.Ta
ütles: "Sul oli õigus, ma tunnen end palju paremini." Tal on jälle energiat, palju seda.Ta nägi nii
hea  välja  ja  palju  värvi.RSO.Tänan  teid  veel  kord  Rick  Simpson.Veel  paar  õnnelikku
vähihaiget.Elada ja tunda end fantastiliselt.Rahu, armastus ja kanepiravi” Ron

"Minu  hooldajal  on  patsient,  kellel  on  diagnoositud  luupus  ja  kogu  keha
elavhõbedamürgitus.Pärast  umbes  aastat  omatehtud  õli  kasutamist  on  elavhõbedamürgitus
täielikult  kadunud ja  luupus on peaaegu kadunud.Juuksefolliikulisid  on võetud iga  2 nädala
tagant, et näha täpselt, mis ja kui palju mürke tema kehas on, et saada teada tema edust.See
on tõesti hämmastav, mida saab loomulikult ravida.Maksab natuke, aga siiski tervislikum ja elu
väärt!” Jesse

«Mul avastati esmane müeloidfibroos, sain ravimeid, mis aitasid, kuid ei olnud rahul, kuna valud
suurenesid  ja  söögiisu  vähenes,  vähenes  verepilt,  põrna  suurenemine,  unetus.Pärast
üheaastast ravimi võtmist ega tundnud mingeid põhimõttelisi muutusi, otsustasin proovida RSO-
d, ainult 1 kuu õli peal, valud on olematud, isu on taastunud, verepilt on tõusuteel, magan nagu
kivi. Aguae

"Ma  kasutan  seda  oma  meditsiinilise  anomaalia  raviks...  Mitmed  minu  piirkonna  haiglad
väidavad, et see ei tohiks olla võimalik... aga RSO on hämmastav... Ma lükkan tagasi VP šundi
oma  kehas,  mul  on  sidekoehaigus  ja  mitu  muud  haruldast  haigust  probleemid…  4
ajuoperatsiooni 36 päeva jooksul ja ma keeldusin täitmast narkootikume……ainult meditsiinilist
marihuaanat, RSO-d ja hingamist… Ma pole kunagi oma elus nii kiiresti paranenud… Isegi kui
mu laborid näitavad, et mu keha on nii segi keeratud, on valus tunne. tegelikult polegi nii hull…”
Katie

„Kanepiõli ravib mu PCOS-i (polütsüstiliste munasarjade sündroom).Enamik minu sümptomeid
on  kontrolli  all.Ma  olen  ära  võtnud  kõik  7  ravimit,  mida  ma  selle  pärast  võtsin.Perifeerne
neuropaatia, mis mul oli, on kadunud ja tunne on jälle jalgades.Minu metaboolne sündroom on
kontrolli all.Kaalusin kuni 130 naela.

Paljud PCOS-i  ja  metaboolse sündroomi sümptomid on kadunud:  hormoonid on tasakaalus
(testosteroon  on  liiga  kõrge,  180,  nüüd  alla  40).Minu  insuliiniresistentsus  (veresuhkur)  on
kontrolli  all.Leptiiniresistentsus  (hormoon,  mis  annab  teada,  kui  olete  täis)  on  kontrolli
all.Igakuine  menstruatsioon  tekib  pärast  15  aastat  kestnud  ammenorröa  (menstruatsiooni
puudumine) ja anovulatsiooni (ovulatsiooni puudumine).Diabeetiline närvivalu on kadunud.

Minu isu on kontrolli all.Õli on aidanud üle saada suhkrusõltuvusest.Kaotasin ühe aastaga 120
naela (10 naela kuus) – PCOS-i sümptomiteks on rasvumine, ülakeha rasvumine ja raskused
kehakaalu langetamisel.Tsüstid mu käte alt ja randmest on kadunud.Artriit teeb harva haiget ja
kui see valutab, tähendab see, et on aeg võtta rohkem õli.

Hidradenitis Suppurativa (deformeerunud folliikulid,  tsüstiline akne, mustad täpid) on kontrolli
all/vähendatud.Acanthosis  nigricans  (tumedad  nahalaigud,  kare  nahk,  nahamärgised)  on
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kadunud.Vistseraalne rasv kadus koheselt (ohtlik rasv südame ja maksa ümber).Vähem aknet,
tsüste ja sissekasvanud karvu.Parem jume (väiksemad poorid, tumedad ringid silmade ümbert
kadunud.) Hirsutism (soovimatud karvad naistel näol, kaelal, rinnal, seljal ja kõhul).vähenenud,
kuid mitte kadunud.Parem magada sügavamalt ja öö läbi.Heels Spursist ja plantaarfasciitist ei
tule enam valu.Enam ei pea valusid Intrakraniaalne hüpertensioon, lihas- ja närvivalu, surve
õlgadele,  kaelale  ja  pea  tagaosale  vähenes  järsult.Vertiigo  sarnased  pideva  pearingluse  ja
peapöörituse  sümptomid  on  kadunud.Meeleolu  kõikumine  on  kontrolli  all.Pole  enam
hemorroidid.

Krooniline  kurguvalu  (happe refluksist  tingitud korduv kurguvalu)  on paranenud ja kadunud.
(happe refluks jääb siiski alles, kuna toit mõjutab seda igapäevaselt).Hooajalised allergiad on
kadunud (nohu/kinnine nina, hommikune liigne röga ja sügelevad silmad).Toiduallergia vähenes
(sõin  kogemata  krevette,  reaktsioon  oli  tavapärasest  aeglasem,  kuid  benadrüüli  tuli  siiski
võtta).Seljavalu  leevendamine.Päästiku  sõrm  kadunud.Ärritatud  soole  sündroomi  IBS
sümptomid on kontrolli all.Vererõhk alandatud.Arm, mis tekkis pärast karpaalkanali operatsiooni,
paranes täielikult.

Olen ravinud paar põletust kanepiõli ja kookosõli kombinatsiooniga.Mu poiss-sõber põletas oma
käe tugevalt ära ja päev pärast õli kasutamist polnud sellest jälgegi.Minu kolesterool on endiselt
kõrge.Läbisin küll  detoksikatsiooni/herksimise perioodi,  kus pidin õlist  loobuma, muidu läksin
hullemini.Ma töötan tagasi sama annuseni.Minu perekonnas on nõrk maks ja PCOS on seotud
Candida albicansiga ja paljud inimesed peavad tegelema herxheimeri reaktsiooniga, kui pärm
töödeldakse maksa kaudu üle.Samuti  läksin üle mahetoidule ja  loobusin rafineeritud suhkru
söömisest, et ka see võiks olla osa võõrutusravist.Tundub, et õli ei mõjuta mu kolesterooli, kuid
mida rohkem ma uurin,  seda rohkem ma näen,  et  kolesterool  polegi  nii  halb,  kui  inimesed
arvavad,  ja  seni,  kuni  on  põletik,  on  ka  kolesterooli.See  on  keha  kaitsemehhanism  selle
vastu.Nii et ma ei muretse." Aamanni kaudu

„Mu pojal on haruldane neeruhaigus nimega FSGS ja ta on seda ravimit kasutanud viimased 2
aastat.Tema  vereanalüüs  näitas  alati  madalat  albumiinisisaldust  (valk  valgub  uriini,  mis
vähendab albumiini taset veres).Alates ravimi alustamisest (1/4 riisitera suurust PM-s) on tema
veretöö  nii  palju  paranenud,  et  tema  nefroloog  on  hämmastunud.Viimased  tulemused,  mis
tagasi tulid, näitasid "normaalse" inimese albumiini taset.Nefroloog ütles: "Ma ei tea, mida sa
teed,  aga  jätkake."  Seda  tüüpi  neeruhaiguse  korral  võib  patsient  oodata  siirdamist  8  aasta
jooksul  pärast  diagnoosimist.Mu  pojal  diagnoositi  2-aastaselt  ja  ta  on  nüüd  peaaegu  25-
aastane.Tal on endiselt mõlemad neerud ja mõlemad töötavad nagu "terve" inimene, kellel ei
ole  neeruhaigust.Nefroloog  kratsib  pead.Me  näeme  ka  loodusravi  ja  oleme  seda  teinud
viimased 17 aastat.Temast on ka tohutult abi olnud, aga ma TEAN, et ravim on see, mis on
albumiini väljundit korrigeerinud.Seal on palju haigusi, mida saab sellega ravida, ning ma tõesti
usun ja tean, et see ravim on aidanud nii mind kui ka mu poega.Aitäh!!"

“Meie  pojal  on  Niemann  Pick  tüüp  C  ja  me  oleme  Ricki  õlimeetodit  kasutanud  alates  1.
veebruarist.Oleme viimase 56 päeva jooksul saavutanud 15+ krambihoogu päevas ärkveloleku
ajal ja lugematu arv krambihooge, kui ta magas, kuni 2 grand malini.Nüüd on hakanud ilmnema
väikesed fokaalsed krambid.Kas soovitaksite teha uus õli ja vahetada tüvesid? Kevin

-- Jah, Kevin.

"Kas jääda teise kõrge THC tüve juurde või on okei segada kõrge CBD tüve nagu Harlequin
teise kõrge THC tüvega nagu Candy Kush?"

-- Ma teeksin kaks eraldi õli, ma ei tahaks oma RSO-d CBD-ga lahjendada.Mida tugevam ja
rahustavam on, seda paremini see ravimina toimib.JB

"Kuna olete seda juba mõnda aega teinud, kas soovitaksite jääda kõrgema THC õlide juurde,
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mitte kõrgemate CBD õlide juurde?Ma ei taha minna Charlotte's Webi teed, sest oleme näinud
suurepäraseid  tulemusi  kõrgema THC tüve puhul,  mida oleme kasutanud.Aga mind huvitab
Harlequin.Või onKas see on liiga sarnane CW-ga?

--  Jällegi,  Kevin,  ma teeksin  RSO kõige tugevamast  ja  rahustavamast  indica  domineerivast
tüvest, mis mul võimalik on.Siis teeksin võib-olla eraldi kõrge CBD õli ja siis lasen patsiendil
valida, mis talle kõige paremini sobib.Ideaalsel juhul saaksid patsiendid valida sadade õlitüüpide
hulgast.Täpselt  nagu veinipoes – kõigile  meeldib see,  mis meeldib ja  ei  saa kuidagi  öelda,
milline vein neile kõige rohkem maitseb.

Nägemise taastamine
„Tegin just paar ööd tagasi partii kanepiõli ja partii võid.Olen andnud õli ajukasvaja patsiendile,
enne õli  võtmist oli  ta peaaegu pime, pärast kuu aega õli  võtmist on ta nägemine peaaegu
täielikult taastunud.Võiga ei saaks te samu tulemusi.Võist saate ravitulemusi, kuid õli on palju
kontsentreeritum ravim ja see sobib peaaegu kõigega, asjad on lihtsalt hämmastavad. Dion

“Suu kaudu manustatuna taastab see mu ema nägemise.Ta on vasakust silmast seaduslikult
pime.Vigastuse tõttu jäi ta ilma läätseta ja mitmed operatsioonid tekitasid tal glaukoomi.Ta on
olnud RSO-s juba poolteist aastat – kasutab seda iga päev.Ta ei märganud kunagi, kui palju
nägemine oli taastumas, enne kui ta endale silmameiki kandis.Ta on sellest silmast olnud 40
aastat pime, seega on ta end kinniste silmadega silmameiki tegema õppinud.See oli ainus viis,
kuidas  ta  seda  oma  heale  silmale  rakendada,  oli  hea  silma  sulgemine,  jättes  ta  täiesti
pimedaks.Noh, viimane kord, kui ta oma hea silma sulges, hakkas ta oma pimedast silmast
välja nägema ja keskenduma.Ta meikib vaid mõnikord, nii et ta ei tea täpselt, kui kaua kulus
enne nägemise taastumist, kuid pärast üle aasta kestnud õli peal olemist saab ta nüüd teha
pilte,  värve  ja  isegi  teatud  asju  välja  lugeda.  tema  halb  silm!Ma  hoidsin  üleval  kotti  Lays
Chipsiga ja ta võis laua taga lugeda.Ta arvab, et kui tal oleks uus lääts, taastuks tema nägemine
täielikult.Uue läätse saamiseks tuleb ta kanda elundidoonori nimekirja - ma pole kindel, et tema
kindlustus midagi sellist katab, nii et praegu - See õli on andnud talle ime - nägemise ime seal,
kus kunagi oli ainult pimedus !Nii et ma ütleksin, et NO DROPS VAJALIK – lihtsalt pidev varu!
Nüüd  asuge  oma  ravi  külvama!Oh jah,  tal  pole  KA MITTE TÕENDID GLAUKOOMI  kohta!
Lindsay

"Kasutan glaukoomi raviks kanepivõid ja see hakkab toimima 10 minutiga.Muna tuim tunne mu
silmas kaob ja puhastab mu udune topeltnägemine.Mul pole kunagi kehavalu olnud, nii et ma ei
tea, kas see valu vastu aitab, aga ma olen kindel, et see valutab.Olen 47 ja ei valuta, võib-olla
sellepärast, et kasutan juba kanepivõid.Ma ei vaja enam Wellbutrini ega Adderalli,  kanep on
ravinud  mu  depressiooni  ja  ADD/ADHD-d.See  aitab  ka  minu  ärevusele,  arst  tahtis  mind
Klonopini peale panna.Hahahaha vau." Rebecca

"Täna läks mu isa, kes põeb kollatähni degeneratsiooni ja on olnud mõlemast silmast peaaegu
täiesti  pime,  uuesti  arsti  juurde  pärast  seda,  kui  ta  oli  viimased  6  kuud  võtnud  Phoenixi
pisaraid.Täna olid arstid üllatunud, sest tema nägemine, mis pole midagi muud teinud, vaid on
halvenenud, on hakanud paranema.Närvilõpmed on hakanud taasühenduma ja ta testis täna
20/20  PAREMAS  SILMAS.KANEP  RAVIB.Olin  talle  kinkinud  Phoenix  Tearsi,  mida  õppisin
tegema Rick Simpsonilt.See on väga hea päev.See tõestab kanepi jõudu. Gregg

"Olgu, arvan, et enamik meie lugejaid on harjunud sellega, et kanepiõli ravib vähki, eriti kui seda
toodetakse  ja  kasutatakse  õigesti  ning  kui  patsient  järgib  Rick  Simpsoni  juhiseid.Siis  olete
näinud, kuidas ma räägin diabeedist, artriidist, Crohni tõvest, MS-st ja igasugustest muudest
haigustest.Mõned on sellest juba üle saanud ja teavad, et õli on ilmselt tõesti raviv või vähemalt
tundub  nii,  mõni  mitte.Siis  mõtlesime  välja  põletushaavade  ravimise  ja  vanade  armide
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eemaldamise  –  lihtne  tõestada,  paljud  on  seda  teinud.Siis  me  ütlesime,  et  õli  kasvatab
kiilakatele kohtadele karvu – ja niiteeb.Siis mainisime erektsioonihäireid ja paljud arvasid, et see
on üle võlli.Kuid oodake, kuni loete selle iseloomustuse:

„Mul on kaks vanemat, kes vajavad oma tunnistusi lindile!Mu ema saab oma saidi tagasi oma
pimedasse silma ja (pärast õlis viibimist) näeb ta värve ja kujundeid nüüd isegi siis, kui ta hea
silm on suletud ja mu isa on oma diabeedi ravinud. Lindsay

-- Aitäh, Lindsay Bunn Rogers, see muutis meie päeva.Võin vaid öelda, et tema nägemine läheb
ilmselt  veelgi  paremaks,  samuti  soovitaksin  tal  õli  suposiitides  kasutada.Suposiidid
silmahaiguste jaoks?Muidugi.JB”

"Olen võtnud RSO-d vähi raviks üle aasta... see mitte ainult ei vähenda mu kasvajaid, vaid ka
nägemine  on  paranenud  -650-lt  -400-le.Minu  silmaarst  ei  suutnud  uskuda,  kui  palju  mu
nägemine on paranenud.Olen nüüd kaks korda pidanud prille välja vahetama. Debby

Loomad – iseloomustused
"Ravinud  meie  pullimastifi.Pärast  hemangiosarkoomi  diagnoosimist  anti  talle  4  kuud  elada
peaaegu 11 kuud tagasi!Nii hea meel, et leidsime Rick Simpsoni ja kanepiõli! Amanda

«Mul polnud ravikanepist õrna aimugi.Meie 14-aastane koer on väga sõnakuulelik ja sa võiksid
praadi põrandale panna, toast lahkuda ja ta ei puutu seda enne kui ütled ok.Noh, lõkke kõrval
pehmenes mõni minut sissetõmmatud võid ja Dusty Dog pidi kindlasti teadma, et see on hea,
sest ta sõi palju!See oli umbes 30 tugevat inimdoosi ühel istumisel.Tundsin end üsna halvasti,
eriti  kui  ta  jalad  andsid  järele  ja  ta  libises  poolkoomasse.Jäin  tema  juurde  ja  lasin  talle
suhkruvett suhu järgmised kaks päeva, siis ta ärkas üles, oksendas rohelist oksendamist, tegi
suurt  rohelist  jama,  raputas  ja  on  sellest  ajast  peale  olnud  nagu  uus  koer.Ta  oli  nagu
kutsikas.Alguses pidasin seda õnnelikuks,  et  olen elus,  kuid see oli  midagi enamat.Tundus,
nagu oleks keegi teinud talle tehaseseadetele lähtestamise.See pani meid uurima raviomadusi
ja avastasime Rick Simpsoni loo. Adam

"Mõni lapse lümfoomi T-rakuline CLCT-1 vähk on kadunud!

Me läheme loomaarsti juurde ainult iga kolme nädala tagant, et teha analüüse CBC-de jaoks, et
mõõta  kaltsiumi  taset  ja  FNA-d,  et  jälgida  puna-valgete  vererakkude  arvu  vähi  t-rakkude
suhtes.Ta ei vaja enam ettenähtud ravimeid, kuid me hoiame teda kogu ülejäänud elu iga päev
Rick Simpson Oiliga, mis ravis vähki.Oleme tänulik perekond." Mingi laps

"Minu koeral on osteosarkoom (luuvähk).Mul  amputeeriti  tema jalg nädal tagasi ja ta peaks
nädala pärast keemiaravi alustama.Tema vähiga levib see tavaliselt kopsudesse, aasta jooksul
sureb kopsuvähki 95% koertest.Kui see oleks teie koer, kas te alustaksite kohe õliga ja teeksite
ikkagi keemiaravi või ei teeks keemiaravi ja teeksite otse õli?Inimeste puhul alustate riisiteraga,
70 naela kaaluva koeraga, kas te alustaksite sellest 3. riisiterast kaks korda päevas?Täname, et
lugesite seda ja ma ootan teie vastust." Eda

„Eda,  õli  päästis  meie  kalli  koera  Sophie.Ta oli  suremas.Andke  oma koerale  õli  võimalikult
kiiresti...Keemia tapab ta.Palved teiega...” Brewster

"Ma ravisin oma koera kõrva kasvajat RSO-ga...See oli SUUR ja nüüd on see LÄBI!!!!” Andrea

“Minu  koeral  oli  kasvaja,  mida  loomaarst  ei  tahtnud  opereerida!!See  läheb  pidevalt  lahti  ja
nakatub.Ma kasutasin oma RSO õli segatuna kookosõliga ja kasutasin paikselt iga päev, kuni
kasvaja oli kadunud.Ei mingit kasvu mu poisil sees ega väljas! ” Boriss

"Meil  on kolm karvast  beebit  vanuses 10,  9 ja  8 aastat,  keda ma ravin iga päev ennetava
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meetmena RSO-ga.Samuti olen väga edukalt ravinud nende erinevaid haavandeid ja paikseid
plekid.Aitäh Rick! ” Virginia

“Sain just väga häid uudiseid oma sõprade koera kohta, mida ma lihtsalt pidin jagama!Mõni kuu
tagasi  oli  tema  pitbull  Maximusel  ühes  tagajalas  kasvaja,  mis  kasvas  kontrolli  alt
välja.Loomaarst ütles mu sõbrale, et ta peab maksma üle 3 tuhande, et tema jalg amputeerida,
muidu levib see laiali ja ta sureb aasta jooksul.See oli umbes 4 kuud tagasi.Toona, kui nägin
tema staatust  plaanitava  operatsiooni  kohta,  saatsin  talle  sõnumi  ja  soovitasin  talle  hoopis
kanepiõliga  toita.Ta  arvas,  et  proovib  loomulikku  ravi,  enne  kui  teeb  midagi  drastilist  ja
pöördumatut,  näiteks  amputatsiooni.Tema  (ja  Maximuse)  õnneks  oli  tal  Kanepikaart  juba
olemas, kuna ta elab Californias.Niisiis läks ta kanepi dispanseri juurde ja võttis sealt mõned.Ta
andis talle 1 tilga umbes hernesuuruse õli kaks korda päevas koos toiduga.Ta ütles kohe, et
märkas,  et  tal  on  vähem  valu  ja  ta  tundis  end  palju  mugavamalt.Lisaks  muutusid  tema
toitumisharjumused  kohe  normaalseks.Mõne  nädala  pärast  suutis  ta  isegi  joosta  ilma
lonkamata, nii  et naine katkestas operatsiooni ja jäi loomuliku ravi juurde.Ta jõudis just täna
loomaarsti kontrollist koju ja avastas, et tema kasvaja on TÄIELIKULT LÄHNUD.Kasvajast pole
jälgegi jäänud.Loomaarst oli tõeliselt šokeeritud, kui ta rääkis talle, kuidas ta teda ravis.

Teadmiseks: see on minu teada kolmas koer, kelle kanepiõli on päästnud.Tean ka palju inimesi,
kes  on  samuti  päästetud.Kui  te  IKKA arvate,  et  kanep  ei  ravi  vähki,  siis  pole  te  sellele
tähelepanu pööranud.Olen tõde teadnud juba aastaid  ja  ma pole  kunagi  leidnud kedagi,  ei
looma ega inimest, keda kanepiõli poleks päästnud. Lara

“Mul  on  naaber,  kes  eemaldas  oma  koeralt  kuu  aja  jooksul  edukalt  kasvajad,  toites  talle
ravimit.Jätkake ja jah, väga väikeste annustega, kuna Rick on öelnud, et nende ainevahetus on
väga kiire, nii et nad paranevad palju kiiremini kui meie. Covey

"Jah, see aitab teie koeral.Mu koeral tekkisid krambid, kuid mitte ainsatki pärast seda, kui ma
talle õliga alustasin! Shelagh

"Me  kasutame  seda  oma  armastatud  basseti  glaukoomi  raviks.Ta  on  12-aastane  ja  tema
silmarõhu näit oli 60–70 ning nad ütlesid, et võib-olla peavad nad silma eemaldama, kui see
jõuab 80-ni,  nii  et  hakkasime õli  kasutama viimastel  kuudel  ja  tema viimane silmarõhu test
mõõdeti AINULT 8! !!See on alla normaalse silmarõhu taseme ja silmaarst nõustub, et see on
glaukoomi  ravis  hästi  dokumenteeritud.Anname  talle  iga  päev  väga  väikese  koguse
nööpnõelapead ja kõik, mis on suurem, läheb tal väga kividesse, kuid ta magab lihtsalt hästi ja
ärgates näete silmade paranemist.Õli on aidanud mul ka vabaneda verd vedeldavatest Warfarin
ravimitest, mida ma nii väga vihkasin, ja võtsin seda iga päev ja ei tundnud end kunagi paremini
ning kombineerige seda võimalusel  GMO-vaba dieediga ning üldise  hea toitumise ja  mõne
trenniga ning ma olen tõesti uus inimene.Jõudu sellele AMAZING OLILE ja tänades Rickit ja
kõiki, kes propageerivad seda hämmastavat tervendavat taime. Dean

„JULM ÕNNISTA JB-d ja Rick Simpsonit teie lojaalsuse eest inimestele, kes teid kõige rohkem
vajavad.Kui saan, teen ise oma tööd, et aidata tuttavaid inimesi, kes seda hädasti vajavad.Mu
tütar tegi oma koeral kasvaja jaoks natuke trimmi.Neli päeva kasutamist ütles ta, et näis välja,
nagu hakkaks see maha kukkuma.Ootan veel lõplikke tulemusi.JUMAL KEEMIKU ees!” Greg

“Imeline lugu!Valmistan ja võtan RSO-d tervise säilitamiseks, kuna mu peres on olnud palju
vähki.Hakkasin seda andma oma koertele, kuna neil mõlemal on väikesed kasvajad ja minu
Shetlandi  lambakoeral  on  diskoidne  luupus,  koerte  luupuse  vorm.See  on  uskumatu!Paari
nädalaga  on  üks  koera  kasvajatest  kahanenud  70%  ja  teisel  luupusega  koeral  läheb
suurepäraselt!Esimest korda aastate jooksul paraneb tema punane, paistes ja valulik nina!Olen
proovinud retsepte, steroide, dieeti ja miski pole aidanud.RSO ravib mu koera luupust, ma tean,
et see võib aidata ka inimesi!♥♥♥ “Ashley

"Õnnistage KÕIKI, kes ravib loomi!!Ravisin MÕLEMAD oma koerad vähist terveks.Emakavähk
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ühel.Nahavähk teiselt poolt.MÕLEMAD on täielikult ravitud.Ja ma ravin RSO-ga ka oma vasaku
käe massiivseid 3. astme põletusi.BESS UP RS & JB!!!!!!” Goblin

«Viisin oma koera loomaarsti juurde, sest ta lonkas.Arst tegi röntgenipildid ja näitas neid mulle
(nägin  massi  tema õlas)  ja  ütles,  et  tal  on aega umbes kaks nädalat.Nad pandi  talle  palju
valuvaigisteid ja see tegi ta nii haigeks ja ma arvan, et ta nägi ja kuulis asju.

Igatahes teeb üks mu sõber THC õliga kommiimesid, nii et lõpetasin valuvaigistite võtmise ja
andsin  talle  iga  4  tunni  järel  1/4  imikust  ja  tal  läks  suurepäraselt,  hakkas  isegi  uuesti
sööma.Lühidalt öeldes viidi ta 2 nädala pärast tagasi ja tehti uuesti röntgen ja see oli kadunud,
arst  ütles,  et  ta  pole  kunagi  varem  midagi  sellist  näinud...postitan  pildi...ÕLI  TÕESTI
TÖÖTAB...NO BULLSH___” Tammy

„Ilma teie ja teie teadmisteta poleks ma saanud aidata sõpru ja teisi hädasolijaid.Sees on nii hea
tunne, kui näed, kuidas sa neid aitasid.Jätka info levitamist, ma teen.See aitab isegi mu koera
artriidi korral.Peatas ta lonkamise 2 päevaga. Kristall

«Eemaldasin oma koera Ellie  näolt  vähkkasvaja.Ta on juhtumisi  mu parim sõber.Kolm sõna
Ricki kirjeldamiseks ... isetu edumeelne juht.

"Nagu  Rick  teab,  oleme  kasutanud  RSO-d  oma  koertel  ja  hobustel  koos  iseendaga.Meile
tundub, et loomad reageerivad palju rohkem kui inimesed.Me omistame selle mitte ainult sellele,
kui palju retseptoreid neil on, vaid nad on tõesti süütud patsiendid. Brewster

"Ma  alustasin  oma  koeraga  umbes  poole  riisitera  suurust  päevas  öösel,  kuni  ta  sellega
harjus.Pidage meeles, et see muudab koera uniseks ja muudab nad uimaseks, kuid nagu JB
ütles, reageerivad nad sellele kiiresti.Ravisin teda otse kasvajal endal tekkinud kasvaja vastu,
samuti andsin talle seda suu kaudu 2 korda päevas ja see toimis vähem kui kuuga, kasvaja
kadus.Edu!" Phoenix

"Parim viis on pühkida see oma keelele – mõnele koerale meeldib see maitse – see võib neid
rahustada ja võib-olla isegi põhjustada uriinipidamatust, nii et ärge muretsege, et nendega on
kõik korras.Koertele sobib ideaalselt ka toores liha ja luude dieet, mis aitab vähi vastu.Otsige ka
homöopaatiline loomaarst." Whitney

"Mõlemad minu koerad saavad iga päev õli (hooldus).Kui see oleks koertele ohtlik, oleks koeral,
kes sööb umbes 1,5 grammi õli ja ilma eelneva kogemuseta, oleks peale magamise ja voodisse
pissimise olnud ka muid tõsiseid kõrvalmõjusid.Viiest koerast, keda olen õliga ravinud, on kõigil
olnud rohkem energiat ja ravile positiivselt reageerinud.Nende vanus oli 4 kuud kuni 10 aastat ja
nad  ravisid  kõike  alates  lõikehaavadest  kuni  vähini.See  on  ainus  ravim,  mida  mu  koerad
saavad, ma kasutan holistilist loomaarsti ja ta on minu taga, et neid sellega ravida.

Olen alustanud iga koera (20 naela kuni 80 naela) umbes 1/4 riisitera doosi kohta.Täpselt nagu
inimestel,  on  neil  kõigil  erinev  taluvus,  kuid  ma  pole  näinud  vajadust  alustada  väiksema
annusega.Halvim,  mis  juhtub,  on  see,  et  nad  tõusevad  kõrgele,  kui  tundub,  et  neil  on
ebamugav,  heitke  nendega  lihtsalt  pikali,  nad  lõdvestuvad,  sest  olete  lõdvestunud  ja  nad
lähevad  magama.Kui  nad  ärkavad,  on  nad  energiat  täis,  see  on  olnud  iga  koera  puhul
kooskõlas.Annuseid saab suurendada üsna kiiresti, iga paari päeva tagant.

Kui koertele ei meeldinud see, mida nad sellest kogesid, siis nad ei võtaks maiustusi ega toitu,
millele  ma  selle  panin.Tundub,  et  neil  pole  probleeme  oma  viinamarjaseemneekstrakti
söömisega, jättes selle kaussi, kuid õliga toidutükk ei jää kunagi maha. Jay

"Paar  aastat  tagasi  hakkasin  nägema  üha  rohkem  viiteid  "Rick  Simpson  Oilile"  ja  olles
kauaaegne kanepitarvitaja, olin rohkem kui huvitatud.Selle aja jooksul kaotasime oma kuldse
retriiveri  verega  sündinud  vähi  tõttu  nimega  hemangiosarkoom,  mida  Goldens  teadaolevalt
haigestuvad.See tappis ta 3 nädalat pärast meie loomaarsti diagnoosimist.Parimal juhul vastik
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kiire vähk.

Selle aja jooksul hakkasime abikaasaga tootma ja kasutama RSO-d nii minu hulgiskleroosi kui
ka  seljaaju  närvikahjustuste  kontrolli  all  hoidmiseks.Üks  meie  sõprade  kuldne  retriiverjäi
ootamatult üsna haigeks ja tal diagnoositi hemangiosarkoom ning loomaarst andis elamiseks
maksimaalselt  2  nädalat.Pidasin omanikega nõu ja  hakkasime koerale  Bettyle koos toiduga
doseerima umbes ühe riisitera suuruse doosi päevas.

3–5  päeva  pärast  ei  olnud  ta  mitte  ainult  UP and  AOUT,  vaid  tegelikult  jooksis  ja  mängis
uuesti.Ta jälitab terve päeva oma meistreid Mountain Bike'i mööda kohalikke mustuseradasid ja
tundub tervem kui kunagi varem.Naise korduvvisiidil loomaarsti juurde oli ta algul segaduses
oma varasema diagnoosi tõttu ja eeldas, et ta sureb kiiresti, nagu kõik teised loomad, kellel ta
on korralikult  diagnoosinud.Seejärel  tegi  ta  otsekohe näo ja  teatas,  et  ta  oli  naise  seisundi
ilmselgelt  valesti  diagnoosinud,  kuid kui  talle  teatati  tema ravist  RSO-ga,  pani  ta  selle  idee
kõrvale ja ütles, et selle tõhususe kohta pole meditsiinilisi tõendeid.Tema keeldumine uskuda
tegelikku  "meditsiini  imesse"  on  tõend  tema kuulumisest  Kõvapealiste  Mitteusklike  [Arstide]
Seltsi.

RSO-l  on  olnud  minu  MS-le  dramaatiline  mõjuNagu on  tõestanud  pidevad  testid,  teen  ma
selleks,  et  jälgida haiguste kulgu [arvutimängud,  sama mäng,  sama versioon,  erinev aasta,
tehes seda tegelikult  kiiremini  ja  täpsemalt].Olen kaotanud kaalu  ja  olen tervem kui  kunagi
varem, pärast seda, kui kalkun jätsin maha kõik farmaatsiaravimid, mida meedikud on 15 aastat
kasutanud.Ja võib-olla mitte otsene tulemus,  kuid sellest  hoolimata sain RSO kasutamisega
jõudu juurde, PÄRAST 50 AASTAT suitsetamist suutsin lõpuks 60 päeva tagasi kustutada oma
viimase sigareti ja visata välja kõik tuhatoosid.Olen selle fakti üle VÄGA Uhke ja tänulik jõu eest,
mida RSO on mulle andnud oma igapäevaste deemonite vastu võitlemisel.Maailm aga haiseb
nüüd  rohkem!!!!!Samuti  saab  tubakale  kulutatud  ligikaudu  250  dollarit  kuus  kasutada
kvaliteetsemate toiduainete ja parema elukvaliteedi jaoks.Aitäh Rick ja JB.Olete muutnud mu
pere elu paremaks!!!!!Mulle meeldis teie raamat!!!” Mark

"Minu  kass  sai  2-3  korda  päevas  1/4–1/3  tera  riisi  suuruses  2-3  korda  päevas,  et  ravida
kroonilist  põletikulist  UTI-d,  kui  mitu vedelikku,  antibiootikume ja ravimeid ei  saanud,  samuti
pandi ta toortoidule ja ta pole seda saanud. see kordub.Muidugi kasutate vähi korral suuremat
annust.Üldjuhul püüan leida doosi, mis ei tundu neile liiga drastiliselt mõjuvat – see ei tee neile
kunagi  haiget,  kuid  omanik  võib  märgata  unisust,  uriinipidamatust,  võib-olla  ka  mõningast
joobeseisundit.Muidugi ei huvita teid vähi puhul – lihtsalt töötage need nii kiiresti kui võimalik
järk-järgult suuremate annusteni.

See on "hoolduseks" – näiteks minu koeral, kellel on glaukoomist silm eemaldatud (ja tal läheb
ÄGESTI), on oht, et tema teine silm haigestub glaukoomi, nii et ma doseerin talle vähemalt kaks
korda päevas õli ja olen leidnud hea. annus, mis ei põhjusta uriinipidamatust jne, kuid ta saab
ikkagi oma õli.Lasin tal võtta valu vastu rohkem enne silma enuc.Ma tõesti tunnen, et õli aitas
teda rohkem kui tavalised valuvaigistid ka pärast operatsiooni - esimesel või kahel päeval sai ta
1-2 annust vet rx'd valuvaigistit, siis läksin ainult RSO-sse, päeval pärast operatsiooni ta juba
tahtis uuesti palli mängida ja oli & on õnnelik tüdruk.Chloe lakub tegelikult RSO-d mu sõrmest –
erinevalt minu kassist, kes seda vihkab.LOL (…)

Ma ei  leia,  et  RSO tekitaks  loomadel  ärevust  –  valgustundlikkust  võib  märgata  suuremate
annuste puhul.

Kasutasin isegi oma tuhkrul RSO-d - ta oli väga vana ja ärkas ühel päeval väga nõrgana, võib-
olla oli  tal insult.Andsin talle päeva jooksul väikesed annused RSO-d, et ta lihtsalt  magama
jääks – sel õhtul näis ta ärkavat – raputas pead ja käitus nagu mu koerad, kui nad kanepit
söövad, jätsin ta lihtsalt magama, mõtlesin, mida iganes ta keha teeb. kas ta vähemalt ei tunne
valu ega kannatusi - mul oli pool aimu, et ta ärkab okei- kahjuks ta suri, kuid tema elukvaliteet
kuni  viimase päevani  oli  suurepärane,  nii  et  ma arvan,  et  RSO andis  talle  eelmisel  päeval
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parima võimalik.Ma tean, et tal ei olnud valus ja ta magas väga rahulikult ja ma tean, et see ei
olnud liiga palju RSO-d, kuna talle oli  doseeritud hommikul ja varajasel pärastlõunal,  siis ei
midagi ja ma kontrollisin teda sel õhtul väga hilja, et ta just magas - ta suutis ärgata, aga ta
tahtis lihtsalt magada. Whitney

-- Parim elukvaliteet kuni lõpuni, see on ka õli puhul väga oluline.Aitäh, JB

"Olen kindel,  et  olete sellele küsimusele varem vastanud.Milline on soovitatav annus inglise
mastifi koerale, kes kaalub umbes 135 naela?Tal on kubeme piirkonnas väga suur kasv.See
näeb ausalt öeldes välja nagu 3. pallikott.Ta on umbes 12-aastane ja ma tahaksin näha, kas
RSO-ravi saab selle kasvuga hakkama.Aitäh!”

--  Janette,  see on põhimõtteliselt  alati  sama,  alustad väikeste annustega (pool  tera riisi  või
vähem,  1-2-5  mg)  kolm korda  päevas,  vaatad,  kuidas  patsient  reageerib  ja  siis  suurendad
annust iga nelja järel. päeva või iga kord, kui annate koerale/patsiendile õli.Seejärel hoiate neid
grammi päevas, kuni nad on 100% paranenud, ja siis veendute, et nad jätkavad säilitusannuste
söömist.JB

„Eile diagnoositi  Chloel,  mu 8-aastasel emasel heeli-foksterjeril,  ühes silmas glaukoom.Tema
ühes silmas oli rõhk väga kõrge ja ta võib jääda selle tõttu pimedaks.Tegime erakorralist ravi IV
vedelike ja mannitooliga ning ta saab paari ravimit.Surve langes veidi, kuid mitte palju, ja ta ei
naudi  praegu eluga kohanemist  poolpimedana.Ma tahan teda ravida RSO-ga,  kuna see on
olnud uskumatu minu bf ja minu enda valu pärast ning ma tõesti  usun õlisse ja lood, mida
inimesed siin räägivad, on uskumatud.Ma ei taha, et Chloe saaks teise silma glaukoomi ja ma
tahan  haiget  silma  ravida  kõike,  mis  võimalik.Ma  saan  aru,  et  õli  on  aidanud  paljusid
lemmikloomi ja mul oleks väga hea meel, kui Chloe saaks oma nägemise või isegi kahjustatud
silma nägemise taastada...Aitäh igasuguse abi või nõuannete eest! ” Whitney

-- Whitney, pane ta lihtsalt õli peale.Mõned õlid on glaukoomi jaoks paremad kui teised.Lihtsaim
viis teada saada, kui tõhus see võib olla, on võtta annus ja jälgida hommikul tema silmi.Kui need
on puhtad, otsige teist tüve või tüvede kombinatsiooni.Kui teil on nende peal palju asju, mida
puhastada,  on  see  suure  tõenäosusega  hea  tüvi  silmasisese  rõhu  alandamiseks.Parimate
soovidega, JB

"Aitäh JB!Eile arvasin, et teeme uskumatuid edusamme, silm oli  selge (tõmbasin neist terve
päeva välja) ja pupill ei olnud täielikult laienenud ja kuigi see ei ühtinud teise silma pupilliga,
arvasin, et see reageerib valgusele, aga täna hommikul paistab jälle pilvine.Äkki sellises eredas
valguses nagu eile näeb parem välja...Kui palju ja kui tihti soovitate teda doseerida?Siiani olen
teinud väga väikese hernesuuruse annuse, ta on kõigest 30 # ja tundub, et see mõjutab teda,
see koer on alati armastanud varsi ja lehti või särge süüa, suitsu saada jne, et saaksin aru,
millal teda haigus mõjutab. ka õli ja tundub, et see mõjub talle pisut sarnaselt sellele, kui ta sõi
varsi, kuid see ei pane mind muretsema, ma tunnen, et see tähendab, et see "töötab". Whitney

-- Whitney, ma annaksin selle talle kaks või kolm korda päevas millegi heaga.Mida rohkem sa
temasse saad ja mida kiiremini, seda parem.Isegi kui ta peab päeva või paar magama, keda
see huvitab.Väike kanepist tingitud kooma ei tee haiget.JB

"Kõlab hästi!Ma teen seda täna.Ta oli ka eile päris toonitud.Aitäh JB nii kiire vastuse eest! ”
Whitney

“Minu sõprade 1/2 hundile 1/2 huskyle meeldis räsi süüa ja kui tal oli elutoas potitaim, valvas
kakk seda.Nad pidid talle altkäemaksu andma maiustega, et ta sellest eemale saada.Mul on
tunne, et palju rohkem metsloomi sõi kanepit, kui me arvame. Peeter

"Minu bostoni terjer/mops varastab minu oma, kui ma seda ei varja!!LOL... näeb välja nagu pätt,
kui ta sellest lahti saab. Saara
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"Ka minu auk armastab umbrohtu!Mina trimmerdan, ta on sealsamas ja kerjab lehti...” Meloodia

"Minu husky varastab mu õlikoogid igal võimalusel...Olen üsna kindel, et ta teab, mis mõju sellel
onsee on ka tema peal...Võib-olla sellepärast, et andsin talle kõik oma varud närimiseks, kui ta
oli kutsikas. Brian

"Loomad teavad, mida nad vajavad, ja kasutavad seda, mida nad vajavad – nutikalt!" Sheri

"Kuigi alustage väikestest annustest, liiga palju ja nende lihaste kontroll muutub nõrgaks." Zac

„Mu koer sõi eile osa taimest, sest ta teadis, et see aitab tal kõhtu pärast seda, kui ta oli söönud
kana õhtusöögirasva jääkidest  ja  sõi  sellest  hunniku.  Ta kõndis  palju  ja  hiljem oksendas ja
seejärel mõnusalt puhkas.Arva ära, mis tema oksis oli – potilehed.Tark koer." Donna

"Arvan, et 70ndatel teatas FDA esimest korda, et kanep tapab vähirakke ...ma tean ainult, et mu
kassi kõhuvähk näib olevat kadunud, ta sööb nüüd hästi, võtab kaalus juurde ja jookseb ringi
nagu uus kassipoeg...” Tony

"Olen oma 19-aastasele kassile jahvatatud dekarboksüülitud kanepit andnud alates 2011. aasta
detsembrist.Ta oli väga loid, voolas kaka, tal olid kasside seniilsuse tunnused...üks tuttav, kes
töötas loomaarsti juures, soovitas mul anda talle 1/4 aspiriini,  1/4 t metamutsiili ...tegid seda
paar päeva, siis otsustasin kanepit proovida...Puistan iga paari päeva tagant väikese koguse
tema märgtoidu sisse...ta on ikka veel meiega!!!” Lori

"Jah,  ravisin  oma kassi  juunis  välja  vähist,  kui  loomaarst  käskis  ta  maha panna.Toitis  talle
lihtsalt õli ja 10 päevaga oli surmav kasvaja kadunud!Loomaarst ütles, et see oli ime! Charlie

"Mul oli klient, kes ravis oma kassi kasvajat ja sama juhtus – see lihtsalt hüppas kohe välja,
jättes endast maha vaid uue läikiva naha." Sita

“Söödad õli  kassile,  samamoodi  nagu inimene...>SÖÖ SEDA!Ravisin oma 14-aastase kassi
suus olevast kasvajast välja, toites teda poolteist nädalat kanepiõliga...siis PUH!...>LÄKS!Minu
loomaarst ütles: "Imesid juhtub."

-- Tal oli õigus, Charlie, õli juuresolekul juhtub imesid ootamatult sageli.Aitäh ja parimad soovid
teile ja teie kassile.JB

„Minu 12-aastasel laboril  oli  sama probleem, nagu tekivad tükid ja artriit,  ta on Simpsoni õli
võtnud üle 6 kuu ja ta on kaotanud peaaegu 20 naela (ta oli ülekaaluline) ning tunneb end palju
paremini ja liigub palju lihtsamalt.Ka tema kasvajad on kadunud!Ma pole kindel,  kui palju ta
praegu võtab, kuid see on rohkem kui 3 riisitera suurune. Andrea

„JB, oleme teinud talle mitu partiid, kuna teeme talle iga 2 kuu järel uue partii, kuna ta võtab 1
cm3 päevas.Oleme kasutanud 2 erinevat tüüpi.Ta kasutab praegu sama partiid, mis ravis minu
kassi vähki. Charlie

"Rick, ma pean sind tänama.Minu 14-aastasel armastatud kassil diagnoositi 1. juunil lamerakk-
kartsinoom.Ravisin ta RSO-ga terveks ÜHE NÄDALAGA!Loomaarst ütleb, et see on ime.Viisin
ta 8. juunil tema juurde tagasi ja ta küsis, kas see on sama kass, sest kasvaja suus oli peaaegu
kadunud ja ta ootas täielikult,  et ma olen tagasi, et ta ta maha paneks.Nüüd on ta peaaegu
täielikult  taastunud.Ma armastan teda väga ja  pidin  teid  tänama,  et  jagasite,  kuidas  ravimit
õigesti TASUTA valmistada!

"Minu  kassil  diagnoositi  eelmise  aasta  juunis  kiiresti  kasvav,  agressiivne,  ravimatu,
mitteopereeritav vähivorm, lamerakk-kartsinoom tema vaheseinas, mis on nii kole, kui see ka ei
kõla.Talle anti aega maksimaalselt 1–3 kuud ja mu loomaarst soovitas õrnalt, et ma lasen tal
nüüd minna.Ma nutsin, mõtlesin sellele ja otsustasin, et ma lihtsalt ei saa vaadata, kuidas ta
sureb.Ma  läksin  veebi  ja  avastasin,  et  vähi  raviks  on  palju  ravimeid.Hakkas  talle  mitmeid
toidulisandeid  andma  jne.Tal  oli  kõik  korras,  kuid  vähk  kasvas  endiselt  ja  mõjutas  tema
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hingamist.Kasvaja hakkas lõpuks teisele poole nina kasvama ja detsembris hakkas ta allamäge
minema.Ma mõtlesin, et okei, nüüd on aeg.

Siis avastasin kanepi ja selle, kuidas see vähki tapab.Lühidalt öeldes on Ted RSO-d võtnud
alates  detsembrist.Õige tillukese doosi  saamisega oli  alguses natukene olukord,  sest  ta  on
kass.Ja palju väiksem kui inimene.Ta magab PALJU paremini, tema hingamine on magamise
ajal parem, isu on tagasi tulnud, kuigi mitte nii nagu varem.See kõik on käimasolev teekond ja
ma ei tea, kuidas see lõpeb.

Kuid kasvaja näib lamenevat, kuigi väga aeglaselt.Ma arvan, et kui see poleks olnud nii vastik
vähk,  oleks  ta  tõenäoliselt  kuude  eest  terveks  saanud.Minu  loomaarst  on  rahul  ja  muljet
avaldanud,  kuidas tal  läheb.Nii  et  ma lihtsalt  võtan seda päevast  päeva ja  olen õnnelik,  et
enamik  neist  päevadest  tunduvad  head  päevad.Tema  maksimaalne  aegumiskuupäev  oli
eelmise aasta septembris, nii et tal läheb hästi. Anne-Marie

"Jaa!!!!Mul on ka kanepi kiisu.Kvaliteetne kanepiõli  päästis mind 4800 dollarit  loomaarstidele
lihunikule  välja  maksma...Ma  mõtlen  uh...tehke  oma  kassi  kõrva  operatsioon  kasvaja
eemaldamiseks.Hurraa Cannabis Kitties ja Cannines! LinZy

"RSO-laadne aine päästis 40 naela kaaluva koera elu – etüülekstraheeritud õli, mis oli muidu
RSO-ga identne, päästis mu koera, kes oli joonud naabri antifriisi.Loomaarst ütles telefoni teel,
et ta oli lõpetanud, liiga hilja ja tõenäoliselt ei elaks 40-minutilist autosõitu eutanaasiaks üle, ja
mul soovitati tal mugavaks muuta.

Mu ustav kaaslane vahutas suust, tal olid sagedased krambid, ta oli tugevasti ülekuumenenud
ja kurk oli nii turses, et ta ei saanud vaevu hingata, teadvusest sisse ja välja. Kindlasti sureb,
pole kahtlustki.Püüdes kergendada tema väljapääsu sellest maailmast, kuumutasin 1/2 grammi
õli tl või sisse ja toppisin selle sõna otseses mõttes sõrmega kurku, lükates ta paistes kurku
avause.Kümne  minutiga  ei  vahutanud  ta  enam  suus,  palavik  oli  murdunud,  ta  hingas
normaalselt, kõik krambid ja krambid olid lakanud.

Ta jõi innukalt  vett,  heitis seejärel 12 tunniks magama ja ärkas näiliselt ideaalses seisundis,
joostes ja mängides mõne minuti jooksul pärast ärkamist.Rääkisin sellest oma loomaarstile ja
palusin tal sündmus juhtumiuuringus avaldada, kuid ta keeldus, väites, et kanep on koertele
mürgine! Alan

"Mul on koer, kellega juhtus sama.Tal oli rinnal pehme palli suurune kasvaja ja kogu rinnanahk
oli põletikuline.3 loomaarsti andsid talle 6 nädalat, kui lasen siin valudes elada.Ühel oli nõela
sisse tõmmatud sitt  valmis ta tapma.Ma tõin ta koju ja 3 päeva pärast ravi alustamist tekkis
see.Kaks päeva hiljem oli ta taas omaette ja õnnelik. Rikas

„Kasutame seda oma 14-aastase chihuahua puhul, kellel on krambid.Mõni kuu tagasi arvasime,
et ta ei pea kaua vastu, nii et ma mõtlesin, et miks mitte proovida õli?Ühe päevaga oli ta nagu
täiesti uus koer!Ta sõi paremini ja tundis end ärevil ja tahtis mängida!See kraam töötab tõesti
paljude asjade jaoks! Mindy

«Saime kutsika, kelle oli tallata väga suur inimene.Ta on mänguasi chihuahua, tal oli 4x4 tolline
vöö,  mis  kattis  kogu  tema alumise  poole.Tal  hakkas  väga  halb  ja  hakkas  külm,  nii  et  ma
otsustasin, et pisarate proovimine ei saa talle liiga palju haiget teha.

Kui ma talle esimest korda doosi andsin, suutis ta vaevalt pead liigutada.Mul on aga ülimalt hea
meel teile öelda, et pärast nädalast kolm korda päevas pisaraid on ta õnnelik, terve ja särtsakas
väike pepupea.Aitäh Rickile ja JB-le tõe paljastamise eest.Mu naine ja mina usume, et pisarad
päästsid ta.

Ärgem  unustagem,  et  ma  doseerisin  3  korda  päevas  vähem  kui  naela  kaaluvat
mänguchihuahua grammi RSO-ga.See on 3 grammi päevas kutsikale, kes kaalus alla naela ja
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oli  surma ukse  ees,  kuna  talle  astus  peale  300  naelane  poiss.Kui  kanep  oleks  tõepoolest
mürgine, ei oleks kaimana ikka veel meiega, jookseks hullult ja hüppaks umbrohusuitsu järele.
Joshua

"Ma kasutan seda oma koertel.Kuid veidi vähem, kui me enda jaoks kasutaksime.Mul on 12
aastanemillele sõideti otsa ja tal tuli puusa eemaldada, mitte asendada...eemaldatud!4 nädala
pärast...Lõikusest pole armi, kõnnib, ikka lonkab, kuid läheb hästi ja ma kasutasin valuvaigistite
asemel õli... mõjus suurepäraselt! Dolly

"Andsin  selle  meie  tollal  13-aastasele,  et  aidata  tal  selja  jalgade  ja  puusade  artriidi
korral...üllatus, saime lisaks vetruva koera ka 4 kutsikat.Ta poleks mingil juhul pidanud suutma
liitrit juua ja kõik on terved ja saavad suurepäraselt hakkama!Armasta RSO-d!” Julie

„Minu koeral oli nahaprobleem (lööve, mille tõttu ta rebis karva välja) ja korduv kõrvapõletik.Mul
ei olnud RSO-d, kuid andsin talle mu sõbra tehtud tinktuuri.Tema karv on tagasi kasvanud ja
kõrvapõletik  taandunud.Kui  tinktuur  toimis  nii  hästi,  siis  ma  arvan,  et  RSO-ga  saaksin  ta
täielikult ravida.Nii et ma ütleksin, et jah, RSO toimiks koera vähi puhul sama hästi kui inimeste
puhul.Õnnistagu sind Ricki ja ka sind, JB.

-- Aitäh, Bette.Sinu mõtlemine on loogiline ja õige.Loomadel on kiirem ainevahetus ja seega
ravib õli neid palju kiiremini kui inimesi.Õliga on rõõm ravida loomi, neile meeldib seda võtta.JB

"Ma armastan ka oma kiusajaid.Smokey on endiselt meiega nende jaoks, kes on huvitatud.4.
etapi massirakk ei suuda kiusajat peatada.Eriti  kui ta on õli  peal.Nüüdseks eluks ajaks.Suur
lugupidamine.” Bocaj

"Ma kasutan seda oma koertel.Lihtsalt veidi vähem kui me teeksime.Mul on 12-aastane, kellele
sõideti otsa ja tal tuli puusa eemaldada.Ei asendatud...eemaldatud!4 nädala pärast...Lõikusest
pole armi, kõnnib, ikka lonkab, aga läheb hästi ja kasutasin valuvaigistite asemel õli...See töötas
suurepäraselt!(…) Mul on 9-aastane Rotty, kellel on südameussid, kohutavad allergiad, väga
vähe energiat ja ta kaotab sabast juukseid.Alustades sellega täna...Just päästsin 10-aastase
Chihuahua, kellel on 3 kasvajat ja ma tean, et see parandab ta kohe ära!!!” Dolly

"Meie  koer  tuli  sisse  tohutu  pisaraga  ninal.Me  elame  talus  ja  ei  tea,  kuidas  see
juhtus.Puhastatud haav ja täidetud lõige RSO-ga.Ta läks magama.Haav paranes täielikult.Ja
jah, jõi palju vett.Veel üks Rickile!!” Mesilane

„RSO OIL koeraküpsised ja tema jala vähihaavandite paikse salviga oli see ½ dollari suurune.Ta
hakkas  püsti  tõustes  nutma  ja  tema  värisemine  oli  halb.Ma  teadsin,  et  RSO töötab...Juba
järgmisel päeval tõusis ta üles ilma nutmise ja värisemiseta ning jooksis paar päeva hiljem oma
väikese semu Nuggetiga, rotiterjeriga, õues ringi.See oli 6 kuud tagasi.Ta on praegu nagu 6-
aastane koer, mitte 12-aastane.See on üks paljudest lugudest, mille tunnistajaks olen viimase 2
aasta jooksul näinud.

Minu lugu on palju pikem...RSO päästis mu elu.Rohkem opiaate pole.Ja enamasti väga vähe
valu.Aitäh Rick Simpson...Rahu olgu sinuga." Ron

"Olen ravinud teist mu sõpra, ta on Jack Russelli terjer, kellel on suur kasvaja seljal. 'Dr Jay
ütles,  et  on  seda  tuhat  korda  näinud  ja  see  ei  ole  isasele  koerale  hea,  kui  seda  korra
märgatakse.Noh, ma hakkasin talle tilka RSO-d andma, samuti panin RSO-d kasvajale.Arvasin,
et  ta  on mõne päeva pärast  läinud.Nagu olen seda sama kasvajat  ka  varem sõbra  koeral
näinud.Ta möödus mõne päeva pärast.

Noh, Nuggetil läheb suurepäraselt, kasvaja on nahaga tasane ja sellel pole värvi.See nägi välja
päris  vastik  must,  lillakaspunane  ja  veritses.Ühe  päevaga  oli  kasvaja  mõra  suurus  poole
väiksem, kaks päeva hiljem kadus täielikult ja peatus verejooks.See oli kaks nädalat tagasi.Ta
on 1/2 ga päeval ja võtab seda hästi.Magas esimestel päevadel palju, nüüd tuleb ta juurde,
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lakub selle üles ja temaga on kõik korras.Jalad puuduvad, Nuggetil läheb suurepäraselt.Usun,
et tabasin Vähi õigel ajal.Kasvaja kahaneb kiiresti ja ta on uus koer.Väga mänguline jälle.Tänan
teid veel kord Rick S. Ron

"Ma arvan, et tavainimesed on saanud ajupestud ja ravimifirmadenamik inimesi, kes söövad
käest,  ahned  inimesed.Tõenäoliselt  ei  kasuta  nad  kunagi  kanepit  haiglas  ega  ühegi  lääne
meditsiiniarsti  vahendusel.Kui  seda  ei  saa  patenteerida,  ei  teeni  see  ravimifirmadele
raha.Õnneks elan ma Californias, kus see on aktsepteeritud ja omaks võetud.

Tegin eelmisel kuul oma esimese partii RSO-d.Olen seda andnud mõlemale oma koerale, kuna
neil  mõlemal  on  väikesed  kasvajad,  samuti  on  mu  Shetlandi  lambakoeral  koerte  luupuse
vorm.Mitte  ainult  üks kasvajatest  pole paari  nädalaga 50% kahanenud,  vaid tundub,  et  neil
mõlemal on päeva jooksul rohkem energiat ja nad magavad öösel väga hästi.Ja isegi tundub, et
see aitab mu Shetlandi  lambakoera luupuse vastu.Annan neile  maiuse abil  väikese riisitera
suuruse RSO.Samuti panin talle RSO otse ninale, kuna luupus sööb selle ära.Nädala pärast
näeb tema nina parim välja vähemalt 4 aasta jooksul!

Hiljuti  tegin  mingi  RSOga näokreemi  ka,  mäletan,  et  Rick  rääkis  sellest  oma raamatus.Ma
armastan  seda!Minu  nahk  näib  olevat  iga  päev  siledam  ja  siledam.Ise  võtan  seda  isegi
suukaudselt profülaktikaks.

Mul lõigati hiljuti välja kõõlusetupe healoomuline hiidrakuline kasvaja.See oli apelsini suurune ja
oli mu istmikunärvi ümber mässitud.Minu arst ütles, et see on väga haruldane kasvaja ja pole
kindel, miks see ilmnes.Võtsin õli umbes kolm nädalat enne operatsiooni.Ma ei jõua ära oodata,
millal saan tagasi lõpliku patoloogiaraporti  koos kasvaja mõõtmisega.Ma tõesti arvan, et see
kahanes RSO-st!

Aitäh,  Rick,  et  pühendad  oma  elu  sellele  eesmärgile.  Ma  tean,  et  koos  saame  midagi
muuta.Inimesed, kes end ravivad, peavad koguma kõik oma haiguslood ja levitama sõna.Arvan,
et  kui  on  piisavalt  tõendeid  koos  hea  dokumentatsiooniga,  on  meil  võimalus  ühel  päeval
tõestada ja veenda peavoolu RSO vähitapmise kasulikkuses.

Veel kord aitäh Rick.Just teiesugused inimesed annavad mulle usku inimkonda.Jätkake oma
usku ja  otsusekindlust  ning teadke,  et  teie kirg on tervendanud paljusid ja  teinud paljudest
inimestest usklikke.Sa oled ilus." Ashley

“Veel üks lugu raamatusse lisada!Mu ruun libises ja kukkus (võin vaid oletada, ma ei näinud,
mis juhtus) ning rebis tal  mõlemad kannad.Hobuse kann pole just kõige lihtsam mähkida ja
puhtana hoida,  tegelikult  on  see asjatu!Sa võid  osta  kõige kallimaid  mähiseid  ja  need ikka
libisevad  ja  jäävad  haava  külge.Pärast  umbes  4-päevast  tema  kannade  mähkimist  andsin
alla.See  ei  aidanud  kaasa,  kui  ma  pidin  tema  haavadelt  sidemed  maha  koorima,  kui  ma
leotades veevoolikuga haava pehmendamiseks.Tema ei olnud õnnelik, mina ka mitte, vaeseke!!
Pöördusin ainsa asja poole, mida tean, et ravida kõige enam...RSO!Meil on purk "ülejäänud"
RSO-d,  mida  kasutame  paikselt  või  torus,  et  aidata  meil  magada.Haarasin  selle  purgi  ja
suundusin kannkude poole!!Ma määrisin õliga tema kannahaavandeid.Pakkis  need kokku ja
lootis  parimat.Saabus hommik,  mähised olid  kioski  põrandal  (pole  üllatav)  ja  minu esimene
mõte oli,  et  noh,  see oli  RSO raiskamine!Kuid edasisel  kontrollimisel  oli  RSO siiski  liimitud
kannahaavade  külge  ja  oli  kõvenenud  tõrvataoliseks  aineks,  luues  kärbeste  ja  haavade
tihendamise  tõkke.Ma  jätsin  selle.Ei  proovinud  ümber  pakkida  ega  midagi.Järgmine
päev...sama asi.

Kulus vähemalt  4 päeva, enne kui ma pidin tema kannul midagi ümber tegema, sest õli  oli
teinud nii suurepärase sideme!

Täna on umbes 3. nädal tema vigastusest, voolisin ta kannad ja mul kulus hea pool tundi, enne
kui  vana  RSO  kannult  lahti  saada,  paljastades  äsja  paranenud/puhastatud  naha  selle
all.Taotlesin uuesti RSO-d ja vaatame, mis veel 4 päeva meile annab.Laen kindlasti pilte üles ja
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jagan.

Aitäh Rick. Kas arvasite oma esimese RSO partii tegemisel, et see voolab üle isegi hobuste
maailma?Sa oled imeline!!" Kanarbik

-- Aitäh, Heather.Õli teeb hobustele imesid, nagu ka kõigi teiste loomadega.Igal hobuseomanikul
peaks olema hobuste jaoks käepärast ämber õliga.Sa tead, kuidas nendega on – sa ei tea
kunagi, kuidas nad sind üllatavad.JB

"Minu koeral oli luuvähk.Ma keeldusin kõigist raviprotseduuridest, mida loomaarst mulle käskis
teha,  isegi  õla  ja  jala  eemaldamisest.Mulle  öeldi,  et  tal  on  2  nädalat  ja  talle  anti  palju
valuvaigisteid.Nad tegid ta nii haigeks ja ta nägi paska.

Helistas  sõbrale  ja  tegi  õlist  imesid.Ma  andsin  selle  talle  valu  vastu  ja  see  töötas
suurepäraselt.Varem ta kõndida ei saanud.

Noh, kuu aega hiljem ei suutnud arst uskuda, et ta on ikka veel siin ja tegi veel röntgenipildid ja
VÄHK  OLI  KADUNUD...Kui  soovite,  teen  enne  ja  pärast  röntgenipildi  ning  postitan  need
teile.See on tõeline KANEP TAPAB VÄHI...” Tammy

„JB, eelmisel aastal öeldi mulle, et mu hobusel on elada jäänud 3 kuud, kanep on teda elus
hoidnud, kuid olen söötnud talle ainult lehti, kuna olen kana, et teha RSO-d.Ma kavatsesin seda
teha, siis Jeannie Herer, kes on mu sõber alates 8. klassist, pani mind lubama, et MITTE seda
teha enne, kui keegi on minuga, sest ma olen erak ja mulle meeldib see nii.Igatahes on ainult
lehed pannud kõik kasvajad peale ühe minema ja te ei tea kunagi, et tal on melanoom.Ta pidi
surema eelmise aasta  juulis  2011.Ta on  terve ja  õnnelik,  kuid  vihastab,  kui  mul  pole  potti,
millega teda igal hommikul toita.Jumal tänatud, et ma tean oma piirkonnas mõnda hooldajat,
kes tema jaoks tooteid annetavad!Ma uhkustan veidi ja ütlen, et Jack Herer tänas mind oma
viimases muudetud raamatus vabadusvõitleja eest. Olen karjunud kanepi kasulikkusest juba üle
40 aasta!Me võidame võitluse, ma arvan, et see võib olla silme ees!Loodan lootust!” JoAnn

-- Tore, JoAnn.Ärge ajage teda vihaseks ja tehke tema eest RSO-d, see ei ole nii raske ega
ohtlik, kui tundub ja võite proovida mõne untsiga hakkama saada ja sel viisil oma enesekindlust
kasvatada.Parimate soovidega, JB

“Sama tulemus minu kassile!!!Aga kasvaja lasin siiski kirurgiliselt eemaldada.See oli 3-4 aastat
tagasi.Ei mingit kasvajate taastumist!Tal on 16thsünnipäev järgmisel kuul!Teadsin, et "rohida" on
rohkem kui pidutseda! Ryan

"Ravisin välja minu 16-aastase kassisilma vähi." Dan

K.Kallid  sõbrad,  loodan,  et  see  leiab  teid  hästi.Annan oma 8-aastasele  40 naela  kaaluvale
koerale RSO tema paremal pool kasvavate kasvajate jaoks.Täna on tema esimene ravipäev ja
ta on välja kukkunud ja magab.Andsin talle umbes riisitera koguse.Kas seda on liiga palju?Kui
kaua ja kui tihti soovitaksite talle õli anda?Olen ise õli peal.Mida aeg edasi, seda enam harjun
"kõrgega".  Mul  tuleb  järgmisel  kuul  operatsioon  teha  ja  kavatsen  valu  ja  taastumise
leevendamiseks  kasutada  RSO-d.Kui  saan  sellega  hakkama,  tegelen  sellega  elu
lõpuni.Õnnistusi ja suur tänu

A.Katherine,  ma lükkaksin operatsiooni võimaluse korral  edasi,  kuni sööte näiteks 180 g õli
grammi kohta päevas (või rohkem) kolme annusena.Andke koerale pool sellest, kui arvate, et ta
ei ole rahul sellega, mis ta praegu sai.Magamine on osa paranemisprotsessist, selle pärast pole
põhjust muretseda ja see on märk sellest, et õli on rahustav, mida sa tahad.Mida tugevam ja
rahustavam, seda parem.Parimate soovidega, JB

"Tere Jindrich!Rääkisin teiega 9. juulil oma poja lemmikloomarotist (1,5 aastat), kelle parema
esijala taga kasvas väljaulatuv kasvaja (läbimõõt umbes 1 tolli).Hakkasin talle RSO-d andma 3
korda päevas ja 1 nädal hiljem oli kasvaja vaevu näha.2 nädalat hiljem oli see kadunud!Olen
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jätkanud talle doosi andmist 3 korda päevas ja ka tema õde saab säilitusannust.Mõlemad on
väga  õnnelikud  ning  nende  ja  oma  pere  nimel  tahaksin  Rickit  ja  iseennast  tänada  kõige
olulisema teabe edastamise eest!Kanep ravib vähki!”

"Saadan  teile  värskenduse  selle  kohta,  et  mu  koeral  on  diagnoositud  luuvähk.1.  juunil  on
möödunud  seitse  kuud,  viimastel  röntgeniülesvõtetel  kopsudesse  ei  levi.Nad  leidsid  jalast
kasvajakoha lähedalt terve murru, nad ei tea, mida sellest peale hakata.Tavaliselt peate need
koerad,  kellel  on  paus,  maha  panema.Nad  jõudsid  järeldusele,  et  Zometa-nimelise  ravimi
igakuised infusioonid hoiavad seda puutumatuna, nii et nad jätkavad temaga uuringus, samas
kui ta saab igakuiseid Zometa infusioone.Aga No Cancer Spread ja nad ei saa üles korjata
kasvajat, mis oli seal 7 kuud tagasi.Mõtlesin just, et tahaks teada.See agressiivne vähk võtab
tavaliselt  koera  elu  4–6  kuu  jooksul  pärast  diagnoosimist.Siin  ta  on,  7  kuud,  vähki  pole
levinud.Terve luumurd, kuid kõndimine nagu poleks midagi valesti. Linda

“Pärast  9  nädalat  on  mu  koera  nahavähid  TÄIELIKULT kadunud!!Säilitusannus  nüüd  kogu
ülejäänud eluks.Mis minu arvates on nüüd tema jaoks mitte ainult mugavam, vaid ka pikem
eluiga.ÕNNISTUSED RS & JB!!>;-)” Roheline

"Minu koeral läks alguses hästi, kui kasutati nööpnõelapea suurust, seejärel suurendas ta seda,
kuni võttis 1-2 riisisuurust tükki.Ta kaalub 80 naela.Kahjuks ei ole õli, mida ma saan, piisavalt
kõrge  protsent  (82%),  nii  et  kuigi  see  parandas  tema  söögiisu,  aitas  tal  artriiti,  parandas
karvkatet ja nahka, ei aidanud see tema tatsist nina, mis on tõenäoliselt ninavähk.Kui keegi siin
viibib WA-s ja tal on 90+% õli, siis annetan selle eest hea meelega. Ellujäämine

-- Proovige õli paikselt ka tema ninale määrida ja võib-olla proovige Q-otsa või muu sarnase abil
tema nina üles tõsta, kui ta teid selle pärast ei hammusta.Võid ka proovida õli umbes tunniks
ajaks  130°C  temperatuurini  seatud  ahju  panna  ja  proovida  seda  nii
kontsentreeritumaks/jõulisemaks muuta.Või olge kannatlik ja andke õlile rohkem aega. JB

"Minu  koeral  oli  elada  3  nädalat.Massrakulised  kasvajad  kogu  tema  puhtatõulise  pitbulli
kehal...3 nädala pärast vähenevad kasvajad ISO/RSO järgi.Ma vannun.Ta on end paar korda
pissinud ja purjus peaga käitunud, kuid teadsin, et see on paremuse poole.Ta tegeleb endiselt
sellega.Isegi kui nad kaovad, teen ta ikkagi oma arstiks.Armastan sind, JB ja Rick. Bocaj

"Annud  oma  14-aastasele  Pitile  õli  juba  4  nädalat  vähi  vastu.Ta  muutub  mõnikord  pisut
tõmblevaks  ja  purju,  kui  ma  talle  liiga  palju  annan,  aga  kui  mõju  kaob,  magab  ta  nagu
kutsikas.Ta keeldus võtmast loomaarsti ravimeid, nii et saime selle asemel õli.Veel algusaeg,
kuid ma registreerin tema edusamme.Kulus umbes nädal, enne kui tal õliga harjuks ja isu uuesti
tekkis.Olen armukade, sest me saame praeguses etapis talle ainult õli lubada.Armastan kõigi
ilusaid lugusid!” Janine

"Kas teie koeral oli kõrvaltoimeid?Tahaks ka oma koera peale.Ta on beagle." Marie

"Ei  mingeid  kõrvalmõjusid.Ta  puhastas  end  nagu  koerad,  kui  nad  närivad  rohtu  või  midagi
muud, mis aitasid rögastamise vastu.Keegi (kaasa arvatud lemmikloomad) ei ravi ise midagi,
mis  põhjustab  negatiivseid  kõrvalmõjusid.Me  lihtsalt  ei  ole  loodud  sellisel  viisil  tegutsema.
Tielman

"Päästis  mu  koera  elu  autoimmuunhaigusest,  mille  puhul  steroidid  lakkasid  töötamast.Ei
mingeid kõrvalmõjusid!" John

"Ma olen näinud mõju, kui koer võttis RSO-d ...Esimestel päevadel oli Ruby (12-aastane koer)
ikka  veel  haige  ja  värises  veidi,  mis  tekitas  muret  tekitavaid  sümptomeid,  kui  olete  selles
küsimuses skeptiline, kuid võin teile kinnitada, et kuu aega pärast ravi algust ja koer põrkab ringi
täis elu. trepist üles jooksmine voodil püsti hüppamine ja toolid koguaeg energiat täis jälle väga
mänguline.Varem olid silmad vesised ja hallid, nüüd on need täiesti normaalsed.Rubyl oli jala
siseküljel  üsna suur kasv,  mis oli  seal olnud aastaid ja nüüd kukkus see pärast  õli  söömist
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peaaegu maha!!!Tänu sellele, et Rick Simpson xxx õnnistab seda õli,  see tõesti toimib, miks
pole ühtegi iseloomustust, mis ütleks, et see ei toimi...? Brett

"Täna on 3. päev minu koera ravimiseks RSO-ga (Rick Simpson Oil), mis on kanepikontsentraat
paljude tõsiste vaevuste raviks.Ta on 13-aastane ja umbes 7-aastanekuud tagasi sai ta midagi,
mis põhjustas tema äärmise kärsatunde, tugeva lima ja mõnel päeval oli ta loid.Otsisin seda
Internetist ja ütlesin "kennelköha või koerte külmetus", nii et võtsin siin mõned antibiootikumid ja
alustasin ta kursusega.Ei aidanud üldse, nii et viisime ta loomaarsti juurde.

Muidugi taheti teha veretööd, röntgeni- ja limauuringut.Umbes 500 loomaarstiarvetest keeldusin,
nii et alustasime talle laia antibiootikumi manustamist, mis samuti ei puudutanud seda kuu aja
jooksul.Võttis ta tagasi ja sai veel kaks kangemat antibiootikumi, ravis neid kuu aega usuliselt.Ei
puutunud ka!

Siis  proovis  loomaarst  fungitsiidi...IKKA EI  PUUTUnud TEMA HAIGUST!!Raske  on  kindlaks
teha, mis on 13-aastasele koerale kulutamine õigustatud...Nii et ma lõpetasin umbes kuu aega
tagasi kõik ravimid, et tema keha taastuks, ja alustasin talle RSO-d vaid 3 päeva tagasi, kokku 6
annust ja ta on täiesti uus koer!

Ei  mingit  tatti  ega  köhimist,  tal  on  mugi  ja  üldiselt  oleme  näinud  TÄHTAMAT
paranemist.Uskumatu tõesti.Oma isiklikust kogemusest võin kinnitada, et see on suurepärane
sürreaalne ravim.Tänan teid südamest!” Ellujäämine

"Mu poksija otsib mind suitsu püüdmiseks.Ta on tabatud seismast meie viiruki kohal, püüdes ka
suminat tabada...ta õpib, et mitte kõik suits pole sõbralikud.Loodetavasti saab teie koer peagi õli
kogeda! ” august

"Mul on 13-aastane 14-aastane kuldne Newfie (50% kuldne retriiver, 50% uus leidmaa) ja ta
nuttis nii hullult, sest ta puusad tegid talle nii palju haiget, sest tal oli ilmselgelt artriit (vana koer
+ lehtpuupõrandad) ja minu isa ja  vend keeldusid teda loomaarsti  juurde viimast,  nii  et  ma
ostsin oma koerale 40 dollari suuruse koti ja kui tal hakkas valus, suitsetasin teda natuke ja ta
käitus nagu kutsikas.Ei mingit  virisemist,  virisemist,  tal  polnud probleemi ringi  käia ega asju
ajada ja ta magas rahulikult.

Tal oli ka selle aja jooksul kasvaja.Lõpuks veensin oma isa ta loomaarsti juurde viima (ütlesin, et
kui ta tuleb maha panna, siis teeme, aga ma tahan VETSi arvamust enne aja kokkuleppimist)
me jõuame kohale ja ta vaatab mu koera üle.Kohtumise lõpus ütles ta, et on kõige tervem koer,
mida ta oma vanuses näinud on!

Tal on VÄIKE artriit ja ta ütles, et tal pole aimugi, kuidas see pole palju hullem ja tema kasvaja
oli pesapalli suurune?Jah, see oli nüüd kummipalli suurune!Ta ütles, et artriidiravim, mida talle
manustati, peaks aitama säilitada tema sisu, see oli 150 dollarit 30-päevase retsepti eest ja see
oli JUBA.Lõpetasin isegi tema suitsetamise, et näha, kas ravim on seda väärt.Ei.Ta võitles, et
neid võtta, tekitas tal kõhukinnisust ja tal oli kogu aeg valus!

Umbrohuga tuli ta otse minu juurde istuma ja teadis, mida ta saab, ja armastas seda!Aitas tal
kasvajal kaduda, on hoolitsenud selle eest, et tema artriit ei oleks peaaegu üldse nii kaugel, et
ma ei pea teda peaaegu kunagi suitsetama, sest see ei häiri teda peaaegu poole vähem kui
enne,  kui  ma ta suitsetasin.Marihuaana on imetaim ja muutnud mu koerte elu pikemaks ja
tervemaks!Ma teeksin oma tütre heaks kõike!Ta on minu uhkus ja rõõm! Bethany

„Minu  koer  on  13-aastane  belgia  lambakoer.Mõni  aasta  tagasi  tekkis  tema  küljele  väike
muhk.See  hakkas  mõni  kuu  tagasi  ootamatult  murettekitava  kiirusega  kasvama.Kahjuks
avastati  tal  vähk...ja  mitte  ainult  üks  tükk.Uurimisel  oli  tal  palju.Tal  oli  ka  muid
probleeme...Peamiselt  artriit  ja  puusaliigese  düsfaasia.Operatsioon  ei  olnud  valik,  kuna  oli
kahtlus, et ta anesteetikumi ellu jääb.Ma ei suutnud vaadata, kuidas ta kannatas... ta ei suutnud
vaevu kõndida ja oli lõpetanud söömise.Otsustasin anda talle viimase katsena kanepiõli, et teda
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aidata.Mu elukaaslane Pat  ja  mina andsime talle  pisikese koguse (umbes riisitera  suuruse)
küpsise peale.See mõjutas teda tõsiselt...ta oli ebakindlalt jalul ja magas tunde.

Muutsime järgmiste päevade jooksul annust ja märkasime, et tema isu paranes kohe.Samuti
hakkas  ta  palju  kergemini  liikuma ja  tema suhtumine  oli  palju  heledam.Päevade  edenedes
suurendasime  aeglaselt  tema  annust.Sellest  on  möödunud  3  nädalat  ja  ma  ei  tunne  teda
peaaegu  sama  koerana.Ta  on  õnnelik!Saba  liputav,  mänguline,  sööv  ja  mis  kõige  parem,
kasvaja on poole väiksem kui enne õliga alustamist!!!!Jätkan tema ravi (meil on õnn, et saame
ise oma õli tarnida) ja hoian teid kursis.Loodan, et need kasvajad kaovad täielikult!!!!!!!!” Josie

"Olen  oma  väikese  pommeri  õliga  alustanud,  kuna  tal  on  hingetoru  kokkuvarisemine  ja
kaasasündinud südamepuudulikkus.Ta ei ole suvest saadik tavalisi ravimeid võtnud ja esimest
korda pärast suvest ei ole ta peaaegu üldse köhinud (köhis pidevalt ja näris isegi arsti antud
ravimeid).Tal on rohkem energiat ja tal läheb paremini kui siis, kui ta võttis ravimeid. Karen

"Minu koeral on ka tükke ja ma olen andnud talle õli, kuid ma arvan, et ta oli natuke liiga palju
värisev, unine kaldkriips, tundus, et ta oli purjus, ta on 135 naela kaaluv rottweiler, nii et ma
pean talle antavat kogust kohandama. .Kuid ma usun, et see aitab teda." Peeter

K.Tere, tahaks teada, kas aktuaalne RSO sobiks konnale, kellel oli just üks tagumine jalg katki
ja nüüd värskelt  amputeeritud?Võib-olla aitaks väike tupsutus paljastatud luule selle väikese
mehe  välja?Või  äkki  liiga  tugev  nii  väikese  olendi  jaoks?Aitäh  ja  Jumal  õnnistagu  sõnumi
edastamise eest!

A.Kuigi ma pean tunnistama, et ma pole kunagi konna õliga ravinud, siis minu vaatamine on
seda rohkem õli ja mida kiiremini, seda parem.Ma paneksin ka tema toidu sisse.Halvimal juhul
loobitakse vaene konn kividega.Suur asi.Parimate soovidega, JB

"Mul oli sõber, kelle koeral oli glaukoom ja ta tegi "eksperimendi", andis oma koerale nädal aega
kanepit ja lasi tal kontrollida silmarõhku... loomaarst ütles, et ta pole kunagi näinud rõhu langust
nii kiiresti ... siis ta ei Ärge andke talle nädal aega ja viis ta sisse ... loomaarst küsis, mida ta
teeb, sest rõhk oli nii kõrge, et see kahjustas tema nägemist ...kui ta vastas loomaarstile oma
"katse" kohta, julgustas ta teda kanepiraviga jätkama!!!!!" Garrett

«Olen oma vanale koerale korduvalt kanepit andnud.See aitas tohutult valu vastu ja leevendas
tema viimaseid elupäevi.Päeval, mil ta maha panin, andsin talle steigi, et ta saaks päikest võtta
koos paari kanepipitsiga koeramaitsega.Ta nautis viimast korda minuga ja oli  rahus, kui aeg
kätte jõudis. Samantha

"Oleme loomadega võidelnud tundmatu putuka, kohutavate haavandite ja appi kanepiga.Kuigi
mu  lemmikloomad  on  kividega  loobitud  nagu  kaljukuju,  muutuvad  nad  paremaks  nagu
minagi.Mis iganes see on, on kohutav, loomaarstid ega arstid pole suutnud seda välja mõelda.
-- Parem olla kividega kividega loobitud kui kaljukuju, kui külm ja surnud.See on kõik, mida ma
tean, JoAnn.lol, JB

"Ma ei pööranud õlidele kunagi palju tähelepanu.Siis proovisin tinktuuri ...püha kuradi moly ...Ma
annan selle oma koerale, ta on 12-aastane ja see tõesti aitab teda, ta sööb, ta mängib ja ta on
nagu tema vana ise.Proovis glükoosamiini, kuid see ei puuduta isegi tema valu...Ma ei mõelnud
kunagi selle oma koerale kinkimisest enne, kui nägin, et teised siin olid seda teinud...aga jah, õli
on  kohutavalt  hea...aitäh  kõigile,  kui  mu  koer  saaks  teid  tänada,  ma  olen  kindel,  et  ta
teeks...rahu. .” Kary

"Ma ravisin meie tuhkru välja pankreasevähi tekitatud insulinoomist.Hakka pihta, teie karvane
perekond vajab teid.Siin on Flower ravi ajal,  ta on siin natuke silmaga ja valmis kosutavaks
uneks...! Kanepiline

"Ühel minu kahest koerast ei ole kanepiõli tõttu enam epilepsiat." Charles

- 174 -



"Mul on rottweiler ja talle öeldi jõulude ajal, et  tal on maovähk ja midagi polnudnad saaksid
hakkama ja tal on elada max 2 kuud.Nii et proovisin teda õliga, mille ise valmistasin.Skaneeriti
ta 2 nädalat tagasi.Vähk on kadunud." Ian

"Ma annan selle oma 13-aastasele laborile.Siis ajab ta palli taga nagu 2-aastane. Stephanie

"Ravisin välja mu pitbulli melanoomi." Brandon

"Võtsin just pärast teist operatsiooni oma rottweileri loomaarstilt välja, et saada "ülejäänud vähk,
mida me esimesel korral  ei  saanud."  Olen andnud talle  kuu aega RSO-d,  samuti  hõõrunud
sisselõikekohta kanepipalsamiga.Arva ära?Kirurg nägi "NÄHTAVAT VÄHIT POLE".Pean ootama
laboritulemusi, et veenduda, aga ma ütleksin, et mul on oma 100 naelane ime. Joni

"Minu nõbu kassil oli Parkinsoni tõve kassivorm.Weed oli peaaegu ainus asi, mis teda rahustas
ja peatas tema krambid ning pikendas ja parandas kindlasti tema eluiga.Kaugeltki mitte tema
surma põhjus või talle mürgine!Muide, mu nõbu kasutas seda sel ajal oma epilepsia kontrolli all
hoidmiseks!Tõhus ravim nii inimestele kui loomadele! Enñio

„Alustage väga väikese koguse juustu või lihaga,  mida iganes nad seda söövad!Minu rottie
kaalub  100  naela  ja  poolest  riisiterast  piisab!Täistera  suurune  riisitera  jätab  ta  4–6  tunniks
ilaseks. Greg

"Minu koer sõi kuu jagu kosmosekooke ilma igasuguste halbade tagajärgedeta, välja arvatud
väga pikk uni." Ned

"Nii  tõsi.Ühel  meie  armastatud  neljajalgsel  pereliikmel  oli  küünarnuki  all  juba  viis  aastat
nahakasvaja.Mis kasvas iga aastaga suuremaks.Kui ta sai 11-aastaseks.  vanana hakkas tal
ilmnema puusa diplaasia märke.Selle asemel, et pumbata teda täis valuvaigisteid, mis võivad
rikkuda tema maksa ja neerud.Hakkasime talle toidu sisse või maiuspalaks puistama re-vape
pungi.Talle  meeldis  kergelt  röstitud  lillede  maitse.Seejärel  hakkas  ta  aktiivsemalt
tegutsema.Pärast  paariaastast  religioosset  ravi  teda uuesti  aurutatud kanepiga hakkas tema
küünarnuki  kasvaja  vähenema,  et  nahk  oleks  lahti.Ta  elas  14-aastaseks.Ta  ei  jätnud  meid
kunagi armastavate silmadega vaatama.Kuni ta ei saanud enam olla koer, kes võiks joosta ja
hüpata.Seetõttu tegime kõige raskema otsuse lõpetada tema kannatused lahke ja armastava
perearsti  kaudu,  kellega  oleme koos  töötanud  üle  kümne aasta.Mõni  päev enne  jõule  tulid
loomaarst ja ta naine meie koju teel koju, et aidata meil tema üleminekul.*pisarad* Kokkuvõttes
on  kanep  ravim  paljude  kannatuste  vastu.Ta  vananes  oma  küpse  vanaduseni  tänu  meie
armastusele ja meie armastusele tõelise sakramendi vastu.... KANEP.

"Jah, ma tean seda, mu koer suri aprilli lõpus ja viimane asi, mida me koos tegime, suitsetasin
koos temaga rohtu ja lõpuks oli tal valus.Ta läks rahulikult magama." Morganna

"Hea teada.Kas arvate, et see toimiks ka lemmikloomade puhul, selgroo puhul? Brenda

"Kas teil on lemmikloom?" Colin

"Kust  ma saaksin  ühe neist  lemmikloomadest?Kõlab intrigeerivalt.Tahan õpetada enda oma
aiatööd tegema.Kas nad on piisavalt targad, et seda teha, kas sa arvad? Sasha

"Jah, see töötab ka lemmikloomade puhul.Aitäh selle eest – see ajas mind naerma. JB

„Kasutasin  oma  küülikul  potipungasid  (väikestes  kogustes),  mille  kasv  oli  üle  tema  ühe
silma.Kasv  kadus  ja  ta  säilitas  oma  nägemise.Vaid  kuuajaline  ravi  ja  kõik  oli  selge.
(veterinaararsti järelevalve all).Nüüd on mul suurepärane taanlane, kellel on ajuprobleemid ja
krambid.Ma suitsetan oma luupuse pärast (ei mingeid dr-skripte, ainult marihuaana ja doktor
teab)  ja  taanlane magab mu kõrval  diivanil.Kuna ta on krambiravimid  ja  ta  on minu kodus
(kasutasin ta 6 nädalat tagasi) minu kõrval, pole tal 5 1/2 nädala jooksul krambihooge olnud ja
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ta võtab kaalus juurde, kõnnib paremini ja tunneb end lihtsalt rahulikumalt. .Lisasin tema rutiini
ka kookosõli (2 spl iga päev) ja ta on näidanud oma liikuvuse ja haiguste osas erakordseid
edusamme. Udune

"Minu 9-aastasel poksijal oli seljal kasvaja, mis oli umbes "shooteri" marmori suurune... mitte
päris nii suur kui lauatennispallil.Alustasin teda suulise RSO-ga 3xday.Ta talus annust hästi ja
kasvaja pääses lõpuks nahast välja, jättes põhimõtteliselt augu.RSO ja antibiootikumide jätkuv
režiim kuni selle täieliku sulgemiseni.Ta on nagu uus, ilma kasvajata ja kõrvalmõjudeta.Minu
dobermann ei talu aga RSO-d kuigi hästi ja peab võtma oluliselt väiksemaid annuseid.Kuid ka
tema on sellest paranenud." Karen

"Ma ravisin oma vana koera, puhudes talle suitsu kõrva.Talle meeldis see ja ta käitus pigem
nagu kutsikas kui 21-aastane koer (inimaastad), kellel olid halvad puusad ja artriit. Gina

"Kanepiõli päästis mu saksa lambakoera, kui tal diagnoositi põrnavähk, ta on nüüd 9-aastane ja
remissioonil ning läheb hästi." Paul

"Minu 6-aastasel  mehel  tekkis  raske artriit.Kulus  3 nädalat,  enne kui  ta  uuesti  tööle sai.Ma
annan  oma  3  koerale  ennetavat  annust  kaks  korda  nädalas...Mul  pole  kunagi
loomaarveid...Näen neid iga päev haripunktis...Minu arvates on kanepiõli meie toitumise vajalik
osa...Ma tunnen aukartust selle taime ees...kogu aeg...” Säde

Järeldus 

«Jindrich Bayer: ILMA KANEPITA EI SAA MAJANDUST RATSIOONILISELT JUHTITADA.

Rick Simpson: See on õige!

JB:Seda lihtsalt ei saa teha.

Lihtne näide… Kui jääme meditsiini juurde.Tšehhi Vabariik kulutab ainult diabeetikutele umbes
miljard dollarit.Neid on 800 000!

[Nüüd JB pöördub JAKA poole – muusik, kanepiaktivist, DIABEETIKOHT –, kes istub Ricki ja
tema ees…]

Teate ise, mida õli diabeedi jaoks teeb.KUI SA VÕIKSID SÜÜA 4 GRAMMI PÄEVAS, EI VAJA
SIIS INSULIINI ÜLDSE.

Ja me kulutame igal aastal miljard dollarit...ja raha lahkub Tšehhist ja läheb kuhugi...Ja ei tule
kunagi tagasi!

[Naerab umbusklikult...]

Ja see on ainult diabeet!Seejärel lisage kütust,  nagu Rick ütles...  Ok [ma annan teile...võib-
olla...],  mitte  kõik  autod,  mitte  kõik…  Aga  kui  50%…  Kui  [lihtsalt]  kõik  traktorid  selle
[KANEPIKÜTUSEGA] sõidaksid… Miks mitte???

Siis läheb toidu hind alla, loogiline...Sest kui veoauto/traktori tankimiseks ei pea maksma 1, 2, 3
eurot  liitri  gaasi  eest...  Siis  loogiliselt  võttes  võib  toit  olla  odavam.
Ja inimestel pole raha...

Riik peaks hoolitsema selle eest, et inimesed sööksid ja ellu jääksid.Mitte et nad välja sureksid...

RS:Ja mitte  ainult,  vaid  põllumeestel  on  õigus  seda põllukultuuri  kasvatada,  et  aidata  oma
eksistentsi säilitada.Läbi ajaloo oli teada tõsiasi, et seda taime kasutati imelise loomasöödana,
pärast kanepiseemneõli seemnetest väljavõtmist söödetakse neid seemnekooke loomadele.See
on  üks  parimaid  loomasöötasid  planeedil!Seega  ei  pakuks  see  neile  ainult  ravimeid  oma
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kariloomade raviks, vaid annaks neile ka kariloomade toiduallika.

Ja see on nagu Jindrich ütles...Kui iga riik üritab juhtida majandust ilma kanepit kasutamata…
oleks vaid mõttetuse harjutus'!Põllumeestel on vaja selle taime kasvatamiseks õigust.Ja igaühel
peaks olema sama õigus oma nõudeid rahuldada.Meil kõigil peab see vabadus olema...

JB:Kas sööksite pigem loomade liha,  kellele toideti  ebatervislikku toitu ja  kellele oli  süstitud
antibiootikume, või sööksite pigem loomade liha, kellele toideti kanepi ja kes ei vajaks üldse
antibiootikume?

Kas sööksite pigem kanepiseemnetega toidetud ja tervislikku kana – ei kannata kõiki neid halbu
tingimusi – või pigem tööstuslikku toodet?Kas sööksite pigem karpkala või kala – mis on rikas
oomega-3, 6, 9 poolest,  sest see toitub kanepiseemnetest – või eelistaksite kala, mis toitub
jahvatatud lehtedest  või  surnud loomadest?See on nii  lihtne… MAJANDUS… Maksate liiga
palju ja raha läheb riigist minema.Sa tahad raha siia.JA MIS ON PARIM – KUI SA EI PEA RAHA
KULUMA...[siis]  SA  EI  PEA  RAHA  TEENIMA…”  (alatesKanepi
manifestdokumentaalfilm,saadaval Youtube'is)

"Las ma võtan kokku suurema osa sellest, mis Rick Simpson Oili ümber toimub.Juhised ütlevad
inimestele A, B, C ja D.Inimesed loevad neid ja küsivad – kui ma A ei tee, kas B, C ja D ikka
töötavad?Kui ma ei tee B-d, kas A, C ja D ikka töötavad?Kui ma ei tee C-d, kas A, B ja D
töötavad?Mis siis, kui ma D ei tee, kas A, B ja C ikka töötavad?Ja mis siis, kui ma teen A, B, C
ja D erinevalt, kas see toodab ikka päris asja?

Üldine  vastus  on:  ei,  ei  tee.Kui  soovite  RSO-d  koostada,  järgige  juhiseidvähiravis:  Rick
Simpsoni protokolle-raamat kirja.Kui soovite midagi muud toota, järgige teisi juhiseid.Kuid palun
ärge pange meid vastutama, kui toodate teist tüüpi õli ja ravi ebaõnnestub ja lõpeb patsiendi
tarbetu surmaga.

Kui teete A, B, C ja D, töötab õli parimal võimalikul viisil, seepärast on juhised seal.Kui te seda
ei tee, ei pruugi see töötada.See on nii lihtne, kas pole?Mida sooviksite isiklikult saada, kui teil
oleks  ravimit  vaja?Midagi,  mis  on  osutunud  nii  hästi  toimivaks  või  midagi  muud,  millel  on
tundmatud meditsiinilised omadused, lihtsalt selleks, et õli valmistaja saaks oma hüpoteesi või
"meetodi" tõestada või ümber lükata? JB
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